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Všechna práva vyhrazena.

Jindřich Bayer uplatnil své právo být označen jako autor v souladu se zákonem o autorských
právech,  vzorech  a  patentech  z  roku  1988.  Všechna  práva  vyhrazena.  Žádná  část  této
publikace nesmí být bez předchozího svolení autora Jindřicha Bayera reprodukována, ukládána
nebo vkládána do vyhledávacího systému nebo přenášena v jakékoli  formě nebo jakýmikoli
prostředky (elektronicky, mechanicky, kopírováním, nahráváním nebo jinak).

To, čím jsem přispěl do této knihy, bych rád věnoval památce své matky a mého otce, kteří by s námi
pravděpodobně ještě dnes byli, kdybych tehdy věděl, co vím nyní. Jen doufám, že tato informace
zabrání dalším rodinám v tom, co musela vytrpět naše.

Účelem této kompilace je představit současný stav znalostí o využití konopných olejů/extraktů v
medicíně.  Všechny  informace  jsou  uvedeny  propouze  pro  vzdělávací  účely.  Nejsou
prezentovány se záměrem propagovat užívání nebezpečných návykových drog, naopak.
Neneseme žádnou odpovědnost za jakékoli zneužití informací obsažených v této knize.

Jindřich Bayer, březen 2022
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Motto
„Bez konopí/konopí nemůžete racionálně řídit ekonomiku, to je nemožná mise. Totéž platí pro
medicínu – bez konopí nelze dělat medicínu dobře a racionálně, prostě tu práci nemůžete dělat
nejlépe, jak by se dala dělat.Ne proto, že to říkám, ale protože to tak je." JB

Proč se tomu říká RSO?
„Jack Herer tomu začal říkat Rick Simpson Oil nebo RSO.Rick nechtěl, aby se to tak jmenovalo
po něm, a nějakou dobu mi trvalo, než jsem ho přesvědčil, že je to vlastně dobrý nápad.Trik je v
tom, že existuje mnoho konopných/konopných olejů a existuje mnoho způsobů výroby oleje
nebo extraktu a mnoho pacientů bylo oklamáno, aby si koupili oleje nebo extrakty nižší kvality.

RSO se vyrábí specifickou metodou, ze specifických materiálů a specifickým způsobem, takže
by  se  mělo  nazývat,  jak  to  je  –  RSO.RSO  není  BHO  (butanový  medový  olej),  RSO  je
dekarboxylovaný  a  velmi  silný  a  sedativní.Nejlepší  RSO  je  95-98% THC,  1-2% CBD  a  je
extrémně silný a sedativní.Většina ostatních typů extrakcí jednoduše nevytvoří olej, který by byl
z  lékařského  hlediska  tak  účinný  a  často  nebyly  ani  řádně  dekarboxylovány.Obvykle
zpracováváme velká  množství  konopí  a  Rickova  metoda  je  velmi  efektivní  a  efektivní  pro
zpracování velkých množství.Můžete zpracovat půl kila konopí a vyrobit olej ve velmi krátké
době pomocí zařízení, které lze snadno najít ve většině částí světa.Jde o to, aby lék byl co
nejrychleji vyroben, aby pacient nemusel čekat.JB”

"Rick tomu nezačal říkat RSO, ostatní ano."Je to dobrý termín, protože vede lidi k Rickovým
informacím o metodách a materiálech.Rick je oprávněně znepokojen tím, že lidé nazývají ropu,
která není vyrobena podle jeho metod a doporučeného výchozího materiálu pro výrobu Phoenix
Tears nebo RSO.Ví, co fungovalo při jeho rozsáhlých zkušenostech s léčbou pacientů, a chce
zajistit, aby velmi nemocní lidé dostali to, co ví, že funguje, a ne něco, co ‚by mohlo být stejně
dobré‘ se stejným názvem...“ Matthew

"Jsem navždy vděčný, že jsem našel Ricka Simpsona a JB... Změnilo mi to život."Laurie”

"Bez Ricka a jeho videa bych nevěděl, že léčí rakovinu... ačkoliv jsem uživatelem a pěstitelem
asi 27 let, nevěděl jsem, že má tyto vlastnosti... teď už to vím díky Ricku Simpsonovi." .. a bez
jeho odvahy a upřímnosti bychom o tom všichni žili ve tmě ...z toho důvodu si myslím, že RSO
je dobré jméno pro ropu ...ale RSO se musí řídit pokyny RS ...ne nějaký jinýpředstava člověka o
tom, co je nejlepší... pokud není rozbitá – neopravujte ji.“ Petr

„Když jsem pracoval v lékárně, zpracovávali jsme velké množství konopí... Mluvíme o stovkách
liber... na extrakci!Je úžasné, kolik CO2 nebo butanu typu n projdete.Uvědomil jsem si a udělal
ze všeho nejdřív bublinkový hash a pak to extrahoval.Nicméně BHO je ve skutečnosti NIŽŠÍ v
THC než RSOPokud ji kouříte, chcete ji pro své plíce co nejčistší.Pokud ho jíte, vaše tělo si bez
problémů poradí s trochou rostlinné hmoty.Metoda nafty funguje nejlépe, pokud si ji vyrábíte
doma ke  konzumaci.Jen  málo  lidí  má  přístup  do  laboratoře  nebo  lékařského  butanu,  aby
provedli  extrakci  BHO  a  vakuové  čištění,  aby  odstranili  veškeré  nečistoty.Rickova  metoda
fungovala pro mě a bezpočet dalších lidí, u kterých nevidím potřebu opravovat něco, co funguje
bezchybně!“ Závětří

„Je mi jedno, jak se to jmenuje!!!Nazvěte to prosím, jak chcete, ale nezahazujte muže, jako je
Rick, který zachránil  tisíce životů a celý svůj život věnoval šíření této zprávy.To prostě není
správné!!” Donna

„Vždycky  tomu říkám konopný  olej,  protože  to  tak  je,  je  to  ve  slovníku,  jen  jiné  slovo pro
konopí.Je to starý módní výraz, ale přesto správný.Všichni víme, o čem mluví." Dion
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„Extrakce butanu nejsou dekarboxylovány.Vychází při příliš nízké teplotě.Používám ISO 99 a byl
jsem zoufalý a použil jsem 91 procent ISO.Fungovalo to dobře a tohle jsem jen já.Začal jsem to
vyrábět v roce 93 s denaturalizovaným alkoholem, ale tohle jsem prostě já, protože jsem jeden
z mnoha.Dokud se všechno vaše rozpouštědlo uvaří, řekl bych, že je to bezpečnější než to, co
bude většina lidí jíst k obědu.

Tento lék mi zachránil život, když jsem ležel na smrtelné posteli.Olej byl darován a byl vyroben
jak  z  nafty,  tak  z  ISO  a  dokud  se  všechno  rozpouštědlo  vyvaří,  nikdy  nepoznáte
rozdíl.Děkujeme  všem  za  sdílení  znalostí,  je  to  k  nezaplacení  a  věda  je  série  studií
opakovaných znovu a znovu.Z toho, co jsem pochopil, THC v podstatě dusí rakovinné buňky a
zastavuje smrt ostatních rakovinných buněk, ale nepoškozuje zdravé buňky, pokud přijímáte
silný olej s THCa zahřátým do bodu, kdy se přemění na THC, a tím aktivuje THC. teplem.

Moje otázka je, jak poznat, kdy je plně dekarboxylovaný.Bob a Ann ve Willow Creek Springs Ca
je moje video na Youtube a ukazuje mi to poté, co mi bylo řečeno, že mám 3 týdny života.O dva
roky později říkám Veselé Velikonoce a věřím, že každý, nemocný nebo ne, by měl brát tento
lék také preventivně.Nemusíte čekat, až dostanete rakovinu nebo jinou nemoc.Milovat." Bobe

--  Dobře  vysvětleno  a  dobře  řečeno,  Bobe,  děkuji.Nejjednodušší  způsob  je  dát  olej  do
nerezového kelímku a vložit jej do trouby nastavené na 130 °C asi na hodinu nebo déle.Nebo
dokud na povrchu oleje nebude absolutně žádná aktivita.Všechno nejlepší a krásné Velikonoce
vám přeji.JB

„BHO a RSO jsou dva různé světy, pokud jde o léčení, dobré RSO je téměř nemožné najít v
ambulancích, mnohokrát jsem se snažil je zaujmout – některé velmi zajímají jiné ne.Vytvořit si
vlastní je dost jednoduché, alkohol jsem ze své první várky vypařil na kapotě mého náklaďáku
za slunečného dne v misce na koláče Pyrex.Ta první malá várka mi změnila život.

Vyrábím RSO i BHO NEJSOU ŽÁDNÉ POROVNÁNÍ, POKUD JSTE NEMOCNÍ A CHCETE SE
ZLEPŠIT ---  MUSÍTE SI  VZÍT OLEJ TYPU RICK SIMPSON - RSO je jednoduchý a stejně
nepotřebuje žádné opravy.Použijte dobrý materiál na pupeny a získáte dobrý lék.Myslím, že
hlavním  důvodem  rozdílu  jsou  teploty  použité  k  výrobě  těchto  dvou.Teplo  aktivuje  léčivé
vlastnosti RSO.” Michaele

"Kouzlo je v kulové hlavě trichomu."Nikde jinde v rostlině THC neexistuje.Rostlina produkuje
THC  k  ochraně  svých  reprodukčních  částí.Čím  blíže  k  těm  partiím,  poupatům,  tím  více
trichomů.Proto mají pupeny nejvíce léků.Je to věda, ne spekulace.Ještě jednou děkuji Ricku, že
mě inspiroval k výrobě nejlepšího oleje, jaký umím.Krásný čirý jantarový olej.“ Toni

"Je to známé jako RSO kvůli mé kampani na sociálních sítích." JB

Vysoký THC nebo vysoký CBD olej?
"Jsem trochu zmatený."Můj přítel má rakovinu ledvin ve 4. stádiu a rakovinu plic.Je nejlepší
podávat olej s vysokým obsahem CBD nebo THC?CBD olej má pouze stopy THC?Sehnal jsem
mu desetigramovou tubu a má 18% CBD a méně než 1% THC.Jdem na to špatně?" Richarde

-- "Ano, to není ono, musíte získat skutečné RSO."Mikeesi

-- 95-98% THC není 18% CBD, že?Řekněte tomu, kdo vám to dodal, aby to přestal dělat.Velký
marketingový humbuk CBD zabije mnoho nic netušících pacientů, jak se zdá, to je smutné.Proč
nemohou jednoduše postupovat podle pokynů, které skutečně fungují?Použití olejů s vysokým
obsahem CBD je velmi omezené, nefungují tak dobře ani na kožní problémy, opravdu nechápu,
proč jsou všichni tak hloupí ohledně toho nesmyslu o CBD.Ano, je to také silný lék, ale jeho
použití je ve srovnání se skutečným RSO opravdu omezené.
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95-98% THC, 1-2% CBD, extrémně silné a sedativní a euforické; to je váš nejlepší olej a ten
bude nejlépe fungovat.Zkuste nejprve toto.Když to uděláte, nedotknete se ani se nepřiblížíte k
oleji s vysokým obsahem CBD a poznáte rozdíl a nikdo vás nebude ošálit.Nejprve RSO.JB

„Pokud vyrábíme olej ze specifického kmene obsahujícího 20 % THC, jak je možné z něj získat
98 %?Tomu nerozumíš." Ascen

--  Pokud  je  dobře  filtrovaný  a  převařený,  získáte  olej  s  obsahem  kolem  95  %  celkem
snadno.98% vyžaduje trochu více dovedností  nebo výjimečně dobré napětí.Nesoustřeďte se
příliš na čísla, ujistěte se, že olej je tak silný a sedativní, jak jen může být.Můžete jej také znovu
odpařit, aby byl silnější.Všechny tyto informace jsou v protokolu Ricka Simpsonae-kniha.JB

"Měl  jsem velmi  velký  lipom na  paži,  který  mi  lékař  chtěl  odstranit."Asi  po  měsíci  2  až  3
nanesení  oleje  lokálně  je  to  nyní  velikost  desetníku!Mám  také  skoliózu  a  degenerativní
onemocnění plotének a při lokální aplikaci dostanu OKAMŽITOU úlevu, kdykoli mám bolest!
Prostě mě to nadchne!!” Jill

"Můj manžel měl na čele malé rakovinové ložisko, které po zhruba měsíci používání oleje úplně
zmizelo." Gina

"Tato rostlina je opravdu dar." Chelle

„Tato stránka a informace,  které se z ní mohu naučit,  mě opravdu baví.Je však zklamáním
slyšet, že jiné kanabinoidy kromě THC jsou uváděny jako sekundární.Tato dívka a její rodiče
nepovažují CBD za vedlejší.Dalo jí to život.Nebylo to THC, co to udělalo, ale CBD.Přestaň se
do toho všeho vysrat, prosím.Odrazujete lidi od zkoušení vysokých kmenů CBD, když jim to
může skutečně pomoci.Vysoké THC není odpovědí na všechno, a proto je v rostlině více než
jeden kanabinoid.“ Tina Babcocková

"JB odpověděl o rakovině plic, ne o Dravetově syndromu, nikdo se na nic neposere."Pokud jde
o rakovinu, zprávy pacientů a vědecké studie naznačují, že THC zabíjí rakovinu.Některé studie
tvrdí, že CBD je prospěšné pro některé typy rakoviny, ale jen málo ve srovnání se studiemi
provedenými s THC.Nyní hledáte záchvaty a některé další stavy s vysokým CBD.“ Kellin

--  Kellin  a  Tina,  oleje,  které  používáme,  fungují  také  na  záchvaty.A  pacienti  by  měli
nesrovnatelně lepší výsledky, kdyby použili to pravé a pokusili se léčit příčinu a ne jen příznaky.

CBD nevylučuji,  je  to  sám o sobě opravdu mocný lék a myslím,  že je  skvělý  například ve
žvýkačkách pro děti  atd.Ale  pokud chcete skutečnou sílu,  potřebujete nejbrutálnější  RSO a
spoustu THC.Jednoduše to vyzkoušejte na kožních onemocněních a uvidíte, zda se popálenina
nebo rána hojí rychleji se skutečným RSO nebo s jeho nízkokvalitní verzí s vysokým obsahem
CBD.Viděl  jsem  to  na  vlastní  oči,  nepotřebuji  pro  sebe  experimentovat  s  oleji  s  vysokým
obsahem CBD.Chci pro sebe i pro své pacienty to nejlepší.Většina olejů s vysokým obsahem
CBD je sekundární kvality ve srovnání s nejlepšími a nejúčinnějšími a sedativními RSO s 95-
98% THC.

Váš hlavní  problém je  v  tom,  že  jste se přiklonili  k  teorii  jediného kanabinoidu,  kterou Big
Pharma prosazuje, aby mohla profitovat z konopných léků.Ty opravdu nechceš lékyna základě
jednotlivých kanabinoidů chcete ten nejsilnější a sedativní olej pro nejlepší výsledky.

Rostliny si můžete vypěstovat sami a olej si můžete vyrobit také sami, opravdu ho nemusíte
kupovat  od  velkých  farmaceutických  společností,  které  se  budou  snažit  nasadit  enormní
cenovku na dekarboxylovanou konopnou pryskyřici z jiného důvodu než ze své chamtivosti. .

Možná a pravděpodobně budete jednoho dne potřebovat kila oleje – pro sebe nebo svou rodinu
– kolik chcete zaplatit za gram?Dolar je příliš mnoho, pokud byly rostliny pěstovány venku a ve
velkém měřítku.Takže žádné zvláštní daně, nic takového.100% legalizace je jediná cesta a musí
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být provedena hned, není důvod nechat trpět stovky milionů pacientů po celém světě.Klidně se
o tom pohádejte; ale to je tak všechno, co s tím můžete dělat.Všechno nejlepší, JB

"Nedokážu si představit, že bych za rok použil tolik konopí, ale nebudu váhat při pokusu zemřít."
Susie

„Prosím, vysvětlujte dál tak, jak máte, já si například dělám poznámky a učím se od vás co
nejvíce o tom, co je k čemu dobré a tak dále, chci být připraven a připraven se správnými
znalostmi  pro  mě a  těžit...Kdybyste  mi  neřekli  o  potřebě vysokého  THC,  o  kterém bych si
myslel, že je v pořádku, jsem vděčný za VŠECHNY INFO.“ Vicky

"Rick  vždy tvrdil,  že  vysoké THC je  nezbytností,  aby vám dal  tu  nejlepší  šanci,  s  tím měl
samozřejmě nejlepší výsledky."Existuje mnoho věcí, na které může být CBD lepší, obvykle se
používá u dětí na Dravetův syndrom, ADHD a těžkou obsedantně kompulzivní poruchu, protože
mnoho lidí se stále bojí, že děti nabudí.THC je to, co vás dostane nahoru.Našel jsem několik
lidí,  kteří  k  léčbě  většiny  lidí  používají  olej  s  vysokým  obsahem  THC,  ale  pokud  pacient
nereaguje tak, jak doufal, přešel na vysoký obsah CBD a to fungovalo lépe.

Asi  je  každý  jiný  a  každá  rakovina  je  jiná.Ale  dokud  nebude  umožněno  provést  veškerý
požadovaný  výzkum,  bude  pravděpodobně  nejlepší  držet  se  Rickovy  metody.Vysoké  THC,
dominantní indika podle protokolu.Říká se, že když začnou malé a zdvojnásobí dávky každé 4
dny, pacient si může rychle vybudovat toleranci a těžká ospalost po chvíli na oleji odezní.Rickův
olej obsahuje 95-98% THC, ale psychoaktivní účinky vám neublíží.

A když se snažím rozhodnout, čí metodu zvolit, nevěřím, že by někdo měl s tímto lékem více
zkušeností  než  Rick.Viděl  jsem holandskou metodu  a  přemýšlejte,  když  někdo  umírá,  proč
byste ředili lék?“ Nicku

„Od té doby, co jsem slyšel o olejích s vysokým obsahem CBD, které pomáhají při záchvatech,
vždy jsem si myslel, že pokud by tito rodiče dali svému dítěti hybrid, ale dominovali mu indica,
dítě by se uzdravilo.Vím, že CBD oleje kontrolují  záchvaty a jsem tak rád,  že NĚCO může
pomoci dětem, jako je Charlotte, ale představte si, jaké uzdravení by mohlo nastat, kdyby bylo
podáno THC a další spektrum kanabinoidů v rostlině.Takže vaše dítě hodně spí kvůli THC, jeho
tělo se přizpůsobí  dávce.Jen si  myslím, že nejužitečnější  je celá rostlina,  ne jeden vybraný
kanabinoid.“ Sara

„Média se stále zaměřují na separaci kanabinoidů, ale bylo prokázáno, že jak THC, tak CBD
zabíjejí rakovinu a zmenšují nádory.Rick Simpson Oil vyrobený z Cannabis Indica je lék, který
léčí Landona a Brave Mykaylu a mnoho dalších a může si ho vyrobit každý.Nedovolte médiím,
abyste si mysleli, že musíte počkat na tento lék, nebo oddělte CBD!THC funguje také s naším
endokanabinoidním systémem.“ Hanan

„Našel jsem na internetu několik stránek, které tvrdí, že prodávají olej s vysokým obsahem CBD
bez  THC.Mám štěstí  a  jsem zdravý,  ale  zajímalo  by  mě,  jestli  by  stálo  za  to  je  brát  jako
prevenci.Jedním z nich je skutečný vědecký olej.Tvrdí, že dodávají všem 50.Někdo?" Mike

„Skutečný  vědecký  olej  se  získává  z  průmyslového  konopí,  které  nemá  žádné  podstatné
THC.Můj krokmáma bere CBD olej a RSO na její ALS.CBD olej má výhody, ale myslím si, že
bez ostatních kanabinoidů není tak účinný, pokud vůbec. Jennifer

„Podle mých zkušeností s výrobou a používáním různých kmenů a směsí olejů jsem zjistil, že
typ CBD Only je  neúčinný nebo méně účinný.Což mě vede k přesvědčení,  že musí  zůstat
alespoň malé procento THC, aby CBD byly účinné na jakýkoli zdravotní problém, který léčí.
Bohatý

„Velmi často tyto produkty nesplní očekávání, zejména pokud jde o vnitřní použití.Ve srovnání
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se skutečným RSO (tj.  dekarboxylovaná extrémně účinná a sedativní  konopná pryskyřice s
přibližně 95 % THC) budou produkty CBD ve většině případů bledé.Budou skvěle fungovat
například při kožních onemocněních a lokálním použití v kosmetice.Při vnitřním použití budou
ve většině případů opět mnohem méně účinné než skutečné RSO.

CBD  oleje  jsou  prostě  jiný  produkt  a  nesplňují  kritéria  pro  skutečné  RSO.Ve  srovnání  se
skutečným RSO budou CBD oleje velmi často pouze předraženou falešnou nadějí.Bohužel.

Takže  znovu,  jako  vždy,  vyrobte  si  svůj  vlastní  olej,  kdykoli  je  to  možné,  vždy  pracujte  s
nejúčinnějším  a  nejuklidňujícím  materiálem  z  pupenů,  jaký  můžete  najít.Extrémně  silné  a
sedativní kmeny indica dominantní s 20% THC nebo více fungují nejlépe a poskytují nejlepší
výnos.Jen to nejlepší funguje nejlépe.Buďte si toho vědomi a nenechte se nikým oškubat.Může
být v sázce váš život, buďte opravdu opatrní.Velmi často máte jen jednu šanci a druhou už
nedostanete, na to nezapomínejte.

Zatlačte na své zákonodárce, aby legalizovali pěstování a zpracování rostliny konopí/konopí
bez ohledu na to, kolik THC obsahuje.Požádejte je, aby to regulovali zhruba stejně jako oni
regulují kukuřici nebo čaj.THC a pryskyřice chrání rostliny.A myslím si, že rostliny, které dokážou
produkovat tak extrémně bezpečný a účinný lék, si zaslouží tu nejlepší ochranu.Souhlasíš?" JB

Vedlejší efekty
"Podíval jsem se do kalendáře svého telefonu, abych zjistil, kdy je 8. února."Byl pátek večer a
on řekl, že spal až do pondělního rána.Haha, požehnej jeho srdci.Když si vezmu gram přímo
nahoru, rozumím tomu.Požehnej, požehnej mu." Maranda

„Když jsem poprvé začal užívat olej, měl jsem ‚Hrozné‘ vedlejší účinky, musel jsem sníst půl
krabice koblih!!!Ha ha ha!!!Přál bych si, abych měl víc, spal jsem báječně!Každý den jsem se
těšil na noc, abych mohl spát.Dal bych si trochu oleje v 7:00 usnul bych asi v 9:30 a spal do
8:30.Báječné!!!" Tome

„Ironické  je,  že  slyšíme  tolik  příběhů  lidí,  kteří  denně  užívají  konopné  koncentráty,  bez
hororových příběhů, bez závislosti, bez vedlejších účinků nebo souvisejících úmrtí, ale místní
zákonodárci bojují proti pěstování, užívání a prodeji marihuany v zájmu veřejnosti. bezpečnostní
obavy“, což je zastírání jejich loajality k Big Pharma a „finanční úplatkářství Booze-Barona za
účelem omezení růstu konopného průmyslu v USA...“ Raphael

"Tento týden jsem začal dávat olej svému otci."Pokročilá rakovina prostaty, která se rozšířila na
některá místa na kostech.Zatím hodně spí a vrátila se mu chuť k jídlu.Kvůli radiační bolesti v
krku nic nejedl.Také část jeho úzkosti se změnila ve zdánlivě veselé dění v jeho hlavě!

V nemocnici stále dostává léky proti bolesti, které pomáhají při akutní bolesti, dokud nejsou věci
pod kontrolou.Doktoři však o oleji nevědí.Dokonce jsme naznačili myšlenku kombinovat olej s
léky, ale lékaři se vrátili s výmysly monstrózních vedlejších účinků.Chtěl jsem je požádat, aby
nám  ukázali  studie,  ale  nechci  ohrozit  tátovo  propuštění,  protože  jsme  bylioznačen  jako
„obtížný“ pro zpochybnění potřeby nadměrných léků, které ho zhoršují a zhoršují.

Nemocniční  léčbu  rakoviny  bych  nepřál  svému  nejhoršímu  nepříteli.Slyšel  jsem  hororové
příběhy, ale myslím, že na určité úrovni jsem si myslel, že pro tátu bude všechno jinak.Upřímně
doufám, že není pozdě." Edmund

-- Edmunde, měli pravdu o možných vedlejších účincích, ale ty by byly způsobeny chemikáliemi,
které mu dávají, ne olejem.Čím dříve ho dostanete zpět domů a naplníte ho olejem, tím větší
šance.Začít s olejem není nikdy pozdě, otázkou jen je, zda už není pozdě na to, aby předběhl
nemoc.To ale přímo souvisí s tím, kolik oleje se vám do něj podaří dostat a jak rychle.
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Tím  neříkám,  že  byste  se  neměli  řídit  protokolem  nebo  že  byste  měli  začít  s  obrovskými
dávkami.Dostaňte ho domů, dodržujte protokol a doufejme v to nejlepší.JB

„Ahoj Jindřichu, chci se podělit o některé ‚vedlejší účinky‘ oleje.Nejprve si nějakou dobu vyrábím
vlastní a také si nějaké kupuji v lékárně (raději své vlastní!), nemám žádný zvláštní stav ani
nemoc, pravděpodobně jsem od roku 2012 požil téměř 30 ml, takže…

– Už nemůžu pít alkohol... jedna sklenka vína a jsem venku!Nesnažil jsem se přestat pít, ale
opravdu to moje tělo úplně odmítá a je opravdu příjemné mít čistou hlavu!!

-- Duhovka mých očí je úplně zelená... už žádné malé hnědé tečky sem a tam (pokud znáte
iridologii,  ty  malé  tečky jsou známkou poruch orgánů nebo dokonce úmrtí),  takže čisté oči
znamenají skvělé zdraví!

-- Stejný efekt pro mého 10letého ovčáka čisté oči a spoustu energie!(Má asi 6 dávek).Olej a
všechny nečekané vedlejší účinky!!Děkuji vám a Rickovi za veškeré vaše úsilí sdílet tento lék se
světem.Hodně lásky, Estelle“

QExistuje hostel v Kalifornii nebo Coloradu, kde se mohu stát legálním rezidentem a získat olej
na vyléčení rakoviny?Dík.

A.To je  dobrá otázka,  Davide Carpentere.Podle toho,  co mi  bylo řečeno,  potřebujete pouze
adresu motelu a lékař vám pak může předepsat konopí.Takže si myslím, že není nutné někde
doplácet.Ale pokud to čte někdo s obchodním duchem, dovolte mi říct, že mnoha lidem z celého
světa  by  nevadilo  letět  do  Colorada  nebo  Kalifornie,  aby  se  tam  léčili.Není  to  řešení  pro
každého a kdo nemá peníze, tu možnost mít nebude, ale určitě by to pomohlo mnoha dalším,
kteří by později pomohli nebo mohli pomoci ostatním.JB

Když  pacienti,  kteří  užívali  chemoterapii,  začnou  olej  používat,  první  věc,  kterou  musí  olej
udělat,  je  detoxikovat  tělo.Takže někdy trvá  řekněme 120-150 g oleje,  než  začne útočit  na
samotnou  rakovinu.Opravdu  není  dobrý  nápad  brát  chemo,  zvláště  když  je  to  naprosto
zbytečné, vezmeme-li  v úvahu, že lékařský systém zná konopí jako lék na rakovinu desítky
let.JB

"Právě jsem minulý týden psal o zvracení oleje."Nakonec jsem přestal a používám stále stejnou
várku  oleje.Teď  se  cítím  skvěle.Myslím,  že  jsem  ze  svého  systému  detoxikoval  všechny
farmaceutické léky.Byla to mizerná zkušenost, ale detox není nikdy legrace.“ Červenka

"Nevím to jistě, ale odhaduji, že jsi toho vzal příliš brzy."Existuje taková věc, jako je dostat se
příliš vysoko a někteří lidé mohou zvracet.Vím to z vlastní zkušenosti.(Právě jsem si uvědomil,
že to znělo trochu povýšeně.Tak jsem to nemyslel.)“ Tina

„Tino, taky mě to napadlo a měl jsem mnoho otázek, proč jsem tak nemocný.Opravdu tomu
věřímbyl detox kvůli tomu, co se mi stalo loni v prosinci.Můj onkolog mi řekl, že jsem v 'konečné
fázi', že mi došel olej a nechal jsem si dát infuzi Zomety na posílení mých kostí.Ukázalo se, že
olej fungoval jako pilulka na alergii a zachránil mě před účinky Zomety.Bez oleje jsem se stal
anorektikem, měl jsem velké bolesti, jak mi Zometa šla do kostí, zvracel jsem, měl zimnici a byl
jsem hospitalizován.

Od toho incidentu jsem nemohl ani sedět v indickém stylu, protože mě strašně bolely klouby a
kyčle.Když jsem začal znovu užívat olej, byl jsem nejprve v pořádku, ale pak jsem postupně
onemocněl.Pak se mi udělalo opravdu špatně a když jsem celé dny a mizerně zvracel, stalo se
něco divného,  vyčistily  se mi všechny klouby a po 6 měsících už klouby nebolí.Jsem zase
flexibilní.Můžu jen uvěřit, že ten olej mi z kloubů vytáhl ty svinstvo, které ti může zůstat rok."
Červenka

„Je velmi důležité dostat co nejvíce do terminálního pacienta co nejdříve.Většina pacientů v
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terminálním  stádiu  podstoupila  chemo/ozařování,  léky  proti  bolesti  atd.Ujistěte  se,  že  je
vyrobeno správně a začněte ho co nejdříve brát a nepřestal bych ho brát alespoň do doby, než
rakovina úplně zmizí!“ Milý

„Když vám vaši doktoři řeknou: „Jste terminální“, nechtěli byste zkusit, co je venku?Přemýšlejte
o  tom...Po  takové  diagnóze,  co  můžete  ztratit?Mám  neteř,  která  dnes  žije...kvůli  tomuto
oleji...Mám říkat víc?" Koleda

"To jsem já, její neteř."Opravdu to fungovalo.” Joanne

"Udělal jsem půlmaraton, vybral jsem 5000 dolarů na výzkum rakoviny."Netušila jsem, že už
existuje zasraný lék a oni mi ho nedají....Dvakrát mi dali opravdu silnou chemoterapii.Zničili mi
játra; zničili mi ledviny.V dubnu loňského roku mě poslali domů zemřít.Řekli, že nebudu žít šest
týdnů.A tady jsem dnes, stále naživu, protože jsem našel PhoenixTears.ca a Rick Simpson mi
ukázal, jak si vyrobit vlastní medicínu, abych tu dnes mohl být.

Musíme o tomto léku říct všem.Každý potřebuje vědět: existují skutečné lékařské produkty z
marihuany, které vám pomohou žít a pomohou žít vašim přátelům, kteří mají rakovinu.Každý
musí vědět: nikdo nemusí umírat na rakovinu.Existuje lék, vždy existoval lék.Oni jenom ...Big
Pharma nám to nedovolí.Jak se opovažují?!Výzkum rakoviny je multimiliardový průmysl.a co
dělají?Zabíjejí lidi jako já svými drogami.Jsou to kecy!Existuje lék!Olej Phoenix Tears funguje!
Řekni to všem.Prosím!" Joanne

„Ahoj  Ricku Simpsone,  věřím v olej  a momentálně ho používám pro svou matku,  která má
rakovinu, ale mám otázku, říkáš, že by se mělo konzumovat 2 unce za tři měsíce, ale moje
máma je velmi slabá kvůli nemoc a bere se jen jako unce a chystá se splnit tři měsíce, ale stále
to  beru  a  chci  vědět,  jestli  to  má stejný  účinek,  protože jsi  říkal,  že  by  to  mělo  být  za  tři
měsíce.Odpovězte mi prosím na zprávu, protože mám obavy." Esmeralda

"Nedělejte  si  starosti  s  tím,  kolik  toho zatím vzala."Jen se ji  snaž přimět,  aby  jedla  trochu
víc.Řekněte  jí,  ať  sní  větší  kousek,  než  kdy  předtím,  když  půjde  v  noci  spát,  bude  moci
postupně sníst víc.Ujistěte se, že v noci sní větší dávku a rychleji si vybuduje toleranci.Můj táta
dělal první tři měsíce to samé.Trvalo dlouho, než dokázal sníst přes půl gramu denně a rakovina
mizela, i když snědl sotva 1/4 gramu denně (nádor se zmenšoval).Nyní má kolem gramu denně
a za 10 měsíců snědl více než sto gramů.Hodně štěstí!" Jose

„Ahoj všichni, mám přítele, který se pokouší vyléčit chronický případ lymské boreliózy pomocí
čistého  CO  (asi  70-80  %  THC  a  vyrobeného  z  organického  obilného  alkoholu),  který  byl
zakoupen  od  velmi  renomovaného  soukromého  výrobce  oleje.Když  asi  před  3,5  týdnem
dosáhla asi 3/4 gramu denně, začala mít nedostatek chuti k jídlu, občasnou nevolnost a velmi
měkké hovínko (téměř průjem).alespoň 3x denně – to se děje stále a vůbec se to nezlepšilo, ale
také se nezhoršilo, což je dobře.

Už měsíc každé ráno její tělo doslova vysype všechno do tlustého střeva, jak se zdá, a zápach
lze detekovat na druhém konci domu (omlouvám se za TMI!) Zvláštní je, že její hovno začalo
páchnout opravdu toxicky. ..skoro jako chemická látka, asi týden po zvýšení dávky z 1/2 na 3/4
gramu.Vůně je tak zvláštní-nepáchne ani jako hovínko!!

Nyní  je  na  gramu  denně  (za  posledních  1,5  týdne)  a  je  to  stále  takové,  ne-li  trochu
horší.Neexistují žádné další problémy nebo problémy a ona se ve skutečnosti rychle hojí a je na
tom mnohem lépe, než za posledních 10+ let antibiotik, bylinných protokolů atd.Zlepšení jejího
zdravotního stavu je zatím extrémně dramatické...k lepšímu!!Je toto toxické zapáchající hovínko
výsledkem  odumírání  bakterií  lymské  boreliózy,  detoxu  nebo  něčeho  jiného?Vlastně  mě
napadlo, jestli mohla mít rakovinu tlustého střeva nebo nějakou jinou rakovinu, o kterou se olej
stará a která by mohla způsobovat ten hrozný zápach a časté měkké kakání.Nějaké rady??Je
to normální?"
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"Tohle  se  dá  očekávat."Když  jste  na  oleji...(pokud  je  vyrobeno  správně)  tělo  provádí  velký
detox.Nejjednodušší způsob, jak to popsat, je...cokoli, co se vám dostane do těla a co se léku
nelíbí,  si  najde způsob,  jak  vypudit  odpad.Zní  to,  jako by  váš poskytovatel  věděl,  co  dělá,
protože tyto příznaky, na které se ptáte, se vyskytují u nás všech nebo u našich pacientů.Tento
druh příznaků trval manželce a mně déle než 3 měsíce.

Jediná věc, která mi vadí, je, že se v produktu počítá THC a CBD.Když vyrábíme, máme v
průměru  93-97  %  THC  a  mezi  1,34  a  1,59  %  CBD.Toho  lze  dosáhnout  pouze  změnou
rozpouštědla nebo změnou vaší dekarboxylace uvedeného produktu.“

-- Zařaďte do jídelníčku konopná semínka, velmi rychle zregulují kakání.Když je příliš tekuté, je
třeba  přidat  něco  pevného.A  to  jsou  semena.Ujistěte  se,  že  nebere  žádné  chemické
pilulky.Vůně je detox, není se čeho bát.“ JB

"Nežádoucí účinky zahrnují: sledování karikatur celý víkend." Matt

Které kmeny/odrůdy?

"V  tomhle  jsem s  Richardem."Máte  seznam kmenů,  které  prokazatelně  fungují?Od kterých
dobrých semenářských společností  lze  objednat?Právě jsem si  objednal  semínka.Jaké jsou
věci, které bych měl hledat v dobrém kmeni?THC, CBD, indica vs sativa?Kmen, který jsem si
objednal, má hladinu THC 18-23 % a CBD v rozmezí 0,7-1,0 %. Cisco

--  Přál  bych  si,  abych  mohl  dodat  takový  seznam,  Cisco,  ale  nemohu a  v  dohledné  době
nebudu,  dokud nebudeme schopni  provést  veškerý požadovaný průzkum, abychom vám to
mohli říci.Zde je to, co jsem napsal Richardovi: Opravdu nemohu pojmenovat kmen, vždy to
musíte  vyzkoušet  a  uvidíte,  jaké  účinky  tlumí  bolest.Nevím,  co  tento  pacient  použil.White
Widow, kterou Rick pěstoval, byla vynikajícím lékem proti bolesti, evropské White Widows podle
všeho  takový  účinek  nemají.Takže  jako  vždy  platí,  že  nejúčinnější  a  sedativní  a  gauč-
uzamykající  indica  (dominantní)  kmeny  s  20%  THC  nebo  více,  pro  dosažení  nejlepších
výsledků smíchají oleje z několika kmenů.Hledejte opravdu brutálně silné kmeny, které vás po
pár šlucích přimáčknou na gauč.Všechno nejlepší, JB

"Má samčí rostlina nějaké užitečné komponenty?" Účtovat

-- Mladé samčí rostliny se používaly na vlákno pro měkké oblečení pro bohaté.Nedělal bych
léky  ze  samců,  někteří  lidé  budou  na  pyl  alergičtí  a  může  to  způsobit  potíže.Můžete
odšťavňovatnebo je použít na čaje (pokud jsou zdravé a pěstované ekologicky).Ale nejlepší lék
z rostlin nezískáte.JB

QJe Afghan Kush správný materiál na výrobu ropy.Udělal jsem si trochu oleje z pouličních věcí
a používám ho poslední dva týdny, protože jsem měl problémy se spánkem, teď spím jako
miminko a ráno se probouzím odpočatý.Problém je v tom, že v Londýně je těžké sehnat dobré
věci, proto jsem si objednal AK, jen potřebuji váš názor.Mnohokrát děkuji

A.Opravdu nemohu jít podle názvu kmene.Pokud je silný a uspí vás, měl by produkovat dobrý
lék.Jak víte, doporučujeme nejsilnější a nejvíce sedativní kmeny (nejlépe s 20% THC a více) a
nejlepší oleje jsou vyráběny z kombinace několika velmi silných a sedativních kmenů, takže
bych  zkusil  objednat  několik  sedativních  kmenů,  pokud  na  všechno  možné,  to  by  bylo
ideální.Ale i oleje s jedním kmenem dokážou zázraky, říkám jen, že nejlepší oleje se obvykle
vyrábějí z kombinace několika kmenů.Všechno nejlepší, JB

„Existuje dobrý důvod, proč Rick Simpson doporučuje používat pouze THC s vysokou úrovní od
Indica. Indica je sedativum, které podporuje odpočinek a spánek, obojí  nezbytné pro léčení.
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Sativa dodává energii a zvyšuje váš krevní tlak. V některých případech to může být nebezpečné
pro lidi s vysokým krevním tlakem nebo narušeným systémem, takže než dáte radu, PROSÍM,
uvědomte si téma. Nechceš nikomu ublížit. Pro většinu lidí je dobrá Stanova rada (ráno sativa,
indika  před spaním).  Pokud  používáte  hybrid,  ujistěte  se,  že  je  to  alespoň  80=90% indiky.
Hodně štěstí." Gary

"C: Ahoj Jindrichu...Jsem nový v léčbě Ricka Simpsona (mám rakovinu)...Patřím do zdejšího
klubu kupujících konopí...  Takže mám trochu na výběr z odrůd,  které si  koupím.Jen by mě
zajímalo,  jaká  by  byla  moje  nejlepší  volba  indica  pro  výrobu  léku?Jakékoli  návrhy  velmi
ocenili.Děkuji.

JB: Ahoj C, vezmi si nejsilnější nejvíce sedativní indiku, nejlépe několik kmenů.Pokud máte na
výběr, koupil bych 3-4 unce každého z nejtěžších dostupných kmenů/pupenů a vyrobil bych olej
z toho kila.

C: Dobře, děkuji...co myslíš tím nejtěžší?

JB: Nejvíce sedativní, super ospalý, s knock-out efektem

C: Promiň, ale to je pro mě všechno nové.

JB: Žádný problém.Extrémně, téměř narkoticky sedativní, velmi těžké.

C: Dobře

JB:  Použijte  tato  slova  a  řekněte  pěstitelům,  že  budou,  doufám,  vědět,  o  čem  mluvím.
C: Vím, že mají kush, hash valley.Ostatní jména si nepamatuji.

JB: Opět vezměte s sebou někoho zkušeného a ať to zkusí za vás.

C: Dobře

JB: A kupte si ty nejsilnější a nejvíce sedativní kmeny, které mají, 20% THC nebo více.

C: Dobře....děkuji moc za všechno, co děláš

JB: Nemáš zač, C.

C: A děkuji i Rickovi...Zatím jste mi doslova zachránili život.

JB: Řeknu mu o tobě.Pro dosažení nejlepších výsledků dodržujte všechny pokyny na našich
stránkách.Berte olej podle doporučení, zvyšujte pH svého těla (citronová šťáva, meloun atd.),
jezte semena ze dvou jablek každý den,  držte se dál  od lékařů a CT a rentgenů,  chcete-li
žít.Jsou mistři v tom, aby vás přemluvili do jejich smrtících „schválených“ léčebných postupů a
mnozí z našich pacientů dali na jejich rady, přestali olej používat a zemřeli.

C: Udělám....ještě jednou děkuji.

(o čtyři hodiny později)

C: Ahoj Jindřichu.Děkujeme za vaši pomoc dříve.Nakonec jsem dostal směs Indica OG Kush a
Hash Truffle.Zdálo se, že lidé v klubu si mysleli, že to bylo to nejlepší, co pro výrobu léku měli.

JB: Dobře.Zní to dobře.

C: Dobře :-)...Takže myslíš, že to bude dobré pro výrobu léku?

JB: Opravdu si nic nemyslím, pokud ten materiál sám neuvidím a nevyzkouším.Názvy zní dobře
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a  povědomě,  ale  opravdu  nevím,  jak  mocné  pupeny  jsou  a  co  jste  vlastně  dostali.
C:  Aha,  dobře.Lék  beru  asi  6  týdnů...změny  u  mě  jsou  úžasné...Každý,  kdo  mě  zná,  je
ohromen.Tak ty ještě jednou.Víš Jindřichu, potkal jsem ženu, které diagnostikovali úplně stejnou
rakovinu jako já, 3 dny po mně.Jsme stejně staří, měli jsme stejné stadium rakoviny, všechno
stejné.Bylo mi nabídnuto ozařování, stejně jako jí.Řekl jsem, že v žádném případě, dělám léčbu
Ricka  Simpsona.Vybrala  si  záření.Jindřichu,  zemřela  před  4  dny  na  ozáření,  na  hrozné
popáleniny, které se nakazily.Bylo jí pouhých 55 let, byla silná, přesto ji „lék“ zabil.Díky tomu
jsem si mnohem jistější, že svou volbou dělám správnou věc.

JB: Znám takové příběhy.Je opravdu ošklivé, co dělají pacientům.Všechno nejlepší, C.Víš co
dělat."

„Myslím, že dobrý způsob, jak vysvětlit rozdíl mezi kvalitou olejů, by byl:

95-98% THC se rovná 95-98% šanci na úplné vyléčení a přežití.

80% THC se rovná 80% šanci na úplné vyléčení a přežití

70% THC se rovná 70% šanci na úplné vyléčení a přežití

60% THC se rovná 60% šanci na úplné vyléčení a přežití.Atd.

100% THC však nerovná 100% šanci na úplné vyléčení a přežití, protože jde o jinou látku než
olej.

Když pacient  používá chemoterapii  a ozařování spolu s olejem nebo prošel touto léčbou již
dříve, vydělte procenta dvěma nebo třemi, možná čtyřmi nebo pěti, v takových případech prostě
nikdy nevíte, zda bude mít olej dostatek energie na to, aby to přerušil. .Takoví pacienti by měli
jíst 2 až 3krát více oleje (120-180 g po dobu šesti měsíců).

Toto je uvedeno pouze pro účely vysvětlení,lidé by tak lépe pochopili důležitost kvality a obsahu
THC  v  oleji.  Hlavním  kritériem  je,  že  oleje  by  měly  mít  při  požití  velmi  silný  a  sedativní
účinek.Nejlepší oleje jsou extrémně sedativní, ale euforické (takže je sníte, usnete a o pár hodin
později se probudíte s chichotáním jako dítě).

Když olej dobře přefiltrujete a na konci procesu vyvaření přidáte pár kapek vody (a nebudete v
něm tedy žádné zbytečné rostlinné materiály), je také velká šance, žebude mít skutečně rád
chuť oleje.Takže znovu a znovu a znovu - ujistěte se, že váš olej je vždy účinný a sedativní,
abyste  dosáhli  co  nejlepšího  výsledku léčby.Při  výrobě a  používání  oleje  dodržujte  pokyny,
můžete si tak být jisti, že jste pro pacienta udělali maximum.Všechno nejlepší, JB”

"Nevěřím, že to musí být 95 procent." Bohatý

-- Nemusí to být 95% THC, bohatý, ale oleje s kolem 95% THC jsou ty nejúčinnější a čím je olej
silnější a sedativnější, tím lépe funguje jako lék.Vždy můžete vzít méně silnějšího oleje a bude
to fungovat lépe než více oleje nízké kvality.Je to opravdu tak jednoduché.JB

„Standardy a kontrola kvality – ano.Ale pouze v případě, že Rick schválí uvedené standardy a
qc."  Žalovat
-- Nikdy jsme nebyli proti kontrole kvality, Sue.Realita je však taková, že kontrola kvality je ve
většině částí světa nemožná kvůli skutečnosti, že konopí je nelegální a laboratoře ho nemohou
testovat.Opravdu pracujeme s lidmi z celého světa, nejen z USA.Testování je v současnosti
dostupné v několika zemích, přístup k němu má jen velmi málo lidí.Většina našich pacientů se
snaží najít dostatek peněz na rozpouštědlo a rýžovar, takže čím nižší práh pro ně, tím lépe.

Samozřejmě bychom to mohli všechno zkomplikovat, ale nechceme to dělat.Rádi bychom to
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zjednodušili.Pokud  budete  postupovat  podle  jednoduchých  pokynů,  získáte  velmi  kvalitní
olej.To,  co  do něj  vložíte,  bude  ve finálním produktu.Takže  pokud  ho vyrobíte  ze  zdravých
rostlin,  s  největší  pravděpodobností  vyrobíte  olej,  který  bude  v  pořádku  a  bez  pesticidů,
herbicidů a kdoví čeho ještě.JB

Venkovní versus vnitřní

"Jeffe,  jde  o  to,  že  na  rozdíl  od  všeobecného  přesvědčení  tě  THC uklidňuje."CBD blokuje
vychytávání anandamidu a znervózňuje vás.Ze zkušenosti víme, že se dají vyrobit oleje s 95-
98% THC a mohou být velmi sedativní.Ale nemám dost výsledků, abych mohl říci, co přesně je
dělá tak sedativními; navíc každá šarže je jiná a stejně ji neumíme reprodukovat, takže se na
testování momentálně moc nezaměřujeme, i vzhledem k okolnostem, ve kterých žijeme.

Chceme,  aby oleje  byly  tak  účinné  a  sedativní/sedativní,  jak  je  to  jen  možné,  pro  nejlepší
výsledky  léčby.Čím více  narkoticky  sedativní,  tím  lépe.Většina  kmenů  s  vysokým obsahem
CBD,  které  jsme  viděli,  se  nepřiblížila  síle  toho,  s  čím  rádi  pracujeme,  takže  je  moc
nedoporučujeme, to je vše.“ JB

„Poté, co jsem v 35 letech ztratil svou ženu kvůli rakovině a můj bratr kvůli rakovině posledních
pět let čekal na transplantaci jater, hledal jsem RSO v ambulancích.Jeho cena se pohybuje od
100 $/g až po 30 g ve státě Washington.Jedno z takzvaných míst RSO mělo ropu v bezbožných
7% THC s vyšším CBD, stojí to vůbec za to?To bylo 30 g oleje.Stodolarový gram ropy byl nad
90, myslím, že 92 %.Jaká je dokonalá rovnováha všech tří psychoaktivních chemikálií?Dík."
Vřesoviště

-- Heathe, nejlepší RSO je kolem 95-98 % THC, obvykle kolem 1 % CBD a je extrémně silný a
sedativní, s důrazem na slova silný a sedativní (uzavření gauče, při požití vás musí velmi uspat
a uvolnit se .Když ne, zkuste jinou várku a ponechejte si energizující olej pro místní použití).

Pokud jde o oleje s vysokým obsahem CBD se 7 % THC, alespoň nyní víte, proč jsme proti
takovým  olejům  –  většina  olejů  s  vysokým  obsahem  CBD,  které  jsou  v  současné  době
dodávány,  jsou  synonyma pro  to,  čemu říkáme odpad,  protože  známe rozdíl  mezi  vysoce
kvalitními oleji.  olej a v podstatě všechno ostatní.Je to opravdu nejlepšíjednoduše si vyrobte
svůj vlastní olej, kdykoli je to možné.Sežeňte si pupen z výdejen, kupte si to nejlepší, co mají, a
olej si pak vyrobte, na tom opravdu nic není.Já sám bych olej od nikoho nekupoval, vždy bych si
vyrobil vlastní.Chcete být svou vlastní kontrolou kvality, nechcete být na nikom závislí.Pokud
umíte udělat šálek kávy nebo mojito, můžete si vyrobit i olej.JB

"Znám 5 laboratoří, které všechny dohromady NIKDY neviděly olej "96% THC"... Nikdo.Tisíce
testů za posledních 5 let.Nic se tomu neblíží – i když se profesionálové v laboratoři snaží ze
všech  sil  porovnat  vzorek…  Nejčistší,  co  mohou  získat,  je  88  %+.A  to  jsou  profíci  s
vyčerpávajícími zdroji, které mají k dispozici.“ Phil

-- To jen dokazuje, že netestovali ty nejsilnější oleje, které lze vyrobit, nic jiného.JB

"Omg, tolik protichůdných komentářů, jsem tak zmatený?!?!" Diana

-- Poslouchal bych ty, kteří vědí, co dělají a říkají.Je na vás, abyste si vybrali, kdo to je.JB

"To je  dobrý nápad,  JB."Za prvé bych se spoléhal  na to,  co píšeš a radíš.Je mi  jasné,  že
nejpreferovanější je nafta (na rozdíl od alkoholu).Myslím, že matoucí částí je, že na Rickově
webu a jeho knize bylo doporučeno používat indicu, ale je známo, že indica má vyšší obsah
CBD a výše říkáte, že hranice mezi nimi zmizela.Pro laika jako jsem já je to matoucí.Indica
versus Sativa.THC versus CBD atd., atd.Takže pokud si člověk musí vybrat alespoň 20% THC,

- 13 -



neměl by si vybrat Sativu?Nebo je nápad zvolit Indica, ale s vysokou úrovní THC alespoň 20 %
THC (bez ohledu na její obsah CBD)?Můžete mi prosím poradit, aby takový začátečník jako já
mohl pomoci členům rodiny?“ Jyoti

-- Ano, indica ano, ale pokud možno ty nejsilnější a sedativní.Vysoká propaganda CD začala být
používána  k  protlačování  olejů  nízké  kvality.Navíc  naše  ideální  oleje  by  měly  mít  95-98%
THC.Takže tam zase není tolik místa pro CBD.Pro nás jsou slova „silný a sedativní“ důležitější
než „vysoké CBD“. JB

"Dobře, můžeme prosím vytvořit napětí bez chichotání?"Manželovo chichotání ve 3 hodiny ráno
stárne.Lol.” Bodlák

"Četl  jsem  studie,  kde  se  čisté  THC  in  vitro  injikuje  do  maligních  buněk  a  ty  se
apoptizují."Neviděl jsem žádný takový výzkum pro CBD.Zdá se mi, že přístup CBD je jen o něco
víc  než  způsob,  jak  mohou  lidé  vydělávat  na  kanabinoidních  lécích  tím,  že  hrají  na
neopodstatněný  strach  lidí  z  THC a  propagují  výhody  konopí  bez  „hrozného,  návykového,
vysoce indukujícího THC“. Vydělávat peníze nebo těžit z PROVĚŘENÉHO výkonu konopného
oleje  a  přitom propagovat  CBD jako zázrak,  který,  díky  bohu,  je  opakem příšerného  THC,
znamená vydělávat  na chladírenském šílenství  a zavání podvodem.Neříkám, že CBD nemá
výhody,  například  lokálně,  ale  z  výzkumu  je  jasné,  že  THC  je  nejléčivější.Podbízet  se
prohibicionistům  a  soustředit  se  na  CBD  je  velká  medvědí  služba.Jak  vysvětlíte  zaměření
výzkumu na sloučeninu, která je podřadná?Je to nesmysl." Cory

"Ano, CBD může určitě bojovat proti metastatické rakovině."Zvlášť když je součástí oleje Ricka
Simpsona, který by měl obsahovat 95-98 % THC.To vám říká, že význam CBD pravděpodobně
není  tak  obrovský,  jak  se  prezentuje.Ale  doufejme,  že  jednoho  dne  začnou  lékařští  vědci
testovat  RSO také.Pokud se budou řídit  našimi pokyny k výrobě a použití  oleje,  budou mít
stejně skvělé výsledky jako my.Pokud ne, dobře, nebudou.Je to tak jednoduché.“ JB

Protokol Ricka Simpsona
„Začněte lidé s nepatrnými dávkami o velikosti půl zrnka suché krátkozrnné rýže.Přestože je olej
neškodný, pro ty, kdo s léčbou začínají, je lepší méně než více.Zpočátku si vezměte jen malé
smítko této úžasné látky každých osm hodin, poté dávku zvyšujte pravidelně každé čtyři dny a
brzy se vaše tolerance zvýší.Pokud člověk říká, že jeho účinky nepocítil nebo že je pocítil jen
nepatrně,  považoval  bych to za dobré dávkování  pro začátečníky.Chcete do jejich systému
dostat jen trochu léku, aby si na něj mohli začít zvykat.

Nikdy přesně nevíte, jak daná osoba zareaguje, a proto postupujte pomalu a zvyšujte dávku
každé  čtyři  dny,  dokud  pacient  nebude  moci  spolknout  celkem  jeden  gram  každých  24
hodin.Jakmile si pacient na používání oleje zvykne, nejlepším způsobem, jak toho dosáhnout, je
nechat ho užívat dávky, které se rovnají asi třetině gramu každých osm hodin, jakmile si na jeho
použití zvyknou.Přesto bych rád připomněl těm, kteří mají potíže, že jejich dávku lze zvyšovat
pomaleji, ale pro dosažení nejlepších výsledků by měla být požita co nejrychleji.

Toto jsou pokyny k  dávkování,  které Rick  doporučuje,  pokud si  pacient  dokáže dostatečně
rychle vybudovat toleranci.Pokud je tento protokol dodržován, mnoho pacientů se může během
tří týdnů dopracovat k bodu, kdy mohou spolknout jednu třetinu gramu každých 8 hodin.Většině
pacientů však v průměru obvykle trvá čtyři až pět týdnů, než dokážou pozřít toto množství na
dávku, a poté mohou pokračovat v užívání jednoho gramu denně, dokud se nevyléčí nebo se
jejich stav nedostane pod kontrolu.

Rick rád dodává tento lék v plastových injekčních stříkačkách, které nemají jehly, místo toho je
tam jen malý otvor, kterým se dá olej vymáčknout.Říká, že poskytnutí oleje tímto způsobem
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usnadňuje pacientovi měření jejich dávek a zabraňuje kontaminaci léků cizími látkami.

Nejjednodušší způsob, jak pro většinu lidí porozumět množství, které by měli konzumovat, je
přirovnat  ho k něčemu,  jako je  krátkozrnná suchá rýže.Dávka pro začátečníky by měla být
přibližně poloviční velikosti jednoho z těchto zrn rýže nebo přibližně jedna osmina palce dlouhá,
toto množství by se rovnalo přibližně jedné čtvrtině kapky.V některých případech mohou lidé s
velmi nízkou tolerancí dokonce zjistit, že to pro ně může být na začátku příliš mnoho, takže v
případě potřeby by mohli začít s ještě méně.

Dávky této velikosti by měly být užívány třikrát denně, brzy ráno, v polovině odpoledne a asi
hodinu předtím, než pacient jde spát.Vše, co začátečník musí udělat, je vymáčknout z plastové
stříkačky ekvivalent jednoho půl zrnka suché rýže a to je jeho dávka.I když se bavíme o velmi
malém  množství  a  pacientovi  neublíží,  vzhledem  k  jeho  síle  je  nutné  tuto  látku  užívat  s
respektem.

Po čtyřech dnech při této dávce se pak zdvojnásobí na dávky, které se rovnají velikosti zrnka
rýže, nebo na dávky, které jsou po vymáčknutí ze stříkačky dlouhé asi čtvrt palce.Poté, o čtyři
dny později,  se dávka opět zdvojnásobí a pokračuje každé čtyři dny, dokud pacient nemůže
pozřít  ekvivalent  šestnácti  zrnek  rýže  na  dávku.Toto  množství  se  rovná  asi  osmi  až  devíti
kapkám oleje na dávku, což je zhruba jedna třetina gramu.

Jeden ml je jen o něco málo více než jeden gram hmotnosti, takže pokud si to pacienti přejí,
mohou použít toto měření ke stanovení své dávky.V tomto okamžiku pacienti obvykle pokračují
v  této dávce,  dokud nedosáhnou požadovaného účinku se svým zdravotním stavem.Budou
pacienti, kteří nebudou schopni zvýšit svou dávku tak rychle, ale Rick na ně naléhá,  aby si ji
vzali  tak rychle, jak jen mohou, aby jim olej mohl zmírnit  utrpení.Navíc se najdou tací,  kteří
dokážou vzít tento lék rychleji a Rick s tím nemá problém, pokud pacient bude spokojený s jeho
rychlejším užíváním, jednoduše to znamená, že se vyléčí mnohem rychleji.

Ve skutečnosti Rick cítí, že pacienti by měli zůstat ve své vlastní komfortní zóně, pokud jde o
užívání tohoto léku.Stále si však myslí, že kdokoli s vážným onemocněním by si s touto látkou
neměl hrát, protože pokud se neužívá správně, nemusí být schopna překonat stav, který měl
léčit.

Protože je užívání tohoto léku tak bezpečné, obvykle neměříme dávky přesně, ale pro ty, kteří
mají  rádi  přesné  měření  a  vlastní  váhy  s  dostatečnou přesností,  začněte  první  čtyři  dny  s
dávkou asi 0,01 g třikrát denně.Pak, pokud můžete, zdvojnásobte na 0,02 g na čtyři dny, pak na
0,04 g na čtyři dny, 0,08 g na čtyři dny, 0,16 g a pak na 0,32 gramu.To by bylo ideální dávkovací
schéma pro ty, kteří mohou tuto látku rychle požít.

Když můžete pracovat s vysoce kvalitními kmeny indica pupenu, olej,  který se vyrábí,  bude
extrémně sedativní.To je účinek, který bude mít olej, pokud jste vyrobili skutečný „Rick Simpson
Oil“ a není se čeho obávat.Pacienti jednoduše usnou a nakonec se probudí.Někteří se mohou
ze začátku cítit trochu ukamenovaní, ale nezraní a obvykle do hodiny poté, co vstanou, tento
ospalý  pocit  zmizí.Pokud  je  olej  vyroben  z  odrůd  konopí  sativa,  očekávejte  potíže  a
dlouhotrvající energizující sativa high.Nechcete, aby se lidé s vážnými onemocněními, jako je
rakovina, pokoušeli užívat olej s těmito účinky a pacient nezískal léčivé výhody, které může
poskytnout dobrá indika.Ne každému se líbí být vysoko a z lékařského hlediska nemá smysl se
na této látce příliš kamenovat.Ale v některých případech, kdy je život pacientů v ohrožení, může
být podávání větších dávek jedinou věcí, která jim může zachránit život.

Jde o to, aby se lék dostal do pacienta třikrát denně.Pacient si ho může jednoduše nasadit na
prst a následně seškrábnout na zubech.Poté se napijte studené vody nebo čaje a měli by ho
snadno spolknout.Některé kmeny produkují extrakt, který nemá příjemnou chuť, ale s tím je
snadné se vypořádat.Jednoduše položte pacientovu dávku na malý kousek chleba a přeložte
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jej, poté si ho strčte do úst a dejte mu napít vody.Totéž lze provést i s použitím banánů nebo
jiných druhů ovoce.Cílem je dostat olej do pacienta co nejrychleji, ale Rick stále rád vidí, že
zůstávají ve své zóně pohodlí.

Každý je  jiný a naše tolerance k tomuto léku se bude lišit  od člověka k člověku,  takže se
ujistěte, že pacientovi vyhovuje množství, které přijímá.U mnoha závažných stavů je důležité,
aby pacienti tento lék požili rychle, aby měli větší šanci na přežití.Jak jsem již uvedl, i když je
olej neškodný, pokud se ho užije příliš mnoho, často se pacientům tento zážitek nelíbí.Jejich
dávkování tedy pracujte pomalu; tak se stanou pohodlnými při jeho používání.

Přesto, jak rádi říkáme, agresivní nemoci by se měly léčit  agresivně, takže pokud bych měl
něco,  co  ohrožovalo  život,  spolkl  bych  tolik  extraktu,  kolik  jsem  mohl,  v  co  nejkratším
čase.Myslím si, že se vyplatí být připravený, takže kdo může, měl by si na účinky oleje začít
zvykat co nejdříve, protože pak bude vědět, co očekávat, kdyby někdy potřeboval brát větší
dávky.

Standardní léčbou pro obnovení vašeho těla do dobrého zdravotního stavu je 60 gramů vysoce
kvalitního oleje požitého během tří měsíců.Pro ty, kteří podstoupili chemoterapii a ozařování, je
dobré  co  nejdříve  spolknout  120  až  180  gramů  oleje.Obvykle  může  60  g  vyléčit  vážnou
rakovinu, ale pro ty, kteří byli poškozeni lékařským systémem, je často zapotřebí více, aby se
zabránilo návratu rakoviny a napravili škody, které tyto léčby zanechaly.

Jakmile je pacient opět zdravý, můžete dávku snížit zpět na jeden nebo dva gramy měsíčně
nebo na tolik, kolik pacient rád požívá; z našeho pohledu čím více, tím lépe.Nevynechávejte
udržovací dávky, protože jsou důležité pro udržení dobrého zdraví.Gram za měsíc nebo kapka
za den po práci večer nezní moc, ale podle Ricka by mělstačí k udržení zdravého těla.

Kromě toho má rád, když pacienti ve spojení s olejovou kúrou používají další přírodní věci, jako
jsou semena jablek a pšeničná tráva.Ze své zkušenosti bych také nechal pacienty jíst konopná
semínka (a kadidlo, myrhu a chmel), protože olej, který obsahují, je tak výživný a pro tělo dobrý.

Rick také věří, že pacienti by se měli snažit dostat pH svého těla co nejrychleji nahoru požitím
takových věcí,  jako je meloun nebo citronová šťáva atd.Říká, že to je nejdůležitější  a že to
pacientovi poskytne mnohem větší šanci na přežití.

Pacienti  by také měli  začít  jíst  více syrového ovoce a zeleniny a jíst  méně masa,  zejména
zpracovaných  odrůd,  které  obsahuje  více  toxinů.Rick  je  velkým  zastáncem  používání
odšťavňovačů a cítí, že velké dávky vitamínu C mohou být také velkým přínosem.

Toto je protokol Ricka Simpsona a to je důvod,  proč jeho jméno bude známé navěky.Je to
pravděpodobně nejdůležitější objev všech dob a blahodárný účinek toho, co nám tento muž dal,
nelze přeceňovat.K čemu je moderní  medicína a technologie,  když nefungují?Pokud chcete
vidět výsledky, vyzkoušejte Rickovu metodu léčení.

Byli jsme kritizováni za to, že tento olej nazýváme lékem na vše, ale jak jinak byste mohli nazvat
látku, kterou lze úspěšně použít k léčbě tolika zdravotních problémů?Zdá se, že někteří si myslí,
že  slova  vyléčit  vše  znamenají,  že  tento  olej  poskytne  věčný  život,  ale  to  nebyl  Rickův
záměr.Tento lék vám jistě může prodloužit život a s jeho užíváním můžete žít mnohem déle, o
tom není pochyb.To však neznamená, že poskytne věčný život.

Tento olej stále není legálně dostupný pro většinu, a tak bude trvat velmi dlouho, než se určí,
kolik dalších let může poskytnout.Zatím se na tento lék nedíváme jako na elixír nesmrtelnosti a
pevně věříme, že vás neudělá neprůstřelným.Přesto, jak říká Rick, pokud někdy najdeme klíč k
nesmrtelnosti, je si jistý, že konopí bude hlavní složkou.

Prosím, nemyslete si,  že když jej  používáte, nemůžete se nakazit  virem.Stále můžete chytit
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takové věci, jako je chřipka, ale její účinky mohou být výrazně sníženy a vy se zotavíte mnohem
rychleji.V případě pandemie nebo něčeho podobného, pokud požíváte nebo již požíváte úžasný
olej, který tato rostlina může poskytnout, vaše šance na přežití by se rozhodně výrazně zvýšila.“
Jindřich Bayer,Fénixovy slzy: Příběh Ricka Simpsona,epilog k prvním dvěma vydáním

„JB, mám dotaz, můj bratr má rakovinu, (lékařský ústav) mu odstranili  žaludek, pak mu dali
chemoterapii, která způsobila další rakovinu do té míry, že nemůže nic jíst, ani tekutiny, zvrací
je.Pak jsem mu konečně sehnal  pryskyřici;  moje nová to udělala,  ale konzistence je trochu
hustá (viz foto).Ale on to dává a bere.Obstrukce je v horní části střeva, rakovinné bujení.Jeho
ústa  jsou  velmi  suchá,  protože  také  bere  morfin  kvůli  intenzivním  bolestem.Nakonec  vypil
nějaké tekutiny, ale dvakrát tekutiny zvracel a ani potřetí neměl krev.Doktoři mu dali 2 týdny a
posílají ho domů.Co můžu dělat???Pomozte prosím, má 11 gramů pryskyřice z ¼ libry nějaké
odrůdy bílé vdovy.Můžete mi prosím pomoci najít, kde mohu získat nějaké skutečné RSO, které
pro něj  splňuje  všechny kvalifikace.Je v Kalifornii,  LAa jsem v  Salvadoru.Je to  velmi  těžká
situace  a  odsud  jsem  toho  moc  nedokázal.Prosím  o  nějakou  radu."  Ricardo
-- No, čím dříve začne požívat olej, tím dříve se snad zlepší kvalita jeho života.Řekněte mu, aby
dal tu pryskyřici do trouby nastavené na 130 °C (266 °F) asi na hodinu a pak ji začal jíst.Je
dobré začít s malými dávkami, ale když jsou pacienti na morfiu, můžete jim dát více oleje a
méně morfia.Prvních pár dní může být složitých kvůli interakcím.Všechno nejlepší, JB

„Chci jen všem oznámit,  že moje první várka oleje na vaření pro mou maminku měla velký
úspěch a vrátila se dobrých 4/5 gramů z unce prvotřídního pupenu!Přes měsíc s mým prvním
pokusem.A věřte mi, chlapi, je to opravdu tak snadné jako příprava kávy!Milujeme tě Ricku.......“
Mark

Kadidlo a myrha
„Kadidlo  je  skvělým doplňkem léčby konopným olejem.Jak  vnitřně,  tak  lokálně.Pokud žijete
někde,  kde konopný olej  není  dostupný,  zvažte kadidlo,  to také dokáže zázraky.Hledejte ty
nejsilnější a sedativní typy, které můžete najít.“JB

"Zkoušel jsem kadidlo lokálně, pomáhá zbavit se bolesti.":)“ Carole

„Použil  jsem  kadidlový  olej  od  Young  Living  Essential  Oils  s  Fénixovými  slzami  Ricka
Simpsona.Můj  táta dokázal  vydržet  10 hodin bez bolesti… Měl  rakovinu 4.  stupně a chodil
vzhůru, jako by se nic nedělo.“ Skořápkový

„Kadidlo je skvělé na tolik věcí.Používám ho na sluneční skvrny na kůži, každý den na obličej
smíchaný s okurkou jako toner po umytí esenciálními oleji.Proto na 65 vypadám tak mladě.LOL!
Dělat  si  srandu.je  mi  čtyřicet  dva.Ale  mám slušnou pleť,  protože na ní  nepoužívám žádné
parabeny ani chemikálie.“ Dania

„V obchodech s bylinkami ji hledejte pod jejím druhým názvem, Boswellia.Funguje to v podstatě
stejně jako Advil, ale je lepší.“ Sharon

„Existuje  starý lék,  který vyžaduje  kadidlo,  myrhu,  olivový olej  a  konopí.Světlo  na myrhu!!U
diabetiků dělá zázraky lokálně i vnitřně!“ Briane

„Všechno, co roste v přírodě, se o nás dokáže postarat.Ukazuje se, že škodlivé jsou syntetické
verze všech těchto věcí.Všechny tyto rostliny (kadidlo, myrha, levandule, hřebíček, máta peprná
atd. atd.), zvláště staré rostliny v jejich původních zónách strávily roky zdokonalováním svých
ochranných prostředků proti predátorům a ekologickým problémům a tyto věci nelze použít jen
léčit, ale léčit!" Vendula

„Předpověděl, že v dalším desetiletí bude schválené používání léčebného konopí pro všechny
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druhy stavů ústřední, protože se budou připravovat léky, které fungují jako THC, ale bez aktivní
složky, která způsobuje „vysoký“ účinek na pacienty.Mechoulam svůj zájem neomezil pouze na
konopí.Provedl výzkum levony, hebrejského slova pro kadidlo nebo Boswellia sacra, která se
používala jako kadidlo ve Svatém chrámu v Jeruzalémě.Chemik z Hebrejské univerzity spolu se
svým  tehdejším  doktorandem  Ariehem  Moussaieffem  prokázali,  že  hlavní  složka  kadidla  z
Blízkého východu snižuje úzkost a má na myši účinek podobný antidepresivům.

„Talmud zmiňuje pryskyřici Boswellia jako lektvar vložený do vína k ‚oslabení smyslů‘, aby [ti]
odsouzení  k  smrti  neměli  obavy...To [jejich zjištění]  poskytuje biologický základ pro hluboce
zakořeněné kulturní a náboženské tradice.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-
is-going-to-pot-352563
--  Konopný  olej  a  kadidlo  jsou  si  svými  léčivými  účinky  velmi  podobné.Jednoduše  přidejte
vysoce kvalitní kadidlo (boswellia sacra) do svého jídelníčku nebo je jezte třikrát denně (150 mg
třikrát denně pro méně závažné stavy a 300 mg nebo více pro závažnější onemocnění a bolesti
atd.)  Nebo  můžete  postupovat  podle  stejného  protokolu  a  použijte  stejné  dávkování,  jako
kdybyste používali RSO.Kadidlo může také opravit vaše tělo od úrovně DNA výše a může také
vyléčit rakovinu a mnoho dalších „nevyléčitelných“ nemocí.To je taky dobré vědět, myslím.JB

"Jsem opravdu naštvaný, že jsem si včera pokazil Achillovu šlachu."Už nemůžu žádný gauč do
5ksotva chodí.Máte někdo nějakou radu pro rychlé uzdravení?" Jenna

-- Hodně oleje lokálně i vnitřně.Přidejte kadidlový a hřebíčkový olej do silné konopné masti nebo
do směsi s bambuckým máslem/kokosovým/konopným olejem.Jako vždy nejlépe funguje 20-
30% THC masti.Užijte si léčbu.JB

„Užívám  čistý  esenciální  olej  boswellia  freana  na  rakovinu  žlučovodů  stadia  IV,  která
metastázuje do plic a kostí a moje játra po 2 měsících nyní fungují normálně, bez ucpání a
změnil jsem svou diagnózu 9 měsíců života. , a nádory na mých játrech se zmenšují a jeden
umírá!!Stále se velmi zajímám o konopný olej, ale také jsem dělal chemo, abych zastavil šíření,
a vím, že jakmile chemoterapie příští  měsíc skončí,  chci  tvrdě zasáhnout své tělo vším, co
můžu.Koupil jsem si knihu, teď jen potřebuji vědět, jak vyrobit olej, a sehnat někoho, kdo by mi
pomohl.“ Sarah

"Zastavuji se pozdravit." Stále běží, 17. července je 1 rok, co jsem začal 1-2 ml denně, můj život
se úplně změnil a jsem téměř na 200 librách, přesně zhubnul, 9 kilo do konce, moje lékárna mě
má na 179 mg CBD až 179 mg THC oleje 0,5 ml denně a 87 % THC a 4 % CBD 1 ml denně. A
kadidlo, myrha a odšťavňování. FUNGUJE TO, JAK ZNÁTE JB, jen jsem vám chtěl dát vědět,
že stále jdu!“ Účtovat

„Kadidlo s myrhou používám na Hashimoto a funguje to! Škoda, že tam, kde bydlím, nemůžu
sehnat ropu, protože je to nelegální.“ Cynthia

"Začal jsem s tím před 3 dny poté, co jsem slyšel o dívce, která si každé dvě hodiny zmenšila
nádor na mozku pouhou kapkou tohoto na jazyku." Lindsay

„Už  několik  let  dávám  kadidlo  do  kapslí.  V  době,  kdy  jsem  neměl  bezpečný  přístup  ke
konopnému  oleji,  jsem  bral  kadidlo  samotné  k  léčbě  rakoviny  (žádná  chemoterapie  nebo
ozařování). Když jsem neměl RSO a všiml jsem si, že se začínají objevovat skvrny, dal jsem si
pár kapek posvátného kadidla přímo na kůži a sledoval, jak skvrny během několika dní zmizí.
Byl  jsem naprosto ohromen!  Říkám to lidem už léta.Ještě potřebuji  udělat  kolonoskopii  (až
dostanu  pojištění  v  CO),  abych  zjistil,  jestli  je  hlavní  nádor  pryč.  Rakovina  nebo  ne,  budu
pokračovat v tom, co dělám, jak mi doporučil můj onkolog (doživotně). Je ohromen!" Lisa

"Dvakrát  denně  jsem  po  dobu  několika  měsíců  dával  svému  psovi  do  krmiva  kadidlovou
pryskyřici a nádor velikosti grapefruitu zmizel." Karen
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"FRANKINCENSE  -  říká  se,  že  zmenšuje  nádory  a  zpomaluje,  ne-li  zastavuje  progresi
rakoviny." Vím, že to zmenšuje nádory, viděl jsem, že to zničí nádory velikosti golfového míčku!“
Tamara

"Před pár lety jsem z toho udělal  nedílnou součást své metodiky, spolu s oleji  z copaiby a
citronové trávy jsou výsledky naprosto úžasné. Díky za sdílení JB." Označit

„Jedním důvodem je přinejmenším to,  že se jim ve videích a příspěvcích na blogu říká, že
kadidlový  olej  obsahuje  kyselinu  boswellovou  –  protinádorovou  aktivní  složku  pryskyřice
kadidlové gumy. molekula je příliš těžká na to, aby byla těkavá. V pryskyřici kadidlové gumy se
nachází několik boswellových kyselin, které mají molekulovou hmotnost v rozmezí 450 – 500.
Avšak těkavé molekuly – ty, které se mohou odpařovat – mají všechny molekulové hmotnosti
nižší než 300.“
--  Proto  doporučuji  žvýkat  pryskyřici  kadidla  a myrhy  a  nepožívat  éterické oleje,  které  byly
(doufejme/údajně) vyrobeny z kadidla a myrhy. JB

"Frankincense Oil mi pomohl zbavit se Bellovy obrny za týden! Podává nejlepší léčbu, jakou
jsem kdy dostal a která byla "legální"." Jasone

"Kadidlo, Ylang Ylang a někdy Clary Sage na Justinovi používám na záchvaty po dobu čtyř
měsíců a pozoruji zlepšení. V době, kdy jsem začínal, měl tři záchvaty denně a klesly na jeden
denně a někdy běh na dva až tři dny bez záchvatů. Četl jsem, kde Angelica také pomáhá se
záchvaty.  Jeho  neurolog  je  pro  to  všechno,  ale  žádné  skutečné  znalosti  nebo  jakýkoli  typ
protokolu. Zdá se, že aromaterapeuti nejsou příliš obeznámeni s používáním esenciální oleje
pro kontrolu záchvatů buď. Zdá se, že inhalace a zředěná místní aplikace fungují, ale bylo by
hezké mít nějaké vodítko. Zjistil jsem, že jsou určitě nějaké oleje, kterým je třeba se vyhnout,
jako všemu s kafrovými sloučeninami (rozmarýn, eukalyptus, špice levandule, šalvěj španělská)
nebo thujon a několik dalších." Jitka

"Náš záchranný lék je upřímný. Držím ho na polici a používám ho zředěný MCT olejem. Stejný
nosný olej, který Rae používá orálně s CO.
Čichání nebo dva pod nosem a pak v zadní části uší, na spáncích, na krku, na zápěstích a na
chodidlech. Je to dosud nejlepší záchranný lék. Rychlé a efektivní, ale s veškerým odhalením;
ne pokaždé." Mark

„Kadidlový olej pochází z pryskyřice stromů Boswellia serrata. Některé aromaterapeutické oleje,
parfémy a některé druhy kadidel obsahují tento olej. Ájurvédská medicína, tradiční zdravotní
péče v Indii, také používá kadidlový olej k léčbě několika onemocnění. V západní medicíně je
kadidlový olej zajímavý pro své protizánětlivé vlastnosti, podle Memorial Sloan-Kettering Cancer
Center. Některé vedlejší účinky jsou možné, ale MSKCC poznamenává, že kadidlo má zřejmě
méně negativních účinků než léky, které léčí zánětlivé stavy, jako jsou steroidy a nesteroidní
protizánětlivé léky.

Při užívání kadidlového oleje jsou možné gastrointestinální vedlejší účinky, podle Physicians'
Desktop Reference. Mohou zahrnovat  žaludeční nevolnost,  nevolnost,  bolest žaludku, pocity
pálení  nebo nepříjemný pocit  plnosti.  Kadidlový olej  může také zhoršit  podrážděný žaludek
nebo bolest žaludku.

Kadidlový  olej  má  účinky  na  ředění  krve  a  může  zvýšit  riziko  abnormálního  krvácení,  jak
poznamenalo lékařské centrum University of Maryland. To se týká především lidí s poruchou
krvácivosti nebo kohokoli,  kdo užívá léky nebo jiné byliny s antikoagulačními účinky, jako je
warfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  nebo  ginkgo  biloba.  Každý,  kdo  je  naplánovaný  na
chirurgický nebo zubní zákrok, by měl předem přestat užívat kadidlový olej.“ Shelley
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Zpracování pryskyřice kadidla a myrhy
Kadidlo zmrazte, rozdrťte v mixéru jako kostky ledu (několik sekund při velmi vysoké rychlosti),
poté na prášek nalijte velmi horký (100°C) olivový olej. Nechte míchat jako koktejl asi 3 minuty.
Nalijte olejovou směs do lahvičky a nechte několik dní uležet, oddělte vrstvy a získáte extrakt z
kadidla. Pokud máte, přidejte myrhu – zpracujte stejně – zmrazte, rozdrťte, přidejte horký olej,
nechte uležet, oddělte.

Poté přidejte konopný olej do směsi kadidla, myrhy a olivového oleje. Můžete ho jíst i třikrát
denně. Přidala bych k tomu i konopný olej, zvlášť a masírovala bych si s ním chodidla. JB

Kouření konopí
„Moje  28letá  kamarádka  dnes  podstoupila  operaci  rakoviny  prsu,  říkají,  že  rakovina  je
odstraněna, ale přesto jí chtějí podstoupit chemoterapii.Už jsme spolu mluvili a řekl jsem jí, aby
odmítla  chemo a  prostěvzít  RSO.Mám v  tomto  pravdu?Z toho,  co  jsem četl  o  Fénixových
slzách, bych si myslel, že je to správné, ale chtěl bych vaši pomoc s odpovědí.Dík." Justine

-- Výborně, Justine.Žádná chemo ani skeny.Operace byla zbytečná.Nechte ji sníst 120–180 g
oleje během následujících šesti měsíců a postupujte podle pokynů na našich stránkách.JB

„Představte si, že se snažíte naučit lidi, jak nosit kalhoty...Zdá se to snadné.Co kdyby vám lidé
každý den psali SMS a ptali se vás, jak si obléknout kalhoty?(přitěžující) Je to jako den prasat!
Když si obléknu kalhoty a udělám to správně, pak tohle ukážu někomu jinému.Mohl bych se
smát lidem, kteří si chtějí zkusit obléct kalhoty pozpátku a říct: „Hele, padnou dobře, jistě, ale to
nic nemění na tom, že jsou na zádech!(Fungovalo to pro Khris Kross.) JB nám jednoduše říká,
co funguje,  a  neřekne nám to  jinak,  protože jiné  způsoby nejsou potřeba.Postupujte  podle
pokynů nebo se projděte s kalhotami na zádech, ale nezlobte se na JB, když si uvědomíte, že
vám právě ukazuje správný způsob,  jak to udělat!Nesnažíme se měnit  text  v  knize,  prostě
jdeme zkoumat jiné knihy!“ Čad

-- Děkuji, Chade, bylo to skvělé vysvětlení a ano, máte pravdu.Celá tato problematika medicíny
RSO je tak urážlivě jednoduchá, že ji vlastně dělá složitější.Pro lidi je příliš jednoduché tomu
uvěřit, totiž když si lék nemohou sami vyzkoušet a musí o něm pouze číst.

A celá věc je, že jde o životy lidí.Mluvím s nimi osobně, vidím bolest v jejich tvářích, neptejte se
mě, co to se mnou po těch letech dělá.Pro mě tu není moc prostoru pro improvizaci, není čas
na dlouhá bebopová sóla nebo free jazz.Jedná se o solidní oldtimer dvanáctitaktové blues a je
dlouhé dvanáct taktů.Rick nám dal pokyny, kterými se máme řídit, ale každý chce znovu objevit
kolo kvůli problémům s egem nebo jinými lidskými slabostmi.

Jediné, co k tomu říkám, je, ovládněte nejprve rýžovar a ventilátor.Nejprve RSO, pak všechny
ostatní  (méně  účinné)  formy  konopné  medicíny.Protože  na  potenci  záleží.Čím  silnější  a
sedativnější je olej, tím lépe pro pacienta.Nemusíte testovat na vnitřní podmínky, vyzkoušejte to
nejprve na kožních onemocněních a sledujte, zda se to rychleji hojí skutečným velmi silným a
sedativním RSO s 95-98% THC nebo čímkoli jiným, to by vám mělo odpovědět.Pak vězte, že
totéž, co se děje na vaší kůži, se děje uvnitř vašeho těla, když požíváte tento lék.

Jakmile to uděláte, v podstatě ztratíte zájem o méně účinné formy konopné medicíny.Ne proto,
že by v některých případech nemohli pomoci, ale proto, proč létat druhou nebo třetí třídou, když
můžete za stejné peníze letět první třídou a zachránit si život rychleji a spolehlivěji zároveň?

RSO  je  prémiová  medicína,  a  jak  se  na  to  dívám,  zbytek  není  prémiová  medicína.A chci
prémiový lék, proč bych chtěl ředěný lék místo skutečného?Čím silněji sedativní a silnější je
olej, tím lépe funguje jako lék – a to se nikdy nezmění.“ JB
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"Nejlepší RSO je 95-98% THC a je extrémně silný a sedativní."Cokoli jiného než to (surové
konopí, džusy, poživatiny, oleje s vysokým obsahem CBD, nedekarboxylovaný BHO, tinktury,
masti,  směsi,  maceráty,  co  si  jen  vzpomenete)  je  méně  účinná  forma  konopné
medicíny.Všechny formy konopné medicíny  jsou samozřejmě do určité  míry  prospěšné,  ale
nesázejte svůj život na méně účinné formy konopné medicíny.“ JB

Kožní onemocnění, popáleniny, ekzémy atd.

„V neděli  ráno jsem dostal  na prstech popáleniny 3.  stupně od varu.Velké puchýře a velmi
bolestivé.Vzpomněl  jsem si,  že  jsem četl  RSO je  úžasný na hojení  popálenin,  tak  jsem to
zkusil.OMG lidi, popálenina je úplně pryč za pouhých 40 hodin.Žádné známky toho.Nanesl jsem
dobré množstvíRSO na puchýře,  filet  čerstvého Aloe Vera a  obvaz.Opakováno  o  12  hodin
později.Není potřeba 3. aplikace.TY ROCK RICK SIMPSON." Bobbi

„Poprvé  jsem  vyrobil  olej  (napuštěný  kokosovým  olejem)  pro  místní  ošetření  zad  staršího
souseda.Všude  měla  boláky,  které  hrozně  svědily.Štěnice  jsou  vyloučeny,  stejně  tak  svrab,
blechy, skeeters a podobně, protože nebyla zasažena nikde jinde než na zádech a na posteli
nejsou  žádné  známky  aktivity  zvířátek.Víš  co  udělal  její  syn???Silně  postříkal  její  matraci
chemikáliemi, aby se zbavil štěnic, které neexistovaly.Dal jsem jí novou matraci s výslovným
pokynem, že se NESMÍ stříkat, je moje, půjčená jí na dobu, kdy ji bude potřebovat.Musela do
nemocnice pro krvácivé vředy a když tam byla, vyjádřila problém se svými zády a víte, co jí řekli
doktoři???Umyjte jí vlasy a tělo od vší.Nemá žádné vši.Tak koho si myslíš, že budu poslouchat,
abych jí pomohl?Doktoři?NE.Udělal jsem olej, ošetřil jsem jím její záda a dochází ke zlepšení a
léčení.“ Michelle

„Moje snacha smažila vepřové kotlety a v podstatě si namočila prsty do vroucího oleje až po
první koleno a zbělely jako vařené kuře.Nasadili jsme jim RSO a bolest byla pryč asi za minutu,
natírala je 2x denně RSO.Velmi rychle se zahojily během několika dní a nedošlo k žádné ztrátě
kůže nebo zjizvení.Je úžasné, že teď trochu uchováváme v kuchyňské lednici, takže pokud se
někdo popálí (zejména děti), okamžitě aplikujeme RSO, není třeba cítit takovou bolest, když
máme přírodní rostlinu, která se o to postará .“ Debra

„Použil jsem to na těžké spáleniny od slunce.Fungovalo to skvěle, viděl jsem, jak zahojí ránu
nožem za méně než týden.Léčí i halitózu.Používal jsem to asi šest měsíců a úplně jsem vysadil
léky na záchvaty.Když jsem došel, dostal jsem menší záchvat.Mám to štěstí, že se mi podaří
takový lék sehnat, doporučuji jeho použití i při bolestech nervů.“ Zvedák

„K  topení  používám  kamna  na  dřevo,  takže  popáleniny  na  zápěstí  mě  provázely  spoustu
chladnějších  měsíců.Loni  na  podzim jsem se  opařil,  ještě  jsem  se  neprobral.Předtím  jsem
dostal RSO olej, takže jsem nanesl kapku, zakryl popáleninu a za dva dny byla oblast růžová,
čistá, bez puchýřů nebo popálenin!Jsem 100% prodán!" Janine

„Před pár lety jsem se hned po oholení hlavy pěkně spálil.Den poté jsem byl asi 14 hodin venku
na slunci v Coloradu.Už jsem se tak spálil na hlavě.Poprvé se hojilo měsíce a celou dobu to
teklo  a  bolelo.Naposledy  jsem  si  na  svou  epicky  spálenou  hlavu  nanesl  nějaké  konopné
mléko.O 3 dny později  se jednou oloupal  a poté byl  zcela zahojen.Konopí  na spáleniny od
slunce!“ Nate

"Mám otázku.Znáte někoho, kdo to používá na pásový opar?Dost často je mám, hlavně když
jsem vystresovaná a jsem prostě zvědavá.Děkuji." Trina

- Stačí nanést olej na bolavá místa, buď surový, nebo v tinktuře, a nechat pacienta sníst olej
také, pro dosažení nejlepších výsledků.JB
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"Na prstech se mi rozbouřily klouby a voila, natřete si trochu oleje, bolest je pryč."Minulý týden
jsem se spálil o spáleninu, 3 palce černé, bublající kůže na vnitřní straně zápěstí.Malé množství
oleje,  obvaz,  o  dva  dny později,  úžasná  růžová  kůže.Aplikováno  znovu,  stejně,  o  dva  dny
později a bylo to zahojeno...Děkuji!!!" Janine

"Ráno, Scot, včera večer jsem mluvil s mojí sestrou a ta říká, že je vyléčená!!!!Lék vyléčil její
pásový  opar.:)  Prý  se  cítí  báječně.Jen  jsem  si  chtěl  být  100%  jistý,  než  ti  napíšu.Děkuji
mnohokrát za vaši pomoc.”

„Můj  syn i  já  ho používali  lokálně od prvního okamžiku,  kdy se objevil  pásový opar.  Žádné
novéobjevil se pásový opar a nebyly zjištěny žádné další příznaky. Zázrak." Matija

"Použil  jsem olej  ve stylu RSO na čarodějnou bradavici  na obličeji."Dvě aplikace přelepené
náplastí a je to skoro pryč!“ Leslie

„Odstranil jsem s ním také 2 bradavice.Měl jsem je na noze celý život.“ Michelle

"Používal jsem olivový olej nasáklý konopím na popáleniny a řezné rány a zahojí se během
několika dnů."Nikdy jsem nic podobného neviděl.Vím, že RSO by bylo ještě lepší.Konopím se
léčilo všechno, než se naše vláda stala chamtivou.“ Davide

„Zahřál jsem olej a smíchal ho se svou sklenicí krému na obličej.Používám ho 2x denně a mám
ho asi 2 měsíce.Hluboké hluboké pupínky, které jsem mívala (znáte ten druh, trvá týden, než se
objeví na povrchu a jsou VELKÉ!) už tam nejsou.Jizvy po těch pupíncích také blednou.Dokonce
vidím,  jak  se  kůže  začíná  napínat!Legrační  tento  příspěvek  je  zde,  protože  jsem  si  dnes
opravdu  všiml  výsledků!Tento  olej  je  úžasný  a  krém  na  obličej  je  jen  jedním  z  mnoha
použití.Díky Ricku." Jennifer

"Docela  dobře  jsem  se  spálil  o  výfuk  a  dal  jsem  si  trochu  konopného  oleje  napuštěného
extraktem z  hroznových  jader  a  zahojilo  se  to  za  méně než  týden  a  téměř  žádná  bolest,
podráždění a ŽÁDNÉ JIZVY!" Daniel

"Použil  jsem to  na popáleniny  a  nemůžu říct,  kde  jsem se  spálil."Žádné  strašení  a  žádné
známky.Úžasné.Měl jsem popáleninu týden a nešlo to zahojit.Olej jsem použila a do čtyř dnů
mám novou pleť.O týden později nemůžu říct, kde jsem byl spálen.Úžasné věci.” Clifford

"Ano, ano, vyléčil jsem popáleniny pomocí RSO."A žádné jizvy!" Erin

"Bolest doslova okamžitě zmizí a během jednoho dne zánět zmizí."Jednu popáleninu jsem si už
léčil před pár měsíci a další si léčím právě teď.Urychluje dobu hojení o týdny a týdny.Jak vážná
je popálenina a ŽÁDNÉ STRAŠENÍ a ŽÁDNÁ citlivost na to, kde jsem se popálil.Olej používám
na všechno a myslím na všechno.Nedávno jsem také vyrobil  dávku,  která nebyla v kvalitě,
kterou bych kdy snědl, takže se používá výhradně lokálně.Udělal jsem obličej, OMGosh, úžasné
výsledky.Používám RSO na každý jednotlivý neduh, který si lze představit.“

"Mám spoustu děsu z kožního onemocnění,  že jsem dostával hrozné léky po dobu téměř 6
měsíců.Oh překvapení!Několik týdnů po ošetření je moje pleť opět špatná.To je dobré vědět.Byl
jsem z nich hrozný, náladový, suchá šupinatá kůže, potil jsem se, můj bože, to bylo hrozné.Už
se s doktorem neuvidím." Nikki

„Použil  jsem  olej  na  kožní  infekce,  bolesti  hlavy,  bodnutí  komáry,  plísně,  spaní  a  prostě
relaxaci.Velmi užitečné na 1Svatýlékárnička." Sylvia

"Vážený pane, jsem starý hippies z 60. let a žiji v severní Kalifornii."Hybertizují různé druhy
Train Wreck a White Widow již 8-9 let s vynikajícími výsledky.Viděl jsem, že Rick také použil
White Widow.V současné době pomáhám pacientovi z hospice jménem Jason v Reddingu v
Kalifornii. v rekonvalescenci, kdo byl/je? umírání na poslední stádia MRSA podle pokynů mého
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starého lékaře Dr. Ronalda Sanda...Začal jsem ho s tinkturami, které jsem připravoval, a před
čtyřmi měsíci jsem dával sušenky z vody po extrakci pupenů a jen extrakci másla.

Další bratr pěstitel, s nímž navštěvuji Unity Church, mě před třemi týdny obrátil na vaše webové
stránky.Začali  jsme  Jasonovi  na  „JOY GREASE“  a  prošel  svou  první  trubicí  a  nyní  je  na
druhé.Před více než měsícem měly jeho koule velikost  velmi  velkého melounu většího než
softball...Od té doby,  co snědl  mé pečivo a požil  rovnou „Magic Grease“,  se každým dnem
zlepšuje a jeho gonády se téměř vrátily do normální velikosti...Říká se, že na MRSA neexistuje
žádný lék???

Jason má na zádech velmi ošklivé velké proleženiny, protože nemůže ležet na boku ani na
břiše.Nyní mi říká, že ustupují, a když se náš lékař objevil s jiným týmem ve městě, všichni
nechápali,  proč  není  mrtvý  nebo  proč  se  zlepšuje.Ještě  jsem  lékaři  neřekla  o  své  léčbě
konopným olejem, ale brzy každým dnem...Opravdu chci od doktora svolení,  abych mu teď
ošetřil  vředy  lokálně  olejem,  nesouhlasíš???Pokud  dokážeme  zastavit  MRSA u  pacienta,
kterému zbývaly jen měsíce života, jen přemýšlejte o tom, co by to mohlo nebo mělo říci, MĚL
bych říci lékařské komunitě.Mír a respekt, Craigu”

"Můj manžel měl 30letou jizvu po popálenině, která vyžadovala kožní štěp...Tak mě napadlo,
aha, další místo, kde se dá experimentovat s tímto úžasným produktem.No, nevěřil, že to udělá
cokoliv...Po několika aplikacích to morfuje, teď má pigment tam, kde předtím žádný nebyl.Růst
vlasů tam, kde za 30 let nevyrostly žádné.“ Rebecca

"Měl jsem popáleniny druhého stupně na celém obličeji a pažích po požáru domu.Celý měsíc
jsem natíral  RSO smíchaný s kakaovým máslem a sotva poznáte, že jsem se kdy spálil.Je
úžasné, jak rychle to funguje, a je to ten nejlepší lék proti bolesti, jaký jsem kdy měl.“ americký

"Měl  jsem  na  pokožce  hlavy  znaménko,  které  mě  nedávno  začalo  svědit."Aplikoval  jsem
jedenkrát denně na několik dní kapku a krtek se skutečně začal zmenšovat!Mluvte o úžasných."
Amanda

"Můj kanabalzám byl suspendován také v kokosovém oleji a velmi mi pomohl, když jsem měl
alopecii." Matty

„Moje přítelkyně měla více než 2 roky trvající  infekci  MRSA a vyzkoušela několik antibiotik,
včetně  jednoho  z  nejsilnějších  dostupných,  bez  úspěchu.Použili  jsme  trochu  oleje
zkondenzovaného z hadice výparníku na náplast na otevřeném stoupání a okamžitě to zmizelo,
když bolest přestala.Její kvalita života je mnohem lepší.

Měl jsem 2 roky podezřelou bouli na zádech, která nakonec změnila barvu a hodně bolela, a
bylo mi velmi podezřívavé, co to bylo.Použil jsem RSO na náplasti a zmizelo.Zkusili jsme to,
protože jsme viděli  Rickovo video Run from the Cure.Věřím,  že šíření  tohoto poselství  má
obrovský význam a jsem připraven jít  plnou parou vpřed prostřednictvím aktivismu a našich
sociálních médií a vysílání, abychom vám pomohli toto poselství dostat ven.“ Roberte

"Mám fibromyalgii a léky mi bolest neuvolňují."Ale olej ano." Donna

"Jsem věřící...řeší dnu...musí to uvést jin a jang do rovnováhy, protože předtím jsem si myslel,
že jsem šťastný, ale v poslední době nacházím pocit štěstí vycházející z hloubi...Díky Ricku
Simpsone.” Irving

„Ahoj Corrie, už asi 3 týdny mu dávám ***** léky na dnu v chodidle a on přešel z invalidního
vozíku na běhání po schodech nahoru a dolů a vydal se na 2hodinovou túru. přes víkend.Není
to jen pro Raka...jen léčí.Měl jsem fotit...Obrovský rozdíl.Běžné léky se toho nedotýkaly.3 týdny
před léky na invalidním vozíku."

"Použil  jsem to  na popáleniny  a  nemůžu říct,  kde  jsem se  spálil."Žádné  strašení  a  žádné
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známky.Úžasné.Měl jsem popáleninu týden a nešlo to zahojit.Olej jsem použila a do čtyř dnů
mám novou pleť.O týden později nemůžu říct, kde jsem byl spálen.Úžasné věci.” Clifford

"Ano, ano, vyléčil jsem popáleniny pomocí RSO a žádné jizvy!" Erin

"Bolest doslova okamžitě zmizí a během jednoho dne zánět zmizí."Jednu popáleninu jsem již
léčil před pár měsíci a další mám, kterou právě léčím.Urychluje dobu hojení o týdny a týdny v
závislosti na tom, jak vážná je popálenina & ŽÁDNÉ ZJIzvení a ŽÁDNÁ citlivost na místo, kde
jsem  se  popálil.Olej  používám  na  všechno  a  myslím  na  všechno.
**Nedávno jsem vyrobil várku, která nebyla v kvalitě, kterou bych kdy snědl, takže se přísně
používálokálně a udělal obličej.Omgosh, úžasné výsledky.Používám RSO na každý jednotlivý
neduh, který si lze představit**” Michelle

"Vyrobil  jsem  to,  podal  to  mému  18letému  synovi."Nyní  žádné  známky  rakoviny.Dlužím  ti
obrovské díky Ricku Simpsone." Amanda

"Použil jsem to k hojení otevřených ran."Nedávno jsem použil na svůj diabetický vřed, který
jsem  roztrhl.Hojilo  se  to  lépe,  než  jsem  mohl  doufat.Přes  noc  také  zahojené  kočičí
škrábance.Další  škrábance přes noc.Naneste olej  na polovinu škrábance,  překryjte náplastí,
druhý den ošetřenou stranu zavřete do ošetřené otevřené známky infekce.Tento lék by měl být
v každé lékárničce.“ Jared

„Od 11 let  (teď je mi téměř 30 let)  se mi na kůži  vytváří  druh plísně,  většinou kolem krku,
hrudníku a zad.Tyto červené kulaté skvrny se objevují na mé kůži každý rok a já jsem vzal vše,
co bylo k dispozici, abych ošetřil svůj kožní stav.Léky, které dermatologové předepisují, trvá 5-6
dní, než tyto skvrny odstraní a dalších 5 dní je zcela odstraní.

Onehdy jsem si všiml, že se tyto skvrny opět začínají objevovat, ALE tentokrát jsem se rozhodl
dát na ně trochu konopného oleje...a byla to opravdu magie!!!Nanesla jsem to jen 2x a skvrny
jsou VŠECHNY pryč.Nevěřil jsem svým očím!Už žádné prášky, krémy a speciální šampony pro
mě!Nyní jsem vyrobil kokosový olej napuštěný konopným olejem a budu v něm pokračovat ještě
asi týden, abych se ujistil, že se skvrny znovu neobjeví.Mnohokrát děkuji RS & JB za veškerou
pomoc a informace, budu vám navždy vděčný.“ Ioanna

"Fungoval by olej na papilomy nebo kožní štítky v blízkosti oka?" Seane

-- Ano, Seane, ale dávejte pozor, aby se vám olej nedostal do očí, jinak bude asi hodinu nebo
dvě silně pálit.Oko to nepoškodí, ale je to nepříjemné.JB

„V roce 2002 jsem měl hroznou nehodu.Měl jsem celé tržné rány a přišel o část kosti na paži.Po
kožních a kostních štěpech jsem byl téměř vyléčen a dostal jsem infekci do paže.Ukázalo se, že
jde o kostní  infekci  a muselo se začít  znovu.Kvůli  tomu, kdykoli  se pořezám/popálím (jsem
svářeč), vždy se nakazí.Minulý rok jsem dostal strašné popáleniny od parního potrubí v práci na
mém břiše.Udržováním čistoty a používáním oleje se za TÝDEN vyléčil pouhým dotykem!Moje
malé  popáleniny  od  sváru  mohly  trvat  4-6  týdnů.S mým olejem už ne.Šroub Neosporin,  já
používám OLEJ!“ Chrisi

„Zahřál jsem olej a smíchal ho se svou sklenicí krému na obličej.Používám ho 2x denně a mám
ho asi 2 měsíce.Hluboké hluboké pupínky, které jsem mívala (znáte ten druh, trvá týden, než se
objeví na povrchu a jsou VELKÉ!) už tam nejsou.Jizvy po těch pupíncích také blednou.Dokonce
vidím, jak se kůže začíná napínat!Tento olej je úžasný a krém na obličej je jen jedním z mnoha
využití!“ Jennifer

„Skončil jsem s prací pro svého šéfa v lese, kde byla hromada jedovatých dubů, které bylo třeba
přesunout a spálit, a já jsem netušil, že tam je.Tak jsem samozřejmě chytil jedovatý dub.Můj šéf
viděl, že je to na pokraji celulitidy, a pak mě poslal zpátky, abych se začal léčit olejem Ricka
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Simpsona.Během několika dní moje paže začala o jednu zastávku vytékat a také se začala
obracet.NESMÍTE MI ŘÍCT, ŽE TATO ROSTLINA NEMŮŽE NIC LÉČIT!“ Harry

"Jedovatý břečťan na paži... Vyrážka a popáleniny zmizely do 5 minut... Žádné boule, žádná
vyrážka, žádná bolest... Používám jedno zrnko rýže RSO s trochou kokosového oleje... PRYČ
za 5 minut!!!Miluji svůj olej!!!“ Estelle

"Použil jsem tento olej před 3 lety k zabití rakoviny prostaty 4. stupně."Na začátku jsem používal
hormonální terapii a pak jsem se dozvěděl o RSO.Funguje to.Osobně znám desítky lidí, kteří jej
denně používají na mnoho neduhů.Je to obrovská pomoc pro pacienty s rakovinou, ale považuji
ji za nejúžasnějšíOdhalení léčí něčí těžkou psoriázu, kterou měl přes 90 % svého těla.Požitím
1/4 až 1/2 gramu oleje denně po dobu 6 týdnů se tato osoba doslova vyléčila ze stavu, kterým
trpěla  od  dětství.Ve  věcech,  které  jsem  viděl  tento  olej  dělat,  bych  mohl  pokračovat
hodiny.Uvidíš, měj mysl otevřenou a udělej, jak ti Rick říká, nebudeš litovat." Dan

"Artritická psoriáza za méně než měsíc..." Giulliana

"Moje lupénka zmizela poté,  co jsem začal  jíst  olej...Pouhé používání  oleje lokálně mi moc
nepomohlo  -  úplně  nezmizelo,  dokud  jsem  ho  nezačal  používat  orálně."Zatím  se  to
nevrátilo.Teď jsem na udržovací  dávce,  tak DOUFÁM, že to stačí  k  tomu,  aby se lupénka
vyhnula.Už skoro 4  měsíce nemám žádné známky toho.Doktoři  mi  řekli,  že  to  nikdy  úplně
nezmizí a že se to ‚vyjasní‘ jedině tehdy, když jsem opravdu nemocná a můj imunitní systém
musí bojovat s jinými věcmi.Studna...Necítím se nemocný a svinstvo je PRYČ!“ Lindsay

"Také vyléčený zánět šlach za pár dní."Dokonce i 7 měsíců staré zranění.Stačí jednou denně
potřít bolestivé místo trochou másla nebo RSO.Úžasná sračka.Minulou neděli až úterý jsem
použil RSO na popáleninu 3. stupně, po 40 hodinách léčby žádné známky popálení.Určitě bych
si přál, abych to použil hned, jak se to stalo.Ušetřilo by mi to hodiny velké bolesti a držení ledu."
Bobbi

„Přítel mě posadil ke sledování Run from the Cure asi před dvěma a půl lety a myslel si, že by
to mohlo pomoci mé lupénce.Olej jsme vyrobili  společně – poprvé pro nás oba – během tří
týdnů byla moje plaková psoriáza pryč.Olej vyrábím a od té doby ho piju.Pokud požívám každý
den a aplikuji olej lokálně v noci na jednotlivá místa, která se náhodně objeví, je lupénka velmi
kontrolovaná  a  téměř  neviditelná.Kvůli  této  zkušenosti  jsem  skočil  dvěma  nohama  a  nyní
vlastním první  plně státem licencovaný podnik  s  lékařskou marihuanou v Coloradu.Po roce
mého podnikání byl mému otci diagnostikován melanom ve stadiu IV – rozšířil se mu do plic a
jater.Jeho  onkolog  mu  dal  3  až  12  měsíců  a  řekl  mu,  aby  byl  připraven  na  hospicovou
péči.Okamžitě  jsem  mu  nasadil  režim  RSO  a  po  pěti  měsících  je  jeho  rakovina
pryč.Pryč.Nejjednodušší věc na světě!Díky Ricku, že jsi světu znovu představil tento úžasný
lék!” Erica

„Co to nemůže pomoci?Díky mému studiu jsou možnosti nekonečné.Mám cystu na pravé straně
tváře na obličeji.Po pěti dnech užívání oleje (požití) se cysta rychle zmenšila.Olej byl vyroben z
mrazivých listů a malého pupenu, který byl nasáklý stále čirým.Směs ležela 2 týdny.První noc
po oleji moje cysta brněla.O pět dní později pryč.Olej funguje.Existuje příliš mnoho důkazů a
věda  za  tím  vším  je  úžasná.Existují  chemické  sloučeniny,  které  reagují  na  všechny  naše
receptory v nervovém systému, je dílem přírody.Úžasné na tom je, že se to všechno nachází v
jedné rostlině.KONOPÍ.Je čas zjistit, jak daleko mohou lidé zajít.Je čas se vyvíjet." Jeremy

„Poprvé  jsem  vyrobil  olej  (napuštěný  kokosovým  olejem)  pro  místní  ošetření  zad  staršího
souseda.Všude měla boláky,  které hrozně svědily.Štěnice jsou vyloučeny,  stejně jako svrab,
útěky, skeeters a podobně, protože nebyla zasažena nikde jinde než na zádech a na posteli
nejsou  žádné  známky  aktivity  zvířátek.Víš  co  udělal  její  syn???Matrace  silně  postříkal
chemikálií,  aby  se  zbavil  štěnic,  které  neexistovaly.Dal  jsem  jí  novou  matraci  s  výslovným
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pokynem,  že  se  NESMÍ  stříkat.Musela  do  nemocnice  pro  krvácivé  vředy  a  když  tam byla,
vyjádřila problém se svými zády a víte, co jí řekli doktoři???Umyjte jí vlasy a tělo od vší, ona
žádné vši nemá.Tak koho si myslíš, že budu poslouchat, abych jí pomohl?Doktoři?NE.Udělal
jsem olej, ošetřil jsem jím její záda a dochází ke zlepšení a léčení.“ Michele

„Před  téměř  20  lety  jsem  se  nakazil  herpes  virem.Jsem  jedním  z  těch,  kteří  do  dneška
propuknou 5-6krát ročně.Jak si dokážete představit, nebylo to pro mě snadné.Jsem zvědavý
jestli tymáte nějaké návrhy nebo víte o dalších, kteří měli úspěch s léčbou konopím?Děkuji vám
za Váš čas."

-- Jednoduše naneste olej (nebo tinkturu či mast s olejem) na místa, kde opar propuká.Opakujte
podle potřeby.Také je dobré sníst alespoň tu 60g kúru, někdy herpes virus úplně zmizí.Ohniska
nebudou tak častá a nebudete mít žádné bolesti atd., pokud k léčbě použijete olej.Olej funguje
na  všechny  druhy oparů  a  nenajdete  nic,  co  by  na  opar  fungovalo  lépe  než  olej.Všechno
nejlepší, JB

„Moje  bývalá  žena  je  bez  virů  poté,  co  jsem jí  dal  dávku!!!Její  lékař  byl  a  je  zmaten.Byla
ODVÁŽNÁ a teď si nechává pár rostlin pro sebe...“ Thomas

"Ráno Skoti, včera večer jsem mluvil s mojí sestrou a ta říká, že je vyléčená!!!Lék vyléčil její
pásový  opar.  :)  Prý  se  cítí  báječně.Jen  jsem  si  chtěl  být  100% jistý,  než  ti  napíšu.Děkuji
mnohokrát za vaši pomoc.”

„Dívce s pásovým oparem se stalo něco jiného a nikdy rodině neřekla, co se stalo.Tady to je,
právě mi to poslala: „Ahoj, včera jsem se dozvěděla, že moje sestra měla před rokem výrůstek
na štítné žláze, ale naší rodině to neřekla.Doktor jí  prý řekl,  že to budou hlídat a pokud to
poroste, tak budou operovat.Nebyl dost velký, aby se z něj udělala biopsie.Každopádně minulý
týden byla  u svého lékaře a zjistila,  že nádor  přestal  růst.Věří,  že lék  zastavil  růst.Není  to
úžasná zpráva?Pokračuje v tom v naději, že její příští schůzka prokáže, že olej zabíjí nádory.Až
se to stane, dáme vám vědět víc." Skot

"Někdy loni na jaře jsem si všiml červeného znaku na levé straně brady."Odmítl jsem to jako jen
bolák, který brzy zmizí.No, nestalo se, a pak, než jsem se nadál, se objevil druhý; není připojen,
ale poněkud v přímé linii od první značky.Aplikoval jsem nějaký polysporin a další krémy, které
jsem našel v lékárničce, ale nic nezměnilo jeho barvu ani vzhled.Když jsem kontaktoval a dostal
se do ordinace svého doktora, bylo toho víc, ale v některých oblastech to začalo nabírat jiný
vzhled.Vypadalo  to  špinavěji.Když  mě  můj  doktor  vyšetřoval,  měl  ve  tváři  ohromený
výraz.Během následujících dvou měsíců předepsal různé antibiotické krémy a pilulky.

Celou dobu opakoval: Nemyslím si, že je to rakovina.Nemyslím si, že je to rakovina.Připadalo
mi divné, že mi řekl, ať si nedělám starosti s domlouváním dalších schůzek, prostě každý týden
dorazí do jeho kanceláře, jak mi řekl, a hned mě uvidí, a to ve své osobní kanceláři, ne ve
vyšetřovně. čas.Říct, že jsem se trochu bál, bylo slabé slovo, protože to nikam nevedlo.Při více
než jedné příležitosti jsem se ho zeptal na návštěvu dermatologa, na což odpověděl: „Uděláme
biopsii a pak vás zavoláme k dermatologovi, pokud vám nebude vadit jet do Halifaxu“… „Půjdu
v mžiku,“ řekl jsem mu, aby zjistil, jaké jsou tyto znaky na mé tváři.Čas plynul a já jsem od
Halifaxu neslyšel o žádné schůzce s dermatologem.Znovu jsem se zeptal svého doktora... Pak
se zmínil, že v Halifaxu zemřel dermatolog a ten, který tam byl, byl velmi zaneprázdněn, což
znamenalo, že bude trvat několik měsíců, než se k němu dostanu.Zdálo se, že čas se vleče…
nic se nedělo…

Rozhodl  jsem  se  poté,  co  jsem  vyzkoušel  léky,  které  mi  Dr.  dal,  vzít  věci  do  vlastních
rukou.Udělal jsem několik dotazů a podařilo se mi získat nějaké RSO(Rick Simpson Oil) nebo
jednoduše  řečeno  dobře  vyrobený  konopný  olej.Postupovala  jsem  podle  návodu,  jak  olej
používat.Trochu jsem nalepil na náplast a v noci jsem si zakryl stopy na obličeji.Každý večer
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jsem nějaké požil.

Ze všeho, co jsem četl, vám tato věc nemůže ublížit, ale může vás srazit z nohou, pokud si toho
na začátku vezmete příliš  mnoho.No,  při  několika  příležitostech jsem si  vzal  trochu  moc a
nemohl jsem pár dní pracovat.To, co jsem udělal, bylo nanášení oleje v noci stejně silně jako
jámohl  bez  plýtvání.Viděl  jsem,  že  to  dělá  rozdíl.Jsem si  jistý,  že  by  to  fungovalo  rychleji,
kdybych si udělal čas na úpravu množství, které jsem užíval interně, aby nedošlo k žádným
nepříznivým reakcím na moji motorickou funkci.LOL

Celkově to funguje a při jedné z mých posledních návštěv u mého doktora řekl: "Nevypadá to
tak agresivně, jak to bylo." Díky tomu jsem se cítil mnohem lépe, stejně jako zpráva z biopsie,
když se vrátila,  že vzorek tkáně není  maligní!Můžu upřímně říct,  že se zdá,  že olej  vyčistil
cokoliv, co bylo na mé bradě.

Z velké části zde nejsou žádné rostoucí červené značky, jen „stíny“ toho, co bývalo.Za týden jdu
ke kožní.Doufám, že může vrhnout nějaké světlo na to, co jsem měl nebo co jsem měl.Pro klid
duše bych to rád věděl.Určitě dám aktualizaci, až budu mít více informací.Pro tuto chvíli… Rád
bych vyslal velké velké poděkování těm, kteří mi pomohli se uzdravit!“ Účtovat

QZajímalo  by  mě,  jestli  by  RSO  pomohlo  matčiným  popáleninám  z  radiace?Rozhodla  se
pokračovat v „konvenční“ léčbě a teď má, jak jinak řečeno, posraný hrudník.Bolí to jen se na to
dívat.Pamatuji si, že jste se buď vy nebo Rick jednou spálili, tuším při přípravě RSO, a ukázali
obrázky, jak olej funguje i na popáleniny.Takže, bylo by to pro ni dobré?

A.Vetřete olej nebo konopnou mast na její hruď a záda.Samozřejmě by měla jíst olej a držet se
dál od lékařů a všech dalších podobných forem zbytečných škod.JB

„Moje  máma  (72)  má  už  asi  2  roky  bolestivou  popraskanou  kůži  na  většině  konečků
prstů...velmi bolestivé.Doktor říká: "Jo, to přichází s věkem." Dufuss!!!Smíchali jsme velmi malé
množství  oleje  s  aquaforem...Jedno  ošetření,  přes  noc...  pryč!Její  bolestivé  praskliny  jsou
zahojené a už více než týden jsou dobré!ÚŽASNÝ!" Dolly

"Použil  jsem  olej  na  čerstvou  otevřenou  operační  ránu."V  září  2012  mi  byly  z  obličeje
odstraněny 2 nádory bazaliomu.Jeden byl velký a byl to krmný nádor, který ho šířil.Také mi byl
seškrábán vnitřní nádor na tváři kvůli biopsii.Když jsem se vrátil domů a odhalil svou ránu, měl
jsem v obličeji kráter.

První 4 dny jsem míchala Bambucké máslo a olej a nanášela.Pak jsem přešel na přímý olej a
nezastavil  jsem.Když jsem šel  na schůzku po operaci,  doktor,  který si  myslel,  že budu mít
plastickou operaci, byl ohromen mým uzdravením.Rozhodl jsem se jí říct pravdu, že jsem ten
recept nepoužil,  že jsem to vyléčil  konopným olejem.Slyšela o Ricku Simpsonovi a Phoenix
Tears, nesoudila mě a řekla, ať pokračují v dobré práci.Za měsíc jdu na druhou operaci, plán
akce  na  zahojení  této  rány...  Konopný  olej.Řeknu  to  tomuto  chirurgovi?Na  mé  schůzce  s
poštou!V lásce a světle." Patti-Jo

-- Patti,  nebude potřeba žádná operace, pokud budete pokračovat s olejem.Nebo v případě
potřeby odložte o dalších 60 g, ale pokud je to jen trochu možné, držte se dál od chirurgie a
lékařů.Je to v mnoha případech smutný předpoklad úspěchu léčby.JB

"RSO způsobil, že moje psoriáza téměř neexistuje."Už tři roky užívám udržovací dávku a mám
čistou pleť, čistou mysl a nikdy jsem nebyl zdravější.“ Erica

"Viděl jsem někoho ze svých blízkých, jak používal Rickův olej na ošklivou popáleninu, která by
zanechala ošklivou jizvu, a do týdne po aplikaci oleje byla pryč a žádné známky jizvy nebo
spáleniny." Janice

"Teď máme moji dceru na oleji."Má lupénku na obou loktech, předloktí a jednom koleni.Fotil na
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startu.Suchá šupinatá místa jsou zatím pryč.Kůže je červená, ale hladkámísto zvednutých a
zanícených.Menší  plochy  na  vnější  straně  se  zcela  vyčistily.Jsme přesvědčeni,  že  to  bude
fungovat.Fotíme každý druhý den nebo když je  patrné zlepšení.To vše za méně než týden
používání oleje lokálně.Moc vám děkuji, že jste přinesli povědomí o tomto léku, který nakonec
uzdraví  národy  Ricka  a  JB.Sdílím  příspěvky  každý  den  a  říkám  to  každému,  kdo  bude
poslouchat.Začíná to zapadat." Rone

QFungují tyto směsi na akné??

A.Jennifer,  olej  funguje  na  'všechny  druhy  kožních  onemocnění.'  To  znamená  včetně
akné.Všechno nejlepší, JB

“(Zjistil jsem o oleji) Před 3 měsíci jsem na internetu hledal lék na akné a růžovku.Okamžitě se
to vyjasnilo!Ke kokosovému oleji přidávám iso olej, abych ho používal na obličej a krk jednou
denně.Můj  manžel  říká,  že  vypadám  o  15  let  mladší!Děkuji  mnohokrát  za  sdílení  těchto
informací.Bůh vám žehnej.Pokračuj v dobré práci." Toni

"Přísahám, že proto vypadám o tolik mladší než moji sourozenci."Jsem nejstarší ze 4.Většina
lidí říká, že vypadám alespoň o 20 let mladší než moje mladší sestra. Marie

„Funguje i na zarostlé chloupky na obličeji.Použil jsem ho na svého 23letého syna s úspěchem
ve 2 aplikacích.JEDNA LÁSKA." Patti-Jo

„JB,  máte  nějaké  vědecké  důkazy,  nebo  jen  lidi,  kteří  tvrdí,  že  byli  někdy  alergičtí  na
marihuanu?Je to možné?Velmi si myslím, že jsou to trichomy, které člověka svědí, protože při
ořezávání máte tendenci svědit ruce, jako když se dotýkáte izolace.Ale dva lidé mi řekli, že věří,
že jsou alergičtí na marihuanu a propuknou v úlech, kdykoli jsou kolem ní nebo když je kouř v
jejich blízkosti.Ale chtěl bych, aby se obojí stalo součástí mého studia, takže mě zajímalo, jestli
někdo viděl, že je člověk alergický na marihuanu, nebo to sám zažil?

--  Podívejte,  konopí  je  rostlina,  takže  ano,  někteří  lidé  mohou být  samozřejmě alergičtí  na
některé jeho složky.Ale alergii na olej jsme zatím nezaznamenali a myslíme si, že pokud k ní
dojde, bude lidem stačit vyzkoušet jiný kmen s jinými terpeny.Olej se používá k léčbě alergií
všeho druhu.Ale je nás sedm miliard a každý z nás je jedinečný, takže bych řekl, že ano, u
některých lidí se pravděpodobně objeví alergie na některé druhy olejů.JB

„Charlie jde pěšky.Žádné léky proti bolesti.Stojí vzpřímeně.Jeho kroky jsou rovné a široké.Umí
běhat,  skákat  a  hrát  si.Jeho  krk  je  téměř  z  90  procent  zahojený.Už  dva  roky  to  tak
nevypadalo.Včera snědl banán, pizzu, půl sendviče, smaženou rýži, jogurt a další.Tolik NIKDY
nesnědl.(…)

Nejhorší bylo Charlieho pravé koleno.Je to asi o 50 procent lepší.Levá je téměř úplně zahojená,
až  na  to,  že  ji  minulou  noc  svědila  a  udělala  jí  zase  puchýře.Ale  nic  zásadního...Největší
změnou je rána na krku a v podpaží.Krk je téměř úplně zahojený, stejně jako jeho podpaží.

Před koupelí používám malou kapku oleje do jeho g-tuby.Pomohl i při bolestech kolen.Pokud ho
bolí  kolena,  dostane  tu  kapku.Nepřidávám  žádný  tylenol  ani  ibuprofen.To  dělá  trik.Také  si
vyrábím vlastní  mast.Mám vodní  automat,  který  filtruje  vodu a  odděluje  zásaditou  vodu  od
kyselé.Vzhledem  k  tomu,  že  kyselá  okysličená  voda  je  tak  dobrá  pro  pokožku  a  je  také
antibakteriální, vezmu kyselou vodu a smíchám ji s metocelulózou a vytvořím mast.

Koncentrát přidávám, aby vznikla mast, která má konzistenci jako vazelína.Namazal jsem tím
jeho obvazy a použil jsem to na jeho rány.TOTO samo o sobě dělá neuvěřitelný rozdíl v bolesti,
svědění a hojení.Brzy vám pošlu fotky.Beru je každou změnu.Myslím, že olej vydrží ještě další
měsíc, ale protože to je poprvé, co jsem to udělal, anonejsem si jistý.jsem nadšená.Jeho chuť k
jídlu nebyla nikdy tak dobrá.Včera snědl víc jídla než celý rok." Trisha
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"Ahoj Ricku a přátelé, mám přítele, který měl tuto bolest (cca.2 palce x 4 palce v průměru) na
levé lopatce již 4 roky, děsivá infekce, bez strupu v místě, jen čistý surový otvor, pod povrchem
jste mohli cítit tvrdou hrudku velikosti baseballu citlivou na dotek .

Lokálně  aplikoval  olej  8krát  za  7  měsíců  s  přibližně  2  víkendy  také  na  vnitřní  použití.
Strup a jizva jsou pryč, otevřená rána zjizvená a můj přítel se cítí požehnán, že měl možnost
olej použít.“ Rebecca

"Mám na krku boule na dvou místech, jednu na prsou a jednu na břiše...za poslední tři týdny se
mi  zmenšila...ta  na  zátylku  a  břiše  skoro  zmizela...ta  za  uchem  je  poloviční  velikost...GO
KONOPNÝ OLEJ!!!!!” Sharon

"Jen abych vyprávěl svůj malý příběh...můj přítel trpí hlubokou žilní trombózou již mnoho let.Na
noze má ránu už 2 roky o velikosti čtvrt...Poté, co jsem viděl příběh Ricka Simpsona, navrhl
jsem olej, řekl, že zkusí cokoliv...Takže jako kuřák jsem si koupil trochu oleje.Řekl jsem mu, aby
to  bral  dvakrát  denně.2  zrnka  rýže  o  velikosti...Uběhly  2  týdny...usmíval  se,  to  už  dlouho
neviděl...Rána  se  zmenšila????...Začíná  nový  skin???To  nemůže  být???...Nebo
mohlo???...Pokračoval  ještě  dva  týdny...pak  se  ukázal  s  větším  úsměvem...rána  byla
pryč???...Úplně  nová  kůže  a  žádná  bolest...WOWWW...Nyní  jsme  věřící,  vidět  znamená
věřit...udržet si naději!" Jasone

-- Ano, mohlo by to být, Jasone Hildebrandte, viděl jsi to a teď už víš, jak se budeš chovat
prakticky ke všemu, co se stane tobě nebo někomu z tvých přátel.Stačí potřít trochou oleje a
sníst, je to opravdu tak jednoduché.Děkuji a přeji hodně štěstí, JB

„Včera jsem si v práci pořezal prst do mixéru.Ve 3 hodiny ráno mě probudilo bušení prstu, že
jsem zkusil led, peroxid, neosporin.Nic nefungovalo.Stále pulzovalo.Pak jsem si vzpomněl, že
sluchový olej by pomohl regeneraci buněk a zastavil bolest a vyléčil jizvy a kožní problémy, tak
proč to nezkusit.Vzal jsem si  tedy kapku a rozetřel  ji  kolem celého konečku prstu.Během 1
minuty bolest zmizela z 80 %.Do 30 min.Byl jsem schopen švihnout prstem jen s malou bolestí,
ale bez skutečné bolesti.jsem prodaný.Po 12 hodinách jsem aplikaci znovu aplikoval a od té
doby nemám žádné bolesti.“ Rebecca

"Strechy?" Jantar

-- Ano.JB

"Ahoj  Ricku,  rád bych ponechal  své jméno v tajnosti,  pokud to  náhodou zveřejníš  (což mi
nevadí).Moje přítelkyně měla opravdu drsnou výchovu a uchýlila se k podřezání zápěstí, když
se dostala do deprese, tento problém je roky a roky za námi, ale některé docela ošklivé jizvy na
jejím zápěstí stále zůstávají.Je tam extrémně vidět a vybublá docela dost, je to první věc, které
si spousta lidí všimne, když ji poprvé potkají, nechtěla by nic jiného, než se jich zbavit.

Moje otázka tedy zní, zda by olej pomohl zbavit se jizev?Nebo alespoň pomoci, aby byly méně
viditelné?Miluji,  co děláš,  a přál  bych si,  abych věděl o oleji,  když můj dědeček onemocněl
rakovinou, jsi hrdina za všechny životy, které jsi pomohl zachránit!“

-- Začněte aplikovat olej lokálně na jizvy, s největší pravděpodobností zmizí během týdnů nebo
měsíců.Také bych ji dostal na olej, pomůže jí to s PTSD ze všech těch vzpomínek na to, čím si
prošla.Zlepší  to  i  kvalitu  jejího  spánku.Foťte a  natáčejte,  pokud vám to  nebude vadit,  jizva
opravdu zmizí - buď úplně, nebo nebudou skoro vidět.Všechno nejlepší, Jindřich

"Mám stejný problém s boláky na nohou."Nejprve proto, že jsem byl prediabetik.Ale zjistil jsem,
že jsem vysoce citlivý na štípnutí hmyzem a komáry.Nanesl jsem na ně olej a přes noc nasadil
náplast a kousnutí jsou zahojená.“ Michelle

-- To, co olej dokáže při kousnutí komárem nebo klíštětem, je prostě úžasné.Vyzkoušejte to a
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uvidíte, proč říkáme, že nikdo by neměl opustit svůj dům, pokud na něm není olej.Olej má tolik
využití, že je nezodpovědné pokoušet se bez něj žít.JB

"Jezte olej...Olej beru dva měsíce, lupénka je téměř z 80% čistá a nemusím užívat vůbec žádné
léky...A taky mi vzala artritidu...“ Giuliana

„Použil  jsem  směs  konopného  olivového  oleje  a  za  týden  se  moje  lupénka  začala
vytrácet.Bohužel  jsem měl  jen málo a neměl jsem dost  na to,  abych si  to dal  víc  vnitřně i
zevně.POZOR, ani jsem neměl skutečné RSO, ale konopný olej vyrobený na olivovém oleji.“
Teemu

-- Doufejme, že brzy dostanete další olej, Teemu.Nejlepší je používat jej lokálně ke kontrole
příznaků a také k jídlu oleje, chcete také odstranit základní příčinu problému.Všechno nejlepší,
JB

"Funguje dobře i  na kousnutí  komáry a bolesti  zubů."Moji  dceru kousli,  ne žertuji,  nejméně
50krát  komáři  za 15 minut  S VYPNUTÍM!  Deep Woods sprej  proti  hmyzu.Vyzkoušela  jsem
banánovou kůru, deodorant, aloe vera, dermaplast a hydrokortizon.Nic z toho nezmenšilo otok
(je  alergická na komáří  kousnutí  a špatně otékají)  ani  jí  neposkytlo  úlevu.V zoufalství  jsem
vyškrábal pryskyřici z vaporizéru, smíchal jsem ji s trochou kokosového oleje, aby se snadněji
roztíral a „namazal“ jí jí nohy.Asi do půl hodiny všechny otoky zmizely a zatímco měla stále
červené tečky v místech kousnutí, neobtěžovaly ji a vyhýbal jsem se jí dávat Benedryl.

V ústech se mi vytvořil absces a pryskyřici z výparu jsem nabalil kolem postiženého zubu a asi
do  půl  hodiny  otok  opět  zmizel  a  byl  jsem  schopen  ho  zahojit,  od  té  doby  s  ním  žádné
problémy.Pro jistotu jsem to ale zabalil na dva dny.Nyní mohu říci, že když jsem si dal pryskyřici
(pokud máte Vapir No2 uvnitř kužele, kde měníte obrazovku, shromažďuje téměř čistý hash,
také koncentrovaný.) kolem zubu jsem se dostal neuvěřitelně vysoko, pravděpodobně výš, než
jsem kdy v životě byl. .

Dokonce jsem svému manželovi napsala SMS z obývacího pokoje, abych ho požádala o pomoc
při cestě do ložnice.Sublingvální léky však fungují lépe, a proto vám na pohotovosti, pokud mají
podezření na infarkt, stříknou nitro pod jazyk.Teď už je ale vše v pořádku, nezemřel jsem na
předávkování, neprobudil jsem se s hroznou kocovinou a nejlepší ze všeho...Nemusel jsem brát
velké množství Tylenolu nebo Advilu a ještě více poškodit můj žaludek a játra.

Vím, že pryskyřice není nejúčinnější způsob a ani jsem si nebyl jistý, jestli to bude fungovat, ale
bylo to to, s čím jsem musel pracovat, protože žiji v ilegálním státě.Myslel jsem si ale, že to
nemůže bolet.Nemůžu se dočkat, až budu žít ve státě, kde si budu moci svobodně pěstovat
vlastní organickou výchozí surovinu nejvyšší možné kvality, vyrábět si vlastní olej a léčit sebe i
celou  svou  rodinu...včetně  mé téměř  2leté  dcery,  která  si  poslední  rok  procházela  peklem,
protože nikdo nemůže přijít na to, co s ní je.

Teď si myslí, že má poruchu bílkovin, ale to je jen další věc, kterou házejí kolem sebe, protože
nemají ponětí, co je ve skutečnosti špatně.Dostat ji na olej jí může zachránit život.I když bych
ráda měla přesnou diagnózu, abych věděla, co léčím, ale podstatou je, že chci, aby se mé dítě
cítilo lépe, a pokud to znamená vzpírat se konvenční společnosti, pak to udělám.“ Sara

"Zdá se, že olej ožívá."Při aplikaci svítí.Spálil jsem si ruku (neřeknu ti jak lol), ale vyléčil jsem si
ji olejem.Zbývalo pouze dost čistého oleje na 2 aplikace, poté byl použit olej napuštěnýkokosový
olej.Neměl vůbec žádnou bolest.A žádné jizvy na konci.Žádná parafínová gáza, žádné infekce,
žádné prášky proti bolesti.Ještě jednou děkuji Ricku, že ses o to podělil se světem.“ Koleda

"Děkuji ti nestačí za to, co jsi udělal."Sedím tady s olejem na jedovatém dubu.NIKDY bych to
bez tebe nezkusil.Minulý rok to trvalo více než 2 měsíce a dotýkalo se téměř 100 % mého těla,
protože někdo spustil  štěrkový oheň,  takže to teď dostanu všude a ještě horší,  jak se říká,
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protože si vůči tomu nevybudujeme imunitu.

Před dnem to vyskočilo.Takže ten olej včera v noci svědění vůbec nezastavil.Nicméně vidím, jak
se denně hojí jizvy, takže věřím.Dnes ráno, 24 hodin po 1. aplikaci, vidím, že to fungovalo a hojí
jakoukoli poraněnou kůži od mého škrábání.Takže s trochou pasty z oxidu zinečnatého přes můj
olej věřím, že jsem právě našel 1# pomůcku pro jedovatý dub.Vlastně se nemůžu dočkat do
příští sezóny, abych zjistil, jestli se olej vyléčí a opraví tento problém na celý život.Dám vám
vědět.Nebylo by to skvělé?Ještě jednou díky za všechno, co děláš." Rebecca

-- Olej to taky dokáže opravit.Je to lék nebo kontrola na všechny zdravotní problémy.Čím dříve
se aplikuje, tím dříve opraví to, co je potřeba opravit, to je asi tak vše.JB

"Jedovatý břečťan na mé paži...vyrážka a popáleniny zmizely do 5 minut...žádné boule, žádná
vyrážka, žádná bolest...Já používám jedno zrnko rýže RSO s trochou kokosového oleje...Pryč
za 5 minut!!!Můj olej!!!” Estelle

"Mám na obličeji jedovatý dub, po druhém dnu to bylo od čela až po krk, velké svědivé skvrny,
zarudlé a trochu krvácející od škrábání.Smíchala jsem trochu oleje s trochou kokosového oleje,
aby se dobře roztíral.Nasadil jsem si to a okamžitá úleva od svědění a bolesti, do hodiny byla
bolest a zánět pryč, druhý den ráno to nebylo vidět, pokud jste se opravdu nedívali.Určitě to
zvedlo pár obočí  a konečně někteří  skeptici  viděli,  o čem vždy mluvím.Léčivá síla  konopí!”
Cindy-Lee

"Chci, aby lidé věděli, že RSO odstranil obrovský puchýř, který se mému manželovi dostal na
patu, když ležel v posteli tak dlouho, než byl tak nemocný."Dal jsem na to olej a do týdne byl
pryč.Úplně  jsem  se  bál,  že  se  to  rozvine  v  něco  mnohem  vážnějšího.Zakryla  mu  celou
patu.Děkuji Ricku Simpsonovi za všechno, co děláš." Susan

"Vyrobil  jsem mast ze včelího vosku, olivového oleje, kokosového oleje a neemového oleje,
který vyléčil můj žluklý zápach nohou, který mám více než 25 let...Přidal jsem levandulový a
citrusový olej, aby se snížila vůně neem.A funguje lépe než jakýkoli pleťový krém, který jsem si
kdy koupila.A manželka nikdy nebyla šťastnější.“ Roberte

-- Přidal bych do směsi trochu oleje, Roberte.Nikdy není na škodu nějaké přidat a navíc by to
určitě  fungovalo  ještě  lépe.To  samé  dokáže  i  samotný  olej,  když  se  smíchá  například  s
konopným olejem a masáž nohou silnou konopnou mastí  je jednou z nejpříjemnějších věcí,
které  lze  na  tomto  světě  zažít.Dokážete  si  představit,  jak  skvělé  by  pro  vaše  nohy  bylo,
kdybyste je mohli na deset minut jednoduše ponořit do vlažného neředěného oleje?Dokážete si
představit, jak efektivní by to bylo pro lidi s popáleninami, diabetickými vředy, rakovinou kůže
atd.?Můžu.JB

„Kdyby ženy věděly, že to zvrátilo stárnutí pleti a opravilo poškozenou kůži (jako v případě této
osoby),  podpora  legalizace  konopí  by  šla  přes  střechu!Celá  ekonomika  vzkvétala  díky
potlačování tohoto úžasného přírodního léku a všichni budeme sledovat, jak se to rozpadá, jak
se stále více lidí dozvídá a jednoduše se začnou léčit.“ Gil

„Četl jsem vrásky?Pomáhá to VRÁSKÁM?" Margie

QAplikujete si ho na obličej pro ošetření vrásek nebo ho užíváte orálně nebo obojí?“ Toni

A.Obojí pro nejlepší výsledky, ale hodně může udělat pouze místní aplikace.JB

"Potřebuji recept na plešatění."Je to jeden díl konopného oleje na deset dílů konopného oleje?
Pomoc prosím!Můj snoubenec ztrácí vlasy a já ho opravdu nechci opustit...  Máme dvojčata,
takže potřebuji, aby se tu držel, ha ha.“ Jenna

-- To by mohlo fungovat.Rádi přidáváme 20-30% oleje do konopného oleje, 96% alkoholu nebo
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jiných nosičů, ale méně než to může také dělat zázraky při místním použití.V ideálním případě
by samozřejmě měl k dispozici kýbl oleje a rovnou by ho použil.Protože neředěný lék funguje
lépe než ředěný lék.Všechno nejlepší, JB

"Jako mechanik jsem použil  olej  na několik  velmi špatných řezů a máte 100% pravdu...léčí
pokožku mnohem rychleji než cokoli jiného.“ Cory

"Vyléčil mi genitální bradavice pouze 3 aplikacemi za 2 týdny.Měl jsem několik velmi bolestivých
ošetření na klinice GUM v nemocnici, což je jen zhoršilo.Použil jsem přibližně 10 mg na každou
bradavici (měl jsem 5) každé tři dny.Umyla jsem se, ale nepoužila jsem mýdlo pokaždé 3 dny,
dokud se olej nevstřebal, pak jsem se vykoupal a znovu nanesl.Bradavice se změnily v mrtvou
kůži, která se otírala absolutně bez bolesti a zanechávala za sebou novou zdravou kůži.Řekl
jsem o tom svému praktickému lékaři a on mě označil za lháře?Měl jsem štěstí, že jsem měl
přítele, který mi vyrobil trochu oleje ze stínu a listů pupenů, které by normálně byly odpadním
materiálem.“ Miles

"Právě teď léčím ošklivého krtka, který zčernal."Každé ráno nanesu velké množství přímo na
krtek a poté přelepím náplastí.Za 3 týdny vidím, jak se krtek zmenšuje.Funguje to.Taky jím
každý den trochu...jaký rozdíl v úrovni energie.LÉKAŘSKÁ BLAŽENOST PROSTŘEDNICTVÍM
KONOPÍ!!!!!!!” Beau

"Cítím se provinile, že jsem si to chtěl vyzkoušet na hlavě kvůli mužské plešatosti." Roberte

--  Nebuďte,  funguje  to  a  pravděpodobně  budete  stejně  potřebovat  malé  množství
oleje.Samozřejmě byste si toho mohli nanést hodně a bylo by to lepší, ale pokud rozpustíte
gram nebo více ve 100 ml konopného oleje, myslím, že byste také rádi viděli,  co to udělá,
Roberte.Přidejte  také  několik  mililitrů  směsi  oleje  ze  semen a  olejů  do  šamponu a  dalších
kosmetických produktů,  které používáte,  bude se vám také líbit  rozdíl,  který to udělá.Foťte,
můžete pomoci mnoha dalším.Máme z toho jen pár fotek, nevěnovali jsme tomu pochopitelně
příliš velkou pozornost.Ale opravdu to funguje, vyzkoušejte to a nestyďte se za to ani vteřinu.JB

"Přiznávám to...jsem nešikovná...Mám špatný zvyk strkat si hroty vidlice do nohy.RSO přímo na
místě, překrytí náplastí, bolest zmizela během vteřin, zahojeno za 3 dny.“ Vřes

„Viděl  jsem mnohem méně účinnou balzámovou verzi  oleje,  která  ničí  lupénku během dní,
snižuje otoky vaječníků v 1. den menstruace za 20 minut a zabraňuje zjizvení  a bolesti  při
okamžité aplikaci na drobné popáleniny.Opravdu mě nutí přemýšlet, co ten olej dokáže...“ Beres

„Měl  jsem jeden z nejhorších případů atletické nohy,  když mi  bylo 10,  přál  bych si  mít  ten
olej.Ale teď to mám.Po 47 letech je vše v pořádku.Léčí skoro všechno.” Donalde

„Moje snacha smažila vepřové kotlety a v podstatě si namočila prsty do vroucího oleje až po
první koleno a zbělely jako vařené kuře.Nasadili jsme jim RSO a bolest byla pryč asi za minutu,
natírala je 2x denně RSO.Velmi rychle se zahojily během několika dní a nedošlo k žádné ztrátě
kůže nebo zjizvení.

Je  úžasné,  že  teď  trochu  uchováváme v  kuchyňské  lednici,  takže  pokud  se  někdo  popálí
(zejména děti), okamžitě aplikujeme RSO, není třeba cítit takovou bolest, když máme přírodní
rostlinu, která se o to postará .“ Debra

"Měl  jsem na lokti  malou várku hrudek,  ošetřil  jsem je  olejem...O týden později  mám loket
hladký a bez nárazů...Myslím, že to byly bradavice, ale protože na doktory nevěřím, nemůžu
vám to s jistotou říct.“ Carla

--  Bez ohledu na to, co je s vaší pokožkou v nepořádku,  jednoduše naneste olej,  překryjte
náplastí a znovu nanášejte olej každý den nebo dva nebo když náplast odpadne.Popáleniny,
bradavice, ekzémy, lupénka…Toleji je jedno co to je a opraví to, jen tomu dej čas a olej.JB
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„Udělal  jsem  ''mytí''  z  oleje,  který  jsem  si  vyrobil,  a  požádal  jsem  kamarádku,  která  má
ZÁVAŽNOU lupénku od hlavy až k patě a nenechala se více než 4 roky vyfotografovat, aby se
jím  umyla.JEDNOU  -  když  si  umývala  tělo,  byl  jsem  v  ŠOKU,  když  jsem  pozoroval,  jak
VŠECHNA červená, skvrnitá kůže chřadne, a viděl jsem ÚŽASNOU zdravou kůži po každém
KRAJI, kdy si otřela část svého těla.Té noci jsem ji vyfotil a zveřejnil.TEĎ SI RÁD fotí... DENNĚ!

NĚKOLIK dalších se mě zeptalo, jak jsem to namíchal, a já jsem byl šťastný a překvapený, že
pacienti  s RS a další,  kteří  trpí  nemocemi, to používali  ve svých koupelích a jeden řekl,  že
poprvé v životě spal jako MIMINKO bez bolesti.“ Traci

„Můj přítel měl na obličeji cystu a po pár dnech užívání oleje zmizela.A on to požíval, aniž by to
užíval lokálně.“ Jonathan

"Beru trochu víc než jen velikost zrn rýže."Vlastně jsem si dal trochu nos a moje alergie jsou
téměř pryč.Bydlím v obytném voze se dvěma psy a jsme bombardováni pylem ze sousedního
kopce  stromů.Minulý  rok  jsem  brala  benedryl  každý  den.Tuto  sezonu  jsem  si  žádné  brát
nemusel a spím mnohem lépe.“ Jitka

„Nejsem pacient s rakovinou, ale měl jsem infekci na patě, která nereagovala na léčbu.Dokonce
jsem na tom nechal zapracovat na technice péče o rány... dostal infekci, aby se přestala šířit,
ale stále se to nezahojilo.Namazala jsem to olejem a za JEDEN den bylo zarudnutí menší.Den
druhý a zarudnutí  zmizelo.Třetí  den a infekce opět  vypadá jako kůže!Nádherný léčivý olej!”
Tammie

„Byl jsem v bodě, kdy jsem neopustil svůj dům.Dostal jsem vyrážku, o které doktor řekl, že je to
periorální dermatitida a všechno, co mi dali, buď nefungovalo, nebo mi bylo špatně.Řekli, že
nemají ponětí, co to způsobuje nebo jak se toho nadobro zbavit.Po odjezdu do Vancouveru
jsem se rozhodl zkusit dát RSO na vyrážku a uvidíme, co se stane.Druhý den to bylo docela
pryč.Olej nyní užívám vnitřně a od té doby se mi tato bolestivá vyrážka nevrátila.Tyhle věci jsou
úžasné.Teď sleduji paní, jak si léčí rakovinu prsu a žaludku touto úžasnou věcí, kterou nám dal
nikdo jiný než sám Bůh!!!“ Čaj

"Pracoval jsem pro společnost zabývající  se bazény a lázněmi...mám světlou pleť,  celý den
venku."Na obličeji, hlavě a paži se mi objevily nějaké šílené skvrny, které byly vždy za oknem
řidiče.Olej  tyto  skvrny  vyčistil  během několika  týdnů!Nyní  přijímám 0,5  gramu čistého  THC
každý den, abych pomohl bojovat s jakoukoli nemocí a aby byl můj imunitní systém silný.BTW
žádné očkování proti chřipce nikdy!Od dětství žádná chřipka." Sojka

„Funguje úžasně na popáleniny a spáleniny od slunce.Ředěné olivovým olejem.” Rachael

„Před  18  měsíci  se  moje  noha  infikovala  kvůli  operaci.Poté,  co  lékař  vyzkoušel  všechna
antibiotika a postupy, věděli, že to v podstatě vzdali a poslali mě domů, abych počkal, až se to
zavře.Teprve poté, co jsem se začal léčit vysokou dávkou konopí, jsem zjistil, že regenerace
začala!“ Ariel

„Použil jsem ho na opary a puchýře na rtech, fungoval lépe, než jsem si myslel.Věděl jsem, že
to bude fungovat, ale čas na uzdravení byl přes noc až 24 hodin.Myslel jsem 1-2 dny, ne 6
hodin." Kevine

“Moje máma se za 4 dny olejem zbavila skvrny na obličeji, která měla téměř 2 roky!!Pak jsme si
řekli, jestli tohle může udělat s vnějšími rakovinnými skvrnami, přemýšlejte o tom, co to dělá
uvnitř!“ Jantar

„Měl jsem na levé straně malou nahnědlou skvrnu, která se zvětšovala. Ukázala jsem to svému
příteli,  který natřel trochu oleje. Pozor,  nemyslel  jsem si,  že to k něčemu bude. O čtyři dny
později jsem to zkontroloval (zapomněl jsem na to), že to bylo úplně pryč, kromě malé červené
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tečky na místě, kde byla skvrna. Nicmajor, ale udělalo to ze mě věřící.“ Koleda

"Ahoj JB.Moje dcera si včera popálila ruku v troubě.Vyšla ven a ukázala mi popáleninu na ruce,
která měla puchýře.Řekla, že to bolí.Řekl jsem jí, aby šla do domu a vzala si olej a dala trochu
na  náplast  a  zakryla  popáleninu.Řekl  jsem jí,  že  se  to  zahojí  bez  jizvy.Vyšla  o  pět  minut
později.Řekla, že tati bolest zmizela.Řekl jsem ano, to je to, co má olej dělat.

Moje sestra, která byla skeptická ohledně toho, co olej dokáže, a nesouhlasila s tím, že ho
používám jako svůj lék.Když došlo na olej, nikdy na mě nezaútočila.Ale to je v pořádku!Protože
jsme všichni byli také tak dlouho lhaní, uvěřili jsme jejich lžím.Moje sestra trpí složitou nemocí
lékařů.Abych to zkrátil.Začala brát  olej  a za posledních šest  měsíců zhubla 60 liber.Nyní  je
skutečným vyznavačem ropy.A otevřeně to sdílí se všemi.Děkuji za vše, co pro tuto věc děláte."
Rone

„Vím, že kluci tady vždy říkají, že používejte čisté RSO, a já jsem opravdu velkým fanouškem
těchto věcí.Nicméně chci jen dát lidem vědět, že infuze kokosového oleje vyrobená z cukrových
listů u nás zcela nahradila neosporin, nemusel jsem si  to kupovat 2 roky.Funguje to lépe a
rychleji a mohu to lidem namazat po rukou a obličeji a nemusím se bát, že by jim bylo špatně,
kdyby to náhodou snědli.“ Tina

-- Tino, nic nefunguje lépe a rychleji než čisté RSO, ale vím, co se snažíš říct.Samozřejmě i
méně účinné formy konopné medicíny mohou dělat zázraky.Problém je v tom, že úspěch není
tak spolehlivý jako u neředěného nejúčinnějšího RSO.

Konopná kosmetika brzy nahradí většinu aktuálně dostupné kosmetiky, a to až poté, co ženy
zjistí, co může olej udělat pro jejich krásu.Konopný olej, kokosový olej a bambucké máslo jsou
mé oblíbené nosiče, ale lze použít  cokoli,  co je oblíbené v místě, kde žijí,  a přidat do toho
olej.20-30% RSO v krémech působí zázraky, ale 0,01-1% může být také velkým přínosem pro
méně závažné stavy a každodenní údržbu.JB

Výrobní tipy
“Nikdy bez ventilátoru!!!To znamená nikdy." JB

„Některé  ventilátory  mohou  být  velmi  nebezpečné,  takže  pokud  někdo  nezná  rozdíl  (jsem
navíječ elektromotorů),  může a  pravděpodobně rozpouštědlo zapálí.Lze použít  pouze určité
ventilátory.Protože by většina lidí nepoznala rozdíl, kdyby se celý den dívali na ventilátor, je to
dobrá rada.Úvaha je, že pokud elektromotor na ventilátoru při startování vytvoří vnitřní jiskru,
kterou zvenčí motoru nevidíte, zapálí rozpouštědlo.Uvnitř je velmi nebezpečné místo pro výrobu
léků, jak jsem si jistý, že většina z vás ví!Důvod by měl znát každý…Elektrické sporáky, světla,
vypínače, pece, ohřívače vody, lampy a téměř každý elektrický spotřebič ve vaší domácnosti
vytváří, ať už to vidíte nebo ne, jiskru, která zapálí rozpouštědla.Mnoho z těchto jisker vzniká
automaticky a nikdy byste to nevěděli!I když jste to ve svém domě již úspěšně vyrobili, je to jako
časovaná bomba, která se nemusí mnohokrát vznítit, ale v určitém okamžiku skončíte s explozí,
před kterou by nebylo možné uniknout, děje se to tak rychle!Všichni ve vašem domě budou v
nebezpečí!Prosím, nikdy, nikdy toto varování neignorujte.Jindrich Bayer vám zde dal radu, která
vám pravděpodobně zachrání život, pokud se jí budete držet.Děkuji Jindřichu." Anthony

"Souhlasím s vámi na 100 procent,  protože i já jsem minulý víkend došel k úplně stejnému
závěru."Rád bych také dodal, že použití kávového filtru k pasírování nafty/oleje je také nejlepší
způsob, jak jít...Použití sýrové tkaniny nebo čehokoli jiného než kávového filtru vám skutečně
poskytne  více  oleje,  ale  bude  to  slabší  olej,  možná  bude  mít  zelenější  barvu,  což  vám
prokážeobsahují hodně rostlinného materiálu.Základem je použít naftu a kávový filtr a nedrtit
materiál déle, než říká Rick.Podle mého názoru Rick zdokonalil proces výroby čistého oleje na
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léčbu rakoviny a jeho výroba jakýmkoli jiným způsobem, než jak říká, je bezcenná ztráta času a
materiálu.“ Marie

"Ahoj JB.Jaká je nejkratší doba, po kterou můžete nechat pupen zaschnout, pokud to naléhavě
potřebujete?Dík."  Priscilla
-- Dokud nebude suchá na kost.Ale pro rychlé sušení bych řekl jen 5-7g pupenu, to vám dá asi
gram oleje, což pro začátek stačí, a pak to můžete dokončit, až bude správně vysušen, za týden
nebo tak.Čím méně budete manipulovat s výchozím materiálem před zpracováním, tím méně
pryskyřice  budete  plýtvat.Nejlepší  je  tedy  výchozí  materiál  nedekarboxylovat  (jako  GW
bezdůvodně,  olej  můžete  s  menšími  problémy  dekarboxylovat  zahřátím,  což  stejně  musíte
udělat, abyste odstranili zbytky rozpouštědla).Nejlepší, co uděláte, je dát pupen do kbelíku ke
zpracování přímo v sušárně, bez další manipulace, kdykoli je to možné.Čím méně se pupenu
dotknete, tím lépe.JB

"Bryane, vím, že podmínky nejsou ideální, ale stejně budu dál zpívat stejnou píseň."Co jiného
mohu dělat a proč bych měl měnit melodii a snižovat naše standardy, když je snižovat není
nutné?Samozřejmě budou různé kvality oleje, některé budou dobré pro místní použití (do 60
%), některé pro rekreaci (60-90) a některé pro léčbu (90 a více), a nejlepší oleje budou 95-98
%. THC a extrémně silné a sedativní,  to je  asi  tak všechno.Ale teď musíme lidi  naučit,  že
existuje něco jako 95-98% THC olej a že by měli usilovat o nejlepší kvalitu a ne o průměrné
produkty, které mohou fungovat, ale také nemusí.

Já osobně se moc nezajímám o zkoumání léků, které by někdy mohly fungovat a v některých
případech pouze tehdy,  když máme k dispozici  lék,  který bude fungovat prakticky ve všech
případech.

Všechno to odšťavňování je dobré a hezké, ale zjistíte, že asi 10-20-30% lidí bude na rostlinné
materiály  alergických  nebo  jim  nebude  chutnat,  takže  je  nebudou  správně  používat  jako
lék.Konopí detoxikuje půdu, ve které se pěstuje, ve skutečnosti nechcete ty rostlinné materiály
vůbec moc požívat.Někdy ano, totiž když víte, kde a jak byla rostlina vypěstována, ale sám bych
byl s pitím takových šťáv velmi opatrný, nikdy nevíte, co v nich je, a já vím, jaké chemikálie se
při pěstování konopí používají.Sám bych byl tedy s doporučováním odšťavňování opatrný.

Olej se musí dekarboxylovat, aby správně fungoval, musíte ho převařit, jinak nefunguje správně
a  neprojde  hematoencefalickou  bariérou,  takže  „nepsychoaktivní  šťáva“  zcela  logicky  nikdy
nemůže tak dobře fungovat jako dekarboxylované oleje s 95-98% THC.Znovu to vyzkoušejte na
stavy kůže a uvidíte rozdíl.

V zásadě to samé platí pro CBD - opět ano, bude fungovat, jmenovitě někdy a v některých
případech, a je to také skvělý lék, například když se přidává jako přísada do žvýkaček pro děti,
ale kromě toho jsem by vždy chtěli  použít  nejúčinnější  formu konopné medicíny na prvním
místě.Ne?JB”

"Z mé osobní zkušenosti nemůžu šťávu, hrozně mě to trhá."Mám také poruchu srážlivosti krve a
těžký chlorofyl je ne ne pro někoho, kdo užívá léky na ředění krve kvůli vysokému vit K." Dena

„Virginie, musíte si uvědomit, že jsme viděli mnoho olejů a většina olejů se nepřibližuje tomu, co
bychom si  přáli,  aby  pacienti  používali  na  své  onemocnění.Strategie  „vyrobte  si  vlastní“  je
jediná, která opravdu dává smysl, nechcete být závislí na nikom, kdo vám vyrobí olej, chcete
mít kontrolu nad kvalitou a chcete vědět, co je in. to a jak to bylo vyrobeno.Existuje příliš mnoho
podvodných umělců a většina z nich nedodává odpovídající kvalitu, a to je smutný fakt, a jediný
způsob, jak tomu zabránit, je naučit lidi, jakudělat si vlastní, aby poznali rozdíl.A někdy i malý
rozdíl v kvalitě oleje může znamenat velký rozdíl v něčím životě.Proto se neustále snažíme tlačit
na kvalitu a potenci oleje.

Jak se na to díváme, když si člověk uvaří kávu, umí udělat olej, na tom opravdu nic není.A ti,
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kteří si ten olej neumí vyrobit sami, většinou stejně potřebují asistenci, takže mu ho v případě
potřeby vždy někdo dokáže vyrobit, navíc by tito lidé měli mít možnost získat 95-98% THC RSO
z lékárny.Nebo alespoň ve světě, ve kterém bych chtěl žít.JB

„1.) Vysušené pupeny jsem drtil pouze rukama, žádný mlýnek jsem nepoužil.Výchozí materiál
vypadal  jako velmi malé pupeny o velikosti  cca.Průměr 5 až 10 mm, takže většinou žádný
prášek.Jelikož mám nyní vlastní zkušenost s »vařením«, naprosto s vámi souhlasím ve všech
bodech,  kromě bodu C.Viděl  jsem oleje vyrobené s alkoholem, které jsou obvykle mnohem
tmavší,  protože voda v alkoholu rozpouští  chlorofyly.Olej  jsem vyrobil  z čistého petroletheru
laboratorní kvality.Tento olej je mnohem jasnější barvy (zlatohnědý) a má vynikající, lahodnou
kořeněnou chuť ve srovnání s alko-olejemi, které jsem měl možnost vyzkoušet.Jde mi o to, že
se  domnívám,  že  nafta  neodstraňuje  tolik  terpenů  a  chlorofylů  jako  alkohol.Také  se  vaří
mnohem kontrolovaněji a lépe ovladatelnější jako alkohol.Moje otázka tedy zní, myslíte si, že je
možné, že kombinace mletí / mytí s naftou není pro kvalitní olej tak škodlivé jako mletí / mytí
alkoholem?

-- Materiál nejdříve nebrousit.Jakákoli manipulace s materiálem suchých pupenů způsobí, že
ztratíte THC a další kanabinoidy (jemný prach na stole je to, co mělo zůstat v kbelíku).Ano,
mletí a nafta by bylo 'lepší' než mletí a líh - ta kombinace je téměř zaručený neúspěch, takhle
prostě dobrý olej neuděláte.

Vložte pupen do kbelíku, navlhčete naftou, drťte ho tyčí po dobu dvou až tří minut, nalijte směs
oleje a rozpouštědla do kbelíku.Pokud pracujete s kvalitním materiálem, udělejte druhé praní a
druhou směs nalijte do kbelíku s prvním praním.Pokud nepoužíváte vysoce kvalitní materiál,
použijte první praní pouze pro vnitřní účely (a pokračujte v hledání lepšího materiálu pro práci).

Éter produkuje skvělé oleje (máme rádi jantarové oleje více než tmavé oleje, ale nezapomeňte,
že některé kmeny produkují tmavší oleje než jiné).Jantarové oleje máme rádi i z praktických
důvodů – kdo chce mít černé chlorofylové zuby?Moc to ale nedoporučujeme, protože práce s
éterem je poměrně nebezpečná, ve většině částí světa je těžké se k němu dostat a velmi nám
záleží  na bezpečnosti  těch, kdo ropu vyrábějí.Při  relativně nízkých teplotách se může velmi
snadno rozvinout.Takže pro většinu lidí bude nafta fungovat dobře.Obvykle používáme naftu,
ale ether by byl rozpouštědlem podle našeho výběru.

Aktuální  seznam rozpouštědel,  která  bychom osobně  použili,  je:  1.éter,  2.čistý  lehký  nafta,
3.99%  isopropylalkohol,  4.potravinářský  alkohol  -  nejlépe  99%,  ale  ten  je  obvykle  těžko
sehnatelný a velmi drahý.Když pracujete s 96% alkoholem, zbývající 4% jsou obvykle voda.4 %
z 10 litrů jsou 4 dcl, téměř půllitr vody, kterou budete muset vyvařit – a to vyžaduje čas, který
byste mohli strávit produktivněji.

2.) Posledních 60°C teplý olej jsem dal na 1,5 hodiny do vakua, aby se úplně odstranily všechny
zbytky  rozpouštědel.Jak  jsem  vám  psal,  olej  jsem  dekarboxyloval  o  35  snědených  gramů
později... Chuť oleje před dekarboxylací byla mnohem pikantnější, neřekl bych horší, ale s tím
říháním máte pravdu.

-- Jak jsem řekl minule, říhání bylo ze zbytků vody.A voda tam byla kvůli ‚vědecké‘ nízké teplotě,
kterou jste použili.Olej musíte dekarboxylovat tak jako tak, takže rýžovar, který se vypne při 110
°C, funguje dobře.Nebo, samozřejmě, nejlepší by bylo použít astále - ale zase je mnoho lidí
nevlastní  a  neví,  jak  je  ovládat,  a  vždy  hrozí  nebezpečí  výbuchu.  Pokud  by  někdo  použil
nesprávně navržený destilační přístroj k vyvaření rozpouštědla, mohl by explodovat a způsobit
vážné zranění a zdemolovat celý dům. Ale pokud by se obsah rýžovaru měl nějakým způsobem
vznítit a proces se prováděl venku nebo na otevřeném dobře větraném místě.Pokud pak ten,
kdo olej vyrábí, nepanikaří, neměl by mít příliš velký problém dostat oheň pod kontrolu a ano,
mít po ruce hasicí přístroj je vždy dobrý nápad.
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Co se týče vakua - jasně, proč ne.Pokud máte zařízení a víte, jak jej správně používat, není
špatný nápad dokončit olej tímto způsobem, pokud si chcete být 100% jisti, že v něm nejsou
žádné zbytky rozpouštědla nebo pokud chcete zavřít ústy těch, kteří jsou proti petrochemickým
rozpouštědlům.Někteří  lidé  to  používají  s  velkým úspěchem a  já  nejsem proti.Jak  ale  víte,
většina lidí toto zařízení nevlastní a mnoho našich pacientů si rýžovar a ventilátor nemůže nebo
ani nemůže dovolit, proto vakuum nedoporučujeme jako nutnost.

Podívejte  se,  jak  snadná  a  jednoduchá  je  Rickova  metoda  a  kolik  otázek  ještě  musíme
zodpovědět.Nyní  si  představte,  co  se  stane,  když  přidáme informace  o  dalších  způsobech
výroby oleje.Způsobí to jen další zmatek a já budu muset strávit dny a týdny tím, že se budu
snažit odpovídat na otázky „zmatených“ lidí, což stejně už dlouho dělat nebudu.

3.)  Vysvětlete prosím, proč navrhujete polykat  olej  přímo z tuby,  přímo do úst,  bez kapslí?
Nějaký problém s absorpcí?Většinu oleje jím na cigaretovém papíru, ale málokdy používám
nějaké kapsle, pokud musím na více hodin odjet z domova.Kromě toho, nerad to mám přes
zuby, protože je opravdu těžké slézt…

-- Z několika důvodů.Hlavní je, že tento způsob požití se ukázal jako nejúčinnější a pro pacienty
nejpřínosnější.Zlepšuje ústní hygienu, protože také dezinfikuje ústa a pak pomáhá při jakýchkoli
potížích v trávicím traktu nebo v krku atd.Vlastně, když mě bolí v krku, snažím se namazat si
ten olej zezadu v ústech a pak ho v puse držet tak dlouho, jak to vydržím.Ve většině případů je
o chřipku nebo angínu (nebo její příznaky) postaráno přes noc.

Jak říkáte, trochu oleje zůstává na vašich zubech a pod jazykem, takže tento způsob požití ve
skutečnosti kombinuje sublingvální zpracování oleje (ala Sativex a další spreje a tinktury pod
jazyk,  které  lidé  používají)  a  zpracování  v  žaludku  a  střeva.Hlavní  je  dostat  olej  do
žaludku.Takže pokud máte olej s nepříliš dobrou chutí, můžete do něj vložit kousek chleba nebo
banán atd. (nebo cigaretový papír, pokud rádi jíte chemii v něm), přehnout a spolknout jako
pilulku a vypláchněte ji vodou nebo čajem nebo čímkoli chcete.Čistěte si zuby olejem řekněme
po deseti minutách, pomůže to i s ústní hygienou.Mnoho olejů má lahodnou chuť (zvláště když
výchozí materiál není rozemletý a když se k výrobě oleje nepoužívá alkohol.Chlorofyl obvykle
chutná špatně a může způsobit spoustu nepříjemností, i když je používán lokálně - tmavé oleje
zabarví vaše oblečení, to opravdu nechcete a nepotřebujete.)

Kapsle - a) musíte si je koupit od Big Pharma, čímž je podporujete svými penězi, b) někteří lidé
jsou na ně alergičtí,  c) některé se rozpouštějí ve střevech a ne v žaludku, d) prodejci často
dávají méně oleje v kapsli, než by mělo být, e) nefungují tak dobře pro tolik podmínek, f) je
těžké z nich dostat olej, když chcete udělat joint nebo odpařit olej pro plicní potíže nebo když
chcete olej použít lokálně.Neříkám, že nemůžete používat kapsle, jen říkám, že je lepší naučit
se používat olej přímo z tuby.Poté, co získáte další praxi, se naučíte používat olej bez jakýchkoli
nepříjemných pocitů.Já osobně ráda jím olej přímo z rýžovaru, jen si do něj ponořím prst a dám
si tolik, kolik si myslím, že snesu.Uvědomte si, že je to velmi 'spotřebovává olej' a obvykle si
vezmete  více  než  ze  stříkačky.Když  je  olej  dobrý,  „předávkování“  vás  pouze  uspí,  velký
problém.Ale samozřejmě, že to vzhledem ke svým zkušenostem a toleranci zvládnu, já bych ne
anedoporučuji  začátečníkům  nebo  těm,  kteří  nemají  tolik  zkušeností.Tobě  taky  všechno
nejlepší, Stefane.Jindřich”

„Pokud se obáváte nákladů, je to mnohem levnější než spoluúčast na většině léků na rakovinu
a některé léky, které na rakovinu užíváte doma, nejsou hrazeny pojišťovnou.Kdyby někdo z mé
rodiny potřeboval tento olej na rakovinu, našel bych způsob.Hodně štěstí!!!!" Lisa

-- Souhlasím, Liso, olej je mnohem levnější léčba, když člověk vezme v úvahu všechny ostatní
náklady a výdaje.Navíc je nesrovnatelně bezpečnější než cokoli, co by lékařský systém dodal,
nemluvě o tom, že funguje mnohem efektivněji a spolehlivěji a rozhodně je zábavnější než jed
nebo radiace.JB
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QProč  mletí  suchého  materiálu  vede  ke  ztrátě  THC?Existuje  pro  to  nějaké  vysvětlení?
A.Už  jste  někdy  uzemnili  opravdu  silný  pupen?Pokud  ano,  měli  byste  vědět  proč.Ten  bílý
prášek, který je po rozemletí všude na stole, je THC (nebo trichomy) a to je to, co mělo zůstat v
oleji.Navíc, když je namletá, je pak příliš jemná a ve svém oleji odstraníte spoustu toho, co jste
ve skutečnosti strhnout nechtěli.

Zpracujte kost suché celé pupeny poté, co je navlhčíte naftou nebo rozpouštědlem dle vašeho
výběru, ale před zpracováním se jich moc nedotýkejte, protože pokaždé, když se jich dotknete,
některé  ztratíte.Oleje  vyrobené  z  mletého  materiálu  jsou  výrazně  méně  účinné  než  oleje
vyrobené z pupenů, které byly rozdrceny poté, co byly navlhčeny.

První rychlé praní je nejúčinnější a stripuje asi 70 % dostupného THC, druhé proužky asi 20 %
a třetí asi 5 %.Když to brousíte, dostanete všechna tři mytí (ve skutečnosti čtyři) ve vašem oleji
a to nechcete.Kvalita nad kvantitou.JB

QVím, že doporučujete vyrobit si RSO sami, ale výdejna má nějaké místní a jen mě zajímalo,
jaká by na ní měla být spravedlivá cena?

A.Na výrobu gramu oleje potřebuje člověk 4–7 g vysoce kvalitního pupenu, takže by to měla být
„správná cena“.Nebavme se o nesmyslných cenách konopí, pro mě je správná cena za 60g
dávku 50-100USD (nebo méně, pokud by bylo pěstováno legálně venku ve velkém).Neříkám,
že momentálně vím, kde to za tu cenu sehnat.Špičkový olej stojí to, co stojí špičkový materiál
tam, kde žijete.JB

"Stačí aktualizovat a dát ti vědět, že jsem stále naživu!"Daří se skvěle a STÁLE NAŽIVO téměř
dva roky poté, co mi bylo řečeno, že mi zbývají 3 měsíce.Nevěřte svým lékařům!Ještě jednou
děkuji za pomoc při záchraně mého života!“ Závětří

Dekarboxylace

"V současné době dekarboxyluji celou rostlinu a vyrábím RSO a máslo/oleje." Cheryl
-- Nedekarboxylujte celou rostlinu.Olej vyrobte ze super suchého pupenu (neořezávejte, příliš
na něj nesahejte, vždy přijdete o THC, o které vám jde).Vyrobte olej, pak ho dekarboxylujte
(vložte do elektrické trouby nastavené na 130° Celsia asi na hodinu).Před zpracováním na olej s
rostlinami nic nedělejte.Čím méně se jich budete dotýkat, tím lépe.JB

"Chcete-li dekarbonovat, stačí vložit do trouby při teplotě 266 stupňů Fahrenheita (130 °C) na
hodinu,  získáte  úplné decarb,  jakmile  spálíte  veškeré  rozpouštědlo  v  rýžovaru  nebo  hrnci."
Ryane
-- Nepoužil bych ale hliněný hrnec.Jednou spálíte svůj olej.Rýžovar se vypne, to je opravdu
lepší varianta, řekl bych.JB

„Správná  dekarboxylace  je  velmi  důležitou  součástí  dokonalé  výroby  oleje,  protože  surová
rostlinaneposkytuje  příliš  čistého delta9-THC a CBD místo  toho obsahuje  kyseliny  THCA a
CBDA.K odstranění karboxylové skupiny se používá zahřívání.Udělejte to velmi opatrně, abyste
nespálili  své  cenné  molekuly.V  časopise  Journal  of  Chromatography  jsem  našel  dobrou
poznámku, která by měla být nezbytnou teplotou a dobou pro zahřátí oleje, protože v závislosti
na rýžovaru nemusí teploty stačit.Je tedy dobré nechat olej zahřát minimálně 27 minut na min.
122 stupňů Celsia.Vždy kontrolujte teplotu topné desky pomocí digitálního měřicího zařízení,
abyste se vyhnuli přehřátí oleje.V tabulce níže vidíte body varu hlavních kanabinoidů, kterých
byste nikdy neměli  dosáhnout,  jinak je uvaříte.Dále poznamenávám, že je správné,  co Rick
celou dobu ve svých videích říkal,  nepřehřívejte olej,  ale teplo je nutné pro výrobu léčivého
oleje.Pro správný proces dekarboxylace je  nutná teplota minimálně 106,2 stupňů Celsia po
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dobu specifikovanou v diagramu kolem hodiny.Pokud má váš olej pouze kyselou formu THCA a
CBDA, není to příliš účinné, protože kyseliny se příliš nehodí k receptorům CB1 a CB2.Dbejte
tedy na to, abyste to udělali správným způsobem, protože to, co řekl Rick, je pravda, pouze ten
nejlépe vyrobený olej může dělat svou práci, když závisí na životě.(…)

Ano,  podívejte  se  a  interpretujte  tento  vědecký  diagram,  abyste  pochopili,  že  proces
dekarboxylace probíhá po celou dobu, kdy ohříváte tekutou směs kanabinoidů s rozpouštědlem
v rýžovaru.Takže grafy ukazují, že je skvělé zvýšit teplotu na 130 stupňů Celsia na dostatečně
dlouhou  dobu,  aby  se  dosáhlo  maximální  dekarboxylace.Vše  je  otázkou  teploty  a  času  k
dosažení nejlepších úrovní.

Pokud použijete digitální přístroj na měření teploty a položíte jej během celého procesu na dno
rýžovaru, aby se odpařilo rozpouštědlo, uvidíte, že až v pozdní fázi procesu, kdy kapky vody
přijdou na konci v vařič, teplota se pohybuje kolem 100-110°C.Ale čas v tomto rozmezí většinou
není dostatečně dlouhý pro celý proces dekarboxylace.Poté zahřejte olej v malém ocelovém
hrnci na plotýnce na delší dobu.Tak dlouho žádná aktivita (už žádné bublinky plynu) zahřejete a
čekáte.Kontrolujte  teplotu  a  nejlépe  nepřekračujte  130  stupňů  Celsia  po  dobu  asi  půl
hodiny.Pamatujte, že THC má bod varu 157 stupňů C., takže neriskujte přehřátím, jinak se vaše
hledané kanabinoidy vypaří a uvolní se...

V jádru není důležité dosáhnout maximálního množství dekarboxylace, takže později budete mít
v  těle  dostatek  oleje.Zajímavá  je  hodnota  1  gramu  denně  nebo  více,  které  byste  měli
přijmout.Samozřejmě, kolik oleje potřebujete, závisí na tom, kolik delta9THC je skutečně v oleji -
to znamená, jak účinná byla dekarboxylace.Pokud se budete řídit  Rickovým doporučením a
budete mít olej dostatečně dlouho zahřátý na 130 stupňů C – vše bude v pořádku.Je nezávislé,
jaké rozpouštědlo použijete.“ Štěpán

Rozpouštědla
"Byl jsem zavěšen na rozpouštědle (naphtha), dokud jsem nezjistil, že některé běžné rostlinné
oleje (řepkový nebo řepkový) se vyrábějí velmi podobným způsobem." Graeme

"Nafta  je  obchodní  název  pro  ropný  éter,  takže  zkuste  hledat,  že  pet  éter  má  mnoho
průmyslových použití, odmašťovač pro ředidla." Al

"PAMATUJTE, že THC a CBD jsou nepolární...a chlorofyl a H2O je polární...Takže nejlepší olej
se vyrábí s nepolárním rozpouštědlem...je čistý...bez chlorofylu.“ Michaele

„Můj přítel chemik mi celý příběh zjednodušil a vysvětlil mi, proč může být nafta lepší (i když si
myslí, že ne významně): nafta je nepolární rozpouštědlo, takže extrahuje nepolární molekuly
snadněji a efektivněji  (THC a CBD jsou v podstatě nepolární molekuly) a vynechává polární
molekuly.

Isopropylalkohol (a éter když na to přijde) je slabé polární rozpouštědlo, takže je pro tento účel
velmi dobré, ale možná o něco méně než nafta - protože JB říká, že testovali oba, a ty byly
účinnější.EDIT:  Ach,  ano,  málem  bych  zapomněl:  také  řekl,  že  se  nemusíte  bát,  že  by  v
konečném produktu zůstala nafta (nebo iso), pokud budete postupovat podle receptu od Ricka
Simpsona (můj přítel řekl, že nesmíte používat plastový kbelík, ale skleněnou nebo nerezovou)
a pokud si nejste jisti, udělejte to, co vždy říká JB - přidejte trochu vody a vložte ji do trouby, aby
se úplně odpařila.Použil by však isopropylalkohol, protože jste si jisti, že to je to, co má být...“
Sandra

-- Sandro, metoda, kterou Rick ukázal světu, je ta nejzákladnější, nekomplikovaná a cenově
dostupná.Je téměř spolehlivé,  když člověk postupuje podle pokynů pro T.Sklo je  dobré,  ale
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rozbije  se a vy nechcete,  aby se to stalo,  nikdy.Nerez je  samozřejmě v pořádku.99,9% iso
funguje  dobře,  ale  i  tak  bychom  sami  používali  lehkou  alifatickou  naftu,  kdykoli  to  bude
možné.Nebo éter.JB

„Doporučuji také před extrakcí vše co nejvíce vychladit.Většina dává alkohol, konopí, nádoby,
vše, co s extrakcí souvisí, na 24-48 hodin do mrazáku.Získáte tak mnohem čistší produkt.Vaše
výnosy budou nižší,  ale nebudete potřebovat tolik.Omlouvám se za překlepy nebo chybějící
slova, MS je na hovno a nemám žádné léky, lol.Požehnat." Chucku

-- Chucku, zmrazení je v pořádku, ale není to nutné, když pracujete s kvalitními nepolárními
rozpouštědly a výchozím materiálem.Navíc nemáme rádi studené ruce, pokojová teplota nám
vyhovuje  a  po  několika  měsících  nebo  letech  zmrznutí  pupenu  nebudeme mít  problémy s
artritidou.Navíc  se  olej  často  vyrábí  v  místech,  kde  nejsou  mrazáky.Takže  ano,  můžete  to
zmrazit, pokud chcete, ale sami bychom to neudělali.

Sám mraženou zeleninu nemám rád, vyhýbám se jí, kdykoli je to možné, takže nevidím důvod,
proč bych měl dělat výjimku a mrazit zeleninu, kterou mám ze všech nejraději.Ale ano, může
pomoci, když k extrakci oleje musíte použít alkohol, takže nejsem úplně proti.

Jde jen o to, že sami alkohol jako rozpouštědlo nepoužíváme (nebo lépe: není to rozpouštědlo
naší první volby), nevidím jediný důvod, proč bych měl platit státu extra daň za rozpouštědlo,
které se stejně vypaří (pokud nepoužijete destilační přístroj, což bychom udělali, kdykoli to bude
možné).Mohu koupit litr lehké nafty za asi 3-4 dolary, litr 99% alkoholu by stál mnohem víc a
produkoval by méně ropy a tato ropa pravděpodobně nebude tak dobrá jako oleje vyrobené z
lehké nafty nebo 99,9% iso .

Kde přesně je tedy výhoda použití alkoholu jako rozpouštědla?Nevidím jediný racionální důvod,
proč by měl být alkohol upřednostňován před čistou nízkovroucí lehkou alifatickou naftou, když
se vezme v úvahu, že v oleji nejsou žádné zbytky rozpouštědla, o které by se člověk musel
starat, když se olej vyrábí správně.Pokud se nevyrábí správně, v oleji  jsou nebo mohou být
zbytky  rozpouštědla.Ale  nevyčítejte  nám  oleje,  které  nebyly  vyrobeny  správně,  opravdu
nemůžeme nést odpovědnost za nekvalitní oleje dodávané jinými.Je to tak jednoduché.JB

„Pokud je RSO správně vyrobeno, nepojme většinu rozpouštědla, které používáte.Stejně jako
RSO léčí rakovinu a vše, co jíte / dýcháte, způsobuje uvedenou rakovinu.Nezajímal bych se
příliš  o zbývající  zbytky,  pokud vůbec nějaké.RSO může zase opravit  uvedené buňky/DNA,
které mohly být změněny během počátečního příjmu.Pokud by rozpouštědlo mohlo způsobit
nějaké  škody,  skutečné  THC  uvnitř  oleje  napraví  všechna  poškození  způsobená  zbytky
rozpouštědla. Amanda

-- Amanda to pochopila správně.Ti, kdo jsou nutkavě posedlí několika ppm zbytku rozpouštědla,
který by mohl zůstat v oleji, by měli olej jednoduše odsát.Není to vůbec těžké.Kdo to nedělá,
stejně se nemusí moc bát.

I kdyby v oleji bylo 0,1 % zbytku rozpouštědla (což by bylo stejně příliš mnoho,obvykle je tam
pár stovek ppm, možná, když je olej správně vyroben z čistého lehkého nafty s bodem varu
kolem 80-100°C), v 60g dávce oleje by bylo 0,06 g zbytku, který by se snědl. po dobu dvou
nebo tří měsíců.

Mě osobně to moc neznepokojuje, to je jisté, je to hluboko pod limity potravin a hluboko pod
množstvím zbytků rozpouštědel, které jste v jídle už stejně snědli.Z čeho se podle vás vyrábí
většina rostlinných olejů?S rozpouštědly stejné nebo podobné uhlovodíky, které používáme jako
rozpouštědla.

Dovolte mi, abych se vás zeptal - opravdu si vždy myjete ruce, když dáte do auta benzín?Pokud
tak učiníte, nadále se starejte o možné zbytky rozpouštědla ve správně vyrobeném oleji.Pokud
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ne, nebo pokud si alespoň jednou pamatujete, kdy jste je nemyli, najděte si prosím něco jiného
na práci, je zde opravdu mnoho dalších vážnějších problémů, kterých se musíte obávat.

V  každé  pilulce,  kterou  spolknete,  je  mnohem  více  jedu,  to  je  jisté.A co  se  týče  ropných
produktů  -  berete  například  vitamíny?Věděli  jste,  že  většina  z  nich  je  vyrobena  z  ropných
derivátů?

A pokud si myslíte, že byste si do úst nikdy nedali nic vyrobeného z ropy, pak se vás zeptám –
čím přesně si čistíte zuby?S kouskem dřeva nebo zubním kartáčkem?A co další předměty pro
péči o zuby a příslušenství, které jsou vyrobeny z plastů na bázi ropy?Nevyužíváte nebo jste
nevyužívali žádnou z nich?Pokud ano nebo máte, pak opět existují jiné věci, než se starat o
zbytky rozpouštědla ve správně vyrobeném RSO.JB

"Velmi jednoduché vysvětlení  nikdy nekončící  otázky...Osobně jsem k výrobě oleje používal
naftu, iso, alkohol a butan...A zdaleka nejlepší...nejčistší...nejsilnější...a nejlépe chutnal olej z
nafty...Nechápu, co se lidem nelíbí... Když se to dělá správně, nezbývá vůbec žádné palivo...a
zdá se, že nafta také stahuje více rostlin...Dělá to mnohem rychleji...Tak čistší olej...(zlato)...“
Petr

"Tito lidé za mnou přišli na jejich webové stránky."Erinina skupina nenávidí zem, po které Rick
chodí.A bouchají každého, kdo se zmíní o Ricku.To pro mě NENÍ to, za čím by léčitelé měli stát.

Celá ta věc s Naphthou je pro mě záminkou k potrestání Ricka.Protože nakonec každý ví, že
konopný olej  neguje toxiny v naftě.Rick obhajuje naftu,  protože je pro většinu lidí  snadné ji
najít.Rick jasně říká,  že preferuje éter  – a má rád lihovar.Nafta produkuje silný olej  – to je
klíčové – silný olej – něco, co odpůrci vynechávají.Obilný alkohol neprodukuje silný olej – a ti,
kteří  Ricka  ničí,  to  vědí.Nafta  je  výmluva,  jak  zmást  lidi  –  aby  mohli  říct,  že  jejich  olej  je
lepší.Kde byli tito lidé před Rickem – kde jsi byl prosím? Tome

„Lehká  nafta  je  frakce  vroucí  mezi  30  °C  a  90  °C  a  skládá  se  z  molekul  s  5–6  atomy
uhlíku.Těžká  nafta  má  teplotu  varu  mezi  90  °C  a  200  °C  a  skládá  se  z  molekul  s  6–12
uhlíky.Nafta  se  používá  především  jako  surovina  pro  výrobu  vysokooktanového  benzínu
(prostřednictvím  procesu  katalytického  reformování).Používá  se  také  v  průmyslu  těžby
bitumenu jako ředidlo, v petrochemickém průmyslu pro výrobu olefinů v etylénových jednotkách
a v chemickém průmyslu pro aplikace rozpouštědel (čištění).Mezi běžné produkty vyrobené z
něj patří kapalina do zapalovačů, palivo pro táborové vařiče a některá čisticí rozpouštědla.“

"Rozpouštědla,  nafta,  ropný  destilát...Zní  to  toxicky  jako  laboratoř  na  pervitin  nebo  tak
něco.Vyviňte prosím metodu zpracování s vodou.Je to možné?" křesťan

--  Nevyrobíte stejnou hmotu jako my a bude to vyžadovat  spoustu zbytečné práce navíc s
podstatně horším výsledkem.JB

"To  je  špatné."Kéž  by  existovala  cesta.Rozpouštědla  a  jejich  zbytky  jsou  toxické  a
nebezpečné.“křesťan

-- Nejsou žádné zbytky, o které byste se museli starat, když se olej vyrábí správně.Vzal byste to
laskavě jako fakt?Z čeho se podle vás vyrábí většina rostlinných olejů?JB

„Nafta má chemický vzorec CnH2n+2.Lehká nafta má 5 a/nebo 6 atomů uhlíku, což se týká
C5H12 a C6H14, také známých jako pentan a hexan.Takže to, co hledáte, je nafta, která je čistě
směsí pentanu a hexanu.“ Wouter

"Chtěl  jsem  napsat  něco  o  rozpouštědlech."Šel  jsem  za  svým  přítelem,  který  má  několik
doktorátů a magistrů v chemii, a zeptal jsem se ho, co bych mohl udělat, abych úplně odstranil
naftu  z  oleje.Řekl:  „Vezmi  5  ml  isopropylalkoholu  a  zamíchej  ho,  až  to  naposled  přestane
bublat.Vypaří  se  a  vezme  s  sebou  naftu.Toxické  rozpouštědlo  se  pak  stává  netoxickým
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rozpouštědlem.Toto není mé skutečné jméno, je ostuda, že nemohu používat svůj skutečný účet
ze strachu, že budu propuštěn nebo najat jako zdravotní sestra.“ Bobbie

„Chcete-li  najít  Naphtha  ve  Spojeném  království,  hledejte  'panel  utírat'  nebo  'rychlé  stírání
panelu'.Je  to  produkt  používaný  při  opravách  karoserií  automobilů,  k  čištění  kovu  a
nezanechává žádné zbytky.Potíž je najít podrobný seznam přesných přísad, protože se mohou
lišit.99,9% isopropanol by mělo být snadné najít.” Em

„Sledovali jsme váš proces s použitím VM&P Naphtha a vše šlo podle plánu, s výjimkou prvních
pár odběrů injekční stříkačkou, které vyšly trochu tekutější, než jsme očekávali.Přidal jsem pár
kapek  vody  a  zkusil  to  znovu  a  zdá  se,  že  je  to  v  pořádku.Moje  jediná  obava/otázka  je
chuť.Stále chutná jako rozpouštědlo.Je to v pořádku nebo musím udělat něco víc?Příjemce spí
pokaždé, když si vezme olej, asi 12 hodin.Je to tak, dokud si nevyvine toleranci?Jakákoli pomoc
je velmi oceňována.” Pamela

-- VM&P se nezdá být dobrým rozpouštědlem (ačkoli některé listy MSDS říkají, že by to měla
být stejná látka, jakou bychom chtěli použít).Zdá se, že je to těžký benzín a nezdá se, že by se
úplně vyvařil a zdá se, že vyžaduje další péči.

Přidal bych trochu vody a dal to do elektrické trouby nastavené na 130° Celsia na několik hodin,
možná přes  noc,  nebo dokud se rozpouštědlo  úplně nevytratí,  někteří  říkají,  že  odstranění
zbytků rozpouštědla trvá až čtyři dny.Pokud je olej vyroben správně a olej by neměl být tekutý,
neměl by být žádný pachuť rozpouštědla, měl by být spíše mazacím tukem.Ujistěte se, že je
olej opravdu správně filtrován, protože zbytky rozpouštědla mají tendenci ulpívat na rostlinných
materiálech.

Jednoduše proveďte prstový test s rozpouštědlem, které chcete použít.Ponořte do něj prst a
zjistěte, zda se zcela odpaří do 30 sekund nebo rychleji.Čím rychleji se odpaří a nezanechá
žádný film, tím lépe.

Pokud  nemůžete  získat  čistou  lehkou  alifatickou  naftu  (v  Evropě  nazývanou  také  benzín,
požádejte  o  číslo  CAS  64742-49-0,  prodává  se  pod  mnoha  různými  jmény,  nikoli  typem
používaným jako palivo v automobilech, ale typem, který se používá jako rozpouštědlo nebo
ředidlo na barvy), šel bych pro 99% nebo ještě lépe 99,9% isopropylalkohol - zdá se, že je
možné najít téměř kdekoli na světě.

V současné době dáváme přednost lehké alifatické (nízkovroucí, hydrogenované) naftě, protože
produkuje lepší a účinnější oleje než většina ostatních rozpouštědel,  která se v současnosti
používají.Čím méně rostlinných materiálů a chlorofylu v oleji, tím lépe funguje jako lék, tím lépe
chutná  a  tím  je  účinnější.Celý  trik  je  v  tom,  jak  silný  a  sedativní  olej  je.Čím  silnější  a
sedativnější, tím lépe.JB

„Správná nafta se v USA NEPRODÁVÁNe v Tractor Supply nebo Home Depot nebo Lowes
nebo dokonce Sherwin Williams.Stále se však prodává v Kanadě.Mám přítele, který to destiluje
na 100 °F a ušetří to, co se uvolní rozpouštědlo, aby je použil na výrobu oleje.“ Steve

„Pokud žijete v USA, pak nedostanete správnou naftu, všem naftám vyrobeným v USA nelze
důvěřovat kvůli volné regulaci přísad v tomto typu rozpouštědel.V USA nikdy nedostanete čistou
naftu,  dokonce  i  VM&P může být  zcela  nekonzistentní  od jedné láhve k  druhé  a  není  ani
inzerováno jako čisté.V Kanadě vyrábějí čistou naftu a je to nejlepší rozpouštědlo pro použití ve
srovnání s ISO nebo obilným alkoholem, neudělejte velkou chybu a neplýtvejte léky nebo ještě
hůře  udělejte  sobě  nebo  někomu  jinému  ještě  větší  nevolnost  použitím  nesprávného
rozpouštědla.Buďte varováni, že nafta dostupná v USA dokonce vytvoří olej, který vypadá úplně
tak, jak by měl, ale přesto by vám z něj mohlo být velmi špatně.“ Honit

-- Skutečnost, že se čistá alifatická nafta zřejmě neprodává všude v USA, neznamená, že čistá
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alifatická nafta s číslem CAS 64742-49-0 a bodem varu kolem 60-80°C neexistuje nebo že
existuje při správném použití nevytvářejí  lepší olej než většina ostatních rozpouštědel.Pokud
nemůžete získat čistou lehkou naftu, 99% nebo ještě lépe 99,9% isopropylalkohol by byl naší
druhou volbou.

Ale stejně bych to nevzdal - k extrakci olejů z rostlin se používá lehká nafta nebo podobná
rozpouštědla, takže bych se ověřil u výrobců rostlinných olejů a viděl, co používají.Tam, kde žiju
v Evropě,  koupím rozpouštědlo prakticky v  každém železářství  nebo lakovně,  je  to  jedna z
nejběžnějších technických kapalin, kterou si pamatuji z dětství, odmašťovali jsme s ní řetězy
jízdních kol atd. a láhev měl prakticky každý z toho doma.Takže celá tahle nekonečná debata o
rozpouštědlech mi přijde trochu směšná.Když použijete správnou lehkou naftu, nezůstanou tam
žádné zbytky rozpouštědla, o které byste se museli starat, možná pár ppm, stejně jako u většiny
levných rostlinných olejů, které se často vyrábějí s téměř přesně stejným rozpouštědlem, jaké
doporučujeme.JB

„Rýžovary jsou na hovno.Mnohem lépe funguje elektrický gril a zapékací mísa 9x13 pyrex.Olej
se z pyrexu mnohem snadněji sklízí a není tam žádný teflon.Modulace teploty je také mnohem
lépe ovladatelná.Jsi hluboko ve svém egu JB.Narazíte na lidi, kteří jsou chytřejší než vy.Je to
prostě tak, jak to je.Učte se od nich, místo abyste blokovali jejich znalosti z vaší mysli.Každý má
malý kousek skládačky JB.“ Jody

-- Jody, samozřejmě, pyrex je skvělý, hlavně dokud se nerozbije a neztratíš všechen olej.Musíte
pochopit,  že toto jsou základní  pokyny určené pro použití  po  celém světě s  co  nejmenším
vybavením.Mnoho lidí si rýžovar v některých zemích nemůže dovolit nebo ho dokonce sehnat,
není to tak jednoduché, jak si všichni myslí, že je.

Samozřejmě vám můžeme ukázat  velmi  komplikovaný a nákladný způsob výroby oleje,  ale
museli byste mi slíbit,  že tu budete sedět každý den po dobu jednoho roku a odpovídat na
otázky o něm.Většina lidí ještě neovládá rýžovar a rádi by pracovali s jinými druhy extrakce,
většinou na základě své víry nebo proto, že si ‚myslí‘, že by se něco mělo dělat jinak.

RSO se takto vyrábí, je testován na lidech a funguje.Co se týče jiných metod, myslím, že jsme
je za ta léta vyzkoušeli  všechny,  nemyslete si,  že ne.Ale vím jen to, že žádná jiná metoda
nebyla vyzkoušena na tolika lidech s takovým úspěchem.A mějte na paměti, že začínáme tam,
kde jiní přestali, naši nevyléčitelní pacienti potřebují ten nejlepší olej, který mohou dostat – a to
je RSO.Mít nebo nemít rád.JB

„Lehká alifatická nafta fungovala skvěle, chutnala skvěle, v mém oleji nezůstal žádný náznak
rozpouštědla.Pokud  se  budete  do  puntíku  řídit  Rickovými  pokyny,  neměli  byste  mít  žádné
problémy.“ Ricku

„Existují 2 hlavní kategorie nafty – lehká a těžká.Lehká nafta NEOBSAHUJE benzen, což Raina
myslela (ne hexan).I když bych nedoporučoval ani lehkou naftu, pokud nelze konopný extrakt
po vyrobení otestovat na zbytky nafty,  lze jej použít,  pokud je to vše, co můžete získat pro
rozpouštědlo.Základem je ujistit se, že extrakt vařítedo stavu hustého tuku -- v tu chvíli by měla
být  většina  nafty  pryč.Použití  destilačního  zařízení  je  způsob,  jak  vyrobit  nejčistší  olej  bez
rozpouštědel, ale přesahuje kapacitu většiny průměrných lidí.Doufám, že to pomůže.” Označit

"Raino, nehodlám se s tebou hádat."Z Wikipedie: „Petrolejový éter, navzdory svému synonymu
benzinu, by se neměl zaměňovat s benzenem nebo benzinem, ani by se neměl zaměňovat s
benzinem,  ačkoli  mnoho  jazyků  to  nazývá  názvem  odvozeným  od  benzinu,  např.  „Benzin“
(německy), „ benzen“ (holandština) nebo „benzina“ (italsky).Ropný ether je směs alkanů, např.
pentanu, hexanu a heptanu, zatímco benzen je cyklický aromatický uhlovodík C6H6.Stejně tak
by se petrolether neměl zaměňovat s třídou organických sloučenin nazývaných ethery, které
obsahují funkční skupinu RO-R'. Moje minulost je mikrobiologie -- kde jsem studoval organickou
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chemii, nějakou biochemii / nějakou anorganickou chemii... Určitě to všechno neznám, ale něco
málo vím.Lehká nafta NEOBSAHUJE benzen - tečka.Váš komentář budu ignorovat.Bylo by v
nejlepším zájmu všech, kdybyste neuváděli tvrzení mimo vědecká data.“ Označit

„Není  správné,  zbytková rozpouštědla  jsou  nejčastěji  Poison!THC NEMŮŽE opravit  srdeční
selhání  způsobené jedem.Tento produkt  musí  vyrábět  velké farmaceutické společnosti  nebo
lidé,  kteří  absolvovali  certifikační  kurz o bezpečnosti,  NE nadšenci  do konopí  na dvorcích.“
Derek

--  Mohou si  libovolně vyrábět  vlastní  olej,  nemám s  tím problém.Nejsou zde  žádné zbytky
rozpouštědel, o které byste se museli obávat, pokud se olej vyrábí správně.JB

"JB,  jsi  svatý,  že  jsi  den  co  den  snášel  to,  co  vypadá  jako  stovky  podivných  stížností  a
otázek."Chci vám jen poděkovat za to, že jste zde a že jste aktivní v podpoře léčení proti vlně
propagandy, která se snaží podkopat tuto práci.Hanba jim, dobře TEBE!“ Marilyn

„Co bys chtěl dát svému otci?Nejlepší z nejlepších nebo něco, co vypadá podobně, ale prostě
nemá ty správné účinky?Když vyrobíte lék podle Rickových pokynů, pravděpodobnost selhání
během léčby je velmi nízká.Když vyrábíte olej podle pokynů „odborníků a vědců“, vyrábíte jiný
produkt.A na základě našich zkušeností nemusí fungovat tak dobře, jak doporučujeme.

Takže chcete, abych držel hubu a nechal je dodávat nekvalitní odpadky?Nebo byste se raději
učili ode mě/nás a věděli, jak to udělat správně, abyste měli stejné výsledky, o kterých mluví
naši pacienti? JB

"Souhlasím s JB.Někdy se musíte dostat na stejnou intelektuální úroveň jako oni a používat
stejnou taktiku jako lidé, které se snažíte oslovit.Ať už je to hašteření nebo drama.Někteří lidé
reagují pouze na drama a hašteření.Smutné, jak to je.Většina lidí je takto stále nezralá." Mitzi

„Používám 99% isopropylalkohol,  to  je  to,  co  mi  bylo  nejsnáze dostupné.Používám krém z
pupenů, vypěstované 100% organicky a bez pesticidů, dobře pěstěné a suché.jásmíchejte to s
více kmeny indica.Léčil jsem pacienta s Hodgkinovým lymfomem, byl ve 4. stadiu a do 6 měsíců
od užívání oleje podle pokynů je nyní bez rakoviny!!Děkuji Ricku Simpsonovi za oběti, které jste
učinili, abyste tyto informace zpřístupnili všem!Zrovna nedávno se na mě obrátil další pacient s
rakovinou  ve  4.  stádiu  s  žádostí  o  pomoc,  má  nádor  na  jedné  ledvině,  který  je
neoperovatelný.Modlím se za získání dvou potvrzených léků za sebou.Bůh vám žehnej, Ricku
Simpsone  a  JB,  pokračujte  v  šíření  informací  a  vzdělávejte  lidi  o  tomto  úžasném  léčivém
konopném oleji.“ Grow Goddess

-- Míchání několika kmenů je vždy dobrý nápad.Podívejte se na to jednoduše, nevíte, k čemu
přesně je konkrétní kmen dobrý, takže když smícháte několik kmenů, získáte mnohem lepší
dekuúčinek.Navíc vás takové oleje vynesou mnohem výš – ti, kteří kouří „rekreačně“ ví, o čem
mluvím.Představte si, že si sednete se svými přáteli a každý z nich představí to nejlepší, co
mají.Za pár hodin toho moc nestihnete.A to je efekt, který potřebujete k dosažení nejlepších
výsledků,  takže  znovu,  míchání  kmenů  je  správná  cesta.Všechno  nejlepší  a  děkuji,
GrowGoddess, vždy mě těší, když slyším o lidech, kteří jednoduše následují pokyny a dosahují
výsledků, o kterých mluvíme.JB

"Používám isopropylalkohol při nula stupních Fahrenheita." Pouze v nerezových nádobách a
cedníku nastaveném na síto pro extrakci. Poté přefiltruji přes tři velké kávové filtry v cedníku na
sítu přes druhou pánev. Konečným výsledkem jsou pouze trichomy ve filtru. Tento recept je to,
co jsem použil, abych porazil Hep C.“ Michaele

„Ahoj JB, mám problém s elektrickým rýžovarem, vše, co jsem viděl, klesalo na 100ºC, díval
jsem se na všechny značky na trhu a všechny mají  termostat,  který se vypne, když obsah
dosáhne teploty.Co doporučuješ?" Cristina
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-- Cristino, v čem přesně je problém?Olej můžete vždy vložit do elektrické trouby nastavené na
130 °C (266 °F) a nechat ho tam asi hodinu a dekarboxylovat ho tímto způsobem.JB

„Když teplota dosáhne 100 °C, elektrický vařič rýže se vypne!Rozpouštědlo nedosáhne teploty
110 °C. Cristina

--  Rozpouštědlo  skutečně  nemůže  dosáhnout  takové  teploty,  protože  by  se  podle  mě
vyvařilo.Vyvařujte  rozpouštědlo,  dokud se vařič  poprvé nevypne (do poslední  várky přidejte
několik kapek vody).Poté nechte vychladnout a znovu zapněte.To je vše, co děláme.JB

"Zapne se a nechá vařit, dokud se nevrátí na?Potom se vypne a olej je již hotový?" Cristina

--  Zapněte  rýžovar,  vypněte  jej,  dokud  se  poprvé  nezastaví,  poté  počkejte  pět  minut,  než
vychladne, znovu jej zapněte a počkejte, až se podruhé vypne.Poté nalijte olej do nerezového
kelímku a vložte jej na hodinu do trouby nastavené na 130 °C (266 °F) a váš olej je hotový.JB

-- Díky JB, zachránil jsi mi život.Cristina

"Při  výrobě  oleje  vdechujete  naftu."Když  to  uděláte,  dýcháte  JED.Pokud  to  cítíte,  jste  již
mrtví.Stokrát v životě jsem cítil vůni táborového paliva Coleman, paliva do zapalovačů zippo a
nafty používané při čištění dílů a průmyslových aplikacích...Ještě ne mrtvý.Lol.Vážně...Pokud
použijete čisté rozpouštědlo (bez přísad) a rozpouštědlo řádně odvaříte s trochou vody, která
má na konci přidaný vyšší bod varu, ať už je to iso, alkohol nebo nafta, dostanete všechno
ven.Během roku sníte mnohem více nafty, když pumpujete svůj vlastní plyn, než byste získali za
celoživotní používání správně vyrobeného oleje.“ Matthew

„Přístup  Big  Pharm  s  jednou  molekulou  k  vývoji  léků  NENÍ  založen  na  zdraví,  vědě  o
výsledcích...  Je  založen  na  zisku  z  patentů  a  zcela  pokřivil  způsob,  jakým  se  díváme  na
rostlinné léky.Většina z nich se vyskytuje s přírodními pufry a je vysoce nepravděpodobné, že
by  izolace  jedné  sloučeniny  byla  tak  zdravá,  jako  použití  ve  formách,  ve  kterých  se
vyskytují.Etnobotanici  mají  100% pravdu,  když  říkají,  že  užitná rostlina  má formu,  do které
byla  /vyšlechtěna/,  byť  jen  krmnými  zvířaty  rozšiřujícími  semena  a  pyl  těch  nejlepších
rostlin.Rostliny  používané  v  lékařství  budou  nejúčinnější  při  lékařském  použití  ve  svém
přirozeném poměru chemických složek – podívejte se na poměry EFA v konopných semenech –
jsou optimální pro lidské zdraví.Proč byste vytáhli jeden ze 3 typů EFA, vylepšili jej a nazvali jej
zázračným  doplňkem  (když  jsou  ignorovány  i  2  další,  jejichž  kombinace  je  NEJzdravější
formou)?To je hloupé." Alan

QAhoj JB, našel jsem tuto naftu ve svém okolí...(odkaz) Neříká Light Naphtha... fungovalo by to
stále?Ještě jednou díky za veškerou pomoc a super informace!

A.Mělo by se jednat o lehkou alifatickou naftu -- v bezpečnostním listu zkontrolujte, zda se jedná
o čistou lehkou  naftu  bez  přísad),  shellit  v  Austrálii,  (technický  nebo  průmyslový)  benzin  v
Evropě (benzín, nebenzena nikoli typ používaný jako palivo v automobilech).Prodává se pod
mnoha různými názvy.Používá se jako ředidlo barev, rozpouštědlo, odmašťovač, býval velmi
rozšířeným domácím rozpouštědlem nebo odmašťovačem textilu, lze jej použít i jako kapalinu
do zapalovačů atd.Bod varu kolem 60-80°C, čím nižší, tím lepší.

Naneste trochu na čistou Petriho misku nebo do ní ponořte prst, a pokud se do třiceti sekund
odpaří a nezanechá žádné mastné zbytky, mělo by být použití v pořádku.Dodavatelů je mnoho,
nemohu vám říci, který je nejlepší nebo jaký bychom v tuto chvíli  doporučili,  proto uvádíme
pouze obecné pokyny.

Číslo CAS 64742-49-0, čistý, ropný destilát, pokud možno bez přísad a bod varu by měl být co
nejnižší.Vyrábí  ho  většina  rafinérií,  jednoduše  se  jich  zeptejte,  co  by  doporučili  za  bylinné
extrakty.
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Druhou možností je 99% nebo 99,99% isopropylalkohol nebo velmi drahý 99% potravinářský
alkohol.Isopropylalkohol a potravinářský alkohol nejsou tak účinné jako rozpouštědlo jako nafta
a zbavují  olej  více  rostlinných materiálů  a  chlorofylu,  čímž je  méně účinný a  chutný,  proto
doporučujeme používat naftu vždy, když je to možné/dostupné.Všechno nejlepší, JB

QRicku, v Mexiku je „nafta“ jen jedním z několika názvů produktů typu nafty.Abyste se vyhnuli
fatální chybě, neznáte náhodou vědecký název pro „naftu“, kterou používáte, prosím?

A.Hledejte čistý lehký benzín bez dalších přísad.Je to v podstatě stejné jako palivo Coleman,
které  můžete  vidět  na  fotografii  níže,  ale  hledejte  naftu  bez  antikorozních  přísad,  které  se
přidávají do paliva Coleman.

Pokud zjistíte,  že lehká alifatická nafta je  ve vaší  zemi zakázána (což byl  například případ
Hondurasu), hledejte 99% nebo lépe 99,9% isopropylalkohol, mělo by být snadné jej najít.99%
alkohol je třetí rozpouštědlo, které bychom použili, ale udělali bychom vše pro to, abychom se
jeho použití vyhnuli, protože zbavuje příliš mnoho chlorofylu a dalších nežádoucích rostlinných
materiálů.Někteří  rádi  zmrazují  rozpouštědlo  a  výchozí  materiál,  když  jako  rozpouštědlo
používají  isopropylalkohol  nebo  alkohol.My  osobně  tato  rozpouštědla  nepoužíváme,  pokud
nemusíme a neradi si necháváme zmrazovat ruce, takže ve skutečnosti nepodporujeme jejich
zmrazování, ale někteří říkají, že to pomáhá zlepšit kvalitu oleje.Když použijete nepolární čistou
světlou naftu s nízkým bodem varu, nemusíte nic zmrazovat a přesto získáte dobrý produkt,
pokud budete postupovat podle návodu.JB

"Jsem rád,  že  lidé  studují  nové  způsoby,  jak  toho  dosáhnout,  to  znamená,  že  se  novinky
dostávají." Alicia

-- Doufejme, že to nebudete vy, na kterých bude olej testován.Raději bych použil to, co se již
osvědčilo, zvláště pokud jsem měl smrtelné onemocnění, jako většina našich pacientů.Všem
experimentátorům přeji hodně štěstí.JB

"Za prvé, Rick Simpson navrhuje použít NAPTHA."To je obecně uznáváno jako nevhodná volba
a většina lidí používá jako rozpouštědlo vysoce odolný alkohol, jako je Everclear.

Za druhé, mému synovi jsou dva roky, když mu bylo 15 měsíců, diagnostikovali mu terminální
rakovinu mozku a páteře.Už 8 měsíců užívá konopný olej s vysokým obsahem THC, ŽÁDNÁ
chemoterapie ani ozařování a jeho nádory mizí!Ve skutečnosti je většina z nich úplně pryč,
zůstala jen jedna!!Konopný olej funguje!” Suzetta

"Fantastický!!!Modlím se, aby se plně uzdravil a zní to tak.Proč se na to lidé nemohou dívat
spíše jako na lék než na drogu, aby se dostali  do pohody?Je to medicína a vláda nechce,
abychom se zlepšili, raději by nás viděli umírat.Také jsem měl rakovinu a mnoho zdravotních
problémů.V tuto chvíli, od srpna 2013, se rakovina nevrátila.Opravdu věřím, že toto je lék na
rakovinu.Proč každý nemůže otevřít oči pravdě!!!“ Linda

--  Oleje  vyrobené  z  lehké  alifatické  nafty  jsou  obvykle  účinnější  než  oleje  vyrobené  s
Everclear.Čím je olej silnější a sedativnější, tím lépe funguje jako lék.Takže na vašem místě
bych  přehodnotil  rozpouštědlo,  které  používáte,  a  místo  něj  bych  použil  nepolární
rozpouštědlo.Všechno nejlepší vám a vašemu synovi JB

"Použití  Everclear  vytváří  nazelenalý  odstín  oleje."Nyní  hledáme  99,9%  ISO,  protože  zde
nemůžeme získat lehký alifatický benzín v čisté formě.“ Sara

„Zmrazte rozpouštědlo – Everclear 190 proof, 95% a ISO 99% by měly být umístěny v mrazáku
přes noc a použity ihned po vytažení z mrazáku.Také zmrazení pupenů je dobrý nápad.Pokud
je alkohol chlazený mrazákem a provedete rychlé mytí 3-5 minut – dvakrát, dokud je alkohol
ještě opravdu studený, neměl by mít zelený nádech...“ Jose
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-- Čím méně zelené, tím lépe.Čím méně rostlinných látek je v oleji,  tím je účinnější.To dává
smysl.Pokud se rozhodnete zmrazit  pupen a rozpouštědlo,  pravděpodobně bych pracoval  v
rukavicích.Když  použijete  dobré  nepolární  rozpouštědlo  a  dobrý  pupen,  není  nutné  nic
zmrazovat a přesto budete vyrábět skvělý olej.JB

„Mohu vyrobit dobrý olej z haše?A používat méně nafty?“ Jon

-- Nebudete dělat dobrý olej.JB

"Zajímavý.Přirozeně jsem si myslel opak.Potřebujete pomoc, prosím?" Tielman

-- Jaká pomoc?Není to ono, z hashe neuděláte to, o čem mluvíme.Můžete to rozpustit v lehkém
benzínu a přefiltrovat a bude to silnější než hash, ale stejně to nebude ono a stejně z toho 95-
98% THC olej nevyrobíte.JB

„Jindřichu Bayere, co si myslíš o pečení s fénixovými slzami?Jako kdybych to dal do šálku s
arašídovým máslem, je to něco?" LinZy

-- Linzy, obvykle říkám lidem, aby si dali olej na to, co z něj chtějí udělat.Tak můžete vidět, jak je
tam olej.To, co doporučujeme, je tak silné, že byste stejně museli uvažovat v mikrogramech na
porci,  takže pokud je  to  opravdu nutné,  stačí  dát  kapku oleje  na vrch šálku  s  arašídovým
máslem.Víte,  že  preferujeme,  když  lidé  jedí  olej  přímo  ze  stříkačky,  má  to  své
výhody.Smícháním s jídlem se lék vždy naředí.JB

"Ale  neodsuzujte  svůj  fanklub,  protože  pečení  a  extrakce  másla  se  ukázaly  jako  léčivé  a
mnohem méně vyhýbavé...Všichni jsme v tomto boji společně, prosím neodsuzujte ostatní, kteří
se o to snaží." Pamela

„Pamela,  pečení  a  extrakce  másla  neposkytuje  stejné  léčivé  a  regenerační  vlastnosti  jako
konopný olej PERIOD.Vyléčí rakovinu, udrží Crohnovy příznaky pryč, vyléčí cukrovku, lymskou
boreliózu, co si jen vzpomenete!Máslo nebo poživatiny se nebudou vůbec srovnávat,  pokud
byste MOŽNÁ nepoužili fénixové slzy ve vašich poživatech.Mír a láska." LinZy

"Pamelo,  nemohu  doporučit  méně  účinnou  metodu."Nejlepších  výsledků  dosáhnete  přímo
olejem, zvykněte si na něj a poté dávku zvyšte.Poživatiny jsou často nevyzpytatelné, většinou
nevíte, kolik je v nich oleje atd.“ JB

"Nejsem si  jistý,  jestli  mám rýžovar  nebo  hrnec."Nastavení  teploty  říká  pouze  low med hi,
existuje způsob, jak mohu otestovat teplotu? Jeremy

"To  by  byl  hrnec."Rýžovar  má  obvykle  2  nastavení.Vařte  a  ohřívejte.”  Deb
„Pořiďte si teploměr na maso nebo laserový bodový teploměr a otestujte teploty pomocí jiného
média, jako je voda nebo olej.Zní to, jako byste měli hrnec, který lze použít, ale musíte neustále
hlídat teploty, bylo by lepší pořídit si rýžovar.“ Luke

"Můžeme použít vodku?" Monica

-- Na koktejly?Ano.JB

„Potravinářská kvalita“ jednoduše znamená, že je FDA považuje za bezpečné.Není tam moc
vysoký standard.Takže  pouhé  vyslovení  „potravinářského  alkoholu“  neznamená,  že  to  bude
lepší  než,  řekněme,  jakýkoli  generický  alkohol.A  pokud  jste  paranoidní  kvůli  jednomu
rozpouštědlu, měli byste být paranoidní kvůli všem.“ Bene

„V mé zemi nejsem schopen sehnat isopropylalkohol nebo naftu!tak co mám dělat?Jak získám
tento olej, když si ho neumím vyrobit sám? Ayesha

-- Vyrobte olej z toho, co najdete, a pak ho znovu odpařte, Ayesha, to by byl pravděpodobně

- 47 -



nejlepší způsob, jak jít v takových případech.JB

„Pro  odšťavňování  je  použití  BIO  konopí  vypěstovaného  vodou  jediným  BEZPEČNÝM
způsobem,  protože  Jindřich  Bayer  má  více  než  pravdu  v  tom,  co  by  se  mohlo  v  rostlině
skrývat.Všichni máme svá „mazlíčková“ žhavá témata, kterých se bojíme a na která si dáváme
pozor,  ale  celkově,  pokud  přijmeme  bezpečné  postupy,  čteme  (s  POROZUMĚNÍM)
shromážděná  vědecká  data  a  DŮVĚŘUJEME vnitřnímu  hlasu  opatrnosti,  můžeme v  rámci
rozumu vytvářet naše léky.

Když  je  RSO  provedeno  správně,  laboratorní  výsledky  neukazují  ŽÁDNÉ  rozpouštědlo  v
oleji.Prosté a jednoduché to vaří, abyste to udělali správně se správným rozpouštědlem.Rád
bych viděl online dostupnou sadu, která má VŠECHNO potřebné od rozpouštědla, hrnce/pánve,
plotýnky/hořáku atd. pro RSO, takže vše, co musíte udělat, je přidat vaše konopí.Myslím, že by
to povzbudilo pacienty s rakovinou, aby si to vyrobili sami.

Děkuji Bohu za své současné zdraví, dokonce i s mými vzplanutími MRSA, ale vím, že pokud
přijde nejhorší, budu mít odvahu následovat pokyny Ricka Simpsona a Jindřicha Bayera, abych
si zachránil život, protože mám příliš mnoho pro co žít (milující manžel a chlapeček, kterého
zbožňujeme), aby se zhroutil strachem.

Bůh žehnej Rickovi a Jindřichovi za jejich sílu.Také prosím Boha, aby požehnal všem, kteří jdou
touto  cestou svou vlastní  cestou,  protože to není  snadná cesta,  ale  je  to  správná cesta  k
vyléčení." Ptakopyska máma

--  Moc  děkuji,  PlatyPusMom.Zprávy,  jako  je  tato,  mi  dodávají  energii  pokračovat  v  tomto
dlouhém,  ale  nesmírně  smysluplném  boji  za  právo  každého  svobodně  užívat  tento
lék.Nepřestanu,  dokud  nebude  tato  rostlina  celosvětově  plně  legalizována,  to  vám  mohu
slíbit.JB

"Rozpouštědla  lze  vyčistit."Někdy  výrobci  chemikálií  přidávají  další  nečistoty  z  pochybných
důvodů.Ty  mohou  být  mnohem  nebezpečnější  než  rozpouštědlo  a  jejich  přidávání  do
rozpouštědel je jen málo jednotné.Ti, kteří chápou složitost výroby ropy, která není zdaleka jen
otázkou rozpouštědel, považují debatu za úsměvnou.Kolik komentářů jste četli o chemických
pesticidech?Jaké je procento z nich, které obvykle najdete, oproti nečištěným rozpouštědlům?
Kde je ta debata?Spousta lidí zredukovala tuto diskuzi na výběr rozpouštědel.To je směšné!
Proveďte svůj vlastní výzkum, buďte skeptický, cynický a držte důkazy, které přijímáte jako fakt,
na vysoké úrovni, pane." Pavel

"Ani se tu s nikým nesnažte hádat, použijte vakuovou komoru, pokud používáte petrochemická
rozpouštědla a odstraníte zbytky, jsem mimo tento příspěvek."Konopný olej léčí rakovinu a naftu
lze odstranit, potravinářský obilný alkohol není tak silný jako petrochemická rozpouštědla.Právě
jsem  vyrobil  šarže  rozpouštědel  na  petrochemické  bázi  (čistý  lehký  alifatický  nafta)  a
potravinářského obilného lihu (95%, 190proof) a testoval jsem oba oleje u pacientů avýsledky
byly stále stejné, olej vyrobený z čisté lehké nafty je ve skutečnosti silnější a sedativnější než
olej  z  obilného alkoholu.Řekněte  to takto,  pokud chcete  použít  petrochemické rozpouštědlo
(nafta,  butan,  hexan,  aceton)  POUŽÍVEJTE NA KONCI  PROCESU VAKUOVOU KOMORU,
ABYSTE SE UJISTILI,  ŽE MÁTE NEJČISTŠÍ MOŽNÝ OLEJ!!!Vysával jsem i  potravinářskou
třídu a trvalo to ještě déle, než se z nafty vyrobil olej, aby se úplně vyčistil (mufinování a bublání
ve  vakuové  komoře),  takže  tam  máte  petrochemické  rozpouštědlo  a  starejte  se  o  zbytky,
udělejte to,  co dělají  v průmysl a dejte to do vakuové komory na 35 psi  a sledujte,  jak se
vysávají zbytky!!Konec žvástů a skutečných ZKUŠENOSTÍ!!!!!” Ryane

„Pokud použijete správnou naftu, nezůstanou v oleji žádné zbytky. Testoval jsem to v laboratoři.
Dobře, byl  to trochu zbytek, ale mnohem méně než to, co dostanete z rušného městského
vzduchu, nebo na benzínce, když tankujete, nebo malujete něco na zahradě...“ Klobouk
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„Olej vyrábíme už pěkných pár let a jako většina jsme začali s obilným alkoholem, ale postupem
času nás zkušenost naučila používat bezvodá rozpouštědla. Při správném zpracování bude mít
RSO hladiny zbytkových rozpouštědel výrazně pod 100 ppm a totéž lze dosáhnout s obilným
alkoholem, protože se měří pouze alkohol, ale přehlíženo je to, že obilný alkohol nese vodu a
voda nese život. Viděli jsme RSO vyrobené s ISO a při pohledu pod mikroskopem tam není
žádný život, ale některé oleje, které vycházejí z lékáren, které trvají na obilí, jsou plné živých
bakterií!

Strávil jsem spoustu času a peněz v laboratořích a jsem pravděpodobně jediný, kdo vzal obilný
alkoholový olej do laboratoře a nechal jej otestovat na zbytkové rozpouštědlo a zbytkovou vodu.
Ve skutečnosti jsem si jistý, že ano, protože opravdu neexistuje nástroj na měření množství
vody v oleji. Musel jsem přimět lékaře, aby pracoval s různými nástroji, abych zhruba rozeznal,
kolik vody „volně vázané“ a „pevně vázané“ zbylo, a přestože na to nemohl uvést přesné číslo,
řekl,  že  se  to  bude  měřit  v  procentech,  nikoli  v  procentech.  Díly  na  milión.  Takže  to  byla
laboratoř a vědec, kteří mě přesvědčili, abych nikdy nepoužíval olej obsahující vodu. Je ironií,
že rozpouštědlo není tak znepokojivé jako voda, ale počítáme; při 100 ppm spotřebujete 0,06
gramu rozpouštědla během dvou nebo tří měsíců, dokud nemoc neporazíte. Těch 0,06 gramu,
tedy asi 1,2 kapky,

Na svém léčebném plánu jsem také pracoval se svým GI. Spočítali jsme čísla a při 100 ppm
ISO se ho to opravdu netýkalo a při desetinásobku této úrovně se jeho obavy zvýšily na možná
uvolněná střeva a špatný dech. Toto je olej, který jsem použil, abych si zachránil život, a dnes
ho používám k údržbě, ale teď, když lékárny chtějí náš olej, musíme také používat etylalkohol a
nyní jsou testovací čísla o něco nižší, zatímco návratnost výrazně klesla. zvýšené. Znovu, když
jsme poprvé začínali, cítil jsem, že regenerace Ever Clear byl dobrý nápad, stejně jako jsem
cítil, že je to dobrá volba v rozpouštědle. Věda a právo dokázaly, že mé „pocity“ jsou špatné;
věda mi ukázala, že voda může být škodlivá a že státy TTB, které se snaží získat Ever Clear, je
zločin.“ Seane

"Myslím, že to, co se Rick a JB snaží říci, je, že Rickova olejová metoda pomohla mnoha lidem
dobře, a dokud nebudeme mít důkaz, že jiná metoda extrakce je stejně účinná, držte se toho,
co funguje." Rebecca

RakovinaA Důkazy

„Dne 22. 4. 2013 jsme obdrželi výsledky posledních krevních testů mého manžela, a přestože
posledních pár týdnů bojoval s virem bolesti v krku, daří se mu velmi dobře.Tento extrakt z
konopného oleje Indica odvádí skvělou práci při léčbě jeho leukémie!

Počet jeho lymfocytů neustále klesá a krevní destičky jsou v normálním rozmezí, takže žádný
strachvůbec, jak pokračujeme s naší další  várkou oleje, je to směs Indica Blackberry Kush,
Granddaddy Purple a Washington Red.Požehnáni dobrými vibracemi a léčivými myšlenkami,
které jdou do každé kapky tohoto léku proti rakovině.Děkuji Cannabis.” Debra

"Pracoval pro mě."Život je zase zatraceně úžasný." Zed

"Nemohl jsem to říct lépe!" Petr

"Rick  Simpson  Oil  má plnou  vědeckou  důvěryhodnost,  pokud  se  obtěžujete  číst  vědeckou
literaturu." Robert Melamede, známý jako Dr. Bob

"Inhibice dráhy přežití buněk vede k defosforylaci Bad a translokaci tohoto proteinu Bcl-2 do
mitochondrií a následně k apoptóze." Ummmm, laické podmínky prosím???” Šance
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-- To znamená: „Konopí zabíjí rakovinné buňky,“ Chance.JB

"Z mnoha komentářů a videí, které jsem viděl o konopném oleji, bych musel říci, že se zdá, že
konopná rostlina obsahuje "výchozí" nebo "optimální" nastavení pro lidské tělo." Remi

„Cokoli  s  páteří  má endokanabinoidní  systém.Jaká škoda,  že  si  to  polovina populace stále
neuvědomuje.Endokanabinoidní  systém by měl být  v každé vědecké a lékařské knize.To by
měly školy učit naše budoucí lékaře.Jak to mohou lidé vážně ignorovat, je to součást fungování
těla.Je  to  zkorumpované  vybírání  a  vybírání  toho,  jakou  „skutečnou“  vědu  publikovat.Je  to
falešná praxe.lol" Chloe

„Funguje, protože je to silný imunomodulátor, který posiluje nebo opravuje poškozený imunitní
systém.Také opravuje DNA nebo mitochondriální poškození způsobené léky ničícími DNA, jako
jsou inhibitory reverzní transkriptázy a inhibitory proteázy.Ano, dá se říci, že vyléčí „pomoci“ tím,
že své tělo napravíte od škod způsobených nezdravým životním stylem nebo z jiných důvodů a
napravíte škody, které napáchaly léky." John

„Jakýkoli neduh, který máte, vám může pomoci, pokud vás tento olej plně nevyléčí.Ať už máte
jakoukoli otázku ohledně jakéhokoli onemocnění, odpověď bude vždy jednoznačné ANO.“ Kathy

"Mému příteli vyléčil degenerativní ploténky v páteři, nádory a poškození nervů a u mého psa
vyléčil rakovinové nádory." Sarah

„Jsem student medicíny, studuji obor lékařská fyzika, která se primárně zabývá onkologickými
pacienty ze strany lékařského zobrazování a radioterapie.Jediné, co mohu říci, je velmi velké
DÍKY za to,  že jste mě probudili  z  velmi  špatného snu.Zkoumal  jsem nekonečné množství
informací ze všech možných úhlů a nemám o tomto léku ani stínu pochybností.Do svého kurzu
jsem se zapojil, protože jsem upřímně chtěl pomáhat lidem s rakovinou a jakoukoli jinou formou
nemoci, se kterou bych mohl pomoci, ale stále převládá zkorumpovaný lékařský systém.Zdá se,
že  jediným  zájmem  (TADY V  IRSKU)  je  vykrvácet  umírající  lidi  do  posledního  haléře  na
chemoterapii a radách, než je po vydělaných penězích hodíte do díry.Viděl jsem lidi umírat.Přes
jejich nemoci postupně odeznívají, přitom stále jím koktejly z prášků a kdovíco ještě a je mi z
toho špatně od žaludku.Jak mohu chtít být součástí systému, který to dělá?Už ne.Nejsi ničím
menším  než  inspirací  a  ty  (RICK)  jsi  ovlivnil  můj  život  způsobem,  který,  jak  vím,  musím
následovat,  a  věř mi,  že dělám všechno tady v Irsku,  aby lidé znali  tvé jméno.O úžasných
schopnostech tohoto léku snad ani nemusím komentovat, protože fakta mluví sama za sebe, za
každého, kdo je ochoten je zkoumat.

Víte, onehdy jsem něco četl a nevěděl jsem, jestli se mám vykašlat, nebo se smát.Přední politik
v Irsku (Micheal Martin) řekl, že použití konopí k léčbě RS nebo rakoviny nebo jakékoli nemoci,
pokud se ho to týká (podívejte se na to), nebylo podporováno, protože „TADYNEBYL ŽÁDNÝ
LÉKAŘSKÝ  DŮKAZ  ANI  VÝZKUM,  KTERÝ  BY TO  PODLOŽIL.“  Musel  jsem  si  to  párkrát
přečíst, než mi to zapadlo.CO JE TO **** špatného na tomto místě?Žádné lékařské důkazy??Je
mi líto, ale ani nevím, jak v tom pokračovat, aniž bych se rozzlobil...“ Brendan

-- Milý Brendane, jsem velmi rád, že vidíte olej takový, jaký je, a že šíříte slovo.Pokud jde o
Michaela  Martina,  zní  přibližně  stejně  jako  ostatní  politické  typy,  které  jsem  potkal.Proč
dovolujeme  takovým  zkorumpovaným  hlupákům  provozovat  náš  systém?Doufám,  že  když
Mr.Martin dostane rakovinu,  že bude cvičit,  co káže, a sám si  dá chemo.Děkujeme za vaši
podporu Brendane a pokračujte v dobré práci.Tohle je jedna bitva, kterou vyhrajeme.Všechno
nejlepší, Rick Simpson

„Kanabinoidy inhibují růst nádorů u laboratorních zvířat.Činí tak modulací klíčových buněčných
signálních  drah,  čímž indukují  přímou zástavu růstu  a  smrt  nádorových  buněk,  stejně  jako
inhibici nádorové angiogeneze a metastáz.
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Kanabinoidy jsou selektivní protinádorové sloučeniny, protože mohou zabíjet nádorové buňky,
aniž  by  ovlivnily  jejich  netransformované  protějšky.Je  pravděpodobné,  že  kanabinoidní
receptory regulují dráhy přežití a buněčné smrti odlišně v nádorových a nenádorových buňkách.

Kanabinoidy mají příznivé profily bezpečnosti léčiv a nevyvolávají generalizované toxické účinky
konvenčních  chemoterapií.Využití  kanabinoidů  v  medicíně  je  však  omezeno  jejich
psychoaktivními  účinky,  a  proto  jsou  navrhovány  terapie  založené  na  kanabinoidech,  které
nemají nežádoucí vedlejší účinky.“ Manuel Guzman – Jinými slovy, výtažky z konopí skutečně
léčí rakovinu.Jediné,  co chybí,  jsou lidské studie.Proč?Zeptejte se své vlády a těch, kteří  je
kontrolují.JB

"Vyléčilo mě to z rakoviny... Stádium 4 mozku... Takže ano." Krystal

"Tanjo,  funguje to a snědl jsem to."Zastavte se,  podívejte se a poslouchejte.Olej  doporučuji
užívat i v případě, že nemáte žádné neduhy.Ochrání vás před tím, abyste je dostali spolu s tím,
že se budete cítit mnohem lépe než předtím a vaše tělo vám poděkuje.Uzavřené mysli, jako
jsou ty americké vlády, způsobují mnoho zbytečných úmrtí v důsledku nepříznivé léčby, jako je
chemoterapie a ozařování.Kdyby moje máma byla ochotná ten olej vyzkoušet, místo aby se
řídila lékařským předpisem pro takové „cvičení“, určitě cítím, že by dnes byla s námi.Pokud ne,
neprošla by tolika utrpením, bolestí a nakonec by se neutopila ve svém množném čísle poté, co
stejní  lékaři  hodili  ručník  do ručníku po léčbě v hodnotě  přes  100 000,00 dolarů.Chemo a
radiační  kliniky  se  starají  pouze  o  své  finanční  výsledky,  nikoli  o  záchranu  a  pohodlí
pacienta.Panuje tu mentalita otáčivých dveří, kde jsou pouze čekárny plné zdecimovaných a
většinou holohlavých jedinců, kteří čekají, až přijde řada na jehlu.Mám potíže jak s vaší myslí,
tak s myslí předepisujícího lékaře.Léčba by neměla být o peněžním zisku.Je to smutný stav,
který se MUSÍ rychle měnit a měnit.Osobně se zdržuji toho, abych byl testovacím subjektem pro
jakoukoli lékařskou „praxi“. Dělej, jak cítíš, Tanjo, ale přeji ti to nejlepší.Děkuji Ricku Simpsonovi
za vše, co děláte a co jste udělal.Budeme bojovat dobrý boj; zákony nebo žádné zákony." Lewis

„Říct, že to léčí rakovinu, je docela nebezpečné a iluzivní přeceňování jinak platného bodu,
který  si  zaslouží  další  výzkum.Ale  ne,  ne,  ne.Konopí  rakovinu  neléčí.V  současné  době
neexistuje žádný definitivní a skutečný lék na rakovinu a pouze řada namyšlených lékařských,
stravovacích  a  psychologických  snah  může  pomoci  snížit  riziko  úmrtí  na  rakovinu.Konopí
rakovinu neléčí a pacienti to musí vědět.“ Davide

"RSO zabíjí rakovinu, kámo...Kouření ne, ale RSO ano." Kevine

"Pomozte mi, prosím, kamaráde..." Jeffe

„Za prvé,  ‚rakovina‘  je  cokoli  od  cysty  po  neuroblastom,  takže ‚léčí  rakovinu‘  je  generické,
iluzivní, nespecifické.Pak má konopí velmi dobrý vliv na zdvojení buněk, cožjistě pomáhá, ale
neléčí systematicky nádory.Opět platí, že každý typ rakoviny je jiný a konopí prokázalo nějak
pozitivní  odezvu na rakovinu prsu,  což  je  karcinom typu o,  široce  a  velmi  účinně  léčený  i
konvenční medicínou.Jak již bylo řečeno, jsem NAPROSTO pro legalizaci konopí, ale i když
jsem  velmi  otevřený  alternativním  terapiím,  musím  se  přistihnout,  že  s  tímto  pompézním
tvrzením nesouhlasím.“ Davide

"Jindřichu Bayere, pomozte, prosím!!!" Kevine

"Tvrzení, že konopí vykazuje pozitivní odezvu v boji proti určitým typům nádorů, je tvrzení, které
mohu přijmout." Davide

-- Davide, přijmi, co chceš, to je v pořádku.Ano, o ropě Ricka Simpsona je k dispozici velmi
málo tvrdých dat, ale to je způsobeno pouze korupcí lékařského systému a jejich pánů peněz.To
se velmi brzy změní, až Colorado a Washington začnou poskytovat svá data.Navíc ropu nyní
začínají testovat Izrael a Nizozemsko, Česká republika se pravděpodobně brzy připojí.
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Pokud víme a z našich praktických zkušeností  s  tisíci  pacientů,  zdá se,  že olej  funguje na
všechny  typy  rakoviny  mnohem  lépe  než  cokoli,  co  v  současnosti  poskytuje  lékařský
systém.Pokud chcete důkaz, vyrobte si olej a najděte někoho s rakovinou kůže a sledujte, co se
stane, když se na něj olej nanese.Všechno nejlepší, JB

„Pokud znáte pravdu o bohatých, kteří stojí za některými velkými charitativními organizacemi,
začnete si uvědomovat, kam vaše peníze jdou.Musíte se také podívat na historické informace,
například jak v 60. letech 20. století, kdy byla vakcína proti obrně narušována 230 milionům
Američanů,  nevěděli,  že v těchto vakcínách byl  opičí  virus sv40.V roce 1963 pak prezident
Nixon vyhlásil válku rakovině, protože si byl vědom toho, že se blíží epidemie rakoviny.Viz SV40
byl u opic, které sklízely protilátky pro tuto vakcínu pomocí firemního řezu.Může trvat až 30 let,
než se projeví jako rakovina.Nyní ve stejném časovém období probíhala privatizace amerického
zdravotnictví a Nixon se postavil za soukromého poskytovatele zdravotní péče, aby to udělal za
účelem  zisku.Pravdou  je,  že  vytvořili  průmysl  zvaný  rakovina  a  nechtějí,  aby  se  o  RSO
dozvěděla obecná populace.“ Matthew

"Udělej si to sám, ptali jsme se Ricka, kde to můžeme získat, a po chvíli jsme si uvědomili, že
protože žijeme daleko od Ameriky a kvůli  finančním omezením nemůžeme někam cestovat,
abychom to získali, viděli jsme to video asi 100krát." , prakticky si to zapamatoval, našel konopí
od  místního  dodavatele,  koupil  rýžovar,  alkohol,  dokonce  i  teploměr,  abych  měl  jistotu
teploty.Bylo to jednodušší, než jsme si mysleli.UDĚLALI JSME TO SAMI.Můj přítel to bere už 4
dny...Počkáme a uvidíme.Četli jsme lékařské časopisy a sledovali mnoho dokumentů, všechny
jejich závěry jsou stejné (klinické studie provedené na UCLA, Harvard...) – olej zabíjí rakovinné
buňky!A tak jsme se rozhodli to udělat, protože teď už nikdy nemůžete, dokud to nezkusíte!“
Ioanna

"Zlato, zeptej se svých sousedů... někdo z tvé blízkosti už nějaké má."Jen se zeptejte, jako
byste požádali o aspirin?Zamávejte dvacítkou." Sandy

„Samotná skutečnost, že placebo některé lidi léčí, je důvodem k tomu, abychom navždy opustili
medicínu a studovali umění placeba.Když jsem řekl, že nikdy neprovedete studii s placebem,
když máte účinný lék, máte pravdu, že by to zabilo polovinu vašich pacientů, nemocných a
krutých.“ Kryštof

-- Bylo by to skutečně nemocné a kruté, Christophere, a proto to já osobně neudělám.Ostatní
mohou, pokud chtějí, ale já ne.Chci, aby lékařský systém začal používat olej jako placebo –
pokud  prokážou,  že  cokoliv,  co  chtějí  používat,  je  bezpečnější  a  účinnější  než  olej  (a
zábavnější/příjemnější  pro  pacienta),  pak  to  mohou prodat  .Pokud  ne,  tak  ne.Je  to  docela
jednoduché a velmi racionální, myslím.A stejně to bude v budoucnu, tak proč čekat?JB

„Ještě  nějaký  důkaz?Skutečný,  ověřitelný  důkaz,  že  konopí  dělá  pro  někoho  něco  proti
rakovině?Neoficiální  příběhy  neznamenají  vědecky  absolutně  nic.Promiňte.Zjistil  jsem
nedostatek  důkazů,  které  jsou  zveřejňovány,  a  chci,  aby  to  byla  pravda.Ale  existují  nějaké
ověřitelné  důkazy  JAKÉHOKOLI  druhu?Klinické  studie?Můžete  vůbec  něco  zveřejnit?Jen
zvědavý.Nejsem nenávistník.Jsem na vaší straně, ale...stejně...“ Sí

"Existuje mnoho svědectví lidí, kteří mají rakovinu a použili konopný olej k vyléčení sebe nebo
své  blízké...udělej  nějaký  výzkum,  Si.Pokud  požadujete  „klinické“  studie,  nedostanete  je,
protože společnosti, které se zabývají výzkumem, nejsou schopny vydělat peníze na odhalení
účinnosti THC v jeho přirozené formě.Nejprve se z něj musí vytvořit „chemický“ vzorec a tímto
způsobem se musí prodávat.Je to všechno o tom, buď použít svou intuici a zdravý rozum a dojít
k vlastním závěrům, nebo ignorovat posudky.Rozhodl jsem se jim věřit!" Cher

"Ahoj  Kim,  vyzývám tě,  abys  DOKÁZAL,  že  konopí  jako netoxický  lék  zachraňující  život  je
"rétorika."Hodně štěstí  s tím.BYL JSEM ZNĚL stejně jako vy.Pak jsem se rozhodl,  že tuhle
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'rétoriku'  prostřelím,  protože  to  MUSÍ  BÝT  KEBY...Mýlil  jsem  se.Myslím  MRTVÝ
ŠPATNĚ.Nemůžete popřít vědecká 100% FAKTA IRON CLAD.Já jsem to nedokázal a ty to taky
neuděláš.FAKTA jsou FAKTA a toto je FAKT, Kim.AMA & Big Pharma jsou ZLOČINCI.Vědomě
dovolili, aby byl tento úžasný dar od Boha démonizován a lhát kvůli ČISTÝM ZISKŮM!Dovolili
členům  vaší  rodiny  trpět  a  umírat,  Kim.Pokud  si  myslíte,  že  tyto  Petro  Chemicals,  které
prodávají, jsou léky, měli byste se zamyslet znovu.Chcete objevit nějakou 'rétoriku', promluvte si
se svým Dr., promluvte si s American Cancer Society, promluvte si s výrobci vašich jedových
pilulek.Prosím,  vezměte  na  vědomí,  Kim,  KAŽDÁ  PILULKA,  O  KTERÉ  Tvrdí,  že  je
„BEZPEČNÁ“,  NENÍ!Najděte  mi  ten,  který  není  TOXICKÝ,  jen  JEDEN!Přesto  zde  máme
NEJEDOVATSKOU ZELENINU, která produkuje ten nejúčinnější lék na ZEMI, u kterého bylo
prokázáno, že LÉČÍ NEMOCI a naši „zdravotníci“ a vláda uznali za vhodné odepřít nám tuto
život zachraňující zeleninu, což nám umožňuje trpět a umírat A být uvrženi. ve vězení, aby bylo
ve společnosti ještě bezpečnější...Chcete mluvit o „rétorice“???Doufám, že vám tento příspěvek
otevře oči pro PRAVDU.Pokud ne, RIP Kim, neexistuje žádná naděje pro vás a váš druh, máte
„klinické endokanabinoidní nedostatky“. Podívej se na to, je to pravda." Dan

"Moc vám děkuji Rick & JB... Díky vám, hoši, teď znám pravdu."Zdraví, mír a štěstí.” Tina

"Ricku Simpsone, jsi tak plný sraček."Rakovina se nedá vyléčit!" Jasone

"Jason  musí  pracovat  pro  vládu."Viděl  jsem  to  fungovat  na  vlastní  oči."  Matthew
„Chrisi, když se podíváš na video z Youtube na RSO, proces tam je.Použil bych spíše Everclear
než naftu, jen osobní věc.Matthew, Jason možná pracuje pro vládu NEBO je velmi mladý a
myslí  si,  že  se  naučil  každý  kousek  dat  ve  vesmíru.Teprve  potom může  učinit  všeobecné
prohlášení, že lze něco udělat.Musel by znát každý kousek dat." Judie

"Jsi  stejně špatný jako propaganda, která následuje po marihuaně...to,  co děláte pro lidi,  je
skvělé, kromě vyléčení rakoviny NE!Zmírnění příznaků a pomoc lidem v bolesti ano.Ale vaše
extrakty jsou hrubé a zdaleka ne čisté.Nepracuji pro vládu.Když to vidím, poznám blbost." Jason
„Mám poruchu spánku již 20 let, RSO olej mi poprvé pomohl spát a po probuzení jsem bez
bolesti!Hurá!Jasone,  proč  jsi  vůbec  tady?Pokud  to  nechcete  vědět,  jednoduše  odejděte!"
Bonnie

“@ Jason!!!Dokažte, že neléčí rakovinu ani STFU!!!” Jon

„Ukažte  mi  důkaz?A  Jon  je  legrační,  jak  se  musíš  vrátit  k  vulgárnímu  jazyku  jako
„STFU“.Ukazuje, kolik inteligence skutečně máte!Není divu, že jsi z Texasu...“ Jason

"Jasone, jestli chceš takhle pokračovat, budu ti muset zakázat přístup na tuto stránku."Proveďte
další výzkumnež uděláte své soudy." JB

„Zakaž mi to, kurva!Jsi lhář a nemáš žádné důkazy o ničem jiném!Udělej si nějaký zasraný
průzkum a přestaň těm chudákům lhát!Váš olej je surový přes uvařený špinavý odpad!Nějakým
způsobem  jsi  v  tom  kvůli  penězům!Tak  mě  zakaž,  protože  znám  pravdu  a  THC,  CBD
atd.NELÉČIT ZKURVANU RAKOVINU, pro komunitu lékařské marihuany jste rakovina!“ Jasone

"Sbohem, Jasone." JB

"Můj manžel má pravdu."Mám 4 PET skeny, které to dokazují.Když jsem byl těžký na olej, moje
nádory mizely jako šílené.Když jsem musel snížit dávku, jsou stabilnější než zmenšující se.Mám
viditelné důkazy, že věci fungují." Maria

"Zní to jako podvod, jak vydělat peníze."Vážně si myslíš, že mi zákon dovolí pěstovat konopí,
abych si vyrobil olej?Získejte skutečného vole.Mám leukémii a nevěřím ti ani slovo z toho, co
říkáš.Ty zatracený podvodník, který se modlí k nemocným, by měl být uvězněn.Pokud jste si tak
jisti,  že  to  funguje,  udělejte  nějaké  skutečné  klinické  studie.Spousta  zemí  vám  to  dovolí,
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nepoužívejte nějakou výmluvu FDA s Kulhavým zadečkem!“ Stevene

--  Stevene,  čím dřív  se  dostaneš  na  olej,  tím  lépe  pro  tebe.Neobviňujte  mě z  nedostatku
vědeckých studií o oleji, opravdu.Pokud by lékařský systém skutečně dělal to, co dělat má, bylo
by pouze těchto osmdesát  posudků vše,  co by museli  vidět,  aby mohli  provést  všechny ty
desítky nebo stovky tisíc studií, které bude třeba provést.

Rick  a  já  si  opravdu  nemůžeme dovolit  provádět  všechny  ty  studie,  je  to  hodně  nad  náš
rozpočet, navíc je nemůžeme provádět legálně a tak, jak je vést chceme, takže je opravdu na
ostatních, aby teď udělali svou práci.Pokud vím, jsou státy, kde je lékařská marihuana povolena,
nevím, proč ještě neudělali studii.Například na rakovinu kůže, to by bylo provedeno za několik
měsíců, pouze s místním použitím oleje.Ale zdá se, že se to neděje, nebo o takových studiích
nevím.

Ale existují vědecké důkazy, které podporují vše, co říkáme: tato studie byla zveřejněna v roce
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594a  tento  byl  zveřejněn  teprve
nedávnohttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Doufám, že to uspokojí vaše vědecké potřeby a doufám, že se k ropě dostanete dříve, než vaši
doktoři dostanou šanci zabít vás svým chemickým jedem, což by nikdy nebylo povoleno, kdyby
byl testován řádnou a etickou lékařskou studií.JB

"Děkuji,  Ricku  Simpsone,  za  potvrzení  mého  přesvědčení  o  konopném  oleji...Mám
posttraumatickou  stresovou  poruchu  a  už  neberu  léky  kvůli  užívání  konopí...Skutečná
věc...Mnoho lidí mi odporuje, ale vím, co funguje, a propaguji to ostatním...Tady v MO je to stále
nelegální...Ale možná mohu pomoci vzdělávat lidi sdílením všech vašich svědectví...a možná to
bude brzy legální...“ Ale

„Souhlasím s tím, že jako 12letý veterán, který se nedávno oddělil kvůli PTSD, jsem zjistil, že
poživatiny fungují fantasticky, a těším se, že si v této sezóně vyrobím trochu oleje.“ Jon

„4 dny bez získání nové práce.Žádné vedlejší účinky, stažení a nekousání lidí do hlavy!Tady je
tvůj výzkum, lol.Šířit slovo!Tohle potřebujeme.Dlužíme lidstvu, aby byl svět lepším místem.Toto
je začátek.:)“ Christina

„Výzkumníci došli  k závěru: „Údaje zde uvedené jsou prvními, o kterých jsme si vědomi, že
demonstrují kritickou roli CB1 (kanabinoidních) receptorů a endokanabinoidů v etiologii PTSD u
lidí.Jako  takové  poskytují  základ,  na  kterém lze  vyvíjet  a  ověřovat  informativní  biomarkery
zranitelnosti  PTSD,  a  také  vést  racionálnívývoj  nové  generace  léčby  PTSD  založené  na
důkazech.

Nečekejte však, že federální úředníci  pomohou posunout tento proces kupředu.V roce 2011
federální  administrátoři  zablokovali  vyšetřovatelům  na  Arizonské  univerzitě  ve  Phoenixu
provedení placebem kontrolované klinické studie schválené FDA k vyhodnocení užívání konopí
u 50 pacientů s PTSD.

Vědecká integrita?Ne, pokud jde o marihuanu.Ani zdaleka."

--  Neobviňujte  nás  prosím  z  nedostatku  lékařských  studií  o  konopném  oleji.Čím  dříve  si
uvědomíte, že ano, existuje skupina lidí, kteří tento svět skutečně ovládají a že prostě udělají
cokoliv,  aby  oddálili  comeback  konopí,  tím  lépe  pro  vás.Neznamená  to,  že  neprosadíme
konopnou medicínu, znamená to pouze, že to bude trvat déle, než je nutné nebo se očekává.JB

„Když jsem poprvé kouřil konopí, když mi bylo 15, měl jsem pocit, jako by můj mozek náhle
získal  chybějící  chemikálii,  kterou jsem do té doby potřeboval.  Moje úzkost  a deprese byly
mnohem snesitelnější, že mi to dalo na chvíli nový nádech života. Vždy jsem přemýšlel, proč je
něco, co je pro nás zjevně tak dobré, nezákonné, ale to je moje odpověď v kostce. Díky za
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odvedenou skvělou práci, respekt k vám Ricku a JB” Milesovi

„Mám  přítele,  který  je  bývalý  námořní  a  irácký  válečný  veterinář.Trpí  těžkým  případem
PTSD.Konopí je jediná věc, která mu pomáhá žít trochu normální život.Nic, co mu VA kdy udělal
nebo  dal,  nikdy  skutečně  nepomohlo.Moje  žena  a  já  trpíme  vážnými  zdravotními
problémy.Konopí je jediná věc, která nám pomáhá.Z těchto důvodů děláme vše, co je v našich
silách,  abychom  se  pokusili  tuto  úžasnou  bylinu  legalizovat  zde  v  Iowě.Mnoha  našim
veterinářům by velmi prospělo konzistentní legální přístup ke kvalitnímu konopí.Věřím, že totální
legalizace je jediný způsob." Justine

"Já jsem na konopném oleji několik podmínek a nikdy jsem tak dobře nespal ani se necítil tak
dobře."Děkuji Ricku Simpsonu a JB za to, že jste dostali zprávu, že tato rostlina dělá zázraky se
vším,  co  si  lze  představit!!Udělejte  to  lidi  a  uvidíte  sami!!Jedině tak se staneš opravdovým
věřícím, věř mi!!” Val

-- Děkuji, Val.Je pravda, že nic se nevyrovná osobní zkušenosti s tím, co olej dokáže.Jakmile to
vyzkoušíte, například na popáleninu nebo štípnutí komárem a svědění a bolest zmizí během
několika sekund, každý vám může říct, co chce, a vy budete vědět, že vám může říct, co chce,
ale  olej  bude  stále  nejlepší  lék,  jaký  existuje.A budete  toho chtít  mít  doma kýbl,  kdyby se
náhodou něco stalo.

Nemusíte  věřit  ani  slovu,  které  říkáme,  prostě  vyrobte  olej,  najděte  někoho  s  popáleninou,
rakovinou  kůže,  diabetickým  vředem,  aplikujte  jej  lokálně  a  sledujte,  co  se  stane.Pak  si
pamatujte, že totéž se stane uvnitř vašeho těla, když požijete olej, a to je asi vše, co potřebujete
vědět, opravdu.JB

„Loni v dubnu, po 5 letech bez rakoviny prsu, mi byla znovu diagnostikována.Tentokrát to byla
fáze 4, terminální s páteří, žebry, lymfatickými uzlinami, hrudní kostí a prsy.V podstatě mi byla
nabídnuta paliativní péče a bylo mi řečeno, že se pokusí udržet mě bez přílišné bolesti...Jít
domů a vyřídit si své záležitosti.Měl jsem velké bolesti a stále předepisovali další a další toxické
léky  proti  bolesti  s  VELMI  ošklivými  vedlejšími  účinky  (Percocet,  hydromorfon  a
dexymethason).Na těch jsem nemohl fungovat.

Můj manžel začal číst tyto věci na internetu a já jsem byla přinejmenším skeptická, ale usoudila
jsem, že tím, že to zkusím, nemám doslova co ztratit.Žvýkání velmi malého množství White
Widow 3x denně.Minulý týden jsem dostal zprávu, že moje kosti jsou úplně pryč.Dnes mi bylo
řečenože MRI ukazuje VÝRAZNÉ zmenšení nádorů měkkých tkání.Teď nejsem tak skeptický a
cítím se skvěle, žádná bolest.“ Julie

„Před 3 a 1/2 lety mi byla diagnostikována rakovina prsu, stadium 3, agresivní.Měl mastektomii,
chemoterapii  a  ozařování  a  testy  byly  negativní  na  další  rakovinu.Bohužel  moje  rakovina
metastázovala a to ji posunulo do fáze 4 agresivní pro rakovinu prsu.Teď jsem měl rakovinu
kosti a měl jsem fantomovou zlomeninu, kde rakovina prožrala kost v mé levé kyčli a moje levá
horní noha byla plná rakoviny.Když jsem byl nasměrován správným směrem k RSO, dostal
jsem skvělé zprávy ze skenu hrudníku, břicha a pánevní oblasti – žádná rakovina tam není.Moje
předchozí skeny ukázaly 8 skvrn rakoviny, 1 na levé noze, 5 na páteři a 2 na dolní části beder,
brzy dostanu sken/rentgen této oblasti a doufám, že budu moci znovu hlásit dobré zprávy.Tohle
mi zachránilo život!Určitě to překonalo slova doktora „Jste nevyléčitelní, udělejte si pořádek a
my vám dáváme 4 měsíce života“, a to bylo před 16 měsíci.(Dodávám, že nyní chodí s pomocí
chodítka a spí v postýlce, což se jí  za 3 roky nepodařilo.Jedním z jejích dalších cílů je být
dostatečně dobrá/mobilní, aby se se mnou mohla zúčastnit hudebního jamu.)“

"Ahoj  Jindrichu,  včera jsem dočetl  Rickovu knihu."Skvělé věci!Upřímně, opravdu nepotřebuji
žádné další důkazy o skutečně magické síle oleje!Udělal jsem také několik experimentů a každý
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den zjišťuji něco nového, co tento lék dokáže!Úžasný!Bohužel, i když jsem přesvědčen, a i když
je moje přítelkyně přesvědčena, její matka se jaksi nedokáže úplně ‚pustit‘...a stále si není jistá,
jestli  přestat  s  tou posranou chemo… Neustále  se  snažím vytahovat  dobré  argumenty,  ale
nemůžu se za ni rozhodnout!Ona je ta s rakovinou a jako jediná se může rozhodnout, co se
svým životem udělá.Vím, že se nakonec stejně vyléčí, protože do ní nacpeme tolik oleje, že
nebude možné, aby zemřela.Ale přesto mám pocit, že je tak hloupé a tak nebezpečné hrát si s
těmi  zkurvenými  chemikáliemi,  zvláště  když  máte  přístup  k  přírodní  medicíně,  která
prokazatelně  léčí  rakovinu!Četl  jsem  o  vašich  zkušenostech  s  rakovinou  a  lékařským
systémem...Je mi  opravdu líto  vaší  ztráty...  a  nyní  lépe rozumím vašemu postoji  k  tradiční
takzvané 'medicíně'!“ Luigi

-- Ahoj Luigi, děkuji za milá slova o knize a je škoda, že si ji musíš projít.Je to její volba, jakou
léčbu si zvolí, ale já bych se k chemoterapii nepřibližoval - stačí jí přečíst příběh mé mámy,
možná  pochopí,  že  brát  jed  není  nikdy  dobrý  nápad,  zvlášť  když  to  není  podložené  ani
nutné.Její šance na pouhé přežití  chemoterapie se výrazně zlepší,  pokud si vezme olej, ale
znovu, proč způsobovat ještě větší poškození jejímu nemocnému tělu?Nedává to vůbec smysl.
Všechno nejlepší, Jindřich

"Toto je bitva, se kterou se musí vypořádat mnoho dobrých lidí, neznalý lékař, který si myslí, že
ví více, aniž by se kdy pohnul kupředu v nových vyvíjejících se a existujících informacích o
konopí, jeho kanabinoidech a schopnosti zabíjet rakovinu bez poškození pacienta."Jak šílené z
naší perspektivy, že by požadovali jed kvůli  něčemu tak bezpečnému, proč?Je to neznalost,
nebo se bojí?

Od doby, kdy jsem se dozvěděl o tomto oleji pro svůj IBS, jsem navštívil lékaře jednou za 5 let a
bylo  to  pro  něco,  co  jsem sám  nemohl  udělat.S  vykloubeným  malíčkem  jsme  olej  použili,
abychom se nikdy nenakazili,  odstranili  stehy bez utrpení  a pokaždé,  když jsem ho přiložil,
bolest okamžitě zmizela, protože byl odstraněn zánět.Úplně se zhojila za 2 1/2 až 3 měsíce
místo fyzioterapie a asi 9 měsíců až rok na vyléčení.Znovu a znovu jsem to viděl na vlastní oči a
nikdo mi to nemůže vzít." Hejno

„Lékaři NEJSOU vědci a ani vědu neprovozují.Pokud by to udělali, požadovali by, aby jim vláda
umožnila přístup k marihuaně.Důvodem je nyní prokázaná část těla, endokanabinoidní systém,
který americká lékařská společnost  zcela ignorovala.Zatímco jiné země provádějí  stále více
výzkumu  marihuany  a  konkrétně  rakovinyléčbu,  americké  lékařské  zařízení  provozuje  Big
Pharma, velké pojištění a velké peníze.Lékaři svěřili kontrolu nad svým řemeslem nelékařům a
politikům  založeným  na  strachu.Stráví  roky  hledáním  alternativ  pod  kontrolou  patentových
právníků a zároveň budou hrozit potenciální vyléčení.

Pokud by marihuana byla ukryta v nějaké hluboké džungli,  ovládaná nějakým negramotným
kmenem, Big Pharma by byla první, kdo by kontroloval její produkci, patentoval by si mnoho
různých kanabinoidních sloučenin a pak by se obrátil na lékaře, aby ji „předepsali“.Ale největší
kmen v USA už začíná křičet pravdu.Škoda pro Big Pharma, že tento kmen není na prodej.“
Bryan

"Ty důkazy jsou u nás."A my to sdílíme.Skupina lékařů [již se s nimi nesmí zacházet s úctou]
drogových propagátorů, kteří pracují pro pobídky, jsou odhaleni.Kličkují v peněženkách.Jsou si
vědomi toho, co se děje, a jejich spoluhráč FDA s nimi jde dolů.Neliší  se od jakékoli formy
tyranie,  se kterou jsme se setkali,  než jsme přijali,  že tentokrát je to domácí.Děláme to pro
sebe.Existuje  lék  na  rakovinu,  NENÍ  ŽÁDNÝ  LÉK  NA způsob,  jakým  je  nám  v  tuto  chvíli
vnucována MEDICÍNA, pokud nebudeme hlasovat svými kapsami a volebními lístky!“ Thielman

"Viděl jsem, jak příbuzní a přátelé upadají a umírají tak rychle poté, co byli nuceni utratit desítky
tisíc dolarů, aby byli pomalu zabiti, až lék vyroste přímo z Matky Země."No tak, probuď se a

- 56 -



přičichni k těm kecům.Neskákejte na stereotypy a proveďte SKUTEČNÝ průzkum.“ Amy

"Měl jsem starší paní s Alzheimerovou chorobou."Potřebovala péči 24/7.Pořád si zapalovala
kuchyni a snažila se vařit.Dostaneme se na naftu a do měsíce už bude moci znovu poznat svá
vnoučata a začne si obnovovat paměť.“ Janet

"Vím, že bych raději měl RSO než chemo/rad...  Legrační,  jak někteří  lidé mohou odmítnout
RSO, když vedlejší účinky všeho ostatního ti mohou zanechat velmi nízkou kvalitu života." Kerry

„Musí být snadno dostupné.MUSÍ být k dispozici" Čím více čtu, tím více mě fascinuje." Shelley

"Až příště uslyšíte někoho říkat "Kde jsou recenzované studie?": Hledání na PubMed, úložišti
všech recenzovaných vědeckých prací, s použitím termínu "marihuana", přináší téměř 20 000
vědeckých  prací  odkazujících  na  rostlinu  a/nebo  jeho  složky,  z  nichž  téměř  polovina  byla
zveřejněna  právě  během  posledního  desetiletí.Pro  srovnání,  vyhledávání  pomocí  klíčového
slova pomocí termínu „Tylenol“ poskytuje 17 370 publikovaných prací.Hledání klíčových slov
pomocí  výrazu „ibuprofen“  dává 10 500 publikovaných prací.Hledání  klíčových slov  pomocí
výrazu „Ritalin“  poskytuje 7 012 publikovaných prací  a vyhledávání  pomocí  klíčového slova
pomocí výrazu „hydrokodon“ dává pouze 630 publikovaných prací. Lynn

„Nová studie konopí/rakoviny financovaná vládou ŠOKUJE vědeckou komunitu...THC, hlavní
psychoaktivní složka konopí, může ve skutečnosti změnit lidský genetický kód, aby se zabránilo
rakovině a zánětlivým onemocněním.Co?!!!!Co-CO!!!????

Rick Simpson a jeho hlavní elf, český aktivista Jindřich Bayer, to říkali už mnoho měsíců a já
jsem byl zdvořilý, ale tajně se tomu posmíval, protože mi to znělo jako hokus-pokus (a kvůli
dalším drobným technickým neshody  jsem měl  s  jejich  pohledem)....Léky  nemohou změnit
DNA, že?ŠPATNĚ, zjevně!SVATÝ [PUK]!!!!!!” Alan

"Dobře, ať už to znamená cokoli, je to mimo moji oblast odbornosti."Pravděpodobně se říká, že
něco  jako  kanabinoidy  mohou  léčit  rakovinu  a  nějak  to  dělají  prostřednictvím  genové
modifikace.A že je zapotřebí další výzkum, jako vždy.

Vše, co říkám, je, že samotná myšlenka hmoty je nejmenší částečkou hmoty a olej může také
myšlenky fixovat.Geny jsou stále příliš velké.Výzkum by se měl zaměřit na to, co kanabinoidy
dělají  s nejmenšími částicemi našich těl,  atomy, kvarky, struny atd.Tam začínají  problémy, v
nejmenších částicích, to je to, co musíte opravit, pokud chcete problémy skutečně opravit.JB

Endokanabinoidní systém
„Každý organismus s endokanabinoidním systémem (aka:  ECS) může/bude mít  prospěch z
kanabinoidů, vytvářejících homeostázu (harmonii)  v tomto organismu.Na této planetě jsou tři
organismy, které nemají ECS: houby, medúzy a politici.Dobře, možná, možná, je možné, že to
poslední by mohlo být přehnané, jen trochu." Steve

"Věřím, že ztráta genů potlačujících nádory hraje v rakovině klíčovou roli a že je to způsobeno
endogenním nedostatkem kanabinoidů." Matty

-- Geny jsou příliš velké, musíte jít  k nejmenším částicím, tam ten problém vzniká a tam je
potřeba ho opravit.Dokonce i DNA je příliš velká. JB

„Vědu přenechám vědcům, kterými nejsem. Své informace sbírám z toho, co vidím a cítím.Vím,
že jsem lepší a ti, se kterými jsem se podělil o své znalosti, jsou lepší nebo se zotavují, a hlavně
se v klidu nebojí své nemoci nebo nemoci, díky čemuž je zotavení ještě lepší bez stresu.“ Kelee

"Na celá léta to potlačilo mé útoky."Od 19. století je lékařům známo, že zmírňuje migrény, a
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Russo v roce 2003 spekuloval, že na vině je základní klinický nedostatek endokanabinoidů."
Tom

"PubMed má článek, který uvádí, že IB, migrény a fibróza mohou být klinickým nedostatkem
endokanabinoidů." Eric

--  Tak určitě.Jak  se na to  díváme,  většina nemocí  jsou příznaky nedostatku kanabinoidů a
většina nemocí by se pravděpodobně vůbec nevyskytla, kdyby lidé užívali malé množství oleje
ode dne, kdy se narodili.JB

QProč  bych  měl  očekávat,  že  lékaři  podpoří  tvrzení,  že  konopí  léčí  rakovinu?
A.No,  protože to léčí  rakovinu a  to je  všechno.THC způsobuje  apoptózu,  takže překvapivě
způsobuje apoptózu u všech druhů rakoviny.Proč?Protože dekarboxylovaný olej  se nějakým
způsobem  dostane  do  všech  buněk  v  těle,  pokud  je  přijímán  ve  správném
množství.Endokanabinoidní  systém  reguluje  imunitní  systém,  takže  když  imunitní  systém
funguje  správně,  může  také  bojovat  s  rakovinou.Nic  moc,  opravdu,  je  to  opravdu  urážlivě
jednoduché.

Správně vyrobený vysoce kvalitní olej je každopádně nejlepší šancí pro pacienta (možná bude
nutná operace v několika život ohrožujících případech).A pokud víte o možnosti léčby, která je
bezpečnější, účinnější a pro pacienta zábavnější než olej, řekněte nám to.Žádný není.

Podívejte se, co říkají  Mechoulam a Pacher:  „Zánět/poškození  tkáně spouští  rychlé zvýšení
lokálních  endokanabinoidních  hladin,  které  zase  regulují  signalizační  reakce  v  imunitních  a
jiných  buňkách  modulujících  jejich  kritické  funkce.Změny  hladin  endokanabinoidů  a/nebo
exprese  receptoru  CB2  byly  hlášeny  u  téměř  všech  onemocnění  postihujících  lidi,  od
kardiovaskulárních,  gastrointestinálních,  jaterních,  ledvinových,  neurodegenerativních,
psychiatrických, kostních, kožních, autoimunitních, plicních poruch až po bolest a rakovinu a
modulující CB2 receptorová aktivita má u těchto patologií obrovský terapeutický potenciál.“

A jak to všechno děláte?No, s tím olejem.Úrovně vyrovnáte nebo je vložíteoverdrive, když je to
nutné.Olej můžete jíst, natírat, odpařovat a brát do čípků a mezi těmito čtyřmi metodami můžete
najít způsob, jak pomoci každému jednotlivému pacientovi na této planetě.Později budou lékaři
vstřikovat do nádorů olej a zmenšovat je tímto způsobem v rekordním čase (nedoporučuje se to
doma).

A proč jsem navrhl rakovinu kůže (nebo diabetické vředy nebo popáleniny)?No, protože vidíte,
co se tam děje, a vyléčit je olejem obvykle netrvá dlouho, ve většině případů maximálně pár
týdnů.Pak si jednoduše uvědomte, že totéž, co se děje po lokální aplikaci na kůži, se děje uvnitř
vašeho  těla,  když  olej  požijete.Opět  urážlivě  jednoduché,  ale  to  je  nakonec  velmi  přesné
vysvětlení.A pak se vraťte k tomu, co napsal Mechoulam: „Změny v hladinách endokanabinoidů
a/nebo expresích CB2 receptorů byly hlášeny u téměř všech onemocnění postihujících lidi, od
kardiovaskulárních,  gastrointestinálních,  jaterních,  ledvinových,  neurodegenerativních,
psychiatrických,  kostních,  kožních,  autoimunitních,  plicní  poruchy  až  bolest  a  rakovinu  a
modulace aktivity receptoru CB2 má u těchto patologií obrovský terapeutický potenciál.“

– Když to všechno vím, půjdu okamžitě modulovat svou aktivitu receptoru CB2.JB

„Každý,  kdo  pochybuje.Mohu  vás  požádat,  PROSÍM,  vygooglujte  slova  Endokanabinoidní
systém.Je  v  každém  jednotlivém  člověku.Lidé  doslova  produkují  kanabinoidní  látky  v
mateřském  mléce,  to  je  prokázaný  lékařský  fakt.V  našich  tělech  máme  doslova  obrovský
systém,  objevený  před  lety,  který  má  receptory  pro  sloučeniny  konopí.I  toto  je  prokázaný
fakt.Věda prokázala, že THC se uzamkne v receptoru CB1 POUZE poškozených, nezdravých
nebo rakovinných buněk a NOUTI je zemřít prostřednictvím apoptózy, programované buněčné
smrti.Rakovinné buňky produkují  ceramid,  THC jej  najde a řeší problém.Opět je to lékařsky
ověřený  fakt,  který  můžete  najít  kdekoli  online,  akreditovanými  univerzitami  a  dalšími
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výzkumnými  středisky.To  je  skutečná  věda.NE  někteří  býčí  lidé  si  vymýšlí,  aby  se  dostali
vysoko.

Znám několik  dětí,  které  se léčily  nebo  léčily  rakovinu pomocí  konopí.Můj  syn je  jedním z
nich.Myslíš, že se moje dvouleté dítě chce dostat vysoko?Myslíš, že chci své dítě vysoko?Um,
NE.ALE, také mu nedám chemoterapii, jak nám lékaři řekli, že ho nevyléčí.A rozhodně nechci,
aby  zemřel.Tak...jo,  použiju  to  na  něj  a  řeknu  všem,  že  znám  pravdu.A  doufám,  že  se
dostaneme k některým pochybovačům...Možná jednoho dne tento rozhovor zachrání život jim
nebo někomu, koho znají...“ Suzetta

„Změny v metabolismu lipidů úzce souvisejí s rakovinou.Několik tříd bioaktivních lipidů hraje roli
v  regulaci  signálních  drah  zapojených  do  neoplastické  transformace  a  růstu  a  progrese
nádoru.Endokanabinoidní  systém  obsahující  endokanabinoidy  odvozené  od  lipidů,  jejich
receptory spojené s G-proteiny (GPCR) a enzymy pro jejich metabolismus se ukazuje jako
slibný terapeutický cíl u rakoviny.“

-- Endokanabinoidní systém přímo reguluje imunitní systém, takže ano, hraje hlavní roli v léčbě
rakoviny.K tomu, abyste na to přišli, není potřeba vysokoškolský diplom.

A  jak  regulujete  funkci  endokanabinoidního  systému?Třeba  s  kanabinoidy?
A jaká forma konopí je nejúčinnější?No, olej.A jak by ho měli pacienti užívat?Stejně jako většina
ostatních léků mohou jíst jednoduše.Třikrát denně.Bingo.JB”

Svědectví o rakovině
Motto: Zdá se, že k spontánnímu ústupu rakoviny dochází překvapivě často v 
přítomnosti konopného oleje
"Přítel  má  rakovinu  kostí."Právě  začal  olej  minulý  týden,  bolest  je  pryč,  cítí  se
lépe.Onkologielékaři jsou v šoku." Joe

„Sledoval jsem dobrou kamarádku, která umírala na rakovinu prsu ve 4. stádiu na posledních
nohách po intenzivní chemoterapii.Dal jsem jí speciální sušenky, pak každé 4 hodiny fénixovy
slzy.Vyléčila se a daří se jí!Řekla, že se nikdy necítila lépe!" Charlene

"Zachránil jsi tolik životů...Jedna z mých kamarádek si vyléčila rakovinu kostí za 45 dní léčby
konopným olejem.“ Gyan

"Včera skvělá zpráva."Muž, kterému jsme právě dali trochu oleje, podlil jeho lékaře, když se o
několik týdnů později zjistilo, že nádory v jeho plicích jsou pryč, stejně jako ten na jeho játrech,
která se zmenšila jen na skvrnu.Jedna malá trubička!Pár jich máme na cestách a všem se daří
dobře.Doufám, že je vše v pořádku.Fénixovy slzy jsou živé a zdravé." Chrisi

"Jose: Aktualizace - Můj 81letý přítel prodělal dohromady 3 nádory z dlaždicového karcinomu
obličeje (rakovina kůže).Proti nejlepší světové medicíně neměli šanci.5 týdnů na oleji a cítí se
lépe než za 15 let.Jeho chuť k jídlu je zpět!Vyhrává bitvu!!!Vyhráváme bitvu!

Steve: Požíval olej a používal ho také lokálně?

Jose: Oba

Steve: Fantastické.Není to úžasné vědět, že můžeme takhle změnit něčí život?

Jose: Začal si 2 týdny vtírat tvář 68% THC olejem smíchaným s olivovým olejem a kokosovým
olejem, než se objevil na povrchu.Také ho požívá bez olivového oleje poté, co si ho natře na
vnitřní stranu tváře.
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Jose: Jeho doktor mi včera zavolal a řekl mi, že má také rakovinu kůže a chtěl by si na sobě
vyzkoušet nějaký olej.

Steve: To je fantastická zpráva o tom, že doktor chce pomoc.Výborně příteli!!!!A jsem rád, že si
tvůj 81letý přítel zase užívá života.

Jose: Ano, je to opravdu úžasné!Dr. P, budeme mu říkat, je známý autor několika knih a skvělý
přírodní  léčitel  a  MUDr.Za  poslední  2  týdny  mi  poslal  5  svých  pacientů.Všichni  pacienti  s
rakovinou v terminálním stádiu."

„Před dvěma týdny jsem dal jinému svému pacientovi/přítelovi  s rakovinou kůže/krku nějaký
léčivý olej, který by měl spolknout a použít lokálně, spolu s trochou kokosového oleje.V úterý mi
řekl, že kůže na jeho tváři se otevřela a nádor byl odhalen.Řekl jsem mu, aby pokračoval v
aplikaci oleje, ale bez kokosového oleje, jen čistého léčivého oleje.Nanesl léčivý olej přímo na
odhalený nádor a řekl: „Hrudka, která trčela, zmizela do druhého dne.Začalo to vytékat během
několika minut po natření.Vyteklo - olej vytáhl rakovinu jako mast." Rakovinový nádor tam byl,
teď je pryč...Dva týdny!!!" Jose

„Ahoj  Ricku  Simpsone  a  Jindřichu  Bayere,  chtěl  jsem  se  podělit  o  velmi  HAPPY HAPPY
novinky.Maminy  skeny  ukázaly  „měřitelné“  snížení  velikosti  VŠECH  nádorů  v  játrech  a
slinivce.Stejně tak nádor v plicích je nyní ÚPLNĚ, 100% FUNGOVANÝ!!!Kolem toho je tolik
díků, ale člověk číslo jedna, který si zaslouží největší lásku, je Rick za to, že pro začátek tak
otevřeně sdílel tyto informace se světem.

Děkuji  Jindřichu  za vše,  co  děláte,  včetně  vaší  vstřícné  laskavosti  a  pokynů.Vím,  že  stále
chodíme po vaječných skořápkách s její diagnózou/prognózou, ale pokud se věci budou nadále
zlepšovat (nádory se zmenšují nebo „ustupují“, jak tomu říkají, bez dalších metastáz).Nakonec ti
ji pošlu před a po lékařských zprávách, abys viděl, že jsi pomohl zachránit život neuvěřitelné,
milující, aktivní, obětavé ženě, která venku sází svou bylinkovou zahrádku.jak píšu.Hodně lásky,
Barbara“

--  Ahoj  Barbaro,  děkujeme,  zpříjemnila  jsi  nám den svým e-mailem.Pozdravte za nás svou
maminku  a  ujistěte  se,  že  nechodí  na  žádné  další  skenování  nebo  rentgeny  nebo  jiné
karcinogenní nesmysly.Nechte ji jít podle toho, jak se cítí, měla by jíst 120-180 g oleje za šest
měsíců nebo méně.Na jejím místě bych ten olej jedl každý den po zbytek života, rakovina má
velmi  malou  šanci,  když  je  v  těle  přítomen  olej.Udržovací  dávky  jsou  extrémně  důležitou
součástí této metody.Všechno nejlepší, Jindřich

„Manžel mé kamarádky se vyléčil z rakoviny, což zarazilo jeho onkology, kteří mu oznámili, že
má 3 měsíce.Toto je varování: protože byli ohromeni jeho zázračným uzdravením, přihlásili ho
každých 6 měsíců na magnetickou rezonanci s kontrastním barvivem.Na jeho poslední MRI
jeho tělo reagovalo na barvivo a jeho srdce se na MRI zastavilo a málem zemřel.Souhlasím s
JB.Testy jsou stejně toxické jako jejich „léky“.Buď opatrný."Colette

„Moje máma vyléčila svou malobuněčnou rakovinu plic ve 3. stádiu olejem!!Zmínil jsem se, že
byla bez rakoviny pouhé čtyři měsíce po diagnóze?No, to se stalo." Svítání

„Můj táta má také rakovinu slinivky, která se mu rozšířila do jater a plic během chemoterapie,
pak  se  znovu  rozšířila,  bylo  mu  velmi  špatně  a  rychle  se  zhoršovala.Olej  začal  před  3
měsíci.Poslední  sken  v  pondělí  ukazuje,  že  všech  7  skvrn  zmizelo  a  rakovina  slinivky  se
zmenšila.Cítí se o 100% lépe a má zpět kvalitu života.Ten olej je opravdu úžasný." Lisa

"Můj táta také užívá olej na rakovinu slinivky břišní, která se rozšířila na sedm dalších míst."Na
oleji je 5 měsíců.Všech sedm skvrn, které se objevily během chemoterapie, zmizelo od zahájení
léčby olejem a rakovina slinivky se zmenšila.Olej mu zachránil život!“ Lisa
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"Ahoj, jen jsem tě chtěl informovat."Táta podstoupil další vyšetření od začátku používání oleje
před 5 měsíci na rakovinu slinivky.Poslední sken ukázal, že rakovina ve slinivce se zmenšila a
dalších  7  skvrn,  které  se objevily,  když  byl  na  chemoterapii,  zmizelo  od začátku používání
oleje.Nové výsledky ukazují,  že rakovina slinivky břišní se opět  zmenšila a neexistují  žádné
další  skvrny,  což  je  zatraceně  fantastické  vzhledem  k  tomu,  proč  je  rakovina  slinivky  tak
smrtelná kvůli rychlosti, kterou se šíří.Takže 8 měsíců a 5 z těchto měsíců používání oleje táta
je skvělé.Ve skutečnosti se nyní cítí lépe, než když mu byla poprvé diagnostikována.Takže ještě
jednou díky Ricku, JB a všem, kteří pomáhají dostat tyto informace ven.Kdyby nebylo oleje,
neměl bych svého tátu!!” Lisa

„V  říjnu  2013  byla  mému  otci  diagnostikována  rakovina  plic,  lymfatických  uzlin  a  slinivky
břišní.Rakovina slinivky je úmrtnost 95 procent.Dávali mu 2-4 měsíce života.Okamžitě jsme s
ním  začali  na  oleji,  jakmile  jsme  o  tom  slyšeli.Dne  26.  března  2014  byla  mému  otci
diagnostikována rakovina.Úžasný!!Tento olej zachránil mému otci život.Také lépe spí a lépe jí."
Melissa

"Můj táta měl také rakovinu slinivky břišní ve 4. stádiu."Měl také 10 skvrn na játrech...to bylo
koncem listopadu 2012.Nyní má 1 skvrnu na játrech (0,08) a 1 skvrnu na slinivce (8 mm).Tohle
porážíme.Jeho lékaři jsou v šoku.Přibírá na váze a celkově se cítí skvěle.Dobrý je také konopný
olej.“ Angie

-- Nehrajte si se zředěným lékem, Angie.Je to dobré pro místní použití, ale nechcete podávat
konopné  oleje  pacientům  s  rakovinou  jako  jedinou  léčbu.Útok  s  plným  spektrem  funguje
nejlépe.

Zejména pro ty, kteří „musí“ jít na sken, „také vidí“, jak se to hojí.Takoví lidé by měli do protokolu
automaticky  přidat  dalších  60  g  oleje,  protože  jen  zbytečně  prošli  vysoce  karcinogenním
zákrokem, „aby viděli“, jak se cítí.Zvědavost stojí peníze, omlouvám se.Gratulujeme a přejeme
hodně štěstí.Je skvělé vidět úspěch lidí, kteří myslí jinak.JB

„Díky tomuto oleji jsem přežil rakovinu slinivky 4. stupně.S chemoterapií jsem začal v prosinci
2013, všichni (více než 200) ostatních ve studii zemřeli.Jsem jediný, kdo si vzal olej a musel ho
skrýt před doktorem.Teď, když jsem se dozvěděl o oleji a on prohlásil, že jsem od 5. června bez
rakoviny, stále se mě snaží přesvědčit, abych pokračoval v chemoterapii.já odmítám!Všechno,
co  tento  lékař  udělal,  se  ukázalo  špatně,  ale  vše,  co  řekl  Rick  Simpson,  se  ukázalo  jako
pravda.Moje lékařské záznamy ukazují, co říkali lékaři, měl jsem zemřít do ledna, ale jsem tady
na konci  června.Díky  Ricku!Olej  mě zachránil  před rakovinou,  doufám,  že  mě zachrání  od
chemoterapie.“ Kamarád

„Jsem faktickým důkazem toho, že RSO má přímý vliv na MPNST a NF1.Lékařské záznamy,
MRI, PET, CAT skeny prokazují významné snížení velikosti nádoru a avidity.“ Kristýně

"Měl jsem 3,7 cm nádor na varlatech."Udělal jsem jeden gram RSO denně bez dalších léků, a
když jsem se vrátil, doktor byl zmaten.Řekl, že nádor je pryč a nedokázal to vysvětlit.Tak jsem
mu řekl, že beru RSO.Řekl: "Nejsem příliš vzdělaný v tomto tématu, ale řeknu, že to musí být
jediný důvod, proč to zmizí." Zrovna nedávno jsem měl další vyskakovací okno a myslím, že je
to proto, že jsem si neudělal udržovací dávku.Takže budu dělat další jeden gram denně po dobu
30 dnů a uvidím, jestli to zmizí jako minule.Pak se ujistěte, že budu pokračovat." Brandt

"Dobře, moje Peeps."Dnes je den, kdy jsem jen doufal, že někdy nastane.Výsledky biopsie jsou
k  dispozici.Corrie  Yelland  PRÁVĚ  DOSTALA POTVRZENÍ,  ŽE  JEJÍ  RAKOVINA JE  100%
ÚPLNĚ ZPRACOVANÁ!!!!JSEM BEZ RAKOVINY!!!!!Ani žádná dysplazie, natož velké C.

Mým neuvěřitelným, úžasným přátelům, kteří byli kolektivně zodpovědní za to, že jsem si mohl
dovolit  lék=neexistují  absolutně žádná slova,  která by popsala,  jak vděčný jsem každému z
vás.Jste všichni úžasní!
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Heather, která mě jako první poslala RUN FROM THE CURE -- To video mi doslova změnilo
život.Koho  by  to  napadlo,  hej?Miluji  tě!Ricku  Simpsonovi,  Jindřichu  Bayerovi  z  hloubi
srdce...DĚKUJI za vaše znalosti a podporu.Díky vám všem jsem dnes naživu!

Jsem opravdu požehnán, že mám tak úžasnou rodinu a přátele." Corrie

"Ahoj Jindrichu, jen malá poznámka, abych ti řekl, že jsem dnes byl u svého lékaře."Zpráva říká,
že rakovina (rakovina análního kanálu) již není detekovatelná.Loni na podzim mi řekli, že mám
2-4  měsíce,  pokud  nebudu  ozařovat.Rozhodl  jsem  se  neradit  a  místo  toho  zkusit
RSO.Evidentně to fungovalo!Z celého srdce děkuji, děkuji, DĚKUJI Rickovi a sobě!!!!“ Corrie

--  Corrie,  btw,  jaká  to  byla  rakovina?Olej  nanášejte  na  jizvu,  pravděpodobně  to  také
odejde.Každopádně se držte dál od lékařů, už žádné skenování atd. a ujistěte se, že jíte tolik
oleje jako udržovací dávky, jak můžete.JB

"Měl jsem příležitost mluvit s Rickem asi před 2 měsíci v rozhlasovém pořadu...Vyprávěl jsem
mu o tom, jak mi rso tolik pomohl...Měla jsem stejnou rakovinu jako Farrah Fawcett...Rakovina
análního kanálu je poměrně vzácná...nezaměňovat s rakovinou tlustého střeva a konečníku...a
já mám NOOOOOOOOO v úmyslu ten olej někdy zastavit.“ Corrie

-- Ani bych neměl v úmyslu ten olej někdy přestat používat, to je celkem pochopitelné.JB

„Můj poslední úspěšný příběh.Toto je žena ve věku kolem 50 let, které byla diagnostikována 3.
fáze,  ale velmi  blízko 4.  stadiu rakoviny plic.Dnes jsem dostal  toto:  „Moje máma byla před
měsícem na CT vyšetření a před pár dny se jí vrátily výsledky.Je to úplně pryč!Její lékař si je
přečetl a řekl, že větší hmota je čistá a nic nezůstalo...

Stále má CHOPN, ale na tom a jejím kouření zapracujeme, lol...Za všechny moc děkujirady a
znalosti věcí, kterých jsme si nikdy nebyli vědomi.Všechno se z nějakého důvodu spojilo a jsme
tak šťastní.Bůh žehnej tobě a tvé rodině." Corrie

--  Zdá se,  že v přítomnosti  konopného oleje dochází  překvapivě často ke spontánní  remisi
rakoviny plic.JB

„Po pouhých 4 gramech jsme viděli drastickou změnu v krevních zprávách (ESR) a ledvinovém
testu mého otce, který má rakovinu močového měchýře, dobře spí, usmívá se, jen doufám, že
se vrátí do normálu, dívám se na Ricka Simpsona. obětavost a důvěra, šel jsem proti všem
lékařům a nenechal svého otce projít chemoterapií, dodnes svého rozhodnutí nelituji. Děkuji,
Ricku Simpsone." Arpit

„Právě jsem obdržel nějaké ÚŽASNÉ novinky, o které bych se s vámi všemi rád podělil.Mám
tady v BC ženu, ukázal jsem správný směr s rakovinou prsu.Metastazoval jí do plic, žaludku a
mozku.Léčí se měsíc a včera byla u svého onkologa.Všechny nádory se zmenšily a její test
nádorových  markerů  je  NORMÁLNÍ.Ještě  jednou  Peeps  –  KONOPNÝ  OLEJ  ZABÍJÍ
RAKOVINU!“ Corrie

"Dobrá, všichni moji báječní Peeps, tohle bude dlouhé čtení, ale myslím, že jsem včera narazil
na PAYDIRT."Svého zubaře jsem neviděl od loňského září.V té době jsem byl uprostřed boje o
život.Mému zubaři v tu chvíli řekli, že mám rakovinu.Měli jsme obvyklý rozhovor, kdy jsem mu
řekl, že neozařuji a dělám „alternativní léčbu“.V té době se mě zeptal, co dělám.Váhal jsem,
jestli mu to mám říct, protože byl známý svou „rigidností“, ale řekl jsem mu, aby se dívalRun
From the Cure.Vlastně mi zavolal poté, co to viděl.Řekl, že jako lékař měl tendenci být v krabici,
že měl bratra (lékaře) a dalšího bratra (farmakologa) a jak někdy „nemají všechny odpovědi“.

Rychle vpřed do včerejška.Byl ohromen, když viděl, jak dobře vypadám, a na okamžik ztratil
řeč, když jsem mu řekl, že konopný olej zafungoval.Začal se ptát na nejrůznější otázky.Mnohé z
nich jsou „vědecké otázky“, na které jsem nedokázal odpovědět.Ptal se na klinické studie, různé
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chorobné stavy léčené konopím atd.Chce si se svým bratrem promluvit o mně a také o konopí
jako o „léku na rakovinu“ a také chce, aby jeho bratr zkoumal konopí jako lék.Bylo by v pořádku,
kdyby mi vzal číslo mobilu a e-mailovou adresu?

Tady  to  začíná  být  velké.Jeho  bratr,  Dr.  Jake  Theissen,  býval  děkanem  a  průkopníkem
programu  farmakologie  na  Waterloo  University.Nyní  je  konzultantem  farmaceutických
společností a specializuje se na „Nové přístupy v léčbě rakoviny“. Je silně svázán s Canadian
Cancer  Society.(Také  je  to  on,  koho  vláda  požádala,  aby  vedl  vyšetřování  zředěné
chemoterapie.) John říkal, že jeho bratr často říkal, že musí existovat něco lepšího pro léčbu
rakoviny.Něco přírodního, spíše než chemického.Řekl jsem mu, ať už nehledá. Konopí je „něco
přírodního“. Corrie

„Můj  manžel  byl  původně diagnostikován s rakovinou prostaty  téměř před 6 lety.Věřili  jsme
lékařské komunitě a vydali jsme se tradiční cestou léčby, jen aby nám bylo řečeno, že jsme byli
„katastrofálním selháním“ ve 4,5 letech, kdy se rakovina vrátila.Téměř 2 měsíce jsem důsledně
zkoumala všechny alternativní terapie, včetně vašeho konopného oleje, a během 3 měsíců se
počet rakoviny mého manžela snížil na polovinu.O deset měsíců později a jeho PSA kleslo na
0,11 - nedetekovatelné.

Je velmi nešťastné slyšet, že naše vláda odmítá uznat jakoukoli alternativní medicínu, včetně
konopného  oleje,  při  léčbě  nemocí,  ale  stejně  jako  vy  jsme  se  dočkali  jen  posměchu  od
„profesionálů“  a  dokonce  i  některých  rodinných  příslušníků.Všechny  „společnosti“  tam  jsou
velké farmaceutické kontrolní skupiny, ale „chápu to“, pokud jde o demontáž systému milionů
lidí  zaměstnaných v odvětví tak zkorumpovaném, že stáčí 20 miliard dolarů ročně, že nikdy
nebude lék.Záměrně!!

Celý tento proces mě odhalil, jak hluboko králičí nora skutečně sahá, a v současné době píšu
knihu o svých zjištěních s příhodným názvem „spojte tečky“.Je to historický pohled na GMO,
průmyslové zemědělství a velké farmacie a jejich dopad na zdraví každého jednotlivce.Na tomto
webu Vás budu nadále sledovat a přeji Vám vše nejlepší a pevné zdraví.Děkujeme za vše, co
jste udělali a děláte.S pozdravem K”

„Přítel  v  pozdním stádiu  rakoviny,  trpící  mučicím programem chemoterapie  a  ozařování  na
leukémii, se z vinné révy dozvěděl o „Uteč před lékem“ a rozhodl se, že olej vyzkouší poté, co
všechno ostatní nedokázalo vyléčit jeho nemoc.Bohužel odešel příliš pozdě, aby se zachránil,
ale  jeho  znalosti  a  péče  mě  zachránily.Byl  to  olej,  který  neměl  příležitost  použít,  co  mě
nastartovalo na mé cestě k uzdravení.“ Štěpán

"Můj tchán dnes ráno navštívil svého onkologa Dr. na kontrolu."Dr. byl umlčen.Můj tchán má
leukémii 15 let.Byl na naftě.Dnes se jeho počet bílých krvinek vrátil do normálních mezí.Jaká
rakovina??KONOPNÝ OLEJ LÉČÍ LIDÉ S RAKOVINY!“ Karen

-- „Nic lepšího než doktor, který byl umlčen!hehe Líbí se mi to!Zpříjemnil mi den!" Jackie

„Ahoj, Ricku!Doufám, že vás tento e-mail najde dobře.Dnes vám píšu, abych se vás zeptal, jak
dlouho by měl pacient zůstat na oleji?Máme pacienta s obrovským nádorem.Začal 15. března a
zatím  má  přes  40  gramů.Od  2.  dne  byl  na  1,5  gramu  nebo  více/den.Zastavujete  se  na
Terapeutické  dávce  60  gramů?Pro  tohoto  pacienta  hrají  roli  peníze.Za  léky  zatím  nic
neplatil.Jejich  pečovatel  daroval  prvních  60  gramů  oleje,  ale  nemůže  dávat  léky  zdarma
navždy.Děkujeme za váš příspěvek.Vážím si vašeho náhledu.S pozdravem Janet”

"Drahá Janet, říkáš, že od druhého dne bral 1,5 gramu nebo více denně."Olej, který vyrábím, je
tak silný, že průměrnému člověku obvykle trvá asi 5 týdnů, než se dostane do bodu, kdy může
sníst 1 gram denně.Může být problém s kmenem, který byl použit k výrobě tohoto oleje, kmeny
konopí  se mohou značně lišit  ve svých léčivých schopnostech,  takže problémem může být
kmen.Obvykle v době, kdy pacient požil 60 gramů oleje, je rakovina pryč.Ale pokud tomu tak
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není,  dával  bych  jim  olej,  dokud  nebude.Čas  a  množství  potřebného  oleje  se  mohou  u
jednotlivých osob značně lišit.Každý jsme jiný a někteří lidé se uzdravují mnohem rychleji než
jiní.Lidé, kteří byli těžce poškozeni chemoterapií a radiací, obvykle vyžadují delší léčbu a více
oleje.Olej musí napravit všechny škody, které tyto takzvané úpravy zanechaly.Moje rada by byla
zkusit vyrobit olej z jiného silného kmene indica, ale každopádně ho držet na oleji, je to jediná
věc, o které vím, že mu může zachránit život.Všechno nejlepší, Rick Simpson”

"Konopný olej tě nemůže zachránit před smrtící chemoterapií."Olej může pomoci více, pokud
pacient odmítne chemoterapii.“ Steve

"Nejsem si jistý,  jestli  je to úspěch...  Ale určitě to za úspěch počítám!"Pro případ, že by se
někdo divil, proč mám mužný hlas, není to proto, že bych byl kuřák cigaret nebo tak něco –
nikdy jsem nekouřil, ale proto, že jsem si nechal odstranit štítnou žlázu.Je mi 51 (a půl!) a olej
používám od svých 20 let.Vždy mi přišlo příjemné odpařovat se.Před několika lety jsem začal
mít problémy s polykáním a lékaři mi našli uzliny na štítné žláze.Uzliny na štítné žláze, že jsem
musel  jít  na vyšetření  na rakovinu.Když to udělají,  prostě vám strčí  velkou jehlu do krku a
dostanou  se  do  uzlů,  které  mají  být  testovány.Nedají  vám  nic  -  žádná  anestetika  -  kvůli
umístění.Udělejte to několikrát a zjistěte, zda můžete klidně sedět.Každopádně - poté, co jsem
byl  bodnut  6x  -  a  moje  štítná  žláza se zvětšila  tak,  že  jsem měl  problémy s  polykáním a
dýcháním - jsem si nechal odstranit štítnou žlázu.Se vší rakovinou v mé rodině- Myslel jsem, že
budu napřed.Žádná rakovina.Žádný.Jsem jediný z rodiny, komu se rakovina zatím vyhnula.Olej
dělám od svých 20 let.Měl jsem skoro každýtest na rakovinu tam kvůli rodinné anamnéze - a
zatím díky bohu!Ty to spočítáš :-)“ Janet

„Mnohokrát jsem na své facebookové zdi sdílel Fénixovy slzy Ricka Simpsona... pak jednoho
dne ležela moje kamarádka na smrtelné posteli  s lymfomem.Když viděla moje příspěvky na
oleji, okamžitě začala olej brát a nyní je BEZ RAKOVINY!Její lékaři jsou ohromeni.Řekli jí, že jí
zbývají tři měsíce života... MÝLILI SE.“ Jamie

"Jsem léčím ženu s rakovinou TERMINAL RS konopným olejem a konečně je jí lépe.FUNGUJE
TO!" voodootattooo

"Teď dělám to samé."25% THC SKYWALKER OG, poslední olej OG moje PSA bylo 160.Po 100
gramech je dnes 7.” Jimmy

„Ahoj Chrisi, Update...rakovina mizí...včera ráno jí zavolal její zmatený onkolog.Obvykle máme
osobní schůzku, ale tentokrát jí zavolal, aby jí sdělil výsledky všech skenů provedených před
několika týdny.Játra – rakovina již není vidět.Rakovina plic, jedna rakovina plic zmizela a druhá
rakovina plic se výrazně snížila.O prsou se ale nezmínil...Takže máma mu volá zpět, aby se
zeptala na pár otázek a domluvila si schůzku, abychom si s ním promluvili a prohlédli si minulé
a nedávné skeny.Obávám se, že byla trochu v šoku, když paní doktorka začala mluvit o jejím
vymizení rakoviny jater a plic, že se zapomněla zeptat na oblast prsou.

Všechny skeny byly pro předběžné vyšetření pro novou studii hormonální terapie...ale Dr. říká,
že  už  není  kandidátkou  na  hormonální  studii,  jak  to  pacientka  musí  mítrůstv  rakovinných
oblastech a všechny její oblasti NErostou, ale umírají.Jsme nad měsícem s výsledky oleje!!!
Když jsem asi před měsícem mluvil s Rickem o své matce, navrhl jí, že by měla jít na druhou
90denní léčbu, a tak to plánujeme na začátek září.Mezitím jí nasadíme udržovací dávku. Wow!
Od začátku léčby věděla,  že olej  působí  na její  nádory,  cítila,  jak se zmenšují  a mizí.Jsme
všichni  tak  vděční,  že  jste  mi  představili  svůj  dokumentární  nápad  a  sdíleli  toto
zpracování.Navždy vděčná, Cindy“

"Ahoj drahá Corrie...Jen jsem vám chtěla oznámit, že jsem olej, který jsem měla od mámy, dala
kamarádčině  kamarádce,  která  má  rakovinu  prsu...Trvala  měsíc  a  je  v  remisi...Některé
rakovinné buňky jsou v nádoru mrtvé...A paní doktorka byla ohromena a pozitivní a prý jestli
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bude mít příště lepší výsledky začnou s tím olejem něco dělat.Jsem tak šťastný a děkuji Bohu
za to, že mi umožnil předat informace o konopném oleji této ženě.:)) Tak jsem si přál, aby moje
máma mohla brát olej každý den...“

"Ahoj Ricku, mám dobré zprávy."Moje matka už psychicky nesnesla vědomí, že má rakovinu v
prsu, a tak podstoupila operaci.Ona však snědla 30g dávky a pila nějaké bylinkové čaje od
nějakého  chlapa,  který  má  všemožné  léčivé  byliny  a  také  si  dala  obvazy  z  těchto
bylinek.Každopádně, když lékaři odstranili rakovinu, nebyla větší než 7 mm a ze 100% tkáně,
pouze 1% bylo aktivní, zhoubné a ve fázi umírání.Dívali se na to 3 lékaři a řekli, že nikdy nic
takového neviděli...Takže kdyby byla déle 1 nebo dva týdny bez operace,  všechno by bylo
pryč.Nyní bere každý den olej 1 a půl gramu a nyní chápe, že operace byla zcela zbytečná.

Nyní  je  však  mnohem  klidnější  než  byla,  protože  šílela,  takže  jsme  ji  nemohli  operaci
rozmluvit...ale nyní je vše v pořádku a bylinky a olej  také udělaly své.Každopádně ti  pitomí
doktoři jí  dali  23 radioterapie, ale ona řekla, že to neudělá a doktor mezi řádky řekl,  že má
pravdu.Je až neuvěřitelné, kam až tito lékaři  zajdou.Všichni říkají  ahoj,  Ricku.Moc děkuji za
doporučení a darujiJindřichovi ještě jednou velké díky.” Saša

"Ricku...přítelovi  právě odstranili  nádor na mozku z hlavy...má skvrny na plicích...chtějí,  aby
podstoupil chemoterapii a ozařování...bylo by užívání oleje plýtváním během chemoterapie a
ozařování?Vidět, jak mu je po odstranění nádoru na mozku, je pozoruhodné, je o 80 % lepší
než minulý týden s tou věcí v hlavě...Chci mu říct, aby nedělal chemoterapii a ozařování a dělal
olej, ale není to moje volba...“ Sharon

-- Sharon, zvýšilo by to jeho šance na přežití.Ale ve skutečnosti, pokud si vezme chemoterapii,
bude muset poté spolknout 120-180 g oleje, aby napravil  škodu.Samozřejmě, pokud přežije
otravu.Všechno nejlepší, JB

„Pro všechny, co si myslíte, že Rick Simpson je podvodník, měli byste vědět, že Michelle Aldrich
právě vyléčila svou rakovinu plic ve třetím stádiu pomocí konopného oleje, který poskytly Valerie
Corral a WAMM!Proč média a lékaři nemohou jednou začít říkat pravdu?!Konopí léčí rakovinu,
sakra!!!A tuto realitu se snaží ututlat nezodpovědní lidé, ne lidé jako já a Tommy, kteří chtějí, aby
se svět dozvěděl pravdu o konopí a rakovině.“ Steven Hager

„Chtěl jsem jen poděkovat Rickovi Simpsonovi, JB a všem dalším lidem, kteří byli spojováni s
tím,  co  Rick  v  průběhu let  udělal.Moje  žena byla  téměř  před 18 měsíci  diagnostikována  s
nádorem na mozku a onkologové to s  ní  hned vzdali,  protože byla již  ve 3.  ročníku ve 4.
stupni.Olej jsme zahájili začátkem roku 2014 a zaznamenali jsme jak zmenšení velikosti nádoru,
tak zvýšení kvality jejího života.Téměř 18 měsíců po diagnóze mozkového nádoru moje žena
stále každý den řídí a je schopna pracovat 3 dny v týdnu, aby byla zaneprázdněna.Její hladina
energie se také pomalu vrací a ona miluje skutečnost, že jí rostou vlasy!LOL - nic z toho by
nebylo možné, kdyby to nebylo pro tvrdou práci a vytrvalost lidí, jako jste vy.Děkuji mnohokrát a
pokračujte v dobré práci." Barry

„Před 5 týdny mi byl diagnostikován nádor o velikosti 12 mm v pravé dolní části plic.Do malé
želatinové kapsle jsem vložil 1/3 g RSO, který jsem si sám vyrobil a měl sytě zlatou barvu, a
zavedl jsem to jako čípek 2krát denně pomocí trubicovitého nástroje podobného stříkačce, který
se nachází u ženy. krém na léčbu kvasinkové infekce, který jsem měl ve skříni.Byl to extrémně
účinný a snadný způsob, jak vložit kapsli čípku...Po několika skenech v následujících 4 týdnech
se nádor zmenšil o 1 mm a byl neaktivní...což znamená MRTVÝ!!!Trvalo to 4 týdny a rakovina
se nyní netýká Dr.Díky za radu JB...Taky to nebylo absolutně euforické.Kromě toho jsem 3x
denně požíval 1 g téhož oleje.1 MĚSÍC a zabilo mi to rakovinu!!” Gabriella

"Děkuji Ricku Simpsone!!Konopný olej vyléčil 8,8letý boj mé 15leté dcery s rakovinou mozku
během měsíců!!!!Bůh ti žehnej!!!!!!" Karen
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„Ahoj  všichni,  mám  skvělou  zprávu.Manželka  dostala  výsledek  PET skenu  v  pondělí.Měla
rakovinu 5 let po 6 kolech chemoterapie a jedné transplantaci kmenových buněk, pak se to stále
vrátilo.Před  6  měsíci  měla  udělat  další  transplantaci,  ale  ta  byla  zrušena,  protože  nenašli
žádného dárce.Začala tedy na oleji.V pondělí nám doktor řekl, že rakovina je pryč.Díky za olej,
Ricku.Ty jsi ten muž, díky." Luc

--  Děkuji,  Luc.Zdravotní  dokumentace by byla  více než vítána.Měla  by zůstat  na udržovací
dávce.Snědl bych co nejvíce oleje, kdykoli to bude možné.Pokud je to možné, ať se vyhýbá
dalším skenům.Video na Youtube by bylo skvělé.Všechno nejlepší, JB

„Rád bych poděkoval (xxx) za olej, který byl darován na mou rakovinu!!Od této chvíle se v mém
těle  nenachází  žádná  rakovina!!Opravdu  to  funguje,  lidi,  důkaz  je  v  mých  lékařských
záznamech!Moc vám všem děkuji a velké rekvizity pro Slzy!!!” Becky

„Palec nahoru pro Jindřicha, měl naprostou pravdu v tom, že topická aplikace byla aplikována
přímo  na  kůži,  nikoli  na  obvaz.Rozdíl  byl  jako  den  a  noc."  Ronnie  Smith
-- Samozřejmě.Skvěle fungují i  tinktury s 20-30-50% oleje, protože se snadno dostanou pod
povrch.V některých případech je také velmi prospěšný konopný olej (nebo bambucké máslo) a
směsi konopného oleje.Ale logicky čím více oleje dostanete přímo na ránu, tím lépe.JB

„Už jsem psal, že jsme měli úspěšnou léčbu rakoviny prsu.Nyní lékaři pacientce řekli, že její
výsledky jsou tak dobré, že musí do práce.Pacientka řekla DĚKUJU BOHU a doktorka řekla, že
musí děkovat jemu ne bohu a já se ptám, proč neudělal nic jiného, než že jí pořád říká, že musí
brát chemo a ozařování...šílený doktor…

Ale posunuli  jsme to na další  úroveň, léčíme něčí obličej,  protože byl zničen prášky před 5
lety.Tato osoba měla velké problémy se střevy a mysleli si, že to byla nejdřív rakovina a dali jí
nějaké silné prášky, které jí zničily obličej a byla jako žába.Pak řekli, že to může být Crohnova
choroba a tak dále a tak dále.

Jde mi o to, že tato osoba se snažila vyléčit si obličej 5 let bez úspěchu.5x si dala na obličej
konopný olej a opět nemůžeme uvěřit, jak teď její pleť vypadá.OMG, je tak šťastná, že může být
zase sama sebou.

Snažím se udělat nějaké fotky, ale každé 3 dny, ale kůže se zahojila tak rychle, že vám nemůžu
ukázat, jak vypadala její tvář předtím, ale s jejím svolením v následujících dnech ukážeme její
staré fotky (pouze její pleť) a nový, abyste viděli ten rozdíl...“ Jasmin

„Jsem 39letá žena a mám 2 roky a setkala jsem se s rakovinou prsu.Tento olej je můj lék a
lék.Tito lidé jsou tak plní chamtivosti.Nemají ponětí o bolesti a úzkosti, kterou my a naše rodiny
procházíme.Jen sobecká chamtivost.Karma.” Výpad

"No, dva týdny...Doktor řekl, že mám 2-3 cm nádor v močovém měchýři.Chtěl mě vzít přímo na
operační sál.Zmizelo to za méně než 14 dní.Potvrzeno CT vyšetřením.Diagnostikováno 15. 2.,
CT vyšetření provedeno 29. 2. Gersh

"Toto CT skenování bylo provedeno 14 dní poté, co byl v mém močovém měchýři pozorován 2-
3 cm nádor pomocí sondy."Za pouhých 14 dní, při použití pouze esenciálního konopného oleje,
nebyl  v  močovém měchýři  pozorován  žádný  nádor.Pouze  konopí  ...  14  dní  ...pryč.Prosíme
zákonodárce, aby to pochopili.Neber mi léky.Tohle není jen další způsob, jak se opít.Tento lék
mi zachraňuje život." Gersh

"OK ...Dostal jsem zprávu o patologii.Nádor v mém močovém měchýři se zmenšil, než mi ho
vyndali.Když to doktor viděl naposledy, měřil asi 2,5 cm.Když ji odstranili, zmenšila se na 0,5
cm.Jsem zvědavý, co na to řekne doktor." Gersh
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"Před 8 měsíci mi našli nádory v močovém měchýři, které vypadaly jako malí ježci.Patologická
zpráva  říká,  že  jde  o  vysoce  agresivní,  velmi  agresivní  maligní  karcinom.Mohli  by  být
odříznuti.Vyzkoušel jsem několik lokalizovaných ošetření, ale musel jsem přestat, protože mi
bylo příliš špatně.Při druhé operaci v prosinci mi našli další nádory a novou vysoce agresivní
zhoubnou rakovinu,  která ležela naplocho na stěně,  takže ji  nemohli  vyříznout.Tento typ se
rychle rozšířil do dalších orgánů.

Tak proč, když včerejší operace ukázala, ŽÁDNÁ RAKOVINA a můj lékař řekl, že můj močový
měchýř je nedotčený, jako u dítěte, mám pocit, že to byl zázrak!A teď, tady je to, co jsem udělal,
pokud máte zájem.Neděste se, prostě použijte, co můžete, a přesto si užívejte toho, co máte
rádi, s mírou...“ Michelle

„Můj  bratr  měl  dekubitus/vřed 4.  stupně.Z pouhých 4 stádií  je  tato fáze nevyléčitelná.Podle
západní medicíny, jakmile dosáhnete fáze 3, nemůžete se uzdravit bez kožních štěpů.Kosti a
tkáně byly viditelné, ale lokální RSO po dobu 3 dnů způsobil,  že se objevil  nový kožní růst!
Hospicové sestry tomu říkaly 'zázrak'. Bylo to jen konopí!

Vypracoval se z 0,2 na 1 celý gram denně.5 by mě opravdu zmátlo, ale potřeboval víc, aby mu
ulevilo od bolesti způsobené rakovinou kostí, aby usnul.Předpokládá se, že budete vyrábět olej
s indikou, takže jakákoli vysoká dávka by měla uživatele přimět usnout,  jakmile začne za 1
hodinu až 1,5 hodiny později.Uvede vás to do hlubokého spánku a většinu svého uzdravení
uděláte, když získáte pěkný hluboký, REM spánek.

Čím  více  toho  vezmete,  není  to  nepříjemný  pocit.Díky  tomu  budete  usínat  rychleji  a
hlouběji.Pokud se stane, že se probudíte ze spánku brzy, můžete pociťovat závrať, jako byste
byli opilí, ale ne nepříjemným způsobem.lol

RSO  umožnila  mému bratrovi  mít  klidný  spánek  poprvé  za  několik  měsíců  poté,  co  byl  v
nemocnici.Odpařování byliny mu poskytlo větší úlevu než jeho 80+ mg Oxycontinu a dalších pk
koktejlů.Byl také na fentanylu IV, ale nic ho neuvolnilo tolik jako RSO.Nikdy na to nezapomenu!"
Michelle

„Teď žiju svůj příběh RSO.Bojuje se vzácným druhem rakoviny vaječníků.Podstoupil operaci a
chemoterapii a přijal mnohem zdravější životní styl, organické celozrnné potraviny, doplňky atd.,
ale  rakovina  se  vrátila.Pak  jsem  našel  Run  from  the  cure!Chvíli  trvalo,  než  se  věci
zorganizovaly, protože konopí je zde na Novém Zélandu nezákonné.Podařilo se mi ale vyrobit
malou várku oleje a začal jsem ho používat.O 2 týdny později se mé nádorové markery zvýšily z
200 na 140, první pokles za rok!!Olej mi došel po 5 týdnech a trvalo mi 2 měsíce, než jsem
dostal do rukou další.Nádorové markery se opět zvýšily (262 při posledním testu...), ale teď
jsme o 3 týdny později a držíme palce, při příštím krevním testu budou opět dole...

Věřím v RSO a cítím, že bychom ho měli dát k dispozici každému, kdo to potřebuje!I když mou
rakovinu nevyléčí  RSO (ale  věřím,  že  ano!),  udělalo  mi  to  už  hodně dobrého.Poskytuje  mi
skvělý, klidný spánek!A regulovalo to moje pohyby střev...Mám obrovský obdiv k tomu, co Rick
Simpson pro lidstvo udělal.Zaslouží si Nobelovu cenu za nejlepší lékařský znovuobjev!A za to,
co vy a vaše organizace děláte!Jsem jen obyčejný občan dodržující zákony a cítím se hrozně,
když musím dělat nezákonné věci, abych se vyléčil.Tak pokračuj!Až dostanu zpět svou energii,
připojím se k hnutí!“ Diny

"Kvůli Rickovi jsem doslova viděl výsledky RSO."Krátce jsem pracoval na klinice.Když jsem tam
začínal, přišel muž se čtvrtým stádiem karcinomu hrdla.Byl zařazen na RSO.O 90 dní později
byl zcela vyléčen." Carl

„Právě jsem léčil mého tátu, kterému diagnostikovali rakovinu močového měchýře.Nádory byly
mrtvé po 5 týdnech léčby.Děkuji Ricku Simpsonovi za vaše znalosti, inspiraci, odhodlání a lásku
k lidem.“ Christine
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„Teď jsem udělal RSO pro dva lidi, v obou případech s úžasnými výsledky!Jeden měl MRSA,
aplikoval olej lokálně po dobu jednoho týdne...ZHOJEN!!Druhý měl bazocelulární rakovinu kůže,
aplikovaný lokálně po dobu 2 týdnů ... UZDRAVEN!Jo a na obličeji se mi udělala skvrna, myslel
jsem,  že je  to  možná nějaká rakovina kůže,  tak jsem aplikoval  lokálně na 6 dní...PRYČ!!!“
Mariah

"Fantastický!Moje  matka  bojovala  s  rakovinou  prsu  od  února  2011  a  rakovina  pomalu
metastázovala do celého těla včetně jejích plic, které musely být vypouštěny téměř každý týden
po dobu několika měsíců - téměř pokaždé, když vešla dovnitř, bylo vypuštěno 11 ml rakovinové
tekutiny.Až do nedávné doby.Do týdne po užívání RSO zmizel otok v obličeji a krku a také její
růžovka.Dokonce přestala brát léky na tlak, které užívala 20+ let a tekutina v plicích jí klesla na
6ml!!!Věřím, že toto je lék!Je úžasné konečně vidět tu stříbrnou linii v tak hrozné nemoci.“ Anděl

„Tak se na to podívejte!

- Manželce byla 14. prosince 2012 diagnostikována rakovina děložního čípku stadia III-b.

- Manželka začala s konopným olejem méně než měsíc poté.

- Manželka začala s chemoterapií a ozařováním těsně před únorem 2013.(V Texasu není moc
na výběr)

- Manželce bylo řečeno, že tam jsou sotva známky rakoviny, pokud vůbec nějaké, 6. května
2013.

Méně než 5 měsíců a moje žena do značné míry porazila rakovinu stadia III, a to všechno kvůli
oleji!“ Hříbě

„Milý Ricku, Bůh ti žehnej!V průběhu let jsem kvůli rakovině ztratil svou matku, svou babičku,
milované tety a strýce a přátele.Ale ten, který mě zasáhl nejvíc, byla moje nádherná, inteligentní
a úžasná sestra Kim.Byla jí diagnostikována rakovina plic ve čtvrtém stádiu v červenci 2010 ve
věku 42 let a v únoru 2011 byla mrtvá.Nevím, jakou léčbu použila, protože nikomu z rodiny
neřekla, že umírá, až příliš  pozdě, a do její  péče vstoupil její  bývalý manžel feťák a rodinu
zamkl.O oleji jsem se dozvěděla až minulý měsíc a od té doby usilovně pátrám.Nejdřív jsem si
myslel, že je to hadí olej, jako spousta jiných věcí, ale zatím jsem uvedl 27 lidí, kteří tvrdí, že si s
ním vyléčili nebo výrazně snížili rakovinu.27 lidí!!!A to jen na YouTube a online blozích!Kéž bych
o tom věděl už v roce 1997, kdy byla diagnostikována moje máma, nebo v roce 2000, kdy se
moje babička dostala z remise, nebo v roce 2010, kdy bylo mé sestře řečeno, aby šla domů a
zemřela, nebo loni, když můj bratr-in Lawovi byla diagnostikována rakovina úst a krku a musela
mu být odstraněna a rekonstruována polovina obličeje.Ale teď už ano, díky tobě.Bůh žehnej
vám a všem, co máte rádi, a děkuji vám, že jste tak tvrdě pracovali na tom, aby byl tento úžasný
lék dostupný všem.“ Denise

-- Milá Denise, co mám říct?Zabili mi mámu chemoterapií kvůli rané malobuněčné rakovině plic,
takže přesně vím, jak se cítíš.Nic příjemného.Po celou dobu měl být lék dostupný a nebyl jen
proto, že někdo chce vydělat.C'est la vie, ale ne každý to prostě spolkne tak mírumilovně jako
já.Je to velmi traumatický zážitek, když zjistíte, co všechno olej dokáže vyléčit nebo ovládat a co
všechno bylo místo něj použito.

Zašlete mi prosím seznam těchto online posudků, mohlo by to být zajímavé a užitečné pro
ostatní,  kteří  měli  stejně  vymytý  mozek  jako  já,  než  jsem  se  setkal  s  Rickem  a  zjistil  o
skutečném stavu věcí na poli „konvenční medicíny“. Děkujeme za vaši podporu a za to, že nám
pomáháte šířit informace o tomto léku.Po dvou a půl letech práce s Rickem mohu říci jen to, že
správně vyrobený a použitý olej dělá přesně to, co říká.JB

"Ahoj Corrie!Opět SKVĚLÁ zpráva.Můj přítel ***** *****, se kterým jsi mluvil a poslal jsi ho do ***
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v Los Angeles,  je na konopném oleji  už asi  2 měsíce a dnes si  šel  nechat  udělat lékařské
vyšetření a V jeho těle UŽ ŽÁDNÁ RAKOVINA NENÍ!!!!!!!VŠE JASNÉ!!!!!!!!Je mi víc než vděčný
za to,  že  jsi  mu o  tobě řekl,  a  víc  než  vděčný za to,  že  jsi  mu řekl  o  ****!!!Ještě  navždy
DĚKUJI.Jste tak dobří, že pomáháte všem těmto lidem, které ani neznáte, a zachraňujete životy
po celém světě!Pojedu do Los Angeles do práce s ****  a pokusím se zastavit  všechny mé
průjmy a dostat mě z toalety 60-80krát denně.Co říkáte na další úžasný report??Tohle se nám
moc líbí!!”

"Chci  se  dnes  podělit  o  komentář  od  mého doktora."Už  DLOUHO mám infekci  močového
měchýře!  čas  a  Dr  léčil  infekci.Dnes  se podíval  z  první  ruky  s  fotoaparátem (není  to  moc
legrace) A!!Zdá se, že mám zbytky hmoty močového měchýře (nádor), který na místě ODMREL
(jeho slova, ne moje) a způsobuje, že infekce přetrvává.

ZNOVU!JEHO SLOVA, NE MOJE; Dr. řekl: "Praktikuji medicínu více než 40 let a nikdy jsem
neviděl, že by nádor zemřel na místě bez nějakého vnějšího zásahu." jáOlej jsem odebíral a
zapínal od března, ale od té doby, co mi přišla úroda, jsem asi 6 týdnů dvakrát dávkoval olej.8.
října podstoupím malou očistnou operaci, abychom se ujistili, že je hmota pryč (pokud ji do té
doby neabsolvuji).

O oleji jsem trochu pochyboval, ale LIDÉ, UŽ NEMÁM POCHYBNOSTI.Mám dost materiálu na
pupeny, abych vytvořil asi 5 nebo 6 uncí oleje.Použitý materiál je Sativa Blend Pineapple Kush,
25% THC.Nemůžu vám říct, jak jsem spokojený s dosavadními výsledky.Svému Dr. jsem ještě
nic neřekl, protože ve FLa vás pak nějaký Dr. odmítne léčit.Takže zatím nic neví." John

--  Ale  víš  víc  než  dost,  Johne.Gratulujeme.Olej  bych brala  dál  a  ordinaci  bych nechala  na
později.Pokud je to možné,  žádné další  skenování.A olej  bych brala i  ve formě čípků, vždy
chcete olej dostat co nejblíže k bolavému místu.Pokud můžete, zkuste také vyrobit olej z více
než jednoho kmene, abyste dosáhli nejlepších výsledků.Všechno nejlepší, JB

"Plný souhlas, JB.A podtrhněte zpoždění operace.Jakákoli invazivní tělesná práce umožňuje
infekci  do  vašeho  systému.Díky  nedbalým  návykům  a  naprosté  neúctě  k  jejich  vlastním
zázračným lékům  máme nyní  bakterie  požírající  maso  odolné  vůči  antibiotikům,  které  jsou
rozšířené ve většině nemocnic.RSO to napraví, ale co chirurgická „zpackaná práce“?Run From
the Cureříká vše." Tielman

„Před 3 dny jsme kamarádovi léčili bazaliom RSO.Dnes jsme to zkontrolovali a už to bylo skoro
pryč.Znovu  jsme přiložili  RSO a  překryli  obvazem.Budeme to  kontrolovat  za  další  3  dny  a
očekáváme, že bude pryč, soudě podle výsledku za předchozí 3 dny.Tento je po jeho pravé
ruce.Předchozí  rakoviny,  které jsme u něj  vyléčili,  byly  na jeho levé ruce.Hurá,  funguje to."
Označit

-- Ano.Nedělali bychom to, co děláme, kdyby ne.JB

„Moje mámě byla nedávno diagnostikována rakovina mozku ve 4. stádiu, právě dokončila kolo
ozařování.Docs  jsou  šokováni,  jak  dobře  se  jí  daří!Zpočátku  si  vedla  dost  špatně,  ztratila
schopnost mluvit.Od té doby, co jsme jí začali dávat olej, je stále lepší a lepší, nyní je schopná
dělat věci, které předtím nedělala, jako je říkat fráze místo jednoho nebo dvou slov a normálně
chodit.Můžeme  také  říci,  že  její  porozumění  je  mnohem  lepší.Také  nikdy  neonemocněla
agresivním ozařováním a chemoterapií, které dělala.Ani jeden den nevolnosti nebo zvracení!
Takže když někdo říká, že to nejde, je to urážka!Uveďte svá fakta!Je to také VELMI snadné
vyrobit!Každý zná někoho, kdo zná někoho, kdo pro vás může získat marihuanu!Mám návod,
jak se léčit, takže pokud by měl někdo zájem, napíšu ho do komentáře!” Diana

-- Diano, drž se dál od té chemoterapie a ozařování.Olej by to zvládl mnohem snadněji, kdyby
mu v cestě nestáli lékaři a jejich metody.120-180 g vysoce kvalitního oleje, tak rychle, jak to
dokáže, žádné další karcinogenní skeny, pokud je to vůbec možné.Všechno nejlepší, JB
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"Jmenuji se George a rád bych vám vydal své svědectví."Ve věku 82 let, 22. prosince 2010, mi
byla diagnostikována rakovina jícnu.Bylo mi řečeno, že mi zbývá 6 měsíců až 2 roky života a
možná si vyžádám v určitém okamžiku po ozařování stint umístěnou v mém krku, abych pomohl
s polykáním.

Před diagnózou jsem měl problémy s dýcháním a polykáním jídla, měl jsem otoky obou nohou a
byl jsem unavený lehkou činností.Na začátku roku 2011 jsem podstoupil ozařování.V září 2011
jsem měl potíže s polykáním a žvýkáním pevné stravy.Měl jsem pocit, že se dusím.Moje jídlo
muselo  být  nakrájeno  na  malé  kousky.Raději  jsem  jedl  kašovité  jídlo  a  místo  toho  Boost
shake.Měl  jsem  také  silnou  plynatost  v  žaludku.Plyn  mi  projel  žaludkem  jako  hrom  a
blesk.Začínal jsem pociťovat závratě, potíže s dýcháním, dušnost a pocení.Měl jsem špatnou
rovnováhu a nemohl jsem se moc dobře pohybovat.Bylo těžké nosit potraviny do mého apartmá
bez dušnosti a pocení.

Později mě silná epizoda závratí poslala do nemocnice a doktor mi nasadil druhou pilulku na
krevní tlak.Krátce po mém pobytu v nemocnici mě oslovil cizinec a nabídl mi nějaký konopný
olej na léčbu mé rakoviny a nasměroval mě na web Fénixových slz, kde mám další informace.Z
konopného oleje jsem byl zpočátku nesvůj a měl jsem strach, vždy jsem si myslel, že konopí je
vstupní droga, která způsobí závislost a přivede mě k dalším tvrdým drogám.Po prozkoumání
konopného oleje Ricka Simpsona jsem se rozhodl, že podstoupím léčbu.Během léčby a po ní
jsem si uvědomil, že konopný/konopný olej je „bránou“ k lepšímu zdraví.

Po mé první dávce -1/2 rýžového zrnka konopného oleje jsem si všiml, že v mém těle funguje
okamžitě.
- Cítil jsem, jak mi proudí tělem od prstů na rukou až po prsty u nohou.Zažil jsem pocit uvolnění,
štěstí a zlepšení mého humoru.Měl jsem gumové nohy, které po 6 hodinách vybledly.Dýchání
bylo tišší při odpočinku i při spánku.

Po dnech/týdnech: Moje hromady/hemoroidy zmizely.Bolest v rameni se zmírnila.Dušnost se
zmírnila.Od druhého  dne  byly  nahromaděné plyny  a  žaludeční  potíže  zklidněny  a  staly  se
pravidelnějšími a pokračovalo se v léčbě.Snížil jsem a přestal jsem brát prášky na krevní tlak,
protože můj krevní tlak byl příliš nízký.Po vysazení prášků na krevní tlak se můj krevní tlak
normalizoval.Otoky nohou a kotníků se výrazně snížily.Omezil chuť k jídlu a reguloval svou váhu
-  zatím jsem zhubl  26  liber.Barva  kůže  se zlepšila.Závratě  zmizely.Srdeční  tep  se  zdá být
pravidelnější  a  není  tak obtěžující,  vzhledem k tomu,  že mám nepravidelný  srdeční  tep  od
narození.Pohyb  střev  se  stal  pravidelnějším.Zažili  jste  lepší  a  klidnější  spánek.Zlepšila  se
rovnováha  a  koordinace.Dokáže  se  lépe  obejít  bez  dušnosti.Stal  se  výmluvnějším  v
konverzacích.Změnil můj pohled na věci a zlepšil mi náladu.Změnil můj pohled na marihuanu.

Obecně platí, že všechny příznaky, které jsem pociťoval, než jsem podstoupil léčbu konopným
olejem,  zmizely.
Dokončení  léčby mi trvalo 3 1/2 měsíce.Tato zkušenost  nebyla  tak nepříjemná.Byla to sice
úprava, kdy jsem zvýšil dávky, ale po dni nebo dvou se vše upravilo.Víceméně jsem dodržoval
přírůstky dávek, které navrhl Rick Simpson.

Po 2 měsících léčby byla moje návštěva onkologa překvapivá.Konstatoval, že moje barva pleti
vypadá dobře, krevní tlak a tep jsou v normě, a protože nemám problémy s polykáním, není
potřeba pauza.Také uvedl, že rentgen z předchozí schůzky vypadal dobře a že se nemusím
vrátit alespoň 6 měsíců.Normálně jsem měl na návštěvu k onkologovi každé 3 měsíce...

Věřím,  že  konopný  olej  zabil  mého  Raka.Všechna  další  zlepšení  zdraví,  která  jsem  díky
konopnému  oleji  zažil,  mě  nutí  cítit  se  jako  nový  muž.Jsem  naprosto  ohromen  zázrakem
konopného oleje.Jsem tak vděčný, že jsem se rozhodl užívat konopný olej.

Konopný olej  mi  obnovil  zdraví  a prodloužil  život.Děkuji  ti,  Ricku Simpsone,  Bůh ti  žehnej!
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Pokračujte  v  dobré  práci!Jsem  zcela  přesvědčen,  že  konopný  olej  může  zachraňovat
životy.Děkuji." Jiří

"Mini aktualizace pro George."...K dnešnímu dni zhubl +31 liber, nyní, před chvílí, musel kvůli
úbytku hmotnosti (dříve měl něco kolem 280 liber) navštívit svého zubaře.Naučil se, že by teď
mohl docela snadno nabrat váhu, kdyby chtěl, ale volí zdravější nižší váhu a životní styl), musel
si nechat znovu nasadit/upravit zubní protézu.Jeho zubař poznamenal, jak dobře vypadá a že
má lepší barvu.

Musím zmínit, že George řekl, že stále dobře dýchá a do dnešního dne už žádné problémy s
udušením neměl, začátkem tohoto týdne měl k večeři řízek, brambory a zeleninu a jeho jídlo jde
dolů mnohem, mnohem snadněji  než kdy předtím. zvyklý před jeho „léčbou“.  Říká nám, že
navštívil  svého  praktického  lékaře(běžný  doc)  začátkem  tohoto  týdne...Jeho  lékař  zvolal:
„WOW!jsoujsi si jistý, že jsi ten samý George, kterého jsem už viděl?" Také jeho doktor řekl, že
se jeho barva zlepšila.George mi řekl, že později svému lékaři ukázal, o kolik více tekutin ztratil
v obou nohách, a řekl mu, že si myslí, že je téměř pryč...Pak doktor řekl: "Georgi, už nemáš
edém."

Obstaral si nějaké staré papíry s lékařskými informacemi a také mu bylo (nyní) řečeno, že by se
měl/mohl  pokusit  získat  svůj  starý rentgenový snímek plus CT snímek (na disku)  od svého
onkologa na své příští schůzce (v červnu).Pokouší se dostat k onkologovi dříve...nyní s pomocí
svého praktického lékaře.Při té návštěvě bude žádat o magnetickou rezonanci.Teď ušel dlouhou
cestu...ale jeho jediným skutečným problémem (jinak by prý byl skvělý!!) je, že má od narození
nepravidelný srdeční tep a v poslední době to stoupá o něco víc než obvykle.Nevím, jestli jeho
úbytek hmotnosti spouští jeho nepravidelný srdeční tep nebo vzrušení z této události, která mu
změnila život, nebo co to jistě dělá, vím jen, že to pro něj chci příliš opravit.Nyní má doporučení
ke kardiologovi ohledně jeho srdečního tepu atd.V poslední době se jeho barva ještě zlepšila,
má více červený/růžový obličej, jeho krevní oběh se také zdá být ještě lepší.No, to je vše, co
jsem zatím mohl dostat...Peace 1♥”Svoboda

„Děkuji Ricku/JB za včerejší odpovědi na mé otázky.Znám muže, jehož matka to má.Chtěl jsem
mít něco,  co bych mu mohl poslat,  aby se na to podíval.Jste skvělí.Kéž bych mohl pomoci
více.Tato informace se nyní dostává k mnoha lidem.Odvedl jsi skvělou práci, že jsi o tom řekl
světu,  Ricku.Mohli  byste  být  považováni  za  moderního  světce.Bez  legrace.Úžasný
člověk.Nemůžu o vás říct dost dobrých věcí o Ricku a JB, kteří vám v tom všem zůstali.Myslím,
že si koupím 5 knih každý měsíc, abych pomohl Rickovi.Nechte si skvělé informace, kluci.Jsi
nejlepší.Mír a zdraví všem.RSO.Boží lék." Petr

"No, Ricku a Jindřichu, moje tvrdá práce a oddanost RSO se konečně vyplatily."Slzy Ricka a
Phoenixe sleduji od roku 2004 a okamžitě jsem věřil v léčivé schopnosti oleje.Šířil jsem to dál a
stál jsem si za tím 100%, i když se mi lidé smáli a říkali mi, že jsem blázen.Nyní jsem vyléčil 3
lidi s rakovinou v terminálním stádiu a svému poslednímu pacientovi, kterému vděčím za velkou
zásluhu  za  to,  že  skutečně  prošel  lékařským  systémem  a  odmítl  veškerou  léčbu  a  měl
zdokumentováno, že k léčbě své rakoviny používal RSO...obě jeho plíce byly plné rakoviny a
dávali mu 3 měsíce života, když mu byla poprvé diagnostikována...před 5 měsíci.

Dnes je oficiálně bez rakoviny a ve skutečnosti přibral 27 liber.Lékaři zabývající se rakovinou
jsou ohromeni jeho zázračným uzdravením za pouhých 5 měsíců bez jakékoli pomoci od nich a
ve skutečnosti říkají, že je zdravější než oni nyní.Lol.Jedl olej před lékaři v nemocnici a nosil s
sebou  časopis  Weed  world  s  článkem  Fénixových  slz,  který  ho  ukazoval  všem  ostatním
pacientům a šířil informace o RSO.Brzy budu mít kopie veškeré nemocniční dokumentace, že
RSO vyléčil jeho rakovinu...V jeho papírech je uvedeno, že k léčbě používal konopný olej.

Dám pro něj co nejdříve dohromady příběh, který mu pomůže šířit informace, jak jen to bude
možné.Vím také  o  dalších  25  lidech,  kteří  viděli  zázračný  účinek  RSO na  mnoho  různých
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nemocí a nyní pracují na tom, aby se také vyléčili...to slovo je venku!!!!:) Jménem vyléčených a
brzy i mnoha dalších v mém okolí bych vám chtěl poděkovat za vaši pokračující tvrdou práci a
oddanost znovuobjevení všeléku...Jste zachránci života...Doslova!!MÍR A LÁSKA od PA“ Steve

„Nechal  jsem někoho nanést  olej  na malé místo na její  rakovinu kůže (obličej)  a po dni  to
vypadá ještě nejhůř.Projevuje se u ní nějaká reakce, nebo olej skutečně nejprve vytahuje věci
ven  a  na  povrch  kůže?Vypadá  celý  nazelenalý,  jako  kdyby  byl  infikovaný.je  to  normální?
Někdy?" Miguel

„Ano, to může být normální!Je to dobré znamení, pokud cítíte svědění a vidíte, jak olej funguje,
tak  dejteještě  více  oleje  na  něm.Nazelenalá  by  mohla  pocházet  z  oleje.Je  olej  vyrobený
správně?" Anna

"Ach ano, není to zelené od oleje, je to zlatý olej, který vyrábím, je to nejčistší, co můžete získat,
když si to doma vyrábíte."Je to opravdu jako infekce zeleně bělavá.Byl jsem si docela jistý, že to
byl olej, který dělal svou práci, jen jsem chtěl nějaké potvrzení od někoho jiného.Dík." Miguel

„Ahoj,  musím  ti  říct  příběh  o  zázraku,  který  se  stal  včera.Mám  kamarádku  a  jmenuje  se
Shannon  O'Brien.Je  17  let,  která  přežila  rakovinu  mozku.Už  asi  rok  jí  roste  neoperabilní
nádor.Narostla téměř do celé velikosti jejího mozku.Podělil  jsem se s ní o RSO a včera její
výsledky  MRI  ukázaly,  že  se  nádor  zmenšil  téměř  o  polovinu.Bere  ho  od  února.14.Musíte
pochopit, že to bylo Zdrávas Maria.Jsem tak vděčný, že můj duch našel váš příběh a já jsem ho
mohl předat dál.“ Nadine

„Moje  žena  používá  RSO  již  11  měsíců.Má  metastatický  karcinom  prsu  ve  stadiu  IV  a
onkologové v MD Anderson Cancer Center jí řekli, že příliš pokročila na chemoterapii, ozařování
nebo operaci.Cestovala z  našeho domova v nelegálním stavu 26 hodin přímo do legálního
státu,  aby  to  získala.Její  nádory  se  zmenšují.Pokud  by  měla  přístup,  který  potřebuje  (v
současné době bere pouze 2 gramy denně), věříme, že by nyní byla bez rakoviny.RSO udržuje
mou ženu při životě a máme také postiženého syna.Bůh ví, že její práce zde není dokončena!!”
Frederick

"No, Ricku, cítím se lépe."Byl jsem na RSO asi 30 dní kvůli nádoru na mozku a cukrovce.Klesá
mi hladina cukru v  krvi.Před 2  dny jsem vysadil  inzulín,  protože hladina cukru  v  krvi  příliš
klesala.“ Jeffe

"Také to vyčistilo 1. stadium rakoviny prsu jiné kamarádky."Za dva týdny se změnil z nádoru
velikosti golfového míčku na menší než hrášek.0,4 g dvakrát denně, surový olej.Další kamarád
s rakovinou kůže ji odstranil lokálním roztokem natřeným přímo na kůži.

Na sobě jsem se zbavil infekce a otoku špatného zubu, vyčistil si plíce po záchvatu astmatu a
odstranil jsem z kůže dvě podivné skvrny, které mohly, ale nemusely být rakovinou...nikdy jsem
to nezkontroloval a ono to je pryč...oops.Žádná chemo, žádné ozařování, žádné vedlejší účinky,
žádný problém.“ Bruce

„Chtěl  bych  poděkovat  JB  za  veškerou  jeho  pomoc!Jak  někteří  lidé  vědí,  moje  žena  má
rakovinu prsu 4. stupně, která se rozšířila do jejích kostí.Doktor řekl, že má tolik nádorů, že
museli přestat počítat, a dávali jí 6 měsíců života!Posledních 5 měsíců jí nasadili chemo, dával
jsem jí 5 rýžových zrnek RSO oleje na 1 měsíc a půl!Právě jsem byl svědkem zázraku života!
Právě dostala zpět svou magnetickou rezonanci a skeny a nenašli žádné známky rakoviny!

Nemohu dokázat, že ten olej s tím měl něco společného, ale jsem si na 99% jistý, že jí pomohl
dostat se přes hrb!Nedokončila ani chemo protokol, zbývají jí 4 měsíce léčby!V roce 2012 bylo
řečeno,  že  rakovina  4.  stupně  není  vyléčitelná,  takže  jak  jsem  řekl,  olej  musel  fungovat!
Doporučuji všem, kteří mají rakovinu, co nejdříve nasadit tento olej RSO.Nemůže to ničemu
ublížit!Jak jsem řekl, děkuji JB za veškerou pomoc!

- 72 -



"Kolik kapek velikosti rýže jí mám dát v udržovací fázi?" Jeffe

-- 1-2 g za měsíc může stačit, Jeffe, kapka v noci je vše, co většina pacientů potřebuje jako
udržovací dávku.Ale vzala chemo, takže bych ji rád viděl sníst alespoň 60 g co nejrychleji, aby
odstranila škody, které za sebou chemoterapie zanechala.Děkuji, JB

„Použil jsem olej, který jsem si vyrobil podle Rickových video pokynů, a vyléčil jsem se ze 4.
fáze difuzního velkobuněčného B lymfomu, údajně „neléčitelné“ folikulární rakoviny za pouhých
58 dní!

Od té doby jsem pokračoval  ve  výrobě oleje  pro  sebe a  ostatní  a viděl  jsem více než 10
potvrzených  případů  plic,  prsů,  prostaty,  mozku,  tlustého  střeva,  leukémie,  slinivky  břišní,
pacienti  se  sami  vyléčilipomocí  tmavě  zelených  olejů!!Vyrábím  olej  z  listů  i  květů  kvůli
speciálním protizánětlivým sloučeninám, které se nacházejí POUZE v zelených listech!

V roce 1992 jsem přišel o celé tlusté střevo.Už 20 let mám z tenkého střeva vyrobený 'sáček',
který  funguje  jako  normální  instalatérské  práce,  který  měl  před  7  lety  odčervit!Podle  mého
gastroenterologa z PAMF; Silné užívání kanabinoidů připisuje zdravému váčku „v lepším stavu
než  před  20  lety  v  den,  kdy  byl  poprvé  vložen“.  Slyšel  stejné  výsledky  od  mnoha dalších
pacientů, kteří užívají kanabinoidy, a nyní to doporučuje svým pacientům!“ Craig

"Chci ti jen poděkovat."Po 5 letech „pozorného čekání“ folikulární lymfom mého manžela zvedá
svou ošklivou hlavu.Je 3 týdny v oleji  a  cítí  se skvěle,  i  když hraje golf  4 dny v týdnu.Jak
budeme pokračovat, budu vás průběžně informovat." Joyce

„Byl jsem na dvouletých skenech a jsou ÚPLNĚ JISTÉ, ŽE ODKAZUJÍ RAKOVINU A ŠKODU
RADIACE, KTEROU VIDĚLI NAPOSLEDY.JSEM ÚPLNĚ BEZ NEMOCI,  RSO OIL.K ČEMU
BŮH POSLAL OLEJ RICKA SIMPSONA MNOHÉMU BYL...DĚKUJI VÁM ZA PŘEDÁNÍ všech
informací, které děláte.” Linda

"Manželka mého přítele má rakovinu tlustého střeva v pozdním stádiu."Lékaři ji poslali domů a
řekli jí, že už pro ni nemohou nic udělat.Rozšířilo se to do jejích plic a mozku.Jakou dávku by
měla požít?Jak dlouho by jí  trvalo vybudovat si toleranci?Měla by se postavit, aby si dala 3
kapky  velikosti  rýžových  zrnek  denně?Chemoterapie,  kterou  jí  dali,  ji  příliš  oslabila...  už  jí
chemoterapii  dávat  nebudou...Doufám,  že  olej  dokáže  napravit  škody,  než  bude  příliš
pozdě.Dali jí 4-6 měsíců...“ Simon

-- Simone, stejný protokol jako pro cokoliv jiného.Jakmile si na lék zvykne, čím více a rychleji jí,
tím lépe.JB

„Začal jsem před čtyřmi měsíci vyrábět konopný olej pro bratrance, který to vzdal i do roku 2014
poté, co jeho lékař čtyřikrát za méně než rok chirurgicky odstranil spoustu rakoviny z močového
měchýře, dal mu několik chemoterapií a řekl jeho dalším krokem bylo odstranění močového
měchýře.Olej začal užívat v lednu a před dvěma týdny zjistil, že je bez rakoviny.Nyní si vyrábí
svůj vlastní olej a denně užívá udržovací dávku.“ Charlesi

„Dobrý den, jen jsem si myslel, že se s vámi podělím o dobré zprávy.Pacient s rakovinou, o
kterém jsem s vámi mluvil dříve, nedávno prošel CAT skenem.Nejsou přítomny žádné nádory!!!
Na hrudi měl nádor velký asi jako baseballový míč.On a ostatní nádory jsou úplně pryč!Jediné,
co zbývá, je nějaká jizva.On i já chválíme Boha za tento úžasný lék.Konopí, úžasná rostlina,
dar, který nám všem dal Bůh.Všichni bychom měli poděkovat Ricku Simpsonovi a obětem, které
přinesl,  aby  si  lidé  uvědomili,  co  Boží  rostlina  dokáže.Pacient  přibral  zpět  40  liber,  které
ztratil.Vypadá zdravěji a lépe, než jsem kdy viděl.Jsem 100% přesvědčen a skutečně věřím, že
olej Ricka Simpsona, je-li vyroben a používán správně, může vyléčit rakovinu.Nyní, po 12 letech
boje s touto nemocí, je tento pacient bez rakoviny.Jen za to můžeme Bohu vzdávat svou slávu.

- 73 -



Ještě jednou díky, Ricku, za to, že jsi stálý člověk, který pro lidi přinesl velké oběti.Již rok šířím
informace o tom, co RSO umí.Nyní jsem si 100% jistý, že vše, co bylo řečeno ve vašich videích,
je skutečně modré.Přijímám dalšího pacienta s rakovinou ve 4. stádiu a jsem si velmi jistý, že za
méně než rok bude bez rakoviny.Budu to dál šířit, jak nejlépe dovedu.Také pomůžu co nejvíce
lidem.Pravda zvítězí.Děkuji za vše, co jste udělali a stále děláte.S pozdravem, Grow Goddess“

"Dr. Rondeau mi před Vánocemi řekl, že tahle černá skvrna na mých zádech je melanom.Šel
jsem k němu poté, co to začalo krvácet.Přišel jsem domů a začal jsem si dávat na záda olej z
pupenů a také jsem začal vytrvale jíst olej.Trvalo to méně než 2 týdny a místo na zádech se
vyčistilo a pokračoval jsem v jídle asi 2 uncí oleje.Sotva stopa na zádech a cítím se fantasticky.

Philip  také absolvoval  roční  prohlídku a více než rok je  bez rakoviny.Takže tomu říkají  bez
rakoviny.Minimálně 3 roky nemusí k lékaři.Nebral žádnou chemoterapii a žádné ozařování, vzal
si asi 4 unce konopného oleje a stále jí skoro každý den trochu.Rakovinu tlustého střeva porazí
málokdo.Rick je náš hrdina." Dřevo na flétnu

„Je jen těžké uvěřit lidem, kteří neměli šanci získat vzdělání o léčivé síle konopného oleje... Žiji
v oblasti, odkud pochází Rick Simpson, a léčebnou sílu jsme svědky již 10 let.Léčí rakovinu,
cukrovku, svalové poruchy, bolesti zubů, zejména zázračný lék na popáleniny (musíte ho vidět,
abyste tomu uvěřili).

Zatím  není  nic,  co  bychom  viděli,  že  by  nefungoval,  pokud  je  užíván  správně  a
pravidelně.Zvláště dobré  pro rakovinu kůže,  nevolnost,  křeče v žaludku a cokoli,  co člověk
potřebuje.Dobrý spánek.Neexistuje nic, co by zmírnilo stres jako konopný olej, a většina našich
vnitřních problémů je způsobena stresem.Tak tady to je.Hodně štěstí všem.Opravdu to funguje,
jen tomu musíte věřit.Vlož svou důvěru v Boha a Ricka Simpsona." Terry

„Všechno, co vím, je, že jsem byl připraven jít, už jsem to nemohl vydržet, vložil jsem sem svůj
příběh a můj anděl vystoupil a připojil mě k oleji RSO.Přestal jsem jíst a jen s pár zrny rýže v
oleji jsem cítil změnu uvnitř sebe.Předtím byl můj život na pohovce s vyhřívanou podložkou,
zavřené pití.Ale druhý den jsem byl vzhůru, v lednici, hledal jsem něco k jídlu, osprchoval jsem
se.Pro  někoho  to  není  velký  problém,  dokud  nepřijde  čas,  kdy  nevydržíte  dost  dlouho  na
sprchu.Zůstal jsem na tom, přibral jsem na váze, začal jsem znovu žít a opravdu jsem získal
zpět  svůj  život.Jen  lituji,  že  jsem  o  tom  nevěděl  před  operací.56,  bílá  oběť  rakoviny  prsu
Kathleen“

„Mému otci je nyní 75 let, asi před 18 lety byla mému otci diagnostikována rakovina žaludku,
podstoupil  odstranění  žaludku a strávil  15 let  učením se,  jak znovu žít.Před 3 lety mu bylo
řečeno, že musí kvůli rakovinným lézím odstranit spodní část střev a část tlustého střeva.Před 2
lety mu bylo řečeno, že nová rakovina je v místech, která nelze operovat...

Když jsem se o tom dozvěděl, vyrobil jsem 24hodinovou dávku oleje (350 gramů top pupenu v
1/2 galonu Everclear).O rok později, když šel na prohlídku, doktor nemohl najít jeho rakovinu,
zřejmě  olej  dělá  rakovinu  neviditelnou  a  neúčinnou  k  smrti...Nyní  ošetřuje  svou  nejlepší
kamarádku  Ellie,  svého  labradorského  psa,  který  má  nádory...a  ona  na  olej  velmi  pěkně
reaguje...jsem  vaším  největším  fanouškem  v  USA.Můj  život  je  tento  olej.Děkuji  Ricku
Simpsone." Rebecca

"Musím se s vámi a vašimi fanoušky podělit o tuto skvělou zprávu...Přítel mé ženy z práce jí
před několika měsíci řekl, že se rakovina slinivky jejího manžela podruhé vrátila, moje žena a já
jsme již  věděli  o  vašem RSO,  takže  jsme  je  umístili  na  vaše  stránky,  abychom se  o  tom
dozvěděli více atd., dobře začal na to hned a včera se vrátil do nemocnice pro výsledky svých
posledních testů, nemocnice mu v podstatě řekla, že potřebuje znovu chemoterapii, ale co se
ve skutečnosti stalo, když se podívali na výsledky, je, že rakovina se definitivně stala mnohem
menší, než když si poprvé všimli, že se vrátil, ve skutečnosti téměř zmizel.Byli zmateni, jak se to
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mohlo zmenšit (tak by se měli učit o všech druzích medicíny, ne jen o těch jedovatých).Řekli, že
chtějí  odstranit  to,  co zbylo,  ale poradil  jsem mu, aby pokračoval ve stejných dávkách jako
předtím, protože to zjevně mělo pozitivní účinek, a neobtěžoval se pouštět ty řezníky kamkoli k
sobě.Byl jsem tak rád, že jsem tu zprávu slyšel a nemohl jsem se dočkat, až vám dám vědět. :)“
Mark

-- Výborně, Marku, řiďte se, jak se pacient cítí, skenování není ve většině případů nutné.Pokud
během šesti měsíců sní 120-180g, nemusí se, zdá se, moc bát.JB

„Existují  tisíce zdokumentovaných důkazů,  že skutečně léčí  rakovinu u lidí,  kteří  odmítli  mít
cokoli společného s lékaři, jen s olejem.Měl jsem rakovinu 4. stupně.Zbývaly mi jen 3 měsíce
života a to bylo před 14 měsíci.“ Tome

"Jen abych tě informoval, tady je aktualizace mého strýce Toma."Jeho nová úroveň PSA je 0,1 a
je stabilní.Děkujeme, že jste nám dali znalosti k záchraně jeho života.Byl ve 4. stádiu rakoviny
prostaty.Těšíme se na provedení posudku.Bůh ti žehnej." Sherri

"Tome, použil jsem tento olej před 3 lety k zabití rakoviny prostaty 4. stupně."Na začátku jsem
používal hormonální terapii a pak jsem se dozvěděl o RSO.Funguje to.Osobně znám desítky
lidí, kteří jej denně používají na mnoho neduhů.Je to obrovská pomoc pro pacienty s rakovinou,
ale myslím, že mým nejúžasnějším odhalením bylo vyléčit něčí těžkou psoriázu, kterou měl přes
90 % těla.Požitím 1/4 až 1/2 gramu oleje denně po dobu 6 týdnů se tato osoba doslova vyléčila
ze stavu, kterým trpěla od dětství.Mohl bych pokračovat hodiny o věcech, které jsem viděl tento
olej dělat.Uvidíš, měj mysl otevřenou a udělej, jak ti Rick říká, nebudeš litovat." Dan

„Od mého uzdravení z ulcerózní kolitidy a rakoviny má nyní můj gastroenterolog VŠECHNY své
pacienty na konopných produktech, protože jsou to nejúčinnější protizánětlivé léky, jaké zná...a
fungují LEPŠÍ NEŽ JAKÉKOLI LÉKY, KTERÉ MŮŽE PŘEDPISOVAT!!!” Craig

"Vím, že to léčí rakovinu...Mámě jsem vyléčil 3x a nyní je bez rakoviny.“ Mc Jay

"Používám olej 5 týdnů a včerejší  pet scan ukázal výrazný pokles kostních nádorů a žádné
známky hypermetabolických jaterních nádorů."Původně jsem měl před 3 měsíci kostní a živou
rakovinu stadia 4...Řekl bych, že to funguje.A to byly jen první 8ccm, čas vypnout dalších 52!!”
Laura

--  Skvělé,  Lauro,  rád to slyším,  ale  pokud je  to možné,  drž se dál  od dalších  skenů nebo
rentgenů.Nechcete ozařovat nádor, váš onkolog by vám měl umět vysvětlit, proč to není dobrý
nápad.Všechno nejlepší, JB

"Poslyš,  zkoumal  jsem  to  měsíce."Je  to  zálohované  Harvardem.Používají  to  ve
Španělsku.Vzhledem k tomu, že je to nelegální, bohužel vám nemohu říci nic bližšího.Mohu říci,
že můj manžel má rakovinu ve 4. stádiu s postižením mozku.RS říká, že nikomu nevěř své
zdraví.Takže  já  ne.„Přeskočil  jsem  měsíc“,  abych  tak  řekl.Dopadla  jsem  pevně  na  nohy  a
manželovi se daří dobře.:)“ Lisa

„Vážený CureYourOwnCancer.com, před chvílí jsem četl o oleji Ricka Simpsona a rozhodl jsem
se nějaký zkusit  vyrobit.Pěstování  marihuany se věnuji  velmi dlouho.Použil  jsem některé ze
svých nejlepších pupenů a připravil jsem si prémiový konopný olej.Zkusil jsem to a nemohl jsem
tomu uvěřit.Bylo to tak silné, že se nepodobalo ničemu, co jsem kdy měl.

Po  vyzkoušení  jsem  věděl  o  pacientovi,  který  v  té  době  asi  11  let  bojoval  s  rakovinou
(Hodgkinův  lymfom).Nabídl  jsem  mu,  že  budu  jeho  lékařským  ošetřovatelem  marihuany  a
dodám mu olej zdarma, pokud bude brát olej podle doporučení.V té době to pro mě byl více než
méně cizí člověk.Setkal jsem se s ním asi před rokem na setkání klubu soucitu a tehdy jsem se
dozvěděl, že má rakovinu.Opravdu jsem chtěl zjistit, jestli ten olej dokáže vyléčit rakovinu, jak je
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zmíněno u Ricka SimpsonaRun From the Cure.

Takže poté, co jsme se dostali do kontaktu s tímto pacientem a předložili mu nabídku, podali
jsme patřičné papíry našemu státu a zahájili léčbu.Postavili jsme to tam, kde by měl rostliny v
držení, takže by si nakonec mohl olej poskytnout sám.I to bylo součástí dohody, že se naučí, jak
si pomoci.Zahájili jsme léčbu.Zpočátku to pro něj bylo obtížné, protože olej byl tak silný, a jeho
užívání  třikrát  denně  může  být  docela  obtížné.
Po třech měsících se mu nádor v horní části hrudníku začal zmenšovat.Po pěti měsících byl
nádor úplně pryč.Poté šel na CAT sken.Přišly výsledky, že je bez rakoviny!Lékaři  se snažili
vyléčit  jeho rakovinu nejméně 11 let.Chemo, transplantace kostní dřeně a tak dále.Stačilo k
tomu převést asi libru prémiových pupenůkonopný olej.Má na disku své výsledky skenování
před  a  po  CAT  (brzy  nám  budou  poskytnuty).Vystoupil  a  veřejně  promluvil  k  lidem.Ve
skutečnosti  je  nyní  pečovatelem,  který  pomáhá  ostatním  pacientům  s  léčivým  konopným
olejem!“Grow Goddess"

"Před rokem nám můj onkolog řekl, abychom brzy kontaktovali hospic, rakovina tlustého střeva
byla zpět v mých plicích a tlustém střevě, byla odstraněna z tlustého střeva v roce 09 a jater v
11.Můj manžel trval na tom, aby zkusili ještě jedno kolo chemoterapie.Ve stejné době, kdy jsem
objevil konopný olej, jsem olej začal užívat ve stejný den jako chemo.Můj nádorový marker byl
17,6.Po JEDNOM ošetření (a 2 týdnech oleje) byl můj nádorový marker 10,6.Minulý pátek po 2
ošetřeních a 5 týdnech olejování mám nádorový marker 4,8.Moje sestra mi řekla, že neví, co
dělám, ale tato chemoterapie neměla přinést tyto výsledky.Cítím se lépe než po dlouhé, dlouhé
době." Diane

"Ahoj  Jindrichu,  včera jsem dočetl  Rickovu knihu."Skvělé věci!Upřímně, opravdu nepotřebuji
žádné další důkazy o skutečně magické síle oleje!

Udělal jsem také několik experimentů a každý den zjišťuji něco nového, co tento lék dokáže!
Úžasný!Bohužel, i když jsem přesvědčen, a i když je moje přítelkyně přesvědčena, její matka se
jaksi  nedokáže  úplně  „pustit“...a  stále  si  není  jistá,  jestli  skončit  s  posranou  chemo…
Neustále se snažím předkládat dobré argumenty, ale nemohu se rozhodnout za ni!Ona je ta s
rakovinou a jako jediná se může rozhodnout, co se svým životem udělá.

Vím, že se nakonec stejně vyléčí, protože do ní nacpeme tolik oleje, že nebude možné, aby
zemřela.Ale přesto mám pocit, že je tak hloupé a tak nebezpečné hrát si s těmito zkurvenými
chemikáliemi, zvláště když máte přístup k přírodní medicíně, která prokazatelně léčí rakovinu!
Četl jsem o vašich zkušenostech s rakovinou a lékařským systémem...Je mi opravdu líto vaší
ztráty… a nyní lépe rozumím vašemu postoji k tradiční takzvané „medicíně“!“ Luigi

-- Ahoj Luigi, děkuji za milá slova o knize a je škoda, že čím jsi si musel projít.Je to její volba,
jakou léčbu si zvolí,  ale já bych se k chemoterapii nepřibližoval - stačí jí  přečíst příběh mé
mámy, možná pochopí, že brát jed není nikdy dobrý nápad, zvlášť když to není podložené ani
nutné.Její šance na pouhé přežití  chemoterapie se výrazně zlepší,  pokud si vezme olej, ale
znovu,  proč  způsobovat  ještě  větší  poškození  jejímu  nemocnému  tělu?Nedává  to  vůbec
smysl.Všechno nejlepší, Jindřich

„Přítel mě posadil, abych se podívalRun From the Cureasi před dvěma a půl lety jsem si myslel,
že by to mohlo pomoci mé psoriáze.Olej jsme vyrobili společně – poprvé pro nás oba – během
tří týdnů byla moje plaková psoriáza pryč.Olej vyrábím a od té doby ho piju.Pokud požívám
každý den a aplikuji olej lokálně v noci na jednotlivá místa, která se náhodně objeví, je lupénka
velmi kontrolovaná a téměř neviditelná.Kvůli této zkušenosti jsem skočil dvěma nohama a nyní
vlastním první  plně státem licencovaný podnik  s  lékařskou marihuanou v Coloradu.Po roce
mého podnikání byl mému otci diagnostikován melanom ve stadiu IV – rozšířil se mu do plic a
jater.Jeho  onkolog  mu  dal  3  až  12  měsíců  a  řekl  mu,  aby  byl  připraven  na  hospicovou
péči.Okamžitě  jsem  mu  nasadil  režim  RSO  a  po  pěti  měsících  je  jeho  rakovina
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pryč.Pryč.Nejjednodušší věc na světě!Díky Ricku, že jsi světu znovu představil tento úžasný
lék!:-)“ Erika

"Udělal  jsem 2 týdenní  olejový  kurz...Mohl  jsem si  to  dovolit  jen  asi  každý druhý den,  ale
lupénka na mém těle téměř zmizela.dávám7moje karta letos venkovnímu pěstiteli, abych mohl
najednou získat dostatek surovin na výrobu 60denní várky, která tohle svinstvo jednou provždy
vyléčí!!!“ Sophie

„Konopný olej léčí rakovinu.Jsem pacientka s rakovinou prsu ve 3. stádiu a používám olej k
léčbě." Adéla

"Žádná chemoterapie, žádná radiace...RSO a změna stravy...RSO mi vyléčil rakovinu žaludku
bez jakýchkoliv sraček..." Dale

"Ahoj Ricku, mluvil jsem s tebou před pár měsíci a od té doby jsem vyzkoušel olej na svou
depresi."Těžko říct, zda to bylo účinné nebo ne, protože jedna unce (28 g) vystačila jen na asi
10 dní.Ke konci 10 dnů jsem několik dní trpěl depresí.Do mého života byl zapojen stresor, ale
dokázal jsem fungovat, i když s pocitem deprese.Takže kdo ví, možná to bez oleje bylo horší.

Každopádně jsem také zkusil nějaký olej na rakovinu kůže mého přítele (76 let).Byla to opravdu
ošklivě vypadající rakovina, asi 8 mm velmi žlutého středu obklopeného zarudnutím o průměru
asi 75 mm.Nechal to působit jen 2,5 dne, protože svědění a zápach byly na něj příliš.Když však
byl  kryt  odstraněn  (byl  to  voděodolný  obvaz),  rakovina  téměř  zmizela.Bohužel  má  četné
rakoviny kůže a nemůže si dovolit peníze potřebné na jejich léčbu.Nechává je tedy spálit velkou
bolestí.Je skeptické povahy a chválit olej je pro něj velmi důležité.

NĚJAKÉ DOBRÉ ZPRÁVY.Můj syn navštěvuje svůj poslední rok na univerzitě se zaměřením na
chemii a řekl svému profesorovi organické chemie (čínský gentleman narozený v Austrálii) o
výsledcích a docela ho to zaujalo a chystá se zkoumat a experimentovat s olejem na různých
lidech s rakovinou kůže.Nejsem si jistý,  jak dlouho to bude trvat, ale budu vás informovat.S
profesorovou důvěryhodností  se můžeme dostat do dveří  byrokracie.S pozdravem, Warwick,
Austrálie”

"Vyrobil jsem to, podal jsem to mému 18letému synovi... Teď žádné známky rakoviny."Dlužím ti
obrovské díky Ricku Simpsone.Mému synovi byl v říjnu diagnostikován synoviální sarkom po
odstranění nádoru před biopsií...Bylo mu řečeno, že rakovina tam stále bude a mohla se rozšířit
do  jeho plic  kvůli  agresivnímu typu  rakoviny...Nejnovější  výsledky  testů,  ke  svému zmatení
nemohou najít žádnou stopu...Konopný olej byl jednou z mnoha věcí, se kterými jsem začal
téměř okamžitě po diagnóze.“ Amanda

"Můj  blízký  přítel  dostával  morfin  proti  bolesti  mozkového  nádoru."Morfin  sám  o  sobě
způsoboval závislost, abstinenční příznaky a při jeho užívání to jen zhoršovalo.Konopí samotné
bylo  jediným  lékem,  který  poskytoval  úlevu  od  abstinenčních  příznaků,  deprese,  bolesti  a
rakoviny samotné.Vaše zpráva je to, co zachránilo mého přítele." Jaspis

„Jsem tak nadšený z oleje.Minulý měsíc to bylo poprvé, co jsem o tom četl nebo slyšel.Jsem
uchvácen...Pane Simpsone, mnozí z nás vám děkují za nezištnou a láskyplnou práci, kterou
jste pro celé lidstvo vykonal.Jsi moje definice humanitáře!!!V hospici jsem dobrovolníkem od
roku 1998, viděl jsem mnoho trpět a umírat, dokonce i v mé náruči.Myslet si, že tolik z toho
utrpení mohlo být zmírněno, je doslova děsivé...“ Cindy

--  Určitě  ano,  zvláště  když  uvážíme,  že  všechny  informace  o  „zázračných  léčivých
schopnostech“  oleje  Ricka  Simpsona  jsou  pravdivé.Správně  vyrobený  a  použitý  olej  může
skutečně  vyléčit  rakovinu,  cukrovku  a  tisíce  dalších  onemocnění.Může  opravdu  pomoci  od
bolesti,  které se morfin  nedotkne.Opravdu omlazuje tělo  a obnovuje  svaly.Myslím,  že slova
ohromující to úplně nevystihují.JB
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"PRO BOHA.Právě jsem dostal  zprávu od někoho,  komu dávám Fénixovy  slzy,  kdo měl  a
myslím tím měl rakovinu ledvin.Po užívání oleje po dobu 90 dnů nejnovější PET sken ukazuje,
že nádory jsou pryč..To je neuvěřitelné.Od té doby, co s nimi pracuji, jsem viděl Fénixovy slzy
léčit mnohé.Děkuji, že mi pomáháte pomáhat ostatním léčit se.“ Gregg

-- Gratulujeme a děkujeme za pomoc ostatním, Greggu.Žádné další skeny, jen olej.Skenování
je karcinogenní, mohlo by způsobit návrat rakoviny a kdo to chce?JB

„Dobrý den, drahý Ricku Simpsone a Jindřichu Bayere, doufám, že se máte oba dobře a jste
šťastní.Vzhledem k množství e-mailů, které musíte dostat, jsem si jistý, že si mě nepamatujete z
doby před několika měsíci, takže jsem připojil naši předchozí korespondenci.Máma je živá a
velmi zdravá!Říci, že jsme tak vděční, je slabé slovo.

Při diagnóze v únoru 2012 (4. stadium adenokarcinomu slinivky břišní s metastázami do jater a
plic) byla její prognóza 3 až 6 měsíců s předpokládaným závažným zhoršením zdraví v tomto
časovém období.Místo toho je o 10 měsíců později živá, šťastná a zdravá.Vím, že jste oba proti
chemoterapii  a my také...  Ale když řekli,  že 3 měsíce, hodili  jsme na to VŠECHNO, včetně
chemoterapie a hned jsme začali RSO.Bylo nám řečeno, že nikdo nezůstane tak zdravý jako
máma na tolik chemoterapie Gemzar, jakou dostávala.RSO ji během té doby muselo udržovat
zdravou.Chemo  se  zastavilo  před  6  týdny,  když  se  rozhodla,  že  cítí  začátky  poškození
chemoterapie.Nyní je bez chemoterapie 6 týdnů a cítí se skvěle.

Od své diagnózy v  únoru  2012,  po počátečním nárůstu,  užívala  gram RSO denně (dosud
celkem asi 300 gramů).Poslední  sken provedený v pondělí  12-17-12 ukázal větší zmenšení
nádoru včetně dokumentace,  že  některé  nádory  byly  příliš  malé  na  to,  aby  je  bylo  možné
vizualizovat pomocí CT.Byla to neuvěřitelná zpráva!V úterý jsme dostali výsledky její laboratorní
práce.Poté,  co  jsme obdrželi  tak dobré zprávy  o skenování,  byli  jsme šokováni,  když jsme
slyšeli,  že její  test  nádorových markerů (CA19-9) se zvýšil  z 285 na 2100.Už jste to někdy
viděli?Máte nějaké vysvětlení, proč nebo jak se markery zvýšily?Máte vůbec nějaké nápady?
Nějaké návrhy?Tato otázka se dostala k  několika tvůrcům RSO, ale zatím žádná definitivní
odpověď.

Zde  jsou  její  dosavadní  výsledky  CA19-9.Normální  hladina  je  MENŠÍ  NEŽ  37.  Při  úvodní
diagnóze  v  únoru  nebyl  proveden  žádný  test  nádorových  markerů.  4-30-12...23,568;  5-30-
12...5,240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (poslední chemoterapie byla 10-29-12);
12-17-12...2 100.Každý váš příspěvek si bude moje rodina vážit!Hodně lásky, B”

"Drahá B, CT vyšetření poskytuje obrovskou dávku záření a to je to, co to mohlo způsobit, navíc
chemoterapie byla naprosto zbytečná."Nechal bych ji co nejrychleji sníst 180g nejkvalitnějšího
oleje.Už žádné CT nebo jiné karcinogenní nesmysly, jen ten olej a tolik, kolik snese.Nejprve
musíte odstranit škody způsobené chemoterapií a radiací a bude to nějakou dobu trvat, jen to
oleji  ztížilo práci.Jako když jí  dáváte protijed a pumpujete jí  do žil  jed,  nedává mi to vůbec
smysl.Všechno nejlepší, Jindřich Bayer”

„Asi před 4 týdny mě oslovila žena s rakovinou prsu a podařilo se mi ji nasměrovat správným
směrem.Má docela významný nádor (myslím, že by mohla mít více než jeden) a je schopná ho
cítit.Jsou to teprve 3 týdny, co začala s olejem a už nádor definitivně měkne.Není to špatné po
dobu 3 týdnů!Cítím se pro ni velmi povzbuzená a jen VÍM, že tato dáma bude dalším úspěšným
příběhem.Jedna láska." Corrie

"Mému tátovi je 89 let, má rakovinu kůže na obličeji."Třikrát jsem ho odvezl do nemocnice, aby
mi ho vyřízli, což ho otevírá infekcím, nemluvě o tom, že jsem ho vzal z pečovatelského domu a
zpátky, je to pro něj těžké.Před pár týdny jsem začal s konopným olejem.Některé z nich jsou
velikosti mého dětského prstu až mého palce.Bylo jich 11, které jsem ošetřil, nyní jsou tu 4 o
velikosti palce velikosti malého prstu.Prostě zemřou a spadnou z kůže zahojené.Jsem ohromen,
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stejně jako všechny sestry a doktor.“Steve

„Chtěl bych jen říct,  že jsem nesmírně šťastný, že mohu oznámit,  že sken mého tchána na
rakovinu vyšel podruhé úplně čistý poté, co první ukázal skvrny na plicích.Nastartovali jsme ho
na oleji hned poté, co první ukázal skvrny.Konopí mu vzalo plíce a vyčistilo je!Bylo mu řečeno,
že potřebuje Chemo.Byli jsme proti a místo toho jsme ho dali na olej.Konopí léčí rakovinu!!!”
Karen

„Léčí i rakovinu děložního čípku!Nemohl jsem si dovolit léčbu (ani JEDNU...) a vydržel jsem rok
bez jakékoli lékařské pomoci...ale kouřil jsem skoro každý den...pak o rok později na mé výroční
zkoušce byli doktor a sestry nadšeni...nemohli najít VĚC jiného než lehké jizvy tam, kde byla
rakovina...Už  jsem  100%  bez  rakoviny...díky  marihuaně...ne  lékaři...ne  "medicína"...ne
léčba...ale kvůli čisté, bylinné, PŘÍRODNÍ rostlině...Jsem živoucím důkazem...Doktoři mi řekli,
že  jsem měl  mít  rakovinu  5.  úrovně,  abych  nezůstal  bez  jakékoli  léčby...ale  stejně  to  bylo
pryč...bez jejich pomoci...byli  tak nadšení, že mě poslali  do STÁTNÍ NEMOCNICE v LITTLE
ROCK (UAMS) na další testování...a UAMS také nenašel nic jiného než lehké jizvy...říkali, že je
to zázrak...Myslím, že to byla jen marihuana...Už to legalizujte...pomoci lidem...není to to, o čem
lidstvo BYLO?“ Monica

„Použil jsem konopný olej k léčbě bazaliomu na hlavě, krku a obličeji.ÚSPĚŠNĚ.To je ideální
rakovina pro výzkum.Je jasně viditelný pouhým okem a všechny změny, ke kterým dojde, jsou
snadno viditelné.Snažil jsem se o to vzbudit zájem tady v USA, ale federálové mají kohokoli a
zdá se, že všichni jsou zjizvení k smrti na dotek.Podívejte se, co dokážete." Josefe

"Mám bouli na stehně, bývalo to tvrdé, skoro 2 cm, teď je to méně než poloviční velikost a je
měkčí (4 týdny)." Katri

"A právě jsem zjistil, že jsem bez rakoviny poté, co jsem byl na oleji 5 měsíců v kuse!" Mimi

QJB, máte něco o léčení určitých typů nádorů nazývaných hemangioblastomy?Vaše příspěvky
sleduji, stejně jako ostatní.NIKDY jsem neviděl jinou léčbu tohoto typu nádoru než excizi.Mám
jich hromadu." Graeme

A.Osobně ne, určitě jsme neměli možnost léčit všechny diagnózy, které člověk osobně zná, ale
soudě podle toho, co jsem o tom teď četl, nevidím důvod, proč by olej neměl pomoci.Pokud vím,
tak to dokážou diagnostikovat jen pomocí CT, a jak se na to dívám já, každý, kdo si CT udělá,
by měl následně sníst alespoň 60g oleje.A když před operací snědí těch 60g, tak ve většině
případů operace nebude nutná, protože nádory tam nebudou.Takže já bych olej určitě sama
vyzkoušela.Všechno dobré, JB

„Samotná skutečnost, že placebo některé lidi léčí, je důvodem k tomu, abychom navždy opustili
medicínu a studovali umění placeba.Když jsem řekl, že nikdy neprovedete studii s placebem,
když máte účinný lék, máte pravdu, že by to zabilo polovinu vašich pacientů, nemocných a
krutých.“ Kryštof

-- Bylo by to skutečně nemocné a kruté, a proto to já osobně neudělám.Ostatní mohou, pokud
chtějí, ale já ne.Chci, aby lékařský systém začal používat olej jako placebo – pokud prokážou,
že cokoliv, co chtějí používat, je bezpečnější a účinnější než olej (a zábavnější/příjemnější pro
pacienta),  pak  to  mohou  prodat  .Pokud  ne,  tak  proč  ne.Je  to  docela  jednoduché  a  velmi
racionální, myslím.A stejně to bude v budoucnu, tak proč čekat?JB

„Nikdy  není  pozdě  přijmout  fakt,  že  konopí  je  prostě  lék.Zároveň  není  nikdy  pozdě  začít
používat olej jako lék, bez ohledu na to, jaký je váš stav nebo jak závažný je.Při použití oleje je
obvykle velká šance, že se pacient uzdraví, nebo mu olej zajistí maximální kvalitu života až do
konce.A to je také důležité.JB”
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„Když pacienti, kteří podstoupili chemoterapii, začnou olej používat, první věc, kterou musí olej
udělat,  je detoxikovat jejich tělo.Takže v některých případech může pacient potřebovat požít
docela  dost  oleje,  než  začne  napadat  samotnou  rakovinu.Opravdu  není  dobrý  nápad  brát
chemo, zvláště když je to naprosto zbytečné, vezmeme-li  v úvahu, že lékařský systém zná
konopí jako lék na rakovinu desítky let.JB”

Q'Terminální'  pacienti  s  rakovinou:  Začínáte  je  agresivně  na  1  gramu  denně  nebo
pracujetestihnou to přes týden nebo tak?Rady ze zkušeností?

A.Ne, vždy začínáme s malými dávkami a v podstatě se řídíme pokyny.Samozřejmě, pokud
mají předchozí zkušenosti s konopím a vědí, že se není čeho bát, někdy můžete začít s vyšší
dávkou.Ale nikdy nevíte, jak bude pacient na olej reagovat, navíc obvykle užívají různé léky,
takže  možná  budete  chtít  být  opatrní  a  sledovat  pacientova  krevní  tlak  atd.Obecným
doporučením je řídit se návodem, ten méně formální je – řiďte se svým instinktem a úsudkem a
když pacient „nemá co ztratit“, neváhal bych mu v případě potřeby podat vysokou dávku (akutní
bolesti zad apod.) .Gram skutečně vysoce kvalitního oleje může nezkušeného uživatele dostat
velmi vysoko, přesto neškodí.Někdy se dokonce i konopím navozené kóma může ukázat jako
přínosné a jsem si jist, že dříve nebo později bude stejně použit pro anestezii před operací, ale
právě teď chceme, aby pacienti  co nejvíce zůstali  ve své zóně pohodlí.Doufám, že jsem to
vysvětlil dobře.Všechno nejlepší, JB”

"Corrie,  příteli,  pomohla jsi mi s ***."Dávám mu léky na jeho neuroendokrinní nádory.Byl na
medikaci 1 měsíc a ta se začíná zmenšovat.Bylo to tak velké, že ho to tlačilo na břicho, ale teď
je to do té míry, že může zase jíst a jeho lékař řekl, že nikdy neviděl, že by se takový nádor tak
RYCHLE zmenšoval.Vyděsilo ho to a všechny krevní testy se vrátily do normálu, takže další na
cestě k vyléčení a to je ÚŽASNÉ.A vy jste ÚŽASNÍ a Bůh je velký."

"Mám přítele, který má rakovinu mozku a já mám Cml."Olej funguje pro nás oba!!!Můj přítel je v
mých očích důkazem z první ruky, že tento olej je zázrak...Dříve jsem pochyboval, ale teď ne!
Vezměte si olej, FUNGUJE TO!” Tylere

„Konopný  olej  po  ročním  užívání  a  pouze  používání  konopného  oleje  změnil  rakovinu  z
pavučinového typu na nádory, které byly nyní schopny zacílit určitou formou chemoterapie, také
zvýšila svou dávku oleje na 3 gramy denně.Před 18 měsíci bylo rodičům řečeno, že její rakovina
mozku je v terminálním stádiu a že jí zbývá asi 18 měsíců života a že chemoterapie jí dá jen pár
měsíců, takže v odpovědi na vaši otázku obě přispěly k remisi,  doufám, že to zodpoví  vaši
otázku.“ Michigan Cannabiscancerproject

„Loni jsem byl požádán přítelem mé matky, zda bych mohl udělat 6měsíční kúru konopného
oleje pro její maminku z konopí nejvyšší kvality.Měla rakovinu krku.Udělal jsem jí olej podle rad
z Youtube a pak jsem ho poslal do Ruska.Použila první 6měsíční kúru s úžasnými výsledky a
požádala o další 6měsíční dávku, poslal jsem jí další dávku a nyní po 14 měsících je v dobrém
zdraví.Odvádíš úžasnou práci, Ricku.Děkuji." Gareth

„Dobrý den, jmenuji se Alysa a je mi 16 let.V roce 2011 mi byl diagnostikován anaplastický
astrocytom  3.  stupně.My  (moje  rodina  a  já)  jsme  se  rozhodli  použít  konopný
koncentrát.Michiganská univerzita nám řekla, že pravděpodobně nepřežiju déle než pár let a že
samotná rakovina je nefunkční, protože byla ve formaci pavouka.Loni v lednu jsem šel na svou
pravidelnou magnetickou rezonanci na University of Michigan.Všechny nádory jsou pryč."

„Moje máma má rakovinu plic ve 4. stádiu a ta se dostala do jejího mozku, ale od té doby, co
užívá konopný olej RSO, se jí daří dobře.Její krevní obraz se vrátil skvěle a cítím se vám velmi
vděčný, protože mám pocit, že RSO dalo mé mámě šanci bojovat s touto rakovinou...“ Shannon

„Jsem 68letý muž,  který žil  v tom, co jsem považoval za normální zdravý život  bez větších
problémů, a udržoval se každoročním očkováním proti chřipce a kontrolami.Moje tělesné funkce
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byly v pořádku a vše se zdálo v pořádku, dokud jsem se jednoho rána nevzbudil s hroznou
bolestí  žaludku.V  domnění,  že  jde  o  slepé  střevo  nebo  kýlu,  mě  moje  žena  spěchala  na
pohotovost.Asi o 2 hodiny později,  15. srpna 2012,  jsem měl naléhavou operaci a na mém
tlustém střevě byl masivní nádor, který byl odstraněn spolu se 14 lymfy.uzly.O týden později se
moje vnitřnosti prolomily a otrávily mě, což vedlo k druhé operaci.

O 4 dny později jsem se začal cítit lépe, byl jsem na nohou a pomalu se mi vrátila pohyblivost a
začal jsem krvácet.Vrátil se na operaci číslo 3 a o den později měl lehký infarkt.Krátce na to -33
dní na JIP- jsem byl propuštěn a nesl stomický pytel.Taška byla u mě 8 měsíců a reverzní
operace proběhla bez komplikací.Chirurg řekl, že rakovina se nerozšířila za uzliny.

Navzdory  tomu mě napochodovali  na  kliniku  rakoviny  a  začali  diskutovat  o  chemoterapii  a
ozařování jako o „následné kontrole“. Říkali standardní protokol.BULLSHIT řekl jsem!Nedojde k
žádnému  ozařování  mého  těla  nebo  jeho  další  otravě  Chemo  nebo  Radiací.Onkolog  na
onkologické klinice se nehádal a nastínil kontroly každé 3 měsíce po dobu jednoho roku, což
obnášelo CT vyšetření a odběr krve.

Získal jsem materiál, jak nastínil Rick Simpson, a vytvořil RSO.Podle všech pokynů pro proces
extrakce a za použití nafty jako rozpouštědla jsem měl hotový olej ve stříkačkách a začal jsem
ho pít  dvakrát  denně,  pokaždé malé  množství.Absolvovala jsem 4.  kontrolu na onkologické
klinice a konstatovali, že CT NEUkazuje nic, co by naznačovalo přítomnost RAKOVINY.Krevní
test  ukázal hladinu CEA na 1,4,  ale co to sakra, každý má v sobě rakovinnou buňku nebo
dvě.Cokoli 5+ považují za znepokojivé.Nyní připravuji další várku a budu ji užívat denně jako
preventivní  opatření.KAŽDÉMU,  kdo  nyní  trpí  rakovinou,  doporučuji,  abyste  udělali
totéž.Nemáme co ztratit a všechno můžeme získat." Gerry

"Je příliš pozdě zachraňovat někoho, kdo má 4. stadium a už je kost a kůže a sotva už může
chodit ze ztráty síly?" Pád

"Nikdy není příliš pozdě.S použitím tohoto oleje bylo vidět mnoho zázraků.Pokud je nemůže
zachránit,  to  nejmenší,  co  udělá,  je  zmírnit  jejich  utrpení  bez  drsných  vedlejších  účinků
léčiv.Všimněte  si,  že  pokud  začnou  na  vysokých  dávkách,  budou  hodně  spát,  dokud  se
nevybuduje jejich tolerance.Je to velmi silné.” Nicku

„Jeden ze starších v našem městě dostal 3 týdny na to, aby žil ve 3. stádiu rakoviny jater.Jeho
rodina  shromážděná  kolem  ho  oživila.Zkusil  tento  olej.Jsou  to  dva  roky,  je  v  pořádku.Bez
rakoviny,  lékaři  ho  cestou  testovali.Ani  o  tom  nebudou  mluvit.Na  hledání  léku  nejsou
peníze.Věřím, že to funguje.......“ Bobby

"Já taky, bez rakoviny štítné žlázy!" Michelle

"Říkej  si  o  mně,  co  chceš,  smiluj  se  se mnou,  suď mě...Váš argument  je  neplatný!Toto  je
poslední sken, který maminka kdy dostane!!!KONOPÍ ZABÍJÍ RAKOVINU!“ Svítání

Stacy: V jaké fázi byla tvoje máma?Vím, že jsi to už jednou psal, ale zapomněl jsem.To je hned
skvělá zpráva!!

Dawn:  Stacy,  byl  to  malobuněčný karcinom plic  ve 3.  stádiu.5 nádorů s malými metami do
horního lymfatického systému.

Debbi: To je tak fenomenální!Nikdy jsem neslyšel, že by někdo vyléčil malou buňku, dokonce i
se všemi běžnými protokoly.To je pozoruhodné!Nejen, že jste zachránili život své mámě, ale
zachráníte  tím  i  další  životy,  protože  je  to  důkaz,  že  konopí  funguje.Díky  moc  za  sdílení!
Dawn: Debbie, udělala to všechno, konopný olej - chemo - ozařování, ALE byla vyléčena před
chemoterapií a ozařováním, takže odmítla zbývající léčbu a zůstala s olejem...Což stále bere a
bude brát KAŽDÝ DEN do konce života!
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Steve: říká 'toto je nejvíce kompatibilní s postradiačními změnami'.Měla radiaciterapie?

Dawn: Steve, ano, ale nikdy neskončila...Dr je na podlaze!

Pacient:  Linda V.,  Termín služby:  16.11.2013,  Zákrok:  CT HRUDNÍK S KONTRASTEM.Bylo
provedeno  CT  hrudníku...Je  provedeno  srovnání  s  předchozím  CT  hrudníku  ze  7.  8.
2013.INDIKACE: Jedná se o 64letou ženu s anamnézou rakoviny plic...

ZJIŠTĚNÍ: Dochází ke zvýšené intersticiální změně a ztluštění interlobulárního septa...což je ve
srovnání s předchozí zkouškou lepší....Nebyly prokázány žádné jednoznačné uzly mediastina v
měkkých  tkáních  nebo  mediastinální  adenopatie.Neexistuje  žádný  definitivní  důkaz  axilární
lymfadenopatie  nebo  hillární  lymfadenopatie.Kromě  postradiačních  změn  v  mediální  oblasti
pravého  horního  laloku  nejsou  prokázány  žádné  další  parenchymální  plicní  opacity  ani
suspektní plicní uzliny.Průdušnice a hlavní průdušky jsou průchodné.Nedochází k pleurálnímu
výpotku.Velikost  srdce  je  normální.Nedochází  k  perikardiálnímu  výpotku.Vizualizované  části
horní části břicha jsou nevýrazné.Neexistuje žádná fokálně agresivní lucentní nebo sklerotická
kostní léze.

OTISK: Zlepšení postradiačních změn v pravém kopci a mediálním aspektu pravého horního
laloku.Žádný jednoznačný důkaz recidivující nebo reziduální choroby.“

"Měl jsem neoperovatelnou rakovinu ovsa, to je malobuněčná rakovina dolního laloku mé levé
plíce." Dostal jsem se na velmi drahé konopné oleje a buňky se zmenšují. Byl jsem Terminál a
řekl jsem, že do Vánoc 2013 budu mrtvý. Díky THC jsem stále tady.“ John-Miachael

"Ropa zvrátila všechna radiační poškození a uzdravila se k nevíře...Lékařská marihuana mě
ZACHRÁNILA a udržela mě mimo 5 lékáren.Přišel jsem o pravou ledvinu kvůli chemoterapii a ta
se mi začíná zachycovat tam, kde mě bolí kůže...a během několika minut po konzumaci olejů v
tinktuře, abych záchvaty zastavil a zůstal pryč celé měsíce...

Úžasné  a  to  je  jen  jedno,  že  oleje  zvrátily  poškození  nervů  v  mých  očích  způsobené
chemoterapií  tam,  kde  mi  byl  diagnostikován  glaukom,  a  při  mé  poslední  návštěvě  před
pouhými 6 měsíci nevykazuji vůbec žádné známky glaukomu a můj zrak je lepší, když užívám
léky. ..“ Tereza

„Znám muže, který měl 4. fázi, která se šířila jako šílená.Dostal 10% šanci na přežití roku a bylo
mu řečeno,  aby si  dal své záležitosti  do pořádku.Řekl jsem mu, aby se dívalRun From the
Curea zkusit lék.Během jednoho roku mu bylo diagnostikováno, že je 100% bez rakoviny a nyní
pečuje  o  několik  pacientů,  a  to  vše  díky  úžasným  léčivým  silám  konopí  a  vedení  Ricka
Simpsona.Takže děkuji Ricku." James

„Moje teta s glioblastomem 4. stadia přešla z invalidního vozíku na chůzi po pouhých třech
dávkách!Její  levá strana byla více než měsíc ochrnutá.Ale nyní  plně funkční!!Tak nadšený!"
Nicolette

„Měl jsem glioblastom, který má vysokou úmrtnost.Po 6 měsících chemoterapie a ozařování,
pocit nevolnosti a zvracení, bolavé ledviny a všechno s pocitem otravy.Poté, co mě konečně
poslali  domů s tím, že už nemůžeme dělat,  změnil  jsem svůj jídelníček na čisté stravování
organicky  pěstovaných  potravin  ze  své  zahrady.Pití  zelených  smoothies,  injekce  vitamínu
C.Poté jsem přidala nakyslé ovoce.Přítel mi pak sehnal trochu Rickova oleje.No, minulý pátek
mi  zazvonil  onkolog  a  řekl  mi,  že  jsem  BEZ  RAKOVINY.Tolik  lásky  z  mého  srdce  do
vašeho.Byla to záchrana života." Tanya

„Moje  teta  ten  olej  brala  6  týdnů.Její  terminální  nádory  se  nyní  zmenšily  o  více  než  50
%.Funguje to.” Boosboys

"Mám přítele,  kterému jsem to  řekl  před 4  měsíci,  protože  její  otec  byl  na  chemoterapii  a
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zhoršoval se, teď je téměř bez rakoviny...a cítí se skvěle." Ruth

"Funguje to - vyléčilo to rakovinu mé ženy, když se to rozšířilo po chemoterapii / rádiu - řekli,
aby se podíval."pro alternativy ... zjistili jsme o ropě - rakovina zmizela za 3 měsíce / 90 dní -
platíme ji nyní." Chrisi

"Používám  olej  asi  rok,  abych  zabránil  opětovnému  růstu  gliomového  mozkového
nádoru."Předejte prosím mé díky Rickovi, zdá se, že léčba pomáhá mému celkovému zdraví a
nedošlo k žádnému opětovnému růstu.Ví někdo, jaké by bylo dobré dávkování pro někoho, kdo
se snaží zabránit recidivě mozkového nádoru 2. stupně podle WHO?„Standardní“ rada je, že
poroste a bude vyžadovat chemoterapii.Můj doktor navrhoval 50% růst do 3 let, což jsem o pár
měsíců překonal.Zatím je vše dobré." Čtyři dvacet

"Právě jsem dostal zprávu od přítele, že jeho kamarád se vyléčil ze čtvrtého stádia rakoviny
plic."9 lékařů se shodlo, že mu zbývaly týdny života a že se mu to rozšířilo do kostí a mozku.4-5
týdnů na oleji, a teď doktoři říkají, že špatně diagnostikovali, byla to lehká plicní infekce.Žádné
známky nádorů nebo markerů rakoviny v jeho krvi.Obrátil jsem ho na Fénixovy slzy a ukázal
jsem mu, jak vyrobit dávku s použitím menšího, dostupnějšího množství bylin.Klidně to použijte,
jen mě držte v anonymitě.Děkuji a Bůh žehnej."

„Pracoval jsem v kolektivu a mnoho let jsem měl rakovinu kůže na levé paži, protože jsem si ji
věšel z okna za jízdy.Teď vím, že mi nikdo nemusí věřit, ale začal jsem na to každý den dávat
RSO olej a přísahám, že je to pryč.Trvalo to pár měsíců, ale je to opravdu pryč z místa, kde bylo
léta.“ Chlípný

„Setkal  jsem se s přeživší,  která se rozhodla použít  olej  místo toho,  pokud život  ohrožující
chemoterapii a ozařování...dostala méně než rok...už 5+ let je bez rakoviny a nikdy neztratila
ani vlas nebo byla slabá a nemocný z léčby...přírodní nechemická medicína!!Není to podvod!!”
Gwendolyn

"Právě jsem si napsal s jedním z mých Peepů."Měla Non-Hodgkinův lymfom ve 4. stádiu a
trojitý zásah (to znamená, že měl 3 řidiče,  jak jí  to vysvětlili  a  řekli,  že jedna z rakovin ve
skutečnosti  chránila  druhou  před  působením  chemoterapie),  takže  její  jedinou  lékařskou
možností  byla  transplantace kostní  dřeně.Její  onkolog,  kterého dnes navštívila,  řekl,  že  její
„rakovina  už  bude  zpátky“,  protože  odmítla  transplantaci.Toto  je  její  zpráva:  „Právě  jsem
navštívila svého onkologa.Moje krev je dobrá.Dělám správnou věc.Hurá, dobré výsledky, dobré
zprávy, žádná rakovina.“ Konopí zabíjí lidi s rakovinou!” Corrie

„Rick mi ukázal,  jak zůstat naživu už 3 roky a bojovat se 4 různými typy rakoviny v oblasti
močového měchýře. Teď jsem na 2 a bojuji denně pomocí RSO. Nevím, jestli to vyhraju, ale byl
to  dobrý  boj  a  teď  jsem 3 roky  po  sekačce  a  stále  bojuji....  Díky  Ricku  a  posádka...  Bůh
žehnej...“ Gregory

"Vyrábíme RSO pro mého manžela."Trpí revmatoidní artritidou.Také právě porazil Hodgkinsův
lymfom.Používáme  99,9%  isopropyl.Nenecháváme  v  rozpouštědle  déle  než  3-5  minut.S
chlorofylem to takto není zelené.Můj manžel NEMUSEL užívat žádné léky na svou RA.Neotéká
a nebolí.Bůh ti žehnej Ricku a tvým přátelům za sdílení tohoto úžasného léku!“ Janice

„Osobně jsem byl svědkem toho, že vyléčil oba druhy rakoviny kůže a čtvrté stadium rakoviny
prostaty u mého strýce. Také jsem viděl, jak úspěšně bojuje s lymfomem. S velkým úspěchem
také léčíme nádory u našeho psa. Nádory jsou asi z 85 % pryč po dvou měsících lokálního
podávání a požití s  jídlem. Dejte to také našemu 9letému německému ovčákovi na artritidu.
Miluje  to  a  opravdu  jí  to  vrátilo  kvalitu  života,  zvláště  lepší  než  Rymadil,  který  veterinář
předepsal před několika lety!“ Jasone

„Vyléčil jsem si rakovinu kostí a jater ve 4. stádiu, vyléčil jsem si ošklivou popáleninu na paži,
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upravil jsem si krevní tlak, sledoval jsem, jak mi křečové žíly mizí, zhubl jsem 90 liber, přestal
jsem brát léky proti bolesti, zmírnil spáleniny od slunce pomocí topického oleje, vyléčil jsem psa
svých přátel. rakoviny kostí...hmmm, co jiného...artritida v mých prstech, zapomněl jsem, že ji
vůbec mám. Je ŠÍLENÉ, že kouzlo této rostliny je nezákonné. Jdi zjistit." Laura

"Tohle změnilo můj život poté, co mi byla diagnostikována CML (chronická myeloidní leukémie)
téměř před rokem a já  jsem viděl  video.Run From the Cureo tom,  jak konopný olej  vyléčil
pacienty s rakovinou v terminálním stádiu.No, jsem živoucím důkazem, že to funguje.Změnilo to
moji hladinu rakoviny.Ještě nejsem vyléčen, ale doufám, že jednoho dne budu moci říct,  že
jsem přežil,  takže pokud jste  neušli  míli  v  kůži  pacienta s  rakovinou,  nezačínejte  mlátit  do
něčeho, o čem nic nevíte.“ Denise

"Věřím.Moje kamarádka měla 3 druhy rakoviny.Dostal 3 týdny života.Nyní o 2 roky později je na
1 druhu a dělá dobro.“ Sandra

"Všichni jste pomohli mé matce zachránit život."Jeden rok bez rakoviny!” Vznešený

„Příběh mé matky: „V září 2010 byla mé matce diagnostikována rakovina vaječníků ve 4. stádiu
a dostala  6  měsíců  života  bez léčby a  rok  a  půl  života  s  léčbou.  Okamžitě  nastoupila  na
chemoterapii a rakovina zareagovala docela dobře, i když zpustošila její 70 let staré tělo, které
se jen z 85 % zotavilo ze syndromu Guillain Barre.

Pokračovala  v  další  chemoterapii  a  v  prosinci  2011  musela  podstoupit  nouzovou  operaci,
protože  její  GI  a  gynekologický  systém  byly  propojeny,  což  vedlo  k  těžké  infekci.Bylo
odstraněno  tolik  rakoviny,  kolik  bylo  možné  odstranit;  byla  velmi  blízko  smrti  a  nějakým
způsobem prošla operací a zotavením a mohla jít domů, i když stále nebyla bez rakoviny.

Mezitím mi přítel  začal  předávat  informace o marihuaně/konopném oleji  a jeho použití  proti
rakovině.Pomalu jsem začal naslouchat a dělat vlastní výzkum; Byl jsem ohromen tím, co jsem
začal nacházet a stále zkoumat…

Během  příštího  roku  matka  podstoupila  další  chemoterapii;  brala  morfin  a  oxykodon  na
bolest.Kvalita jejího života se zhoršovala, stejně jako její  postoj  „nikdy se nevzdávej,  čestný
Bohu, Okie z Muscogee“.

V lednu 2013 měla za sebou páté kolo chemoterapie.Její předchozí rok strávila bojem; byla
vyčerpaná, zbitá, bolavá a chemoterapie už neměla žádný léčivý účinek.

Bylo nám řečeno, že rakovina se rozšířila do jejího močového měchýře a jater a že rakovina
jater bude tím, co ji postihne; nemohli to zastavit, ale doufali, že by to mohli zpomalit a získat jí
nějaký  čas.Překročili  jsme  časovou  osu,  která  nám  byla  původně  stanovena  při  původní
diagnóze, ale stále jsme cítili, že je třeba udělat více.

Byla hotová a připravená se vzdát; skončila s chemoterapií; "už ne!" ona řekla.Šel jsem za ní a
začal jsem diskutovat o tom, co jsem se za poslední rok naučil ao konopném oleji a jeho použití
proti  rakovině.Navzdory své přísné výchově v 50. letech 20. století  byla chudá, nábožensky
založená,  texaská  zemědělská  půda  a  panhandle  otevřená  sledování  jednoho  nebo  dvou
dokumentů online o ropě a dozvědět se více o hlášených úspěších atd.Po dlouhých diskusích a
prezentacích,  které  mohl  dát  jen  syn  umírající  matky,  jsem  ji  přiměl,  aby  souhlasila  s
vyzkoušením oleje.

Když  začala  s  dávkou  menší  než  polovina  velikosti  zrnka  rýže,  polykanou  v  prázdných
vitamínových kapslích, viděla, že její užívání narkotik kleslo o 50 % během dvou dnů a toto
snížení zůstalo po celou dobu užívání tohoto léku.

Máma nikdy v životě neměla produkt THC a to pro ni byla velká úprava.Občas byly účinky velmi
pozitivní, ale většinou jen velmi sedativní.Občas bylo thc trochu moc silné, ale předávkování si
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nemůžeš ublížit, takže si šla lehnout a modlit se, dokud to nepřešlo.Spánek je součástí procesu
hojení, takže sedativní povaha je záměrná.

Brzy se počet nádorů na CT u maminky začal zvyšovat na 455 a začala zvyšovat dávku oleje
tak  rychle,  jak  to  dokázala.Na  doporučení  svého  lékaře  navštívila  gynekologického
onkologického  chirurga  a  ten  souhlasil,  že  půjde  dovnitř  a  pokusí  se  odstranit  co  nejvíce
rakoviny.Operace byla naplánována na konec června, a když dorazila, počet nádorů klesl na
405 a máma pozřela přes 100 gramů oleje.

Když chirurg  vyšel  z  operace,  aby  si  promluvil  s  mým otcem,  jeho přesná  slova  byla:  "To
nemohlo dopadnout lépe!" Odstranili velkou rakovinu, o které věděli, že tam je, ale nebyly tam
žádné menší rakovinné nádory, které očekávali.Maminka se zotavila po operaci a počet jejích
nádorů zůstal pod 20 (normální je 34) od července 2013; její poslední sken z prosince potvrdil,
že od července 2014 je stále bez rakoviny.“ Vznešený

"Můj bratr měl lymfom, žaludek, metastázy do páteře."Drogy, které mu dali, ho udržely vzhůru
celou noc, každou noc a den, a celé týdny nikdy nespal ani nejedl.Jedna gramová pilulka oleje a
usne na 18 hodin a nají  se do sytosti.O týden později  je ze 78 % bez rakoviny.Doktor byl
zmaten.Neřekli jsme mu to, protože byl v nelékařském stavu, ale konopí zachránilo život jemu i
nám.Teď, o rok později, MŮJ BRATR PATIL LYMFOM!Nikdo to nedělá...bez konopí." Errl

"Před chvílí  jsem z toho měl velkou odpornost."Vzal bych si kapku denně.Osoba, která mi ji
dala, ji požádala o zpět.Nakonec ho dal ženě, která se vytrácela z rakoviny.Nemohla jíst, pít,
natož  skutečně  žít.Vážila  méně  než  70  liber.Můj  přítel  jí  dal  olej...voila!Začala  jíst,  pít  a
pokračovala ve svém boji...úspěšně.Pevně věří v léčivé vlastnosti konopí.“ Tara

„Jsem velmi věrný při čtení všeho, co píšete.Můj otec zemřel, protože měl rakovinu.Chystali se
pouze ozařovat.Měl jedno ošetření a minuli místo, takže ho v podstatě usmažili.Zemřel do 2
dnů." Anita

„Dnes jsem dostal zprávu od muže, kterému jsem daroval velkou částku.Měl rakovinový nádor v
krku.Od začátku dubna 2013 je krmen sondou.Žena nemocného volá všechny v slzách.Po 4
týdnech užívání oleje 2x denně je to pryč.Úplně pryč...Jedl pevnou stravu...Žádná nová léčba
nebo nové léky, jen RSO.Sdílejte znalosti, zachraňte život.” Jared

„Jsem pacient, který přežil 4. stádium rakoviny, a když jsem absolvoval chemoterapii (NIKDY
více), mohu vám říct, že všechna léčiva, která mi byla předepsána k potlačení nevolnosti, na
podporu spánku atd., mi udělala víc nevolnosti!Teprve když jsem přešel na lékařské THC, mohl
jsem jíst, spát, relaxovat a vydržet!!Díky bohu, že žiji v CA, kde je to legální, mám srdce na srdci
s těmi, kteří nemají přístup!“ Heinz

„Sdílejte, ať ostatní nedělají chyby jako my.Strava je tak důležitá!!!!A pak, pro některé, jako je ta
paní zde v Saint John, které byl před 4 lety diagnostikován malobuněčný karcinom stadia 4 a
dostal jsem 2-3 měsíce života, právě jsem s ní telefonoval, je v pořádku!! !!!!!A je jí 73!!!Ztratil 2
sestry  kvůli  rakovině  plic.A...řekl  nám  o  tom  její  syn,  PROTOŽE  mu  o  tom  někdo  řekl!!!!”
Bronwen

„Vyléčil jsem rakovinu pomocí RSO asi 6krát včetně rakoviny mozku, nejrychleji jsem vyléčil
něčí rakovinu za 13 dní!!!Lol, lechtá mě.Také vyléčil cukrovku, šedý zákal, IBS, artritidu, šediny
a vysoký krevní tlak.Blázen pomyslet, jak moc jsem o tom pochyboval!!!Teď už budu věřit téměř
čemukoliv." Nefrit

"Ano, dokáže vyléčit šedé vlasy."Už dříve jsem z něj udělal balzám a nanesl jsem ho na vlasy a
obličej.Páni, ty věci dělají zázraky." Brittney

"Viděl jsem tři lidi uzdravené olejem."Jeden z diabetického vředu na noze poté, co její lékař řekl,
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že noha musí  být  amputována.Jeden z  "koncového"  rakoviny  jater.A jeden zhypersenzitivní
pneumonitida, která se vyvinula po polití Agent Orange ve Vietnamu.Jeho VA lékař mu řekl, že
stav  je  „zvladatelný“,  ale  nakonec  ho  zabije.O  několik  měsíců  později  byl  tento  muž
hospitalizován s chřipkou a jeho lékař nařídil CAT vyšetření.Nařídil druhé vyšetření poté, co si
myslel,  že to první bylo zaměněno s jiným pacientem.Pak se zeptal mého přítele, "co se to
sakra děje" - zjizvená tkáň v jeho plicích se zahojila a měl "v podstatě plíce normálního člověka"
- ze stavu, který měl být nevratný." Booth

"Můj manžel říká, že se necítí jinak, když si vezme olej na svou rakovinu, která je nyní pryč."Byl
na něm 3 měsíce,  právě se dostává na úroveň údržby a všechno je skvělé!Jaká zázračná
bylina!" Deborah

"Stage IV neuro endokrinní v hlavě slinivky břišní."Datum diagnostiky květen 2012.Olej zahájen
v prosinci  2013.Nádor  se zmenšil  o  20 %.Nádorové markery klesly  ze 73 na 23 (normální
rozmezí 0-30). Joanna

„Kvůli  konopnému oleji  jsem přežil  rakovinu TERMINAL.V roce 2008 mi  byl  diagnostikován
sarkom měkkých tkání.Měl jsem 5 týdnů ozařování, 8,5 hodiny operace.a o 8 týdnů později mi
bylo řečeno, že jsem v terminálním stádiu, protože rakovina se tak rychle rozšířila do mých
plic.Bylo to nefunkční kvůli 25-40 metům.Chemo nepřicházelo v úvahu.Dostal jsem 3 měsíce až
rok.O měsíc později jsem začal s olejem a o rok později CT vyšetření neukázalo žádné známky
rakoviny v mých plicích.Tyhle věci fungují!Rick Simpson mi zachránil život!" Salobrena

„RSO beru  od  23.  prosince  2013,  protože  mi  v  listopadu  2012  diagnostikovali  kolorektální
karcinom ve 4. stádiu.Moje nádory za poslední 3 měsíce nerostly.Jsem si jistý, že olej funguje."
Susan

"Po měsíci používání oleje jsem v remisi."Děkuji!Slova nedokážou vysvětlit, jak se cítím.Můžu
zase cestovat.A jíst mnohem lépe.Zachránce života je to, co jsi....Děkuji ještě jednou.Můj táta
zemřel z Raka, tak jsem si přál, abych o tom tehdy věděl.

Také jen zmínit.Dvakrát jsem přežil rakovinu.Skoro to nestihlo.Přál bych si, abych o tom tehdy
také věděl.Nikdy bych nešel konvenční cestou, což mě málem zabilo.Chemoterapie, ozařování,
3 operace a iliostomie s reverzní  operací.Nemohu dlouho jíst  nebo opustit  svůj dům.Děkuji!
Děkuji!A.Děkuji ještě jednou.Jsem zase naživu." Karin

"Osobně jsem vyléčil lidi z leukémie, rakoviny, lymské boreliózy, rakoviny hrdla, rakoviny kůže,
nejrůznějších věcí pomocí konopné pryskyřice."Konopnou pryskyřici používám neustále a je mi
jedno, kdo ji zná.Ano, policie, pokud posloucháte, neustále používám konopnou pryskyřici a je
mi fuk, co si o tom myslíte.“ Max Igan

„Osobně  jsem  viděl  lupus  4.  stupně  a  rakovinu  s  několika  neoperovatelnými  nádory;  po
necelých dvou měsících, vyléčeno, stále tady po 3 letech.Záchvatové poruchy zmizely.Diabetes
vyléčen, Crohnova choroba a několik dalších střevních onemocnění vyléčeno.Hep C.Selhání
jater,  selhání ledvin.Všechny bolestivé poruchy včetně fibropatií  a neuropatií.Ne na YouTube
tisíce posudků.Ale lidi, které znám, zachránili.Vyléčen a zpět ke kvalitnímu životu.

Jsem  členem  organizace,  která  léčí  pacienty  užívající  lékařskou  marihuanu  na  různá
onemocnění.Všichni  jsme  našli  a  použili  konopný  olej  Ricka  Simpsona.Extrakce
marihuany.Existuje  nespočet  stavů,  které  toto  léčí  a  léčí.Je  něco,  co  lze  získat  ve  všech
právních státech z vašeho trim and bud.A procesy.Osobně nevyužívám ani se o ně nestarám,
ale každý své.Miluji, když se mohu postarat o sebe a ostatní, které miluji, prostřednictvím tohoto
léku na obnovu života.

Tato rostlina existuje v bibli.Něco, na čem naše země tvrdí, že je založena.Přesto to bere a ničí
zdroje naší planety, aby nahradilo vše, k čemu bylo a k čemu je dobré.Nalézttvůj hlas.Mluvte a
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nepřestávejte, dokud to nebude plně legální.Konopná pole obnovena pro všechny nelékařské
účely a s lidmi se opět zachází jako s lidmi.Požehnej všem.Kéž by to byl první protokol.Ne
chemo nebo velké farmacie, které způsobily více zdravotních problémů, než na které jsem se
původně léčil.Šťastné uzdravení.Proč to nezkusit?" Bristy

„Můj přítel přestal brát chemo a začal brát olej a je mu lépe.Doktoři říkali, že je to nevyléčitelné,
ale teď říkají, že je čistý!!!!” Katie

„Absolvoval  jsem  18  měsíců  chemoterapie,  než  mi  někdo  daroval  olej  Ricka
Simpsona.Nevyléčitelná  smrtelná  nemoc je  pryč.Stále  léčím škody způsobené  chemoterapií
olejem.S chemoterapií jsem skončil téměř před třemi lety.Chemo bylo plýtvání mým zdravím.“
Enoch

"Děkuji, děkuji Ricku, dostal jsem to právě včas a dnes jsem bez rakoviny a také vypadám lépe
než kdy předtím." Randa

„Hej, hajzle, olej Ricka Simpsona je ÚŽASNÝ!!Děkujeme, že se podělíte se světem o to, jak
udělat  tento úžasný lék pro všechny.Donutil  jsem svou kamarádku Carmen, aby si  ten olej
vzala, když jí byla diagnostikována rakovina Hodgkinova lymfomu.Již rok je BEZ RAKOVINY!!!A
moje Addisonova choroba je pryč bez jakékoli stopy a doktoři nedokážou vysvětlit,  jak nebo
proč, protože se to NIKDY předtím nestalo.ALE můžu a DĚLÁM!!!Konopí LÉČÍ!!!” Amy

„Před rokem mi dnes někdo velmi blízký řekl,  že má rakovinu v terminálním stádiu.Bylo mu
řečeno, že mu zbývá 8 měsíců života.Během 5 dnů jsem mu dal trochu konopného oleje, aby
snědl polovinu rýžového zrnka oleje.Během 6 týdnů došlo ke zmenšení velikosti jeho nádoru a
nebyly žádné známky toho, že by se šířil, jak říkali.

S  radostí  mohu  říci,  že  nádor  měl  velikost  velkého  grapefruitu  a  dnes  má  velikost
žaludu.Konopný  olej  mu  zachránil  život.Bude  pokračovat  v  konzumaci  oleje,  dokud
nezmizí.Nejen, že mu vyléčí rakovinu, ale má také úžasný vliv na jeho zdraví.Byl prediabetický
a obézní a nyní má perfektní váhu a je šťastnější než kdy předtím!Doporučuji všem, aby se
podívali  na  terapii  konopným  olejem.Podívejte  se  prosím  na  video  RICK  SIMPSON  „RUN
FROM THE CURE“ na Youtube...Může to zachránit život vám nebo někomu, koho znáte.Dejte
jim dar života!" Jose

"To  jo....Děkuji,  pane  Simpsone,  váš  skvělý  vynález  mi  pomohl  porazit
rakovinu.Diagnostikováno 7/2007 s 20% nebo méně šancí na přežití, pak jsem začal s léčbou
poté, co jsem se setkal s Rickem na akci.Použití oleje mi zachránilo život.Moje leukémie je v
remisi a stále se každým dnem zlepšujem a díky oleji se s vámi mohu podělit o pravdu.....Mír a
láska." Michaele

„Včera byl krásný den na výrobu záchranného léku pro Janici (babičku).Už asi 6 měsíců bere
RSO.Její nádor je pryč, otok za očima zmizel, zhubla 106 liber, ledvinové kameny jsou pryč,
krevní tlak je normální.Ale obrat v jejím celkovém zdravotním stavu nebyl ničím menším než
zázrakem.Když se před 6 měsíci dostala ke mně domů, sotva vyšla po schodech, teď běhá po
schodech nahoru a dolů a krouží kolem mě!Pokud byste se chtěli dozvědět více o tom, jak léčit
Pseudo Tumor Cerebri konopným olejem, Janice nebo já si s vámi o tom rádi popovídáme!
Jedna láska.peaceloveCURE.Miluju tě babičko!!" Debra

"Lékaři mi řekli, že mi zbývá 6 měsíců života, pokud nevezmu jejich chemoterapii.......... to bylo
před 11 lety...Nebýt oleje, asi bych ten prach zakousl.Teď jsem zdravá jako vůl a nemusela jsem
přijít o vlasy!!Díky, že jsi to přinesl světu." Craig

„Můj nejlepší kamarád, kterému na podzim zbývalo jen 6 měsíců, je nyní téměř bez rakoviny!!!
Měl 40 metastáz v játrech z rakoviny tlustého střeva.Děkuji Ricku za veškerý váš výzkum a
zkušenosti a za sdílení!Také jsi pomohl zachránit život v Holandsku!Láska od naturopata, který
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vás inspiroval.“ Marloes

„Mému příteli před 3 lety diagnostikovali rakovinu plic ve 4. stádiu a má se skvěle.Na tyhle věci
přísahá." Richarde

„RSO funguje.Nejsem anekdota." Tielman

"Ricku  Simpsone,  moc  ti  děkuji."  Jsem  naživu  díky  vědění.  Porazit  rakovinu  jater,  kostí  a
prostaty.Během několika měsíců od zahájení léčby byla rakovina jater a kostí v remisi, na skenu
jsem už nic neviděl.“Louis

„Když se ke mně dostal výzkum rakoviny, řekl jsem jim, že jim dám víc než peníze, zapsal jsem
si jméno Ricka Simpsona a řekl jsem jim, aby si to vygooglili. Bůh ti žehnej." Jane

"Jen lidé mohou být tak hloupí, aby dovolili druhému zabránit jim v přirozeném léčení...Chci říct,
jak je to směšné?Nevědomost je nejhorším nepřítelem člověka." Sol

Další tipy pro pacienty s rakovinou plic
QTenhle byl nějakou dobu na oleji a ještě musel užívat léky proti bolesti, takže jsme hledali více
způsobů, jak pacientovi pomoci.

A.1) Udělejte si  další  várku oleje a zkuste ho namíchat  s tím, co máte,  hledejte co nejvíce
uklidňující olej, nechcete pacienta nabíjet energií.

2) Pokuste se vyrobit  olej  z více než jednoho kmene najednou, obvykle to má lepší plošný
účinek a může účinněji léčit mnoho onemocnění. Opět hledejte nejúčinnější sedativní materiál z
pupenů Indica s 20 % THC nebo více z různých dostupných kmenů Indica, abyste mohli vyrobit
nejúčinnější možný lék.

3) Bylo by lepší, kdyby přestala používat olej v kapslích.Chcete trochu toho v jejích ústech pro
další sublingvální absorpci (můžete zjistit, že to má lepší účinek proti bolesti).

4) Udělejte si 0,3-0,5g čípky s kakaovým máslem a dejte jí je používat alespoň 2x denně, může
je užívat análně i ústy.

5) Nechte ji několikrát denně odpařit olej - kašel je žádoucí, potřebuje vykašlat vše, co do plic
nepatří, včetně těch nádorů (měly by se prostě zmenšit a pak se rozpadnout a ona je vykašle).

6) Udělejte si olejovou tinkturu s alkoholem (20-30-50%, podle toho, kolik máte oleje; 1-2ml
oleje ve 4ml 96-99% alkoholu) a naneste na místo, které byla operována. s kapátkem obvykle
postačí  jedna nebo dvě kapky a tímto způsobem můžete  ušetřit  spoustu  oleje.Samozřejmě
můžete také nanést trochu oleje přímo na místo a překrýt obvazem a opakovat každé tři dny
nebo když obvaz odpadne.

7) Udělejte si balzám s bambuckým máslem nebo rozpusťte trochu oleje v teplém konopném
oleji nebo vysoce kvalitním extra panenském olivovém oleji a několikrát denně jím danou oblast
potírejte.To by mělo pomoci odstranit bolest jejích žeber a můžete ho použít i na proleženiny a
cokoliv na její kůži.

8) Zařaďte do jejího jídelníčku konopná semínka, konopná srdíčka a konopný olej – alespoň
hrst semínek/srdíček, nebo 1-3 polévkové lžíce konopného oleje.

9)  Snažte  se  co  nejdříve  vyměnit  léky  proti  bolesti  a  náplasti  za  olej.Pokud  začnete  olej
aplikovat  lokálně,  mělo  by  to  hodně  pomoci.Čípky  také  dělají  zázraky  při  plicních
onemocněních.Čím více oleje požije a čím rychleji to udělá, tím lépe.Měla by zůstat na gramu
nebo více denně, dokud nezvítězí nad nemocí,  a poté zůstat na udržovací  dávce 1-2 g za
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měsíc.“ JB

Artritida, bolest, svaly

"Můj přítel si při nehodě přeřízl několik šlach na rukou, které vedly k jeho prstům."Olej na něj
použil hned po operaci, aby napomohl jeho hojení a zahojilo se to tak rychle, že museli stehy
vyndat brzy, což pro něj bylo vlastně bolestivé, protože se mu už přilepily na kůži, nebyly to
rozpustné stehy.Jeho chirurg a fyzioterapeut z toho byli úplně uneseni, ale neřekl mu, co udělal,
až do poslední schůzky.Nevím, jestli mu věřili nebo ne, ale vím, co jsem viděl na vlastní oči, a
on ví, co zažil.“ Tina

„Potřebuješ nějaký důkaz?Moje sestra byla poslána domů s pár měsíci života.Nemohla vstát z
postele s tím v plicích.Před 5 týdny začala na oleji.Před 3 týdny a celý tento týden a minulý
týden se teď vrátila z jízdy autem, dělala zahradu a lol, je tlustší než kdokoli z nás ostatních
jejích 4 sourozenců.To je skutečné díky Rickovi.Miluju tě člověče." Andy

„Aktualizace:  Minulý týden jsem se zmínil,  že bratr  pomáhá svému bratrovi  tím, že získává
potřebný  materiál  na  výrobu  oleje  Ricka  Simpsona  na  léčbu  jeho  oslabující  revmatoidní
artritidy.Dnes večer mi zavolal, aby mi řekl, že jeho bratr jedl, smál se, telefonoval s přáteli a
rodinou poté, co téměř spal přes 2denní sněhovou bouři a Super Bowl.Chtěl vědět, jestli mu
možná nedal příliš mnoho, protože se takhle nikdy nechová.VOLE!(smích) Zní mi to, jako by si
počínal skvěle, až na tu věc se Super Bowlem, dlouze vydechne a říká: "Díky člověče, je hezké
mít svého bratra zpět, zase se směje." (To vše stojí za to, lidi)

To je po pouhých třech dnech, je to tak dobrý pocit vědět, že JSME SCHOPNI SKUTEČNĚ
POMOCI  NĚKOMU,  KDO  MÁ  ABSOLUTNÍELY  ŽÁDNÁ  NADĚJE.Toto  je  druhý  člověk  s
revmatoidní artritidou, o kterém vím, že tváří v tvář 1 na 1 pomohl olej Ricka Simpsona.Nejsme
vyškolení  lékaři  –  jsme jen chlapi,  kteří  o oleji  slyšeli,  někteří  ho vyzkoušeli  a  zjistili,  že to
funguje, jsme jen obyčejní lidé jako vy, kteří podnikli kroky, aby pomohli milované osobě – nic
víc.“ Michaele

„Teď  78  dní  na  oleji  a  vidíte  nějaké  pozitivní  výsledky!!!Mám RA a  od  začátku  této  léčby
konopným olejem jsem neměl  žádné vzplanutí.Žádné astmatické  záchvaty,  žádná kopřivka,
žádné stížnosti!!!” Beverly

"Mám RA roky."Od té doby,  co to léčím konopným olejem, jsem neměl vzplanutí  a některá
poškození  kloubů  skutečně  zmizela.Mám  bolesti,  ale  nic  takového  jako  předtím,  než  jsem
objevil léky.Dlouho jsem byl stejně toker, ale kouření nestačí na chronická onemocnění a silné
bolesti.“ Označit

„Dejte muži rybu, bude jíst celý den (pokud to není opravdu ryba, jen sójová placička s rybím
olejem).Naučte muže rybařit a bude mít plné břicho na celý život.Děkujeme, že jste nám dali to,
za co by si většina účtovala.V současné době nepoužívám RSO z finančních důvodů, ale když
jsem byl schopen, zcela ovládl moji nervovou poruchu (RSD).Nemohl jsem vyléčit, ale byl jsem
spokojený s kontrolou symptomů.Nahradilo to užívání 9 pilulek denně.Děkuji." Bezpečný

„Ahoj Ricku & JB, chtěl jsem oznámit další dobrý výsledek osobního odběru oleje: Toto je asi 8.
den oleje.Beru to alespoň dvakrát denně, asi 1/4 ccm až 1/2 ccm denně.Měl jsem výjimečný
úspěch v bolesti paty/chodidla/kotníku – každým dnem je to lepší a lepší!Pružnost se vrací do
mého zraněného ramene a včera večer – během masáže jsem si všiml, že OBROVSKÝ uzel na
mém levém rameni/krku,  který  mi  způsoboval  tolik  bolesti  v  tom rameni,  se  ve skutečnosti
ZMENŠIL na velikost asi jako pistácie. velikosti vlašského ořechu.To by mohl být důvod, proč
moje bolest ramene tak rychle ustupuje.Nejsem si jistý, co ten uzel je/byl, ale určitě jsem rád, že
mizí.Dospěly někdy testy k závěru,  že kanabinoidy skutečně zmenšují  zánět tkání a zvyšují
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pohyblivost kloubů a elasticitu svalů?Vlastně mě ani nezajímá, co říkají testy-- Jsem prodaný a
necítil jsem se v něm tak dobřelet!!!

Úplně jsem se bála, že nebudu mít ŽÁDNOU energii a budu chtít při užívání jen spát, spát,
spát.Ale ---u mě je to přesně naopak--mám zvýšenou energii a během dne netrpím letargií.Přál
bych si, abych tě mohl obrovsky obejmout!!!” Vřes

„Podařilo se mi vysadit chemoterapii, kterou jsem užíval na revmatoidní artritidu.Jak jsem se
sem dostal, byla však dlouhá cesta.V roce 1997 jsem byl ve vážném MVA, takže jsem invalidní
a závislý na lécích.Za 14 let jsem absolvoval přes 10 operací obou nohou, prošel depresemi,
vztekem, fibromyalgií (kterou jsem si vyléčil bez tradičních léků od lékařů), roky fyzioterapie,
alternativními způsoby meditace, akupunkturou, Reiki atd.Dostal jsem se do fyzického bodu, že
jsem  mohl  znovu  chodit  na  krátké  túry,  plavat  v  bazénu  a  zpět  v  pravidelném  cvičebním
programu, kterého jsem fyzicky mohl dosáhnout.Během desetiletí plus času jsem bral steroidy,
léky proti bolesti všeho druhu, protizánětlivé léky a dál a dál.Před dvěma lety se bolest zesílila a
byla  odlišná  od  té,  kterou  jsem  prožíval  se  svou  osteoartrózou  způsobenou  zraněními  na
několika místech mého těla, krku, hrudníku v zádech a kříži a také nohou a kolen.Moje ruce a
nohy  byly  tak  bolestivé  a  otékaly,  stejně  jako  moje  ruce  se  zdeformovaly  poškozením
způsobeným revmatoidní  artritidou a  po mnoha testech a  cestách  k  revmatologovi  mi  byla
diagnostikována a podána řada testů léků a protokolů, které zahrnovaly okamžité zahájení na
methotrexátu,  chemoterapii  k  léčbě  RA,  6  měsíců  poté  mi  nasadili  další  lék  spolu  s
chemoterapií, který měl hrozné vedlejší účinky, ale než jsem mohl přejít na jiný lepší a dražší
lék, musel jsem projít protokolem (v myslích Big Pharma) celou dobu stále na chemoterapii,
takže po roce a půl chemoterapie a dalších léků na RA jsem měl kamaráda, který mi představil
video „Run from the Cure“, příběh o RSO .No, od prvního shlédnutí toho videa a mnoha, mnoha
dalších  od  té  doby  mi  totálně  změnilo  život.Začal  jsem poslední  týden  v  listopadu  2012  a
zanedlouho jsem si začal všímat určitých změn ve své pohodě, hodně jsem spal od oleje, ale to
jen znamená, že jsem se uzdravil, chvíli trvalo, než se mi vrátila chuť k jídlu ale nakonec se to
povedlo, moje vlasy se výrazně zlepšily, byly opět lesklé a neřídly a nepadaly.“ Vendula

"Ten olej mi vyléčil dnu za 5 hodin."O tom to je!UŽ ŽÁDNÁ BOLEST!" Michaele

„Používám ho k léčbě negativních účinků poranění mozku a také chronické bolesti v celém
těle.Stres  moje  příznaky  zhoršuje,  ale  marihuana  mi  pomáhá  se  stresem  velmi  účinně
bojovat.Pomáhá uklidnit  mysl  i  tělo,  což  mi  umožňuje  lépe  se soustředit  na  úkoly  a  nebýt
rozrušený, podrážděný, záchvaty vzteku, deprese atd.Zjistil jsem, že mi to zlepšuje náladu a
moje reakce na vnější podněty jsou spíše odměřené a omezené než impulzivní akt.Doufám, že
vám tyto  informace  pomohou.Nemám licenci  a  byl  jsem pomlouván  tím,  že  mě nazývali  a
zacházeli jako s narkomanem.To samo o sobě živí  mou depresi a znemožňuje uzdravení  a
návrat do práce.“ Fred

"Tady je to, co pro mě hash oil obecně udělal."Za čtyři roky jsem přestal brát tolik ze všech
pilulek proti úzkosti a léků proti bolesti (včetně heroinu), které jsem mohl mít, a vzal jsem pouze
1/8čtpilulky proti bolesti dvakrát denně.Mám svalové křeče, které jsou jako po bodnutí a nedávno
jsem začal  mít  záchvaty,  když  mi  dojde  olej.Také  mám migrénové  bolesti  hlavy  a  byla  mi
diagnostikována  řada  psychiatrických  poruch.Netuším,  kolik  syntetických  léků  by  mi  lékař
předepsal.O vše se ale postará olej.Také bych měl zmínit, že jsem absolvoval IQ testy s vlivem
hash oil i bez něj.Skóre 148 s, 122 bez.Znamená to, že to bylo chytřejší… téměř na geniální
úroveň?Možná jsem s  ADHD téměř  génius  a  hashový olej  léčí  tento  stav?Určitě  se  mi  na
vysoké škole dařilo lépe, když jsem navštěvoval online kurzy, abych mohl během vyučování
léčit.Každopádně hash oil je odpovědí na většinu světových problémů.“ Jimi

„Další aktualizace o užívání oleje na bolest paty/chodidla/kotníku.4 dny užívání oleje perorálně
3x  dennězbavil  mě  bolesti  a  dal  mi  opět  plný  rozsah  pohybu  pravou
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nohou/patou/kotníkem.Včera jsem si zapomněl vzít  ranní a odpolední dávku a ke konci dne
jsem sotva chodil, opět mi tuhly klouby a bylo mi mizerně.Přišel jsem domů, snědl trochu oleje a
během 15 minut se mi začala vracet pružnost a bolest ustoupila, kulhání přestalo.Překvapivě mi
to vzalo veškerou ztuhlost v rameni po starém zranění z autonehody před 20 lety a zmírnění
bolesti ramene, pak mi to vzalo veškerou bolest krku ze svalů v rameni, které jsou napjaté a
vytahují  mi  páteř  z  vyrovnání.  .Už žádné bolesti  hlavy ze ztuhlého ramene.To pro mě bylo
úplným potvrzením, že olej funguje při léčbě bolesti spolu s mnoha dalšími magiemi.

"Není to lék na rakovinu nebo tak něco, ale chtěl jsem Rickovi dát vědět, že už skoro rok kulhám
na pravou patu, nejsem si jistý, co s tím je, a vím, že mi doktor dá léky, které nemám." Necítím
se dobře při užívání, tak jsem se vypořádal s bolestí.

Nedávno  jsme  byli  představeni  RSO  prostřednictvím  přítele  Charlese  a  začali  jsme  jej
vyrábět.Poslední  dva  dny  jsem  olej  párkrát  denně  požil  a  dnes  ráno  jsem  se  probudil  a
nekulhal.Můj manžel si toho hned všiml.Všiml si, že olej musí působit svou magií!Díky Ricku
Simpsone![:)] Cítím se skvěle!" H

-- Milý H, děkujeme za dobré zprávy, vždy o nich rádi slyšíme.Smíchal bych olej s konopným
olejem nebo olivovým olejem a udělal bych tinkturu a použil bych olej také lokálně.Klíčem ke
skutečnému uzdravení je samozřejmě konzumace oleje a všechny návody, jak olej používat,
jsou na našich stránkách.Všechno nejlepší, JB (ze zprávy na FB)

"Před dvěma týdny jsem si zlomil nohu a dostal jsem větší úlevu od ropy a konopí než od
pahorkových opiátů, jen jsem řekl, že Big Pharma za mě dělá nada." Michaele

„V roce 1987 jsem si zlomil záda na dvou místech.Do roku 1994 pil alkohol a pil prášky.Odešel
a udělal věc NA a AA, stal se drogovým a alkoholovým poradcem.Chronická bolest zad mě
přiměla přehodnotit léky proti bolesti.Stal jsem se závislým na LA, morphu a heroinu.Začal jsem
kouřit  na  rozedmu  plic  a  přestal  s  opiáty.Studie  nyní  ukazují,  že  konopí  snižuje  odvykání
závislosti  na opiátech a  snižuje  potřebné miligramy o více než polovinu,  pokud se užívá s
konopím.Je to zázračný lék na všechno.:)" John

"Zranil jsem si záda ve svých 20 letech."Téměř 2 desetiletí mě trápil ischias.Naposledy jsem to
zhoršil před 5 lety a bylo to nejhorší.Během 4 měsíců mě to zdvojnásobilo tak daleko, že jsem
se blížil k bodu, kdy jsem se už nemohl dostat tam a zpět do koupelny.Byl jsem na úrovni bolesti
10  více  než  2  měsíce  a  musel  jsem  zůstat  na  gauči  podepřený  polštáři.Nemohl  jsem  se
narovnat natolik, abych ležel v posteli.

Jedna  slečna,  která  se  kamarádila  s  mými  kluky,  mi  řekla,  že  bych  měl  zkusit  lékařskou
marihuanu,  protože pomohla její  mámě s RS.Zasmál jsem se jí  a řekl  jsem jí,  že to je pro
pacienty s rakovinou a lidi horší než já a že se nemůžu kvalifikovat.Nevěděl jsem to, ale tato
mladá dáma toho o tématu věděla docela dost a po několika dalších týdnech zhoršování si
myslím, že už ji unavovalo dívat se na mě, jak zbytečně trpím, a tak přivedla svou matku, aby si
se mnou promluvila.Její matka mi řekla, že se snadno kvalifikuji, což jsem později udělal, a že to
pomůže.Řekla  mi,  abych  snědl  nějaký  pupen  uvařený  na  trošce  oleje  při  nízké  teplotě  na
toastu.Byl jsem zoufalý a udělal jsem to.Moje rodina říkala, že asi 15 minut po snězení konopí
jsem spal a slintal...hihi.

Druhý den ráno jsem se probudil, což bylo trochu divné, protože jsem neměl nezapomenutelný
spánek více než 2 měsíce, a první, čeho jsem si všiml, bylo výrazné snížení bolesti, řekl bych
asi  o  20  %,  a  přibližně  stejně.  zlepšení  rozsahu  pohybu.Byla  jsem  nadšená  a  velmi
překvapená.Pokračoval  jsem  v  pojídání  konopí  a  během  dalšího  měsíce  jsem  opět  stál
vzpřímeně.Tak jsem našel  Ricka  Simpsona.Jednoduše jsem zadal  do Googlu  protizánětlivé
konopí  a  Run  from the  cure  byl  jedním z  prvních  výzkumů,  které  jsem na  toto  téma  kdy
provedl.O 5 let  později  a moje záda to cítíby měl.Pravidelně jím konopí a udržuje zánět na
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nule.Zranění  je  stále tam.Když šlápnu do díry nebo do něčeho jiného,  bolí  to,  ale zotavení
nebude trvat dlouho a záda mě nikdy nebolí, pokud neudělám nějakou hloupost.“ Jody

"Opravil jsem artritidu a hladinu cukru v krvi, úzkost, deprese a nespavost." Říkám artritida, ale
je to těžké degenerativní onemocnění ploténky. Bez oleje doslova nemůžu chodit (beru ho už 2
roky). Procházím 120 narcos každých 14 dní. Už více než rok jsem neměl ani jednu pilulku proti
bolesti. Bral jsem to původně jen kvůli artritidě a vedlejším účinkům (skvělý spánek a žádné
vrásky). Jsem v nejlepší formě svého života. 45letá babička. Matka 3." Everglade

„Po 3 letech užívání všeho od oxykodonu až po používání fentanylových náplastí a následně
160 mg morfinu denně po dobu dalších dvou let a poté, co mi bylo řečeno, že si musím nechat
implantovat pumpu proti bolesti, jsem se rozhodl, že už to stačí.Vysadil jsem studeného krocana
(nedoporučoval bych to nikdy dělat) a začal s konopím.Dokonce i dny, kdy je bolest stále mimo
kontrolu, kterých je málo, tomu moje mysl ani nevěnuje pozornost.“ Michaele

„V roce 1981 jsem byl v MVA.Vymknul jsem si pravé rameno.Moje pravá ruka byla paralyzována
od nervů až po páteř, které byly natažené.Nemohl jsem získat žádnou úlevu od hrozné bolesti,
kterou jsem trpěl.Probudil jsem se uprostřed noci a plakal v agónii.Připadalo mi to, jako by mi
jehly strkaly pod nehty a letěly mi přímo po paži.Vzal jsem si prvních 400,00 dolarů, které mi dal
pojišťovací seřizovač, a nechal svého bratrance, aby přivedl do nemocnice přítele s nějakým
MJ.Po vykouření MJ bolest úplně zmizela a mohl jsem znovu spát.Toto bylo řečeno.Myslím, že
Rickův způsob požití  oleje  by  fungoval  lépe než kouření  nebo odpařování,  i  když  mě baví
obojí.Na zdraví." Rone

„Vím, že po 3denní léčbě RSO jsem mohl běžet... bez bolesti!Poprvé po 15 letech kvůli fúzi
páteře, která zanechala trvalé poškození nervů a neustálou bolest.Skvěle fungují také kapsle
napuštěné kokosovým olejem.Od té doby,  co jsem začal s léčbou olejovými kapslemi,  jsem
neměl nutkání a ani jsem nebral svůj Percocet.Dokonce to snížilo touhu kouřit marihuanu tím,
že si vzal kapsle." Terry

„Aktualizujte,  omgoshi!Zápasil jsem se svým synem!Neustále jsem zápasil se svými chlapci,
zejména s nejmladším synem.Nedokázal jsem s ním zápasit doslova roky!Jemu je teď 22, mně
52.Kvůli bolesti celého těla způsobené artritidou bylo extrémně těžké se pohybovat, natož pak
zápasit!Ale  dnes  jsem  to  udělal!A  málem  jsem  ho  měl  taky,  ale  začal  jsem  se  smát,
lol.Nedokážu vám vyjádřit,  jak  vzrušující  to  je!!Ani  potom mě nic  nebolí,  cítím se skvěle!!!”
Casey

"Mám vyhřezlou ploténku, která tlačí na můj sedací nerv, což způsobuje silnou bolest vystřelující
z dolní části zad dolů po levé noze až k prstům u nohy."Bral jsem 3 ibuprofen každé čtyři hodiny,
jen abych mohl vstát z postele a mohl chodit.Olej jsem začal brát téměř před dvěma týdny na
bolest a zánět.Nyní nepotřebuji žádný ibuprofen, spím lépe než kdy předtím, mí spolupracovníci
komentovali mou lepší náladu a celkové štěstí.CÍTÍM SE DOBŘE!" Jennifer

„I když nemáte rakovinu, myslete na preventivní údržbu ve svém těle.RSO v malých množstvích
používané na denní bázi.Umožňujete svému tělu bojovat proti všem druhům ošklivých virů a
chyb.Už 15 let jsem neviděl svého „lékaře primární péče“ kvůli  konopí a všem jeho léčivým
vlastnostem.Ať se mi děje cokoli, RSO je jedna z prvních položek, po kterých sáhnu.

Mimochodem, 3x jsem si zlomil záda.Nechal obratle a ploténky vyměnit z L-4 na S-2.Musel
jsem si nechat znovu připevnit páteř k pánevní oblasti...museli mi odstranit AC kloub.Zabýval se
rakovinou jater a Hep C.Léčím se 100% konopím.RSO je jen nástroj v mém arzenálu.“ Ricku

„Mockrát vám děkuji za vaši práci.Mám 25 let  poranění míchy, které mámpotíže s ranami a
otoky nohou a chodidel.Vyzkoušel jsem malé množství na ošklivou ránu na chodidle a během
pár  dnů  došlo  k  výraznému zlepšení.Ani  otok  se  nezdá  být  tak  hrozný.Můj  dotaz  se  týká
výchozího  materiálu,  ze  kterého  byla  šarže  vyrobena.Měl  vysoký  obsah  pryskyřice  a  byl
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dostatečně vyzrálý, ale nebyl úplně správně vytvrzený a měl trochu zatuchlý zápach (i když to
byly silné kmeny) Myslíte si, že to ovlivní celkovou kvalitu oleje?Také jsem nechal zbývající olej
na ohřívači hrnků mnohem déle než „pár hodin“, nechal jsem ho tam asi 7 hodin.Myslíte, že by
to ovlivnilo i kvalitu?Hotový produkt vypadá tak, jak jste řekli, že by měl.Stejně jako mazivo na
nápravy s tmavě zlatým jantarovým zbytkem.BTW, začal jsem to dávat svému starému psovi,
který měl obrovské bolesti  a má problémy s pohybem.Prokázal také výrazné zlepšení.Ještě
jednou děkujeme za vše, co jste sdíleli a udělali.Zpočátku jsem byl trochu skeptický, ale teď
jsem ohromen!” XXX

-- Pracujte s tím, co máte, a hledejte lepší materiál.JB

„Je to již téměř rok, co jsem začal používat konopný olej k léčbě své RA a nadále vidím pozitivní
výsledky  a  mohu  upřímně  říci,  že  podle  mého  názoru  je  moje  RA  v  remisi.Také  jsem
zaznamenal několik dalších pozitivních vedlejších účinků, jako je úbytek hmotnosti,  normální
hladiny krevního tlaku (krevní tlak klesl o 30 bodů), tepová frekvence mezi 50 a 60 BPM, žádná
deprese a nejlepší ze všeho žádné toxické léky na předpis.“ Tome

"Teď můžu vstát z postele hned po probuzení místo toho, abych se cítil jako na 90."Klouby se
pohybují mnohem snadněji a již netrpí bolestí.Nadobro vysaďte některé léky!Opravdu úžasná
rostlina, která musí přestat být obviňována, že je ŠPATNÁ.“ Carol-Ann

„Věřím, že je to regenerační, že to naše těla potřebují k obnově a uzdravení, trpím – dobře jsem
trpěl artritidou, zmírnilo to bolest a obnovilo pružnost mých rukou, před rokem jsem bez vážné
bolesti nemohl ani psát.To je pryč, teď jsou moje ruce normální a ohebné, můžu psát a šít.A můj
oční lékař byl překvapen, že moje oči jsou vlastně lepší pokaždé, když jdu.“ Kelee

"Měl jsem operace a nespočet poklepů na páteři na jednom místě v dolní části zad."To vše
způsobilo silnou jizvu, kterou lze nahmatat a obratel se zanítí a je to opravdu bolestivé.Měl jsem
velké bolesti, zoufale jsem toužil po úlevě.Gayle tedy na místě vetřela trochu (1 kapku) RSO
(konopného oleje) a nechala mě tam ležet, aby se vsákl.No, olej trochu brněl, ale kromě toho
jsem si myslel, že to moc nedělá.No, o 20 minut později byla bolest pryč a já omdlel až do rána!
Spalo se mi fantasticky, a když jsem se probudil, moje záda se cítila lépe a tkáň jizvy není tak
silná.Je to pro mě divoké, ale zdá se, že olej rozkládá starou jizvu.Konopný olej je úžasný a
kdybych nečetla další příběhy, jako je tento, myslela bych si, že jsem se zbláznila!“ Mickey

„Babička  mé  přítelkyně  má  těžkou  artritidu  a  nemůže  otevřít  ruce.Vyzkoušeli  jsme  malý
experiment s olejem Ricka Simpsona a řekli jsme jí, aby si ho natřela na ruce.Během několika
minut  po  aplikaci  se  její  ruce  začaly  uvolňovat  a  po  několika  dalších  mohla  začít  znovu
pohybovat prsty bez bolesti.Bylo opravdu úžasné vidět, že se něco takového stalo." Duane

"Nepochybuji  o  tom,  že to funguje."Všiml  jsem si  okamžitých výsledků.Už jsem udělal  plán
A.Ošetření olejem bylo plánem B.Kéž bych nejdřív zkusil olej.Prošel jsem roky bolesti, kterou
jsem nemusel.Brala jsem každé 4 hodiny prášek na bolest.Byly to jen dva týdny olejové kúry,
ale cítím se mnohem lépe.Použití také alkalické vody.Úžasný!!!" James

„Rick Simpson Oil je speciální.Léta jsem užíval konopí ke zvládání příznaků bolesti,  ale své
příznaky jsem jen stěží pokrýval.Věděl jsem, že se moje zranění úplně nehojí.Když jsem začal
užívat Rick Simpson Oil, už jsem zkoušel jíst různé výtažky vyrobené z konopí a všechny měly
nějaké krátkodobé účinky, ale pak jsem se cítil buď povznesený, nebo vyhořelý neboprostě by
to nevydrželo  dost  dlouho.Nikdy jsem se necítil  dokonale.Dokonce jsem vyzkoušel  produkt,
který mi byl prodán jako Rick Simpson Oil, který byl odporný a neúčinný - dejte si pozor na
nekvalitní extrakty, které nic neudělají, a nenechte se tím odradit, protože skutečný obchod je
prostě  zázrak.Bral  jsem  rychle  rostoucí  množství  opiátů.Olej  Ricka  Simpsona  napomáhá
vstřebávání opiátů, ale je také sám o sobě velmi silným lékem proti bolesti.Vydrží celý den a už
nepozoruji  žádné vysoké nebo vedlejší  účinky z dávky, kterou beru.Jako bezbolestný člověk
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toho dokážu mnohem víc a cítím, jak se můj rozsah pohybu zvyšuje a vím, že se léčím.Ve
skutečnosti byl můj celkový zdravotní stav neuvěřitelný – vždy jsem měl spoustu nemocí nebo
infekcí a od té doby, co jsem začal používat tento olej, jsem měl pozoruhodně čistý zdravotní
stav.Nyní  znovu  ubírám  opiátové  léky  proti  bolesti  a  stále  se  cítím  lépe.Mezitím  jsem
příležitostně zkoušel jiné různé druhy extraktů, jako je hašišový olej nebo jedlé.Zjistil jsem, že
úleva  od  bolesti  od  Ricka  Simpsona  Oil  je  řádově  silnější  než  jakékoli  jiné  konopí,  ať  už
konzumované  nebo  kouřené.Je  ve  své  vlastní  lize  úlevy  od  symptomů  i  ve  srovnání  s
nejsilnějšími  výtažky  z  konopného  vosku.Mám  v  úmyslu  teď  jednoho  dne  opiáty  úplně
vynechat." Mike

"Používám tento olej."Mám svalovou dystrofii  a přetrvávající  zdravotní  problémy se Stevens
Johnsonovým syndromem/TEN.Tohle funguje.Funguje to lépe než JAKÉKOLI léčivo na trhu.Je
to bezpečné a účinné.Bez toho bych nemohl fungovat.Umožňuje mi to být produktivní.Pracuji na
plný úvazek.Než jsem si vzal olej, užíval jsem těžké drogy, které ze mě udělaly jen zombie s
mnoha vedlejšími účinky.

Abych  zakončil  své  „chvástání“,  dovolte  mi  říci  toto:  Těm,  kteří  věří,  není  nutné  žádné
vysvětlení.Pro ty, kteří ne, není žádné vysvětlení dost dobré.Jsem živoucím důkazem účinnosti
tohoto.A musí to být legální a dostupné všem.“ Laurie

Diabetes
„Olej omlazuje slinivku břišní a věřte nebo ne, ta pak často začne produkovat inzulín i po letech
nečinnosti.Mnoho pacientů může přestat stříkat inzulín po několika týdnech na oleji.Olej také
pomáhá léčit nebo kontrolovat všechny další problémy v těle související s cukrovkou.

Olej  bych  snědl  a/nebo  použil  v  čípku.Kouření  nebo  odpařování  může  také  pomoci  snížit
hladinu cukru  v  krvi,  ale  účinky  jsou  ve  srovnání  s  požitím oleje  velmi  omezené.Olej  bych
používal lokálně na diabetické vředy, jednoduše nanesl olej, překryl obvazem a opakoval každé
tři  dny,  dokud  se  vřed  nezahojí.Konopný  olej  bych  smíchala  s  extraktem  a  používala  na
masáže,  které  podpoří  krevní  oběh  a  pomohou  předcházet  otokům  a  dalším
nepříjemnostem.Do jídelníčku bych zařadila i konopná semínka a konopný olej.JB”

"Typ dva téměř vymizel, téměř všechny léky jsem vysadil, bojuje s ním se sarkoidózou, funguje
to." Jeffe

„Kokosový olej také pomáhá stabilizovat hladinu cukru v krvi u diabetu!!Můj místní obchodník to
zkusil a funguje to jako kouzlo, řekl!Cítí se také psychicky mnohem lépe [více energie] a také
hubne!!Vše dobré!!" Červenka

"Moje hladina cukru v krvi se zbláznila (až 400+- po několik měsíců - velmi nebezpečné) a
doslova mě to srazilo.Kýval jsem za volantem - tak jsem přestal řídit - opravdu špatné věci!
Doktoři mi dokonce zakázali letět do NYvidět svou matku na Vánoce.

No - doktoři zkusili jeden inzulín, pak dva - neudělali absolutně nic.Takže - nakonec jsem jim
řekl - dost!!Jdu na olej (nikdy jsem neřekl doktorovi, že jsem to dělal předtím) a zvýšil jsem si
dávku na každé 2  hodiny.No,  uhodli  jste,  moje cukry se vrátily  do normálního rozmezí.Můj
doktor je jedním z těch hloupých chlapů z Harvardu - a je ohromen.Bod za barbary!!!!Takže -
nyní máme plně zdokumentovaný případ diabetu, kdy byl zachráněn život - Já!!!!!!-- :)“ Janet

"Dramatická  změna,  nemám  skoro  všechen  inzulín."Příležitostně  budu  muset  dlouhodobě
používat Lantuspůsobící inzulín, ale ne často.Začal jsem používat RSO z mnoha důvodů, ale
jeden byl v naději, že dostanu inzulín a konečně uvidím stabilnější hladinu cukru v krvi.Užíval
jsem 300 jednotek  Novologu denně,  krátkodobý inzulín a 200 jednotek Lantusu a 4 pilulky
metforminu denně.Stále užívám prášky,  ale dokážu s tím žít,  protože už nemusím používat
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inzulín.Už žádné píchání  do žaludku jehlou 6 až  8krát  denně!Moje hladina cukru se snáze
kontroluje a už nevidím hodnoty v rozmezí 2 až 5 stovek.Také už nevidím dramaticky nízkou
hladinu cukru ve 30. letech.Byl to Bůh seslaný a první věc, která mi udržela hladinu cukru v
krvi.“ Dena

"Moje hladina cukru v krvi před diabetem byla nad 140 a nyní jsem na 100."Zkontrolujte si krev,
než uděláte trochu oleje, dejte tomu asi 10 minut a znovu to zkontrolujte a hodně klesne.Ten
můj toho udělal tolik, když jsem musel vypít trochu Gatorade, abych se vyrovnal.“ Michelle

"Jsem diabetik závislý na inzulínu a s jedním 60gramovým kolečkem oleje jsem se dostal ze
100 jednotek denně na 50 jednotek inzulínu." Leslie

"Úplně to vyrovnalo moji úroveň."Dostal jsem „METFORM“ k perorálnímu užívání a nikdy jsem
si nevzal pilulku od té úplně první a znovu jsem se probudil a pomyslel jsem si: „Ne, zvyšte
množství  oleje,  když  mi  byl  diagnostikován  diabetes  II.  Moje  úrovně  skáčou  mezi  3,4  a
7,2.Absolutně nejvyšší, kterou jsem byl schopen posunout svou hladinu cukru, bylo 8,1 poté, co
jsem jako experiment  snědl  doslova sáček bonbónů včetně čokoládové tyčinky.Udělal  jsem
extrémně malou kapku oleje,  když jsem to posunul  na 8.1 a začal  jsem každých 10 minut
kontrolovat své hladiny, abych zjistil, zda je dokážu klesnout.10 minut po oleji jsem klesl na 7,3
a když jsem testoval 20 minut po oleji, klesl jsem na 4,8.“ Michelle

„Mohu použít jen malé dávky oleje.Způsobuje mi to hypoglykémii v plné síle.Ale to je dobře,
protože  před  osmi  lety  jsem  začal  s  45/10  dávkami  dlouhodobě  a  krátce  působícího
inzulínu.Udělal  jsem  nějaký  výzkum  o  svém novém onemocnění  a  marihuana  se  neustále
objevovala jako přírodní lék spolu s dalším kořením, jako je skořice, takže jsem začal používat
hash caps, dokud nebyl k dispozici „skutečný“ olej.Byly tak silné, že jsem myslel, že umřu, když
jsem poprvé snědl hash cap.O nabíjecí dávce RSO ani nemluvě.(Ale RSO pro mě tehdy ani
nebylo možné) Ale jednou to bylo používání oleje (obilí  denně) způsobilo, že moje tělo bylo
přecitlivělé na injekce inzulínu dvakrát denně a já jsem uvízl na rozcestí, abych si vybral RSO
nebo výstřely.Zastavil jsem výstřely a pokračoval v oleji.

Spolu se změnou stravy a zvýšenou denní aktivitou (cvičení) mám nyní 5,7 A1C, zhubl jsem 60
liber a už nemám žádné fantomové pálení bolesti (diabetická neuropatie).Po několika měsících
léčby jsem musel přejít  na glycerinové a alkoholové tinktury a provádět pouze roční olejové
kúry.Protože můj cukr začal klesat příliš nízko.

Má zázračné diabetické léčebné schopnosti.Je třeba poznamenat a důkladně prozkoumat, jak
konopí působí na endokrinní systém těla.Raději se nechám měsíc v roce podrobit olejové kúře,
než dělat 730 výstřelů geneticky modifikované prasečí DNA.K extrakci olejů a výrobě tinktur
používám  odrůdy  rostlin  sativa.Na  mé  příznaky  to  funguje  nejlépe.Zkoušel  jsem  indiku  a
poznamenal jsem, že jsem prostě nemohl fungovat  a chtěl  jsem jíst  víc a neustále mi byla
zima.Sativa  zrychlila  můj  metabolismus  a  tep,  potlačila  chuť  k  jídlu  a  způsobila  hysterické
záchvaty smíchu (můj oblíbený vedlejší účinek).

Pokud je váš cukr vysoký, začněte s nízkými konzistentními dávkami.Stále chcete cítit, co se
děje s vaším tělem.(Jeden problém, který jsem měl, byl, že jsem nevěděl, jestli se mi točí hlava
z oleje nebo nízké hladiny cukru,  takže první  měsíc budete procházet  testovacími proužky,
dokud nebudete vědět, co cítíte).A budeš velmi žíznivý člověk.Voda je váš kamarád s těmito
procedurami.Vysoký cukr způsobuje, že máte neustále žízeň, stejně jako olej,  takže to také
berte v úvahu.

A ze začátku se příliš nebojte, že vám cukr klesne.Není to jako nucená kapka inzulínu.Olej
prostě jde dovnitř a dělá to, čemu rád věřím, jako nastartování všech vašich orgánů a to jim
zase pomáhá čistit krev a má také skvělý vztah k nervové soustavě a věřím, že váš mozek má
lepší cit pro vaše tělo prostřednictvím těchto kanálů a umí poslat všechny své přirozené léčivé
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schopnosti  do  namáhaných  částí.(V  mém  případě  slinivku,  ledviny  a  krev.)  Nyní  mějte  na
paměti, že je to jen moje teorie a nejsem žádný vědec, jen mluvím o tom, jak to na mě funguje a
jak nejlépe racionalizovat jeho účinky.Je dobré si vést deník a mít pravidelné zdravotní prohlídky
a krevní testy, abyste zaznamenali svůj pokrok.Jakmile se vaše A1C dostane pod kontrolu a
vaše funkce ledvin bude lepší, budete vědět, že jste na správné cestě, a pak už to bude jen
udržování na té úrovni, na které budete pracovat, a v žádném případě to nebude tak energické
jako se tam dostat.S největší pravděpodobností to bude vyžadovat jen nízké konstantní dávky a
změnu životního stylu ve výživě, která diabetikům není cizí.(Trvalo mi asi šest měsíců, než jsem
se dostal z A1C 11 dolů na 7 a pár dalších vylepšení ve stravě a cvičení, abych to posunul na 5.
(Cvičení ve vodě má malý dopad a fungovalo pro mě úžasně.) Anthony

"Užívám 1 gram oleje denně na těžkou degenerativní periferní neuropatii a úleva je úžasná!"
Laurie

„Můj manžel už léta požívá konopí a nedávno kvůli cukrovce RSO olej.Nejenže stabilizoval jeho
hladinu  cukru  v  krvi,  ale  také  ZVRÁCIL  jeho  chronické  onemocnění  ledvin.Bylo  mu
diagnostikováno CKD 3. stádia a připravovali  ho na zařazení na seznam dárců ledvin.Začal
požívat tinktury a RSO olej a nyní je ve stádiu 1 CKD.Lékaři mu řekli, že to není možné.Zbavili
jsme se těch doktorů a dostali jsme nového!RSO olej také snížil jeho krevní tlak, stabilizoval
jeho anémii a diabetickou retinopatii  (teď měl být úplně slepý, říká západní medicína).Děkuji
Velkému Duchu za krásnou rostlinu Cannabis a vše, co poskytuje!!Děkuji Ricku Simpsone za
poskytnutí informací o tom, jak vyrobit konopný esenciální olej, a ohlasy těch, kteří to dělají!“
Julie

„Moje partnerka má typ 1 a konzumace malého kousku oleje pomáhá stabilizovat její hladinu
cukru.Je to opravdu dárek…“ Spaceleaf

„Dával  jsem  4  metformin  a  4  diamikrony  denně,  moje  hladina  cukru  v  krvi  byla  12  % po
12hodinovém rychlém testu hladiny cukru v krvi.Můj doktor vypadal trochu zklamaně a řekl: "No,
myslím, že na cukrovku nepotřebuješ žádné další prášky." 9 měsíců po vyléčení.Všechny moje
příznaky,  ledviny,  artritida,  cholesterol,  krevní  tlak,  všechno  mnohem  lepší  na  oleji  než  na
prášcích.Je to zázrak.

Můj krevní cukr klesl jako kámen hned kolem 6. týdne kúry.Jednou v noci jsem se probudil s
legračním pocitem, moje hladina cukru v krvi byla pod hranicí 4 %, 3,2 %.Přestal jsem brát 8
pilulek denně, které jsem užíval kvůli cukrovce 2. typu.To bylo před 17 měsíci.Celkem jsem bral
15 prášků denně, teď žádné.Takže, Michaeli, proveďte léčbu na úrovni léku.3 měsíce, 60 gramů
[postupujte podle pokynů na Rickových stránkách], váš diabetes bude pryč.“ Petr

"Konopný olej je jediná věc, která by zastavila bolest mé neuropatie."Dokonce ani Oxycontin
nedokázal odstranit všechnu bolest jako CBD v konopném oleji  smíchaném s krémem.Je to
nádherná rostlina pro nejrůznější lékařské použití a lidé ji konečně poznávají.“ Spoutat

„Rick mě nepřímo zachránil před osudem horším než smrt po tom, co jsem prošel se specialisty
na  srdce.14  měsíců,  přes  22  různých  testů  ve  4  nemocnicích  a  lékařském  centru."Jste  v
nejhorším případě, jedna strana vašeho srdce je mrtvá, možná budete potřebovat transplantaci
srdce." Pak po 14 měsících nemohli udělat další testy, udělali bypass.

O 2 roky později jsem šel na kontrolu k novému kardiologovi,  který řekl:  „Vaše srdce nemá
vůbec žádné poškození,  kdo vám řekl,  že došlo k poškození  a že jste měl  infarkt?To není
pravda." Hráli  na mě jako na hubu.Takže když mě doktor poslal k specialistovi na diabetiky,
který mě poslal k specialistovi na ledviny, raději jsem si zdřímnul ve sněhové bance, než jsem
prošelzase něco jako zdravotní specialisté.Pak přijde olej.Teď jsem zdravější než za 20 let.“
Petr

„Jsem žena, je mi 79 let a žiji  ve Francii.Chci se s vámi podělit  o svou osobní zkušenost s
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konopným olejem.Můj manžel Jerome měl před několika měsíci zlomenou ocasní kost a kyčel
kvůli pádu.Od té chvíle se všechno pokazilo, trpěl velkou bolestí a silně se nad ním vznášela
agónie.Můj vnuk mi řekl,  že zná velmi účinný přírodní lék, který vám může pomoci v tomto
bolestivém stavu.Používáme konopný olej na jeho rány a zhojené, ale oteklé, a podávali orálně
malé množství denně.

Musím říct, že uzdravení bylo úžasné, ale je tu ještě něco, co potřebujete vědět, můj manžel už
dávno trpěl erektilní impotencí, tak jsem se rozhodla, že mu dám kromě oleje i olej, aplikuji mu
ho na penis, výsledek byl nejúžasnější jak jsem viděla po celý svůj život, nyní je můj manžel
dokonale schopen mít intenzivní sex několikrát denně a navíc velikost jeho penisu, který dokáže
udělat  hodně,  se  zvětšuje  na  velikost,  jakou  jsem  měl  svého  manžela,  když  jsem  byl
mladý.Může se to zdát neobvyklé, aby člověk v mém věku vydal toto svědectví, ale myslím si,
že zdraví je stejně důležité jako dobrý sexuální život.Díky Ricku." Rochelle

--  Děkuji,  Rochelle.Ano,  zdraví  je  stejně důležité  jako dobrý sexuální  život  a ano,  olej  dělá
přesně to, co jste popsal.JB

"Které kmeny pomáhají mužské impotenci, JB?"Muži to potřebují vědět...“ Tomáš

-- To je dobrá otázka, Tomáši.Jednoduše přejděte na stránku s přehledem kmenů a vyhledejte
kmeny s hlášenými afrodiziakálními účinky.Pak si nějaké pořiďte, vyzkoušejte uzením, a pokud
se vám efekt líbí, vyrobte si olej a použijte ho.To je asi tak všechno.Některé kmeny vás udělají
nadrženější než jiné a některé kombinace kmenů budou účinnější než jiné kombinace kmenů
nebo olejů.To je v tuto chvíli asi vše, co mohu říci.Vyzkoušejte olej, pokud nebude mít účinek,
který hledáte, vyrobte si  nebo sežeňte další  várku,  dokud nenajdete ten správný.Tak to má
být.JB

"Moje nohy se cítí lépe než kdykoli za posledních deset let kvůli neuropatii." Leon

„Řekl bych, že je pravděpodobné, že problémy s duševním zdravím existovaly před jakýmkoli
užitím konopí; že nepohodlí duševní choroby je přimělo k pokusu o samoléčbu.Mám C-PTSD a
byl  jsem v aktivní  závislosti  od (nejméně) 12,  dokud jsem nebyl  čistý  ve 33.To je  před 5,5
lety.Vyzkoušel jsem téměř všechny drogy, které jsem mohl, protože jsem se necítil „v pořádku“.
Očištění pro mě znamenalo psychiatrické léky a rehabilitaci a několik let terapie.

Poté,  co  jsem před  rokem a  chvíli  (znovu)  našel  konopí  a  použil  jsem ho  na  problémy s
ploténkami, byl jsem šokován zjištěním, že už nepotřebuji několik psychiatrických léků, které
jsem bral nejméně 3 roky.Také mi byla diagnostikována cukrovka 2. typu krátce předtím, než
jsem objevil léčebné konopí.Byl to přímý následek některých psychofarmak!Nyní mám normální
hladinu cukru v krvi a pracuji na tom, abych do 2 let vysadil poslední 2 léky (antidepresiva, která
se musí pomalu vysazovat). Jenn

"Měl jsem také diabetes 2.Každodenní užívání konopí mi umožnilo přestat užívat několik léků
na předpis, které mě zevnitř  doslova zabíjely.Tato změna mi dodala energii  a pocit  jasnosti,
který jsem už dlouho neměl.Zvýšená energie znamenala, že jsem vlastně CHTĚL chodit  na
procházky.Začal jsem chodit na hodiny aquafitness.

Udělal jsem pár jednoduchých změn ve svém jídelníčku.Jednou změnou je, že jsem začal jíst
více konopí.Typicky ve formě čokolády vyrobené z kokosového oleje infuzovaného konopím
(super zdravý olej, velmi prospěšný pro detoxikaci jater a pomáhá při hubnutí).

V prvním roce každodenního užívání konopí jsem zhubl něco málo přes 40 liber.Trochu jsem
získal zpět, ale jávůbec mě to neznepokojuje, protože vím, že jsem v poslední době ve větším
stresu a že každodenním užíváním (zejména tím, že jím!) konopí se moje tělo samo o sebe
šťastně postará, jak je navrženo.“ Jenn
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„Nevím, jestli jste to věděli, ale v roce 2011 jsem měl špatnou cukrovku, ledviny mi unikaly 12
gramů bílkovin denně, kolena mě bolela tak, že jsem skoro nemohl chodit.Šlachy, které jsem si
v roce 85 přetrhl v kyčli, se vrátily s téměř nesnesitelnou bolestí.Měl jsem 220 liber.Pan doktor
mě poslal k diabetikovi, který mě poslal k specialistovi na ledviny.Už jsem ani nemohl hrát na
kytaru.přestalo mě to zajímat.

Udělal jsem nějaký průzkum poté, co mi mike v tomto příspěvku řekl, že nějaký chlápek jménem
Rick Simpson vyléčil spoustu lidí z rakoviny tímto olejem.Myslel jsem, že bsale podíval jsem se
na to.A zjistil jsem, že to funguje i na cukrovku 2. typu - co jsem měl já.

Sledoval jsem pokyny Ricka Simpsona, které má na svém webu, jak to udělat a kolik toho vzít
atd.dělalo se mi z toho špatně, myslela jsem, že mám chřipku, dělala jsem to dál a kolem 6.
týdne mi klesla hladina cukru v krvi, přestala jsem brát těch 8 prášků denně, co jsem měla, a
hladina cukru v krvi zůstala v cíli.

Zhubl jsem 30 liber, záda mě tak nebolela.Šel jsem na svou 3měsíční prohlídku a můj lékař tam
stál s otevřenou čelistí.Všechny mé životní funkce byly normální.To bylo před 2 lety, vážím 173
liber, můj krevní cukr je stále v normě žádné prášky Udělal jsem si další 24hodinový test moči,
abych zjistil, jak na tom moje ledviny nejvíc, co jsem mohl dostat z mého doktora bylo „Nevím,
proč  ledviny  se  mnohem  zlepšily."  Nemám  žádné  bolesti  v  koleni  nebo  zádech,  pokud  to
nepřeženu, ale po několika dnech se to vrátí do normálu.Trávu už skoro nekouřím, moc mě
nebaví ji kouřit.To je to, co pro mě udělal olej.“ Petr

"Nejsem si jistý, jestli si mě pamatuješ, beru 1 g/den na těžkou idiopatickou neuropatii."Jednoho
dne mi Rick a Janet zavolali High Noon, abych se ujistil, že vás budu informovat...Za 3 měsíce a
dnes v noci jsem byl ohromen...jak jsem seděl na gauči, najednou jsem si uvědomil, že můj pes
je pode mnou, hladil jsem ji, ani nevím jak dlouho, zadní částí lýtek.A CÍTLA SE JEMNĚ!!!Za
posledních 10 let jsem podstoupil TŘI chirurgické zákroky pod kolenem bez anestezie, protože
jsem to necítil.Jednou z těch operací byla BIOPSIE SURALNÍHO NERVU!To je šok a úžas lidi!!”
Laurie

„RSO  olej  byl  pro  mě  takový  zázrak,  mohl  jsem  znovu  jíst,  moje  bolest  byla  prozatím
zvládnutelná  a  žádná  narkotika,  mám mnoho  problémů,  příliš  mnoho,  narkotika  mi  vysilují
srůsty, které Střeva mám slepená, doktoři neudělají  nic, pokud nemám obstrukci,  ještě před
dvěma dny  jsem nemohl  jíst  nic  jiného  než  tekutiny,  4  dny  na  RSO,  měl  jsem  sendvič  s
grilovaným sýrem a včera půl tuňáka sendvič, doktoři pro mě nemohou nic udělat, takže jsem
na to sám, vážím 110 liber a to pro mě není moje normální ani zdravá váha, spadl jsem až na
98, s jejich léky to udělali vychovejte mě krmením po lžičkách, 24 hodin denně, 7 dní v týdnu,
milá, raději bych jedla jídla, jak jsme měli...Osvoboď rostlinu, kterou nám Bůh dal...“ Joyce

"Pravda.Moje  hladina  cukru  v  krvi  je  nyní  v  normálním  rozmezí  a  vysadil  jsem  2000  mg
metforminu denně a nyní jím téměř nulový lepek a hlídám si stravu.Žádné kecy bez tuku, dietní
kecy nebo mražená jídla Weight Watcher.Viděli jste obsah sodíku v těch mražených jídlech?
Pobuřující!" Cheshire

-- Líbila se vám chuť těchto potravin, když jste je zkoušeli na oleji?JB

„Dřív jsem je neměl rád, ale od oleje nebo mého věku jsem se stal citlivým na lepek.Mám více
migrén, více fibrových záchvatů, akné, žaludeční křeče, abych jmenoval alespoň některé.Navíc
mě ten sodík nafukuje jako balón.Od té doby, co jsem se stal hlavně uživatelem konopí as
olejem,  jím  nyní  více  konopí,  ovoce  a  zeleniny,  méně  tuku  a  méně  bylinek.MILUJI  TO!
Nicméně,potraviny související s lepkem, jako jsou těstoviny a chléb, MILUJU bez ohledu na to,
zda na oleji nebo ne.Výsledkem je, že se to mému tělu nelíbí a jsem s tím v pohodě.“ Cheshire

"Ahoj Gregu, mám čistý štít na močovém měchýři."Tak říká doktor díky Chemo.Říká, že jsem
teď v úplné remisi.Pravdou však bylo, že jsem od 13. října 2012 a od čtvrtka 19. prosince 2012
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vzal celkem asi 19 gramů RSO.Šel jsem na vyšetření penisu přes prostatu a do močového
měchýře  a nyní  mám úplnou remisi  rakoviny  močového měchýře.Vše zdravé růžové a bez
známek rakoviny.Můj  doktor  říká,  že vypadám, jako bych nikdy  předtím rakovinu neměl.Byl
ohromen, jak dobře vypadám.Stále bojuji s těmito narkotiky a vím, že RSO mi může pomoci
dostat z těchto pilulek dříve, než mě usadí.Stále doufám, že se mi také zmenší cysty v každé z
mých ledvin, vpravo i vlevo.

Mé léky  na spaní  byly  v  posledních několika  měsících  ohromně sníženy a  také jsem nyní
ZCELA vysadil svou Cymbaltu a také jsem omezil svůj Baclifin, Lyrica a OXYCOTIN a stále se
snažím je úplně vysadit, což mé doktory udivuje Jak RYCHLE omezuji a jak mi to dá šanci na
poněkud NORMÁLNÍ ŽIVOT.

Vděčím kouření léčivé marihuany za to, že mě udrželo naživu v této narkotické části  mého
života.Doktoři mě odepsali už dávno.Toto RSO mi umožnilo začít přibírat na váze poté, co jsem
loni v říjnu dosáhl historického minima 135 při výšce 6 stop a nyní vážím 149 - to je 14lb GAIN,
právě když jsem bral RSO.Moje ztuhlá záda v bolestech ustoupila a také jsem se v posledních
měsících více hýbal, i letos na podzim byla odložena OPERACE krku od doby, kdy jsem nasadil
RSO.

Moje psoriatická artritida na mých chodidlech také ustoupila a modlím se, abych už nedostala
další injekci steroidů do mých nohou a modlím se totéž za svá záda, moje poslední epidurální
epidurální steroidní injekce do páteře byly loni  na podzim a doufám, že moje bolest úrovně
zůstaňte dole, abyste zabránili dalšímu výskytu.

Můj lékař říká, že mé tělo už nezvládne (Jestli CHCI ŽÍT) vyměnit injekce a prášky za kvalitu
života.KEBY, ŘÍKÁM.Vezměte si RSO, abyste pomohli se všemi svými nemocemi a snížili své
léky proti bolesti a navždy zabili rakovinu.Nebral jsem toho moc a ne moc dlouho, pokud to pro
mě může udělat za tak krátkou dobu, jen si pomysli, jestli by o tom mohl vědět celý svět.Boží
lék!!!” Tony

„Mému  otci  před  6  měsíci  diagnostikovali  rakovinu  slinivky  břišní.Během  chemoterapie  se
rozšířila do ledvin a plic.Všude se mu objevovaly skvrny a velmi rychle se zhoršoval.Četl jsem o
oleji a rozhodl jsem se, že nemá co ztratit.Udělali jsme nějaké a on na tom byl každý den po
dobu tří měsíců.Výsledky skenování přišly včera.Doktor byl ohromen.Rakovina slinivky břišní se
zmenšila a další skvrny úplně zmizely.Můj táta je mnohem lepší.Žádné nevolnosti, přibral, už
celý den nespí a je zase venku.Opravdu úžasné.Jsme nad Měsícem." Lisa

-- Skvělé, Liso, ale žádné další skeny, prosím, pouze olej.Opravdu nepotřebujete karcinogenní
sken, abyste viděli, že se mu daří dobře.Jak říkáte, neměli jste co ztratit, takže tuto hru neztraťte
zbytečným skenováním, které ji může snadno zhoršit.

V těle se hromadí radiační účinky.Čím méně skenů pacient s rakovinou provede, tím lépe.To je
jen zdravý rozum, nic jiného.Obecně je opravdu lepší sníst dalších 60g oleje, když si nejste jisti,
zda jste 100% zdraví.

Také všechny tyto testy a návštěvy lékařů většinou pacienty velmi znervózňují a vystavují je
velkému stresu.Stresu a úzkosti je těžké se vyhnout, když se člověk potýká s nemocí, takže se
vyhýbejte stresu a úzkosti, jak jen můžete - a olej může pomoci se stresem a úzkostí lépe než
jakákoli jiná látka, o které vím.JB

„Na cukrovku jsem užíval konopí roky.Vždycky jsem se cítil jako blázen.V mé rodině z matčiny
strany  byl  diabetes  špatný,  ztráta  chodidel,  nohou,  zraku  a  pak  smrt.Moje  tety,  strýcové,
babička.A všechny matky  prošly  cukrovkou.Mojí  matce bylo  55.Můj  dnešní  věk.Moje  mladá
sestra má body přes 570 denně, 3 panáky denně, ale pokud jde o mě, bez cukrovky, po mnoho
let.Jsem docela zdravý.
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Dobrý kamarád, je mu 70 let.Přišel ke mně asi před sedmi měsíci.Jeho body byly v polovině 500
let, byl opravdu nemocný.No, poté, co použil RSO, jen z trimování, jeho klesl na 180s.Už za pár
měsíců.Napuštěné konopným olejem užívané dvě kapsle denně.Nyní se vrací k lovu, rybaření a
řezání dřeva.Je mu 76 let a vypadá o 15 let mladší.Ve skutečnosti vím, že konopí je důvod, proč
dnes nefotím.Stále jsem bez cukrovky.V rodině jsem jediný.Kéž by se sestra vzdělávala, cítila
by se mnohem lépe.Jako když si každé ráno vezmeš Grizzlyho.“ Rone

„Mohu  vám říct,  že  v  mém případě  kombinace  konopného  oleje  a  přechodu  na  med jako
sladidlo  snížila  mou hladinu cukru  na přijatelnou (čti  normální)  úroveň.Musím použít  pouze
ekvivalent  množství  o  velikosti  dlouhozrnné  rýže.Trpím  periferní  neuropatií,  nespavostí,
chronickou bolestí krku a kloubů, mizernými játry (to je zjevně lékařský termín), nízkým počtem
krevních destiček,  chronickou EBV a slezinou větší  než chlebník.Nemohu (ne že bych byl)
operován bez extrémní pravděpodobnosti, že vykrvácím.

Teď bych nikomu jinému nenavrhoval, aby to dělal, ale jsem nemocný už deset let.Bylo to horší,
čím víc léků a procedur mi dali.Nakonec jsem řekl „DOST“.Žádné volně prodejné léky, žádné
komerční léky, vše na bázi bylin nebo potravin.Používám svou ND k vyžádání testů pro mě, pak
to projdu s ní a mohu požádat o navržené modality.Ale!Konečné slovo mám já.A je mi lépe."
Hoody

"Diabetes 1. typu trápí, nebo ne, moje hladina cukru v krvi vždy rychle rostla."Od té doby, co
používám oleje, mám cukry normální.Poprvé od doby, kdy jsem to dostal ve 20, je můj test a1c
nyní 6,8.“ Eugene

"Mám přítele, více než jednoho, ale jeho cukry byly 20+."Kouřili jsme dlouho 35+let, tak jsme
dostali olej.Nic, co doktor dělal, nefungovalo.Jeho cukry jsou nyní 10.Stále vysoko, ale má rád
Pepsi.“ Donalde

"Ten olej úplně zabil mou bolest způsobenou kostními ostruhami a slabými plícemi, které jsou
každým  dnem  silnější!A  olej  jsem  začal  teprve  nedávno!Jsem  oba  ohromeni  a  vděční!“
Evergreen

"Neuvěřitelný.Je to zázračná rostlina.Zdá se, že se snaží normalizovat váš systém bez ohledu
na to, co je špatně.“ Zed

"Moje žena už nemá žádnou neuropatii na nohou."Asi před dvěma měsíci jsme byli bez oleje a
během těch 20 dnů se neuropatie začala vracet v posledních dnech.Čtyři dny zpátky na oleji a
už žádné špendlíky a jehly.Už nemá vysoký krevní tlak a zhubla téměř 30 kilo jednoduše tím, že
do  své  rutiny  přidala  konopný  olej.Má  také  fibrilaci  síní.Od  začátku  používání  oleje  žádná
arytmie.“ Kamarád

"Moje cukry se vymkly kontrole."Byl jsem na maximálním množství inzulínu a perorální medikaci
bez úspěchu.Díky těmto lékům jsem hodně přibral a bylo mi mizerně.Začal jsem používat olej,
šel  jsem po  kapkách  nahoru,  testoval  jsem  si  krev  8x  denně,  abych  se  ujistil,  že  jsem  v
pořádku.Fungovalo to!Při  mírné dávce mi cukry klesly  do normálu.O dva roky později  jsem
naživu,  shodil  jsem  67  kilo,  žádnou  změnu  stravy  a  pomáhám  Rickovi.Pokud  moje  čísla
stoupnou (občas jsem špatný), doplním olej.“ Janet

"Dobrý den, pane Simpsone, já jsem Aaron, je mi 17 let."Použil jsem váš receptový olej na
pomoc při cukrovce 1. typu.Měl bych brát čtyři injekce inzulínu denně ve vysoké dávce, ale
protože používám váš olejový recept, stačí mi vzít si jednu na noc a osobně bych vám chtěl
poděkovat.Na této planetě není  mnoho lidských bytostí,  jako jste vy,  a teď jednu mátevíce
podporovatelů za vámi.S pozdravem Aaron“

"Pro účely tohoto vyprávění se jmenuji Alexis."Jsem diabetik od roku 1994.Na podzim roku 2010
moje levá noha utrpěla něco,  co vypadalo jako jednoduché natržení  vazu,  a lékařská péče
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nebyla na místě a to málo, co jsem dostal, bylo zanedbatelné.Byl jsem informován, že bych
mohl mít Charcotovu nohu, která se běžně nepoznává, zvláště v akutní fázi, dokud nenastanou
závažné  komplikace.Včasné  rozpoznání  a  diagnostika,  okamžitá  imobilizace  a  program
preventivní  péče  mohou  minimalizovat  morbiditu  spojenou  s  touto  devastující  komplikací
diabetické  neuropatie.Při  nesprávném  zacházení  může  mít  Charcotova  noha  katastrofální
následky včetně amputace.

V prosinci jsem měl vředovou bolák ve spodní části mé velmi oteklé nohy.Když lékař vyhledal
neodkladnou  ortopedickou  péči,  rychle  to  diagnostikoval  jako  „chronický  Charcot  s
osteomyelitidou“. Moje noha měla vzduchové kapsy a vážnou infekci v kosti.Řekl mi, že jedinou
schůdnou  léčbou je  okamžitá  amputace nohy.Měl  jsem velké  bolesti  fyzicky,  emocionálně  i
duchovně.Doktor mi dal týden na to, abych se s tím psychicky vyrovnala.Dostal jsem invalidní
vozík s instrukcemi o úplném nevážení mé nohy.

Všichni víme, že Bůh působí tajemným a podivuhodným způsobem.Přinesl mi dva své lidské
„léčivé anděly“ s léky, které poskytl již dávno.Neměl jsem co ztratit, kromě nohy, vzal jsem si lék,
který mi s láskou přinesli, a to jak sublingválně, tak i přímo na otevřenou ránu.Do konce týdne
jsem já a ti, kteří se o mě starali, mohli vidět zlepšení pouze na vnější straně rány.Když jsem
znovu viděl doktora, poskytl mi další týden s dlouhou sérií doporučení, na co si dát pozor, které
nazval okamžikem „OMG...“.Věrně jsem pokračoval v podávání doporučené dávky léku.Začal
jsem se cítit lépe, a co je důležitější, vředová rána se začala hojit.V dubnu mi bylo dovoleno
chodit na nohou 10 minut denně.K odstranění nějaké poškozené kostní hmoty, která se tvořila,
byl zapotřebí malý chirurgický zákrok.

Pokračuji v léčbě a můj lékař je opatrně optimistický, že bych si mohl nechat nohu.Infekce v mé
kosti byla velmi vážná a bude chvíli trvat, než se vyléčí, ale uzdravuje se.V současné době lékař
zvažuje  možnou konstruktivní  operaci  mé nohy do roku,  pokud se bude nadále  zlepšovat.“
Alexis

"Jsem jedním z přátel, o kterých se "Alexis" zmiňuje.Poslal jsem jí odkaz na tento příspěvek a
možná  se  bude  chtít  prozradit,  až  ho  uvidí,  nechám to  na  ní.Dlouho  jsem  byl  zastáncem
legalizace marihuany pro rekreační účely a byl jsem si vědom, že může účinně ulevit od bolesti
a úzkosti.Avšak teprve za posledních 8 nebo 9 měsíců jsem si skutečně uvědomil léčivou sílu
konopí.Když jsem v únoru mluvil s Alexis a ona mi řekla o navrhované amputaci, sledoval jsem
RickůvRun From the Cure“,  ale byl  opravdu skeptický.S mým partnerem jsme diskutovali  o
možnosti vyrobit konopný olej a vyzkoušet ho jako lék a naše společná kamarádka Alexis se
zdála být hlavním kandidátem.Souhlasila a my jsme tu noc vyrobili dávku oleje a začali jsme ji
podávat další den.První výsledky byly slibné, ale stále jsem byl velmi skeptický.Ale jak jsem řekl
Alexis: „Co můžeš ztratit?tvoje noha?doktor už to chce vzít!“ Nikdy jsem nebyl pyšnější než ten
den,  kdy  vešla  do mého obývacího pokoje.A i  když je  kvůli  operaci  opět  nějakou dobu na
invalidním vozíku.její  lékař jí  řekl,  že pro Alexis je „nejvyšší  prioritou“ tančit  na její  svatbě v
květnu příštího roku.Tohle od muže, který jí chtěl před čtyřmi měsíci useknout nohu." Booth

"Děkuji  Ricku,  vyrobil  jsem olej,  abych pomohl  lidem, kteří  neměli  ponětí  o jeho schopnosti
léčit."Případ první – diabetik na dialýze, 5 dní v týdnu, 6 hodin v kuse.13% funkce ledvin a velká
bolest.Bolest byla pryč první den.Tři měsíce po léčbě až 2krát týdně na dialýze, 3 hodiny.A 54 %
funkce ledvin zpět.Po pěti měsících léčby už žádná dialýza a 98% funkce ledvin zpět a už vůbec
žádné léky proti bolesti na předpis a život má zpět po 25.léta pekla.Ach jo, žádný poplatek za
olej  a  miluji  každou  minutu,  kdy  jí  mohu  pomoci.Ostatní,  které  léčíme,  mají  také  podobný
úspěch, takže děkuji, že jsem mohl být součástí.“ Dan

„Můj manžel má cukrovku 2. typu a bral konopí a byly mu sníženy 3 dávky denně, kromě 5
jednotek v noci, na 5 jednotek v noci, takže to pomáhá.Bere to teprve měsíc a půl.“ Gladys

"Také  jsem  vyléčil  5  lidí."Moji  přátelé.Diabetes  typu  2.Rakovina  vaječníků.Obezita.Rakovina
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kůže.A léčí mou HGG silnou ranní nevolnost.Dělám si to sám.Na mém dvorku.Učím své 4leté
dítě.Chápu, jak je to důležité." HempGirl

Trávení a Crohnova choroba
"Ten olej pomáhá Crohnově chorobě."Zastaví zánět ve vašich střevech.Než jsem se dozvěděl o
oleji, byl mi odstraněn nádor a 1/3 jater a žlučníku.Nyní mi olej vyléčil všechny ošklivé následky
chemoterapie na můj hep C a operace.Zhubl jsem 18 liber a cítím se skvěle." Michelle

„Dostal jsem malé množství na vyzkoušení.Wow.Jedl jsem, jako bych nejedl roky!Chuť k jídlu se
mi vrátila!Teď vím, že to není levné, ale funguje to na všechny druhy problémů.Děkuji!" Danny

„Našel jsem to samé!60 liber o něco více než před rokem z 205.Nyní jsem zpět na 180 a jsem
stabilní.Cítím totální hlad, a nejen ty žvýkačky.Teď vlastně jím jedno plné jídlo denně.Před?2
kousnutí a chtěl jsem...No, nebuďme příliš grafickí.“ Hoody

"A samozřejmě změna stravy byla způsobena také RSO...Toužím po mnohem zdravějším jídle
než  kdy  předtím...Měla  jsem  problém  s  čokoládou...teď  mi  stačí  1  ks  a  to  většinou  ani
nepotřebuji!!!Chci zdravě jíst, zdravě ŽÍT!!!” Laurie

„Na fóru Crohn's Disease Forum jsem se prakticky cítil „šikanován“, abych zjistil, co to „RSO“
je.A jen dva krátké týdny poté mi to zachránilo život, a to každý den.Objeveno 29.12.12.Život
zachráněn 11.1.13.“ Sarah

„Doufám,  že  nejsi  zavřený,  právě  jsem tě  našel!Minulý  měsíc  jsem ležel  v  posteli  s  jistým
pocitem smrti na těle, jako jsem cítil předtím.Pouze 2 týdny před tím jsem narazil na vaše jméno
a práci na fóru Crohn.Ten chlap opakoval vaše jméno tolikrát, že jsem se skoro cítil „šikanován“,
abych vaše jméno odstranil.O chvíli později jsem hledal vaše jméno a olej.Objevilo se mnoho
informací, takže jsem začal s diskusním pořadem internetového rádia s názvem „Red Ice Radio“
a nahrávkou rozhovoru s Rickem na téma ropy.Když bylo po všem, rozplakala jsem se.Šla jsem
domů a všechno o tom řekla svému manželovi.

FF do ledna.11 den, kdy jsem měl zemřít.Můj manžel právě koupil, co jsme potřebovali k výrobě
oleje 10. dne, a měl v plánu vyrobit  olej za den nebo tak nějak.11. dne se mi ráno udělalo
špatně...jako  většinou  ráno.Nemoc  mě  zalila  rychle  a  silně.Ležela  jsem  v  posteli,  abych
zemřela...  Věděla  jsem,  že  je  zle,  když  jsem  se  nemohla  přimět  zavolat  manželovi  do
práce.Když se vrátil domů, hned začal s olejem.Snědl jsem kuličku o velikosti ovesné kaše a
cítil jsem, jak se moje tělo během hodiny otočil, takže jsem snědl další kuličku a 2 hodiny poté
jsem mohl jít sám do koupelny.Druhý den ráno jsem sotva cítil příznaky z předchozího dne a šel
jsem do práce!(práce o víkendu - pomalá a snadná) 15. dne jsem pokryl a další den a poslední
chvíli jsem byl požádán o pokrytí zbytku týdne.ŘEKNU SVĚTU O RSO!

Zapomněl  jsem zmínit,  že mám Crohnovu chorobu,  kolitidu a biochemické popáleniny (únik
slepého střeva) od plic dolů.Slepé střevo mi uniklo 5 1/2 měsíce v prosinci.2008 do 19. května
2009.Odstranění 1 galonu infekčního odpadu.

Užíval jsem tento olej každý den po dobu 39 dní na kouli o velikosti  zrn ovesné mouky 3x
denně.Už nepotřebuji žádné léky a téměř nekouřím.Piju také šťávu z Aloe Vera 95%.Díky tomu
olej ještě lépe funguje.Všechno loguji.Už si nikdy nevezmu jinou umělou látku." Sarah

"Pot je jediný lék, který donutil mou těžkou Crohnovu chorobu k ústupu."Konopí léčí." Alicia

"Když říkám, že konopí léčí Crohna, myslím to vážně."Žil jsem 30 let s touto pro mě neznámou
nemocí  a  zjistil  jsem  to  až  poté,  co  jsem  přestal  s  veškerým  rekreačním  užíváním
marihuany.Byla  to  dlouhá  pauza  a  moje  Crohnova  choroba  se  nedostala  zpět  do
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kontrolovatelné úrovně, dokud jsem znovu nezačal užívat konopí.Původně jsem jen zabíjel svou
nevolnost, ale pak jsem zjistil, že to pomohlo Crohnovi.Bez ohlédnutí!" Seane

"Dobrá práce!Když jsem pracoval v lékárně, měl jsem štěstí, že jsem potkal mladého muže (18),
který měl Crohnovu chorobu v pokročilém stádiu.V té době neužíval RSO, jen nějaké léky, které
jsme nosili.Šel na průzkumnou operaci a nebyl schopen použít své konopí.V nemocnici docela
onemocněl, horečka, infekce, rychle zhubnul na již tak příliš tenkém rámu.Jeho lékař nakonec
souhlasil, že mu dá jednodenní vstupenku, aby se k nám mohl přijít podívat a dostat nějaké
léky.

Jeho doktor byl víc než ohromen, když ho druhý den ráno šel zkontrolovat, a on seděl v posteli
s  jasnýma  očima  a  huňatým  ocasem,  předtím  večer  snědl  dobré  jídlo  a  jen  si  zastrčil
snídani.Naposledy jsem mluvil  s pacientem, právě slyšel  o RSO.Nepochybuji,  že se během
chvilky úplně vyléčí ze všech problémů Crohnovy choroby.“ Jenn

"Mám Crohna."Díky Ricku Simpsonovi mám zpět svůj život!“ Kathleen

"Líčí to Crohnovu chorobu, vím to z první ruky."Musíte to pozřít.Roky jsem kouřil také proto,
abych znovu přežil bolest... Uzdravení nepřišlo, dokud jsem nepožil olej.Zkuste to, nemáte co
ztratit, jen nesnesitelnou nemoc.“ Sara

„Konopný olej mi pomohl vyléčit Crohnovu chorobu, takže to můžu zvládnout!Nyní mám opět
kvalitní život díky oleji Rick Simpson a oleji Shona Banda.NIKDY bych nebyl schopen udělat nic
takového loni touto dobou...stěží jsem byl schopen jít nakoupit, aniž bych se bál, že budu muset
být  blízko koupelny.Musel  jsem neustále  vycouvat  z  uměleckých  show a živých malířských
koncertů,  protože můj  Crohn byl  špatný.Naštěstí  jsem byl  seznámen s konopným olejem a
nakonec jsem našel ten pravý olej pro mě.Zase žiju a miluji život...vážně, loni touto dobou jsem
nemohl ani na farmářský trh...život posral!KONOPÍ LÉČÍ!!!!

Čtení Shona Banda ~ Live Free or Die mi dalo sílu vstát a mít odvahu ŽÍT SVOBODNĚ a léčit
se.Přečtěte  si  knihu  Ricka  Simpsona!Je  to  nádherná  autobiografie  plná  informací,  které  je
cenné znát.Obě knihy pomáhají probudit vaši mysl, takže už nemusíte být součástí ovce.Naučte
se pravdu.Vygoogli to." Linzy

„Jedním z největších pocitů, které jsem už dlouho nezažil, je pocit, že ÚŽASNÉ teplo z pojídání
jalapeňos se srirachou v pho….Bez bolesti v mých střevech!Díky bohu za KONOPNÝ OLEJ!
Dříve jsem bral bolest, jen abych si mohl dopřát pho….moje nejoblíbenější jídlo vůbec…..Nyní
ho můžu jíst a NECÍTIT BOLEST, protože konopný olej mi pomáhá zvládat Crohnovu chorobu!!!
Ach, jak mi chyběla chuť pho a hřejivé spálení od horkého koření!Nikdy nepřestanu brát svůj
olej.Mmm mmm v žádném případě!" Linzy

„Mám Crohna a dělá to zázraky!!!Funguje lépe než jakákoliv pilulka, kterou mi kdy dali.“ Andrew

"Momentálně léčím svého spolubydlícího na kolitidu pomocí RSO."Když naboural motorku, byl
těžce rozbitý a měsíc ležel v nemocnici.Když jsme byli v nemocnici, řekli nám, že má v tlustém
střevě hmotu a že to byla s největší pravděpodobností rakovina.Od té doby trpí kolitidouJe mu
17 let, nyní je mu 29.

Poté, co jsem byl k smrti vyděšený a nevěděl jsem, co se děje, mluvil jsem se svým přítelem o
vyzkoušení RSO.Udělal pro mého přítele olej Ricka Simpsona a bere ho od října.Lékaři říkají,
že se hmota sama regulovala, vrátila se normální barva a už nevěří, že jde o rakovinu.Už od
října jsme účinně zastavili krvácení v jeho útrobách, bez jediného vzplanutí!Zánět je minimální.V
mé rodině NIKDY nepřestaneme používat RSO!!!” Chrisi

"Používám olej na kolitidu."Funguje to.Jediný problém je, že nemám pořádnou zátěž, takže se
mi z toho trochu točí hlava.Ale koho to zajímá, cítím se v tom dobře." Igore
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"Mám přítele  s  kolitidou  a  pomáhá mi  to  úžasnou  rychlostí."Měli  ho  na  všech genetických
drogách,  myslím,  že  byl  velmi  blízko klauzálnímu vaku.Viděl  více  lékařů,  je  velmi  otevřený
problému, podrobnostem atd.Mohl bych zkusit získat nějaké další podrobnosti." Justine

"Mám kolitidu z ozařování...narkotika jsou k ničemu.Konopí je  jediná věc,  která mi  poskytla
úlevu od bolesti.“ Závětří

"Pro  lidi,  kteří  se  dívají  na  kmeny,  které  fungují  s  kolitidou,  se  zdá,  že  mnoho sýrových a
Chemdoggských kříženců funguje nejlépe pro ty, které znám, kteří je používají." Chrisi

„RSO používám od svých 20 let, abych zabránil progresi ulcerózní kolitidy.Trávicí trakt mám ve
41  letech  úplně  normální.Můj  otec  několikrát  trpěl  Crohnovou  chorobou  a  podle  mého
skromného názoru to byl olej, který zabránil tomu, aby mě potkal stejný osud.“ Todd

„Užívám konopí, když mám vzplanutí divertikulitidy, je to jediná věc, která mi přináší skutečnou
úlevu, velmi pomáhá při bolestech žaludku a pomáhá uvolnit svaly v břiše, lépe než léky proti
bolesti na předpis, které bolest pouze maskují. chvilka!" Davide

"RSO používám také pro své Crohnovy."Byl to pro mě zázrak." Bobby

Srdce, krevní tlak
„Srdce je životně důležitý orgán a olej omlazuje životně důležité orgány.Když pacienti začnou
používat olej, obvykle sníží své dávky léků na srdce a většina léků přestane používat, jakmile
cítí, že je mohou přestat používat.Olej je velmi prospěšný srdci, ale myslím si, že pacient by se
měl opravdu poradit s lékařem, když vysadí tyto léky, které mu byly předepsány.

Olej dokáže velmi účinně regulovat krevní tlak a v některých případech i arytmii.Obvykle snižuje
krevní tlak, takže ti,  kteří užívají léky na krevní tlak, by měli být opatrní s používáním oleje,
dokud si na něj nezvyknou.Kombinace léků na krevní tlak a oleje může snížit tlak příliš nízko, a
proto je dobré kontrolovat krevní tlak pomocí měřiče krevního tlaku.V mnoha případech pacienti
také zjistí, že olej také mírně zvyšuje srdeční frekvenci.

Tato oblast vyžaduje mnohem více výzkumu, takže pacienti by se měli řídit zdravým rozumem,
když začínají s olejem, ale měli by také zůstat v kontaktu se svým lékařem, protože mohou mít
problémy s vysazením těchto léků.Pacienti se srdcem by měli zkontrolovat elektrické vedení ve
svém domě nebo v zaměstnání.Srdce pracuje na elektromagnetické impulsy, a proto by se měly
co nejvíce vyhýbat pobytu v elektromagnetických polích.

Olej bych jedla a používala bych ho i do čípků.Pokud jde o místní aplikaci, nikdy to neublíží, ale
nemohu říci,  jak prospěšné je  to v  tuto chvíli.Jako vždy bych použil  konopívšemi možnými
způsoby.Do svého jídelníčku bych zařadil také konopná semínka a konopný olej, o semenech i
oleji je známo, že mají velmi příznivé účinky na mnoho srdečních onemocnění.

Pokud bych byl lékař a měl bych provést operaci srdce nebo transplantaci atd., pokusil bych se
nejprve orgán omladit alespoň 60 g oleje.Pokud by 60g pacienta nepřivedlo do dostatečného
zdravotního stavu, stále bych mu olej dával.JB”

„Snížil jsem a přestal jsem brát prášky na krevní tlak, protože můj krevní tlak byl příliš nízký.Po
vysazení  prášků  na  krevní  tlak  se  můj  krevní  tlak  normalizoval.Srdeční  tep  se  zdá  být
pravidelnější  a  není  tak obtěžující,  vzhledem k tomu,  že mám nepravidelný  srdeční  tep  od
narození.“ Jiří

„Den po mých narozeninách 2. dubna 2012 jsem měl infarkt.Doktor se mi snažil říct, že je to
všechno artritida a byl to jen infarkt.Nelíbí se jim, že užívám konopí, dostal jsem velkou ránu
mezi  lékařem, který je  pouze lékárník  a tlačí  prášky,  a lékárníkem přírodovědcem, můj  reg
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Doctor mě také zabil,  byl jsem 100% zablokovaný na jedné straně a 80% na druhé straně,
myslel jsem, že ochromím, minulý týden vás žádám o pomoc a jediná útěcha, kterou jsem měl,
bylo konopí, stále hledám olej, mám artritidu, řekli, že je vdova maker, měl jsem štěstí, šel jsem
na pohotovost, řekli mi, že jsem si nechal zavést stent a čekám, co udělám s tím druhým, děkuji
Ricku, děláš skvělou věc a moc si tě vážím.Hej, jsem stále tady a ještě poznámka: můj manžel
nechoď  k  doktorovi,  nepij  ani  nekuř,  jen  užívaj  konopí  po  celá  ta  léta.Má krevní  tlak  jako
puberťák, je zdravý, Bůh žehnej vám i nám všem, Barbie stále bere (@ O@ ) bolest.“ Barbie

"Můj pes, který má městnavé srdeční selhání, stále pokračuje a od března je také na oleji."Mír,
láska a RSO!!” Jenna

„Můj krevní tlak se zvýšil ze 139/99 na 114/80, nikdy nebyl tak nízký.Díky Ricku." Jayson

QAhoj,  mám  otázku.Zajímalo  by  mě,  jestli  existují  nějaké  ohlasy  na  olej  napomáhající
FIBRILACE TEPENY?Nepravidelný typ srdečního tepu.Děkuji!!!!" Marie

A.Milá Mary, ano, samozřejmě.Ujistěte se, že je olej vyroben a používán podle našich pokynů a
buďte opatrní při jeho kombinaci s léky na srdce.JB

„Nyní  se  se  všemi  podělím  o  svůj  příběh  a  dlouhý  boj  s  vysokým  krevním  tlakem
(hypertenzí).Od 25 let jsem měl vždy problém s vysokým krevním tlakem, ale zhruba v roce
2008 jsem nezaplatil pojistné na své životní pojištění včas.Bylo mi řečeno, že potřebuji fyzickou
prohlídku,  abych  mohl  být  znovu  zařazen.Společnost  mě poslala  k  místní  sestře,  která  mi
změřila krevní tlak.Bylo to 180/120.Řekla mi, že jsem "chodící mrtvice" a doporučila mi, abych
šel rovnou na pohotovost.No já nemám moc rád nemocnice, tak jsem šel domů a šel jsem na
disciplínu přírodních léků - které všechny nic nedělaly.Často jsem kontroloval svůj tlak, abych
zjistil, co funguje, včetně cvičení.Bylo to stále dost vysoko a zůstalo tam.

Po roce a TK přes 180 mi přítel řekl, že bych měl raději navštívit lékaře, což jsem udělal.Dostal
jsem nějaké léky, které mi dělaly málo, ale také se mi velmi točila hlava a mlžilo se mi.Přestal
jsem s drogami a našel jsem MLM produkt, který „zaručeně“ vyčistí tepny za měsíc.Udělal jsem
čtyřnásobné dávky a po 9 měsících jsem měl stále silný vysoký krevní tlak.Minulý říjen můj
krevní tlak vzrostl na 235/135 (nebezpečně vysoký)a cítil jsem se, jako bych měl odeznít, tak
jsem to  nakonec vzdal  a šel  na pohotovost  do nemocnice.Připojili  mě a  zkusili  dva léky  –
Lisinopril a Diltazem, které snížily krevní tlak na 150/110.Drogy jsem bral, dokud mi za měsíc
nedošly.Když jsem se vrátil ke svému lékaři na kontrolu za měsíc a můj TK byl stále kolem
160/110.Byl jsem velmi frustrovaný, protože jsem byl stále „chodící mrtvice“.

V lednu mi byl představen Aamann z Colorada, který pracoval konkrétně s Cannabis Oil.Řekl
mi, že olej udělal zázraky u pacientů s RS a bolesti, kterou má moje žena.Také mi řekl, abych
se podíval na film –Run From the Curekterá konkrétně používala konopný olej k léčbě mnoha
druhů rakoviny.

Moje žena, která byla prodána a byla trochu otevřenější, se stále zdráhala si to vzít, tak jsem si
vzal svou dávku, abych zjistil, co to udělá s mým krevním tlakem.Aamann řekl, abych začal s
velmi malou dávkou a propracoval se k mé toleranci.Začal jsem s velikostí zrnka rýže a můj
krevní tlak byl ráno bez dalších léků na 138/90 – velké zlepšení.Když jsem začal, také mi došly
staré léky.Pokračoval jsem v nízké dávce, ale dramatické účinky se přestaly objevovat, dokud
jsem  nezvýšil  dávku  na  dvě  zrna.Překvapivě  se  BP  vrátil  zpět  dolů.Stále  jsem  v
experimentálním režimu na svém vlastním těle a posledních pár dní byl můj krevní tlak normální
a  udržoval  jsem  ho  tím,  že  jsem  si  dal  asi  3  zrna  před  spaním  a  žádné  léky  na
předpis.Nezaznamenal jsem ani žádné vedlejší účinky a mám v úmyslu to držet pod prahem
„zvýšení“.

Když jsem žádal o lékařskou kartu, lékař řekl, že neexistuje žádná předchozí anamnéza léku na
krevní  tlak z konopného oleje.Stále jsem byl schopen získat  souhlas kvůli  bolestem kloubů,
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které jsem měl roky.Hádej co?Byl tu ještě jeden skvělý vedlejší účinek/přínos – už žádné bolesti
kloubů.

Mnoho lidí, včetně mě, nemá rádo kouř."Pohlaví", kteří nemohou fungovat a kteří zneužívají tuto
výjimku, dali tomuto průmyslu černé oko.Doufám, že stát nevyhodí dítě s vodou ve vaně na
tomto úžasném léku.“

QKolik denně užíváte na kontrolu krevního tlaku?Joe

A.Vždy je nejlepší užít alespoň 60g kúru dle návodu a poté snížit na udržovací dávku.JB

„Během doby, kdy jsem to bral kvůli rakovině, jsem podstoupil kompletní krevní test...doktoři byli
ohromeni  mým cholesterolem,  hladinou  cukru  v  krvi  a  krevním tlakem!Říkali,  že  je  to  jako
puberťáci.A je mi 49!" Lindsey

"Měl jsem 240 liber a byl jsem prediabetický."Ztráta čichu a chuti, zánět a otoky dolních končetin
a chodidel, brnění konečků prstů.Mají také těžkou OA.Po asi 6 měsících na RSO 2 rýžových
zrnech/den jsou všechny příznaky diabetu pryč a žádná chronická bolest z OA.Zhubl přes 40
liber.Olej jsem si vyrobil sám." Rone

„Nevím o svém cholesterolu, ale vím, že po týdnu, kdy jsem jedl méně než zrnko rýže za každý
den, jsem začal hubnout.Do druhého týdne mi tuk na břiše zmizel a ztratila jsem kůži.Třetí týden
se volná kůže znovu napne...“ Daniel

"Můj cholesterol klesl na normální hodnoty a vysadil jsem léky od lékařů."Dříve mi řekli, že budu
brát léky do konce života.Můj cukr je taky normální, bylo mi 126, teď 80. léta 90..“ Jose

"Před  pár  měsíci  jsem  byl  na  krevním  testu  a  doktor  se  vychvaloval,  že  neberu  léky  na
cholesterol,  které  jsem přestal  asi  před  10  měsíci."Zeptal  jsem se  ho,  jakou  mám hladinu
cholesterolu a on polohlasně odpověděl, že je to v pořádku, ale šel za mnou, že můj špatný
cholesterol je vyšší než můj dobrý cholesterol, ale tak to bylo vždy, takže si myslím, že moje tělo
je takové .Už jsem na RSO rok a zhubl jsem 30 liber a hladina cukru klesla, takže mě to moc
neznepokojuje a vysadila jsem několik dalších léků, takže ten olej mám určitě ráda.“ Al

„Byl jsem velmi skeptický, když jsem četl posudky na webu.Ale po dvou mých přátelích, kteří ho
užívali pravidelně a já už dříve znal jejich zdravotní problémy a vidím toneuvěřitelné zlepšení
jejich života a zdraví,  moc si  přeji,  aby marihuana byla vyškrtnuta ze seznamu zakázaných
látek.Každému by mělo být umožněno vypěstovat si vlastní.

V minulosti jsem byl hodně proti marihuaně, ale někteří přátelé změnili můj názor.Jedna trpěla
docela dlouho vysokým tlakem - byla na tabletách (taky byla hodně dlouho proti), dokud ji někdo
nepřesvědčil, aby to na týden prostě dala.Udělala to a účinek ji ohromil, protože z běžných asi
200 jednotek klesla na 140 jednotek.

Nějaký další přítel se potýkal s bolestí krku a žaludku a problémy souvisejícími s vředy více než
4 roky.Po několika týdnech pravidelných dávek marihuany ve formě čaje, kouře a kapek vypadá
mnohem lépe.Lépe spí, už nepotřebuje žádné prášky.“ Alex

Astma, dýchání, plíce
„Jsem v téměř dokonalém zdraví, už žádné astma, zhubl jsem přebytečná kila bez cvičení a
každý den se cítím skvěle.Jmenujte pilulku, která to dokáže?" Edwarde

„Děkuji za olej,  pomohl mi překonat těžký zápal plic.Olej dokázal to, co nedokázal NyQuil a
antibiotika od lékaře.A přes noc jsem se vyléčil!!!Rick Simpson přidal úlevu a uzdravení  do
mého života a za to budu vždy vděčný za práci Ricka Simpsona a jeho olej.Pokračuj v léčení!"
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Joe

„Člověk by očekával, že odpařování oleje bude účinné při léčbě astmatu a dalších dýchacích
problémů.Ale překvapivě jsme zjistili,  že čípky s konopným olejem jsou extrémně účinné při
otevírání dýchacích cest.Obvykle do 30 minut poté, co si pacient vezme čípek, uvádějí, že mají
pocit, jako by se jim otevřely plíce a že se jim dýchá mnohem snadněji.Samozřejmě, jako u
každé jiné nemoci, požil bych standardní dávku 60g po dobu tří měsíců a zůstával bych na
gramu denně, dokud jsem se necítil úplně zdravý.Pak bych samozřejmě bral udržovací dávku
do konce života.Olej bych používal orálně, lokálně na krk a hrudník a ve formě čípků.JB”

„V  roce  2002  mi  byl  diagnostikován  chronický  emfyzém.Bylo  mi  řečeno,  že  mám  plíce
nemocného 90letého.Přestal kouřit tabák a jen intenzivně kouřil  dobré konopí.Funkce plic je
dnes  dobrá.Právě  jsem  také  začal  denně  používat  olej  na  bolesti  způsobené  poškozením
páteře.“ John

„Mám astma 21 let, kouřím cigarety a mmj od 14.Od té doby, co jsem v roce 93 experimentoval
s  marihuanou,  jsem  svůj  inhalátor  nemusel  používat.Stále  mám  záchranný  inhalátor,  ale
NEpotřebuji ho.Také NEBERTE moje léky na uvolnění svalů, 800 mg ibuprofenu, antidepresiva
nebo dvě další na migrény.Miluji MMJ.Zachránilo mi to život." Kari

"Poprvé s RSO jsem si vzal 1,7 gramu v pilulce."Nemohl jsem chodit rovně Cítil jsem se jako
mentálně retardovaný, ale výsledkem toho bylo, že jsem se druhý den uzdravil z těžkého zápalu
plic!!Udělal bych to znovu, lol." Joe

„Začal jsem používat konopný olej na ekzém a astma a je to pryč!Už nepoužívám svůj steroidní
inhalátor ani steroidní krémy.Nikdy jsem si nemyslel, že za milion let to někdy zmizí.KONOPÍ ZA
VÍTĚZSTVÍ!Upřímně jsem si nikdy nemyslel, že najdu úlevu od svých problémů, dokud jsem
nezjistil, že rostlina, kterou mi vždy říkali, že ji nemám používat, protože je pro mě špatná, je pro
mě vlastně dobrá!“ Matt

„Nafta působí na plíce!Pomáhá také odpařování.Během prvních 5 dnů po užití  oleje začnou
vaše  plíce  vylučovat  hlen,  a  pokud  bojujete  s  rakovinou  plic,  nádory  by  se  měly  začít
zmenšovat, zatímco olej zabíjí rakovinné buňky.60-80 % nádorů je vyplněno Candidou, takže
protiplísňové  vlastnosti  THC  pomáhají  tomuto  procesu  spolu  s  kanabinoidy  spouštějícími
chemické procesy ve vašem imunitním systému!Konopí na rozdíl od cigaret otevírá vaše plíce a
rozšiřuje vašebronchiálních trubic a zároveň uvést vaše tělo zpět do stavu homeostázy.Mnoho
lidí s plicními problémy a mnoha dalšími nemocemi by mělo ze své stravy odstranit pšenici a
cukr, protože dnešní pšenice je z 95 % GMO a lidské tělo neví, jak ji zpracovat, takže se uloží a
může způsobit  imunitní  odpověď.  zánětu  nebo histaminu v jakékoli  části  těla!K zamyšlení!"
Matthew

QDobrý den, JB, měl jste příležitost léčit pomocí oleje někoho, kdo trpěl CHOPN?Emfyzém?
Astma?Shawne

A.Ano, všechny tyto.Jeden z mých prvních pacientů s CHOPN a anginou pectoris nedokázal
vyjít šest schodů (ne šest pater, sotva mohl chodit, protože nemohl dýchat).Za dva měsíce už
zase hrál badminton.Olej pomáhá se všemi těmito stavy velmi efektivně a bezpečně.Olej bych
snědl, použil do čípků (fungují skvěle i při plicních onemocněních), několikrát denně bych olej
odpařoval  (podporuje  vykašlávání,  a  to  je  to,  co  chcete,  musíte  dostat  pryč  veškerou
kontaminaci plíce, a to uděláte vykašláváním) a olej bych také používal lokálně na krk, hrudník
a záda.Všechno nejlepší, JB

"Mám CHOPN, byl jsem v posledním stadiu a přemýšlel jsem o vytažení zástrčky."Už měsíc
užívám konopný olej a nyní jsem na cestě k uzdravení!“ Gordon

"Vypadá  to,  že  Moji  dědové  nejsou  jedinými  dědy,  kteří  dokázali  těžit  ze  soucitu!"
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Tento starý muž si  vyléčil  rozedmu plic  pomocí konopného oleje.Můj  dědeček také dokázal
dostat z inhalátorů kyslíku a astmatu (i když umíral na rakovinu plic v konečném stádiu) pomocí
esenciálního oleje z rostliny konopí.To je jediný lék, který můj babička používal posledních 8
týdnů  svého  života...Nějak  se  mu  podařilo  vykopnout  zápal  plic  bez  antibiotik,  i  když  měl
CHOPN,  emfyzém  a  rakovinu  plic.Moji  babička  prošla  se  100%  hladinou  kyslíku  a
nepotřebovala ŽÁDNOU POMOC od dýchacích přístrojů nebo dalších léků.“ Lindsay

„Sám jsem viděl výsledky s: Dětská a dospělá leukémie ~ Onemocnění jater ~ Chronická bolest
~ Diabetes ~ Obezita ~ Astma ~ Chronická bronchitida ~ IBS ~ Zánět ~ Aplikováno lokálně na
artritické ruce - bolest zmizela asi za minutu.Přiložil na popálené prsty a bolest byla za pár minut
pryč...PRYČ Myslel jsem si, že s jistotou se všechna ta kůže strhává a kůže ztratila pouze jedno
místo na prostředníčku.Teď, když ty prsty vypadly z toho vroucího řepkového oleje, kůže byla
bílá  jako  vařené  kuře!Nic  lepšího  na  popáleniny.Od teď budu  mít  sklenici  v  kuchyni!Děkuji
Cannabis!” Debra

-- Děkuji, Debro.Jedna zkušenost s tím, co může olej udělat na popáleniny, stačí, aby racionální
člověk chtěl sklenici v kuchyni, souhlasím.U každého sporáku, otevřeného ohně, pece atd. by
měla být sklenice s olejem.Jen pro případ.JB

„Na konci 70. let a po celá 80. léta jsem musel chodit ke svému doktorovi (Hashmi) a dostávat
prášky na bronchitidu alespoň dvakrát ročně (na podzim a na jaře, kdy byl vzduch vždy vlhký).V
roce 1990 jsem přestal kouřit cigarety a začal jsem kouřit mnohem více hrnce (to bylo, když
jsem začal mnohem více růst a nechal bych si pro sebe asi 5 liber pupenů, nyní používám
mnohem více, protože vyrábím olej a vařím s ním it.) ALE od roku 1990 jsem se nevrátil k lékaři
pro  prášky  na  bronchitidu.TOHLE  JE  22  LET  BEZ  POTŘEBY  TABULEK  NA
BRONCHITIDU...NEPOKOUŠEJTE SE MI ŘÍCT, ŽE KOUŘENÍ KONOPÍ NENÍ DOBRÉ PRO
VAŠE PLÍCE...ZEPTEJTE SE MÉ MATKY, ZARUČUJI, ŽE NIKOMU NEBUDE lhát...“ Flétna

"Gram RSO denně beru na svou CHOPN a funguje to jako žhavé zatraceně."Dělám to do kapslí
a beru 250 mg každých šest  hodin.Kouřil  jsem tabák 60 let.Lékárenské inhalátory jsou jen
haraburdí,  které  to  ve  skutečnosti  zhoršovalo.Můj  doktor  je  hloupý,  protože  mi  řekl,  že
neexistuje žádná léčba a já budu chodit na kyslík, až přestanou fungovat puffery.Do zadku s tyčí
s  hřebíky,  jestli  víš,  co  myslím.Olej  jsem  nastartoval  v  prosinci.Je  úžasné,  jak  se  místo
zchátralého a ubohého člověka opět pohybuji jako normální člověkstaré stvoření, kterým jsem
se  rychle  stával.Nějak  jsem  narazil  na  tuto  léčbu  poté,  co  jsem  použil  RSO  na  svou
nevyzařovanou  a  nechemoizovanou  rakovinu  žaludku,  která  mi  byla  diagnostikována  v
listopadu 2011.Celou tu scénu jsem přežil jen díky tomu, co je důkazem „štěstí Irů“ v akci.Můj
právník slyšel o mé situaci.Zcela správně usoudil, že ponechán svému vlastnímu osudu jsem se
pravděpodobně  chystal  opustit  tento  svět.Dozvěděl  se  o  RSO  atd.Informoval  mě  a  jsem
tady.Můj  právník je  v  těchto věcech mnohem vzdělanější  než  můj  šmejd.Každopádně ještě
jednou děkuji Rickovi a všem lidem, kteří nám pomáhají." Dale

"Používám  RSO  pro  svou  CHOPN...Vyvinul  se  mi  opar,  že  alkohol  a  H202  už  2  dny
nepomohly.Nanesl jsem na to tečku oleje ráno a později během dne a dnes ráno to bylo pryč?
Cítil jsem na svých vychrtlých starých rtech a nic tam nebylo...Zblázním se???Jdu do koupelny
a zaplavím to místo světlem a nakonec ho po natažení a zatáhnutí rozbiju OTEVŘENO tam,
kde se to hned zahojilo...dal jsem na to další tečku a myslím, že jsem se na to nikdy vědomě
nepodíval znovu...nejúžasnější lék RSO...“ Dale

„Maminka  má  rakovinu  plic.Řekla,  že  nedělám  chemo.Řekl  jsem,  co  potom  použiješ?
RSO.Řekla Huh?Dala mi odkaz a bylo to odtamtud.Za 4 měsíce zhubla 60 liber.Nebere žádné
léky z lékárny a daří se mu dobře, vypadá dobře a bzučí po městě!Zmínil jsem se, že měla
emfyzém?Už ani nepotřebuje své kyslíkové nádrže.Děkujeme všem, kteří  sdílejí.Rick --  můj
hrdina Fkn žádný vtip!JB -- nezastavuj bratře.Tohle se stane." Účtovat
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„JB, ukázal jsem PT video svému manželovi a za poslední 2 roky s ním sdílím tisíce svědectví.V
podstatě souhlasí  se vším,  co olej  dělá.Minulý  víkend jsme však vedli  vášnivou diskusi.Ani
nevím, jak na to téma kouření konopí přišlo...Nekouřím ani nechci kouřit.Tvrdí (a nemám ponětí,
kde to slyšel, nečetl nic, co by se vzdělávalo!), že se při kouření a vdechování v plicích uvolňuje
amoniak, proto tvrdí, že je v tu chvíli toxický... nikdy jsem o tom neslyšel a neměl jsem pro něj
comeback.Myšlenky?" Pam

-- Kouření čehokoli není to nejlepší, co můžete udělat pro své plíce.Kouření konopí má jistě
zdravotní přínosy, které snadno překonají jakékoli nepříznivé účinky, které by mohlo mít, ale
stále je nejlepší olej požívat.Pokud někdo chce odpařovat olej pro rekreační nebo jiné lékařské
účely,  mělo  by  to  být  na  něm.Odpařování  oleje  je  součástí  protokolu  pro  léčbu  plicních
onemocnění včetně rakoviny, chcete, aby pacienti vykašlali vše, co by v plicích neměli mít.Jak
se na to dívám, pokud kouření konopí způsobuje škody, jedení oleje to může napravit, takže
kde přesně je problém? JB

„Moje máma má plicní fibrózu... Může podstoupit transplantaci, pokud zhubne 70 liber, ale je to
téměř  nemožné,  když  nemůžete  cvičit...Na  základě  výzkumu,  který  jsem  provedl,  upřímně
věřím, že ji mohou vyléčit, ale ne lékaři a dochází nám čas...Zoufale hledám, s kým bych si o
tom  mohl  promluvit...Viděl  jsem  video  lidí  se  stejným  stavem,  kteří  použili  RSO,  aby  to
porazili...Udělám  cokoliv,  abych  zachránil  svou  mámu...Doktoři  jí  řekli  „trávit  čas  se  svou
rodinou“, ale vím, že toho má světu příliš mnoho, je jí teprve 55 a je to úžasná dáma plná srdce.
Angela

-- Angelo, vezmi ji na olej, zhubne a olej pravděpodobně také upraví ten stav plic.Nechte ji to
sníst, použít do čípků a také ji nechat několikrát denně odpařit olej, chcete, aby vykašlala to, co
do plic nepatří.JB

„Idiopatická peritoneální fibróza mi byla diagnostikována v roce 2009. Na intenzivní péči jsem
nastoupil  v  poslední  fázi.  Krevní  tlak  223  nad  130,  selhání  ledvin  90%,  netěsná  aorta,
nepravidelné srdce 140-40. Vlákna byla nacpaná za mým žaludkem a tlačila na všechny orgány
mého trupu a způsobovala extrémní bolest. Přežil jsem. Dalších 12 měsíců neúspěšná řada
chemoterapeutik. Pak jsem začal Rick Simpson Oil.  Bylo mi to darováno, protože jsem si to
nemohl  dovolit.  ještě  6 měsíců pomaluodstoupení  od chemoterapie při  užívání  oleje.  Náhlé
zastavení by narušilo můj imunitní systém. I s olejem. Rychle vpřed a hodně vynechejte. Před
dvěma měsíci moji lékaři řekli; nemohou najít žádnou stopu po idiopatických vláknech v mém
těle.  Stále  mám problémy s  tím,  co  chemo udělala  s  mým žaludkem a střevy,  ale  i  to  se
postupně vyřeší.  Lékaři tomu říkají  lékařský zázrak. I když jsou si vědomi a dělají si skvělé
poznámky, když mluvím o svém použití  oleje Ricka Simpsona. I.  Vyrobte si a vezměte také
rostlinnou glycerinovou tinkturu. Můj lékař primární péče mi doporučil Cannabis během prvního
měsíce od mé konečné diagnózy. Vlastně řekl, že to byla jediná naděje, o které věděl. Je tam
příliš mnoho podrobností, než abych je mohl vložit do této odpovědi. Doufám, že to pomůže.“
Enoch

„Tráva mi zachránila život před astmatickým záchvatem.Po léta se mi smáli, protože jsem o tom
vyprávěl – jak může kouř pomoci astmatu, říkali?Nevím jak, nejsem vědec, ale fungovalo to a
žiju díky tomu.“ Davide

"Mnoho lidí stojí v cestě tomuto léku."Kdyby jen věděli, že oni a jejich rodiny to sami potřebují,
aby tak snadno bojovali nebo předcházeli tolika nemocem.Kdyby jen věděli, co jim jejich rodinní
příslušníci řeknou, až zjistí skutečnou pravdu o mnoha úžasných účincích tohoto léku.Kdyby jen
věděli, jakou bolestí a utrpením si sami prošli bez oleje.Myslím, že by jednali mnohem rychleji a
myslím, že by s tím konečně něco udělali, ne proti tomu.Proti léku s tolika možnostmi použití se
mohl postavit jen blázen nebo neinformovaný člověk.JB”

„Od konce roku 2011, kdy mi byla diagnostikována rakovina žaludku, jsem většinou stálý na
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RSO pro svou CHOPN... Ostatní věci, o které se postaral, jsou úžasné... Zrak, sluch a kůže
jsou ne jako většina lidí ve věku 75 let...Křečové žíly ustoupily alespoň o 50%...Děvčatům by se
to líbilo...Jen se cítím zdravý...” Dale

"Až si  více  žen uvědomí,  že má vlastnosti  proti  stárnutí,  zaútočí  na parlament."Lol.”  Lupus
-- Určitě budou, Lupusi, o tom nepochybuji.JB

"Použil jsem to a dostal jsem se od všech léků a také jsem porazil CHOPN."Moje artritida mě
dostala na tolik léků, že se mi špatně dýchalo.Byl jsem na kyslíku přes 5 let a po vysazení
všech léků proti bolesti se mi dýchá skvěle.Stále mám artritidu, ale život stojí za to žít teď."
Vavřín

"Zabilo to pomalu rostoucí rakovinu kůže na zádech mé matky během dvou týdnů, které měla
většinu svého života...Musím říct  víc!Pomohl  mnoha lidem,  které známe,  s  mnoha různými
nemocemi a nyní sledujeme, jak ohromně pomáhá s CHOPN!Chvála Bohu za tuto zázračnou
rostlinu!“ Milý

-- Rakovina kůže zmizela, chronická obstrukce plic zmizela.Vím jen, že lékaři mají obvykle velké
problémy s léčbou obojího.Není divu, že nemají správné nástroje pro svou práci, když nemohou
používat  konopí,  jednu  z  nejstarších  tradičních medicín  v  zaznamenané historii.Měli  by  být
první, kdo o to požádá.JB

Hepatitida
"Hep C, pryč, vysoký krevní tlak a střevní problémy pryč." Janet

"Diagnóza hepatitidy C - 2006."Klinická studie.1 z 1000 po celém světě.Albuferon + Ribavirin -
červenec 2007 - prosinec 2007.Do týdne od zahájení tohoto chemického koktejlu jsem měl silné
bolesti a na morfiu, začal jsem hubnout, vyrážky atd.Na konci pokusu jsem zhubl 47 liber a měl
jsem silné bolesti 24-7.Ve 47 jsem byl nucen odejít do důchodu a dva roky jsem bojoval se svou
firmou za invaliditu a čtyři roky za kanadskou vládu.Minulý rok jsem byl informován, že klinický
zkušební lék byl přerušen kvůli úmrtím a vedlejším účinkům.

Loni v létě 2012, v červnu, začal mít záchvaty, neschopnost polykat, ztrátu rovnováhy.Zkrátka,
skončil jsem na invalidním vozíku.V tuto chvíli mě poslali na všechna vyšetření, rentgeny a testy
a neurolog zjistil RS???MRI nevšední...

Rodinný doktor řekl, že možná mám malé mrtvice.Oba mě poslali domů, abych s tím žil, protože
nebudou dělat žádné další testy!Vyhodil jsem je oba.Přítel ze mě pak udělal Mr.Rick Simpson v
srpnu loňského roku a já jsem začal lovit indica bud.29. prosince byl den, kdy jsem udělal svých
60 gramů a také tu noc jsem měl poslední záchvat a další ráno jsem začal s programem Heavy
Oil.

Od chemoterapie jsem nikdy nespal tak dobře, měl jsem štěstí, že jsem dostal 1-2 hodiny...Nyní
7-8.Neskutečné samo o sobě.Neberu žádné léky  na předpis  a  užíval  jsem všechny opiáty,
prášky na spaní a antidepresiva, vše se špatnými vedlejšími účinky.Také to zvládlo mou bolest
lépe než cokoli jiného.

Nyní jsem hotový a hledám další kmen pro svou celoživotní udržovací dávku.Moje diagnózy ze
západních dokumentů, které jsem vyhodil, jsou následující...Hep C, fibromayalgie, Raynauds,
IBS,  CFS,  deprese,  extrémní  úzkost,  MS???Jsem bez  léků  na  předpis,  žádné  záchvaty  a
zvládám svou bolest...Zkuste to s prášky!Zůstaňte silní – bojujte dál.” Royi

„Ve své kariéře jsem byl úspěšný a měl jsem úžasný život… pěkný domov, auta, lodě atd.Mám
bakalářský titul v oboru duševní zdraví a stále za něj dlužím 28 000,00.Udělal jsem obrovské
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chyby... OBROVSKÉ!A nesl jsem následky.Neprohlašuji, že jsem nad nikým, ani níže.Všichni
máme svůj příběh, cestu, která je pro nás jedinečná.

Nezvolil jsem si nemoc.Ale udělal.Nevybral jsem si být na SSD, ale byla to možnost, kterou
jsem musel využít.Nestydím se, ani nejsem hrdý.Žiju z pouhých 980,00 měsíčně, méně než
mnozí, více než někteří.Snažím se nestěžovat si, ale stěžuji si.Dostávám stravenky a zdravotní
péči.Bydlím sám se štěnětem.Někdy se cítím beznadějně, bezcenně a zoufale.Ztrácím zájem o
věci, které miluji, dny se prolínají a často se mi nechce vstát z postele.

Jak již bylo řečeno, jsem také milující, laskavý, soucitný a opravdu mi na lidech záleží.Mám
velmi málo co nabídnout kromě lásky a podpory svým přátelům, ale přesto jsem se stal obětí
mnoha  lidí,  kteří  mě  okradli  a  využili  mě  ve  svůj  prospěch.Nefňukám,  jen  se  to  uvádí.
Každý den trpím chronickými bolestmi a únavou.Každý den se musím nutit najít důvod, proč
vstát a vstát z postele.Obvykle to dělá moje štěně.Ale moji přátelé jsou úžasní!A asi ani nevědí,
že se kvůli nim probouzím.Ano, jsem v depresi.Bolest, chronická bolest vám to udělá.

Jsem hyperaktivní,  trochu blázen...ale  jsem to  já,  BŮH neudělal  harampádí.Říkám vám to,
abych vám to řekl…..vyzkoušel jsem alkohol, prášky, drogy…..bylo mi předepsáno následující:
Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel,  Prozac, četná protizánětlivá léčiva, Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin a bůh ví, kolik dalších jsem zapomněl.

JSEM LÉKAŘSKÝ PACIENT S MARIHUANOU.Proč?No,  ne proto,  že  bych se chtěl  dostat
vysoko.
Spolupracuji  se  svým  pečovatelem  na  lécích,  které  mi  zabírají.Je  to  proces.Nechci  být
kamenován.Chci  jasně  myslet  a  být  bez  bolesti.Nechci  způsobit  další  poškození  mých
jater.Mám hepatitidu C a mám ji  již mnoho let.Takže všechny ty recepty...no, dělají jen další
škody.Užívám olej Ricka Simpsona a používám léčivé přípravky, které mi pomohly zmírnit zánět
a pomohly mi uvolnit se.Málokdy spím kvůli bolesti.Ale práce s mým pečovatelem umožňuje
lepší  spánek!Objevuji  výhody konopí  a nacházím cestu přes bolest s pomocí lidí,  kteří  jsou
soucitní, milující a laskaví!Nemusím se stát obětí léků na předpis.

Takže ti  z  vás,  kteří  jsou uzavřeni  nekonvenční  medicíně,  se  musí  před  vynesením soudu
vzdělat.Vím, že mnozí z vás vidí  jen to negativní.Rozumímže.A možná,  lékařská marihuana
není pro vás...a to je v pořádku.Ale pro ty z nás, kteří si nechtějí nechat dále škodit konvenční
medicínou...no, prosím...podpořte naše rozhodnutí a vzdělávejte se, než vynesete soud.Nejsem
kameník, jsem lidská bytost, která trpí bolestí...a těžím z mnoha možností využití konopí.

V komunitě MM jsem zažil lidi, kteří jsou milující, laskaví a upřímně se o ně starají, a byl jsem
tak  velmi  požehnán.Viděl  jsem  také  škody  způsobené  členy  komunity,  kteří  jsou  v  ní  za
prachy…  a  neposkytují  nic  víc  než  pouliční  chování.Není  to  dokonalý  svět.
PS: Bál jsem se, bojím se to zveřejnit.Ale v zájmu naší komunity... dávám to tam.Mír." Cathy

"Ten olej pomáhá Crohnově chorobě."Zastaví zánět ve vašich střevech.Měl jsem nádor a 1/3
mých jater a žlučníku, než jsem se dozvěděl o oleji.Nyní mi olej vyléčil všechny ošklivé následky
chemoterapie na můj hep C a operace.Zhubl jsem 18 liber a cítím se skvěle." Michelle

„Měl jsem Hep C 35 let.Prošel injekcemi interferonu a dalšími hroznými léčbami.Příští rok mi
odstranili hemangiom a také 1/3 jater.A odebrali mi nemocný žlučník.Olej používám 3 roky.Stále
bez virů, játra se regenerují a olej udržuje normální hladinu cukru v krvi.Od května jsem také
zhubl asi 45 liber.Olej jsem si natíral i na cukrovky a všechny se vyléčily.Bez jizev." Michelle

"Vyrábím svou vlastní verzi, nejlepší pupen, větší úlevu od bolesti a více psychoaktivního THC
spolu s dobrými čísly CBD."Úleva od bolesti 90 mg morfia se nedalo zastavit.Můj olej zastaví
bolest do 3 minut.Ne 20 jako morfin.A trvá to 4 hodiny a ne 2 jako morfin.Souhlaste však, že
vaše verze přidává další funkce.Ale funguje mi to lépe, zkoušel jsem také RSO.Můžu si dát pár
svých na párátko pod jazyk a dostat se přes 5 hodin tance bez bolesti.Myslím, že dobrý lék pro
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všechny, kteří ho potřebují.“ Jime

"Mému manželovi to zachránilo život."Léčba hepatitídou C ho zabíjela.Nemohl jsem jíst, zhubl
70 liber, 5 skriptů na nevolnost, žádný nefungoval.Díky bohu, že žijeme v Arizoně a měl jsem v
družstvu  skvělé  starostlivé  lidi,  kteří  nám  pomohli  do  24  hodin.Udržel  jídlo  a  byl  schopen
dokončit léčbu.Hep C free a kapky stále používá na chuť k jídlu.Drogy zabíjely dobré věci.Při
léčbě je důležité jíst.Funguje to a jsme vděční, že jsme měli tolik užitečných skvělých lidí.Díky
bohu za konopí a Arizonu a dobré lidi.” Julie

"G'day Ricku, chci jen poděkovat."Mám cirhózu jater z hep c a právě jsem udělal trochu oleje z
6 uncí chemdogu, ale použil jsem 4 litry isopropylalkoholu.Je to tak silné!Měl jsem kousek o
velikosti  zrnka  rýže  a  můj  bože,  vznášel  jsem  se  na  obláčku...lolJen  potřebuji  upravit  své
částky.Každopádně, poprvé za více než 18 měsíců hrozné bolesti jater, I Have No Pain.To bylo
po 1. dni užívání oleje.Je to opravdu dar od Boha člověku...Požehnání z Austrálie...:-))“ Nigel

"Dobré zprávy.Táta má jaterní enzymy v normě a HEP C má přes 10 let.Bere RSO 2,5 měsíce,
doktor neřekl, že HEP C je pryč, ale jeho jaterní enzymy jsou normální, což je zlepšení!A táta
byl poslední 1-2 dekády tvrdým pijákem hepatitidy C, játra mu zastřelili a teď jsou vyléčená!“
Rogere

„I když nemáte rakovinu, myslete na preventivní údržbu ve svém těle.Požitím RSO v malých
množstvích  používaných  na  denní  bázi.Umožňujete  svému tělu  bojovat  proti  všem druhům
ošklivých virů a chyb.Už 15 let jsem neviděl svého „lékaře primární péče“ kvůli konopí a všem
jeho léčivým vlastnostem.Bez ohledu na to, co se mi děje.RSO je jedna z prvních položek, po
kterých sáhnu.Mimochodem, 3x jsem si zlomil záda.Nechal obratle a ploténky vyměnit z L-4 na
S-2.Musel jsem si nechat znovu připevnit  páteř k mépánevní oblast...museli mi odstranit AC
kloub.Zabýval se rakovinou jater a Hep C.Léčím se 100% konopím.RSO je jen nástroj v mém
arzenálu.“ Ricku

„Vím, že to funguje nejen na rakovinu, měl jsem hepatitidy C a byl jsem na oleji čtyři měsíce.Už
žádná hep C, játra jsou jako nová, lékaři se diví.Díky za tento dar, Ricku, jsi opravdu zachránce
života." Jasone

"Hep C a konopný olej: Můj příbuzný má Hep C, zjistil jsem to teprve v květnu '13."Smlouva ze
špinavé  nemocnice  během/po  operaci.Vyděsil  ho  donekonečna.Opravdu  podělaný  svou
myslí.Okamžitě šel na olej a od té doby na něm byl s obdobím, kdy přestal brát olej!A byl do
toho opravdu pošťuchován.Myslel si, že by udělal interferon (podívejte se na vedlejší účinky!
Hrůzný!A neléčí to!!!), mluví o umírání a ‚nebýt tady příští rok‘.Mysl je tak mocná.

Měl 5 krevních testů, aby zjistil,  kde jsou jeho jaterní čísla.Od května '13 jeho čísla klesla z
nejvyšších 108 na současných 63 (normální rozmezí je 0 - 41)!To je neuvěřitelná zpráva!Je nad
měsícem a pomalu nad pozdním pádem a do současnosti se jeho nálada zvedla.

Ukážu vám, co začalo být na oleji, pak z něj odešel a pak se na něj s opravdovou chutí vrátil a
sledoval směr.Tato čísla jsou ALT (normální rozsah 0-63) / a AST (normální rozsah 0-41).Tyto
testují  játra  na  tyto  enzymy:  květen  '13:  99/93,  červenec  '13:  84/79  (rychlý  pokles!Dobré
zprávy).13. srpna: 108/99!(Špatný.Můžete vidět ty 4 týdny, kdy úplně vysadil olej a byl velmi
depresivní).13.  listopadu:  87/78!(Ta 108 ho vyděsila!hahahaazpět  na  olej).Únor  '14:  72/63!!!
(Skoro doma!).

Tato čísla jsou fenomenální!Vykřičte to do světa, pokud máte vy nebo někdo, koho milujete, Hep
C, dejte mu co nejdříve konopný olej.Prostě řekněte NE interferonu!Naprosto očekávám, že do
května 2014 (pouze 1 rok od data diagnózy) bude v normálním rozmezí!Pak udržovací dávka
doživotně.“ Kathy

- 112 -



Děti
„Jaydenovi se dařilo skvěle, z 22 pilulek jsme ho snížili na 8.A máme ho od 10 na 1 topamax
denně.To je úžasné, než jsme mu CBD vysadili 1 topamax a měl by záchvaty hodinu po dobu
týdne.Je velmi šťastný a rozumí mnohem lépe vydávání různých zvuků a mnohem lepší oční
kontakt.Tento týden měl  1 záchvat  a trval  jen 1 minutu a nemusel  jsem použít  valium.Díky
bohu.V příštích několika dnech vysadíme Jaydenovi jeho poslední pilulku topamaxu, bude to
poprvé za 4 roky bez ní.Prosím, pomodlite Jaydena, aby konal dobro poté, co ho sundal z
tohoto odpadu.Děkuji."

„O  oleji  jsem  se  dozvěděl  před  3  měsíci  a  hledal  jsem  na  internetu  lék  na  akné  a
růžovku.Okamžitě se to vyjasnilo!Do kokosového oleje přidávám iso olej a nadále ho používám
na obličej a krk jednou denně.Můj manžel říká, že vypadám o 15 let mladší!Děkuji mnohokrát za
sdílení této informace.Bůh vám žehnej.Pokračuj v dobré práci." Toni

„Mám dvojčata, která se narodila ve 23,6 týdnu těhotenství a váží jen něco málo přes kilo.Jsou
to zázraky a mají štěstí, že jsou naživu!Nyní jsou jim 2 roky a přes veškerou terapii (pracovní,
řečová, tělesná, vývojová týdenní) jsou vývojově opožděni asi o 1 rok.Četl jsem, že konopný
olej léčí četné neduhy včetně rakoviny a poranění mozku...Moje otázka zní - mohl by konopný
olej pomoci ve vývoji mých zázračných miminek?!?A pokud ano, kolik denně podávám?Moc
vám děkuji za vaši pomoc!" Jenna

-- Milá Jenno, začněte s nepatrnými dávkami (0,005 - 0,01 g), třikrát denně.Děti měly být na
oleji  od  prvního  dne,  kdyby  lékaři  věděli,  co  dělají.Jsem si  jistý,  že  uvidíšvelmi  brzy  velká
zlepšení.Do jejich jídelníčku bych také zařadila konopná semínka a olej z konopných semínek a
přidala bych i lžičku konopného oleje a směsi konopného oleje do koupele - dělá to skvělou
práci pro jejich pokožku a zabraňuje ekzémům a vyrážkám.JB

"Ahoj, zajímalo by mě, kolik gramů oleje je ve stříkačce, kterou jsem dostal pro svou dceru?"
Marie -- Gram je asi 0,9 ml.JB

„Nakonec jsem kontaktoval Cashyinu mámu a ona mi navrhla, abych šel na ozařování, a to
jsem udělal, protože olej ještě nekopl a ona lapala po vzduchu.Takže podstoupila 4 ošetření
ozařováním a to se zmenšilo a ona může konečně znovu dýchat.Nezastavuji olej, stále jí dávám
gram denně.Tak snad to teď začne fungovat...Vím, že říkáte žádné záření,  ale co jsem měl
dělat?Kdyby nebylo radiace, byla by právě teď mrtvá...Protože jí nádor vyrostl celý v krku…“
Marie

-- Ahoj Marie, udělala jsi, co jsi musela.120-180 g vysoce kvalitního oleje během příštích šesti
měsíců by mělo napravit škody.Raději bych dal pacientovi pět nebo deset gramů oleje denně,
ale stejně to nemůžeme vrátit.Všechno nejlepší, JB

"Je jí teprve 7 měsíců."10 gramů denně se zdá být pro dítě příliš mnoho, protože má problém
zvládnout 1 gram denně.Marie

-- Já vím, Marie.Je opravdu těžké poskytnout toto poradenství přes internet, aniž bychom viděli
pacienta, neznali kvalitu oleje atd.Udělal jsi, co jsi musel, jsem s tím v pořádku.Jediné, co říkám,
je zajistit, aby teď jedla hodně oleje, aby napravila škody, které byly způsobeny.JB

"Ahoj, jen mě zajímá, jestli bych mohl píchnout trochu oleje do nádoru mé dcery?"Protože to
znovu roste, její nádor je na spodním rtu a na vnitřní straně obou tváří...Dobrou zprávou je, že je
konečně bez hydromorfinu, a i když znovu začíná růst, nemá žádné bolesti...Takže jsem viděl,
že vstříkli nějaký olej pacientkám s rakovinou prsu, a to mě přimělo přemýšlet, jestli bych totéž
neměl udělat pro Kaylie?Pokud ano, jaké množství bych jí měl píchnout a mám jí ještě trochu
podat ng hadičkou?Marie
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--  Ahoj  Marie,  použil  bych to  lokálně,  mělo  by  to stačit.Dobrou službu udělá  tinktura,  nebo
rovnou  na  ni.Nenapíchal  bych  do  oblasti  nádoru  příliš  mnoho,  pokud  to  není  opravdu
nutné.Samozřejmě, čím více oleje dostanete a čím blíže k nádoru, tím lépe, ale v tomto případě
si  myslím,  že  lokální  použití  postačí.Pořizujte  prosím  fotografie  nebo  videa  a  přeji  vše
nejlepší.Jindřich

"Nemyslím si, že by ten olej Kaylie fungoval."Už se to zase pořádně zvětšuje...Brzy to dopadne
jako  minule,  nádor  jí  zablokuje  dýchání...Nyní  bere  přes  2  gramy  denně  a  stále  žádná
změna...Nemohla tolerovat 5 až 10 gramů denně, protože nesnese ani 2 gramy denně...a navíc
nás to stojí 200 $ každé 2 dny, neexistuje způsob, jak si můžeme dovolit 5 gramů denně, stále
máme další 2 dcery, které musíme také zajistit ...Žijeme noční můru…“

--  No,  nemáš  co  ztratit,  vrať  si  dávku  a  začni  si  píchat  injekci.Rychle  se  scvrkne,  takže
neztrácejte čas, pokud víte, co děláte, a já doufám, že ano.Všechno nejlepší, JB

„Potřeboval bych další návod, jak vstřikovat, do čeho k tomu přimíchám olej atd.?...Byl bych rád,
kdybyste mi napsal všechny pokyny, pokud můžete.“

-- No, sám jsem to nikdy neudělal, abych byl upřímný - stále chcete moje pokyny?JB

"Ano ...Musíš znát někoho, kdo to zkusil?"

-- Olej bych nerozpouštěl, píchl bych ho přímo k nádoru.Budete muset stříkačku zahřát, aby byl
olej  tekutý.Pak si  vstříkněte co nejvíce,  možná řekněme půl  gramu, kdo ví.Nebo začněte s
méně.Ale znovu - toto by měl dělat lékař v ideální situaci,oba to víme.JB

"OK...Doktoři Kaylie nevědí o tom, že je na oleji...Mám tady jehly, které mi sestry daly, abych
vysadil léky...Když jsem jí píchnul kousek vedle jejího nádoru, musím jí stále něco dávat do její
ng trubice?"

-- Zkuste to, uvidíte, jak zareaguje, a zkombinujte obojí.Myslím, že injekce jednou denně bude
stačit, ale je opravdu těžké dát vám tuto online radu.Čím více oleje v ní je, tím větší šance,
někteří pacienti si vzali celou tubu a spali tři čtyři dny, ale jejich nádory se mezitím zapouzdřily,
opravdu nevím, co víc říct.JB

"Může být Robunol podáván, když je na olejové kúře?"Protože její hlen je opravdu špatný a
kdybych nedala Robunol, myslím, že by se hlenem udusila.Ale obávám se, že olej její nádor
nezmenšuje, ale je to způsobeno…“

-- Olejíček se postará o její hlen, takže Robunol bych jí nedávala.JB

"Ještě  ne,  asi  nebudu  mít  dobrý  olej,  protože  nic  nefunguje..."
-- I to je možné.JB

"Moje dcera zemřela v pátek ve 4 hodiny ráno."

-- Marie, udělala jsi to nejlepší, co jsi mohla.Jindřich

„4LETÁ S NÁDOREM NA MOZKU.Ach  ano,  ještě  jednou  je  to  PROČ nemlčím o  tom,  že
Cannabis  Oil  zabíjí  rakovinu.Následuje  aktualizace  od  matky  4letého  chlapce  s  mozkovým
nádorem v konečném stádiu, který je obalený kolem míchy.Asi před 6 týdny R.dostal 2 měsíce
života.Z nádoru je ochrnutý od pasu dolů.V předchozí zprávě máma říkala, že trochu hýbe levou
nohou.Následuje aktualizace, kterou jsem právě obdržel.==

Ahoj Corrie, jak se máš?Všechno je tu dobré!!R.zdá se, že se daří!Udržet si váhu na dobrém
jídle a trochu bolesti, což S.a já a fyzioterapeut si myslíme, že jsou to slabé svaly v jeho trupu!!
Spí pohodlně a může sedět na vozíku několik hodin v kuse.Cítím se velmi pozitivně, že vše jde
správným směrem!!
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Sedí 3 hodiny v kuse a bolest je velmi malá!!Možná se v noci probudí a požádá nás, abychom
ho převalili nebo mu masírovali chodidla, ale to je vše.Nestěžuje si na bolest tam, kde byl nádor
a nevidíme nic  vybouleného!!!Zhruba  3  hodiny  poté,  co  jsem mu dal  jeho dávku,  se  hned
rozbrečel a spí asi 4 hodiny.Stále pracujeme na tom, abychom se dostali na 1 gram denně, ale
už jsme za polovinou!!!Jsme velmi požehnáni, že jsme vás potkali v době, kdy jsme to udělali!!
Opravdu  věřím,  že  to  tak  mělo  být!!R.je  na  MR  naplánován  na  22.  dubna!!!Udržujte  víru
lidé.KONOPÍ ZABÍJÍ RAKOVINU.” Corrie Yellandová

„Maminky by měly jíst olej, bylo by to lepší pro ně i pro jejich děti.Kouření tohoto léku není
zdaleka tak účinné, 90 % léčivých účinků stoupá v kouři.A pokud se mě zeptáte, zda by děti
měly používat olej jako lék, řeknu ano, absolutně, nejlépe každý den.Co byste ještě chtěla dát
dítěti jako lék?JB”

„Právě  jsem  synovi  namasíroval  záda  čajovníkovým  olejem  s  přimíchaným  canna
olejem.Stěžoval si na bolesti v dolní části.Takže vyšel lék.Zabralo to do dvou minut.Řekl, že
bolest je úplně pryč.Je zpátky venku a dělá stavební projekt se svými traktory.“ Jose

„Moje dcera má epilepsii, první záchvat měla ve 13 letech.Nyní je jí 31 a v současné době užívá
5 druhů léků, které užívá 3x denně v masivních dávkách.Má také implantát VNS (stimulátor
vagového nervu), který dostala v dubnu 2000.V té době byly její záchvaty tak silné, že byla
nefunkční  osobou,  která  musela  být  připoutána  na  invalidní  vozík.Musím  uznat  VNSs  tím
nesmírně pomohl!Ale stále má záchvaty a mezi těmi a všemi léky nemůže mít život.Měla víc
svorek, stehů a zlomených kostí, než by se kdy kdokoli měl vypořádat.

Každopádně doufám, že si uděláte obrázek.Můj syn i bratr užívají marihuanu k léčbě bipolární
poruchy a bolesti.Několikrát se mě zeptali, jestli jsem se někdy podíval na nějaké studie, které
by se týkaly jeho použití při záchvatech.Konečně jsem to začal zkoumat a tehdy jsem našel
fénixovy slzy.Nejsem si úplně jistý, že by na ni ten olej fungoval, ale sám jsem ho minulou neděli
začal brát na bolesti celého těla a masivní nespavost.Pomohlo mi to víc, než dokážu říct!

Ale ve svém výzkumu jsem také narazil  na příběh Jasona a Jaydena.Předpokládám, že to
znáte,  ale  pro  každý  případ  muž  léčí  záchvaty  svých  synů  tinkturou  s  vysokým  obsahem
CBD.Také  jsem to  začal  zkoumat  a  rozhodl  jsem se to  zkusit  pro  svou dceru.První  dávku
dostala v neděli 30. prosince 2012.Ode dneška jí  dávám 1/2 kapky 5x denně.Za méně než
týden prošla z několika záchvatů téměř denně do žádných za poslední dva dny!Všechno si
zapisuji a mým cílem je dostat ji z léků a přísně na tinkturu.Pokud moje dokumentace jakkoli
pomůže, rád vám ji pošlu.Jsem nesmírně vděčný za práci, kterou vy a Rick Simpson děláte!
Děkuji." Casey

-- Ahoj Casey, děkuji za zprávy.To je docela typické, lidé na oleji moc záchvaty nemají.Nejlepší
by bylo, kdyby se léčila správně podle pokynů na našich stránkách.Skvělá bude samozřejmě
dokumentace, stejně jako klipy z Youtube nebo něco podobného.Všechno nejlepší, Jindřich“

QExistuje věk, kdy s tím mohou začít?Mému synovi jsou 3 roky a má ošklivý ekzém a velkou
část roku je tu zima.“ Roxanne

-- Roxanne, je naprosto bezpečné podávat olej dětem, dokonce i novorozencům, zvláště když
se používá lokálně ve směsi s konopným olejem nebo bambuckým máslem.Dobrou strategií je
smíchat konopný olej s olejem (postačí 1% oleje, ale ideální by bylo 20-30%) a poté každý den
přidat pár kapek do koupele.Na celém těle zanechá tenký film a to je většinou vše, co je potřeba
(nebo  alespoň  na údržbu).Pořizujte  fotky  a  videa,  zlepšování  by  mělo  začít  probíhat  velmi
rychle.Svědění  a  podráždění  zmizí  během  několika  sekund  nebo  minut  a  ekzém  by  měl
jednoduše zmizet do týdne nebo déle.Všechno nejlepší, JB

„RSO byla  zdaleka  nejlepší  terapií  pro  mého autistického  syna,  který  byl  skupinově  vázán
doma,  protože  mě mlátili  a  můj  domov  byl  zničen.Vyzkoušel  jsem diety,  chelatační  terapii,
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hyperbarický  kyslík,  methylb  12  injekce  a  mnoho  farmaceutických  zabíjejících  léků  a  nic
nefungovalo lépe než konopný olej.

Je těžké získat lékařskou kartu pro nezletilého, pokud zavoláte a zeptáte se, zda vydají průkaz
nezletilému autismu.Pro rodiče, kteří to mají těžké, zavolejte ve chvíli, kdy má vaše dítě vztek,
aby mohli z první ruky slyšet, jak vážná je situace.Byl jsem třikrát odmítnut, než jsem se rozhodl
zavolat, zatímco on dělal díry do zdí a křičel...pak řekli, že mu dají kartu.“ Červenka

"Děkuji olej Ricka Simpsona...Nemohl jsem vám dostatečně poděkovat!Dáváte mé sedmileté
holčičce, která trpí akutní lymfoblastickou leukémií, sílu pokračovat!Hádej co ještě?!Týden po
užití oleje ve formě kapslí se dostala do remise!!!(Má kartu OMMP, aby mohla legálně užívat
konopí na její leukémii doporučenou jejím lékařem)

Děkujeme, že jste nám dali příležitost nenaplnit tělo naší holčičky omamnými léky, které mění
tělo a mění život.Děkuji, že jsi jí dal ty žvásty...když je normálním dětem špatně od žaludku!Díky,
že jsi jí vykouzlil úsměv na tváři a umožnil jí, aby se během dlouhého měsíce léčby vysokými
dávkami steroidů ani jednou nezhroutila.

Jediná nevýhoda používání oleje Ricka Simpsona pro nás...je zlomyslný biologický otec, který
nikdy předtím v jejím životě nebyl,  nesouhlasí  a chce ji  převzít  do péče.Ale věřím v léčivé
schopnosti, které máš, a budu stát za námi a lékařskou marihuanou a bojovat za to, že to je ta
nejdůležitější část léčby mých malých holčiček.“ Erin

"V pondělí Brave Mykayla nechala zkontrolovat své laboratoře, aby zjistila, zda jsou dostatečně
vysoké na to, aby mohla pokračovat v chemoterapii (od 4. června má zpoždění kvůli nízkému
počtu neutrofilů)...k mému smutku byly stále velmi nízké.

Bojím se o ni...její tělo...její zdraví...její budoucnost...její blaho.Chci pro ni to nejlepší a vidět její
tělo  v  tak  špatném  stavu  mi  trhá  srdce.Všichni  vidíte  úsměvy  a  energickou  polozdravě
vypadající šťastnou 8letou holčičku (což je báječné a já z toho nemůžu být šťastnější), ale ve
skutečnosti, kdybyste viděli její laboratoře...a co chemo dělá s jejím tělem, cítil byste ten pocit,
který cítím já.Malé drobné kousky mého rozbitého srdce se drolí, jak mi barva utíká z obličeje...v
krku se mi tvoří  knedlík...a  mé oči  se rozlévají  slzami.Je tak krásná...vypadá tak šťastně a
zdravě...nemá rakovinu...a má nejlepší přírodní lék na boj s rakovinou...Nemůžu to vystát a co
to s ní dělá.Chci, aby to bylo brzy hotové...ale den před odjezdem na Havaj jsme dostali její
datum ukončení léčby 13. listopadu 2014.Byl jsem velmi vděčný, že to skončí o 8 měsíců dříve,
než jsem si  myslel,  ale ve skutečnosti...dokážete si  představit,  že byste chemoterapii  brala
denně déle než 1,5 roku?!A před tím intenzivní týdenní chemoterapie po dobu 10 měsíců?!

Udržovací chemoterapie nám byla vysvětlena jako jednodušší období chemoterapie...a nebylo
to  vůbec jednoduché.Říkají,  že  jejich  počet  neutrofilů  může zůstat  nízký  po dlouhou dobu,
zatímco bojují s virem...přesto ji mám poslat do veřejné školy, aniž by se nakazila virem?!To
bude  nemožné...řekli  nám,  že  má  pravděpodobně  virus  *i  když  nevykazovala  žádné
příznaky...její sestřička byla velmi nemocná* a tady jsme o 20 dní později stále s velmi nízkým
počtem.

Prosím přátelé, modlete se za Statečnou Mykaylu, aby našla sílu překonat vše, co způsobuje
toto dlouhé období nízkého počtu.Prosím bože, uzdrav její tělo a dej mu energii, aby vydrželo
chemoterapii  bez  vedlejších  nebo dlouhodobých vedlejších  účinků.Prosím bože,  chraň ji  za
mě...Nedokázal  jsem si  představit  den bez jejího  krásného úsměvu  a  vřelého  uklidňujícího
objetí.V  úterý  příští  týden  znovu  zkontrolujeme  laboratoře...  a  budu  vás  všechny
informovat.peaceloveCURE.” Statečná maminka

-- Je těžké popsat, co se mnou toto čtení dělá.A je těžké si představit, co všechno ten jed udělá
s  Mykaylou.Z  jiného  důvodu  než  z  chamtivosti  a  korupce  na  nejvyšších  patrech  naší
společnosti.
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Mykayla potřebuje lék, který posílí  její  imunitní systém, ne jed, který způsobí nenapravitelné
dlouhodobé  škody.Opravdu  to  její  lékaři  nevědí?Jakou kvalifikaci  mají  k  podávání  jedu bez
důvodu?Mají ti gangsteři, kteří profitují z rozdávání jedu dětem, také povolení zabíjet?Kdo jim to
dal?

Včera jsme mluvili o tom, jak dostat ženy do akce.Tady je vaše příčina.Tak to vypadá v praxi,
když lékaři nedělají svou práci tak, jak by měli.A je na vás, ženách, abyste to změnily.Své děti
chráníte celý život, tak udělejte, co je třeba.Začněte hned, nečekejte, na každém dni záleží.JB

"Víš...Onehdy  jsme  přivezli  Mykaylu  k  doktorům  a  ti  provedli  obvyklé  laboratoře...Její
hemoglobin byl na velmi kritickém minimu 5,2 (což je technicky sotva dost krve na to, aby vaše
tělo  fungovalo...doktor  nám  řekl,  že  průměrné  dítě  je  na  tak  nízké  úrovni  téměř
NEODPOVÍDAJÍCÍ) Mykayla se odrážela od stěn, hyper, měla problémy, když skočila na postel,
upovídaná,  usměvavá a šťastná!!!Doktoři  se diví,  proč...no doc, co je jinakmezi Mykaylou a
tvými ostatními dětmi...má konopí!!!

Samozřejmě, že lékaři NIKDY nepřipisují věci jako toto konopí...ale měli by.Lékaři, výzkumníci v
oblasti  medicíny  a  farmacie  způsobují,  že  naše  rasa  trpí  nepotřebným  utrpením,  které  je
zničující.I když někoho nelze z nějakého důvodu vyléčit...jejich kvalitu života lze výrazně zlepšit
konopím.Váš děda je důkazem toho, že jeho rakovina byla velmi pokročilá a rozšířila se po
celém těle...ale podívejte se, co pro něj konopí udělalo!

Když  byla  Mykayla  miminko,  její  babička  zemřela  na  rakovinu...velmi  rychlá  a  agresivní
rakovina.Neužívala konopí.Dali ji do hospice a napumpovali ji morfiem...vlastně nám řekl, že to
bylo proto, aby ji uvolnila bolest a urychlila proces smrti.Tohle je kruté...neobvyklé...a zlé...a je to
náhodou STANDARDNÍ LÉKAŘSKÁ LÉČBA.Nikdy  bych nechtěl  trpět  na kapačkách morfia,
dokud nezemřu.Tohle je krutý...a každý den se modlím, aby tato korupce skončila.“ Statečná
Mykayla

"Poslední dva mé příspěvky vyvolaly mnoho otázek a několik požadavků na "důkaz"...Rád bych
se  s  vámi  podělil  o  veškerou  vědu  mezi  konopím  a  rakovinou  imunitního  systému
(leukémie/lymfom).Tato informace je specifická pro buněčné linie Jurkatovy leukémie...což je
CD4+ t-buněčná akutní lymfoblastická leukémie...PŘESNĚ stejná linie jako Mykaylina leukémie.

Specifický typ rakoviny Brave Mykayla má extrémní množství ověřených vědeckých poznatků,
že konopí je účinnou léčbou, protože vědci zjistili, že buňky imunitního systému mají na sobě
SPECIFICKÝ receptor cb2, který způsobuje apoptózu (buněčnou smrt).

THC indukuje  apoptózu  v  buňkách  Jurkat  (t-buněčná  akutní  lymfoblastická  leukémie)  třemi
různými  mechanismy.(1)  THC  se  váže  na  CB1  a  CB2  a  vede  k  syntéze  ceramidu
serinpalmitoyltransferázou.(2) Ceramid vstupuje do mitochondrií a vede k úniku cytochromu c
do  cytosolu.(3)  Cytochrom  c  se  kombinuje  s  Apaf-1,  kaspázou  9  a  tvoří  apoptozom.(4)
Apoptozom převádí prokaspázu 3 na aktivní kaspázu 3, což vede k apoptóze.THC také aktivuje
vnější dráhu (kaspázy 8 a 10) a inhibuje dráhu Raf/Mek/Erk.Inhibice dráhy přežití buněk vede k
defosforylaci Bad a translokaci tohoto proteinu Bcl-2 do mitochondrií a následně k apoptóze.
Statečná Mykayla

-- Čím více oleje do ní dostane, tím lépe, zvláště s ohledem na zbytečnou lékařskou péči, kterou
stále  podstupuje  a  kterou  musela  podstoupit.Všechno  nejlepší  na  Havaj,  nejstatečnější
Mykaylo, je skvělé vidět, že se tvůj sen stal skutečností.S trochou pomoci oleje.JB

„Ten kouř NENÍ zdravý pro děti ani maminky... hloupé maminky a co říkáte svým dětem?Olej
nebo nada!Hlavně dětem!" Naia

-- Nebyl bych tak radikální, kouření nebo vaporizace má také příznivé účinky, například proti
nevolnosti u těhotných žen.Dítěti to neublíží.JB
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"Kouř není tak skvělý...zvlášť pokud máš sklony k alergiím...jen to říkám."Nezvládám kouř!Děti
také  nejsou  schopny  vědět,  kdy  přestat...zda  je  to  cukr,  kofein,  jídlo  atd.Musíte  být  jejich
průvodcem.Nemyslím si,  že obhajování  kouření  konopí  je  skvělý  nápad pro dospívající.Jen
říkám.Jen můj názor z toho, co jsem viděl.Mohlo by to také odvést pozornost od školní práce a
důležitých záležitostí.“ Naia

--  Taky jsem se rozptyloval  od školních povinností  a  důležitých záležitostí  a  neměli  jsme k
dispozici  vůbec  žádné  konopí.Všechno,  co  jsem potřeboval,  bylo  vidět  někde  kolem dobře
vypadající dívku a to bylo na školní práci a záležitosti, které byly důležité pro ostatní, ale ne pro
mě.

Pokud  kontrolujete,  kolik  čaje  vaše  děti  pijí,  samozřejmě  pokračujte  a  kontrolujte,  kolik
konopívezmou nebo pohltí.Hodně štěstí.Je to marné úsilí,  ale jsem si  jistý,  že to zaměstná
mnoho lidí na několik příštích let, dokud si neuvědomí, jak je konopí bezpečné a že je opravdu
prakticky nemožné se jím smrtelně předávkovat.

Takže koho zajímá, kolik toho kdo požije?já ne.Je mi jedno, kolik šálků čaje nebo kávy lidé
denně vypijí,  představte si to.Proč bych měl?To není moje věc.A není věcí nikoho, kolik této
život zachraňující a preventivní medicíny kdo požije.

Čím více oleje v sobě máte a čím častěji, tím lépe pro vaše zdraví.To je jediné pravidlo, které
skutečně platí.Pro lidi všech věkových kategorií, včetně dětí a těhotných matek.Pokud se vám
tato myšlenka nelíbí, překonejte ji, naučte se s ní žít, to je to nejlepší, co můžete udělat.Žádná
regulace konopí  nebude fungovat,  stejně to prostě regulovat nejde.Navíc není žádný reálný
důvod to regulovat.JB

„Celé těhotenství až do 4 týdnů porodu jsem kouřila.Můj lékař také dělal  testy na drogy při
každé návštěvě lékaře.Takže si byla vědoma, že kouřím bud.Když se dítě narodilo, narodilo se
zdravé, vážilo 10,6 kilo a mělo negativní test na THC.Také kojím a stále pokračuji v užívání
pupenu.A  hádejte  co,  vyniká  na  každém  mílovém  kameni.Je  to  pravý  opak  poškození
mozku.Mozek potřebuje kanabinoidy pro zdravý vývoj hrubé motoriky, tak přestaňte nenávidět.“
Nessa

"Můj syn se narodil 8 liber 1 oz."5 dní PŘED datem splatnosti.To jsou dva největší „obavy“, které
jsem kdy v souvislosti s kouřením v těhotenství, nízkou porodní váhou a předčasným porodem
našel.Mému synovi je téměř 9 měsíců, právě provedl Bayleyův test, aby posoudil jeho kognitivní
vývoj,  motorické  funkce  a  jazyk.Ve  všech  kategoriích  dosáhl  vysokého  průměru  a  velmi
lepšího.Tak si vezmi ty své nesmysly a vyfoukni si to do zadku.“ Ashley

"Je to vláda, kdo je tady zločinci...Mám roztroušenou sklerózu a můj syn také...musí dostávat 26
injekcí do mozku každý týden, aby zabil bolest jeho nervů v mozku...

Mám 3 vnoučata a nejsem 'DROGIE' A ANI NENÍ MŮJ SYN, KTERÝ vystudoval NEJLEPŠÍ VE
TŘÍDĚ a byl placen za třídního učitele kvůli své inteligenci.Jeho ledviny se vypnuly, tlusté střevo
nefungovalo a bolest byla tak intenzivní, že byl nehybný.Nikdy nebral drogy ani nepil alkohol,
pouze příležitostně v životě, než se u něj projevila RS.

Jeho bratranec mu do sušenek strčil hrnec, když ho měl na večeři, neznámého...a hádejte co?
Ledviny mu zase začaly pracovat, třes ustoupil a v noci, kdy si vezme tinkturu, mohl skutečně
spát.Uklidňuje třes a v noci může spát...Stále musí každý týden dostat 26 jehel do mozku kvůli
bolesti nervu v mozku...

Kdo jsi, že soudíš tento neuvěřitelný lék...????a mimochodem, před očkováním proti hepatitidě
B jsem měla jedno dítě a je bez MS, ale do týdne po očkování jsem si musela dát brýle a pak do
2 týdnů jsem úplně oslepla na levé oko ...Bylo mi 17 let a byl jsem slepý.strach?Ano...Nebýt
tohoto léku, stále bych byl na invalidním vozíku...
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Tuhle  nemoc  bych  nikdy  nikomu nepřála...ale  měl  bys  svůj  úsudek  přenést  jinam...proč  si
myslíte, že Bůh dal tento lék na planetu?Nebo si myslíš, že Bůh udělal chybu?

Doufám, že vaše děti nikdy nebudou muset projít tím, co má rodina...sledovat, jak vaše dítě
umírá před vašima očima...Udělejte si obrázek, pane...Harper označil pěstování jedné rostliny
na  vašem  dvoře  za  trestný  čin...Myslím,  že  ani  jeho  rodina  nikdy  neprodělala  RS  nebo
rakovinu...nebo  RCMP  buď.Je  čas,  aby  se  zákony  změnily  ve  prospěch  lidí  místo
farmaceutických společností.“ Vavřín

"Takže moje dcera měla tento týden nejhlubší emocionální léčebný zážitek s konopím."Říct, že
má emocionální povahu, by bylo hrubé podcenění.Narodila se s vrozenou vadou, která s sebou
nese extrémní  problémy.Z respektu  k  jejímu soukromí  nebudu  mluvit  o  podrobnostech,  ale
řekněme, že je to extrém.A žít s ní je výzva, která otřásla mým světem častěji než ne.Jedna
fyzická výzva, kterou má, jsou migrény.Jediné, co opravdu může udělat, když přijdou, je lehnout
si, zamíchat se do přikrývek a jít spát.To je jediná věc, která opravdu pomáhá.

Takže před pár měsíci jsem ji přiměl, aby konečně vyzkoušela oplatku s konopným olejem a
během 15 minut byly její migrény pryč.Takže tento týden jsem šel jednou v noci brzy spát a ona
si myslela, že může později dostat migrénu, protože cítí, že přicházejí...tak jsem jí dal malou
nádobku s několika oplatkami, které měla mít u postele, takže když cítila, že se jeden přisune,
když jsem spal, mohla si jeden vzít.Tu noc si vzala čtyři.Byli přilepení k sobě a ona je všechny
vzala.A měla zážitek.A půl.

Většinu dalšího dne a noci a dalšího rána prospala.Věděl jsem, že má nějaké zkušenosti... viděl
jsem její myšlenky plovoucí kolem a věděl jsem, že něčím prochází.Na co jsem nebyl připraven,
bylo  kompletních 180,  které  moje dcera zažila.Je šťastná,  milá,  ohleduplná a je  radost  být
nablízku.Je pravda, že jsem také provedl několik velkých změn v této situaci.Ale to bylo další
den,  takže nelze popřít,  jak úžasný posun od konopí  byl.V žádném případě jsem ji  nemohl
přimět, aby si jich vzala tolik.Byla by se tomu bránila.A abych k vám byl upřímný, ani by mě to
nenapadlo.Chci se jen vděčně poklonit.Když vám řeknu, že jsem s ní chodil po laně, nekecám
ani trochu.Posun a otevření, ke kterému došlo kvůli „nehodě“, není náhoda.Nikdy jsem jí nedal
lahvičku s něčím, z čeho by si vzala léky.To, co jsem tu noc udělal, je zázrak."

„Jsem tak šťastný, že konečně mohu oznámit, že můj milý chlapeček používá konopí k boji proti
vedlejším účinkům chemoterapie  a  ozařování  A aby  zajistil,  že  mu nevyrostou žádné nové
nádory!Tento lék mu nesmírně pomohl.Než dostal tento lék, neustále zvracel, nejedl, byl velmi
letargický a mrzutý...teď jí, omezuje jídlo, přibírá na váze a každý, kdo byl v jeho blízkosti, ví, jak
je naprosto šťastný.“

--  No, bez jedu v těle by se tomu dítěti  dařilo mnohem lépe.Opravdu nemá smysl používat
chemo a ozařování spolu s olejem, je to jako dávat pacientovi protijed a pumpovat mu jed do
žil.Olej pouze pro nejlepší výsledky.Lékaři by to měli vědět, není tak těžké pochopit, že není
dobrý nápad dávat dětem jed, když to není nutné.JB

QJsem  svobodná  matka  29  let.Mému  synovi  je  nyní  8  let  a  žije  se  středně  těžkým
autismem.Nevyměnil  bych své mini já za nic na tomto světě, kromě toho, abych mu trochu
usnadnil život.Zajímalo by mě, jestli za vámi přišli jiní rodiče a ptali se na ten olej?Nebo nějaké
úspěšné příběhy s autismem/Aspergerem?Pokud bych se rozhodl jít touto cestou, na jaký druh
dávkování  bych  se  díval?Vážím  si  všech  informací!Děkuji.Od  frustrované  mámy  a  malého
chlapce.

A."Olej  je  jediná  věc,  která  by  mohla  fungovat,"  řekl  Rick,  když  jsem mu to  četl.Pokyny  k
dávkování a další informace o výrobě a použití oleje jsou na našich stránkách a v knihách, které
jsou tam k dispozici.V minulosti jsem pomohl mnoha autistickým dětem a tento lék s nimi dělá
zázraky.Děti tento lék užívají rády, nemají předsudky, nevědí, že „něco dělají špatně“ a rodiče si
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moc  užívají,  když  mají  chvilku  pro  sebe.Pro  nejlepší  výsledky  bych  jako  vždy  začal  se
standardní 60g kúrou, bez pilulek, a pak bych dítěti držel udržovací dávku v množství, které si
sám zvolí, po zbytek jeho dlouhého a klidného života.A dítě z videa by mělo udělat úplně to
samé, pokud vůbecmožný.Všechno nejlepší, JB

"Mary Jane mi hodně pomohla,  když jsem byla těhotná a nikdy neovlivnila  moje dvě děti."
Samantha

„Ahoj Ricku, nedávno jsme zjistili, že mám na levém prsu středně až vysoce rizikovou bulku.Je
mi 34 let a mé dceři je teprve 1 1/2 roku - byla jsem vyděšená!Po narození dcery jsem také
trpěla postnatální depresí - takže mi to všechno připadalo moc.Naštěstí však žiji v Jižní Africe,
kde, ač stále nelegální,  zde roste konopí (neboli  dagga, jak tomu u nás říkáme) hojně a je
celkem snadné sehnat slušný plevel za rozumnou cenu.

Okamžitě jsem se pustila do výroby oleje - porota se stále zabývá bulkou v mém prsu, protože
se vrátím na další prohlídku až za 2 měsíce - ale poporodní deprese je téměř pryč po měsíci
užívání. olej.Cítím se silný, motivovaný a schopný dosahovat každodenních věcí – což byl ještě
nedávno jen sen!V Jižní Africe většinou získáváme pouze kmeny Sativa nebo smíšené kmeny
sativy.Jen  jsem vám chtěl  dát  vědět  o  svém příběhu,  protože tam venku  je  tolik  lidí,  kteří
zbytečně trpí depresemi, berou ošklivé farmaceutické léky, které na ně mají negativní vliv, i když
ve  skutečnosti  se  zdá,  že  olej  opravuje  vše,  co  je  potřeba  opravit,  bez  námahy  a  bez
nepříjemných stránek. efekty!Cítím se znovu jako moje staré já a je to SKVĚLÉ!Pokračujte v
dobré práci a budu to na této straně šířit dál!Hodně lásky, Kelly“

--  Děkuji  za  toto  skvělé  vysvědčení,  Kelly.Jsem si  jistá,  že  to může pomoci  mnoha dalším
maminkám.Jak se na to dívám, maminky by měly v těhotenství přijímat nepatrné dávky oleje a
pokračovat v jeho užívání i po porodu, pokud chtějí dát svému dítěti opravdu to nejlepší.Může
se to zdát kontroverzní, ale jaký jiný lék než něco tak přírodního, jako je olej, byste chtěli dát
matce a jejímu dítěti?JB

„Celé těhotenství jsem kouřila a jedla a můj syn je jedním z nejchytřejších a nejzdravějších
chlapců, jaké jsem kdy potkal.Zkoušel jsem brát prášky na ranní nevolnost a jedny na bolest
hlavy a nic nepomohlo.Neustále mě svírali ischias a bolelo mě tělo (pravděpodobně proto, že
měl 10 liber a 23 palců, když jsem porodila, takže pro všechny skeptiky, kteří říkají, že to brzdí
růst, jste se velmi mýlili.) Jedl jsem dobroty nebo měl malý obláček bych dostal téměř okamžitou
úlevu.Musel bych souhlasit, že je to nejbezpečnější dostupný lék.“ Sarah

„Těhotenství s mým druhým bylo mučení!Na konci 1. trimestru jsem zhubla 20 liber, zvracela
jsem každý den, vůbec jsem neměla chuť k jídlu.Nepochybně jsem ji ztrácel.Zkusil jsem kouřit a
byl jsem provinilý!Přesto jí to zachránilo život...Jedl jsem a odpočíval jsem lépe než kdy předtím!
Je zdravě šťastná a naprosto krásná!Nyní 9 let, žádné zdravotní problémy.“ Jennifer

"Matka nemůže zadržovat jídlo."Jaký vliv to má na vyvíjející se plod?Je to velmi škodlivé pro
plod.Jak tedy přimět matku, aby byla schopna držet jídlo?Používáte lék, u kterého je nejmenší
pravděpodobnost  poškození.Konopí.Jakékoli  jiné  léky  proti  nevolnosti,  které  mohou  lékaři
použít,  mají  vedlejší  účinky.Jediným  vedlejším  účinkem  konopí  je  pocit  pohody  a  spánku.“
Gersh

QMoje žena má silné bolesti dolní části zad kvůli tomu, že je v 7. měsíci těhotenství, popisuje to
jako nervové záškuby, které jsou extrémně bolestivé.Zkoušel jsem se porozhlédnout na vašem
webu a zde.Pomůže RSO dramaticky bolesti?Máte odkaz na předchozí téma na toto téma?
Obávám se, že pokud jí nasadí kodein, poškodí to dítě

A.Nechte ji  spolknout  malé dávky oleje a aplikujte  jí  olej  lokálně na záda.Udělejte jí  masáž
směsí oleje a oleje z konopných semínek.Ano, existuje velká šance, že kodein může poškodit
dítě.Olejíček nemůže a ani neublíží miminku.JB
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„Mému  synovi  byl  v  říjnu  diagnostikován  synoviální  sarkom  po  odstranění  nádoru  před
biopsií.Bylo  mu  řečeno,  že  rakovina  tam  stále  bude  a  mohla  se  rozšířit  i  na  nějplic  kvůli
agresivnímu typu rakoviny.Podle nejnovějších výsledků testů nemohou ke svému zmatení najít
žádnou stopu.Konopný olej byl jednou z mnoha věcí, se kterými jsem začal téměř okamžitě po
diagnóze.“ Amanda

„Jaký je nejmladší člověk, o kterém víte, že se léčí pomocí RSO?Existuje pediatrický léčebný
protokol?Zatímco  my  jsme  zatím  nebyli  úspěšní  v  tom,  abychom  změnili  názor  babičky  a
dokázali dědu vyléčit.Mám 2letou holčičku s neznámými žaludečními problémy (ano, byla více
než rok v „lékařské“ léčbě a všechny pilulky, krémy, pleťové vody a lektvary Big Pharma byly
neúspěšné.Nyní  se  přiklánějí  k  proteinovému syndromu.Je  zřejmé,  že  25lb  dítě  nezvládne
stejnou dávku jako 175lb muž, takže doporučujete to vůbec pro pediatrické aplikace? Sara

- Těhotné matky by měly používat olej a poté zvýšit dávku, když porodí.Po porodu by matky
měly jíst malé dávky oleje, aby bylo zajištěno, že se dítě bude vyvíjet optimálním způsobem.

Takže pokud se mě ptáte, mému nejmladšímu pacientovi bylo minus osm měsíců a stále se má
skvěle, je to nejvyspělejší dítě ve své školce a začal mluvit dříve než většina ostatních.Jeho
matka  používala  olej  předtím,  než  ho  porodila,  a  dítě  také  dostalo  olej  po  očkování
hexavakcínou, aby bylo zajištěno, že nebezpečné chemikálie budou z jeho těla co nejrychleji
vyplaveny.

Konopný  olej  je  bezpečný  lék  pro  lidi  všech  věkových  kategorií.Pokud  máte  problémy  to
pochopit, podívejte se, co ten olej dělá na ekzém nebo plenkovou vyrážku, a pak se vraťte a
řekněte mi, že byste svému dítěti nikdy nedali konopí.Ode mě byste slyšeli jen to, že rodič, který
by svému dítěti nedal konopí jako lék, je buď špatně informovaný, nebo jde o psychopatické
sadisty, které baví sledovat, jak ostatní trpí.

Víte, jak účinný je olej proti bolestem zubů?Dali byste dítěti olej na boj proti bolesti spojené s
růstem zubů?Já bych.Vůbec bez váhání.

Dávkování u dětí je v podstatě stejné jako u dospělých, když léčíte něco vážného.Začněte s
nepatrnou dávkou třikrát denně, navykněte na ni pacienta, zvyšujte dávku každé čtyři dny nebo
podle potřeby a vždy se snažte dostat do pacienta co možná nejvíce léku tak rychle, jak je to
rozumně možné, a přitom zajistit, aby zůstal. v jejich komfortní zóně.JB

„Pokud máte dítě a odmítáte podstoupit „doporučené“ očkování, připravte se na to, že vám stát,
ve kterém žijete, vaše dítě násilím odebere.Stává se to častěji, alarmujícím tempem.Vyhledejte
si to a podívejte se na „požadavky vašeho státu“. Sociální pracovníci vykazují každým dnem
„Boží komplex“ a věří,  že vědí lépe než kterýkoli  rodič,  co je pro každé dítě nejlepší.Buďte
opatrní, i když na toto téma mluvíte se svým rodinným lékařem.“ Ptakopysk

„Znám dva lidi, jejichž děti nikdy nebyly očkovány.Oba jsou chiropraktici.Jedno z dětí chodí do
soukromé školy.Myslím,  že když chodíš do domácí  školy,  na tom nezáleží.Nejsem si  jistý."
Lorinda

„Vidím malé děti a miminka s rakovinou, před léčbou vypadají dobře, po operaci a chemoterapii
vypadají, jako by umíraly, a často také umírají.Trhá mi srdce, jak jsou lidé nuceni trpět a umírat
brzy, když tento olej tolik léčí.Jsem týden na oleji a cítím se skvěle, věřím, že mi to zmenšuje
nádor na ledvině, zatím nemám žádné důkazy, ale brzy budu.“ Lannah

"Kamarádka zdravotní sestra to použila na vyrážku plenky ve fázi 3, přes noc zmizela!" Alice

-- Pro ty, kteří si myslí, že by děti neměly užívat konopí.Jaký jiný lék byste chtělirádi byste jim
dali, ne-li tento nejstarší a nejbezpečnější přírodní lék, který se používá po tisíce let?Nebo se
budete dívat, jak vy děti bezdůvodně trpíte všemi těmi ekzémy a vyrážkami?To není hezká věc,
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řekl bych.Zvlášť, když na všechny tyto kožní problémy existuje tak jednoduché řešení.

Je v pořádku sledovat, jak vaše děti křičí bolestí, když jim stačí dát kapku oleje a budou bez
bolesti?Hm?JB

"Může prosím admin poradit, jakou dávku dát 8letému dítěti, které bylo posláno domů zemřít?"
Ricardo

-- Začněte s malou dávkou, sledujte, jak dítě reaguje, a pak dávku zvyšujte tak rychle, jak to dítě
dokáže.Třikrát denně.Obvykle jsou plné pilulek, když je pošlou domů zemřít, takže je chcete
nejprve detoxikovat, protože nevíte, co interakce udělá, obvykle to není moc hezké, co interakce
s těmi smrtícími chemikáliemi udělá.Ale je to proto, že se olej snaží vyčistit stůl, aby mohl začít
fungovat.

Nebo,  pokud  nemáte  co  ztratit,  můžete  také  začít  s  velkým  množstvím  oleje  a  uvést  tak
pacienta do stavu kontrolovaného kómatu.To bych asi udělala já, ale je na rodičích, jaký směr
léčby zvolí.

Vím jen, že agresivní nemoci by se měly léčit agresivně.A také vím, že obecně platí, že čím více
oleje se vám podaří do pacienta dostat a čím rychleji to uděláte, tím větší je šance na úspěch a
přežití.Ale také vím, že pokyny k dávkování jsou uvedeny z nějakého důvodu.

Kdyby to bylo moje dítě, naplnila bych ho olejem, vím to jistě, dítě by v něm plavalo a s největší
pravděpodobností  bych  žádného  doktora  nepustil  k  němu.Ale  to  jsem  já  a  vím,  co  mám
dělat.Všechno nejlepší, JB

"Dobrá,  v  tuto  chvíli  vyskakujem."Daveův  Dr.  mu  nasadil  Lyricu,  aby  mu  vyléčila  bolest
způsobenou  pásovým  oparem.Poslední  dva  dny  (a  ještě  se  to  zhoršilo)  měl  Dave
halucinace.Jako v tom, jen řekl: "Ten chlap s červenými vlasy by tady neměl doručovat." Když
jsem řekl: "Co?", Daveova odpověď zněla: "Ach, nevadí, jsem si jistý, že tady není." Právě jsem
s ním mluvil a on řekl, že si uvědomil, že se něco děje, protože když se podívá koutky očí, vidí
za  naším oknem džungli.WTF!!!Už  nějakou  dobu  užívá  konopný  olej  a  nikdy  nic  takového
neměl.Méně než týden na Lyrice a ztratil  téměř veškerou kontrolu nad motorem a nyní má
halucinace.Jen jsem dal trochu konopného oleje na léze pásového oparu (s DMSO) a bolest
přestala.Zavolal  jsem doktorovi  a přivedu Davea jako PRVNÍ V PONDĚLÍ.BTW, právě jsem
zkontroloval  stránky  Lyrica,  "abnormální  myšlení"  a  "halucinace"  jsou  jedním  z  vedlejších
účinků." Kim

"Spencer měla pro všechny úžasný týden!!Poprvé se setkal s bratrancem a setkal se se svým
strýcem a tetou z Gruzie!!Do své tety Sáry se totálně ZAMILOVAL, dokonce si ji vybral přes mě
nebo tátu!!Nejlepší na tom bylo vidět ho, jak DRŽÍ V RUCE A BARVĚ PASTELKU, zatímco je na
klíně  své  tety!Dokonce  provedl  převod,  z  pravé  ruky  do  levé  ruky!!Natřel  dřevěné  auto  s
naprostou přesností pomocí prstů!Pokusím se brzy nahrát jeho video!Stále říká nová slova a je
naprosto okouzlující!Dokázali jsme ho přimět, aby nesl váhu na nohou se spoustou podpory!
Nejlépe se bavil, když ho tahal ve svém chodítku...Nedokážu popsat radostné zármutek, který
jsem cítil, když jsem sledoval, jak to moje dítě dělá.Čistá radost v jeho tváři, když si může hrát s
velkými kluky...všichni jezdili na kolech a skútrech a on mohl jen toužebně sledovat...Viděl jsem
na jeho tváři touhu přidat se a nechápající, proč nemůže běžet a hrát si s nimi...A pak ho jeho
bratranec Jason se zlatým srdcem začal táhnout za sebou a řekl ostatním chlapcům, že by měli
jet  rychleji,  nebo  je  dostanou  policajti,  táhne  za nimi  Spencera ve svém chodítku  a  spustí
sirénu.zvuky,  zatímco ostatní  jezdili  kolem dokola.Kdybyste  jen  viděli  jeho obličej...konečně,
konečně to byl jeden z chlapců!Zlomilo mi to srdce na miliardy kousků a pak ho zase stáhlo
dohromady s pouhým mrknutím jeho očí a smíchem v jeho hlase.Nejlepší týden za dlouhou
dobu.Spencer musí být velký kluk a já to miluji!Nutí mě to víc tlačit, bojovat víc, modlit se déle,
za tento malý zázrak, kterému říkáme Spencer.“
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„A jeho nádory se zmenšují použitím konopného oleje s vysokým obsahem THC!!Spencer byl
onkologickým  lékařem  Loma  Linda  považován  za  terminálního.Ale  nedávná  MRI  ukázala
zmenšení  velikosti  nádoru!!Olej  s  vysokým obsahem THC je  jeho jediným lékem!Tinktura s
vysokým obsahem CBD je to, co se ukázalo jako to, co zlepšuje jeho funkci paží, v podstatě léčí
nervy, které byly zničeny během operace mozku a páteře.“ Suzetta

"Stále nemůžu uvěřit tomu, co se mnou ten olej udělal."Diabetes, poškození ledvin, artritida,
ischias, natržené šlachy, obezita, to vše zmizelo a k nějaké neurogenezi rozhodně došlo.Navíc
by mi bylo řečeno, že mám ADHD, kdybych byl teď dítě.Byl jsem maniakální sebedestruktivní
monstrum.Strávil jsem víc času ničením školy, než jsem chodil do třídy.Uvrhl jsem své rodiče do
pekla.Dokud jsem nezačal kouřit hrnec.Z průměrného 30 ve škole jsem se dostal přes 80, v pár
předmětech dokonce 90.A už žádné vandalství.Je zvláštní, že si myslí, že hrnec je pro děti
špatný.Musel bych nesouhlasit." Petr

„Léčíme našeho 6letého syna s nádorem na mozku AA3 a vzácnou genetickou poruchou.Lékaři
mu nemohou nic nabídnout a řekli, že mu zbývají jen měsíce života.Zatím žádné záchvaty a
další  MRI  nám řekne  více.Poslední  kontrola,  kromě nádoru na  mozku,  je  v  PERFEKTNÍM
zdraví.Nemá žádnou chemoterapii, žádné ozařování a žádnou operaci.POUZE olej!!!” Penne

"OMG, sedím tady a oči mi tečou a snažím se vstřebat zprávy z telefonního hovoru, který jsem
právě přijal."Před více než 2 týdny jsem mluvil s otcem na východě, jehož 5letá dcera právě
recidivovala.****  byl  diagnostikován vysoce rizikový neuroblastom fáze 4 (dětská rakovina) -
špatná prognóza (MYCN Amplified).Bylo jim řečeno, že není žádná naděje a v podstatě vzít si ji
domů a užít si poslední dny s ní, že má málo času.Táta byl pochopitelně nesmírně rozrušený,
když mi volal.Namířili jsme ho správným směrem a začali **** na lék.Právě dokončili schůzku s
onkology v nemocnici.Nádorový marker moči **** je ZCELA NORMÁLNÍ!!!Odešla z 80, pak se
následující týden vyšplhala na 90 a nyní je na 8,7.(Mezi 2 a 9 je normální).To je pravda, lidi,
ŽÁDNÉ ZNÁMKY RAKOVINY.Za 2 týdny toto dítě přešlo z nevyléčitelně/kriticky nemocného do
jasného zdravotního stavu.Onkolog řekl, že nikdy předtím nic takového neviděli. Corrie

„Můj 11letý syn měl posledních 10 měsíců chemo (a během té doby měl také 6 týdnů ozařování)
a poslední 4 měsíce mu dáváme olej a opravdu to pomohlo v mnoha ohledech. .“ Angela

"Nafta  mi  zachránila  život."doslova.Mám  těžké  srdeční  selhání,  osteoporózu,  osteoartrózu,
syndrom uvolněných vazů a syndrom regionální bolesti.Jiné léky neberu a můj zdravotní stav se
neustále zlepšuje.Můj 11letý autistický/epileptický syn už měsíce neužíval léky a díky Rickovu
vzdělání o ropě dobře funguje.Děkujeme za záchranu našich životů." Maria

„Všiml jsem si, že to dělá pár věcí, když se mému malému udeří do hlavy při házení kamenů
nebo čehokoli  jiného a  udělá  bouli,  olej  to  během dne rozptýlí!Zdá se,  že také funguje  při
uzavírání děr v kůži, které zůstaly po akné nebo vředech nebo dokonce cystách.Občas se mi na
obličeji objeví vředy, které vytečou trochou ichthammolové masti, ale někdy zbyde díra.Nedávno
jsem začal dávat konopný olej do díry a nevěděli byste, že zalepil velkou díru o průměru asi
milimetru!A teď je  ta  oblast  v  jedné  rovině  s  mou kůží!Jediná  věc,  kterou  to  neudělalo,  je
vyblednutí oblasti mé pokožky, která je trochu tmavší, ale na to mohu použít jiné věci.Jsem jen
rád, že to zapečeťuje kůži!“ Mahndisa

"Moje nejlepší kamarádka to dala svému synovi a ten přestal mít záchvaty."Je mi líto, příteli, že
jsem o tobě pochyboval.Věděl jsi, co je pro tvé dítě nejlepší, a měl jsi pravdu." Marie

„Víš, co se mi dostane pod kůži?Tito rodiče jsou v pořádku s vedlejšími účinky, jako je selhání
ledvin, kóma, vývojové zpoždění a možná smrt.Ale když je možný vedlejší  účinek „vysoký“,
všichni se z toho zblázní.Takhle špatně mají vymytý mozek.Smrt je jaksi přijatelnějším vedlejším
účinkem než vysokým.Často jsou to také vzdělaní a inteligentní lidé.Je to neuvěřitelné." Missy

"Děti  opět  potřebují  THC ve svých lécích také."Regulujte konopí  přesně stejným způsobem,
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jako regulujete kukuřici nebo čaj.To je vše, co je potřeba.Žádné další daně, žádné speciální
licence, nic.To je jediná racionální cesta.Nejlépe funguje kosmetika s 30% THC, pamatujte na
to, až začnete přemýšlet o tom, jak „regulovat konopí“. Je to ztráta času a úsilí, dokonce se to
pokoušet „regulovat“. Už jsme dost přeregulovaní, řekl bych."JB

Čípky
„Čípky  s  olejem  Ricka  Simpsona  (RSO)  jsou  požehnáním  pro  všechny  ženy  s  problémy
souvisejícími s PMS, stejně jako pro všechny s hemoroidy, Crohnovou chorobou, střevními a
střevními  problémy  atd.Jsou  také  skvělé  pro  dýchání  a  plicní  onemocnění,  nemluvě  o
chřipce.Vyvolávají  velmi  příjemný  dlouhotrvající  pocit  v  těle.Neviděl  jsem nikoho,  kdo  by  je
nebral rád, když překonal své počáteční váhání.“JB

"Ahoj JB, nevím, jestli je to pro někoho užitečné, takže to nechám posoudit tebe."Nedávno jsem
trpěl  nějakým  problémem  s  obstrukcí  střev,  nikdy  nebyl  plně  diagnostikován.Vnitřní,  velmi
bolestivý otok, který téměř ucpal střevo.V nejhorším případě jsem kvůli bolesti nemohl sedět
nebo dokonce stát  a pro úlevu jsem mohl  jen ležet  na boku.Praktický lékař  zjevně vyloučil
rakovinu z expresních krevních testů, ale nic jiného mi nepomohlo než schůzka s konzultantem
za pár týdnů.Hloupě jsem zkoušel  lékárenské kúry,  které po krátkém uklidnění  situaci  ještě
zhoršily.

Asi měsíc před tím jsem si na eBay koupil formu na čípky, tak jsem se rozhodl to zkusit.Smíchal
jsem  kokosový  olej  (pevný  při  pokojové  teplotě)  s  RSO  a  přidal  pár  kapek  oleje  z
čajovníku.Uklidnění bylo okamžité a do 24 hodin jsem cítil zlepšení, jednoznačný pocit hojení a
otok se zmenšil.Během 7 dnů jsem byl zpět k normálu a cítil jsem se úplně vyléčený, přestal
jsem používat čípky.Bylo to trochu předčasné a po dalších 7 dnech se otok vrátil.Vrátil jsem se
rovnou k používání čípků a tentokrát jsem pokračoval 14 dní (jak dlouho to bylo možné) poté, co
otok  zmizel.Držím palce,  když  to  říkám,  ale  zdá  se,  že  to  zabralo  a  olej  mě zachránil  od
děsivého,  bolestivého  zážitku  v  době  čekání  na  návštěvu  specialisty.Cítím  se  teď  velmi
zranitelná, když nemám v lednici tubu s olejem.

Za to, že jsem se rychle zbavil bolesti a vyléčil jsem se a ušetřil drahocenný čas odborného
lékaře, jsem zjevně zločinec porušující zákon!Jaký zvláštní svět!" M

Jak vyrobit čípky?
Rozpusťte  kakaové  máslo,  přidejte  olej,  pro  začátek  cca 1-2g oleje  na  100g rozpuštěného
kakaového másla.Poté zvyšujte dávku každé čtyři dny, dokud pacient nepoužije asi 0,33 g oleje
v každém čípku.1g (celková hmotnost) čípky pro děti, 2g pro dospělé, 3g (kuličky) na vaginální
problémy.Pro začátečníky bude dobře fungovat 0,01-0,02g oleje.Pokud někomu začnete s 0,05
g v suppu, pravděpodobně to také moc nepocítí, ale je lepší začít s malou dávkou (pro ty, kteří v
minulosti nikdy nezkoušeli konopí apod.).Skutečný RSO je velmi silný a vy nikdypřesně vědět,
jak bude pacient reagovat (krevní tlak atd.), ale čípky by byly dobrým způsobem, jak lidi na olej
zvyknout.

Zajímavé na čípcích je, jak se zdá, že otevírají plíce a usnadňují dýchání během řekněme 20
minut - sen mnoha lidí s CHOPN nebo astmatem atd.Pacienti je také používali k léčbě lupénky,
vysokého krevního tlaku, Crohnovy choroby, PMS křečí atd.

Do čípků můžete přidat i jiné přírodní oleje, záleží na co je chcete a jaký je účel.Jednoduše
přejděte na některé stránky přírodní medicíny a přečtěte si, co různé esenciální oleje dělají, a
můžete experimentovat, kolik uznáte za nutné.
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Čípky jsou také skvělým způsobem léčby pacientů, kteří nemohou olej sníst nebo jej z nějakého
důvodu neudrží  v  žaludku.Pokud jde  o  mě,  soudě podle  účinků,  užívání  oleje  v  čípcích je
nejlepší a nejpříjemnější způsob použití konopí.Na první pohled to zní a vypadá legračně, to
uznávám, ale ti, kteří to zkusili, souhlasí.Možná to otevírá čakry zdola nahoru, kdo ví, ale určitě
je to skvělý pocit.

Ženy by čípky rády užívaly – pomáhají také při nejrůznějších bakteriálních a virových infekcích,
„partnerské výměně mikrobiologických informací“,  alergiích na kondomy a lubrikanty na nich
používané atd.Už jsem zmínil, jak účinně se olej stará o (vyrovnává) hormonální nerovnováhu?
Všechno nejlepší, JB

„Čípky  s  RSO  lze  také  použít  při  nejrůznějších  vaginálních  problémech,  mimo jiné  včetně
kvasinkových infekcí, HPV, kondylomů, herpesu a mnoha dalších nemocí nebo infekcí, kterými
člověk  nemusí  nutně  trpět.Zvlášť,  když  se  o  ně  dá  tak  snadno  pečovat,  pokud  se použije
olej.JB”

„RSO konopné  čípky  fungují  skvěle  na  všechny  typy  análních  nebo  vaginálních  problémů,
hemoroidy,  Crohnovu  chorobu,  střevní  nebo  střevní  problémy,  leukémii,  plicní  stavy  včetně
astmatu, mozkové nádory, krevní tlak, hormonální rovnováhu atd.JB”

„Můžete mi prosím poradit, zda je používání konopného oleje v těhotenství bezpečné?Není tam
moc informací, které bych mohl najít.Moje kamarádka právě řekla, že má pupeční cystu, která
může způsobit  krevní  sraženiny vedoucí  k úmrtí  jejího dítěte.Viděla jsem účinky konopného
oleje a jeho dobro, jen si nejsem jistá, zda je bezpečný během těhotenství.“ Christine

-- Milá Kristýno, použití je samozřejmě bezpečné, konopí se po staletí používá v těhotenství a
také na porodní bolesti.Doporučuji jí vyrábět čípky s 0,01-0,06g oleje v každém (začínejte s 1-
2g oleje na 100g kakaového másla).Cysta obvykle zmizí během několika týdnů.Třikrát denně a
žádný strach, olejíček miminku neublíží.Všechno nejlepší, JB

„Trpíte  migrénami?Vezměte  množství  konopného  oleje  o  velikosti  zrnka  rýže,  neboliRSO a
párkrát mrkni.Nic lepšího, řeknu ti to!" Sarah

-- Skvělá rada, Sarah.Opravdu to funguje.Mohu navrhnout vyzkoušet to v čípcích, docela blízko
k okamžité úlevě a také funguje jako prevence, pokud to berete nábožensky každý den.Migréna
může být tak vysilující.(Jindřich mě poučil o čípcích a měl ve všech ohledech pravdu.) Tracey

"Dostal jsem, co jsem chtěl, děkuji."Chtěl jsem, abys uznal, že olej je léčivý bez ohledu na jeho
sílu.Olej nemusí mít 95–98 %, aby měl léčivou hodnotu.Není to prostě „svinstvo“, ne-li nejvyšší
možné procento.Zdá se mi škodlivé, když se sem tolik lidí obrací pro informace, aby získali
dezinformace, že konopí může být svinstvo.Je to svatá bylina a rozhodně má hodnotu v jakékoli
podobě.

Domníval bych se, že namazanou injekční stříkačku (samozřejmě bez jehly) s mírně zahřátým
olejem lze zavést a aplikovat přímo do střev.Střílejte to tam přímo.Zdá se, že ředění dává větší
smysl pro topické aplikace na velkých plochách. Blake

--  Pokud je to to, co jsi  chtěl,  pak ti  stále uniká pointa,  Blaku.45% THC olej  je svinstvo ve
srovnání  s nejlepším extrémně silným a sedativním 95-98% THC RSO a nikdy nebude mít
stejné nebo srovnatelné účinky.To jsi chtěl slyšet?

Nyní si, prosím, klidně natřete trochu oleje na konečník, chcete-li svůj názor ještě lépe dokázat,
získáte tak více praktických zkušeností, jak jej správně používat.Olej vám rychle ukáže, proč je
lepší užívat ve formě čípků a to je lepší poslouchat než dobře míněné rady.Olej může fungovat
jako lepidlo, pokud jste stále nepochopili nápovědu.Užijte si experiment, natočte o něm prosím
video, aby ostatní nemuseli opakovat tuto začátečnickou chybu.Všechno nejlepší, JB
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„Játra získávají většinu krve z trávicího systému, takže mohou dále zpracovávat bílkoviny, další
živiny a toxické látky.Proto požití Simpsonova oleje zajišťuje bezpečné a rychlé dodání do jater
a poté do krevního zásobení a zbytku těla.Kromě toho se část oleje dostane přímo do tlustého
střeva, aby doplnila lék ve vašem krevním řečišti.Hodně štěstí!" Steve

„Ty vole, čípek z konopného oleje KONEČNĚ zmírnil mou intenzivní bolest žaludku!Taky jsem
se vůbec necítil ukamenován!(S tím mám raději na výběr) Konečně jsem mohl spát bez bolesti
a  probudil  jsem  se  s  mnohem  lepším  pocitem.Kamarád  mi  dal  článek,  který  vysvětluje
biologickou dostupnost konopného oleje pro různé způsoby podávání.Je to dlouhé a vědecké,
ale přečetl jsem to všechno.

Při  perorálním podání  snižují  žaludeční  kyseliny rychlost  absorpce.Lidé pociťují  ten opravdu
„povznesený“ nebo „ukamenovaný“ pocit, když polykají olej, a naopak si myslí, že olej musí
„skutečně fungovat“.Ale u orální cesty to není ve skutečnosti absorbováno ve vyšší míře, je to
jen prožíváno psychoaktivním způsobem.

Konopný olej jsem užíval orálně téměř 2 roky a měl jsem skvělé uzdravení.Butt (slovní hříčka),
po vyzkoušení 2 dnů čípků jsem přesvědčen!Cítím se mnohem lépe!Méně zánětů v kloubech,
ne  tak  ztuhlé,  bolesti  nervů  a  svalové  křeče  jsou  mnohem  lepší  a  žádná  bolest  žaludku!
Konečně!Nemoc  a  chronická  bolest  jsou  hrozné.Teď  mám  z  tohoto  oleje  ještě  pozitivnější
pocity.Opravdu  jsem s  tím potřeboval  nějakou  naději.Začínal  jsem si  myslet,  že  to  udělalo
všechno, co mohl, teď v to cítím naději.“

"Biologická  dostupnost  rektální  cestou  byla  přibližně  dvojnásobná  ve  srovnání  s  perorální
cestou kvůli vyšší absorpci a nižšímu metabolismu prvního průchodu." Mickey

-- Suppos jsou skvělé pro tolik podmínek.Udělal jsem je v ČR populární a s velkým úspěchem je
používají tisíce lidí.Takže gratuluji, Mickey.;) JB

"Zdá  se,  že  by  člověk  mohl  užívat  mnohem  větší  dávky  čípkem  a  neměl  by  negativní
psychoaktivní  reakci."Existuje míra saturace pro absorpci rektální  cestou?To znamená, mohl
bych urychlit své hojení tím, že bych vyrobil čípky s větší dávkou? Mickey

--  Buďte  stejně  opatrní  s  dávkováním  jako  při  perorálním  použití.Do  5  mg  na  suppo  pro
nezkušené, kolem 10 mg je obvykle velmi dobře snášeno.U vyšších dávek nikdy nevíte, jak
bude pacient reagovat, proto je nejlepší dávku zvyšovat také postupně.Ale jakmile si vybudujete
svou toleranci, můžete volně experimentovat.Osobně mám rád suppos s 0,3-0,5 g oleje -- ale to
by bylo pro většinu ostatních moc, takže to nezkoušejte, pokud nevíte, co děláte a nevadí vám
dvoudenní spánek nebo něco podobného.;) JB

"Chápu, proč se cítí trochu vyděšená kvůli tomu, jak ten olej ve vás může vyvolat pocit,zvláště
pokud jste to ještě nikdy nezažili.Moje mámě bylo 62 let, když jsme jí začali užívat olej, který
nikdy předtím ani nekouřila marihuanu.Byla velmi slabá a točila se jí hlava a chvíli nemohla jíst,
ALE to jsou vedlejší účinky oleje.Nyní děláme čípky a rozdíl je úžasný.Nyní může užívat svůj
celý gram rozdělený do 3 kapslí denně.Stále cítí, když to nakopává, ale není to tak těžké, jako
když  to  užívala  orálně.Ve  stejném  poměru  přimícháme  i  konopný  olej  a  zatím  funguje
dobře.Doufám, že jsem dal nějaký smysl." Nikkita

„Ahoj JB, moje maminka má rakovinu plic (3. stadium) a cpal jsem jí ten olejíček, teď je to její
10. den a jsme skoro na 1 gramu denně.Měla jsi pravdu, zvykla si a Zombie efekty ve dne jsou
lepší, v noci spí 10-12 hodin.Takže mám dělat čípky i s mámou?Děkuji." Rio E

--  Ano,  Rio,  proč  ne.Bude si  je  užívat,  opravdu navozují  velmi  příjemný pocit  v  těle.Stejné
dávkování, jaké je zvyklá užívat orálně, smíchejte s kakaovým máslem.Může ho užívat mezi
dávkami jako doplněk, pokud může, nebo místo perorální dávky, záleží na ní.Rektálně nebo
vaginálně mají ženy v tomto ohledu oproti mužům mírnou výhodu.
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A  kdyby  ženy  věděly,  jak  moc  mohou  čípky  s  olejem  pomoci  s  premenstruačními  a
hormonálními problémy, braly by je všechny, o tom nepochybuji.

Také  čípky  s  0,005-0,01  g  oleje  v  sobě  jsou  výborným způsobem,  jak  začít  s  léčbou  pro
začátečníky, pacientům se čípky s malými dávkami oleje většinou nedaří a zdá se, že si tento
zážitek  hodně  užívají.Jak  jsme  ale  zjistili,  užívání  čípků  je  často  kontroverznější  téma než
užívání oleje obecně.

Realita je přesto taková, že hemeroidy vás dříve nebo později chytnou, a když se tak stane, rádi
si dáte čípek z konopného oleje nebo dva, to vám mohu zaručit.Protože úleva je okamžitá a
věřte mi,  že jen málokdo je natolik odolný,  aby si  v takových situacích čípek nevzal.Tolik k
předsudkům vůči konopí, hemeroidy je umí velmi rychle roztřídit.JB

"Říkal  jsi  hormonální  problémy...Jsem na Estrogelu,  protože nemám hormonální  příčinu mé
velké operace.Pomáhá to k tomu?" Alžběta

"Jistě že...Je mi 55 a používám ho denně.“ Christy

Napájecí hadičky
"Léčím  svou  matku."Má  rakovinu  hrdla  a  postupně  si  ji  aplikovala  prostřednictvím  své
vyživovací  sondy.Trochu  zahřejte  a  smíchejte  s  kokosovým olejem!Nikdy  neucpal  hadičku!"
Steve

„Dávám to synovi přes jeho hadičku na krmení, když to nechce spolknout – naliju velmi horkou
vodu na olej v hrnečku, pak se to rozpustí, pak přidám trochu chladnější vody (ne moc), aby
voda ne příliš horká, pak ji nalijte do zkumavky.Fungovalo to docela dobře, i když někdy olej
trochu potáhne trubku, ale nikdy to nebylo ucpané.Tajemství je slít to dolů, dokud je ještě velmi
teplé.“ Angela

„Měl by někdo nějaký nápad, jak někomu podat konopný olej přes krmnou trubici?Smíchala
jsem  to  s  olivovým  olejem,  aby  to  nebylo  tak  husté,  ale  i  tak  se  bojím,  aby  to  neucpalo
tubu.Nějaké nápady?" Stevene

-- Stevene, vždy je nejlepší najít způsob, jak podávat neředěný olej, to je nejlepší cesta.Když
nemůžete  najít  způsob,  můžete  ho  smíchat  s  pacientovým  jídlem  a  nechat  ho  jíst  tímto
způsobem.Ano, může to ucpat trubici, zejména pokud je olej husté konzistence.Některé oleje
jsou husté, některé tekutější.Když je ale zahřejete na tělesnou teplotu, měly by být dostatečně
tekuté, aby neucpaly hadičku.

Dalším způsobem je podávání pacientům v čípcích s kakaovým máslem.Přesto je konzumace
oleje preferovaným způsobem užívání tohoto léku, kdykoli je to možné.Způsobů podávání oleje
je mnoho a je  často velmi individuální,  proto se snažte najít  způsob,  který bude pacientovi
nejvíce vyhovovat.Všechno nejlepší, JB

"Vím, že to zní hrozně, ale trocha coca coly skrz hadičku k propláchnutí po podání viskózní látky
nebo k vyčištění ucpávek obecně funguje dobře."Starý pohotovostní režim RN.“ Ellen

Chirurgie, chemoterapie nebo olej?
"Nikdy bys mi nevzal kozy, když můžu spolknout RSO!" Chloe

„Samotná představa, že rakovina prsu je „procentuální riziko“, je naprostá lež.Ve skutečnosti má
každý  rakovinné  mikronádory  v  těle,  včetně  mě.Rakovina  není  nemoc,  kterou  jen  tak
„dostanete“, jako když vás náhodně zasáhne blesk.Je to něco, co musíte „řídit“ nebo „zabránit“
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každý den,  jídlo po jídle,  prostřednictvím volby  životního stylu,  která zahrnuje  suplementaci
vitaminu D, výživu, superpotraviny, zeleninové šťávy a vyhýbání se chemikáliím způsobujícím
rakovinu a radiaci. Takže když lékař říká, že máte „šanci“ dostat rakovinu, naznačuje tím, že
rakovinu nemáte pod kontrolou, a to je naprostá lež.Jinými slovy rakovinové šarlatánství.“

--  Když  máte  „šanci“  dostat  rakovinu,  jednoduše  si  dejte  olej.Je  to  mnohem  zdravější  a
bezpečnější varianta.JB

„Podívejte se na rakovinu nebo jakoukoli jinou vážnou nemoc, jako by to byl oheň.Čím větší
oheň, tím větší sílu potřebujete k jeho uhašení.Takže byste raději použili sto kbelíků vody (RSO)
nebo  sklenici  vody  (jiné  druhy  oleje),  pokud  by  váš  dům hořel?Nebo byste  rádi  viděli,  jak
profesionální hasiči  přijedou a pomohou vám s tím?To bych preferoval,  ale současní hasiči,
potažmo  lékaři,  vodu  na  hašení  všech  těch  požárů  ani  používat  nesmí  a  ani  ji  po  těch
desetiletích indoktrinace, vymývání mozků a nepoužívání konopí neumí používat. lék.

Dává vám smysl, že by někdo poslal k velkému požáru města zkušené hasiče a nenechal je
vodou, tedy nejzákladnější a nejtradičnější formou hašení?Mě ne.Ale přesto je to přesně to, co
ti, kteří jsou u moci, udělali s lékařským systémem, který dnes máme.

Spousta  požárů,  žádná voda,  tedy  spousta  práce navíc  pro  hasiče/lékaře,  kteří  svou práci
nemohou dělat nejlépe, jak by mohli.Tak by to podle mě být nemělo.Pro svou práci by měli mít
to  nejlepší  vybavení  a  nejlepší  nástroje,  ne?To  bych  dělal,  kdybych  byl  jejich
manažerem/vládou.Je něco špatného, když se na to díváš tímto způsobem?Myslím, že ne.“ JB

"Každá žena, která to čte, doufám, že vám to pomůže zjistit, že máte možnosti," pokračovala
paní  Jolie.
-- Pokud si paní Jolie myslí, že dvojitá mastektomie je nejlepším způsobem prevence rakoviny,
pak mi dovolte říci, že s tím zásadně nesouhlasím.A kdybych byl na jejím místě, tak bych ten
olej jedl a natíral si jím podezřelá místa každý den, je to mnohem bezpečnější varianta, než čím
si prošla ona.A legrační je, že ten olej stejně sní, protože bude muset.

Například, kolik CT vyšetření musela podstoupit před a po operaci?Jedno CT vyšetření se rovná
nebo může rovnat 200-500 rentgenům plic a účinky záření se kumulují.Takže ve skutečnosti jí
„preventivní operace“ s největší pravděpodobností způsobí rakovinu, místo aby jí zabránila.Ach,
dobře.

To je to, co dostanete, když máte příliš mnoho na utrácení a když provádíte genový test, abyste
předpověděli svou budoucnost.Ti podvodníci jí řekli, že dostane rakovinu prsu, tak „jednala“ a
teď bude žít  bez prsou,  bude z toho v depresi,  bude na to pořád myslet,  v důsledku toho
dostane spoustu dalších nemocí. toto a je více než pravděpodobné, že dostanerakovinu stejně
někde jinde a ona s největší pravděpodobností bude po tom, co jí udělali lékaři a po všech těch
BS, co jí řekli.

Opravdu je lepší sedět doma a jíst olej a o nic se nestarat.Nebo si to alespoň myslím.Když to
přijde, tak to přijde, proč se starat o něco, co se může stát za dvacet let, a nechat si vyříznout
prsa pro nic jiného, než pro prostou korupci a krádeže na nejvyšších místech.JB

„Věřím, že máš pravdu na JB!V roce 2005 jsem si nechala odstranit pravé prso, kdybych věděla
o RSO, nikdy bych tuto operaci nepodstoupila.Jak víte, mám nyní rakovinu plic a věřím, že RSO
je jediná cesta, jak jít.“ Bonnie

"To je pravda, JB, měla jsem preventivní hysterektomii po rakovině prsu ve stadiu 1, čehož teď
lituji."Kdybych tenkrát  věděl  o RSO, nepodstoupil  bych žádnou operaci  ani  ozařování!Navíc
ozařování bylo protokolární!!!!!Mám tolik VÍRY v RSO, že jsem zrušil  další  mamografii.Ještě
naposledy uvidím svého konzultanta,  abych mu řekl,  že končím s rakovinovým průmyslem,
protože věřím, že znám lék, napíšu si do poznámek z nemocnice SLZY RICKA SIMPSONA
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FÉNIXE.:)  Nemohu  vám  dostatečně  poděkovat  za  vaši  pomoc  a  obětavost.Moje  dary  na
rakovinu teď jdou do fénixových slz.Jsem požehnaný!!!MÍR, příteli.:)“ Tina

"Je tak hloupé riskovat svůj život mastektomií, abyste nemuseli MOŽNÁ riskovat svůj život s
rakovinou."A pak riskovat, že dostanete rakovinu se všemi těmito skeny!Jak hloupě byste se
cítil, kdybyste po tom všem ze skenů dostal rakovinu v plicích?Nebo zemřel při komplikacích po
operaci?Mastektomie po diagnóze rakoviny, SPOLU s konopným olejem a nesoudila bych, ale
dělat to bez rakoviny je stejně velké riziko jako dostat rakovinu.Jednoduchá logika." Carla

"Bohužel vidím, že to ženy dělají neustále jako "preventivní." A mají z toho strach, protože cítí,
že je to jejich jediná možnost.Víme lépe, ale proboha, kolik lidí ještě musí trpět touto zasranou
nemocí??!!Naše vlády jsou k ničemu.Kdybychom zde měli konopí volně užívat, mnozí by nebyli
v pozici, ve které je paní výše.Je to velmi smutné a vlastně mě to rozčiluje." Gruzie

"Takže se porazila a označila to za preventivní opatření?"To je šílené...Navíc genetika takhle
nefunguje.Všichni máme geny v podstatě na všechno...Je to naše PROSTŘEDÍ, které spouští
aktivaci určitých genů.Když říkají „běží to v rodině“, je to ve skutečnosti známka toho, že návyky
se předávají z jedné generace na druhou a způsobují stejné genetické spouštěče.Není to jen
případ genetiky.To je naprosto ignorantské říct...“ Alistair

"Co  může  lékař  přesvědčit,  aby  udělal...Poslouchejte  lidi,  genetický  screening  je  waaaaay
složitější než "Ach, máte ten gen, takže máte 87% šanci, že dostanete rakovinu." Zde je další
skutečnost,  kterou  si  většina  neuvědomuje:  každý  má  rakovinné  buňky;  Udržování  vitální
postavy  a  minimalizace  toxinů  v  životním  prostředí  je  nejlepším  řešením  pro  udržení
zdraví...Tohle se zdá být přehnané.Vážné zneužití vztahu lékař/pacient.“ Zvedák

"Zajímalo by mě, jestli si Brad Pitt nechává odřezávat koule, aby zabránil rakovině varlat." Mike

"JB, chtěl jsem to sdílet s tebou a Rickem."Olejová pilulka, o které mluví, je RSO.Myslel jsem,
že by vás to mohlo zajímat.Mám pro vás i obrázky.To bylo zasláno zaměstnancem a přirozeným
uživatelem léčiv.“ Ricku

"Dobře,  tohle  je  poprvé,  co  to  říkám  světu,  tak  se  omlouvám,  jestli  trochu  blouzním."
Trpím těžkým případem endometriózy.Jde o  onemocnění,  kdy  tkáň,  která  normálně  vystýlá
vnitřek dělohy, nazývaná endometrium, začíná růst mimo dělohu.Běžně pokrývající vaječníky,
střeva  a  další  orgány  a  tkáně  ve  výstelce  pánve.Stejně  jakoendometrium  reaguje  během
menstruace, stejně jako posunuté endometrium mimo dělohu.S každým menstruačním cyklem
houstne, rozpadá se a krvácí.Přemístěná tkáň nemá žádný způsob, jak opustit tělo, uvízne.Což
zase  způsobuje  podráždění  a  zánět  okolní  tkáně,  nakonec  se  vyvine  do  jizvy  a  srůstů
(abnormální tkáň, která spojuje orgány dohromady).

To způsobuje hrozné vedlejší účinky.Bolest Kb neustálá denní nevolnost.Dysmenorea, bolestivá
menstruace,  která  může  obvykle  trvat  celý  cyklus.Nadměrné  krvácení,  neplodnost,  únava,
nevolnost,  zácpa  atd.Nyní  moderní  lékařskou  péči  o  endometrózu  představují  především
hormony  a  silné  léky  proti  bolesti.V  závislosti  na  vaší  závažnosti  a  léčebných  plánech  je
nejúčinnější a nejúčinnější léčbou hysterektomie.

je mi teprve 21.Neustále se potýkám s bojem každodenní bolesti a naděje na budoucí rodinu a
dobré zdraví.To ovlivňuje každodenní život tak negativním způsobem, že někdy sotva vstanu z
postele.Vyzkoušel  jsem  hormony  a  tuny  léků,  ze  kterých  jsem  velmi  nemocný.Zatím  nic
nefungovalo...až asi před měsícem.Majitel a tvůrce nebo MOTH (lék byliny) mě seznámil s tímto
úžasným  lékem  zvaným  „olejová  pilulka“.  Spolu  se  změnou  jídelníčku  jsem  minulý  měsíc
zaznamenal obrovské zlepšení.Spím celých 8 hodin, což je pro mě tabu!Viděl jsem obrovský
významný pokles bolesti, ve skutečnosti malou nebo žádnou.Moje nevolnost je nyní úplně pryč
a na rozdíl od účinků léků proti bolesti, které jsem dostal od svých lékařů, jsem nyní schopen
trávit a jíst bez problémů. Mohu upřímně říci, že jsem se od svých 15 let necítil tak skvěle!“
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"Raději  bych prostě zemřel přirozenou smrtí,  než aby mě někdo rozřezal  na ocelový stůl  v
nemocnici."Chirurgové  nemají  vždy  100%  úspěšnost,  moje  kamarádka  Margie  zemřela  na
hysterektomii, vykrvácela na operačním stole.“ DeYoung

"Postaral se o žlučové kameny mých sester."Jakmile začala brát olej, přestala mít ty hrozné
záchvaty.Nikdy jinou neměla a operaci zrušila!!!!Moje zdraví udělalo také 180." Kelly

"Před 19 měsíci  poté,  co mi  odstranili  rakovinný nádor  na tlustém střevě,  přišla  rakovinová
klinika v den propuštění."Chemoterapie a ozařování mají začít příští týden - standardní protokol,
řekli.Kecy jsem řekl!!!Konopný olej  bude moje verze standardního protokolu.Kontrola za rok
minulý měsíc.KREV JE ČISTÁ – Výsledky CT SCAN mi nadiktoval můj chirurg, Citace, Gerry –
vaše tlusté střevo je neposkvrněné.“ Gerry

„Dobrý den, JB, mám lékařskou otázku.Můj táta upadl, udeřil se do hlavy a má krevní sraženinu
na vnější membráně mozku, ve skutečnosti ne v mozku.Byl propuštěn z nemocnice a vysadil
léky  proti  bolesti,  protože na bolesti  hlavy  nezabírají.Lékaři  doufají,  že se krevní  sraženina
časem zmenší, jinak se pokusí operovat...Bere Coversyl 2,5 mg na krevní tlak, Flomackstra na
zvětšení  prostaty  a  má  také  stav  s  nedostatkem  krevních  destiček  v  krvi  způsobující
Gammophacy určitého významu.Je mu 80 let a RSO nikdy nezkusil.Nějaké mám, i když už rok
leží v nádobě v lednici...Máte nějaké zkušenosti se snížením tohoto typu krevní sraženiny?Měla
by nějaký přínos lokální aplikace na hlavu v oblasti bolesti nebo by bylo nejlepší požití?Určitě si
dnes koupím vaši e-knihu, ale uvítám jakoukoli konkrétní SOUKROMOU radu...Pravděpodobně
smíchám RSO s kokosovým olejem nebo olivovým olejem, který by mohl preferovat, protože je
Ital, pro požití a / nebo místní aplikaci.Myslím, že hlavní věc, kterou chci vědět, je - existuje
nějaká možnost nepříznivého účinku na krevní sraženinu při požití RSO?Všude je spousta věcí
o redukci nádorů, ale nemůžu najít jedinou věc o krevních sraženinách ve vnější membráně
mozku???!!!Prosím pomozte.” Ross

-- Ahoj Rossi, tady je e-kniha pro tebe.Olej pomůže i s krevní sraženinou, snadno.Konopí měl
dostat do svého systému hned po pádu.A teď, čím dřív ho na to dostanetetím větší šance na
úspěch.Snížil bych léky na polovinu, když mu začneš s olejem, aby se předešlo nežádoucím
vedlejším účinkům a pak, jak říkáš, interně a lokálně.Skvěle by fungoval čípek s olejem - čípky
jsou skvělé na onemocnění plic a mozku. JB

„Smíchal  jsem  asi  půl  unce  s  60  ml  olivového  oleje  (nevím,  jak  kvalitní  to  bylo,  co  jsem
vyrobil).Když tam šel, vypadal jako smrt zahřátá (dovolil by mi, abych mu to nanesl lokálně na
hlavu).Testoval jsem 0,5ml v pipetě a stále fungujem, ale jsem lehký.Namazal jsem mu hlavu
minimálně  dvakrát.Po  půl  hodině  usoudil,  že  to  všechno  šlo  dovnitř  a  otřel  si  hlavu
ručníkem....Jedli jsme uzeného lososa, kterého jsem přinesl, pak jsem šel pro chleba a mléko a
vrátil jsem se, abych ho slyšel cvrlikat do telefonu se svými dalšími dětmi, které byly evidentně
rády, že ho také slyšely zpátky k jeho obvyklému já.Yadayado, díky za vaši práci kluci!...Ross

„Jsem 4x přežil rakovinu, moje poslední diagnóza byla agresivní invazivní rakovina prsu stadia
4,  takže  jsem  v  únoru  2014  podstoupil  dvojitou  mastektomii.  Tentokrát  jsem  se  vzdal
chemoterapie a radiace a k vyléčení jsem použil oleje THC a CBS. Nyní jsem již 2 roky v remisi.
Ano zlato, funguje to. Pokud máte nějaké dotazy, napište mi PM. Myslím, že vám mohu pomoci.
Radiační  a  chemoterapii  jsem  absolvoval  již  3x  a  tentokrát  jsem  to  odmítl  a  použil  své
alternativní metody. Tentokrát jsem měl nejlepší kvalitu života. Ne neustále nemocný a nevolný.
Moje bolest je kontrolována pomocí THC a CBD olejů a koncentrátů. Tentokrát ne léky. Žádné
opioidy. Díky bohu." Tina

„Před chvílí jsem potkal jednoho pána, řekl mi, že byl ředitelem speciálních projektů, který na
začátku sedmdesátých let pracoval pro vládu.Řekl mi, že tehdy studovali lékařský konopný olej
a vysadili ho.PROČ?Protože to FUNGUJE!!Ano, řekl „mocní vědí, že na život nejsou peníze, jen
umírání“.  Jak  všichni  víme,  v  naší  zemi  a  v  USA politici  investují  do  chemolaboratoří  a
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farmaceutických společností.No, po dlouhé diskuzi mi také řekl, že on a celý jeho tým jsou od té
doby na lékařském konopném oleji a tento skvělý pán vypadá na velmi brzy šedesátku, no, ve
skutečnosti je mu něco přes sedmdesát a vypadá skvěle !!Ostatní členové jeho týmu stále žijí
také, teď je o čem přemýšlet!!A hele, věděli jste také, že nejstarší žijící lidská bytost na naší
planetě má 131 let, byl celý život na lékařském konopném oleji a stále chodí a denně obdělává
svou farmu... Zrazují nás lidé, kterým máme věřit! !“ Briane

PMS, menopauza
„Toto  je  jedna  věc,  pro  kterou  je  konopí  a  konopný  olej  zvláště  nejlepší,  s  výjimkou
žádného.Prostě nenajdete nic, co by mohlo nebo by pomohlo lépe než konopí.Pomůže obnovit
hormonální  rovnováhu  a  zbavit  se  agresivity,  změn  nálad  atd.Pomůže  také  zmírnit
premenstruační bolesti a křeče, nepříjemné pocity, úzkost atd.

Kdybych  viděl  ženu,  jak  se  začala  chovat  divně  kvůli  hormonální  nerovnováze  v  jejím těle
souvisejícím s PMS, okamžitě bych jí dal konopí ve všech dostupných způsobech, tvarech či
formách.Nevidím důvod, proč by někdo měl zbytečně trpět.Nemluvě o tom, že když trpí jeden,
trpí  následně  všichni  kolem  nich,  jak  může  potvrdit  každý,  kdo  měl  co  do  činění  s
premenstruační  ženou.Nechal  bych  jí  olej  sníst,  použít  do  čípku  a  nezanedbával  bych  ani
lokální  použití  na  břicho  a  záda.Bude  se  jí  to  líbit,  protože  to  odstraní  bolest  a  zlepší  její
pokožku na těchto částech.Kouřil jsem s ní i trochu oleje, aby věděla, že „není sama“ a že se o
ni  někdo stará.S konopím nemusí  být  menstruace frustrujícím a  nepříjemným zážitkem pro
všechny zúčastněné.JB”

„Konopný olej je mým lékem na menopauzu a mým preventivním lékem na rakovinu vaječníků,
která mi v roce 1985 vzala mou matku.Kdybych jen věděl o oleji, moje máma by mě vidělavyrůst
a mít děti!Vyléčilo to mé příznaky menopauzy.Zpracováno do 48 hodin!Můžu znovu žít!Sdílím
tyto informace všude,  kde mohu.Lék musí  být  dostupný pro každého!Děkuji  Ricku, že šíříte
zprávy a děláte lidi zdravé!“ Shelagh

"Ztratil  jsem 50 liber,  protože mi to rozproudilo hormony - cítím to okamžitě - žádné návaly
horka, které obvykle trvají celý den a noc."Když jsem v 37 letech onemocněla, byla jsem také
uvržena do okamžité menopauzy a nemoc se pohrává s každým hormonem.Jsem věřící, od té
doby, co jsem onemocněl,  jsem přibral 100 liber a jen s malým používáním jsem zhubl 50."
Joann

„Rickovu stránku sleduji už nějakou dobu a díky informacím, které jsem tam získal, moje astma
a  VELMI  TĚŽKÉ  noční  pocení  a  návaly  horka  kvůli  velmi  těžké  menopauze  nyní
neexistují.Pokračuj v dobré práci." Lize

„Mám rakovinu a spánkovou apnoe.Nejen,  že se úžasně vyspím, ale ani se neprobouzím z
návalů horka.Je to požehnání.” Stephanie

„Už někdo uvedl,  že olej  je opravdu dobrý na zmírnění symptomů menopauzy?Moje návaly
horka a noční pocení téměř úplně zmizely, když jsem bral olej.“ Žábry

QSakra, JB... vedla si skvěle, AŽ DO antiestrogenových injekcí.Dělají ji smrtelně nemocnou.
A.Překvapení, překvapení, Valerie.„Drž se dál od lékařů“ je v současnosti bohužel pravidlem
hry.Neříkáme  to  z  radosti,  je  to  realita.Pacientům  se  na  oleji  většinou  daří  dobře,  dokud
nezasáhnou  lékařští  experti  a  neposerou  to  nějakými  zbytečnými  vysoce  alternativními  a
experimentálními chemickými léky.Dokud se tedy lékaři nenaučí tento lék správně používat, je
opravdu  nejbezpečnější  se  od  nich  držet  dál  (pokud  to  okolnosti  samozřejmě
umožňují).Nepotřebuje injekci, potřebuje co nejrychleji spolknout co nejvíce oleje, aby napravila
škody z předchozích lékařských ošetření a dostala svůj stav pod kontrolu.Pokud olej nepomůže,
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je vysoce nepravděpodobné, že by něco jiného.JB

Regulace tělesné hmotnosti
„Konopný olej reguluje tělesnou hmotnost a určitě vás přivede ke zdravé váze!Také díky tomu
nebudete tolik toužit po nezdravém jídle.Je to opravdu úžasný lék.Toto je jediný SKUTEČNÝ lék
na hubnutí, který existuje.” Ricku

"Já taky hubnu---Musím si jít koupit pásek.":) Stoupl jsem si na váhu a teď mám 139# -- tuhle
váhu jsem neviděl od střední školy.Jsem ohromen a stále mi lidé říkají, jak znatelný je úbytek
hmotnosti, je to skvělý pocit.Také nemám skoro žádnou chuť k jídlu a je zvláštní, když cítím
nutkání  dát  si  nějaké  tučné  sladkosti,  které  bych  si  normálně  nikdy  předtím  nenechal
ujít.Podivný.Na nano sekundu jsem se obával, že jsem si vzal příliš mnoho oleje nebo tak něco,
ale rychle jsem si uvědomil, že se moje tělo léčí... zbavuji se toho, co se tam dostat nemá, a čím
více  změním svou  stravu  na  organickou,  tím  zdravější  bude.Žádné  diety,  žádné  nadměrné
cvičení, jen jízda na koni, zahradničení a být mámou.Myslím, že je to přirozený vedlejší účinek
RSO.:)“ Heather

"Byl  jsem  na  oleji  2  měsíce  a  také  pozoruji  úbytek  hmotnosti...úplně  mimo  léky  na
předpis...Vysadila jsem prášky na krevní tlak...Právě jsem si vzal krevní tlak (žádné prášky za 2
měsíce od užívání oleje)...výsledky 124/80 tepová frekvence vsedě 79...PRO BOHA...tohle je
prostě  úžasné!!!Brzy  bude  proveden  odběr  krve a  pak  oznámím PERFEKTNÍ  čísla,  aby  je
VŠICHNI viděli... Děkuji RS, můj ZELENÝ Anděli.“ Suzanne

"Dobrá práce Suzanne!!Konopí jím denně už více než rok a udržet si váhu na střední škole
nebylo nikdy tak snadné během mé vojenské kariéry, když jsem držel léky na předpis!Miluji, jak
je to s konopím jednodušší!!!” Tammy

"Všiml  jsem si,  že poté,  co vykouřím trochu oleje,  můj  krevní  cukr  opravdu rychle klesá."A
kouřím více oleje než pupenu a trochu jsem zhubl a můj trávicí systém se opravdu zklidnil.“
Michelle

"Už jsem nějakou dobu na oleji."Opravdu to funguje na udržení normální hladiny cukru v krvi,
ale mám problém.Můj nový lékař pro léčbu bolesti mi udělal moč a byl pozitivní.Řekl jsem jí, že
ho používám, abych nemusel brát inzulín.Řekla, že pokud budu mít pozitivní testy, vysadí mi
ostatní léky proti bolesti.Nyní jsem zhubl 40 liber a můj krevní cukr je nyní normální a cítím se
skvěle.Pokud mi odeberou léky, přiberu na váze zpět, protože mi degenerují záda a kolena a
nemůžu cvičit.Nyní  žiji  v  Oregonu,  kde je  snazší  sehnat  ropu kvůli  lékárnám.Nevím, co říct
svému lékaři.Byl jsem s nimi vepředu.VA odmítá mé léky a nechce se s námi zabývat, které
neustále trápí degenerativní bolesti.Takový nepořádek." Michelle

"Můj chiropraktik mě teď slyší o RSO."Teď, když jsem za 5 měsíců bez cvičení zhubl 65 liber,
přestaň do sebe střílet inzulinem a vezmi si 1/2 prášků.Brzy je také zahodíme.Jeho srdce se
otevřelo, když jsem mu řekl o Rickovi a jeho příběhu.Ptal se na své další pacienty, na toho
drahého muže, kterým je, připomněl jsem mu, že jsem se mu zmínil o RSO, kvůli němu!lol Líbilo
se mu to, takže ty ty ty, jen tak dál, my všichni!“ Dave

„Jím konopný olej s cílem zhubnout, hlídám si jídelníček a pravidelně cvičím.Zatím za 8 týdnů
jsem zhubl 8 liber.je to působivé?Ještě si nejsem jistý, ale dám vědět.Zavázal jsem se, že to
budu dělat každý den po dobu 6 měsíců.Všiml jsem si, že nemám skoro nikdy hlad a nemám
chuť  (kromě  dobré  čokolády)  na  sladké,  a  když  něco  sladkého  sním,  sním  jen  malé
množství.Děkuji za zveřejnění tohoto příspěvku.Rád bych viděl, jestli ostatní mají z ropy tímto
způsobem prospěch?“ Červenka

„Zdravím JB.Doufám, že tato zpráva zjistí, že se vám daří dobře.Jen mě napadlo, že se podělím
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o své zkušenosti s konopným olejem jako denním doplňkem.Než jsem se prostřednictvím Ricka
Simpsona a vás dozvěděl o výhodách konopného oleje a o tom, co může udělat pro lidské tělo,
potýkal jsem se s některými nastupujícími zdravotními problémy, které souvisejí s těmi, které již
mám.

Trpím  chronickými  bolestmi  z  těžké  OA z  nehody  při  těžbě  dřeva,  která  mi  zničila  pravé
koleno.Kvůli tomuto zranění jsem již nemohl pracovat na plný úvazek.Trpím také bolestí OA v
pravém rameni, paži a ruce od brachiálního plexu po pravé rameno, což mi způsobilo ochrnutí
pravé  paže  na  rok.Cítil  jsem  mravenčení  v  konečcích  prstů  a  také  zánět  a  otoky  v  obou
bércích.Můj lékař mě 6 měsíců před brněním v prstech varoval, že pokud nezměním svůj životní
styl, jsem na cestě k cukrovce.

V té době jsem vážil 260 liber.Ztratil jsem i čich a chuť.To všechno byly známky toho, že se stal
diabetikem.Doktor  mi po testování  cukru v  krvi  řekl,  že z  1-10 jsem byl  na dobré cestě @
6.5.Olej jsem začal brát asi před 6 měsíci.Ráno a znovu před spaním zrnko rýže.Nyní vážím
203 liber, žádné brnění v konečcích prstů, můj čich je zpět a mohu znovu ochutnat věci.Otoky a
záněty v dolních končetinách a chodidlech jsou pryč, stejně jako bolest z OA.Moc vám děkuji za
šíření pravdy o této léčivé rostlině se zbytkem lidstva.Ty a Rick jste skutečným darem z nebes
pro ty z nás, kteří to potřebují.

Ach!Moje dcera dělá to, co je v naší domácnosti známé jako olejové kuličky (dávka srolovaná
do malého kousku chleba),  olejové kuličky nám došly.Byl jsem příliš líný si vyrobit  vlastní a
pošetile jsem přestal brát svou dávku asi na týden.Vrátil jsem se na 217 liber.Když jsem znovu
začal užívat olej, moje váha klesla zpět na 203 liber a nadále klesá.Moje výška je 5'8”, takže
brzy  budu  vědět,  jestli  mě  to  přivede  zpět  k  mé  předmanželské  váze  175  liber.Jsem  tak
nadšená.Poučení.Nikdy nepřestávejte brát olej.Život je dobrý!Mnohokrát děkuji." Rone

"Můj  syn  používá  olej  Simpson  na  Crohnovu  chorobu,  ale  slyšel  jsem,  že  může  pomoci
zhubnout."Pokud  ano,  jak?"  Krystal
--  Ano,  může,  jezte  olej  a  zhubnete,  pokud  máte  nadváhu  a  přiberete,  když  máte
podváhu.Neptejte se mě proč, neptejte se mě, jak je to možné, neznám odpověď.To se prostě
stává.Sám jsem na oleji zhubl 50 kilo a věřte, že jsem se ze všech sil snažil Ricka vyvrátit.Ale
neuspěl  jsem a olej  mi  také narostl  svaly.Bylo to zvláštní  a těžko uvěřitelné,  přiznávám.Ale
nevadí mi, že jsem všechnu tu váhu zhubla bez kapky potu a bez cvičení.Vlastně to bylo docela
příjemné a nevadil mi dobrý spánek, který byl jediným vedlejším efektem používání oleje.JB

"Ahoj Ricku, opravdu jsem ti chtěl poděkovat za záchranu mého života."Je mi 17 let z Dillí v
Indii.Měl jsem opravdu nadváhu.A od loňského května, kdy jsem začal konzumovat RSO, jsem
za 10 měsíců zhubl 40 kg (88 liber).Můj bratr také zhubl 23 kg a moje matka od té doby zhubla
15 kg, a to proto, že jím mnohem více oleje než oni, protože mi z něj vůbec neleze na nervy, i
když ho sním gram.

Takže čím více a rychleji budete jíst olej, tím rychlejší a lepší budou výsledky.Opravdu chci, aby
každý věděl, že dokáže vyléčit jednu z největších nemocí na celém světě, obezitu.

Děkujeme společnosti JB, že nám poskytla informace pokaždé, když byly požadovány.Jste oba
moji hrdinové a nemůžu vám dostatečně poděkovat.“ Shobhit a Shashank

Úzkost, paranoia

„Příklad toho,  jak upřímná,  ale zavádějící  rada může ublížit:  Někdo si  stěžoval  na vysokou
hladinu a bylo mu řečeno, aby si vzal CITICOLINE. To je v pořádku, až na to, že CITICOLINE je
ŘEDIDLO KRVE a osoba,  které byla poskytnuta rada,  byla osoba,  která nemohla tolerovat
ředidlo krve. Osoba poskytující radu to myslela dobře, ale tuto zásadní informaci neprozradila.
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Vím, že existuje mnoho lidí, kteří to myslí dobře, kteří chtějí pomoci, ale PROSÍM POZOR na
informace, které mohou ovlivnit život i smrt. Mimochodem, snadný způsob, jak snížit hladinu, je
strčit si do úst pár kuliček pepře...bezpečné, levné a účinné.“ Gary

"Je skvělé vědět o citicolinu, protože také beru warfarin." Stejně jako kurkuma, která také ředí
vaši krev.“ Chlípný

„Citocholin způsobuje/napomáhá metastatickým buňkám rozvíjet jejich vlastní krevní zásobení.
Není tak dobré na rakovinu." Jime

"Včera jsem dostal jednu ženu, která začala užívat léky."Toto je její zpráva z prvního dne.Prostě
úžasný!Zde je můj denní přehled:

Včera ráno jsem se probudil s ekzémem na rtu a dal jsem si na něj olej.Pálení přestalo asi za
10 minut.Bolest byla pryč za 30 minut.Otoky zmizely během několika hodin.Puchýře na mém rtu
jsou dnes asi z poloviny pryč – normálně trvá 2 týdny, než se zahojí.Dýchám výpary z oleje na
mých  rtech.Všiml  jsem  si,  že  bolest,  která  mě  několik  týdnů  pociťovala  v  pravém  dutině,
přestala.A přestalo mi téct z nosu.Od včerejška jsem kýchl jen jednou.Všiml jsem si, že moje
únava není tak hluboká jako obvykle.Všiml jsem si, že se cítím uvolněně a že úzkostná hrana je
pryč.

Večer jsem si všiml snížení bolesti těla - normálně mě k večeru tak bolí tělo, že nemůžu sedět
(bolesti kotníku, nervů a svalů, kolena/ramena/loktů/zápěstí/palce se výrazně snížily).Také se mi
s  každou  dávkou  velmi  lehce  rozzáří.Nemám žádné  potíže  s  prací  nebo  se  zaměřením a
neváhal bych řídit.Mám jasnou hlavu, i když jsem si dnes ráno zapomněl vzít Citicoline.Dávám
ekvivalent asi půl zrnka oleje na Craisen a beru to tak.“

„Začal jsem konopný olej v prosinci 2012 jako obecné tonikum.Trpěl jsem s typem 2diabetes v
té době.Moje hladina cukru v krvi byla kolem 300, kde 100 je normální.Dostal jsem metformin,
ze kterého se mi pokaždé udělalo špatně.Požádal jsem o převedení na jiný lék na cukrovku a
byl mi vysazen metformin a nasazen Januvia.Moje hladina cukru v krvi  pouze na lécích se
přiměřeně snížila.Moje čísla byla většinu dne na stovce.Když jsem přidal olej do svého režimu,
moje  čísla  se  vrátila  jen  lehce  nad  normál.Pak  se  zjistilo,  že  Januvia  způsobuje  rakovinu
slinivky.Chtěl  jsem  přestat  užívat  tento  lék  a  požádal  jsem  svého  lékaře,  aby  se  vrátil  k
metforminu.Souhlasil.Samozřejmě na metforminu mi bylo špatně pokaždé, když jsem si ho vzal.

Zvyknout si na olej pro mě bylo docela utrpení.Nenáviděl jsem to, co mi marihuana dávala.Před
použitím oleje jsem marihuanu neužíval více než 35 let.Olej jsem nastartoval kapkou o velikosti
špendlíkové hlavičky a i to bylo moc.Na návrh Corrie Yelland jsem začal brát Citicoline, abych
zmírnil nadýmání z oleje.To fungovalo dobře a na této cestě jsem byl více než rok.V květnu
2013 jsem byl urychleně převezen na urgentní operaci žlučníku.V nemocnici jsem byla 5 dní
bez  oleje.V  té  době  se  zjistilo,  že  mám  málo  hořčíku.V  nemocnici  mi  nasadili  doplňkový
hořčík.Když jsem se vrátil domů, začal jsem znovu používat olej.K mému překvapení poté, co
jsem týden užíval hořčíkové doplňky, jsem zažil velmi příjemný pocit z oleje.To je i nadále moje
zkušenost.Byl  jsem schopen  přestat  používat  Citicoline  ke  zmírnění  vysoké.Pak  jsem mohl
zvýšit dávku oleje na 1 zrno denně.Začal jsem mít hodně nízkou hladinu cukru v krvi.Vyřadil
jsem metformin ze svého denního režimu.

Od té doby, co jsem zvýšil dávku oleje na 1 zrnko rýže denně, mám cukry úplně normální.Moje
a1c kleslo na 6,1 z 7,2 před rokem a 1/2.Můj MDje ohromen stejně jako můj lékárník.Nemohu
se  s  nimi  podělit  o  důvod  mého  úspěchu,  protože  žiji  ve  státě,  kde  je  ropa
nezákonná.Zajímavou  vedlejší  poznámkou  k  tomuto  příběhu  je,  že  když  jsem  spěchal  na
operaci, požádal jsem, abych si soukromě promluvil s anesteziologem.Bála jsem se, že mi olej
zabrání v bezpečném postupu.Anesteziologovi bylo úplně jedno, že jsem na oleji,  a řekl,  že
pokud něco, usnadní mi to operaci, protože mé krevní cévy budou rozšířené a dýchání bude
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snazší, když budu pod vodou.Přes to všechno byl Aamann po mém boku.Ne vždy má odpovědi,
které potřebuji, ale nařídil mi, abych se zeptal a věřil svému tělu a své intuici.Není to pro mě
snadné, ale konečně jsme se dostali na místo velkého úspěchu, kde se můj diabetes 2. typu
úspěšně léčí pouze olejem.Nyní je květen 2014.S pozdravem Alice"

"Sakra,  dokonce se koupu v konopném oleji  napuštěném jinými  oleji."Koho by napadlo,  že
koupel pomůže od bolesti a úzkosti.Lol.” Tonya

„Beru ho už 13 dní a moje deprese už nevymizela, žádná bolest nervů, vyvinul jsem normální
spánkový cyklus a nemám žádné pocity hněvu, deprese, úzkosti ani nepociťuji následky své
posttraumatické stresové poruchy z Iráku.Účel  je  kvůli  dírám v mých plicích od fosforových
výparů z výbuchu v Iráku a vdechování toxických částic a také rakoviny z ochuzeného uranu,
kterému jsem byl vystaven.Tři roky po Iráku se u mě začal rozvíjet bazaliom. Jeremiáš

"Děkuji!Udělal jsem několik dávek oleje s přáteli a ručními stříkačkami pro další přátele.Cítím
ten rozdíl neskutečně!Moje posttraumatická stresová porucha se zmírnila, bolest se zmírnila a
mé klouby se cítí, jako by dostaly dávku WD-40.Když se úzkost zhorší, vykouřím trochu oleje a
je  to  pryč.Jinak  dávkuji  třikrát  denně  asi  tři  týdny.Za  ty  tři  týdny  jsem nachodil  víc  než  za
poslední  tři  roky!Moje  láska  a  obdiv  vám  všem  ve  Phoenix  Tears!Tobě,  pane  Simpsone,
vděčnost  po  zbytek  mého  života.Vím,  že  si  to  teď  můžu  užít  místo  toho,  abych  byl  na
nemocničním lůžku.“ Fred

"Bolest se zmírnila a moje klouby se cítí, jako by dostaly stříkačku WD-40?"Panenský kokosový
olej je bezpečnější“ Hunter

„K krájení RSO používám organický panenský kokosový olej.Umožňuje lepší míru vstřebávání a
také zabraňuje přilnutí oleje ke všemu, včetně zubů.Také ho používám k vytahování toxinů tak,
že si po dobu 20 minut mávám lžíci kolem úst a plivnu do koše.“ Fred

„Byl jsem v bodě svého života, kdy bylo moje zdraví hrozné a měl jsem velké bolesti.Měl jsem
sebevraždu, protože život byl tak depresivní.Pak jsem narazil na „Run From the Cure.“ Od té
doby se můj život výrazně zlepšil díky použití informací, které jsem se naučil.Mé zdraví je nyní
skvělé  a  jsem  mnohem  optimističtější,  protože  vím,  že  konopí  ochrání  mé  tělo  před
poškozením.Od té doby jsem neměl žádné sebevražedné myšlenky a život je lepší a lepší, jak
se dozvídám více o různých léčivých vlastnostech konopného oleje.“ Petr

"Neskutečné,  jak  je  moje  úzkost  ovládána...Byl  jsem chronický...  Cíťte se  normálně,  pokud
normální je šťastný a mnohem více života... Děkuji, Ricku.“ Kamarád

Deprese

„Mám posttraumatickou stresovou poruchu a konopí mi pomáhá relaxovat, jíst, spát, soustředit
se,  soustředit  se.Už  NEJSEM  klinicky  depresivní...atd...Kdysi  jsem  bral  antidepresiva,
stabilizátory nálady, zlepšovače nálady, léky na spaní...což je neklepu...Jen se mi nelíbí vedlejší
účinky...a už je nepotřebuji kvůli konopí...Opravdu se modlím, aby se lidé vzdělávali o Bohu,
který jim dal ROSTLINU, konopí... mnoho využití a léčivé zázraky, které má...jen říkám...“ Ale

„Je to opravdu úžasný lék.Dal jsem svou dávku do kapsle, abych ji spolkl.Pomáhá mi s bolestí a
příznaky  PTSD.Znám docela  dost  pacientů,  kteří  z  toho mají  také prospěch,  pro  záchvaty,
Crohnovu chorobu, abstinenční příznaky atd.Některé ambulance to nosí." Naděje

„Nemohu  mluvit  za  ostatní,  ale  pro  mě  je  to  zvládání  příznaků  bipolární  poruchy,  tardivní
dyskineze, tardivní dystonie, velké deprese, chronické bolesti, PTSD, smutku a úzkosti.Od září
jsem bez jedu (farmaceutik) a léčím se a cítím se skvěle.Toto je TEN zázračný lék.Můj pes je
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téměř bez rakoviny z oleje a topických přípravků.Tuto rostlinu stvořil Bůh, aby zachránila životní
prostředí, životy a ekonomiku.Společnost potřebuje být informována." Kathy

"Chci ti jen poděkovat, Ricku." Celých 50 let jsem trpěl depresemi, teď jsem na oleji 8 dní a
mám pocit, jako bych se znovu narodil. Děkuji mnohokrát!" Žalovat

Roztroušená skleróza (RS)
"Jen rychlá aktualizace, Jindřichu...Manželka [59] užívá jednu dávku olejové rýže o velikosti
zrnek rýže denně, aby pomohla spánku a celkovému zdraví, a zhubla, dokud se nestabilizovala
na 30 lbs níže.S používáním oleje má skvělé zkušenosti, stejně jako já.Ztráty jak matematických
dovedností, tak i  teoretického uvažování s MS se v mnoha případech obrátily a já si znovu
dělám hlavní  matematiku v hlavě jako když jsem byl mladší.Oba jsme v tomto prvním roce
používání  usilovali  a  dosáhli  hlavních cílů  v  životě.Díky Rickovi  a tobě,  příteli.Ach,  a Betty,
zlatému  retrívrovi  se  stále  daří  lépe  než  kdy  předtím,  je  zdravý  a  veterináři  stále  totálně
popírají.“ Označit

„Můj dobrý přítel, senior s RS, užívá marihuanu ke zmírnění RS.Přísahá na to." Rone

„Můj starší přítel v práci mi řekl, že jeho žena měla RS a jak to bylo špatné.Sotva se jí mohl
dotknout a ona měla neustále bolesti.Řekl jsem mu o oleji, protože nic jiného nefungovalo, co
zkoušeli.Zkusili to a funguje to!Cítí se mnohem lépe a můžeskutečně cítí její chodidla (dříve to
nemohla), nyní může poznat, zda je podlaha teplá nebo ne, a jsou super připálené.Hej, bude
kupovat ropu nelegálně, dokud nebude legalizována, protože funguje.Nic jiného neléčí RS, už
to skoro vzdali...Konopný olej  jim dal  nový pohled na život  a spoustu naděje na společnou
budoucnost.Budu dál šířit informace o tomto lékařském zázraku!Díky Ricku, nebýt Fénixových
slz, nikomu bych tyto informace nedal." (z Ontaria)

"Dobré ráno Ricku, sleduji tě na Facebooku."Tolik jsem toho od vás zjistil a oceňuji vaši tvrdou
práci a oddanost.Důvodem, proč jsem uvažoval o marihuaně pro léčebné účely, byl pouze můj
stav, roztroušená skleróza.Ale na základě výzkumu, který jsem zjistil ohledně přínosů pro další
nemoci, včetně RS a rakoviny, jsem se rozhodl, že pokud nebudu dělat svou roli v informování
ostatních, pak nedělám svou roli úplně.Doufám, že budu užitečným obhájcem při přesvědčování
lidí  v  Arkansasu,  aby  v  příštích  volbách  v  roce  2014  hlasovali  pro  lékařskou  marihuanu
ano.Letos jsme byli tak blízko.Děkuji ještě jednou.S pozdravem Nancy”

„Viděli jsme, že naše verze Simpsonova oleje a aktuální posvátné oleje léčí vše od pacientů s
RS, kožní psoriázou, pacienty s rakovinou a dokonce pomáhají pacientovi s mozkovou mrtvicí
začít mluvit více slovy a větami, které od r. mrtvice!Děkuji vám za vše, co jste udělali!“ -- Děkuji,
Michaeli, ale nikdy se mi nelíbí, že někdo dělá „svou verzi“ RSO.Dodržujte prosím co nejvíce
pokynů.Jako vždy může být v sázce něčí život a vždy chcete pacientům poskytnout nejúčinnější
formu tohoto léku, kdykoli je to možné.JB

"Existují všechny druhy důkazů a důkazů, prozkoumejte to."Znám jednoho člověka s RS, má to
léta.Ošetřuje to olejem, může chodit a fungovat stejně dobře jako já.Pak znám prašníka s RS,
dělá vše, co mu dr. a moderní medicína radí.A je na invalidním vozíku a jeho tělo se vypíná.“
Jeffe

"Mám také MS a přestal  jsem brát  svých 13 skriptů."108 pilulek  týdně a  3 injekční...A teď
používám jen konopí.“ John

„Před  pěti  týdny  mi  volala  žena  z  východu,  která  má  RSNa  invalidním  vozíku  je  15
let.Vyzkoušela  vše,  co  ji  napadlo,  včetně  kontroverzní  terapie  CCSVI,  aby  neviděla  žádné
zlepšení.Namířili  jsme ji  správným směrem a začala brát olej.Její  poslední telefonát mi zněl
takto: „Ahoj Corrie.Jen ti chci dát vědět, že můj invalidní vozík je v garáži." (Takže si myslím, že

- 136 -



je to rozbité, protože je to teprve 5 týdnů).„Jsem vzhůru a jdu!Jsem očarovaný.Zbavil jsem se
mého  Depends  a  právě  jsem  se  vrátil  domů  z  celodenního  nakupování.Corrie,  už  3  roky
nemůžu jít nakupovat.“ V tu chvíli začala plakat a řekla: "Corrie, vrátila jsi mi můj život." Corrie

Pilulky, cigarety a detoxikace
„Pokud chcete  přestat  kouřit,  použijte  olej  Ricka Simpsona.Odběr  jednoduše prospat.Stejný
protokol a stejné dávkování jako u jakékoli jiné nemoci, jen postupujte podle pokynů na našich
stránkách.Správně vyrobený a používaný RSO funguje i  pro všechny ostatní  typy přidávání
látek, například na heroin, kokain, alkohol, morfin, vysoce návyková a silná léčiva atd.JB”

„Chci osobně poděkovat vám a každému pěstiteli, distributorovi a držiteli politického úřadu za
to,  že  jste  tento  zázračný  olej  dostali  mezi  veřejnost.Zkrátím  to,  trpím  hroznými  křečemi,
nevolností  a  jsem  velmi  dlouho  závislý  na  opiátech  kvůli  těmto  a  dalším  krásným
příznakům.Rozhodl  jsem  se  po  krutém  boji  se  zdravím  bránit.Prášky  na  bolest  vůbec
nepomáhaly,  měly  mě  zdržet  od  vysazení.Léky  na  kouření  byly  v  pořádku,  ale  nic  se
nepřibližuje tomu, co pro mě dělá olej.Je pro mě velmi těžké to napsat, aniž bych se naplnil
takovou vděčnostíže přes slzy nevidím.

Bojoval jsem s tím, že jsem se olejem úplně detoxikoval!Musel jsem to udělat několikrát předtím
a pokaždé se to zhorší, ale tentokrát jsem neměl téměř žádné problémy.Žádné tělesné křeče,
žádné  svědění  kůže,  žádné  pocení...žádná  z  obvyklých  nočních  můr,  jak  se  zbavit
opiátů.Myslím, že ten olej je zázrak!Zachránilo mi to život!

Od té doby, co jsem přestal s opiáty,  jsem také změnil svůj jídelníček tak, aby byl většinou
bezlepkový.Pšenice je problém, ale některá jiná zrna ne.Ale velkou část mého jídelníčku tvoří
moje olejové pastilky.Mohu se s nimi vypořádat,  mohu fungovat, myslet, dělat všechny věci,
které chci dělat, s mnohem větší energií a bdělostí, než kdybych místo toho kouřil lék.

Řekl jsem, že to zkrátím, pravdou je, že uvažuji o tom, že napíšu knihu, která by chválila tento
zázračný olej a vše, co pro mě udělal.A tak vám s hlubokým uznáním a láskou děkuji Ricku
Simpsone.Mahalo, Lois”

"Když vidím, že jsem alergický na opiáty... (nejméně toxické???) vezmu si konopí, prosím." Vřes

„Pokud užíváte zejména opiáty, musíte si uvědomit, že bude existovat ‚synergie‘, což v podstatě
znamená 1+1=3, v tom, že olej užívaný s opiátem na vás bude mít větší účinek, než kdybyste si
vzali jen jeden. nebo ten druhý, vzájemně posilují své účinky, takže nebudete potřebovat tolik
léků proti bolesti jako normálně.Promluvte si se svým doktorem o snížení množství léků, které
užíváte, většinou prášků nemůžete jen tak vychladnout, aniž byste si ublížili.“ Jime

„Na oleji jsme s manželem začali na začátku roku.Má plicní embolii a byla mu diagnostikována
cukrovka 2. typu.Konzumujeme pouze špendlík dvakrát denně, jen proto, že to je vše, co zatím
máme.Mimochodem, pokyny se daly snadno dodržovat a fungovaly skvěle.Když to dokážu já,
dokáže to každý.Naphtha lze zakoupit u Home Hdw zde v Kanadě a je označena jako ředidlo
barev bez zápachu.Vyžádejte si na něm MSDS.

Pořád si nejsem jistá, jestli to manželovi pomáhá nebo ne, možná ještě léčí následky dvou CT
vyšetření?Se mnou to udělalo pozoruhodný rozdíl ve velmi krátké době.Moje intolerance laktózy
byla vyléčena (když olej vynechám, vrátí se), ale teď je zcela jistě pryč.Také se výrazně změnila
moje alergie na vůni.Mám chronickou infekci dutin, co si pamatuji,  antibiotika nic nedělala a
před lety jsem je vzdala.S potěšením mohu říci, že se mi pročistily dutiny a mohu dýchat!Stále
jsem ovlivněn vůní, ale ani zdaleka ne tím, co to bylo.

Děkuji Rickovi a JB za to, že tyto informace dostali na veřejnost, a děkuji všem, kteří neustále
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píší  a  sdílejí  své  příběhy.Kéž  bych  to  mohl  křičet  ze  střech,  ale  pravděpodobně  bych  byl
zatčen ;-)) Kolem konopí je takové stigma a lidé (tady v okolí) prostě nechtějí poslouchat.Škoda,
znám jich tolik, že by to mohlo pomoci.“ Clemmie

„Liso, také bych ti měl sdělit,  že v mnoha svědectvích a dokumentech, které jsem sledoval,
někteří z těchto lidí začali brát olej na jednu konkrétní nemoc a nakonec získali výhody a vyléčili
další nemoci, které ani nebyly. znát před použitím oleje.

Řekněme například, že si vezmete olej na cukrovku a po použití oleje zjistíte, že se hladina
vašeho  cholesterolu  vrátila  k  normálu,  vaše  kožní  vyrážky  nebo  ekzém  zmizely  a  vaše
hemeroidy náhle zmizely spolu s podivnou bulkou, kterou jste měli nebo sinusová infekce náhle
vymizí.Ve svém výzkumu toho vidím hodně.

Mnoho lidí také uvádí, že často zhubnou, pokud mají nadváhu, nebo se vrátí na normální váhu,
často bez snahy držet dietu.A pokud odšťavňujete syrové konopí, výsledky na váze a zdraví
jsou ještě výraznější.

Vím,  že  Rick  Simpson  také propaguje  rostlinnou stravu.Vidím,  že  v  mnoha jiných studiích,
kromě užívání léčebného konopí, má přechod na rostlinnou stravu tolik zdravotních přínosů, že
se tito lidé dost často zavázali k životu a chválí a propagují, že přechod na rostlinnou stravu
přinesl doslova jim zachránil život." Donna

"Ahoj Jindřichu, omlouvám se za obtěžování, ale Brad mě dnes opravil v jedné věci, kterou bys
možná chtěl uvést na pravou míru."Jeho naměřené hodnoty cukru v krvi při cukrovce trvalo 7-10
dní, než se normalizovaly, nejen další den...i tak je to pozoruhodné.To mi také dává příležitost
přeposlat zbytek jeho e-mailu, který, myslím, budete chtít také zveřejnit na PT:

„Měl jsem 5 rakovin kůže na levé paži, vím, že vznikly jako důsledek podepírání paže o okenní
římsu při  potápění v průběhu let.Nechal jsem je zakryté olejem 24/7 a všechny kromě toho
velkého jsou úplně pryč.Ten velký je stěží zjistitelný, ale stále cítím mírně vyvýšenou oblast,
takže na něm denně nechávám olej.Myslím,  že to do konce týdne zmizí,  protože je  to tak
blízko.Mějte  na  paměti,  že  jsem  je  nechal  zmrazit  několikrát  v  minulosti  a  vždy  se  vrátily,
tentokrát jsem si jistý, že ne, pokud ano, vím přesně, co mám dělat.Tobě a Rickovi to nejlepší,
Dale."

-- Děkuji, Dale, je hezké vědět, že přesně víte, co máte dělat.JB

"Vzal jsem si ten olej, abych přestal užívat léky proti bolesti a cigarety...A jsem úspěšný!Už je to
více než měsíc bez jednoho!“ Chlípný

-- Gratulujeme, Randy.S použitím oleje to nakonec nebylo tak těžké, že?JB

"Někteří  lidé jsou prostě ignoranti  a bojí  se."Kvůli  Ricku Simpsnovi jsem sám mohl výrazně
snížit své léky proti bolesti, myslím tím, že jsem bral 60 mg OxyContinu 3 ráno a 3 před spaním
a bral jsem je více než 8 let...Bylo to na hovno!

Nyní od spuštění oleje beru pouze 1 ráno a 1 odpoledne!Mluvte o zázraku, alespoň já to tak
vidím!Doktoři  mi  řekli,  že  už  nikdy  nebudu  moci  jít  dolů  nebo  že  je  nebudu  moci  přestat
brát.Chlapec udělal „Rick Simpson“ a já dokazuji svým lékařům, že se mýlili,

Dělám to a cítím se lépe, než když jsem bral ty zatracené jedovaté prášky!I když jsem byl na tak
vysoké dávce OxyContinu, stále jsem pociťoval bolest, den co den, nespal jsem a nejedl...Dnes
jsem bez bolesti,  normálně spím a více jím!A já nezastavím svou snahu dostat se z těchto
pilulek, doufám, že až budu měsíc na oleji, budu úplně mimo!Drž mi palce!" Nancy

"Pomáhal jsem lidem zbavit se opiátů všeho druhu a rychle...s RSO...plus prášky na spaní a
další.Bez odběrů, bez křečí.Vynikající.Jeden frajer řekl,  že je to jako jít  spát a vstávat čistý,
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žádné nutkání na nic.Cítí  se skvěle, jako každé ráno zdolávají  medvěda grizzlyho, jak jsem
slyšel.Cítí se opět mladí a zdraví.Potřebujeme „RSO Detox Center“, abychom zvládli všechny
tyto detoxikační problémy.Mír všem." Rone

„Ahoj Jindřichu, ten olej rozhodně zachránil sousedovi prasklé varle.Týden a půl měl krvavou
moč a nesnesitelné bolesti.Doktor řekl, že nemůže předepsat nic, co by pomohlo s tímto typem
bolesti, a dal mu tři dny před odstraněním varle, pokud nepřestane krvácet.RSO zabral do hodin
na bolest a do 3-4 dnů přestal úplně močit.Už jsou to dva týdny a je v pořádku.Stále na něm
pracuji, abych udělal posudek, ale trochu se to bojí udělat (jeho slova… „Přijdou a vezmou mě
pryč, když natočím video“) a o pravdě toho moc neví moc RSO, takže je trochu skeptický, že
mu ropa zachránila mužství, lol.Z toho, co jsem byl svědkem, ten olej určitě udělal ten trik, ale
není to 100% zdokumentováno, vím jen, že se ho chystal odstranit, když jsem ho poprvé uviděl,
a  během  několika  dní  mu  bylo  lépe  poté,  co  ten  olej  snědl  a  použil  ho  lokálně.  a  jako
ačípeknoční čepice, lol, ale on to nepřizná.Pořád mu říkám každý den: "Ty vole, zachránil jsem
ti ty bláboly!" lol Každopádně, jen jsem ti chtěl dát vědět, jak to dopadlo, a pokud ho přiměju,
aby udělal posudek, dám ti vědět.“ Steve

„Byli  jsme schopni  odstavit  Cashy  od  metadonu,  fentanylu,  Clonapinu,  Versedu,  Ativanu  a
Oxykodonu  za  méně  než  dva  týdny  s  olejem!Bez  známek/příznaků  vysazení.Funguje  to
báječně!” Kalli

„V  srpnu  2012  začal  můj  syn  „Pnut“  pociťovat  záchvaty,  kataplexii,  nadměrné  slintání,
vdechování  každodenních tekutin a celkovou únavu.Jeho mentální schopnosti  rychle klesaly
přímo před našima očima.Ještě před rokem hrál fotbal, fotbal a byl skautem.Celkově vzato to
byl do srpna 2012 normální malý kluk.

Přeskočte na březen 2013 a nakonec mu byla diagnostikována Niemann Pick typu C.NPC je
terminální  onemocnění,  které  je  v  nejzákladnějších  pojmech  problémem  lysozomálního
střádání.Dívám se na to jako na pokračující poškození mozku.Doktoři nám dali všechny léky na
záchvaty, na které si vzpomenete, klonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppru, Diastat gel
na urgentní klastry atd. a NIC nezabíralo.(Všechno, co se zdálo udělat, bylo zhoršit věci tím, že
jsme dostali falešnou naději.Pokaždé, když to nefungovalo, doktor zvýšil dávku.Neobviňuji je,
protože to je vše, co vědí.) Ležel by na gauči, možná bys z něj vyloudil úsměv, možná ne.Jen
tam ležel a slintal.Nemohl se pohnout.Z velmi aktivního malého kluka se stal zombie.Museli
jsme mu pořídit invalidní vozík, služebního psa pro epilepsii a dostal se do hospicové péče.

V lednu 2014 do toho vstoupil skutečný cizinec, který se stal skutečným přítelem „strýc S“ a
nabídl nám pomoc v podobě oleje Ricka Simpsona.Mluvili jsme po telefonu hodinu a půl a on
byl tak nadšený pro celou rostlinnou medicínu a skutečně věřil  v to,  co Rickův olej dokázal
svými vlastními skutky při  pomoci druhým, že cítil  nutnost pomoci nám.Díky laskavosti  jeho
srdce pro nás našel způsob, jak získat lék, který jsme zoufale potřebovali.

31.  ledna  měl  náš  syn  v  bdělém  stavu  nejméně  15  záchvatů,  všechny  dokonce  na
Clonazepamu a Diastatu.Některé dny měl  lepší  než jiné,  některé dny byly  plné záchvatů a
strachu.Dokud nejsi  rodič /  milovaná osoba,  která si  tím prošla, nebudeš rozumět temnému
místu, ve kterém se cítíš.

První dávku Rickova oleje dostal 1. února.Ten den měl jen 3 záchvaty.Poprvé po měsících se
posadil  v  posteli  a  řekl  celou  větu.Náhoda,  pomyslel  jsem  si.Ale  každopádně  jsem  měl
obrovskou radost.Čtvrtého dne zavolal mé ženě „mami“ poprvé po měsících.Mluvte o radosti a
slzách toho dne.Hned druhý den, 5. den, neměl vůbec žádné záchvaty.Od tohoto příspěvku
máme za sebou 58 dní pouze se 2 záchvaty a ty lze přičíst vnějším faktorům.

Dnes náš syn víc mluví, je aktivní, umí vyjmenovat pár prezidentů podle obličeje, umí sám jezdit
na  svém  specializovaném  kole.To,  co  se  stalo  před  našima  očima,  není  nic  jiného  než
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zázrak.Nejsem nejnábožnější muž, ale věřím v Boha.Opravdu věřím, že on nám poslal toho
„strýčka S“.Věřím, že ukázal Rickovi, jak to udělat, a navedl vás JB, abyste dostali slovo.

Za to všechno, za to, že jsi pomohl přivést našeho syna zpět ke mně, k nám.Za přivedení mé
ženy z nejhlubší deprese a za pomoc mé rodině.Ricku Simpsone, JB a „strýčku S“, jsem navždy
tvým dlužníkem.Děkuji!!!" Kevine

Závislosti
„Velmi nedávno jsem pozoroval nevyléčitelně nemocného pacienta s rakovinou závislého na
morfinu, jak přestal morfin „studený KROK“.Jakmile vysadila morfium, vyhladověla; již neměl
zácpu; spala velmi tvrdě a její  bolest byla mnohem lépe pod kontrolou.Také se znovu stala
soudržnou.ÚŽASNÝ.Kdybych  tuto  změnu  o  180  stupňů  sám  neviděl,  NIKDY  bych  tomu
nevěřil.Nikdy  předtím  jsem nebyl  zastáncem marihuany,  ale  toto  osobní  pozorování  ze  mě
udělalo věřícího.“ Janice

„Jedna věc, kterou jsem si teď všiml, když jsem bral RSO 3 měsíce, je, že mě téměř zbavil chuti
na alkohol.Dřív jsem měl každý večer dva drinky, ale teď už se chci napít jen zřídka, a když už,
tak  moc  nepiju,  také  jsem  si  všiml,  že  mám  mnohem  volnější  kalhoty.Zhubla  jsem  10
liber.Jediné, co dělám méně, je pití alkoholu.

Jím pořád to samé a pořád okusuji oříšky, sušenky atd. v noci, když mám chuťovky, a možná
jím víc než před olejem.Ano, olej může způsobit hlad.

Takže buď nedostatek alkoholu nebo oleje způsobily, že jsem za 3 měsíce ztratil 10 liber.A ve
skutečnosti jsem neměl nadváhu, 5' 10” a asi 198 liber.Když jsem byl mladší, měl jsem vždy
kolem 186 liber a fit.Teď jsem na 187 lb, co jsem naposledy kontroloval.Buď jak buď, olej nebo
nedostatek alkoholu způsobily, že jsem zhubla.Jen šťastný vedlejší efekt." Scott

„Z opiátů mám zácpu, nevolnost, je těžké získat správnou dávku pro účinnou úlevu.Dělají ze mě
„omdlévající“, takže je nebezpečné řídit a dál a dál.Marihuana ne.Dost řečí." Fred

"15letá závislost na opiátech vyléčená olejem."Nebýt Ricka, nezkoušel bych to.Takže musím
říct,  že  mu  opravdu  vděčím  za  svůj  život,  takže  jsem  nyní  jedním  z  jeho  největších
podporovatelů.Vždycky jsem kouřil, ale nikdy mi to nepomohlo s bolestí, kterou jsem měl z toho,
že jsem byl na prášcích.Jen jsem tolikrát chtěl zemřít, protože už jsem neměl na starosti svůj
život.Mohu říci, že kvůli RSO.NEJSEM na morfiu, oxy, perc, vic, nebo suboxone...to mě dostalo
ze všeho!!!!!A je mi 40 a cítím se zase 20.Moje artritida, kterou jsem pociťoval každé ráno, je
nyní PRYČ.Užil jsem si olej vnitřně 10krát a můj život začal znovu.Neexistují slova, která by
vyjádřila, jak jsem vděčný.Pokud užíváte prášky, začněte tím, že si vezmete olej v noci, pokud
nemáte týden na spánek, pak bych šel touto cestou.“ Rebecca

"Konopí mě zbavilo Benzo's po více než 30 letech závislosti před více než 15 lety, bez něj, jak
jsem byl, bych byl teď mrtvý..." Phil

„Znám někoho, kdo používá konopí, aby mu pomohl dostat se ze suboxonu. Hodně jí pomáhá
konopí.Pomáhá to od bolesti, jak říká.Ale myslím si, že část části pilulek, která je pro mnohé
návyková, je „horní“ část… ve které konopí není moc „svršek“… ale podle mého názoru, pokud
se  toho  budete  držet  od  začátku  a  budete  stavět  tolerance,  pocit  nadměrné  únavy
zmizí.TOLERANCE je klíč." Erin

"Vysadil jsem všechny léky proti bolesti a jsem nyní schopen fungovat - přál bych si, aby více
lidí mohlo důvěřovat síle přírody!" Žalovat

„Mám míšní nerv, který mi praskl v roce 2000, a léta jsem přijímal myšlenku, že z toho nakonec
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budu zmrzačený a uvízl  jsem na Oxycontinu na téměř deset  let,  dokud jsem se nerozhodl
vyzkoušet konopí.Nyní, když srovnávají moje MRI, lékaři se diví, jak se myelin na nervu začal
hojit a odlupovat jizvu.V posledních dvou letech se moje držení těla začalo zlepšovat, rozsah
pohybu a také se zmenšily záchvaty.“ Ann

QA co metadon?Pomáhá RSO zbavit se metadonu?Je to absolutně nejtěžší droga, jaká kdy
byla vysazena.Zkoušel jsem to několikrát s různými věcmi!Odběry trvají tak dlouho, že je příliš
strašné, aby je bylo možné tak dlouho zvládnout!Dokonce i Bradford Rehab v Alabamě řekl, že
je nejtěžší se detoxikovat!Aaron

-- Aarone, závislost na metadonu je pro olej hračkou, zvlášť když se vyrábí a používá podle
našich pokynů.Představte si naše pacienty s rakovinou stadia 4 – obvykle jsou na koktejlu toho
nejhoršího, co si dokážete představit, a přesto mohou obvykle přestat brát cokolibrali za týden
nebo dva.Takže opět při srovnání s těmi dobrotami je metadon pro olej hračkou.Už léta o tom
vyprávím odborníkům na závislosti, nechtějí tomu věřit a nikdy se neukázali, abych jim to mohl
jednoduše ukázat.JB

„Užil jsem konopí kvůli závislosti mého bratra na heroinu.Byl zabit při práci, ale až do jeho smrti
jsme viděli skvělé výsledky s konopím.“ Laura

-- Správně použitý RSO může být použit k poražení všech látkových závislostí, které člověk
zná.Obvykle trvá týden až dva, než pacient přestane brát návykové drogy/pilulky, a většinou se
neobjevují žádné výrazné abstinenční příznaky.Což je příjemné, zejména pro pacienty a ty, kteří
se o ně starají.JB

"Jak se na to dívám, všichni piloti by měli sníst ropu, jakmile celý den přistanou."Dobře si tak
odpočinou, dobře se vyspí a další den budou moci zase dobře pracovat.A jak jinak se chtějí
ubránit radiační chorobě a všem desítkám zdravotních problémů, které piloti mají?

Souhlasím s testováním THC, je to dobrý způsob, jak zjistit, zda je osoba zodpovědná nebo
nezodpovědná ke svému zdraví.Zdraví na prvním místě.Podle mě ti, kteří nemají THC ve svém
systému, si prostě hrají se svými životy.Nebo trpí znečištěním životního prostředí, Fukušimou a
syndromem popírání chemtrails.Dobré je vědět, že olej může pomoci i s tím.JB”

„Jsem závislý na heroinu.Vidím lidi jeden den a druhý mrtvé, každý týden ve své poradně ne
kvůli konopí, BHO nebo marihuaně, ale xanaxu a benzodiazipenům, jako je valium a další léky
na  předpis.Většinou  byly  všechny  koupeny  nelegálně!Konopí  v  celé  historii  nikdy  nikoho
nezranilo  ani  nezabilo.Když  politické  strany  vychvalují  teorii  brány  a  teorii  schizofrenie.Co
nechápete je, že nehorázně lžou!Kuřáci konopí, kteří mají schizofrenii, měli schizofrenii předtím,
než  si  vzali  jointa.A s  největší  pravděpodobností  to  používali  k  léčbě  nediagnostikovaného
problému.A brána  je  nesmysl.V  MARIHUANĚ  NENÍ  NIC,  KTERÉ  VÁS  VYTÁHNE  TĚŽŠÍ
DROGY!Skutečnou „vstupní branou“ jsou nelegální dealeři, kteří nabízejí nějakou jinou drogu
tvrzením: „Pokud máte rádi trávu, bude se vám to líbit“, protože vědí, že tráva nikoho nepřipoutá
k utrácení stovek dolarů každý den nebo hodinu.Ale kvůli heroinu nebo kokainu budete klepat
na jeho dveře sedmkrát denně.Je čas, abychom vyrostli.Otevřete oči a uvědomte si, že vláda
nás potřebuje mnohem víc, než my je a jejich lži.“ Che

„Před více než 30 lety jsem se naučil, že když půjdu pít ven a budu se bát, že se mi z příliš
velkého pití protočí postel (pamatujte si to), dal bych si hrnek těsně před spaním, a opravdu si
myslím, že mi to pomohlo. z toho, že jsem onemocněl nebo způsobil, že moje kocovina nebyla
tak hrozná, jak by byla, kdybych ten zásah nedostal.“ Scott

"THC  prochází  hematoencefalickou  bariérou  a  upravuje  amygdalu  závislosti  na  alkoholu  a
jiných drogách...To obvykle vede k tomu, že osoba postižená zneužíváním alkoholu a opiátů
znovu získá své vlastní kognitivní schopnosti a sama své zneužívání zastaví.“ Roberte
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„Toho jsem si všiml.Už nepiju vůbec.Nebo mít nějakou touhu." Brittney

"Velmi pravdivé.Tohle jsem zažil.Vůbec netoužím pít ten toxický jed, který mi zničil játra.Celá
kultura je čím dál tím bizarnější, čím déle se od ní držím dál.Kolem stojící lidé si nalévají do
hrdla toxické močení.Je to pro mě zvláštní.:) Je to ale požehnání používat bylinky.Je to úžasný
pocit, ŽÁDNÁ KOCOVINA!!!” Camuche

„Jak  víte,  kdo  nebo  která  zvířata  mají  endokanabinoidní  systém?A  co  znamená
endokanabinoid?" Trisha

„Všechna zvířata mají endokanabinoidní systém, s výjimkou hmyzu.Kanabinoidreceptory jsou v
naší  kůži,  mozku,  imunitním systému,  střevech,  játrech,  páteři,  žebrech,  bílých  krvinkách  a
kostní  dřeni (kmenové buňky) atd.Bez více než 600 milionů let  starého endokanabinoidního
systému by „kmenové buňky fungovaly jako auto bez řidiče“. Dr. Guy, výkonný předseda GW
Pharmaceuticals, Londýn, Velká Británie.Reguluje všechny funkce v našem těle.Omega mastné
kyseliny (3, 6, 9) vytvářejí endokanabinoidy, a proto jsou pro nás důležité.Konopný olej (RSO) v
podstatě přeplňuje endokanabinoidní systém, a proto dokáže vyléčit nebo léčit téměř jakýkoli
zdravotní problém.“ Ricku

Kvalita života
„Jakmile  zjistíte,  že  konopný  olej  má  stovky  léčivých  vlastností,  zamilujete  si  květinu.Ve
skutečnosti jsem nikdy nepotkal nikoho, kdo by věřil,  že konopný olej je tak silný a ještě se
nezamiloval.“ Petr

„Před olejem jsem stěží slezl po předních 3 schodech, teď můžu jet 4 hodiny na kole.Už to bude
jen lepší.“ Petr

„Děkuji za tuto informaci!Léčil jsem své vlastní záchvaty paniky z PTSD pomocí RSO a zjistil
jsem stejné výsledky.Lymeská nemoc je také další  nemoc,  která napodobuje malárii  mnoha
způsoby, o kterých si mnoho lidí neuvědomuje, že je někdy kouslo infikované klíště.Pojďme si
tyto  příspěvky  prohlédnout  MILIONY!!!Pojďme  tento  Facebook  pro  jednou  dobře  využít!!!!”
Linnea

„Můj bratr měl zub, který byl špatný a bolel.Tak jsem řekl, že to natřete olejem a on řekl, že po
dvou týdnech a stále to nebolí  a nezdá se,  že by to bylo nakažené.Jdi,  RSO na záchranu
znovu!!!!!” Steve

"Hele, nevím, jestli jsi to někdy slyšel, ale zjistil jsem, že se olej TAKÉ ZHOJIL nebo spíše začal
zacelovat obrovskou dutinu, kterou mám na dvou předních zubech." Náhodou jsem tam dostal
trochu oleje a otvor v dutině byl PLNÝ olejem a o několik dní později jsem si všiml, že se dutina
zmenšila  a  byla  nyní  poloviční!Řekl  to  někdy  někdo  předtím?Zubní  pasta  RSO  zní  jako
OPRAVDU dobrý nápad!Dutiny se těžko léčí a jsem si jist, že každý by je raději vyléčil, než aby
si nechal trhat zuby!Jsem rád, že mohu říci, šťastná nehoda s olejem." Kim

„Co konopný olej nedělá?To je skvělá zpráva o zubech.Shona Banda měla nekrózu v ústech z
infikovaného abscesu, kde byl vytržen mrtvý zub.Neměla peníze na to, aby šla k lékaři nebo
zubaři, aby odstranil nekrózu.MÍSTO na něj vždy nanesla RSO a nikdy nemusela k zubaři, nikdy
nepotřebovala  antibiotika  ani  protizánětlivé  léky  a  nepotřebovala  používat  žádné  speciální
přípravky, aby ji udržela v čistotě.Díky Rick Simpson Oil se nekróza zastavila a ona má nyní
opět růžové dásně!

Také jsem si všiml, že od začátku používání konopného oleje nemám ŽÁDNÉ DUTINY.Moje
ústa bývala tak kyselá a plná dutin, že mi přišlo divné, když nemám kazy / dutiny.Sean o tom
nedávno také mluvil.
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RÁD poslouchám svědectví o oleji!CO TO NEMŮŽE OPRAVIT?Děkuji Jindřichu Bayerovi za
sdílení svědectví této osoby o jejich zubu, líbí se mi, když se lidé dělí o své zkušenosti s léčbou
běžných onemocnění nebo pro udržení homeostázy.“ LinZy

"Zbavil jsem se předrakovinových polypů každodenním užíváním dávky." Donna

„Jakou roli může hrát konopí v životním cyklu ženy?Když je máma šťastná, všichni jsou šťastní,“
to je vše,  co vím.A olej  může udělat  ženu šťastnou bez ohledu na to,  v jaké fázi  cyklu se
nachází.JB”

"V jakých případech olej nemohl pomoci?"Je v nich nějaký vzor, nebo je to více testovánímusíš
pochopit důvody?" Danny

-- Olej má problémy s opravou toho, co lékaři podělali jako první, to je jediný vzorec, který mě
napadá.JB

"Moje  přítelkyně  je  vysoce  alergická  na  komáří  kousnutí  a  včera  v  noci  měla  jednoho  na
spánku...bylo to obrovské, každopádně jsem navrhl sehnat si náplast a dát na kousnutí RSO,
které jsme vyrobili z listů konopí."Dnes ráno, když jsme se probudili, hrbol úplně zmizel."

-- Děkuji, Jimmy.Jsem si jist, že tato informace pomůže mnoha lidem.Sezóna komárů je tady.A
olej  funguje  i  jako repelent,  vyzkoušejte.Vždy je  lepší  problémům předcházet,  i  když je  tak
snadné je odstranit olejem.Olej lze použít lokálně na cokoli, co svědí, pálí nebo bolí.Čím dříve
olej nanesete, tím dříve problémy zmizí.Pamatuj si to.JB

"RSO úplně zastavilo mé grand mal záchvaty."Nikdy nebudu užívat jinou umělou drogu, přála
bych si, abych o ní věděla, než můj manžel zemřel.Prošel Hodgkinovým lymfomem.Možná by tu
ještě byl.Tehdy nám bylo řečeno, že má 70% míru vyléčení.Byl pryč za necelé dva roky.“ Kelly

„Lékárník mi řekl, že to byla snůška keců!!Letos v květnu jsem ztratil otce kvůli rakovině, měl
dva nejlepší doktory na klinice Cleveland a v nemocnici Geauga!!Mému tátovi bylo pouhých 62
let a v mé knize byl ještě dítě!!Dokažte mi, že mám svého bratrance otce, který teď bojuje s
rakovinou.Právě jsem to zjistil poté, co jsem ztratil svého otce a tyto moje tchánovce." Tammy

"Zřejmě vám lékárník řekne, že je to blbost, protože je bez práce, kdyby se svět dozvěděl, že
konopný olej vyléčí rakovinu." Moni

"Ohromen tvým odhodláním JB."Pokud by ode mě někdo „vyžadoval“ důkaz, řekl bych mu, kam
jít,  ale  nebyl  by to Youtube!Zároveň však,  pokud to někdo sám nezkoumal  a je  závislý  na
mainstreamových médiích, nezná fakta a může to považovat za nesmysl.Voják na JB a Rickovi!
PSŘekněte svému lékárníkovi, že jeho "průmysl" je snůška keců!!" Gord

"Používal  jsem  to  na  bolest,  spánek,  chronické  zažívací  potíže,  nevolnost,
úzkost/depresi."Úspěšně jsem se zbavil léků proti bolesti, uvolňovačů svalů, antiemetik, prášků
na spaní a uklidňujících léků.MMJ mi zachránil život.K zděšení mého lékaře jsem získal svůj
život zpět kvůli MMJ.“ Soucit

„Když jsem neustále bral olej, můj přítel neměl žádné migrény po dobu 4 měsíců, vrátily se,
když jsme klesli a není schopen brát tolik oleje denně, ale ze 2-4 za měsíc se dostal na NULU
všech b/c RSO, v té době také vysadil Norco, Baclofen, Prozac na chronickou únavu, dokonce
vysadil léky na štítnou žlázu, i když se hladiny po několika měsících ještě neupravily, nevzdává
se a protože se cítí dostatečně dobře, jsem nepodporuji levothyroxin, jsem velmi zvědavý, jestli
se  jeho  štítná  žláza  nakonec  normalizuje  při  důsledném  používání  RSO,  jen  potřebujeme
konzistentní zdroj materiálu!Osobně nemám léky proti bolesti a uvolňovače svalů pomocí RSO.“
Whitney

"Nesnáším,  když  to  zní  tvrdě,  pokud  to  byli  2  nejlepší  doktoři  v  Clevelandu,  co  se  tehdy
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pokazilo?"Tradiční  léčba  rakoviny  NEFUNGUJE!Chemo,  NEFUNGUJE,  ozařování,
NEFUNGUJE...a váš lékárník, co jiného by řekl?Zeptejte se ho znovu, až bude legálně vydávat
RSO.Ať tvůj otec odpočívá v pokoji, upřímnou soustrast tobě a tvé rodině.Prosím, nečekejte na
další smrt, abyste provedli kritický výzkum...požehnání.” Laurie

"Nekouřil bych to, ale zatraceně, kdybych se mohl zbavit těch hrozných migrén, které mám od
roku 1990, zkusil bych olej nebo něco jiného." Rebeka

-- Čím dříve se dostanete na olej, tím dříve se zbavíte migrén, Rebeko.Je to tak jednoduché.JB

"No,  dal  jsem trochu oleje  63letému muži  s  problémy s  prostatou."Olejíček  mu za pár  dní
pomohl, mohl jít čůrat bez problémů...před olejem bylo nutné každý den zavést katetr, bolestivý
a hrozný postup.Mír." Juergen

„Jsem od přírody skeptik,  ale poté,  co jsem viděl,  co to udělalo pro Jenniferin  život  za tak
krátkou  dobu,  jsem  úplně  PRODANÝ.Je  jí  30  let.starý,  ale  choval  se  jako  70letý  v
depresi.Jedinou radou doktora byla operace, kterou by pro jakoukoli úlevu klidně udělala, ale
nemá žádné zdravotní pojištění.Smířila se s tím, že takhle prostě bude muset žít.

Jako její matka mi pukalo srdce, když jsem sledoval její utrpení.Její děti také trpěly, protože
jejich maminka neměla žádnou toleranci,  natož energii,  aby s nimi  udržela krok.Moje druhá
dcera je licencovaná masážní terapeutka a pilně pracovala, aby pomohla zmírnit některé její
bolesti.Masáže pomohly, ale jen na velmi krátkou dobu.

Tento olej byl dar z nebes!!Jenny se teď usmívá (to jsme dlouho neviděli). Ptám se jí, jak se cítí,
a ona říká: "Mami, nevzpomínám si, že jsem se cítila tak dobře."

Plánuji získávat další materiál tak často, jak jen budu moci, a skladovat co nejvíce tohoto oleje,
jak jen budu moci (říkají, že to vydrží navždy).Můj manžel a já ho začneme používat večer po
denních  pracích,  abychom  mohli  předejít  mnoha  neduhům  našeho  věku.MÁM
PRODÁNO...DĚKUJI RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

„Čerstvě diagnostikovaný pacient  s prostatou,  kolem 60,  typ lovce.Dal jsem mu gram oleje,
otevřeně to přiznávám.Dnes volal s tím, že chce více ropy.Že se cítí skvěle, nemá vůbec žádné
problémy s odběrem oleje, že se mu daří lépe atd.Řekl také, že od prvního dne cítil „hmatatelné
výsledky“.Když to řekl, vybuchla jsem smíchy a štěstím.A ráda mu ještě nějaké dám - takové
příběhy mě moc baví.JB”

„Dozvěděl jsem se, že moje problémy s prostatou po 2 týdnech konzumace oleje jednoduše
ZMIZLY...Vyrábím si vlastní olej.Teď jsem si jistý, že hladina THC se musí zvýšit...Mám několik
kmenů.Všechny fungují a já je kombinuji.Můj urolog byl při pohledu na výsledky rentgenových a
ultrazvukových testů v šoku a úžasu...Doporučuji každému, aby si koupil pěstební stan, vyrobil
si vlastní rostlinu, bude v ní část vaší osobnosti...Dostanete příležitost setkat se nakonec sami
se sebou...A uzdravit se bezchybně.A ne z třesu a podobně.Prostě BUDS.Ujistěte se, že jsou
sklizeny správně a ve správný čas...Tento olej je prostě nebeský lék.Vskutku...Teď už to vím."
Gagi

„Od 16 let trpím migrénami.Nyní je mi 56 let.Jediná léčba, která na mě a na mé skupinové
migrény  funguje,  je  lék.Beru  si  1/4  zrnka  rýže  na  noc  před  spaním.Lék  doslova  eliminuje
všechny  klastrové  a  neklastrové  migrény.Když  mi  dojdou,  migrény  se  vrátí.Vyzkoušel  jsem
všechny léky na migrénu a žádný z nich nezabírá tak dobře jako lék.Nemusím trpět kodeinovým
mozkem ani žádnými vedlejšími účinky.Tohle pro mě byl seslaný bůh."

"Od  začátku  mých  migrén,  vyléčeno  30-45  minut  poté,  co  si  dám  trochu  oleje."Bez
bolesti.Žádná  nevolnost/zvracení.Žádná  citlivost  na  světlo/zvuk.Pryč!RSO  je  správná
cesta.Jedna láska." Allen
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„Pomáhá mi to na lupus, fibromylagii, migrény, úzkosti.Nemohl jsem bez toho žít.Cítil jsem se
hůř na všech prášcích.Tento lék mě denně zachraňuje.“ Jessyca

„Také  mi  to  vyčistí  lupus  v  kůži!Moji  lékaři  mi  to  nikdy  neřekli,  nabídli  pouze  předpis  na
steroidy.Ale zklidnilo to hrboly a odešly s ŽÁDNÝmi nepříznivými účinkyefekty.” Cesmína

"Používám olej na bázi kokosového oleje na spodinu lebky, spánky a čelo na migrény...funguje
během několika sekund." Shirley

„Vlastně mám schizofrenii  a  léčebné konopí  užívám kvůli  vedlejším účinkům souvisejícím s
mým stavem, jako je úzkost a nespavost.Lék funguje, od té doby, co jsem začal častěji užívat
léky, jsem schopen spát, což jsem dříve nemohl.Mnoho mých příznaků se objevuje, když mi
chybí spánek.Nikdy jsem nezažil hlasy na konopí, mám pocit, že mě před nimi vlastně chrání...“
Jose

-- Souhlasím, Jose, nedostatek spánku je příčinou mnoha duševních stavů.Zcela logicky, když
se člověk nevyspal, necítí se tak dobře, jako po deseti hodinách osvěžujícího spánku po požití
oleje.JB

"Léčím Lyme konopným olejem."Teď hlavně Bartonella.Nemohl jsem bez něj spát, nemohl jsem
bez něj jíst a neustále jsem se bez něj potil.Jsem si jistý, že mnoho dalších nepříjemných věcí,
ale nechci z toho odejít, abych to zjistil!A abych dodal, první týden jsem seděl, ale pak už to šlo
hladce!!!“ Maggie

„RSO A ALERGIE NA MED.Šel jsem za svým přítelem.Má rýmu v krku a právě se vrátila od
svého lékaře se spoustou antibiotik.Tak jsem jí včera dala kapku oleje, natřela si krk a krk a šla
spát.Obvykle hodně mluví, někdy si říkám, jestli vůbec dýchá, když začne mluvit, tentokrát byla
nejtišší, jakou jsem kdy viděl.

Ráno jsem jí uvařil čaj a řekl jí, ať si vezme ten bílý hrnek, protože do druhého jsem dal med.Je
alergická na med, jeho kapka může způsobit masivní alergickou reakci, která by vyžadovala
okamžitou lékařskou pomoc.O půl hodiny později jsem se podíval, jak se jí ve svém pokoji daří,
a jistě jsem u její postele viděl bílý hrnek na kuchyňském dřezu a ten druhý se třemi lžícemi
medu.Naštěstí  na  svém těle  necítila  nic  špatného,  žádné  škrábání  v  krku (což  je  většinou
známka počínající alergické reakce).Tak jsem jí dal další velkou kapku oleje.Stále je v posteli,
dívá se na film, šťastně se šklebí a říká, že tohle je nejlepší „nemoc“ v jejím životě.

Pro mě je to jen další potvrzení toho, jak účinná je správně vyrobená RSO na alergie všeho
druhu.A také jsem rád, že tu mohu sedět a psát to místo toho, abych seděl někde v nemocnici a
přemýšlel, jestli přežije šálek čaje s medem nebo ne.JB”

"Vyřešil můj absces na zubu za 2 dny, pryč!" Susanna

„Zlobím se,  když  čtu  tyto  pravdy,  protože  vím,  že  jsou  to  pravdy.Trpím bipolární  poruchou
spojenou s úzkostí a těžkou nevolností, a to i přesto, že mám zdravotní kartu prostřednictvím
státu.Nemohu kouřit,  protože většina  zaměstnání  dnes testuje  drogy  a  dělá  náhody.Konopí
uvolňuje mou mysl a umožňuje mi cítit se, jako bych skutečně mohl znovu dýchat.

Absolutně pohrdám vládou za vše, co má nebo se nám snaží vzít, aniž bych se kvůli tomuto
hněvu a úzkosti řádně vyléčil.Bojím se o svůj psychický stav.Jsem v naprosté vazbě a budu tím
trpět jen já, ne vláda."

-- Velmi dobře rozumím tomuto pocitu, Amando.Konopí by mělo být regulováno zhruba stejně
jako čaj.JB

"Cítím se díky tomu lépe a lépe spím, než jsem kdy v životě měl."Mám vzácnou formu epilepsie,
fibromyalgii, degenerativní onemocnění plotének fáze 2 v dolní části zad a spoustu zažívacích
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problémů.Jakmile si budu moci dovolit být na něm trvale, doufám, že vysadím všechny své léky,
které pouze zmírňují mé současné příznaky.“ Anděl

"Můj táta zemřel, když mohl být vyléčen, moje srdce bylo zlomené téměř 2 roky, kéž bych o tom
věděl." Ann

"To samé, ale byla to moje máma."Vězte, jak se cítíte." Roberte

"Od  člověka,  který  byl  zachráněn  tímto  olejem,  když  jsem  prošel  rakovinou,  se  lidé  musí
probudit!!Měl jsem 52 prášků denně!Provádím léčbu, která mě málem zabila!Můj přítel dostal
trochu oleje a přinesl mi ho!Byl jsem 100% proti!!Myslel jsem, že neexistuje žádná cesta a budu
vržen do vězení!!Nechal to s pokyny pro Google Ricka Simpsona.

Uplynulo pár dní, měla jsem totální bolesti a snažila jsem se nemyslet na vedlejší účinky, které
tato léčba způsobila, dostala jsem se na klín!!Další věc, kterou vím, bylo o 11 hodin později!!!
Wow!!Přestal jsem s léčbou, pomalu jsem bral méně a méně léků, abych dostal téměř všechny
tyto léky pryč,  a začal  jsem s olejem!!Sakra,  tak dobře jsem se necítil  už rok!Zavolal  jsem
svému příteli  a  on se snažil,  ale  dokázal  mi  sehnat  další  olej!Jsem živým důkazem,  že to
funguje!!Stále bych na tom byl,  kdybych mohl,  ale je to finanční  záležitost!Jo a pořád mám
rakovinu, ale ne tak hroznou a nedělal jsem žádné skeny, nic jen žiju!Mám gen BRCA, takže
vždycky budu mít rakovinu, ale díky tomuto oleji jsem naživu!Děkuji." Celiia

„Teze Raye Peata, ke které po mnoha letech výzkumu plně dospěl, je, že příjem cukru, škrobu,
soli by měl být relativně vysoký pro účely žaludeční kyseliny, bílkovin by měl být vysoký, ale v
poměru něco jako 4:1 ve vztahu k sacharidy, nenasycené tuky nejsou nutné a navíc poškozují
mitochondrie, kofein zastavuje buněčný stresový cyklus kanibalizací bílkovin nebo tuků a použití
aromatázy  k  přeměně  těchto  nenasycených  tuků  na  estrogen.Progesteron  je  hlavním
ochranným hormonem správného buněčného metabolismu a vitamin E dokáže zabránit oxidaci
nenasycených tuků již v těle.Společná práce Raye Peata a Ricka Simpsona by absolutně zničila
největší ponziho schéma bídy, jaké bylo ve známé historii vymyšleno.“ Andrew

"Pomáhá mému IBS a působí jako přirozené antispasmotikum na bolest tlustého střeva, kterou
mám."Lepší než ty prášky, co mi chtěl dát pan doktor, na receptu je napsáno, že tento lék může
časem užíváním bránit přirozenému trávení a mohu být na něm závislý na trávení?Závislý na
tom?Ale doktor zjistil, že přínosy převažují nad riziky?hmm!?Ne, díky!" Marie

„Tady jsou využití a úspěchy, kterých jsem osobně dosáhl při použití pouze 1,5 velikosti zrn rýže
za den – nic blízkého gramu, jak je potřeba pro léčbu rakoviny.

1 - snížil můj krevní tlak z 189/99 na 145/84, což je úžasné.

2 - vyléčená infekce u popálenin 3. stupně aplikovaná lokálně jen na 2 použití!

3 – trvalo 3 dny, než se zduřené lymfatické uzliny vrátily do normálu poté, co byly oteklé déle
než měsíc

4 - ohromně pomáhá mému psovi, kterému je 14 let a má rakovinu nosu, stříkám jí do nosu
mikromlhu rso a olivového oleje - také jí pomáhá s energií, kontrolou blech a artritidou

5 - Nezačal jsem příliš hubnout, ale možná 4-5 liber za měsíc beze změn, ale doufám, že se to
zvedne

6 - Už žádné používání pomůcky ke spánku, snadno upadněte do hlubokého spánku

7 -  pomohl  vyléčit  skřípnutý nerv s odpočinkem, ale dotkl  se bolesti  tam,  kde žádné volně
prodejné  léky  nemohly.
Miluji tento olej...opravdu zachránce života." Přežití

- 146 -



„Rick Simpson navždy změnil  můj  život.Všechno,  co jsem si  myslel,  že vím o konopí,  byla
lež.Na  RSO  jsem  od  října  2012  a  v  životě  jsem  se  necítil  lépe.Můj  metabolismus
anonormalizované.Vypláchl jsem prášky na vysoký krevní tlak.Můj žaludek funguje normálně
poprvé od střední školy.To vše díky Ricku Simpsonovi.Shodil jsem 30 liber, aniž bych to zkusil, a
nemohl  jsem  to  vrátit,  kdybych  to  zkusil.Užívám  1-2  gramy/den  perorálně.Kupuji  olej  a
rozdávám ho zdarma nemocným lidem způsobem Ricka Simpsona a budu v tom pokračovat na
počest mého zesnulého otce Solomona Marsdena.RSO je skutečná medicína a každý doktor,
který to nepozná, by se měl vrátit do školy.“ Wilhelm

„Odebrali mi všechny léky na bipolární úzkost a problémy se spánkem!!! Dávka je důležitá a trvá
trochu pokusu o její správné dosažení!!“ Kara

"Byl jsem nucen užívat léky, které způsobují Parkinsonovu chorobu - ale můj skutečný bůh mi
daný lék pomohl překonat zabíjející účinky cukrovky."RSO je určitě lék.Díky Ricku!" Davide

"Mám Parkinsona...  A prošel jsem 4. stádiem kolorektálního karcinomu."VYLEČIL TO olejem
Ricka  Simpsona.Celkové  náklady  pod  2000,00.Typický  pacient  s  rakovinou  dá  lékařskému
zařízení  téměř  200  000,00.Existuje  důvod,  proč  nechtějí,  aby  se  to  dostalo  ven,  a  proto
nemocnici  vlastní  a  provozují  farmaceutické  společnosti.KONOPNÝ  OLEJ  FUNGUJE!!!Moji
lékaři o tom odmítli dokonce mluvit, protože se bojí farmaceutických společností!“ Závětří

"Ano.Pomáhá při Parkinsonově chorobě.Existuje video, jak to muž používá a je vidět změna k
lepšímu.Moje prateta má Parkinsona a právě jí diagnostikovali nádor na mozku.Stěhuje se z
Ohia do Pensylvánie, aby žila s mými prarodiči, a začneme s ropou co nejdříve.“ Darlene

Spánek, nespavost
"Ach ano, nespavost." Bylo to špatné, teď spím jako skála." Laura

"Mám ten nejúžasnější spánek."Už asi dva týdny používám RSO a mám vše v pořádku, cítím se
zdravý  a  spánek  je  úžasný.Pet  scan  za  3  týdny  pro  kontrolu  velikosti  více  nádorů...Mám
důvěru." Laura

"Aaryn: Myslím, že jsem snědl trochu moc velký kousek...ale není to špatné!Možná je čas jít
spát.

-- Jaký byl spánek, Aaryn?JB

Aaryn:  Skvělé!Stále  odpočívám!Zjišťuji,  že  už  mi  pomáhá  s  depresí  a  úzkostí.Ten  olej  mě
rozesměje, lol.

Měl jsem tady dalšího pacienta, kterému jsem ukazoval, jak vyrobit olej, a také má úzkost.Také
se smál.Bylo to skvělé.

Poslední 2 dny jím 4x denně množství o velikosti rýže a léky jsem musel inhalovat méně často a
bolí mě minimálně.“

-- Tak by měla vypadat léčba vážné nemoci, ne?Pacient spí, vstává svěží, hodně se směje sám
sobě a hlouposti  celé situace,  nepociťuje stres,  úzkost  ani  vedlejší  účinky chemických léků
apod.Mně osobně by se to určitě moc líbilo.JB

"Já jsem na konopném oleji několik podmínek a nikdy jsem tak dobře nespal ani se necítil tak
dobře."...Děkuji Ricku Simpsonu a JB za to, že jste dostali zprávu, že tato rostlina dělá zázraky
se  vším,  co  si  lze  představit!!Udělejte  to  lidi  a  uvidíte  sami!!Je  to  jediný  způsob,  jak  to
udělátestaň se opravdovým věřícím, věř mi!!”Val

-- Děkuji, Val.Je pravda, že nic se nevyrovná osobní zkušenosti s tím, co olej dokáže.Jakmile to
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vyzkoušíte, například na popáleninu nebo bodnutí komárem a svědění a bolest během několika
sekund zmizí, každý vám může říkat, co chce, ale olej bude stále tím nejlepším lékem, jaký
existuje.A budete toho chtít mít doma kýbl, kdyby se náhodou něco stalo.

Nemusíte  věřit  ani  slovu,  které  říkáme,  prostě  vyrobte  olej,  najděte  někoho  s  popáleninou,
rakovinou  kůže,  diabetickým  vředem,  aplikujte  jej  lokálně  a  sledujte,  co  se  stane.Pak  si
pamatujte, že totéž se stane uvnitř vašeho těla, když požijete olej, a to je asi vše, co potřebujete
vědět, opravdu.JB

Pro ty, kteří si myslí, že žádný výzkum léčebného konopí nebyl proveden.Informací na to, aby
bylo konopí dnes legální, je více než dost, je to prostě lež, že nemá žádnou lékařskou hodnotu
a  že  jeho  účinky  nebyly  vědecky  prokázány.Konopí  se  v  medicíně  nepoužívá,  protože  je
neúčinné, jeho hlavním problémem je, že je tak účinné (a levné).JB

„V tuto chvíli debatuji o tom, zda konopí může nebo způsobuje psychózu/schizofrenii.Protože
oni, cituji, „znají příliš mnoho dospělých, kteří vykouřili hodně hrnce a nyní mají různé duševní
problémy“. Co bys taky řekl někomu, kdo ti to řekl?Debata byla spuštěna tím, že jsem kliknul na
tlačítko  Líbí  se  mi  na  kresleném  obrázku  rodičů,  kteří  vyprávějí  svému  dítěti  o  výhodách
konopí!!“

-- Kathy, řekl bych jim, aby si přečetli Rickovu knihu.Olej při jídle léčí psychózu/schizofrenii a
když ji vyléčí, tak ji zcela logicky nezpůsobuje.Jediné, co musíte udělat, je najít správný kmen
nebo kmeny a olej nebo oleje nebo jejich kombinace pro tento stav.To je všechno, opravdu.JB

"Čím více sedativ,  tím lépe."Používám ho večer před spaním a funguje.Teď spím 8 hodin v
kuse.Odpočinek byl pro mě to nejlepší.Síla 80% a vyšší vám chvíli trvá, než si na ni zvyknete,
ale dostanete se k ní.Začněte s 0,01 ml podle návodu a dále pokračujte.Zkoušel jsem spustit
0,025...příště  jsem  si  vzala  jen  těch  0,01  ml.Těch  0,025  ml  mě  položilo  na  gauč  na  10
hodin.Buďte opatrní, ale nezapomeňte si to vzít.Jak jsem řekl Noc je pro mě ten pravý čas.Může
fungovat přes den a ODPOČINOVAT v noci." John

„Mám RS a neustále trpím bolestmi všude, včetně extrémně silných bolestí hlavy.Mám chvění,
které  vydávají  nohy,  a  tak  dále.Stále  se  mi  nedaří  sehnat  nic,  co  by  pomohlo  s
bolestí.Nedovolím,  aby  mi  nasadili  něco  silného,  protože  se  nechci  stát  závislým  na
drogách.Takže trpím!!Možná to zkusím, zapomněl jsem, jaké to je spánek, neustále vzhůru.“
Donna

-- Donno, vyzkoušejte ten olej, určitě vás nechá spát.JB

„Už jsem na konopném oleji několik stavů a nikdy jsem tak dobře nespal a necítil jsem se tak
dobře....děkuji Ricku Simpsonu a JB za to, že jste dostali zprávu, že tato rostlina dělá zázraky
se vším, co si lze představit!!Udělejte to lidi a uvidíte sami!!Jedině tak se staneš opravdovým
věřícím, věř mi!!” Val

"Dávám olej  svému snoubenci  a  on  si  toho moc  nevzal  a  tak  ho to  unavuje."Většinu  dne
prospí.Na den nebo dva ho z toho sundám, abych viděl, jaké změny to udělá...pak mu možná
dejte malinký kousek, jako je 1/2 zrnka rýže (alespoň to jsme četli), možná jsme mu to rychle
nakopli.“ Bojovník proti glioblastomu

-- Jasone, pocit ospalosti je v pořádku a chcete, aby pacient spal co nejvíce.Sedativní účinek za
pár týdnů odezní, ale není to nic nežádoucího, ba naopak.Všechno nejlepší, JB

Otázka: Udělat dnes něco pro muže, o kterém bílé pláště řekly, že mu zbývají dva týdny života a
už pro něj nemohou nic udělat.Doufám, že brzy budu mít pro všechny dobré zprávy.Snaží se ho
také přimět, aby přestal kouřit a změnil svůj jídelníček a další, aby jeho imunitní systém dostal
šanci bojovat.Děkujeme Rickovi a JB za vaše znalosti a za poskytnutí skutečného léku.
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A: Dave, nech ho kouřit, nezáleží na tom, jestli sní olej.Navíc bude hodně spát, takže stejně
nebude tolik  kouřit.Co se týče teď změny jídelníčku,  no,  měl by to změnit  rozumně, ale ne
drasticky, ať jí, na co má chuť.Ne nutně párek, ale něco rozumného.Zvyšte pH jeho těla, nechte
ho jíst semena ze dvou jablek každý den.Nejdůležitější je dostat do něj co nejrychleji co nejvíce
oleje.Stále je tu šance.Nejlepších výsledků dosáhnete kombinací jedení oleje, čípků, vaporizace
a místního použití.I když to nestihne, bude žít maximálně kvalitní život až do konce, a to je také
velmi důležité.Jsem si  jistý,  že to bude více než dva týdny,  ale uvidíme.Lékaři  nemají  vždy
pravdu se svými předpověďmi, když do hry vstupuje ropa.Všechno nejlepší, JB

"Spím velmi tvrdě a déle než obvykle."Jakmile vstanu, cítím se velmi odpočatý, ne otrávený jako
při kouření.“ Terry

"Spím dobře a sním, ale vstávám omámená."Trvá to hodiny, než přijde, a pak to trvá dlouho,
dlouho.Používám  ho  každý  večer.Odstraňuje  mou  bolest  z  artritidy  a  nechává  mě  spát."
Kateřina

„Mám rakovinu a spánkovou apnoe.Nejen,  že se úžasně vyspím, ale ani se neprobouzím z
návalů horka.Je to požehnání.” Stephanie

"Je to jako být šťastně mrtvý!" Mal

"Moje mysl bez toho je jako dopravní zácpa v New Yorku."S ním - uvolňuje jej do stavu zenové
zahrady, přičemž stále funguje na normální úrovni." Andris

„Mám poruchu spánku již 20 let, RSO olej mi poprvé pomohl spát a po probuzení jsem bez
bolesti!Jé!” Bonnie

"Mám vyhřezlou ploténku, která tlačí na můj sedací nerv, což způsobuje silnou bolest vystřelující
z dolní části zad dolů po levé noze až k prstům u nohy."Bral jsem 3 ibuprofen každé čtyři hodiny,
jen abych mohl vstát z postele a mohl chodit.Olej jsem začal brát téměř před dvěma týdny na
bolest a zánět.Nyní nepotřebuji žádný ibuprofen, spím lépe než kdy předtím, mí spolupracovníci
komentovali mou lepší náladu a celkové štěstí.CÍTÍM SE DOBŘE!" Jennifer

„Dávám svému 14letému Pitovi olej už 4 týdny na rakovinu.Občas se trochu 'škubne' a opije,
když jí dám moc, ale když ta hektika opadne, spí jako štěně.Odmítla brát veterinární léky, takže
jsme místo toho dostali nějaký olej.Ještě brzy, ale zaznamenávám její pokroky.Trvalo asi týden,
než si na olej zvykla a znovu se u ní objevila chuť k jídlu.Žárlím, protože si v této fázi můžeme
dovolit jen olej pro její Miluj krásné příběhy všech!“

„Mám sociální fobii (lépe řečeno sociální úzkostnou poruchu), depresi a nespavost.Nikdy jsem
si ten olej nevzal, protože ho nemůžu najít tady, kde žiju, a také ho nemůžu sám pěstovat a
extrahovat...ale kouřil jsem asi desetkrát, cítil jsem, že po prvním pokusu jsem teď mohl spát,
kdykoli jsem se cítil unavený, měl jsem svůj „celoživotní měsíc bez deprese“, nikdy jsem se
necítil  tak  šťastný  (žádná  deprese)  a  se  vší  tou  vitalitou,  i  když  jsem kvůli  tomu užíval  ty
nejúčinnější  léky  (které  mě vedou k  dalším zdravotním problémům),  i  moje  sociální  úzkost
(fobie) se hodně snížila a nepotřeboval jsem být „vznešený“, abych to cítil, kdyby Kouřil jsem 1
nebo dokonce 2  dny předtím a  musel  jsem jít  ven a  mluvit  s  ostatními  lidmi,  zůstávat  na
veřejném místě (což tato porucha znemožňuje), TEĎ JSEM TO MOHL UDĚLAT, cítil jsem se
znovu  naživu  jako  „normální  člověk“,  žádný  lék  to  neudělal.Problém je,  že  kvůli  zákonům,
přednosti byliny, plus společenským předsudkům a neznalosti o rostliněuž to nemůžu ani kouřit,
nechci se dostat do "high", prostě chci znovu žít bez těch život omezujících problémů.Existuje
spousta anonymních lidí, kteří žijí jako já s nějakou fobií a jinými poruchami a myslím, že olej
může být řešením.“ Pablo

"Můžete se zeptat Ricka a nebo JB, zjistili jsme, že použití produktu, který obsahuje 20-30%
sativa, je jednou z nejlepších kombinací pro problémy související s úzkostí." Brewster
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-- Rádi pracujeme s indica dominantní sativa kříženci s 20% THC nebo více, přesně z těchto
důvodů.Účinky těch nejlepších olejů jsou extrémně silné a sedativní, přesto euforické a ještě
lepší afrodiziakum.Když dáte pacientovi lék s takovými účinky, můžete si být téměř jisti, že ho
bude  užívat.Kdo  by  nechtěl?Spíte  dobře,  vstáváte  odpočatí,  euforičtí  a  plní  touhy  udělat
někomu radost.Komu by se to nelíbilo?JB

„Gratuluji, to jsou dobré zprávy!Je to velmi účinné na mnoho věcí...Můj strýc měl v plicích nádor
velikosti grapefruitu.Dávali mu 6 měsíců života...Natíral si jím hlavně hrudník a záda, protože
když to jedl, tak moc spal...lolTahle úprava to zmenšila na velikost vlašského ořechu...byla skoro
pryč...a to už byl rok a půl...doktor byl ohromen, ale přesto nařídil chemoterapii...Té samé noci
měl můj strýc infarkt... skončil s několika infarkty a zemřel na ně, ne na rakovinu... chemoterapie
je příliš krutá...Držte se přírodních léků a zvládnete to!“ Dougu

„INDICA je  sedativum  v  dobrém  slova  smyslu!Pokud  pijete  hodně  čisté  nefluoridové  vody
(přidávám vymačkaný citron) kvůli vysychání očí a krku během spánku.Trvalo mi dva měsíce
maximálního dávkování, než jsem to konečně udělal správně, takže spím celou noc a vstávám
svěží!Už žádná nemoc!Jsem šťastný věřící, který si dělá vlastní!“ Linnea

"Sedativum jako v uspej zadek sedativum."Žádné bolesti, žádné bolesti, jen příjemná jízda ke
zdraví.“ John

„Oceňuji, že se každý den dozvídám o RSO a o tom, co udělal pro lidi/zvířata.Pokud tento olej
dělá to, co říkají, je třeba ho křičet z nejvyšší hory - ne utišit.Osobní zkušenost s tím nemám, ale
určitě  bych,  kdybych  já  nebo  někdo,  na  kom  mi  záleželo,  zjistil,  že  to  potřebujeme.
Mezitím jsem přečetl co nejvíce příspěvků.Ještě jsem nečetl příspěvek, který říká: "Díky Ricku
Simpsone - úplně mě to udivilo, bylo to cool, kámo." Debbie

-- Děkuji za vaši podporu, Debbie, jsem si jistý, že brzy napíšete příspěvek, který přesně to
řekne.Pocit v těle, když člověk požije správnou dávku správného RSO pro ně, lze popsat pouze
jako „velmi cool“. Nebo extrémně cool.Nebo možná úžasně cool.Je to jeden z nejpříjemnějších
pocitů, který může člověk zažít, je velmi přirozený, uklidňující a uklidňující.

Jak říkáme, nejlepší oleje mají při požití velmi sedativní, ale euforický účinek.Takže se dobře
vyspíte  a  pak  se  probudíte  s  chichotáním jako  dítě.A když  dobře  spíte  a  probouzíte  se  s
chichotáním,  je  pravděpodobnější,  že  se budete  cítit  dobře a  odpočatí,  než  když  se dobře
nevyspíte a nebudete se s chichotáním probouzet.A když se budete cítit dobře a odpočatí, vaše
tělo se logicky uzdraví a bude podávat lepší výkon.Žádná raketová věda, jako vždy u konopné
medicíny.JB

"Spící??Byl jsem týden na oleji a většinu jsem prospal.Četl jsem, že Rick říká, že tak se tělo
léčí, takže je to normální?Dokazuje to, že olej, který používám, je dobrý?" Sharon

"Vůbec žádné problémy... :) Vlastně z toho mám docela dobrý spánek.Dával jsem to do kousku
tenkého toaletního papíru a koulel jsem to do koule, takže to praskalo jako pilulka, nebo to balil
do chleba.Pak někdo řekl, že tp je nebezpečné, tak jsem chtěl vědět, co dělají všichni ostatní.;)
Díky hoši.@jb Jsem na gramech bez problémů, kromě dobrého spánku a trochu pomalého
pohybu, když se probudím.“ Christina

„Jako vojenský veterán s PTSD, poruchou spánku, bolestí dolní části zad (v důsledku nehody
na padáku), úzkostí a onemocněním ledvin je RSO jednou z mála metod/forem, které mohu
užívat konopí.Konečně v noci spím, zhubl jsem 20+ kilo díky kvalitnímu spánku a od včerejška
se moje ledvinové laboratoře,  které se konají  dvakrát  ročně,  zlepšily.Moje laboratoře se tak
zlepšily,  že  teď  musím snížit  dávkování  léků,  protože mám příliš  nízký  krevní  tlak.Všechny
pozitivní známky toho, že užívání RSO v noci zlepšuje kvalitu mého života.“ Corwin

„Můj  bratr  trpí  vážnými  problémy se  vztekem a  byla  mu diagnostikována  hraniční  porucha
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osobnosti.Dokáže chňapnout  na kapku desetikoruny,  řečeno prostřednictvím denního režimu
konopných květů i extraktů, a přitom dokáže vyvážit svou náladu a žít normální šťastný život a
oprostit se od všeho kromě občasné epizody, kterou nikdo netrápí. perfektní, ale osobně mohu
říci, že bez konopí by byl můj bratr pravděpodobně úplně jinde.

...Věřím,  že  osoby  trpící  paranoiou  kvůli  konzumaci  konopí  jí  trpí  kvůli  své  neschopnosti
vyrovnat  se s jeho přirozenými schopnostmi otevírání  mysli  a  smyslem pro vědomí vašeho
podvědomí.Mám pocit, že velká část paranoie spojené s užíváním konopí je výhradně placebo
a pramení z rané éry prohibice konopí z propagandy Reefer Madness.“ Corey

"Smíšený...Někomu to  pomáhá,  ale  jiným se  to  zdálo  ještě  horší.Určitě  to  pomáhá s  mojí
úzkostí!Měl jsem velmi stresující práci, která způsobovala škubání mých svalů...Po odběru oleje
to  všechno  zmizelo.Dost  mě  to  uvolnilo,  když  jsem  si  uvědomil,  že  už  tu  zasranou  práci
nepotřebuji a skončil jsem.“ Vřes

"Jsem bipolární a kdykoli si dám trochu oleje RSO, jednoduše řečeno mám pocit, jako bych už
nebyl bipolární, je to dobrý pocit." Josefe

"Jsem veterán s PTSD a úzkostí."Už nemusím brát xanax na kontrolu útoků.Pořád beru ssri,
který to utlumí, ale když cítím, že něco přichází na trochu oleje, stáhnu dýmku nebo vape a je
mi dobře.“ JR

"Ano, dělá hodně jako stabilizátor nálady při  PTSD a mírném manickém chování a panické
poruše, pokud je užíván správně." Jennifer

"Ano, velmi, velmi."U Fabryho choroby a neurofibromatózy dochází k velkému poškození nervů,
které také způsobuje úzkost.Mám úplně jiný pohled na život.Marihuana změnila můj život  a
ukázala mi, jak krásné je být naživu.“ James

"Nikdy v životě jsem na tom psychicky nebyl lépe."Už dva roky používám RSO a nemám žádné
léky a potřebuji  jen jednou za čas olej.Vezmu si  pár  teček a mám pocit,  že nejsem vůbec
bipolární ...a trpěl jsem s tím tak dlouho...Věřím, že mi to zachránilo život a pomohlo i s mnoha
dalšími neduhy...Cítím se požehnán, že mám znalosti a schopnost růst a vyrábět svůj vlastní
SKUTEČNÝ lék.

Začal jsem před dvěma lety letos v červnu a bral jsem pouze 65 mg denně.Použil jsem kmen
Blue Cheese, který má převahu indica a vysoký obsah CBD a nižší obsah THC.Zkoušel jsem
také skvrnu sativa, která byla příliš silná a dělala mi trochu úzkosti,  takže jsem se vrátila k
skvrně indica a udělalo to zázraky...Bral jsem ho každý den po dobu 30 dnů a teď ho musím
brát,  až  začnu  být  trochu  mimo...Skvěle  to  také  fungovalo  na  cukrovku  mého  manžela  a
záchvaty mého táty a rakovina mého přítele jsou v remisi...V mém životě to skutečně udělalo
velké věci.Hodně štěstí a doufám, že najdete kmen, který vám bude dobře fungovat.“ Sara

"Absolutně.Je to jediná věc, která mi pomohla s úzkostí a PTSD.Vysadil jsem si 4 antidepresiva
na předpis (po deseti letech experimentování se všemi dostupnými antidepresivy a nedokázal
jsem je najít  bez oslabujících vedlejších účinků) a již  se neléčím alkoholem.Léta jsem trpěl
úzkostí a PTSD po těžké autonehodě v roce 2007.Nikdy jsem neřídil 4 roky.Nyní zpět k práci
řízení pro Homecare Agencyznovu a vděčím za svůj život této rostlině.“ Donna

„Nesmírně pomáhá při  depresích,  které doprovázejí  chronická onemocnění.Nemohl  jsem se
soustředit, abych zůstal na střední škole, ale pomocí konopí jsem byl schopen „upgradovat“ na
vysoké  škole  z  Gr.9-12  za  6  měsíců.Nemám  ponětí,  proč  nemám  PTSD  z  let  násilného
fyzického zneužívání, kromě toho, že jsem pravidelně užíval konopí, takže to s tím možná má
něco společného.Počítají se tyto věci?" Laurie

"Ano.Trpěl jsem ADHD, PTSD, depresemi.Kvůli oleji teď neberu žádné léky." Jerissa
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„Úzkost,  záchvaty paniky a deprese.Květiny více než olej.Kouření  květů Indica má tendenci
zhoršovat úzkost, pokud jsem uprostřed dobrého útoku.Léčivé přípravky s olejem to však nikdy
neudělaly.Bez ohledu na to, z jakého kmene byl olej získán." Sarah

„Můj táta je veterinář a trpí PTSD.Olej a pupen mu hodně pomáhají!“ Jenny

"Pomáhá mé dceři při záchvatech úzkosti."Snižuje frekvenci a intenzitu." Suzanne

„Mám bipolární poruchu, PTSD (boj v Kuvajtu v roce 1991) a trpím úzkostí a nespavostí.Konopí
mi pomohlo se všemi těmito příznaky, a i když mi lékaři říkají, že příznaky zhoršuje (býčí hokej),
vím jistě,  že  mi  pomohlo  udržet  si  kontrolu  nad sebou samým a ve velmi  těžkých dobách
zabránilo mnoha zraněním ostatních. .Přísahám na to." Adriane

"Určitě pomáhá stabilizovat bipolární stav, léky, které dostanete od lékaře, vás buď zabijí, nebo
poškodí váš sexuální život." Andrew

„Používám indiku na bolest a sativu na své problémy s PTSD a úzkostí.Zjistil jsem, že směs
těchto dvou kmenů vyvažuje mé problémy a zpomaluje moji hyperaktivitu na úroveň, která mě
přestává být nebezpečným pro sebe.“ Stuart

"V tuto chvíli pomalu pracujeme na snížení jeho psychofarmak pro bipolární."Jeho lékaři jsou
proti tomu mrtví.Vidím, že mu předepsané léky dělají „kašu“ z jeho mysli.S RSO jsme již měli
neuvěřitelný úspěch, takže se na to nyní díváme.

Můj manžel je bipolární se silným důrazem na mánii.Po mnoho let se sám léčil alkoholem, ale
když před 4 lety vystřízlivěl, od té doby s mánií bojoval.Pouze znepokojivá rozmanitost drog
udržuje mánii na uzdě.Ale také se zdá, že má Alzheimerovu chorobu.Samoléčba alkoholem
pomáhala po mnoho let, ale alkoholismus je problém, který je také potřeba řešit.Teď už máme
plné zuby léků.Takže ještě jednou vezmu věci do našich rukou.

Na lécích je jeho kvalita života dost na prd.Pouhé snížení jedné z mnoha jeho pilulek za den
znamená rozdíl (právě začal snižovat, takže to musí být postupné ze strachu z maniakálního
záchvatu).Byl  na  RSO  asi  2,5  měsíce  kvůli  jiným  problémům  s  nejneuvěřitelnějšími
výsledky.Takže teď se cítím bezpečně a pomalu mu snižuji léky.To umožnilo nyní zaútočit na
tento další zdravotní problém!“ Deborah

„Používal jsem to 12 měsíců, abych se zbavil závislosti na chemických látkách.Nejen, že mi to
pomohlo spát a pomohlo to s „učebnicovými“ abstinenčními příznaky, které jsem prožíval, jako
je PTSD, deprese, úzkost a mnoho dalších problémů s duševním zdravím.Netřeba dodávat, že
jsem se snažil podělit se o skutečnost, že THC a léčiva v podstatě udržují můj zdravý rozum a
duševní zdraví pohromadě během léčby.“ Chantelle

„Problémy  týkající  se  alkoholismu  /  zneužívání  návykových  látek  je  třeba  považovat  za
„kvalifikační  podmínky“  ve  státech  s  takovými  lékařskými  zákony.Lékařská  marihuana
zachránila životy mnoha alkoholikům. Jime

"Rýžové zrno v hodnotě jednoho dne po dobu asi pěti měsíců absolutně vyléčilo mou úzkost a
depresi... Od užívání oleje uplynuly téměř 2 roky a žádné příznaky." Daniel

"Do týdne po užití oleje jsem vysadil antidepresiva proti úzkosti a opiáty."Myslím, že jsem byl ve
vážném nebezpečí ztráty kuliček.Díky bohu za fénixovy slzy." Edie

"Pomáhá mi na deprese, a protože jsem těžce postižený, trpím docela depresí z nedostatku
aktivity a bolesti." Ricku

„Po  narození  syna  jsem  měl  špatné  období,  po  rozchodové  depresi  a  ztratil  jsem  oba
rodiče.Konopí seslal Bůh!!” Loren
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"Pomohlo to mému stresu a úzkosti bez konce za posledních několik let, ve skutečnosti doslova
na dlouhou dobu zmizely."Žádné léky nefungovaly stejným způsobem...“ Stuarte

„Pomáhá proti ztrátě spánku v důsledku úzkosti a záchvatů paniky v noci, pokud se užívá 1
hodinu před spaním.Je to úleva, každý, kdo prochází měsícem nedostatku spánku, ví, jak je to
vyčerpávající.Také vás udrží v dobré klidné náladě dobrou část dne.“ Kat

"Pomohl  mi  s  migrénovými  bolestmi  hlavy,  obsedantně  kompulzivní  poruchou,  úzkostí,
nejistotou,  komplexem méněcennosti,  shrnuto  všechno  a  vyléčilo  to  depresivní  bytost  za  3
týdny." Riddhi

"Chronické  stresové  problémy,  které  vytvářejí  vysoké  BP."Moje  hladina  stresu  se  okamžitě
uklidňuje  pomocí  konopí.Vaping  pomáhá  překonat  špatné  chvíle.Přesouvám  se  pouze  na
poživatiny a nevýhodou této metody je, že musím čekat, až se můj systém vstřebá.Měl jsem
dost praxe, že jsem schopen trpělivě čekat tu půlhodinu, a pokud je to obzvlášť vystresovaný
okamžik, vrátím se ke svému vaporizéru.“ Andie

"Mám zlomená záda a nervy a konopí je jediný lék, který mi pomáhá spát a vyrovnat se s mým
dnem!" Leslie

"Pomáhá mi to v noci omdlít, takže se můžu probudit opravdu brzy do práce." Matt

Vzácné nebo ne tak časté nemoci a nemoci
„Olej Ricka Simpsona tě vzrušuje, když se probudíš a uvidíš, co se ještě vyléčilo.Jsem tím tak
nějak posedlý.“ Natálie

QAhoj Ricku/JB, slyšel jsi někdy o vzácném onemocnění porfyrie?Pokud ano, léčili jste někoho
pomocí RSO a jaké byly výsledky?

A.Ne, nemám.Ale soudě podle toho, co jsem o tom četl, nevidím důvod, proč by to olej neměl
pomoci vyléčit nebo dostat pod kontrolu.Rozhodně pomůže s příznaky tohoto vzácného a jistě
velmi nepříjemného stavu.

Dodržela bych protokol na našich stránkách, olej bych snědla a použila do čípků (tak to půjde
přímo  do  krevního  řečiště).Olej  bych  používal  lokálně  v  tinktuře  nebo  masti  na  kožní
onemocnění (odstraní veškeré svědění a další nepříjemnosti).

Během dvou nebo tří měsíců bych snědl alespoň 60g, nepoužíval bych žádnou chemii, prostě
bych se řídil  pokyny Ricka Simpsona.Pokud to 60g nevyléčí  nebo nedostane pod kontrolu,
snědl bych dalších 120g.A pokud by to nepřineslo uspokojivé výsledky, tak bych do sebe prostě
začal bušit ten olej, jeden dva tři gramy denně nebo i víc, kdybych to mohl vzít, a prostě bych co
nejrychleji snědl co nejvíc. .Proč?Protože když vám olej nepomůže, je dost nepravděpodobné,
že  najdete  něco  jiného,  co  vám  pomůže.Také  agresivní  onemocnění  by  měla  být  léčena
agresivně.Všechno nejlepší, JB

"To by mohlo být hrubé, ale stejně to musím říct a nejsem moc pro diskrétnost."Takže ještě
nemám vše, co potřebuji na olej,  ale dětské schůdky se tam dostanou.Měl jsem však tento
hemoroid,  který  se  neustále  vrací.Měl  jsem tři  děti  ve  věku  5,3,1  a  moje  první  dítě  žádné
hemoroidy moje druhé dítě pouze jeden hemoroid můj  třetí  dobře to byl  jeden hemoroid  a
odejde a vrátí se odejde a vrátí se.Koupil jsem vše pod sluncem nic nefungovalo.Tak jsem si
řekl, co sakra.Vzal jsem asi 1/8 lžičky kief 1/4 lžičky kokosového oleje, špetku sušené levandule
a špetku sušeného heřmánku a dva lístky máty.Všechno jsem to uzemnil.Aplikoval  jsem to
jednou včera  během několika  sekund,  dnes ráno jsem už neměl  bolesti,  cítil  jsem se jako
vypuštěný balón.Aplikoval jsem to znovu a jsem si jistý, že do druhého dne nebo dvou bude
úplně pryč.Každopádně jde o to, že jsem ušetřil peníze tím, že jsem si je doma ošetřil tím, co
jsem měl  rychlejší  a  zdravější  než  vládní  verze a  jeho  důkaz,  že  konopí  má šílené  léčivé

- 153 -



schopnosti,  a představte si, že kdybych používal olej, už by bylo pryč.Další moje tříleté dítě
vypadlo z náklaďáku, neměl jsem na sobě mast,  peroxid, nic,  když jsme cestovali.Tak jsem
vymrštil svou směs a plácl jí trochu na koleno a ráno to vypadalo, jako by ten strup byl před
měsícem.Řekněte sbohem Neosporin špatně zachraňte mé haléře!Mír, láska a konopí.” Moni

"Vážený pane.Ricku Simpsone, nejprve mi dovolte říct, že moje rodina si myslí, že jste úžasný,
a přejeme si, abychom vám byli blíž, abychom vám mohli pomoci s vaší úžasnou prací.Léčebné
konopí  užívám 14 let  na chronickou bolest  způsobenou syndromem polyteistických ovarií  a
artritidou.Kvůli 10 letům lékárenských jedů jsem byl více nemocný, přibral jsem 90 liber a byl
jsem strašně závislý na Fentynolu, který mi doktor předepsal.Začal jsem s olejem před 7 týdny a
jediné, co mohu říci, je, že se dějí zázraky!Za šest týdnů mám nyní hladinu cukru v krvi pod
kontrolou do té míry, že nejsou potřeba žádné pilulky, zhubl jsem 28 liber bez námahy.Začal
jsem panikařit, že jsem stále nemocnější, i když jsem se cítil lépe než kdy předtím!Po mnoha
testech, které způsobily, že se Doktoři škrábali na hlavě a říkali, že tohle je zázrak!Nyní nejenže
neexistují žádné nové fibroidy, nádory nebo útvary, ale dříve přítomné fibroidy atd. jsou PRYČ!
Žádné známky toho, že by nemoc někdy byla přítomna!Stále mě čekají testy, abych zjistil, jestli
to není také pryč z ledvin, ale v srdci vím, že také budou pryč.Děkuji ti, Ricku Simpsone, děláš
Pánovu práci, Bůh ti žehnej, jako má mě, tím, že najdeš svou stránku.“ Annie

"Tak dobré zprávy JB & RICK!!!Dnes jsem byl u doktorů pro výsledky testů!Moje štítná žláza,
která byla 22 let nedostatečně aktivní a užívaná léky, je nyní nadměrně aktivní!Sám užívám
RSO na plný úvazek pouze měsíc, také si vtírám tinkturu přímo do krku a také odpařuji RSO!
Mám  z  toho  takovou  radost!Je  to  opravdu  skvělý  lékař,  který  tam  byl  a  v  tom  všem  mě
podporoval a moc dobře ví, VE FAKTU POUŽÍVÁM RSO OIL!Být lékařem, kterým je, stále chce
udělat ultrazvuk na mé štítné žláze, aby zkontroloval nějaké uzliny!Co si myslíš o ultra zvuku?
Po zbytek svých dnů budu tento olej vždy s hrdostí brát, to mi připadá správné, to je celý smysl!
Léky na předpis jsou ZLO!Mám také mnoho dalších zdravotních problémů, které právě tímto
úžasným olejem léčím!

Chiari Malformace typu 1 mozkového kmene mám také těžký karpální tunel a mnoho dalšího!
Dnes je mi 45 let, necítím se zbitý a zraněný, jako jsem se cítil!Zmínil jsem se, že jsem byl také
před 7 měsíci na operaci mozku a od operace jsem neužíval žádná narkotika kvůli selhání jater
z léků!Opravdu jsem důkazem, že tento olej je od BOHA!To je vše, co bychom měli přijímat jako
lék!Děkuji  JB a  Rickovi  za vše,  co  děláte,  z  celého srdce!Už žádné léky  na štítnou žlázu,
YAY!!!!!!!!!” Margene

-- Gratulujeme, Margene.Pokud jde o ultrazvuk, myslím, že odpověď znáte.Čím méně skenů,
tím lépe, to je vše, co mohu říci.Osobně bych se nepřiblížil k nikomu, kdo by mi o tom oleji
neřekl  22 let,  ale  pokud si  myslíte,  že  ti  lidé  mají  stále co říct,  klidně si  s  nimi  promluvte,
konkrétně pokud vás opravdu zajímá, co říkají o medicíně.Ale to je asi tak všechno, co bych jim
dovolil, aby jen mluvili, tak ti nemohou ublížit tak moc, jako by ti ublížili, kdyby se jim podařilo
přesvědčit tě, abys požil nějaké prášky podle svého výběru.Nejlepšípřání a držte se dál od těch,
kteří vám 22 let dávali špatné rady.Buďte rádi,  že jste jejich „léčbu přežili“,  jiní takové štěstí
neměli.JB

"Mám také hypotyreózu (Gravesovu chorobu).Objevili  jsme to před 17 lety,  když  jsem byla
těhotná a porodila jsem kvůli tomu svou dceru 15 týdnů premmie (užívala jsem celkem 14 léků
včetně 3 léků proti  bolesti narkotik na těžce pokročilé degenerativní onemocnění plotének v
dolní části zad a skoliózu v horní části páteře / hypertyreózu (Gravesova choroba) / Diabetes (II.
typ)  /  Modrá  sklera  /  Psoriáza  a  ekzém  /  Hypertenze  /  Problémy  s  ledvinami  /  Syndrom
neklidných  nohou  (ten  jsem  získal  jako  vedlejší  účinek  jiného  léku)  /  Vysoká  hladina
cholesterolu / nadváha (ztratil jsem více než 100 liber od vysazení koktejlu léků ~ minulé léto)
**NEDÍMÁM DIÉTU** a vždy jsem jedl zdravě,  bez červeného masa ~ organickou zeleninu
atd...každodenní odšťavňování atd...16 let nepřetržitého užívání léků, které nyní dosahují NULA
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tablet denně!!!!

Beru přibližně jednu čtvrtinu až necelou polovinu gramu denně mého vlastního domácího oleje
Ricka Simpsona podle Rickových specifických pokynů ~ **MUSÍM KOMENTOVAT THO...NE,
OPAKUJI  NE,  UŠETŘETE LEVNĚ ZA KVALITU SVÝCH VÝCHOZÍCH MATERIÁLŮ > VÁŠ
OLEJ, KTERÝ POŽÍVÁTE, MUSÍ BÝT PRŮHLEDNÝ A ORANŽOVÉ BARVA >> JINAK NENÍ V
LÉČIVÉ JEDLÉ KVALITĚ**” Michele

"Lze konopný olej použít k léčbě vztekliny?" Aami

--  Aami,  ano,  ale pravděpodobně to bude vyžadovat  uvedení  pacienta na nějakou dobu do
kómatu s velmi vysokými dávkami oleje, zvláště v pokročilých případech.JB

"Včera jsem dal trochu oleje svému příteli,  který dostal plané neštovice z nemocnice."Navrhl
jsem  tomuto  člověku,  aby  rozehřál  trochu  olivového  oleje,  vmíchal  ho  do  RSO  a  pak  do
smetany, kterou tato osoba používá.Tato osoba mi právě poslala zprávu, abych řekla: „Petře,
nedokážu  ti  říct,  jak  moc jsem vděčná za ten úžasný olej!HOLY SHIT.Žádné slovo  lži:  ten
nejhorší  „pák“,  který  mám,  první,  který  se  objevil  „ground  zero“,  který  zůstal  největší  a
nejhnusnější po celou dobu, co jsem byl nemocný – prostě zaschl a strup se oddělil ČISTÝ asi
do dvou hodin po nanesení oleje.Jsem konvertita!Sakra!Použil jsem ho na celou pokožku hlavy
a nejhorší místa na těle - vlasy jsou trochu mastné, ale už se cítím mnohem lépe.Je to opravdu
úžasné.WOW!Přesvědčit někoho o pravdě nepotřebuje mnoho.“ Petr

-- Děkuji, Petere, dobře.Konopný olej a RSO také fungují skvěle.Mnoho olivového oleje na trhu
se nevyrábí  z  oliv,  na světě není  dostatek oliv  na všechen „olivový olej“,  který se vyrábí  a
prodává po celém světě, takže při nákupu konopného oleje je vaše šance na podvodné jednání
nižší. .Navíc proniká kůží a jde asi centimetr a půl hluboko do tkáně, což je také skvělé pro
hojení.A není tak mastný jako olivový olej.JB

"Pokud dyslexie není na seznamu, možná by měla být."Všiml jsem si schopnosti hláskovat 100x
lépe než kdy předtím, než jsem se vyléčil z jiných věcí.Strašný vedlejší účinek vyléčení diabetu
2. typu: už žádná artritida, ischias, obezita nebo dyslexie.Ha ha ha!!" Petr

"Není to lék na rakovinu nebo tak něco, ale chtěl jsem dát Rickovi vědět, že už skoro rok kulhám
na pravou patu."Nejsem si jistý, co s tím je, a vím, že mi doktor dá léky, které se necítím dobře
brát,  takže jsem se vypořádal s bolestí.Nedávno jsme byli  představeni RSO prostřednictvím
přítele Charlese a začali jsme jej vyrábět.Poslední dva dny jsem olej párkrát denně požil a dnes
ráno jsem se probudil a nekulhal.Můj manžel si toho hned všiml.Všiml si, že olej musí působit
svou magií!Díky Ricku Simpsone![:)] Cítím se skvěle!" H

-- Milý H, děkujeme za dobré zprávy, vždy o nich rádi slyšíme.Smíchal bych olej s konopným
olejem nebo olivovým olejem a udělal bych tinkturu a použil bych olej také lokálně.Klíčem ke
skutečnému uzdravení je samozřejmě konzumace oleje a všechny návody, jak olej používat,
jsou na našich stránkách.Všechno nejlepší, JB

„Před  šesti  dny  jsem  pomohl  dvěma  mužům  s  rakovinou  jater  a  cukrovkou.Jeden  přítel,
chemoterapeut, měl popálená ústa a popálené rty.Měl 225 liber, nyní 139, nemohl jíst, spát,
velmi  unavený.No,  hodně  se  mě  ptal  na  RSO.Pořád  ho  vzdělávám.Už  jsem  na  něm  6
měsíců.Ale poté, co jeho dva bratranci zemřeli před 6 měsíci, oba Rak, 1 mozek jater.A rakovina
štítné žlázy.Mluvil jsem s oběma rodinami, chtěli zkusit RSO, ale báli se, že jim vláda vezme
domovy nebo ho uvrhne do vězení.Oba zemřeli.RIPBratři.

Ale tito muži jsou na RSO už 6 dní, šel jsem ho zkontrolovat, jak jsem mu slíbil.Byl ohromen, že
může znovu jíst, a řekl, že nemůže přestat jíst.To je dobrá věc.Protože když začal s ropou, byly
kosti.Vypadal nemocně.Ale hned po 6 dnech...bolavá ústa byla pryč.Řekl: "Měl jsi pravdu, cítím
se mnohem lépe." Zase má energii, hodně.Vypadal tak dobře a měl spoustu barev.RSO.Ještě
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jednou  děkuji  Rick  Simpson.Ještě  pár  šťastných  pacientů  s  rakovinou.Žít  a  cítit  se
fantasticky.Mír, láska a konopí léčí“ Ron

„Moje pečovatelka má pacientku, u které je diagnostikován lupus a otrava rtutí v celém těle.Asi
po roce používání jejího domácího oleje otrava rtutí úplně zmizela a Lupus je zatraceně skoro
pryč.Vlasové folikuly byly odebírány každé 2 týdny, aby se přesně vidělo, co a kolik jedů je v
jejím těle pro aktualizace jejího úspěchu.Je opravdu úžasné, co se dá vyléčit přirozeně.Stojí to
trochu, ale stále je to zdravější a stojí za to žít!“ Jesse

„Byla mi diagnostikována primární myeloidní fibróza, dostal jsem léky, které pomohly, ale nebyl
jsem spokojený kvůli rostoucím bolestem a nechutenství a poklesu krevního obrazu, zvětšené
velikosti sleziny, nespavosti.Poté, co jsem jeden rok užíval tento lék a necítil žádnou skutečnou
zásadní změnu, rozhodl jsem se vyzkoušet RSO, pouze 1 měsíc na oleji, bolesti jsou nulové,
chuť k jídlu se vrátila, krevní obraz stoupá, spím jako kámen.“ Aguae

"Používám to k léčbě své zdravotní anomálie... Několik nemocnic v mém okolí říká, že by to
nemělo být možné... ale RSO je úžasné... Odmítám VP shunt v mém těle, mám onemocnění
pojivové tkáně a několik dalších vzácných problémy… 4 operace mozku za 36 dní a odmítl jsem
naplnit narkotiky……pouze lékařská marihuana, RSO a dýchání… Nikdy v životě jsem se tak
rychle nevyléčil… I když moje laboratoře ukazují, že moje tělo je tak podělané, moje bolest je
vlastně to není tak špatné…“ Katie

"Konopný olej léčí můj PCOS (syndrom polycystických ovarií).Většina mých symptomů je pod
kontrolou.Vysadil jsem všech 7 léků, které jsem kvůli tomu užíval.Periferní neuropatie, kterou
jsem  měl,  je  pryč  a  ten  pocit  je  zpět  v  mých  nohách.Můj  metabolický  syndrom  je  pod
kontrolou.Zhubl jsem do 130 liber.

Mnoho příznaků PCOS a metabolického syndromu je pryč: Hormony jsou vyvážené (testosteron
je  příliš  vysoký  na  180,  nyní  na  40).Moje  inzulínová  rezistence  (krevní  cukr)  je  pod
kontrolou.Leptinová  rezistence  (hormon,  který  říká,  kdy  jste  sytí)  je  kontrolována.Dostává
měsíční menstruaci po 15 letech ammenorey (chybějící  menstruace) a anovulace (chybějící
ovulace).Diabetická bolest nervů zmizela.

Moje chuť k jídlu je pod kontrolou.Olej pomohl překonat závislost na cukru.Zhubl 120 lb za  
jeden rok (10 lb/měsíc) – příznaky PCOS zahrnují obezitu, obezitu horní části těla a potíže s
hubnutím.Cysty pod paží a v zápěstí jsou pryč.Artritida bolí jen zřídka, a pokud ano, znamená
to, že je čas na další olej.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformované  folikuly,  cystické  akné,  černé  tečky)  jsou
kontrolovány/zmírněny.Acanthosis nigricans (tmavé skvrny na kůži,  hrubá kůže,  kožní  štítky)
jsou pryč.Okamžitá ztráta viscerálního tuku (nebezpečný tuk kolem orgánů srdce a játra).Méně
akné,  cyst  a  zarostlých  chloupků.Lepší  pleť  (menší  póry,  tmavé  kruhy  kolem  očí  zmizely.)
Hirsutismus  (nežádoucí  ochlupení  na  ženách  na  obličeji,  krku,  hrudi,  zádech  a  břiše.)se
zmenšil,  ale  nezmizel.Spěte  raději  hlouběji  a  celou  noc.Už  žádné  bolesti  způsobené Heels
Spurs a plantární  fasciitidou.Žádné další  bolesti  hlavy Intrakraniální  hypertenze se zmírnila,
bolesti  svalů a nervů,  tlak v  ramenou, krku a zadní  části  hlavy se dramaticky snížil.Vertigo
podobné příznaky neustálého závratě a točení hlavy jsou pryč.Změny nálady jsou řízeny.Už
žádné hemeroidy.

Chronická bolest v krku (opakující se bolest v krku z refluxu kyseliny) je zahojená a pryč.(kyselý
reflux však zůstává, protože jídlo ho denně ovlivňuje).Sezónní  alergie zmizely (rýma/ucpaný
nos,  nadměrný  ranní  hlen  a  svědění  očí).Potravinové  alergie  se  zmenšily  (náhodou  snědl
krevety,  reakce byla pomalejší  než obvykle,  ale stále musel  brát  benadryl).Úleva od bolesti
zad.Spouštěcí prst zmizel.Syndrom dráždivého tračníku Příznaky IBS jsou pod kontrolou.Krevní
tlak snížen.Jizva po operaci karpálního tunelu se úplně zahojila.
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Vyléčil  jsem  si  pár  popálenin  kombinací  konopného  oleje  a  kokosového  oleje.Můj  přítel  si
ošklivě  popálil  ruku a  den  po  použití  oleje  po tom nebylo  ani  stopy.Cholesterol  mám stále
vysoký.Prošel jsem obdobím detoxikace/herxingu, kdy jsem musel vycouvat z oleje, jinak bych
herxoval ještě hůř.Pracuji zpět na stejné dávce.V mé rodině se vyskytují slabá játra a PCOS
souvisí s candidou albicans a mnoho lidí se musí potýkat s herxheimerovou reakcí, pokud jsou
kvasinky přepracovány játry.Také jsem přešel na biopotraviny a přestal jsem jíst rafinovaný cukr,
takže i to by mohlo být součástí detoxu.Zdá se, že olej neovlivňuje můj cholesterol, ale čím více
zkoumám,  tím  více  vidím,  že  cholesterol  není  tak  špatný,  jak  si  lidé  myslí,  a  dokud  bude
existovat zánět, bude cholesterol existovat.Je to obranný mechanismus těla proti němu.Takže
mě to nezajímá." přes Aamann

„Můj syn má vzácné onemocnění ledvin nazývané FSGS a užívá tento lék poslední 2 roky.Jeho
krevní  obraz  vždy  ukázal  nízký  albumin  (bílkovina  se  vylije  do  moči,  což  snižuje  hladinu
albuminu v krvi).Od začátku užívání léku (velikost 1/4 zrnka rýže v PM) se jeho krevní obraz
zlepšil natolik, že jeho nefrolog je ohromen.Poslední výsledky, které se vrátily, ukázaly hladiny
albuminu u „normálního“ člověka.Nefrolog řekl: "Nevím, co děláš, ale pokračuj." U tohoto typu
onemocnění  ledvin  může  pacient  obvykle  očekávat  transplantaci  do  8  let  od  stanovení
diagnózy.Můj syn byl diagnostikován ve 2 letech a nyní je mu téměř 25.Stále má obě ledviny a
obě  fungují  jako  ‚zdravý‘  člověk,  který  nemá  onemocnění  ledvin.Nefrolog  se  škrábe  na
hlavě.Vidíme také přírodního lékaře a činíme tak již 17 let.Byl také obrovským pomocníkem, ale
VÍM, že lék je to, co upravilo produkci albuminu.Existuje mnoho nemocí,  které se tímto dají
vyléčit, a já skutečně věřím a vím, že tento lék pomohl mně i mému synovi.Děkuji!!"

„Náš  syn  má Niemann Pick  typ  C  a  od  1.  února  používáme Rickovu  olejovou  metodu.Za
posledních  56  dní  jsme  se  dostali  od  15+  průměrných  záchvatů  denně  v  bdělém stavu  a
bezpočtu,  když  spal,  na  pouhé  2  grand  mal.Nyní  začínáme  pociťovat  malé  fokální
záchvaty.Navrhli byste možná vyrobit nový olej a vyměnit kmeny? Kevine

-- Ano, Kevine.

"Zůstanete  u  jiného kmene s  vysokým obsahem THC,  nebo je  v  pořádku smíchat  kmen s
vysokým obsahem CBD, jako je Harlekýn, s jiným kmenem s vysokým obsahem THC, jako je
Candy Kush?"

--  Vyrobil  bych  dva  samostatné  oleje,  nechtěl  bych  své  RSO  ředit  CBD.Čím  silnější  a
sedativnější, tím lépe bude fungovat jako lék.JB

„Protože to děláte nějakou dobu, navrhli byste, abyste se drželi olejů s vyšším obsahem THC na
rozdíl od olejů s vyšším obsahem CBD?Nechci jít cestou Charlotte's Web, protože jsme viděli
skvělé  výsledky  s  vyšším  kmenem  THC,  který  jsme  použili.Ale  jsem  zvědavá  na
Harlekýna.Nebo jepříliš podobné CW?"

-- Znovu, Kevine, udělal bych RSO z nejúčinnějšího a sedativního kmene s dominantním indica,
jaký jsem mohl dostat.Pak bych možná vyrobil zvlášť olej s vysokým obsahem CBD a pak bych
nechal pacienta, aby si vybral, co mu nejlépe vyhovuje.V ideálním případě by si pacienti mohli
vybrat ze stovek druhů olejů.Stejně jako ve vinotéce – každý má rád to, co má rád, a nedá se
říct, které víno bude mít nejraději.

Obnovení zraku
„Právě  jsem  před  pár  dny  udělal  várku  'konopného  oleje'  a  várku  másla.Dával  jsem  olej
pacientce s nádorem na mozku, před užitím oleje byla téměř slepá, po měsíci užívání oleje se jí
zrak téměř úplně vrátil.S máslem byste nedosáhli stejných výsledků.Léčivé výsledky získáte z
másla, ale olej je mnohem koncentrovanější formou léků a funguje téměř na všechno, věci jsou
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prostě úžasné.“ Dion

"Ústní podání obnovuje matce zrak."Je legálně slepá na levé oko.Po zranění zůstala bez čočky
a po několika operacích měla glaukom.Na RSO je už rok a půl – používá ho denně.Nikdy si
nevšimla, jak moc se zrak vrací, dokud si nenalíčila oči.Na to oko je slepá už 40 let, takže se
sama natrénovala, jak nanášet oční make-up se zavřenýma očima.Jediný způsob, jak to mohla
aplikovat  na své zdravé oko,  bylo zavřít  své zdravé oko a nechat  ji  úplně slepou.No,  když
naposledy  zavřela  své  zdravé  oko,  začala  skutečně  vidět  a  zaostřovat  ze  svého  slepého
oka.Make-up nosí jen příležitostně, takže si není přesně jistá, jak dlouho to trvalo, než se jí
začal vracet zrak, ale poté, co byla na oleji déle než rok, dokáže nyní rozlišovat obrázky, barvy a
dokonce číst určité věci z její špatné oko!Zvedl jsem pytel Lays Chips a ona přes stůl mohla číst
Lays.Myslí si, že kdyby měla novou čočku, její vidění by se úplně obnovilo.Aby mohla získat
novou čočku, musí být uvedena na seznam dárců orgánů- Nejsem si jistý, že její pojištění něco
takového pokryje, takže zatím- Tento olej jí dal zázrak- zázrak zraku tam, kde byla kdysi jen tma
!Takže bych řekl, že NENÍ POTŘEBA ŽÁDNÝCH KAPEK – Jen stálý přísun!Nyní se pusťte do
zasazení svého léku!Ach jo – ANI NEMÁ ŽÁDNÉ DŮKAZY O GLAUKOMU!“ Lindsay

„Na svůj glaukom používám máslo z canna a začne fungovat do 10 minut.Pocit otupělého vejce
v mém oku zmizí a vyčistí  mé zamlžené dvojité vidění.Nikdy jsem neměl bolesti těla, takže
nevím, jestli to funguje na bolest, ale jsem si jistý, že ano.Je mi 47 a žádné bolesti, možná je to
tím, že už používám máslo z canna.Už nepotřebuji Wellbutrin ani Adderall, konopí mi vyléčilo
deprese a ADD/ADHD.Pomáhá to i na moji úzkost, doktor mi chtěl nasadit Klonopin.Hahahaha
wow." Rebecca

„Dnes můj otec, který trpí makulární degenerací a byl téměř úplně slepý na obě oči, šel znovu k
doktorovi poté, co mi posledních 6 měsíců bral mé Fénixovy slzy.Dnes byli lékaři překvapeni,
protože  jeho  vidění,  které  nedělalo  nic,  jen  se  zhoršovalo,  se  začalo  zlepšovat.Nervová
zakončení se začala znovu spojovat a dnes testoval 20/20 ve svém PRAVÉM OKU.KONOPÍ
LÉČÍ.Dal jsem mu Fénixovy slzy, které jsem se naučil dělat od Ricka Simpsona.Dnes je velmi
dobrý den.Dokazuje to sílu konopí.“ Gregg

„Dobře, takže si myslím, že většina našich čtenářů si zvykla na skutečnost, že konopný olej léčí
rakovinu, zvláště když je vyroben a používán správně a když pacient dodržuje pokyny Ricka
Simpsona.Pak jste mě viděli mluvit o cukrovce, artritidě, Crohnově, RS a všech druzích dalších
nemocí.Někteří to už překonali a vědí, že olej je pravděpodobně opravdu lék na všechno nebo
se tak alespoň jeví, někteří ne.Pak jsme přišli s léčbou popálenin a odstraněním starých jizev –
jednoduché dokázat,  mnozí  to dokázali.Pak jsme řekli,  že olej  dorůstá vlasům na plešatých
místech  -  a  onodělá.Pak  jsme  zmínili  erektilní  dysfunkce  a  mnozí  si  mysleli,  že  je  to  za
hranou.Ale počkejte, až si přečtete toto svědectví:

„Mám 2 rodiče, kteří potřebují svá svědectví nahrát!Moje máma dostává své stránky zpět do
slepého oka (poté, co byla na oleji),  nyní skutečně vidí barvy a tvary, i když má zdravé oko
zavřené a můj táta vyléčil cukrovku.“ Lindsay

--  Děkuji,  Lindsay  Bunn  Rogersová,  tohle  nám  zlepšilo  den.Mohu  jen  říci,  že  se  její  zrak
pravděpodobně ještě zlepší a také bych doporučila, aby olej používala i v čípcích.Čípky na oční
onemocnění?Samozřejmě.JB”

"RSO beru více než rok na rakovinu... nejen že mi zmenšil nádory, ale zlepšil se mi zrak z -650
na -400."Můj oční lékař nemohl uvěřit, jak moc se můj zrak zlepšil.Teď jsem si musel dvakrát
vyměnit brýle." Debby
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Zvířata – posudky
"Vyléčil našeho býčího mastifa."Před téměř 11 měsíci dostal 4 měsíce života poté, co mu byl
diagnostikován hemangiosarkom!Jsme rádi,  že jsme našli  Ricka Simpsona a konopný olej!“
Amanda

„O léčebném konopí jsem neměl ani ponětí.Náš 14letý pes je super poslušný a můžete položit
steak na podlahu, odejít z místnosti a ona se ho nedotkne, pokud neřeknete ok.No, bylo tam
nějaké vyluhované máslo, které pár minut měklo u ohně, a Dusty Dog musela vědět, že je to
dobré, protože toho snědla hodně!Bylo to asi 30 silných lidských dávek na jedno sezení.Cítil
jsem se dost špatně, zvlášť když se jí podlomily nohy a upadla do polokómatu.Zůstal jsem s ní
a stříkal jsem jí  do pusy cukrovou vodu další  dva dny, pak se probudila,  vyzvracela zelené
zvratky,  udělala  velké  zelené  sračky,  zatřásla  se  a  od té  doby  je  jako  nový  pes.Byla  jako
štěně.Zpočátku jsem to připisoval štěstí, že jsem naživu, ale bylo to víc než to.Bylo to, jako by
na ní někdo provedl tovární reset.To nás přimělo podívat se na léčivé vlastnosti a objevit příběh
Ricka Simpsona.“ Adame

„Některý dětský lymfom T-buněčná rakovina CLCT-1 je pryč!

Budeme chodit k veterináři pouze na testy každé tři týdny na CBC pro měření hladin vápníku a
FNA pro sledování červeného a bílého krevního obrazu na rakovinové t-buňky.Už nepotřebuje
předepsané léky, ale necháme ji na oleji Ricka Simpsona, který vyléčil rakovinu každý den po
zbytek jejího života.Jsme vděčná rodina." Nějaké dítě

"Můj pes má osteosarkom (rakovinu kostí).Před týdnem jsem mu amputoval nohu a za týden
má začít s chemoterapií.S jeho rakovinou se to většinou šíří do plic, 95% psů na rakovinu plic
do roka umírá.Kdyby to byl váš pes, začali byste s olejem hned a stále byste dělali chemo, nebo
žádnou chemo a rovnou olej?U lidí začnete s rýžovým zrnem, se 70 lb psem, začnete s 3 z toho
dvakrát denně?Děkuji, že jste si to přečetli a netrpělivě čekám na vaši odpověď.“ Eda

"Edo,  ten  olej  zachránil  našeho  drahého  psa  Sophie."Umírala.Dejte  svému  psovi  olej  co
nejdříve...Chemo ji zabije.Modlitby s vámi...“ Brewster

"Léčil jsem nádor svého psa na uchu pomocí RSO...Bylo to OBROVSKÉ a teď je to pryč!!!!”
Andrea

“Můj  pes  měl  nádor,  který  mu  veterinář  nechtěl  operovat!!Pořád  se  to  rozděluje  a  nakazí
se.Používal jsem svůj RSO olej smíchaný s kokosovým olejem a aplikoval jsem denně lokálně,
dokud nádor nezmizel.Žádný růst uvnitř ani vně mého chlapce!!” Boris

„Máme tři kožešinová miminka ve věku 10, 9 a 8 let, která denně preventivně léčím RSO.S
velkým úspěchem jsem také léčil jejich různé vředy a aktuální skvrny.Děkuji Ricku!" Virginie

„Právě jsem dostal opravdu skvělé zprávy o psovi mých přátel, o které jsem se prostě musel
podělit!Před několika měsíci měl její pitbull Maximus nádor na jedné ze zadních nohou, který se
nekontrolovaně zvětšoval.Veterinář řekl mému příteli, že musí zaplatit přes 3 tisíce za amputaci
nohy, jinak se to rozšíří a do roka zemře.To bylo asi před 4 měsíci.Tehdy, když jsem viděl její
stav ohledně jeho plánované operace, poslal jsem jí zprávu a navrhl jsem mu místo toho krmit
konopným  olejem.Usoudila,  že  předtím,  než  udělá  něco  drastického  a  nevratného,  jako  je
amputace, vyzkouší přírodní léčbu.Naštěstí pro ni (a Maxima) už měla kartu Cannabis, protože
žije  v Kalifornii.Šla tedy do výdejny konopí  a nějaké si  vyzvedla.Krmila ho dvakrát  denně s
jídlem 1 kapkou oleje o velikosti hrášku.Okamžitě řekla, že si všimla, že ho méně bolí a cítil se
mnohem pohodlněji.Navíc se jeho stravovací návyky vrátily do normálu.Po několika týdnech
dokonce mohl běhat, aniž by kulhal, a tak jeho operaci zrušila a zůstala u přírodní léčby.Právě
se dnes vrátila domů z kontroly veterináře a zjistila, že jeho nádor je ÚPLNĚ PRYČ.Po nádoru
nezůstala žádná stopa.Veterinářka byla opravdu šokovaná, když mu řekla, jak ho vyléčila.
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FYI: Toto je třetí pes, o kterém vím, že byl zachráněn konopným olejem.Znám také spoustu lidí,
kteří byli také zachráněni.Pokud si STÁLE myslíte, že konopí rakovinu neléčí, pak jste tomu
nevěnovali pozornost.Už léta znám pravdu a nikdy jsem nenašel nikoho, zvíře nebo člověka, že
by se konopnému oleji nepodařilo zachránit.“ Lara

„Mám sousedku,  která  do měsíce úspěšně odstranila  nádory  u svého psa tím,  že  jí  podal
lék.Pokračujte a ano, velmi malé dávky, jak Rick uvedl, že jejich metabolismus je velmi vysoký,
takže se zlepšují mnohem rychleji než my.“ Hejno

„Ano, vašemu psovi to pomůže.Můj pes měl záchvaty, ale ani jeden poté, co jsem mu začal pít
olej!“ Shelagh

„Používáme  ho  k  léčbě  glaukomu  našich  milovaných  basetů.Je  jí  12  a  její  oční  tlak  se
pohyboval mezi 60 až 70 a řekli, že možná budou muset vyjmout oko, pokud se dostane na 80,
takže jsme začali používat olej během posledních několika měsíců a její poslední test očního
tlaku naměřil POUZE 8! !!To je pod normální úrovní očního tlaku a oční lékař souhlasí s tím, že
je  dobře  zdokumentován  při  léčbě  glaukomu.Denně  jí  dáváme  jen  velmi  malé  množství
špendlíkové hlavičky a cokoli většího opravdu zkameněla, ale jen dobře spí a když se probudí,
můžete vidět zlepšení očí.Olej mi také pomohl vysadit Warfarin léky na ředění krve, které jsem
tolik nenáviděl, a také jsem je užíval denně a nikdy jsem se necítil lépe a v kombinaci s dietou
bez GMO, kde je to možné, a obecně dobrým jídlem a trochou cvičení a jsem opravdu nový
člověk.Síla tohoto úžasného oleje a díky Rickovi a všem, kteří propagují tuto úžasnou léčivou
rostlinu.” Děkan

„BŮH POŽEHNEJ JB a Ricku Simpsona za vaši loajalitu k lidem, kteří vás nejvíce potřebují.Až
budu moci, vyrobím si vlastní, abych pomohl lidem, které znám a kteří to zoufale potřebují.Moje
dcera udělala trochu z trim na nádor na svém psovi.Čtyři dny používání řekla, že to vypadá,
jako by to mělo spadnout.Stále čekám na konečné výsledky.BŮH před CHEMIKEM!“ Greg

“Úžasný  příběh!Vyrábím a  beru  RSO pro  udržení  zdraví,  protože  moje  rodina  měla  hodně
rakoviny.Začal jsem to dávat  svým psům, protože oba mají  malé nádory a můj shetlandský
ovčák má Discoid Lupus, formu psího lupusu.Je to neuvěřitelné!Během několika týdnů se jeden
z nádorů psa zmenšil o 70% a druhý pes s lupusem je na tom úžasně!Poprvé po letech se její
červený,  oteklý  a  bolestivý  nos  uzdravuje!Zkoušel  jsem  recepty,  steroidy,  dietu  a  nic
nepomohlo.RSO léčí lupus mého psa, vím, že může pomoci i lidem!♥♥♥ “Ashley

„Požehnej KAŽDÉMU, kdo léčí zvířata!!Vyléčil jsem oba své psy z rakoviny.Rakovina dělohy na
jednom.Na  druhé  straně  rakovina  kůže.OBA jsou  zcela  vyléčeny.A také  si  léčím  masivní
popáleniny 3. stupně na levé paži pomocí RSO.BLESS UP RS & JB!!!!!” Šotek

„Vzal jsem svého psa k veterináři, protože kulhal.Doktor udělal rentgen a ukázal mi je (viděl
jsem masu v jeho rameni) a řekl mi, že má asi dva týdny.Nasadili mu spoustu léků proti bolesti a
udělalo se mu z toho tak špatně a myslím, že něco viděl a slyšel.

Každopádně můj přítel vyrábí cukrové cucáky s THC olejem, takže jsem přestal užívat léky proti
bolesti  a  dával  mu  1/4  cucáku  každé  4  hodiny  a  vedl  si  skvěle,  dokonce  začal  znovu
jíst.Zkrátka, vzali ho zpět o 2 týdny později a znovu mu udělali rentgen a bylo to pryč, doktor
řekl,  že  nic  takového  ještě  neviděl...pošlu  fotku...OLEJ  OPRAVDU  FUNGUJE...NO
BULLSH___” Tammy

"Bez tebe a tvého vědomí bych nebyl schopen pomáhat přátelům a dalším lidem v zoufalé
nouzi."Je  to  tak  dobrý  pocit  uvnitř,  když  vidíte,  jak  jste  jim  pomohli.Šířte  informace  dál,
budu.Dokonce mi pomáhá při artritidě mého psa.Za 2 dny přestal kulhat." Chrystal

"Odstranil  jsem  rakovinný  nádor  na  obličeji  mého  psa  Ellie."Náhodou  je  moje  nejlepší
kamarádka.Tři slova k popisu Ricka...nesobeckého progresivního vůdce.“
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"Jak Rick ví, používáme RSO na naše psy a koně spolu s námi."Zdá se nám, že zvířata jsou
mnohem citlivější než lidé.Přičítáme to nejen tomu, kolik mají receptorů, ale jsou to skutečně
nevinní pacienti.“ Brewster

„Začal  jsem  svému  psovi  jíst  asi  polovinu  zrnka  rýže  denně  v  noci,  dokud  si  na  to
nezvykla.Uvědomte  si,  že  to  způsobí,  že  pes  bude  ospalý  a  může  to  způsobit,  že  bude
omámený, ale jak řekl JB, reagují na to rychle.Léčil jsem ji na nádor přímo na nádoru samotném
a  také  jsem  jí  ho  dával  perorálně  2krát  denně  a  zabralo  to  za  méně  než  měsíc,  nádor
zmizel.Hodně štěstí!" Phoenix

"Nejlepší způsob je otřít si to na jazyku - někteří psi tu chuť milují - může je uklidnit a možná i
způsobit močovou inkontinenci, takže se nebojte, že jsou v pořádku."Pro psy je také ideální
syrová strava z masa a kostí,  která pomůže proti  rakovině.Najděte si  také homeopatického
veterináře.“ Whitney

"Oba moji psi mají denně olej (údržba).Pokud by to bylo pro psy nebezpečné, pak by pes, který
snědl asi 1,5 gramu oleje bez předchozích zkušeností, měl nějaké vážné vedlejší účinky kromě
spánku a čůrání postele.Z 5 psů, které jsem ošetřil olejem, měl každý z nich více energie a
reagoval na léčbu pozitivně.Byli ve věku od 4 měsíců do 10 let a léčili cokoli od řezných ran po
rakovinu.Je to jediný lék, který moji psi dostávají, používám Holistic Vet a ona stojí za mnou,
abych je s ním léčila.

Začal jsem každému psovi (20 až 80 liber) asi 1/4 zrnka rýže na dávku.Stejně jako lidé mají
všichni různé tolerance, ale viděl jsem, že není třeba začínat na nižší dávce.Nejhorší, co se
stane, je, že se zvednou, pokud se vám budou zdát nepohodlné, prostě si k nim lehněte, ony se
uvolní, protože vy budete odpočatí, a půjdou spát.Když se pak probudí, budou plní energie, to je
v souladu s každým psem.Dávky lze zvyšovat poměrně rychle, každých pár dní.

Pokud by se psům nelíbilo, co z toho zažili, tak by si nebrali pamlsky ani jídlo, které jsem jim
dal.Zdá se, že nemají žádné problémy s jídlem kolem extraktu z hroznových jader a nechávají
ho ve svých miskách, ale kus jídla s olejem nikdy nezůstanou pozadu.“ Sojka

"Před pár  lety  jsem začal  vidět  stále  více odkazů na "Rick  Simpson Oil"  a  jako dlouholetý
uživatel konopí mě to více než zaujalo.Během této doby jsme ztratili našeho zlatého retrívra
kvůli krvi narozené rakovině zvané hemangiosarkom, o které je známo, že ji Goldens trpí.Zabilo
ji to 3 týdny po diagnóze naším veterinářem.Přinejlepším ošklivá rychlá rakovina.

Během této doby jsme s manželkou začali vyrábět a používat RSO jako prostředek kontroly jak
mé roztroušené sklerózy,  tak  jejího  poškození  míšního nervu.Zlatý  retrívr  jednoho  z  našich
přátelnáhle onemocněl a byl mu diagnostikován hemangiosarkom a veterinář mu dal maximálně
2 týdny života.Konzultoval jsem to s majiteli a začali jsme pejskovi Betty dávkovat RSO přibližně
jednu dávku velikosti „rýžového zrna“ denně s jídlem.

Za 3 až 5 dní byla nejen NAHORU, ale vlastně zase běhala a hrála si.Celý den pronásleduje
své mistrovské horské kolo po místních prašných stezkách a vypadá zdravěji, než kdy byla.Při
její  opětovné  návštěvě  u  veterináře  byl  nejprve  zmatený  kvůli  své  předchozí  diagnóze  a
očekával, že zemře rychle, jako všechna ostatní zvířata, která správně diagnostikoval.Okamžitě
se otočil a prohlásil, že OPATRNĚ špatně diagnostikoval její stav, ale když mu řekli o její léčbě
pomocí  RSO,  pokadil  ten  nápad  a  řekl,  že  neexistuje  žádný  lékařský  důkaz  o  jeho
účinnosti.Jeho  odmítnutí  věřit  ve  skutečný  „zázrak  medicíny“  je  důkazem  jeho  členství  ve
Společnosti tvrdohlavých nevěřících [lékařů].

RSO měla dramatický vliv na můj MSjak dokazují průběžné testy, které dělám, abych sledoval
postup  nemocí  [počítačové  hry,  stejná  hra,  stejná  verze,  jiný  rok,  ve  skutečnosti  to  dělám
rychleji a přesněji].Zhubl jsem a jsem zdravější než kdy předtím, poté, co jsem úplně vysadil
všechny farmaceutické léky, které mi lékaři užívali 15 let.A možná to není přímý důsledek OF,
ale přesto jsem získal sílu užíváním RSO, PO 50 LETECH kouření tabáku jsem byl konečně
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před 60 dny schopen uhasit poslední cigaretu a vyhodit všechny popelníky.Jsem na to VELMI
PYŠNÝ a vděčný za sílu, kterou mi RSO dalo v boji s mými každodenními démony.Svět už ale
smrdí  víc!!!!!Přibližně  250  USD měsíčně utracených  za tabák lze  nyní  použít  na  kvalitnější
potraviny a lepší kvalitu LIFE.Děkuji Ricku a JB.Změnil jsi život mé rodiny k lepšímu!!!!!Vaše
kniha se mi líbila!!!” Označit

„Moje kočka dostávala 1/4 – 1/3 zrnkové rýže o velikosti 2-3krát denně k léčbě jeho chronického
zánětlivého zánětu močového měchýře, když nemohlo mnoho sérií  tekutin,  antibiotik a léků,
také ho nasadilo na syrovou stravu a neměl se to opakuje.Samozřejmě u rakoviny byste použili
vyšší dávku.Obecně se snažím najít dávku, která na ně, jak se zdá, příliš drasticky nepůsobí –
nikdy jim neublíží, ale majitel by si všiml ospalosti, inkontinence, případně i trochu opilosti.U
rakoviny  je  vám  to  samozřejmě  jedno  –  prostě  je  co  nejrychleji  upravte  na  vyšší  dávky
postupně.

Toto je pro „údržbu“ - například mému psovi, kterému bylo odstraněno oko kvůli glaukomu (a
daří  se mu SKVĚLE),  hrozí,  že u druhého oka bude mít  glaukom, takže jí  dávkuji  alespoň
dvakrát denně nějaký olej a našel jsem dobrý dávku, která nezpůsobuje inkontinenci atd., ale
stále dostává olej.Nechal jsem ji brát více před okem enuk pro bolest.Opravdu mám pocit, že
olej jí pomohl více než konvenční léky proti bolesti po operaci - 1. nebo 2. den měla 1-2 dávky
léků proti bolesti veterináře, pak jsem šel pouze na RSO, den po operaci už měla chtěla znovu
hrát míč a byla a je šťastná dívka.Chloe mi skutečně olízne RSO z prstu - na rozdíl od mé
kočky, která to nenávidí.LOL (…)

Nezjistil jsem, že by RSO u zvířat vyvolával úzkost - citlivost na světlo lze pozorovat při vyšších
dávkách.

Dokonce jsem použil RSO na svou fretku - byl velmi starý a jednoho dne se probudil velmi
slabý, možná měl mrtvici.Dával jsem mu přes den malé dávky RSO, abych ho udržel ve spánku
- ten večer se zdálo, že se probouzí - zavrtěl hlavou a choval se jako moji psi, když jedí konopí,
prostě jsem ho nechal spát, ať už to jeho tělo udělá cokoli. aspoň ho nic nebolí nebo netrpí -
měl jsem napůl tušení, že se probudí v pořádku - bohužel zemřel, ale kvalita jeho života až do
toho posledního dne byla skvělá, takže mám pocit, že mu RSO dal ten nejlepší poslední den
možný.Vím, že ho nic  nebolelo a spal  velmi  klidně a vím,  že to nebylo příliš  mnoho RSO,
protože dostal dávku ráno a brzy odpoledne, pak nic a zkontroloval jsem ho velmi pozdě večer,
jen spal - mohl se probudit, ale chtěl jen spát." Whitney

--  Nejlepší  kvalita života až do konce,  to je to,  na čem také velmi  záleží,  když se jedná o
olej.Děkuji, JB

"Jsem si jistý, že jste na tuto otázku již odpověděli."Jaká je doporučená dávka pro anglického
mastifa, který váží asi 135 liber?Má velmi velký růst v oblasti třísel.Abych byl upřímný, vypadá
to jako pytel s 3. míčem.Je mu asi 12 let a chtěla bych vidět, zda by léčba RSO zvládla tento
růst.Dík!"

-- Janette, je to v podstatě vždy stejné, začnete s malými dávkami (půl zrnka rýže nebo méně,
1-2-5 mg) třikrát denně, uvidíte, jak pacient zareaguje, a pak dávku zvyšujete každé čtyři dnů
nebo pokaždé, když dáte psovi/pacientovi olej.Pak je necháváte na gramu denně, dokud nejsou
100% vyléčeny, a pak se ujistíte, že i nadále jedí udržovací dávky.JB

"Včera Chloe, mé osmileté kastrované feně foxteriéra Heeler, byl diagnostikován glaukom na
jednom oku."Tlak byl velmi vysoký v jejím 1 oku a mohla v něm být trvale slepá.Udělali jsme
pohotovostní  léčbu  intravenózními  tekutinami  a  mannitolem a ona  má pár  léků.Tlak  trochu
poklesl, ale ne moc, a ona si teď neužívá přizpůsobení se životu napůl slepá.Chci ji léčit pomocí
RSO, protože to bylo neuvěřitelné pro mého přítele a mou vlastní bolest a opravdu věřím v olej
a příběhy, které zde lidé vyprávějí, jsou neuvěřitelné.Nechci, aby Chloe skončila s glaukomem
na druhém oku, a chci vyléčit cokoliv, co se dá v postiženém oku.Chápu, že olej pomohl mnoha
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mazlíčkům a byla bych tak šťastná, kdyby Chloe mohla obnovit vidění nebo dokonce nějaké
vidění v postiženém oku...Děkuji za každou pomoc nebo radu!" Whitney

-- Whitney, prostě ji dostaň na olej.Některé oleje jsou na glaukom lepší než jiné.Nejjednodušší
způsob, jak zjistit, jak účinná by mohla být, je vzít si dávku a ráno sledovat její oči.Pokud jsou
čisté, vyhledejte jiný kmen nebo kombinaci kmenů.Pokud na nich máte hodně věcí k čištění, je
to s největší pravděpodobností dobrá zátěž pro snížení nitroočního tlaku.Všechno nejlepší, JB

„Díky JB!Včera jsem si myslel, že jsme udělali neuvěřitelný pokrok, oko bylo čisté (celý den
jsem z nich vytahoval kapku) a zornice nebyla úplně rozšířená a i když se neshodovala s zornicí
druhého oka, myslel jsem, že reaguje na světlo, ale dnes ráno to vypadá zase zataženo.Třeba
na tom ostrém světle jako včera to bude vypadat lépe...Jak moc a jak často jí  doporučujete
dávkovat?Doposud jsem dělal velmi malou dávku velikosti hrášku, je jí pouhých 30# a zdá se,
že to na ni má vliv, tito psi vždy rádi jedli stonky a listy nebo šváby, kouřili atd. olej také a zdá se,
že na ni působí trochu podobně, jako kdyby jedla stonky, ale to mě netrápí, mám pocit, že to
znamená, že to ‚funguje‘.“ Whitney

--  Whitney,  dal  bych  jí  to  s  něčím  dobrým  dvakrát  nebo  třikrát  denně.Čím  více  se  do  ní
dostanete a čím rychleji,  tím lépe.I  kdyby měla spát  den nebo dva,  koho to zajímá.Trocha
kómatu vyvolaného konopím nemůže ublížit.JB

"To zní dobře!Dnes to udělám.Včera byla taky pěkně vyřízená.Děkuji za tak rychlou odpověď
JB!” Whitney

„1/2  vlčí  1/2  husky  mých  přátel  rád  jedl  haš,  a  když  měl  v  obýváku  květináč,  čokl  ho
hlídal.Museli ho uplatit pamlsky, aby ho od toho dostali.Mám pocit, že mnohem více divokých
zvířat pojídalo konopí, než si myslíme.“ Petr

„Můj  bostonský  teriér/mops ukradl  můj,  pokud to neschovám!!LOL...vypadá jako bambulová
hlava, když jí to projde." Sarah

"Můj důl taky miluje trávu!"Ořezávám, ona je tam a prosí o listy...“ Melody

"Můj husky krade moje olejové koláčky, kdykoli se jí naskytne...Jsem si docela jistý, že ví, jaký
účinek mámá to i na ní...Možná je to proto, že jsem jí jako štěně dal všechny své zásoby ke
žvýkání.“ Briane

"Zvířata vědí, co potřebují, a použijí to, co potřebují - chytré!" Sheri

"Začínejte však v malých dávkách,  příliš  mnoho a dostanou se kličkovité a uvolní  svalovou
kontrolu." Zac

"Můj pes včera snědl část rostliny, protože věděl, že to pomůže jeho žaludku poté, co dostal
zbytky kuřecího tuku z večeře a snědl toho spoustu, hodně přecházela, později se pozvracela a
pak si pohodlně odpočinula."Hádejte, co bylo v jejích zvratcích - listy z květináče.Chytrý pes."
Donna

„Myslím, že to bylo v 70. letech FDA poprvé oznámila, že konopí zabíjí rakovinné buňky...vše,
co vím, je, že rakovina žaludku mé kočky se zdá být pryč, ona teď dobře jí, přibírá na váze a
běhá jako nové kotě...“ Tony

„Své  19leté  kočce  dávám  mleté  dekarboxylované  konopí  od  prosince  2011.Byla  velmi
letargická, tekla jí lejna, známky kočičí senility...známá, která pracovala u veterináře, navrhla,
abych  jí  dal  1/4  aspirinu,  1/4  t  metamucilu...dělal  to  pár  dní  a  pak  se  rozhodl  vyzkoušet
konopí...Každých pár dní jí nasypu malé množství do mokrého jídla...je stále s námi!!!" Lori

"Ano, vyléčil  jsem svou kočku z rakoviny v červnu, když veterinář řekl, ať ho usadí."Jen ho
nakrmili olejem a do 10 dnů byl smrtelný nádor pryč!Veterinář řekl, že je to zázrak!“ Kája
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"Měl jsem klientku,  která léčila nádor své kočky a stalo se to samé - prostě to vyskočilo a
nezanechalo za sebou nic než novou lesklou kůži." Sita

„Krmíte olejem kočku, stejně jako by ji člověk...>SNĚL!Své 14leté kočce jsem vyléčil nádor v
ústech tím, že jsem ho týden a půl krmil konopným olejem...tak POUF!...>PRYČ!Můj veterinář
řekl: "Zázraky se dějí."

-- Měl pravdu, Charlie, v přítomnosti oleje se nečekaně často dějí zázraky.Děkuji a přeji Vám i
Vaší kočce vše nejlepší.JB

„Moje 12letá laboratoř měla stejný problém s narůstajícími bulkami a artritidou, brala Simpsonův
olej  více  než 6  měsíců a  zhubla  téměř  20 liber  (měla  nadváhu)  a  cítí  se  mnohem lépe  a
mnohem snadněji se s tím vyrovnává.Její nádory jsou také pryč!Nejsem si jistý, kolik toho teď
bere, ale je to více než 3 zrnka rýže. Andrea

„JB, udělali  jsme jí  několik šarží,  protože každé 2 měsíce jí  děláme novou,  protože bere 1
ccm/den.Použili  jsme  2  různé  kmeny.Momentálně  používá  stejnou  dávku,  která  vyléčila
rakovinu mé kočky.“ Kája

"Ricku,  musím ti  poděkovat."Moje  14letá  milovaná  kočka byla  1.  června  diagnostikována  s
spinocelulárním karcinomem.Vyléčil jsem ho pomocí RSO za JEDEN TÝDEN!Veterinář říká, že
je to zázrak.Vzal jsem ho k němu zpět 8. června a zeptal se mě, jestli je to stejná kočka, protože
nádor v jeho puse už téměř zmizel a plně očekával, že jsem zpátky, aby ho dal dolů.Nyní je
téměř plně zotavený.Vroucně ho miluji a musel jsem vám poděkovat, že jste se podělili o to, jak
správně vyrobit lék ZDARMA!“

„Mé  kočce  byla  loni  v  červnu  diagnostikována  ‚rychle  rostoucí,  agresivní,  neléčitelná,
neoperovatelná‘ forma rakoviny, spinocelulární karcinom v přepážce, který je tak ošklivý, jak to
zní.Dostal maximálně 1-3 měsíce a můj veterinář jemně navrhl, abych ho nechal jít.Brečel jsem,
přemýšlel o tom a rozhodl se, že se prostě nemůžu dívat, jak umírá.Šel jsem na internet a zjistil
jsem, že existuje mnoho léků na rakovinu.Začala mu dávat řadu doplňků atd.Byl v pořádku, ale
rakovina stále rostla a ovlivňovala jeho dýchání.Nádor mu konečně začal růst na druhou stranu
nosu a v prosinci to začalo jít z kopce.Říkal jsem si, dobře, teď je čas.

Pak jsem objevil konopí a jak dokáže zabít rakovinu.Stručně řečeno, Ted už od prosince bere
RSO.Ze začátku to byla trochu situace dostat správnou malou dávku, protože je to kočka.A
mnohem menší než člověk.Spí MNOHEM lépe, lépe se mu dýchá, když spí, vrátila se mu chuť
k jídlu, i když ne na to, co bývalo.Všechno je to probíhající cesta a já nevím, jak to skončí.

Zdá se však, že nádor se oplošťuje, i když velmi pomalu.Myslím, že kdyby to nebyla tak ošklivá
rakovina, pravděpodobně by byl vyléčen už před měsíci.Můj veterinář je nadšený a ohromen
tím, jak se mu daří.Takže to beru den za dnem a jsem rád, že většina z těch dnů se zdá být
dobrými dny.Jeho maximální  datum vypršení  platnosti  bylo loni  v  září,  takže je  v  pořádku.“
Anne-Marie

"Jo!!!!Mám taky koťátko z konopí.Vysoce kvalitní konopný olej mi ušetřil, že jsem musel zaplatit
4800 dolarů veterinářům za řezníka...Myslím uh...udělat operaci ucha mé kočky k odstranění
nádoru.Hurá do Cannabis Kitties n Cannines!“ LinZy

„Látka  RSO zachránila  život  40  lb  psovi  –  etylový  extrahovaný  olej  jinak  identický  s  RSO
použitým k záchraně mého psa, který vypil 'sousedovu nemrznoucí směs.Veterinář po telefonu
řekl, že skončila, příliš pozdě, a pravděpodobně nepřežije 40 minut jízdy na eutanázii, a bylo mi
doporučeno, abych ji uklidnil.

Moje věrná společnice pěnila u úst, měla časté záchvaty, byla silně přehřátá a hrdlo tak oteklé,
že sotva mohla dýchat, upadala a ztrácela vědomí. Rozhodně umírání, to není pochyb.Ve snaze
usnadnit jí přechod z tohoto světa jsem zahřál 1/2 gramu oleje na lžičku másla a doslova jsem jí
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ho nacpal prstem do krku, čímž jsem vytlačil otvor v jejím oteklém krku.Během deseti minut už
neměla pěnu v ústech, horečka klesla, dýchala normálně, všechny křeče a záchvaty ustaly.

Dychtivě pila vodu, pak se na 12 hodin uložila ke spánku a probudila se ve zdánlivě dokonalém
stavu, běhala a hrála si během několika minut po probuzení.Řekl jsem to svému veterináři a
požádal jsem ji, aby událost zveřejnila v případové studii, a ona odmítla s tvrzením, že konopí je
pro psy toxické!“ Alan

„Mám psa, kterému se stalo to samé.Na hrudi měla nádor velikosti softballového míčku a celou
kůži na hrudi měla zanícenou.3 veterináři jí dali 6 týdnů, když tu nechám žít v bolestech.Jedna
měla ty sračky vytažené do jehly připravené ji zabít.Přivezl jsem si ji domů a 3 dny po zahájení
léčby to prasklo.O dva dny později byla zpátky sama a šťastná." Bohatý

„Používáme to u naší 14leté čivavy, která má záchvaty.Před pár měsíci jsme si mysleli, že to
dlouho nevydrží, tak jsem si řekla, proč nezkusit nějaký olej?Za den byla jako úplně nový pes!
Jedla lépe a cítila se svižně a chtěla si hrát!Tyhle věci opravdu fungují na mnoho věcí!“ Mindy

„Dostali jsme štěně, které ušlapal velmi velký člověk.Je to hračka čivava, měla lem čtyři krát
čtyři  palce,  který  zakrýval  celou  její  spodní  polovinu.Hrozně  se  jí  udělalo  zle  a  začala  být
zimomřivá, tak jsem usoudil, že zkoušet slzy jí nemůže příliš ublížit.

Když  jsem jí  poprvé  nadávkoval,  byla  sotva  schopná  pohnout  hlavou.Jsem však  nesmírně
šťastná,  že  vám mohu říci,  že  po  týdnu  slz  třikrát  denně  je  z  ní  veselý,  zdravý  a  mrštný
zadek.Díky Rickovi a JB za to, že nás odhalili pravdě.Moje žena a já věříme, že ji zachránily
slzy.

Nezapomeňme, že jsem 3x denně dávkoval čivavě, která měla méně než půl kila, gram RSO.To
jsou 3 gramy denně pro štěně, které vážilo méně než půl kila a bylo před smrtí, protože na něj
šlápl chlapec, který váží přes 300 liber.Pokud by konopí bylo skutečně toxické, kaimana by s
námi stále nebyl, pobíhal a skákal pro kouř z trávy.“ Joshua

"Používám  to  na  svých  psech."Ale  o  dost  méně,  než  bychom  použili  na  sebe.Mám
12letéhokterá byla přejetá a musela jí  být  odstraněna kyčel,  nikoli  nahrazena...odstraněno!4
týdny v...Žádná jizva po operaci, procházky, stále kulhám, ale jde to v pohodě a použil jsem olej
místo léků proti bolesti...fungovalo to skvěle!“ Dolly

"Dal  jsem  to  naší  tehdy  13leté,  aby  jí  pomohl  s  artritidou  na  zadních  nohách  a
kyčlích...překvapení, také jsme si pořídili nejen odpruženého pejska, ale i 4 štěňátka.V žádném
případě by neměla mít pořád litr a všichni jsou zdraví a mají se skvěle!Miluj RSO!" Julie

"Můj pes měl kožní problém (vyrážka, která mu způsobila trhání srsti) a opakující se infekci
ucha.Neměl jsem RSO, ale dal jsem mu tinkturu, kterou udělal můj přítel.Srst mu znovu narostla
a ušní infekce vymizela.Pokud by tinktura fungovala dobře, myslím, že s RSO bych ho mohl
úplně vyléčit.Řekl bych tedy, že ano, RSO by na rakovinu psa fungoval stejně dobře jako na
člověka.Žehnej ti Ricku a tobě také, JB."

-- Děkuji, Bette.Vaše uvažování je logické a správné.Zvířata mají rychlejší metabolismus, a tak
je olej léčí mnohem rychleji než lidi.Léčit zvířata olejem je radost, rádi ho berou.JB

"Taky miluji své tyrany."Smokey je stále s námi pro ty z vás, které to zajímá.Hromadná buňka
fáze 4 nemůže tyrana zastavit.Zvlášť když je na oleji.Teď na celý život.Velký respekt.” Bocaj

"Používám to na svých psech."Jen o trochu míň než my.Mám 12letou dívku, kterou přejeli a
museli  jí  odstranit  kyčel.Nenahrazeno...odstraněno!4  týdny  v...Žádná  jizva  po  operaci,
procházky,  stále  kulhám,  ale  jde  to  v  pohodě  a  použil  jsem  olej  místo  léků  proti
bolesti...Fungovalo to skvěle!(…) Mám 9letého Rottyho, který má srdeční červy, hrozné alergie,
velmi  nízkou  energii  a  vypadává  mu  chlupy  na  ocase.Dnes  s  ním  začínám...Právě  jsem
zachránil 10letou čivavu, která má 3 nádory, a vím, že tohle ji opraví!!!“ Dolly
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„Náš  pes  přišel  s  obrovskou  slzou  na  nose.Bydlíme  na  farmě,  takže  nevíme,  jak  se  to
stalo.Vyčištěný navinutý a vyplněný řez RSO.Šla spát.Rána se úplně zahojila.A ano, pil hodně
vody.Další pro Ricka!!” Včela

"RSO OIL Dog Biscuits as topickou mastí  na rakovinné vředy na její  noze byla ½ velikosti
dolarové  bankovky."Vstávala  a  začala  plakat  a  třásla  se.Věděl  jsem,  že  RSO  bude
fungovat...Hned druhý den vstala bez pláče a třesu a o pár dní později pobíhala po dvoře se
svým malým kámošem Nuggetem, krysím teriérem.To bylo před 6 měsíci.Teď je jako 6letý pes,
ne 12 let.To je jeden z mnoha příběhů, kterých jsem byl za poslední 2 roky svědkem.

Můj příběh je mnohem delší...RSO mi zachránil život.Už žádné opiáty.A většinou velmi málo
bolesti.Děkuji Ricku Simpsone...Mír s tebou." Rone

"Léčil jsem jiného mého přítele, je to Jack Russell teriér s velkým nádorem na zádech." 'Dr Jay
řekl, že to viděl tisíckrát a pro psa to není dobré, jakmile si toho všimne.Začal jsem mu dávat
kapky RSO a dal jsem RSO na nádor.Myslel jsem, že bude za pár dní pryč.Jak už jsem viděl
ten samý nádor u kamarádova psa.O několik dní později prošel.

Nugget si vede skvěle, nádor je plochý na kůži a nemá žádnou barvu.Vypadal opravdu ošklivě
černý, purpurově červený a krvácející.Během jednoho dne byla prasklina na nádoru poloviční, o
dva  dny  později  úplně  zmizela  a  přestalo  krvácet,  došlo  ke  strupům.To  bylo  před  dvěma
týdny.Má 1/2 ga den a bere to dobře.Prvních pár dní hodně spal, teď přijde, olízne si to a je v
pořádku.Žádné vratké nohy, Nugget si vede skvěle.Věřím, že jsem chytil Raka včas.Nádor se
rychle zmenšuje a je z něj nový pes.Opět velmi hravé.Ještě jednou děkuji Rick S.” Rone

„Myslím,  že  mainstreamovým  lidem  byly  vymyty  mozky  a  farmaceutickým  společnostem
anovětšina lidí jí z ruky, chamtivci.S největší pravděpodobností nikdy nebudou užívat konopí v
nemocnici  nebo prostřednictvím žádného lékaře  západní  medicíny.Pokud  to  nebude možné
patentovat, nebude to vydělávat peníze pro farmaceutické společnosti.Naštěstí žiji v Kalifornii,
kde se to stalo akceptovaným a přijatým.

Minulý měsíc jsem udělal svou první várku RSO.Dávám to oběma svým psům, protože oba mají
malé nádory a můj shetlandský ovčák má formu psího lupusu.Nejen, že se jeden z nádorů za
pár týdnů zmenšil o 50 %, ale oba mají přes den více energie a v noci spí opravdu dobře.A
dokonce se zdá,  že to pomáhá mému shetlandskému ovčákovi s lupusem.Dávám jim malé
zrnko rýže velikosti RSO pomocí pamlsku.Také jsem jí dal RSO přímo na nos, protože lupus to
požírá.Za týden její nos vypadá nejlépe za poslední 4 roky!

Nedávno jsem také vyrobil krém na obličej s nějakým RSO, vzpomínám si, že o tom Rick mluvil
ve své knize.Miluji to!Moje pleť se zdá být každým dnem hladší a hladší.Sám to beru i orálně
jako prevenci.

Nedávno  mi  byl  z  hamstringu  vyříznut  nezhoubný  nádor  z  obrovských  buněk  šlachové
pochvy.Byl velký jako pomeranč a byl omotaný kolem mého sedacího nervu.Můj lékař řekl, že je
to  velmi  vzácný  nádor  a  není  si  jistý,  proč  se  objevil.Před  operací  jsem  bral  olej  asi  tři
týdny.Nemůžu  se  dočkat,  až  dostanu  zpět  závěrečnou  patologickou  zprávu  s  měřením
nádoru.Opravdu si myslím, že se to z RSO zmenšovalo!

Děkuji Ricku, že věnuješ svůj život této věci, vím, že společně můžeme něco změnit.Lidé, kteří
se  „léčí“,  potřebují  shromáždit  všechny  své  lékařské  záznamy a  šířit  informace.Myslím,  že
pokud existuje dostatek důkazů s dobrou dokumentací,  měli bychom šanci,  že jednoho dne
budeme schopni dokázat a přesvědčit hlavní proud o výhodách RSO při zabíjení rakoviny.

Ještě jednou děkuji Ricku.Jsou to lidé jako ty, kteří mi dávají víru v lidstvo.Udržujte svou víru a
odhodlání v chodu a vězte, že vaše vášeň mnohé uzdravila a ze spousty lidí udělala věřící.Jsi
krásná." Ashley
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„Další příběh, který je třeba přidat do knihy!Můj valach uklouzl a spadl (mohu se jen domnívat,
neviděl jsem, co se stalo) a roztrhl si obě hlezna.Hlezno na koni není nejjednodušší zabalit a
udržovat čisté, ve skutečnosti je to vlastně marné!Můžete si koupit ty nejdražší zábaly a stejně
klouzají a drží se na ráně.Asi po 4 dnech omotávání hlezna jsem to vzdal.Nic nepomohlo, když
jsem mu musel  odlepit  obvazy z jeho ran a namáčet  hadicí  s vodou,  aby se změkly.Nebyl
šťastný, já taky, chudák!!Obrátil jsem se na jedinou věc, kterou znám, aby vyléčila cokoli...RSO!
Máme sklenici  „zbytkového“  RSO,  kterou používáme lokálně nebo v  naší  dýmce,  aby nám
pomohla spát.Popadl jsem tu sklenici a zamířil k hleznům!!Potřel jsem mu hlezna olejem.Zabalil
je a doufal v to nejlepší.Přišlo ráno, zábaly byly na podlaze stánku (žádné překvapení) a moje
první myšlenka byla, no, to bylo plýtvání RSO!Ale při další kontrole byl RSO stále nalepený na
hlezenní boláky a ztvrdl  na hmotu podobnou dehtu, což vytvořilo bariéru pro mouchy a pro
utěsnění boláků.Opustil jsem to.Nezkoušel jsem to přebalit nebo tak něco.Další den...to samé.

Trvalo to nejméně 4 dny, než jsem mu musel něco předělat na hleznech, protože ten olej udělal
tak skvělou náplast!

Dnes je to asi 3. týden jeho zranění, oprášil jsem mu hlezna a trvalo mi dobrou 1/2 hodiny, než
jsem dostal staré RSO z hlezen a odkryl nově zahojenou/odstraněnou kůži pod ním.Znovu jsem
aplikoval RSO a uvidíme, co nám přinesou další 4 dny.Fotky určitě nahraji a sdílím.

Díky Ricku -- Myslel jsi, že když jsi vyrobil svou první várku RSO, že přeteče dokonce i do světa
koní?Jsi úžasný!!" Vřes

--  Děkuji,  Heather.Olej  dělá  s  koňmi  zázraky,  stejně  jako  dělá  zázraky  se  všemi  ostatními
zvířaty.Každý majitel koně by měl mít pro své koně po ruce kbelík s olejem.Víte, jak to s nimi je
– nikdy nevíte, jak vás překvapí.JB

"Můj  pes  měl  rakovinu  kostí."Odmítl  jsem  všechna  ošetření,  která  mi  veterinář  řekl,  abych
udělal, dokonce i odstranění ramene a nohy.Bylo mi řečeno, že měl 2 týdny a dostal spoustu
léků proti bolesti.Dělalo se mu z toho tak špatně a on viděl hovno.

Zavolal příteli a nechal si vyrobit přísavky z oleje.Dával jsem mu to na bolest a fungovalo to
skvěle.Dříve nemohl chodit.

No, o měsíc později doktor nemohl uvěřit, že je stále tady a udělal další rentgeny a RAKOVINA
BYLA PRYČ...Pokud byste chtěli, půjdu pro rentgeny před a po a pošlu vám je.Je to skutečné
KONOPÍ ZABÍJÍ RAKOVINU...“ Tammy

„JB, loni mi řekli, že mému koni zbývají 3 měsíce života, konopí ji udrželo naživu, ale já jsem ji
krmil jen listy, protože jsem kuře, abych udělal RSO.Chtěl jsem to udělat, pak mě Jeannie Herer,
která je moje kamarádka od 8. třídy, přiměla slíbit, že to NEDĚLÁM, dokud tu se mnou někdo
nebude,  protože  jsem  poustevník  a  mám  to  tak  rád.Každopádně  jen  kvůli  listům  zmizely
všechny nádory kromě jednoho a nikdy byste nevěděli,  že má melanom.Měla zemřít  loni  v
červenci 2011.Je zdravá a šťastná, ale zlobí se, když nemám každé ráno hrnec, kterým bych ji
nakrmil.Díky Bohu, znám ve svém okolí několik pečovatelů, kteří pro ni darují produkt!Trochu se
pochlubím a řeknu, že mi Jack Herer ve své poslední přepracované knize poděkoval za to, že
jsem bojovník za svobodu, křičím o dobru konopí už více než 40 let!Boj vyhrajeme, myslím, že
to může být na dohled!Doufám, naděje!" JoAnn

-- Pěkný, JoAnn.Nezlobte ji a neudělejte pro ni RSO, není to tak obtížné nebo nebezpečné, jak
se  zdá,  a  můžete  to  zkusit  udělat  třeba  jednou  nebo  dvěma  uncí  a  vybudovat  si  tak
sebevědomí.Všechno nejlepší, JB

„Stejný výsledek pro moji kočku!!!Nádor jsem si ale stejně nechal chirurgicky odstranit.To bylo
před 3-4 lety.Žádné znovuobjevení  se žádných nádorů!Má 16čtnarozeniny příští  měsíc!Věděl
jsem, že na „plevelení“ je víc než na párty!“ Ryane
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"Vyléčil jsem rakovinu v mém 16letém kočičím oku." Dan

QVážení přátelé, doufám, že vám to vyjde.Dávám svému 8letému, 40 lb. psovi RSO na nádory
rostoucí na pravé straně těla.Dnes je jeho první den na léčbě a je rozklepaný a spí.Dal jsem mu
asi množství zrnka rýže.Je to příliš?Jak dlouho a jak často byste mi doporučili olejíček dávat?
Sám jsem na oleji.Jak čas plyne,  stále více si  zvykám na „vysoké“.  Příští  měsíc musím na
operaci a plánuji použít RSO na bolest a zotavení.Pokud to zvládnu, budu v tom pracovat po
zbytek svého života.Požehnání a velké díky

A.Katherine, operaci bych odložil, pokud je to možné, dokud nesníte řekněme 180 g oleje na
gram denně (nebo více) ve třech dávkách.Dejte psovi polovinu z toho, pokud si myslíte, že není
spokojen s tím, co teď dostal.Spánek je součástí léčebného procesu, není se čeho bát a je to
známka  toho,  že  olej  je  sedativní,  což  je  to,  co  chcete.Čím  silnější  a  sedativnější,  tím
lépe.Všechno nejlepší, JB

„Ahoj Jindřichu!Mluvil jsem s vámi 9. července o kryse mého syna (1,5 roku), která měla za
pravou přední nohou vyčnívající  nádor (asi 1 palec v průměru).Začal jsem jí  dávat RSO 3x
denně a o týden později byl nádor sotva viditelný.O 2 týdny později to bylo pryč!Nadále jsem jí
dával  dávku 3x denně a její  sestra dostává také udržovací  dávku.Oba jsou velmi šťastní  a
jménem  jejich  a  mé  rodiny  bych  chtěl  poděkovat  Rickovi  a  vám  samotným  za  poskytnutí
nejdůležitějších informací!Konopí léčí rakovinu!“

"Posílám vám aktuální informace o mém psovi, kterému byla diagnostikována rakovina kostí."1.
června  to  bylo  sedm  měsíců,  poslední  rentgen  neukázal  žádné  rozšíření  do  plic.Našli
neporušenou zlomeninu poblíž místa nádoru na noze, nevědí, co si s tím myslet.Normálně tito
psi,  kteří  mají  přestávku,  je  musíte  odložit.Došli  k  závěru,  že  měsíční  infuze  drogy  zvané
Zometa ji udržují nedotčenou, takže s ní budou pokračovat ve zkoušce, zatímco bude dostávat
měsíční infuze Zomety.Ale No Cancer Spread a nemohou vyzvednout nádor, který tam byl před
7 měsíci.Jen jsem si myslel, že bys to chtěl vědět.Tato agresivní rakovina obvykle vezme psa
život  během  4-6  měsíců  od  diagnózy.Tady  je,  7  měsíců,  ŽÁDNÁ  rakovina  se
nerozšířila.Neporušená zlomenina, ale stále chodí, jako by se nic nestalo.“ Linda

„Po 9 týdnech rakovina kůže u mého psa ÚPLNĚ zmizela!!Udržovací dávka nyní po zbytek
života.Což cítím, že to pro něj nyní bude nejen pohodlnější, ale i delší život.BLESSINGS RS &
JB!!> ;-)“ Zelená

„Můj pes si zpočátku vedl dobře na velikosti špendlíkové hlavičky, pak zvyšoval, až si vzala 1–2
kousky  velikosti  rýže.Má 80  liber.Bohužel,  olej,  který  mohu  získat,  není  dostatečně  vysoké
procento  (82%),  takže  i  když  zlepšil  její  chuť  k  jídlu,  pomohl  artritidě,  zlepšil  srst  a  kůži,
nepomohl jí na usmrkaný nos, což je pravděpodobně rakovina nosu.Pokud je tady někdo ve WA
a má 90+% olej, rád za něj přispěji.“ Přežití

-- Zkuste jí také nanést olej lokálně na nos a možná se pokuste dostat jí trochu nahoru pomocí
Q-tipu nebo něčeho podobného,  pokud vás za to nekousne.Můžete také zkusit  dát  olej  do
trouby  nastavené  na  130  °C  asi  na  hodinu  a  pokusit  se,  aby  byl  tímto  způsobem
koncentrovanější/potentnější.Nebo mějte trpělivost a dejte oleji více času.“ JB

"Mému psovi zbývaly 3 týdny života."Masové buněčné nádory po celém těle jeho čistokrevného
pitbula...Po  3  týdnech  se  nádory  na  ISO/RSO  zmenšují.Přísahám.Několikrát  se  počůral  a
choval se opilý, ale věděl jsem, že je to k lepšímu.Pořád je na tom.I když zmizí, stejně mu
udělám lék.Miluji tě, JB a Ricku." Bocaj

„Dávám svému 14letému Pitovi olej už 4 týdny na rakovinu.Když jí toho dám moc, občas se
trochu 'škubne' a opije, ale když účinky pominou, spí jako štěně.Odmítla brát veterinární léky,
takže jsme místo toho dostali nějaký olej.Ještě brzy, ale zaznamenávám její pokroky.Trvalo asi
týden, než si na olej zvykla a znovu se u ní objevila chuť k jídlu.Žárlím, protože v této fázi si olej
můžeme dovolit jen pro ni.Milujte všechny krásné příběhy!“ Janine
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„Měl váš pes vedlejší účinky?Chci, aby na tom byl i můj pes.Je to bígl." Marie

"Žádné vedlejší účinky."Udělala to, jako to dělají psi, když žvýkají trávu nebo cokoli, co pomáhá
při dávení, aby se očistila.Nikdo (včetně domácích mazlíčků) si sám neléčí nic, co má negativní
vedlejší účinky.Prostě nejsme stavěni na to, abychom tak fungovali.“ Tielman

"Zachránil jsem život mému psovi před autoimunitním onemocněním, na které přestaly fungovat
steroidy."Žádné vedlejší účinky!" John

"Viděl jsem na vlastní oči účinky, když pes užíval RSO...Prvních pár dní byla Ruby (12letý pes)
stále nemocná a trochu se třásla, znepokojující příznaky, pokud jste k tomuto tématu skeptičtí,
ale mohu vás ujistit, že po 1 měsíci léčby bude pes poskakovat plný života běhání do schodů
vyskakování na postel a židle plné energie po celou dobu opět velmi hravé.Oči bývaly vodnaté a
měly šedý povlak, nyní jsou zcela v pořádku.Ruby měla na vnitřní straně nohy poměrně velký
výrůstek,  který  tam  byl  léta  a  teď  po  požití  oleje  málem  odpadl!!!Díky  Rick  Simpson  xxx
požehnej tomuto oleji opravdu funguje, proč neexistují ŽÁDNÁ svědectví, která by tvrdila, že
ne...?“ Brett

"Dnes je den 3 pro léčbu mého psa pomocí RSO (Rick Simpson Oil), což je konopný koncentrát
pro léčbu mnoha vážných onemocnění.Je jí  13 let  a  asi  7 letpřed měsíci  dostala něco,  co
způsobilo její extrémní soptění, velký hlen a některé dny byla letargická.Vyhledal jsem to online,
řekl  „kašel  z  chovatelské  stanice  nebo  rýma“,  takže  jsem  dostal  antibiotika  a  zahájil  jsem
kurz.Vůbec to nepomohlo, tak jsme ji vzali k veterináři.

Samozřejmě chtěli udělat krevní testy, rentgen a screening hlenu.Přibližně 500 veterinářských
účtů  jsem  odmítl,  takže  jsme  jí  nasadili  široké  antibiotikum,  které  se  jí  také  za  měsíc
nedotklo.Vzal ji zpět a dostal další dvě silnější antibiotika, šel na ně měsíc nábožensky.Ani jsem
se toho nedotkl!

Takže veterinář zkusil fungicidní lék...STÁLE SE NEDOTKLA JEJÍ NEMOCI!!Těžko určit, co je
oprávněné utrácet za 13letého psa...Asi před měsícem jsem tedy vysadila všechny léky, aby se
její tělo zotavilo, a teprve před 3 dny jsem jí začal užívat RSO, celkem 6 dávek a je to úplně
nový pes!

Žádné  usmívání,  žádné kašlání,  má žvýkačky a  obecně  jsme zaznamenali  OZNAČITELNÉ
zlepšení.Opravdu  neuvěřitelné.Ze  své  osobní  zkušenosti  mohu  potvrdit,  že  je  to  úžasný
surrealistický lék.Z celého srdce děkuji!“ Přežití

"Můj boxer mě hledá, aby zachytil kouř."Byla přistižena, jak stojí nad naším kadidlem a snaží se
zachytit ten bzukot...učí se, že ne každý kouř je přátelský.Doufám, že váš pejsek brzy zažije
olej!!” srpen

"Mám 13letou 14letou zlatou Newfie (50% zlatý retrívr, 50% new foundland) a strašně plakala,
protože ji tak bolely kyčle, protože očividně měla artritidu (starý pes + dřevěné podlahy) a moje
otec a bratr ji odmítli vzít k veterináři, tak jsem svému psovi místo toho koupil tašku za 40 $, a
když ji  začne bolet,  trochu jsem ji  vykouřil  a chovala se jako štěně.Žádné fňukání,  fňukání,
nedělalo jí problém chodit nebo dělat věci a klidně by spala.

Během této doby měla také nádor.Nakonec jsem přesvědčil svého otce, aby ji vzal k veterináři
(řekl jsem, že pokud bude potřeba ji utratit, pak to uděláme, ale než si domluvíme schůzku, chci
posudek  VETS),  přijedeme tam a  ona  prohlédne  mého  psa.Na  konci  schůzky  řekla,  že  je
nejzdravější pes, jakého kdy ve svém věku viděla!

Má MENŠÍ artritidu a řekla, že nemá ponětí, že to nebylo o moc horší a její nádor byl velký jako
baseballový míč?Ano, teď to mělo velikost žvýkačky!Řekla,  že léky na artritidu, které jí  byly
nasazeny, by měly pomoci s udržením jejího obsahu, bylo to 150 dolarů za 30denní předpis a
udělalo  to  SHIT.Dokonce  jsem  ji  přestal  kouřit,  abych  zjistil,  jestli  ty  léky  za  to  stojí.Ani

- 169 -



náhodou.Bojovala, aby si je vzala, způsobila jí zácpu a neustále ji to bolelo!

S tou trávou přišla rovnou ke mně, seděla tam a věděla, co dostává, a milovala to!Pomohl jí
zmizet  nádor,  ujistil  se,  že její  artritida je  stěží  něco do bodu,  kdy ji  sotva musím vykouřit,
protože ji to netrápí ani z poloviny, než tomu bylo předtím, než jsem ji vykouřil.Marihuana je
zázračná rostlina a prodloužila život mých psů a byla zdravější!Pro svou holčičku bych udělal
cokoliv!Je mou pýchou a radostí!“ Bethany

„Můj pes je 13letý belgický ovčák.Před několika lety se mu na boku objevila malá bulka.Před pár
měsíci  to  najednou  začalo  alarmujícím  tempem  růst.Bohužel  mu  byla  diagnostikována
rakovina...a ne jen ta jedna hrudka.Po vyšetření jich měl mnoho.Měl i jiné problémy...Především
artritida a dysfázie kyčelního kloubu.Chirurgie nepřicházela v úvahu, protože bylo pochybné, že
by  přežil  anestetikum.Nemohl  jsem  se  dívat  na  to,  jak  trpí...  sotva  mohl  chodit  a  přestal
jíst.Rozhodl jsem se, že mu zkusím dát konopný olej jako poslední pokus, jak mu pomoci.Můj
partner Pat a já jsme mu dali malé množství (velikost zrnka rýže) na sušenku.Opravdu ho to
zasáhlo...byl nejistý na nohou a spal celé hodiny.

Během několika příštích dní jsme upravili dávkování a všimli jsme si, že se jeho chuť k jídlu
okamžitě  zlepšila.Také  se  začal  pohybovat  mnohem  snadněji  a  jeho  postoj  byl  mnohem
jasnější.Jak dny postupovaly, pomalu jsme jeho dávku zvyšovali.Jsou to 3 týdny a já ho skoro
nepoznávám jako stejného psa.On je šťastný!Vrtí ocasem, hravě, žrát, a co je nejlepší, nádor je
poloviční než před tím, než jsme začali s olejem!!!!Budu pokračovat  v jeho léčbě (máme to
štěstí, že můžeme dodávat vlastní olej) a budu vás informovat.Očekávám, že tyto nádory úplně
zmizí!!!!!!!!” Josie

"Začal jsem svého malého pomeraniana na oleji, protože má zhroucenou průdušnici a vrozené
srdeční  selhání."Od léta  nebral  své pravidelné léky  a  poprvé od léta skoro  vůbec nekašlal
(neustále kašlal a dával si pozor i na léky podávané lékařem).Má více energie a daří se mu
lépe, než když bral léky.“ Karen

"Můj pes má také hrudky a dal jsem mu olej, ale myslím, že trochu moc, byl velmi roztřesený,
ospalý, vypadal jako by byl opilý, je to rotvajler 135 liber, takže musím upravit množství, které
mu dávám." .Ale věřím, že mu to pomůže." Petr

QDobrý den, zajímalo by mě, zda by byl topický RSO vhodný pro žábu, které se právě zlomila
jedna zadní noha a nyní je čerstvě amputována?Možná by tomu malému chlapíkovi pomohlo
malé šťouchnutí na odhalenou kost?Nebo snad příliš silný na tak malé stvoření?Díky a Bůh
žehnej za zveřejnění zprávy!

A.I když musím přiznat, že jsem žábu olejem nikdy neošetřoval, jak se na to dívám, čím více
oleje, tím rychleji, tím lépe.Taky bych jí dal trochu do jídla.Nejhorší scénář je, že nebohá žába
bude ukamenována.To je toho.Všechno nejlepší, JB

"Měl jsem přítele, jehož pes měl glaukom a udělal  "experiment",  dal svému psovi na týden
konopí a nechal jí změřit oční tlak...veterinář řekl, že nikdy neviděl pokles tlaku tak rychle...pak
to neudělal. týden jsem jí žádné nedal a vzal jsem ji k sobě...veterinář se pak zeptal, co dělá,
protože  tlak  byl  tak  vysoký,  že  jí  ve  skutečnosti  poškodil  zrak...když  odpověděl  veterináři
ohledně svého „experimentu“, jeho veterinář ho povzbudil, aby pokračoval v léčbě konopím!!!!!“
Garrett

„Dal jsem konopí svému starému psovi mnohokrát.Ohromně to pomohlo od bolesti a ulehčilo jí
poslední dny.V den, kdy jsem ji nechal usadit, jsem jí dal steak a pustil ji ven, aby se opalovala
pár psími pamlsky s konopím.Užila si to naposledy se mnou a byla v klidu, když přišel čas.“
Samantha

"Moje  zvířata  a  já  jsme  bojovali  s  neznámým  broukem,  hroznými  boláky  a  konopím  na
záchranu."I když jsou moji mazlíčci ukamenovaní jako skalní socha, zlepšují se stejně jako já.Ať
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už je  to  cokoliv,  je  to  hrozné,  veterináři  ani  doktoři  na  to  nedokázali  přijít.“  --  Je  lepší  být
ukamenován jako skalní socha než studený a mrtvý.To je vše, co vím, JoAnn.lol, JB

„Nikdy  jsem  olejům  nevěnoval  velkou  pozornost.Pak  jsem  zkusila  tinkturu  ...svatá  zasraná
moly ...Dávám to svému psovi, je jí 12 a opravdu jí to pomáhá, že jí, hraje si a je jako její staré
já.Zkusil  jsem glukosamin, ale ani se nedotkl její bolesti...Nikdy jsem nepřemýšlel o tom, že
bych to dal svému psovi, dokud jsem neviděl,  že to udělali  ostatní...ale jo, olej je zatraceně
dobrý...díky všem, kdyby vám můj pes mohl poděkovat, jsem si jistá, že by to udělala...pokoj... .“
Kary

"Vyléčil  jsem naši fretku z rakoviny slinivky vytvořené inzulinomem."Pusťte se do toho, vaše
'chlupatá rodina' vás potřebuje.Tady je Flower během její léčby, tady je trochu zašmodrchaná a
připravená na klidný spánek...!“ Konopný

"Jeden z mých dvou psů už nemá epilepsii kvůli konopnému oleji." Charlesi

"Mám rotvajlera a na Vánoce mi řekli,  že má rakovinu žaludku a nic se nestalo."mohli by to
udělat  a  on  má  2  měsíce  života  max.Tak  jsem  ho  zkusil  na  oleji,  který  jsem  si  sám
vyrobil.Nechal jsem ho skenovat před 2 týdny.Rakovina je pryč." Ian

"Dávám to své 13leté laboratoři."Pak se honí za míčem, jako by mu byly 2.“ Stephanie

"Vyléčil můj pitbull melanom." Brandon

"Právě jsem si  vyzvedl  rotvajlera  od veterináře  po její  druhé operaci,  abych "dostal  zbytek
rakoviny, kterou jsme nemohli dostat poprvé." Měsíc jí dávám RSO a také konopný balzám na
místo řezu.Hádej  co?Chirurg viděl  „ŽÁDNÁ VIDITELNÁ RAKOVINA“.Budu muset  počkat  na
laboratorní výsledky, abych se ujistil, ale řekl bych, že mám svůj vlastní 100librový zázrak.“ Joni

"Kočka mého bratrance měla kočičí podobu jako Parkinsonova."Tráva byla asi jediná věc, která
ho uklidnila a zastavila jeho křeče a rozhodně prodloužila a zlepšila jeho život.Daleko od toho,
aby to byla příčina jeho smrti nebo pro něj toxická!Mimochodem, moje sestřenice to v té době
používala, aby udržela svou epilepsii na uzdě!Účinný lék pro lidi i zvířata!” Enñio

„Začněte s velmi malým množstvím sýra nebo masa, ať už to budou jíst!Moje rottie váží 100
liber a stačí půl zrnka rýže!Celé zrnko rýže ho nechá sedět a slintat po dobu 4-6 hodin.“ Greg

"Můj  pes  snědl  měsíční  vesmírné  koláče  bez  jakýchkoli  škodlivých  účinků,  kromě  velmi
dlouhého spánku." Ned

"Tak pravdivé.Jeden z našich milovaných čtyřnohých členů rodiny měl nádor kůže dobrých pět
let  těsně  pod  loktem.Která  se  každým  rokem  zvětšovala.Když  jí  bylo  11  let.  stará  začala
vykazovat známky diplacie kyčle.Spíše než napumpovat ji léky proti bolesti, které by jí mohly
zničit játra a ledviny.Začali jsme jí do jídla nebo jako pamlsek sypat pupeny.Milovala chuť lehce
opečených květin.Poté začala být aktivnější.Po několika letech náboženského ošetřování znovu
vapovaným  konopím  se  jí  nádor  na  lokti  začal  zmenšovat  na  ochablou  kůži.Dožila  se  14
let.Vždy se na nás podívala láskyplnýma očima.Dokud už nemohla být psem, který umí běhat a
skákat.Učinili  jsme tedy nejtěžší  rozhodnutí  ukončit  její  utrpení  prostřednictvím laskavého a
milujícího  rodinného  veterináře,  se  kterým spolupracujeme více  než  deset  let.Pár  dní  před
Vánocemi k nám domů přijel veterinář a jeho žena, aby nám pomohli s jejím přechodem.*slzy*
Celkově konopí je lékem na mnoho utrpení.Zestárla do zralého věku kvůli naší lásce a naší
lásce k pravé svátosti.... KONOPÍ.

"Jo, to vím, koncem dubna mi zemřel pes a poslední věc, kterou jsme spolu dělali, jsem s ním
vykouřil trávu a konečně byl bez bolesti."Šel klidně spát." Morganna

"Dobré vědět.Myslíš, že by to fungovalo i na lidské mazlíčky, na páteř?" Brenda
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"Máš lidského mazlíčka?" Colin

„Kde  mohu  získat  jednoho  z  těchto  lidských  mazlíčků?Znějí  zajímavě.Chci  své  vycvičit  na
zahradničení.Jsou na to dost chytří, myslíš?" Saša

"Ano, funguje to i na lidské mazlíčky."Díky za to – rozesmálo mě to.“ JB

"Použil jsem pupeny (malá množství) na svého králíka s výrůstkem přes její jedno oko.Růst
zmizel  a  ona  si  zachovala  zrak.Pouhý  měsíc  léčby  a  bylo  jí  vše  jasné.(pod  dohledem
veterinárního  lékaře).Teď  mám  skvělého  Dána,  který  má  problémy  s  mozkem  a
záchvaty.Kouřím na svůj lupus (žádné doktorské skripty, jen marihuana a Dr. ví) a skvělý Dán
spí na gauči vedle mě.S jejími léky na záchvaty a tím, že je u mě doma (adoptoval jsem ji před
6 týdny), když jsem ji měl, neměla záchvat 5 1/2 týdne a přibírá na váze, lépe chodí a je prostě
více v pohodě .Také jsem přidal kokosový olej, 2 polévkové lžíce denně, do její rutiny a vykazuje
mimořádný pokrok ve své pohyblivosti a nemoci.“ Misty

"Moje devítiletá boxerka měla na zádech nádor o velikosti "střeleckého" mramoru...ne tak velký
jako pingpongový míček.Začal jsem jí užívat orální RSO 3x denně.Dávkování snášela dobře a
nádor se nakonec dostal z kůže a v podstatě zůstal dírou.Pokračující režim RSO a antibiotik až
do úplného uzavření.Je jako nová bez jakéhokoliv nádoru a bez vedlejších účinků.Můj dobrman
však RSO nesnáší příliš dobře a musí brát podstatně menší dávky.Ale i on se z toho uzdravil."
Karen

„Léčil jsem svého starého psa tak, že jsem mu foukal kouř do ucha.Miloval to a choval se spíše
jako štěně než jako 21letý pes (v lidských letech) se špatnými kyčlemi a artritidou.“ Gina

"Konopný  olej  zachránil  mého  německého  ovčáka,  když  jí  byla  diagnostikována  rakovina
sleziny, nyní je jí 9 let a je v remisi a daří se jí dobře." Pavel

„Můj 6letý muž dostal těžkou artritidu.Trvalo 3 týdny, než se znovu rozběhl.Dávám svým 3 psům
preventivní dávku 2x týdně...Nikdy jsem neměl žádné účty od veterináře...Vidím je každý den na
vrcholu...Konopný olej je nezbytnou součástí naší stravy, pokud jde o mě...Jsem z té rostliny v
úžasu...pořád...“ Sparky

Závěr 

„Jindrich Bayer: BEZ KONOPÍ NEMŮŽETE RACIONÁLNĚ VÉST EKONOMIKA.

Rick Simpson: To je pravda!

JB:To se prostě nedá.

Jednoduchý příklad... Pokud zůstaneme u medicíny.Česká republika vydává jen na diabetiky asi
miliardu dolarů.Je jich 800 000!

[Nyní JB oslovuje JAKA – hudebníka, konopného aktivistu, DIABETIKA – který sedí vlevo vedle
Ricka a něj…]

Sami víte, co ten olej dělá při cukrovce.POKUD JSTE MOHLI JÍST 4 GRAMY DENNĚ, VŮBEC
BYSTE INZULÍN NEPOTŘEBOVALI.

A každý rok utrácíme miliardu dolarů...a peníze opouštějí Českou republiku a jdou někam...A
nikdy se nevrátí!

[Nevěřícně se směje…]

A to  je  pouze cukrovka!Pak přidejte  palivo,  jak  řekl  Rick...  Dobře [dám vám...možná...],  ne
všechna  auta,  ne  všechno...  Ale  když  50  %...  Kdyby  [jen]  všechny  traktory  jezdily  na  to
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[KONOPNÉ PALIVO]... Proč ne???

Pak cena jídla logicky klesá...Protože když nemusíte platit 1, 2, 3 eura za litr plynu na pohon
náklaďáku/traktoru…  Pak  může  být  jídlo  logicky  levnější.
A lidé nemají peníze…

Stát by měl zajistit, aby lidé jedli a přežili.Ne že by vymřeli...

RS:A  nejen  to,  zemědělci  mají  právo  pěstovat  tuto  plodinu,  aby  pomohli  udržet  svou
existenci.Po celou historii bylo známo, že tato rostlina byla používána jako skvělé krmivo pro
hospodářská zvířata, poté, co se ze semen zbaví konopného oleje, jsou tyto semenné koláče
krmeny zvířatům.Je to jedno z nejlepších krmiv pro zvířata na planetě!Takže by jim to poskytlo
nejen léky k léčbě jejich dobytka, ale také by jim to poskytlo zdroj potravy pro jejich dobytek.

A je to jak řekl Jindřich...Pro jakoukoli zemi, pokusit se řídit ekonomiku bez použití konopí...
Nebo pro kteréhokoli  farmáře,  aby se skutečně pokusil  vykonávat  tuto profesi  a nebylo mu
dovoleno pěstovat konopí,bylo by to jen cvičení v marnosti“!Zemědělci potřebují právo pěstovat
tuto  rostlinu.A  každý  by  měl  mít  stejné  právo  dodávat  své  vlastní  požadavky.Všichni
potřebujeme mít tu svobodu...

JB:Jedli  byste raději  maso zvířat,  která byla krmena nezdravou stravou a byla jim píchána
antibiotika, nebo byste raději jedli maso zvířat, která byla krmena konopím a nevyžadovala by
vůbec žádná antibiotika?

Chtěli byste raději jíst kuře, které je krmeno konopnými semínky a je zdravé – netrpí všemi těmi
špatnými podmínkami – nebo byste raději jedli průmyslový produkt?Chtěli byste raději jíst kapra
nebo [tj.]  ryby  –  které  budou  bohaté  na Omega-3,  6,  9,  protože se budou  živit  konopným
semenem – nebo byste raději jedli ryby, které se živí rozemletými listy nebo mrtvými zvířaty?Je
to  tak  jednoduché...  EKONOMIKA...  Platíte  příliš  mnoho a  peníze odcházejí  ze  země.Tady
chcete peníze.A CO JE NEJLEPŠÍ - KDYŽ NEMUSÍTE VYTRÁTIT PENÍZE...[pak] NEMUSÍTE
VYDĚLÁVAT PENÍZE…“ (odManifest konopídokumentární,k dispozici na Youtube)

"Dovolte mi shrnout většinu toho, co se děje kolem Rick Simpson Oil."Pokyny říkají lidem A, B,
C a D.Lidé je čtou a ptají se – když neudělám A, bude B, C a D stále fungovat?Pokud neudělám
B, budou A,  C a D stále fungovat?Pokud neudělám C,  budou A,  B a D fungovat?Co když
neudělám D, budou A, B a C stále fungovat?A co když udělám A, B, C a D jinak, bude to pořád
vyrábět to pravé?

Obecná odpověď zní: ne, nebude.Pokud chcete vytvořit RSO, postupujte podle pokynův The
Cure for Cancer: Rick Simpson Protocole-kniha do písmene.Pokud chcete vyrábět něco jiného, 
postupujte podle jiných pokynů.Nedělejte z nás ale prosím zodpovědnost, když vyrábíte jiný typ
oleje a léčba selže a končí zbytečnou smrtí pacienta.

Pokud  uděláte  A,  B,  C  a  D,  bude  olej  fungovat  nejlépe,  jak  je  to  možné,  proto  je  tam
návod.Pokud ne, nemusí to fungovat.Je to tak jednoduché, že?Co byste vy osobně rád dostal,
kdybyste lék potřeboval?Něco, co se osvědčilo tak dobře, nebo něco jiného,  co má neznámé
lékařské kvality, jen aby ten, kdo vyrobil olej, mohl potvrdit nebo vyvrátit jeho hypotézu nebo
‚metodu‘?“ JB

- 173 -


